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PReDSLOV

Vydávam moju ďalšiu písomnú správu z môjho filozoficko-psycholo-
gického výskumu. Asi poslednú moju „dôležitú“ knihu .... Maloobchodná
predajná cena tejto moje knihy je zámerne veľmi podhodnotená!! (Pre-
dávam moje knihy so stratou!) Preto Vy čitatelia musíte vedieť, že si ne-
môžete nechať informácie a názory z tejto knihy len pre seba. 

Poskytnite čítať túto knihu aj iným....!! Budú vám vďační. Aj tí, ktorí
budú „šialení“ z toho, čo sa tu píše .... ha, ha.

Nepodceňujte nikoho. Neobdivujte nikoho. Veľmi pravdepodobne u toho,
o ktorom si myslíte, že je intelektuál a mal by ľahko prečítať túto knihu – to
bude naopak. A iný, ktorý „nemá žiadnu školu“, si ju prečíta... a z „duše“ sa
zasmeje... 

Duch v tomto vesmíre určite existuje – definitívne to v tejto knihe doka-
zujem. Hoci všetky súčasné veľké svetové náboženstvá sú sfalšované za
účelom „obchodu“.

A píšem, že všetky ideológie, ako aj demokracia, liberalizmus, komu-
nizmus, ... kresťanstvo, islam, judaizmus, budhizmus, hinduizmus ... boli
a aj sú využívané len na oklamanie a potom okradnutie ľudí... 

Preto, čo urobiť s tými majetkami, ktoré tie „HOVNÁ“ nakradli? Ha,
ha...
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úVOD

Niekoľko mesiacov potom, ako som vydal moju poslednú knihu „Zá-
sadné omyly Západu a Vatikánu“ (ďalej len ZOZaV), som mal pocit, že
som skončil a už som napísal všetko... Trvalo to, myslím, 8 mesiacov? Mal
som asi 8 mesiacov kľud... A potom odrazu, sa mi zasa začali rojiť ďalšie
myšlienky. Neprosil som sa... Z týždňa na týždeň sa to tak v mojej hlave
„rozbiehalo“, že nakoniec mi bolo jasné, že napíšem ďalšiu knihu! Potom
na konci roka 2016 na Slovensku schválili „nový proti extrémistický“ zákon.
Keď som si prečítal presné znenie tohto „demokratického“ zákona, tak ma
to tak rozzúrilo, že už som zasa nemohol „nepísať“. 

Asi pred 10 rokmi som niekde počul, že údajne Židia majú asi takéto
porekadlo: „Kto veľa pracuje, nemá čas na to, aby zarábal peniaze.“ Alebo
možno v inej variante, už sa nepamätám: „Kto veľa pracuje, nemá čas na
to, aby zbohatol.“ Ja tento židovský výrok modifikujem takto: „Kto sa za-
oberá len prácou, nemá čas na to, aby zmúdrel.“ Alebo: „Kto sa zaoberá
len zarábaním peňazí, nemá čas na to, aby bol šťastný.“ Alebo: „Kto strávi
čas len získavaním bohatstva, stratí nielen svoj život, ale aj život svojich
blízkych“. Alebo: „Kto sa zaoberá len materiálnou stránkou života, tak sa
nakoniec zákonite materializuje a ostatní mysliaci a cítiaci ho už nepočúvajú
a ani nevnímajú, pretože sa stane pre nich duchovne mŕtvy“ ... 

V prvej mojej knihe „Demokracia je principiálny omyl“ (ďalej len
DjePO), hlavne v poslednom 3. vydaní som jasne jungovskou analýzou
dokázal, že duch  človeka sa môže reinkarnovať. Neverím ale v reinkarnáciu
všetkých somárov a zločincov, ktorí sa vyskytli na tejto planéte! Týmto, ani
ďalšími dokázanými vážnymi skutočnosťami v mojich predchádzajúcich
knihách sa tu už nemôžem zaoberať, pretože rozsah tejto knihy je obme-
dzený. Okrem kníh ZOZaV a DjePO som ako druhú v poradí napísal a vy-
dal knihu „Kresťanská civilizácia je omyl“ (ďalej len KCjeO). V tejto asi
mojej poslednej knihe využívam mnoho téz, názorov, dôkazov, teórii, častí
a článkov zo všetkých mojich prechádzajúcich kníh. Bez predchádzajúcich
kníh – psychologicko-filozofických analýz a psychologicko-filozofického
výskumu by som sa nedostal k tejto.  Aj keď myšlienky v nich sú mnohé
nepresné, asi/určite aj mylné, literárny štýl žiadny, ... a začal som ich písať
pred 15 rokmi... sú to všetko čiastočné správy o výsledkoch v mojom psy-
chologicko-filozofickom výskume. Vždy v minulosti filozofie a psychológie
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prezentovali „odhodlaní, odvážni, sebavedomí, ale hlave schopní myslenia“
výsledky svojich výskumov (teda stav v ich myslení) napísaním knihy,
ktorá sa potom šírila komerčne predajom. To isté robím aj ja. Všetci okolo
mňa ma strašia!!!!, že súčasná moc ma zničí a určite sa dostanem do väze-
nia... a „oni“ ma zabijú ...Viem, že majú pravdu, je to tak. Táto moc je „ne-
obmedzená“ a ľahko zničia aj mňa... Ale ja na nich serem, ak sa k tomu od-
hodlajú!? Sú iné sily, ktoré zničia týchto „nízkych“ a akékoľvek útoky „táto
duchovná chátra-teda hovno“ podnikne proti mne, príde im „výchor“ ako
odpoveď... ha, ha. Aj mnohým predom mnou táto „židovsko-kresťansko-
moslimská“ demokratická INKVIZÍCIA (mafia) hrozila „smrťou“ za my-
slenie... Ten, kto myslí, je „smrteľný“ nepriateľ demokracie (teda duchov-
ného temna)  a tejto „skurvenej“ finančnej mafie.

V marci roku 1995 (asi, už si presne rok nepamätám) prihlásil som si
moju firmu na ekologickú výstavu do Moskvy. Spolupracujúca firma z Mo-
skvy všetko zaplatila a zaistila. Ja som mal v piatok doobeda aj s jedným
vedúcim pracovníkom tejto firmy letieť z Prahy Aeroflotom do Moskvy.
Zo stredy na štvrtok sa mi sníval tento sen.

Cestoval som v osobnom vlaku a na trase medzi dedinou, kde som v detstve
vyrastal a najbližším malým mestečkom na lúke, asi 50 m od železničnej trasy
bola skala vysoká asi 2 m. O túto skalu bol opretý muž vo veku asi 55 až 65
rokov. Okolo bolo asi 10 supov, pričom 2 sedeli na skale vedľa muža a občas
mu sekli zobákom do hrude (mal som pocit, že do srdca) a vytrhli mu z hrude
mäso. Muž bol akoby napoly už mŕtvy a všetci vo vlaku sme vedeli, že už sa
ho nedá zachrániť. Ja som to tiež vedel. Vedel som, že aj keby som okamžite
zoskočil z vlaku a zahnal supov, už to nemá význam, muž je už skoro mŕtvy
a nemôže sa mu už nijako pomôcť. Vlak pri prejazde okolo tohto smrteľného
výjavu úplne spomalil. Všetci ľudia z vlaku s úžasom a mlčky sledovali tento
akt plánovanej smrti bez možnosti zmeny. 

Mal som pocit, že ten muž neustále spod privretých viečok pozerá na mňa.
Len na mňa...! A pri každom ďobnutí nejakého supa do jeho hrude muž
otvoril oči a jasno sa pozrel do očí „mne“. Nikomu inému. Len do mojich očí.
Bol som si istý, že pozerá na mňa, pretože som ho už niekde videl... Bol som
si istý, že toho muža poznám. Len odkiaľ ho poznám? Pozerali sme si do očí
a nechápal som, prečo zomiera. Prečo zomrel nejaký mne známy človek? 

Čo to má znamenať? (Roku 2016 som nakoniec zistil, kto bol tento muž
v mojom sne.) Okamžite ako vlak prešiel okolo skaly a výjav sa mi stratil
z očí, som sa zobudil a hneď som analyzoval svoj sen – podľa Jungovských
princípov. Výsledok analýzy bol jasný. Lietadlo, ktorým mám letieť do Moskvy,
spadne a ja zomriem. Mal som ešte 2 menej pravdepodobné verzie výkladu
sna, ale tie som musel zamietnuť pre drvivú presvedčivosť analýzy mojej smrti

7



v lietadle. Zobudil som sa asi o 3:00 hod nad ránom a už som nezaspal. Ráno
v práci som neustále myslel, že musím zrušiť svoj let do Moskvy a zrušiť moju
účasť na výstave. Ale ako som to mal vysvetliť mojim partnerom, ktorí do vý-
stavy investovali nielen svoje peniaze, ale aj svoj čas a prácu? Že sa mi sníval
sen? To budem za blázna! Po niekoľkých hodinách duševného boja sám so
sebou som sa nakoniec rozhodol. „Musím letieť, nemôžem veriť takej blbosti.
A aj keď by lietadlo spadlo, tak sa nedá nič robiť, budem musieť zomrieť. Ni-
komu nedokážem vysvetliť, že neletím, kvôli tomu, že sa mi niečo snívalo?!“

V práci som od rána 7:00 hod. už sedel pred počítačom. V kancelárii
bolo príjemne teplo. Okolo 10:00 hod. som sa definitívne rozhodol, že bu-
dem letieť. Asi za 5 až 10 minút od tohto môjho rozhodnutia som sa odrazu
začal strašne potiť. Následne za 5 minút som bol mokrý od potu na celom
tele. Pritom mi však bolo chladno. Zima, vôbec mi nebolo teplo, aj keď
v kancelárii bola teplota min. 23 až 25°C, pretože všetci tam boli len v ko-
šeliach, ako v lete. Rukou som si utieral hojné kvapky potu na čele aj tvári
a vydesene som sledoval, čo sa deje s mojim telom??!! Nohavice aj košeľa
sa mi úplne prilepili na kožu. Ale nebolo mi vôbec teplo! Naopak, cítil
som jasne, že mi je zima...! Nechcem zdĺhavo opisovať svoj úžas z toho, že
tento dej „chladného drastického potenia“ som nedokázal nijako ovplyvniť
a súčasne moje postupné uvedomovanie si, že to súvisí s tým, že som sa
rozhodol letieť lietadlom, ktoré spadne a ja zomriem!

V tom zazvonil telefón a ja som začal riešiť nejaký pracovný problém –
v práci sú všetko len samé problémy... Neviem, ako dlho som telefonoval.
Viem však, že po ukončení telefonátu som zložil a zabudol som na svoje po-
tenie sa a chlad. Neviem prečo som na to zabudol, ale „možno“ za ten čas te-
lefonovania sa moje telo zohrialo a pot sa vyparil? Fakt neviem. Avšak asi po
2 hodinách, po hektickom riešení nejakých pracovných vecí, som sa strhol...
Spomenul som si na svoj let do Moskvy a sen, ktorý mi predpovedal smrť.
Pozrel som na svoje nohavice a košeľu, ktoré boli ešte pred „chvíľou“ zlepené
s mojim telom studeným potom. Uvedomil som si, že na mojom tele už nie
je ani chýru, ani slychu po tom „strašnom, asi smrteľnom, pocite chladu
z blížiacej sa smrti“. A tak som sa „kľudne“ rozhodol, že zajtra letím...

Pri lete do Moskvy som aj tak bol samozrejme nervózny, či príde pád,
alebo nie. Z Moskvy sme leteli naspäť o týždeň, zasa v piatok. Prišiel som na
letisko 2,5 hodiny pred odletom lietadla. A už pri príchode mi bolo jasné, že
tu je nejakých problém. Letisko bolo preplnené ľuďmi a nefungovali ozna-
movacie tabule... všade bol zmätok. Anabázu môjho predierania sa k lietadlu
nebudem rozoberať. Nakoniec pri pasovej kontrole asi len 20 minút pred
odletom lietadla prišli 2 letušky a prednostne nás pasažierov tohto letu pre-
viedli cez kontrolu do lietadla. Prišiel som do lietadla a sadol som si vedľa
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nejakej staršej dámy vo veku asi 55 rokov. Bola luxusne oblečená, ale napodiv
celkom sympatická – asi preto som sa zvolil a mierne s ňou diskutoval. Dis -
kusia nakoniec aj tak bola len stručná. 

Naše lietadlo meškalo. Asi po 15 až 20 minútach meškania sa moja susedka
už nezdržala a pretože vedela, že som Slovák, tak mi otvorene slovensky ho-
vorila, že je riaditeľka pobočky slovenskej banky v Moskve (viem presne,
ktorej banky, ale nechcem ju kompromitovať, ale určite nebude žiadny problém
pre tajné služby zistiť, aké slovenské banky mali pobočku v tom čase v Moskve...
a kto to teda bol!) a že Rusi stále meškajú, nikdy nedodržujú čas a termín,
pravidelne odlety z Moskvy meškajú, ... všetci meškajú...? Ha, ha. Ja som sa
skutočne usmieval pri počúvaní, čo hovorila. Keď sa po 2 až 3 minútach
trochu ukľudnila, tak som jej ticho a tajomne hovoril: „Meškanie lietadla je
sranda. Môžu byť oveľa vážnejšie veci, ako že nedoletíme do Bratislavy. Pred-
stavte si, že lietadlo unesú teroristi a my pristaneme v Turecku. No to je ešte
optimistický variant. Ale predstavte si, že v našom batožinovom priestore
bude umiestnená bomba... A táto bomba vybuchne, keď budeme 10 km nad
zemou. Je jasné, že nedoletíme vôbec! Po tejto depresívnej sprche z iného
uhla vnímania reality sa na mňa pozrela ako na nejakého podivína! Mal som
pocit, že ma ošacovala na „utajeného“ blázna, s ktorým nemá význam ďalej
diskutovať. A diplomaticky uznala otrasnou grimasou a nejasným koktaním,
že ma počula a už nechce o tejto téme ďalej hovoriť. A pomaly sa mierne od-
klonila na sedačke na opačnú stranu odo mňa. Na to však asi za 10 minút
prišli asi 5 noví pasažieri a hovorili, že na letisku je strašný zmätok... Asi za
ďalších 15 minút prišla nová skupinka približne ďalších 5 až 7 pasažierov
a hovorili to isté: „Rusi majú totálny zmätok na letisku a nič im tam nefunguje.“
To už sme meškali asi 30 minút. Nakoniec prišla skupina približne 15 až 20
posledných pasažierov, minimálne 1 hodinu po termíne štartu nášho lietadla
a všetci hovorili: „ Žiadne lietadlo neodlieta. Všetko stojí. Na letisku je strašný
zmätok a z nášho lietadla vykladajú batožinu...?? Asi poletíme iným lietadlom?“
V tom momente sa tá staršia žena vedľa pozrela na mňa, stretli sa nám pohľady
na pár sekúnd ...  asi pochopila!? Odštartovali sme asi 1 hodinu po príchode
poslednej skupinky pasažierov, ktorí hovorili, že z nášho lietadla vykladajú
batožinu. Kapitán lietadla do mikrofónu hovoril, že naše lietadlo letí prvé po-
tom, ako na letisku vznikli nejaké technické problémy. 

Celú cestu táto žena bola ticho a pozerala sa stále inde len nie smerom ku
mne. Približne 20 minút pred pristátím v Bratislave sa ku mne obrátila a v zjav-
nom duševne emotívnom rozpoložení mi ukázala fotku svojej vnučky a ho-
vorila mi, že sa na ňu teší celý týždeň, a preto je taká netrpezlivá pri odlete...
Pamätám sa, že chcela môj podpis na fotku jej vnučky, že jej prajem všetko
dobré, ale už sa nepamätám, či som jej ten podpis dal, alebo nie, pretože som
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sa zdráhal, ... prečo ja, keď som pre jej vnučku nikto? Pri odchode z lietadla sa
ešte „vážne“ na mňa pozrela. Nedá sa nič robiť, ja som introvert a nechce sa
mi zbytočne „hubou mlátiť“. Doleteli sme v poriadku aj do Prahy. 

Som presvedčený, že toto lietadlo, ktorým som letel z Moskvy, malo
spadnúť a mali zomrieť všetci pasažieri. V tom čase zúrila vojna v Čečensku
a všade sa očakávali teroristické útoky islamských čečenských fundamen-
talistov, ktorých podporovali západná EU a USA. 

Záhrobné bytosti (ktoré môžu zmeniť váš osud na Zemi) sa rozhodli vo
štvrtok, týždeň pred odletom tohto lietadla, že ma zachránia – keď už som
sa rozhodol, že „ja somár musím splniť svoju obchodnú dohodu“... Preto
sa cítim dlžný za svoj život a musím si to odpracovať ... teda teraz tu, na
Zemi. Je isté, že ak ma nezabili, že majú so mnou nejaké plány. Len dúfam,
že ich nesklamem. Ale musia vidieť, že som riadne nasratý ... a vôbec ne-
milujem svojich nepriateľov.

Uvedomte si, že ak by som „ja“ nenastúpil do tohto lietadla, tak by zá-
hrobné bytosti bez milosti nechali zomrieť asi 150 ľudí! Tí všetci mali ob-
rovské šťastie, že som bol v lietadle aj ja. Chápete, ako rozmýšľajú a konajú
záhrobné bytosti?! Im je úplne jedno, koľko ľudí zomrie, ale im vôbec nie
je jedno, kto dôležitý pre nich by mal zomrieť! Vôbec neuvažujú o človeku
ideologicky kresťansky, demokraticky, socialisticky, marxisticky a ani nijak
ináč rovnostársky, že každý človek je dôležitý a hodnotný. Oni jednajú jed-
noznačne „duchovne hierarchicky“!! Je jasné, že im je úplne jedno, či
zomrú milióny a stovky miliónov ... málo dôležitých ľudí. Oni nie sú hu-
manisti a ani retardovaní demokrati, alebo vyznávajúci niektoré z tých
mylných súčasných náboženstiev na tejto planéte. 

Ale aj tak viem, že som len prostredník na prenos informácii. Keď si sa-
dám k počítaču, zvyčajne vôbec neviem, čo budem písať. A za pol hodiny
sa to tak rozbehne, že som doslova šokovaný, čo zo mňa vychádza. 

V mojej prvej knihe DjePO sú moje sny, ktoré sú zásadne dôležité.
Mnoho ľudí mi hovorilo, že kniha by bola podstatne lepšia – odbornejšia
– keby tam neboli tie „blbé“ sny... a tiež množstvo mojich otáznikov a vý-
kričníkov. Že to pôsobí detsky. Ak pôsobím detsky, tak to je pre mňa vy-
znamenanie. 

Súčasné ľudstvo smeruje k sebazničeniu a tak je to aj dopredu naplá-
nované, že ľudstvo bude zničené – nenápadne som to dokázal v knihe
ZOZaV a hlavné tézy opakujem aj v tejto knihe. Tieto, možno prvý krát
vyslovené princípy samozničenia ľudskej rasy, opakujem a rozvíjam aj
v tu... Optimizmus je hlúposť. Pozitívne myslenie je doslova tuposť!

Prvé vydanie knihy DjePO bola kniha zložitých filozofických a psycholo-
gických úvah a nikto jej nerozumel... Preto som sa rozhodol písať priamo a čo
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najjednoduchšie. Avšak aj tak nepíšem pre masy, ale pre duchovne vyspelých
ľudí, ktorí ale nemusia mať žiadne „veľké“ vzdelanie! Snažím sa písať krátke
vety a používať jednoduché slová. Píšem svoje knihy takto. Najskôr napíšem
prvú verziu. Tú potom čítam a opravujem a doplňujem. Potom to čítam aj
tretí krát a opäť opravujem a doplňujem. Pri treťom čítaní som už zúfalý
z toho, aké somariny som tam zasa napísal a že tomu nikto nebude rozumieť,
čo som chcel povedať, okrem mňa samého. Štvrté čítanie a opravovanie je už
doslova utrpenie. Hovorím sám sebe, prečo píšem neustále zbytočné veci a sa
opakujem, ak predsa chcem, aby to bolo čo najjednoduchšie a najkratšie?!
Túto knihu som opravoval 5 krát – asi som skutočne neschopný?!

Pravdepodobne najlepšia kniha, ktorú som v živote čítal, bola „Tak
hovoril Zarathustra“ od F. Nietzscheho. Asi v roku 2010 (už neviem) som
robil u nás na dedine v jednej krčme filozofické prednášky. Dedinčania
boli totálne šokovaní, ale chodili... Okrem iného som v jednej prednáške
analyzoval aj vybraté state z tejto knihy. Za dve hodiny som dokázal analy-
zovať len asi 4 alebo 5 strán?! Chápete? Táto kniha je tak geniálna a zložitá,
že jej podľa mňa nikto nerozumie. V knihe je veľa viet a častí, ktoré majú
trojnásobné a viac násobne významy! Je možné, že okrem mňa jej takto
rozumie max. 10 ľudí na Slovensku. Geniálna kniha... a  je k ničomu...!!
Nikto jej nerozumie. F. Nietzsche chcel asi ukázať celému svetu, čo objavil!
Ale napísal to tak, že nikto to nepochopil. Obrovská škoda, aj keď mal
pravdu! Preto F. Nietzsche je odstrašujúci príklad, že ani génius nedokáže
nič, ak nedokáže hovoriť jazykom tých, ktorých chce niečo naučiť!!

V tejto mojej knihe dokazujem, že ľudstvo sa určite zničí, ak nedôjde
k jeho „obrodeniu“ a následne k „duchovnému zjednoteniu“. Zjednotenie
sa však môže zrealizovať len na princípe hierarchie a nie rovnocennosti.
Teda hierarchie prvotne duchovnej a podradne aj materiálnej a dokazujem,
že duchovná hierarchia je mocensky nadradená a určujúca. Mám pocit
z rôznych skutočností, že Slovania sú duchovne (a tak zákonite aj geneticky)
najvyspelejší národ a preto musí dôjsť najskôr k obrodeniu a zjednoteniu
Slovanov. Najskôr musí dôjsť k „osvieteniu“ toho najschopnejšieho a až
potom sa k najschopnejšiemu môžu pridať ďalší. Určite to nie je možné
ináč. A obrodenie aj zjednotenie sa musí organizovať a viesť tiež len hie-
rarchicky, teda od najschopnejšieho a najduchovnejšieho národa Slovanov.
Takže Rusko – ruský slovanský národ – by malo byť idelogický duchovný
vodca tohto cieľa. Možno však, že procesne-takticky pre zdegenerovaný
Západ, by to Rusko nemalo viesť, pretože Západ a Vatikán sa stovky rokov
sústreďuje proti Rusku. Preto by sa asi mal otvoriť „nový front“ za obrodu
a zjednotenie, teda proti „zdegenerovanému“ Západu a Vatikánu, v strednej
Európe u západných Slovanov. A potom, po prvotnom znovuobrodení zá-
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padných Slovanov, to už pôjde ľahko – akoby „z kopca“. Je však skutočne
veľmi málo času: duchovná degenerácia „šialeného a krvilačného“ Vati-
kánskeho Západu je už samodeštrukčne nebezpečná! Dôkladne vysvetľu-
jem, že demokracia, tržná ekonomika, všetky súčasné náboženstvá, súčasný
otrokársky princíp moci bánk nad ľuďmi,... sú omyly, a ak sa tieto omyly
neodstránia, tak ľudstvo bude zničené.

Samozrejme je možné, že sa mýlim? Preto očakávam, že schopní mysliaci,
nesúhlasiaci, verejne pôjdu do psychologickej a filozofickej konfrontácie
so mnou, s cieľom dokázať, že sa mýlim. Tvrdím však, že slovenskí intelek-
tuáli (aj všetci západní) sú zbabelci a nič nevedia!!

Viem, že som literárne nedostatočný, ale z podstaty mojej existencie vás
nevediacich musím „obšťastniť“ touto moju poslednou „nečitateľnou“ kni-
hou, pred vašou duchovnou smrťou.

Túto knihu som nakoniec musel doplňovať a upravovať asi 5 krát. Už
som totálne otrávený opakovaným čítaním svojich myšlienok a „nekoneč-
ným“ detailným opravovaním. Doplnil som opäť pred vydaním knihy
nejaké jednoduché časti pre pochopenie aj pre menej schopných čitateľov,
ale neviem, či tieto časti nevyvolali rozpor s inými textami v knihe? Tak by
som sa usvedčil, že niečo som nevysvetlil dostatočne jasne. Už ma to sku-
točne nebaví! Vysvetľovať a vysvetľovať a dokazovať a dokazovať. Však
tým, ktorí „nebudú súhlasiť“, aj tak je absolútne zbytočné niečo vysvetľovať...
Uvedomte si tí, ktorí chápete, že tí ostatní sú nevediaci a musia slúžiť a ne-
smú mať žiadne práva demokratické, ani humanistické, ani ... žiadne – ak
nechápu!! Čo chcete urobiť s hlupákom, ktorý nerozumie ničomu? Nič.
Tento musí počúvať!!

Touto knihou sa nechcem povyšovať, že som schopnejší než Vy. Aj keď
to bude vo viac ako 99,99 % prípadoch určite pravda, tak aj tak sa cítim len
ako obyčajný služobník iných síl! 

Napísaním tejto knihy som absolútne stratil dôveru v samého seba a svoje
vedomosti. Mám pocit, že nerozumiem ničomu. Nie som si istý ničím
a pritom sa bijem za svoje presvedčenie. Chápete, aký som somár?! Je jasné,
že aj vy ste podobní hlupáci, ako som aj ja... V mojom živote mi nič nevyšlo,
ako som chcel. Moje knihy sú reakcie na to, že som ničomu nerozumel.
Múdri hovoria: „Hlupák sa učí z vlastných chýb a múdry sa učí z chýb
druhých.“ V mojich knihách rozoberám moje životné chyby a táto kniha
je vrchol mojich vedomostí o mojich zlyhaniach. Preto, berte aj túto moju
knihu ako analýzu mojich chýb – učte sa z mojich chýb, neopakujte moje
chyby, a samozrejme mi neverte, pretože je veľmi pravdepodobné, že sa
zasa mýlim! Tak prečo teda vôbec píšem aj túto moju poslednú knihu, ak
mám pochybnosti? Pretože to musím urobiť..., som si istý!!
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14. decembra 2017 som mal obchodné jednanie s partnerom, ktorý čítal
všetky moje knihy. Po ukončení pracovných tém, sa rozhovoril, že bol pred
asi mesiacom u veštice, ktorá mu vylúštila všetko z jeho minulého života
a predpovedala budúcnosť z kariet ... a je z toho „paf “. Čo mu na to poviem?
Nikdy som nebol u žiadnej veštice a nedôverujem „týmto ľuďom“, pretože
„si myslím“, že sú to podvodníci... Obchodný partner mi ale povedal, že
veštica vyhlásila, že on je karmické číslo 9 až 9,5. Ďalej, karmické čísla 1 až
6 sú materialisti a okrem zisku a hmoty ničomu nerozumejú, sú to totálni
hlupáci – čísla od 7 do 9 sú „prebudení“, ktorí začínajú myslieť a chápať, že
duch je súčasť tohto vesmíru ... – a čísla od 10 vyššie sú učitelia. Veštica-
kartárka kolegovi povedala, že ona je číslo 11. A to ma zaujalo – ak ona je
11, aké som číslo ja? Chcel som si overiť, či je klamárka, alebo má skutočne
duchovné schopnosti. Zvedavosť ma premohla. Pretože som mal čas, tak
som súhlasil, že ak „daná veštica“ má tiež čas, tak pôjdem za ňou – asi ho-
dina jazdy autom – a uvidím... Partner okamžite telefonicky dohodol stret-
nutie a asi za 2 hodiny som u nej bol. Mala 5 – 7 psov, ktorí po mojom prí-
chode do izby behali splašene okolo. Ale asi za dve minúty sa psy ukľudnuli
a potom celý čas len ležali okolo mňa... Mal som pocit, že žena bola trochu
prekvapená, že sú ticho. Potom to začalo – psy sedeli a ja som počúval. Ona
hovorila a neustále na papier kreslila rôznofarebnými farbičkami. Asi po
10 minútach povedala, že farby odhaľujú duše... Nakoniec čmárala stále
fialovou farbičkou. Zobrala nový čistý papier a zasa čmárala kruhy s tou
fialovou tužkou. Fakt som začal uvažovať, či nie je blázon, že stále čmára
nejakými farbičkami a to s tou fialovou bol už vrchol „jej zacyklenosti“... 

V tomto stave mojich myšlienok, sa pozrela na mňa „strašným pohľadom“
a povedala, že ja som karmické číslo 12!!!! To bolo ako studená sprcha pre
mňa. Pochopil som okamžite, že ona povie pravdu aj vtedy, ak sa poníži...
Pretože ona je predsa číslo 11 a mne povedala, že ja som 12?!... Asi za 5 mi -
nút potom zaútočila na mňa, prečo som k nej prišiel, čo od nej chcem...?
Z jej strany to bolo logické, ak ja som duchovne vyšší ako ona. Okamžite
som spontánne z duše odpovedal: „Viac hláv, viac rozumu. Prišiel som sa
s ňou poradiť.“ Povedala, že za ňou chodia rôzni ľudia – hlavne ženy, ktorí
sa tiež venujú vykladaniu z kariet a ju skúšajú a hádajú sa s ňou ... Potom
mi povedala veľa vecí, ktoré som ja tušil – mal obavy – a ona cez karty mi
poradila. Nie je klamárka, skutočne si myslím, že „ONA“ má informácie
z iných „svetov“. Aj ona nenávidí farárov a Bibliu. Teda, ak som číslo 12,
mám právo vám niečo povedať – dokonca podľa nej mám právo vás všet-
kých „nižšie čísla“ učiť. No tak teda čítajte... 

Táto kniha je moja súčasná záverečná správa o mojich psychologicko-
filozofických výskumoch za posledných asi 15 rokov. Samozrejme, že vôbec
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neviem, či sa nemýlim! Poslal som asi 950-tim profesorom, docentom ...
asistentom univerzít na Slovensku na fakulty psychológia, filozofia, socio-
lógia, ekonomika, právo ...  moju predchádzajúcu knihu ZOZaV. (Samo-
zrejme, že mám adresy všetkých, ktorí dostali túto moju knihu.) Ale skoro
nikto neodpovedal. Len 6-ti „statoční“ chválili, ale nekritizovali a teda žiaľ
pre mňa boli bezcenní! A ešte jeden chudák mi napísal, aby som do konca
môjho živata zabudol na jeho adresu a už mu nikdy nič neposielal... ha, ha.
Asi duševne chorý? ... Asi títo „ctihodní profesori“ a ... všetci majú strach?!
Alebo sú odborne absolútne nekompetentní!! Tak teda sú to svine?, alebo
hlupáci? A týchto somárov akademických „slovenskí ľudia“ počúvajú?! Ste
somári tiež? Je jasné, že títo „dôverčiví“ ľudia sú nakoniec skutočne hlupáci,
ktorí počúvajú svine, a/alebo hlupákov! Dokáže mi niekto niečo iné?

Aj tak „systémovo“ pochybujem o mojich názoroch – o mojej teórii. Ne-
mám vedecké „exaktné“ potvrdenie toho, čo tvrdím. Toto je ale už veľký
problém, ak už nie je „veda“ – predstavitelia „vedeckého myslenia“ – schopná
reagovať...! Čo sa deje? Majú skutočne všetci strach?, alebo len sú hlúpi?,
a nemajú odvahu z pozície svojej hlúposti sa na svojich postoch diskreditovať,
že nechápu? Mýlim sa, alebo sa nemýlim? Neviem. Nikto nereaguje...!

Pre mňa menej dôležité časti v knihe sú písané menším písmom, hoci
pre mnohých ľudí to môže byť ináč...? A naopak najdôležitejšie kapitoly
podľa mňa sú asi č. 1, 2, 3, 5, 6, 11, 31, 33. Dôrazne upozorňujem, táto
kniha je filozoficko-psychologické uvažovanie a ja vôbec neviem, či sa ne-
mýlim. Aj keď som karmické číslo 12, aj tak „nemám patent na rozum“.
Neverte mi! Ja len rozmýšľam a provokujem všetkých Vás čitateľov, aby ste
mysleli. Toto je cieľom mojej knihy – myslite, ale neverte mi! (Ja sám po-
chybujem o sebe! Nemýlim sa náhodou?) Lenin povedal: „Učte sa, učte sa,
učte sa!“ Ja hovorím: „Myslite, myslite a vzdelávajte sa a vzdelávajte sa!“
Myslenie provokované vedomosťami je hlavné – len „kvalita“ vedomia
má zmysel a všetko ostatné je po smrti ďalej neexistujúce“...

Obrázky na obálke knihy majú presný význam. Ak ste prečítali knihu a nerozumeli
ste symbolike obálky, tak ste nerozumeli ani knihe. Čítajte knihu druhý krát. Ak ani po-
tom nebudete rozumieť, čo symbolicky znamená každý obrázok na obálke, tak čítajte
knihy C. G. Junga, F. Nietzscheho, ... a predchádzajúce moje knihy P.P. Kysuckého.

Táto kniha je moja súčasná záverečná správa o mojich psychologicko-filozofických
výskumoch za posledných asi 15 rokov. Samozrejme, že vôbec neviem, či sa nemýlim!
Poslal som asi 950-tim profesorom, docentom ... asistentom univerzít na Slovensku
na fakulty psychológia, filozofia, sociológia, ekonomika, právo ...  moju predchádza-
júcu knihu ZOZaV. (Samozrejme, že mám adresy všetkých, ktorí dostali túto moju
knihu.) Ale skoro nikto neodpovedal. Len 6-ti „statoční“ chválili, ale nekritizovali
a teda žiaľ pre mňa boli bezcenní! A ešte jeden chudák mi napísal, aby som do konca



môjho živata zabudol na jeho adresu a už mu nikdy nič neposielal... ha, ha. Asi du-
ševne chorý? ... Asi títo „ctihodní profesori“ a ... všetci majú strach?! Alebo sú
odborne absolútne nekompetentní!! Tak teda sú to svine?, alebo hlupáci? A týchto
somárov akademických „slovenskí ľudia“ počúvajú?! Ste somári tiež? Je jasné, že títo
„dôverčiví“ ľudia sú nakoniec skutočne hlupáci, ktorí počúvajú svine, a/alebo hlupá-
kov! Dokáže mi niekto niečo iné?

Aj tak „systémovo“ pochybujem o mojich názoroch – o mojej teórii. Nemám ve-
decké „exaktné“ potvrdenie toho, čo tvrdím. Toto je ale už veľký problém, ak už nie
je „veda“ – predstavitelia „vedeckého myslenia“ – schopná reagovať...! Čo sa deje?
Majú skutočne všetci strach?, alebo len sú hlúpi?, a nemajú odvahu z pozície svojej
hlúposti sa na svojich postoch diskreditovať, že nechápu? Mýlim sa, alebo sa nemýlim?
Neviem. Nikto nereaguje...!

V knihe pravidelne používam expresívne výrazy ako debil, somár, hlupák, chumaj,
chuj a pod. Táto kniha nemá byť len vedecká správa a štúdia pre „málo“ odborníkov.
Zámerne som ju napísal čo najjednoduchšie, aby ju mohol čítať a pochopiť aj oby-
čajný človek... Pretože, ak moja analýza je pravdivá, tak kniha má byť tiež „štartu-
júcou rozbuškou“ pre zahájenie prác na zlepšovanie genetiky človeka... Teda je
určená hlavne pre konkrétneho „obyčajného“ čitateľa a nie len pre úzku skupinu
„špecialistov“. Zmena genetiky – ako dokazujem v tejto knihe – je možná len my-
slením. Ale väčšina ľudí nechce premýšľať. Začnú sa snažiť, až keď majú problémy,
alebo ich niečo nasere. Tieto výrazy používam preto, aby som zvýraznil emocionálne,
čo je dôležité a tak nazlostil priemerného čitateľa a tým ho donútil „sa zamyslieť“.
Týmto sa snažím pomôcť, učiť, rozširovať zorné pole o nové myšlienky, aby tu, na
tomto konkrétnom texte čitateľ spozornel... Je jasné, že každý duševne výrazne
nadpriemerný človek sa zasmeje z knihy a jeho nič nerozhádže. Napr. o mne na in-
ternete píšu, že ten Kysucký je určite duševne chorý, blázon ... a samozrejme mi
dobre nadávajú, ha, ha. Takáto „pozitívna“ reakcia ma teší a povzbudzuje do ďalšej
práce... Ale..., čo ak majú pravdu a ja som skutočne duševne chorý? Je duševná
choroba IQ 140, alebo IQ 70? Na Západe už začínajú strácať istotu... Je homose-
xualita duševná choroba, alebo nie? Ikona Západu 20. storočia C.G. Jung hovoril,
že homosexualita je duševná choroba! Ak to vtedy bola duševná choroba, a už to
nie je teraz duševná choroba?, ...tak logicky sa Západ stal asi duševne chorým! No
nie?... Ja si myslím, že je duševne chorý už min. 250 – 300 rokov...

Napriek tomu, že som vyvinul maximálne úsilie, aby táto moja kniha bola čo
najjednoduchšia, žiaľ aj tak musím povedať, že bez základných vedomostí psycho-
lógie, filozofie a dejín budú mnohí „jednoduchí“ čitatelia – geneticky, duchovne
podľa princípov uvádzaných v knihe – asi  „dezorientovaní“ a nechápajúci. Žiaľ, ja
nemôžem urobiť z „menej mysliacich“ schopných čítať aj moje knihy. Nie som
BOH...! Ale viem, že je potenciálne veľké množstvo „jednoduchých“ Slovákov,
ktorí už nie sú ochotní myslieť, ako súčasný Vatikán a Biblia a títo schopní Slováci
budú „predvoj“ blízkej „duchovnej revolúcie“ proti všetkým omylom.
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ANALýzA 
DegeNeRATíVNOSTi DemOKRAcie

Kapitola 1
základné zákony vo vesmíre

Základné zákony vo vesmíre sú dualita a hierarchia. V západnej civilizácii
sú všeobecne známe 3 Heglové zákony dialektiky vysvetľujúce, ako funguje
dualita v našom vesmíre: „Jednota a boj protikladov – Zmena kvantity na
kvalitu – Negácia negácie“.

V mojej knihe DjePO objavujem a doplňujem 4. zákon duality: „Hmota
ovplyvňuje dušu a duša definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti
návratu k pôvodnému stavu“.

Dualita je, že všetko vo vesmíre má svoj protiklad, alebo svoju kompen-
záciu. Heglové 3 zákony sú zákony protikladu. Môj 4. zákon je zákon kom-
penzácie. Lepšie vysvetlím kompenzáciu tak, ak si predstavíte, že máte dve
nohy, pravú a ľavú. Ak vás bolí koleno v pravej nohe, tak pri chôdzi prene-
siete váhu na ľavú nohu a ľavá pomáha pravej, kompenzuje jej nedostatok,
dopĺňa jej funkciu. Dobrý príklad o dualite v kvalite kompenzácie je aj
Jungová teória o psyché. C. G. Jung hovorí, že psyché je zložená zo 4
funkcií. Dve hlavné a dve vedľajšie. Hlavné sú myslenie a protiklad cítenie.
Vedľajšie sú vnímanie a protiklad intuícia. Každá dvojica je vzájomne pro-
tikladná, ale psyché podľa Junga sa chce „zaokrúhliť“ a chce mať rovno-
merne vyvinutú každú z funkcií. Znížená schopnosť psyché v niektorej
z týchto funkcií znamená „chybu“. Teda úlohou myslenia vývoja psyché
človeka je kompenzačná duálna vyrovnanosť. 

Z dôvodu duality, ak existuje hmota, tak protikladom hmoty je nehmota,
teda duch. Takže existencia hmoty je vlastne dôkaz o existencii ducha.
Toto podstatne zložitejším spôsobom dokazuje aj nemecký filozof Arthur
Schopenhauer vo svojom diele „Svet ako vôľa a predstava“. Preto je zbytočná
hádka západných kresťanských filozofov čo bolo skôr, či hmota, alebo duch
v našom vesmíre. Odpoveď je jednoduchá, od začiatku existencie nášho
vesmíru tu bola aj hmota a aj duch. Preto všetko, čo človek robí vo svojom
živote, musí brať do úvahy, že okrem hmoty, tu je aj duch. A pravdivý po-
litický a mocenský systém musí toto zohľadňovať!! 
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Druhý základný zákon nášho vesmíru je hierarchia. Nie je myslená len
hierarchia materiálna, teda rozdiel medzi ľuďmi v tom, koľko má kto peňazí
a majetku. Alebo aký je kto fyzicky pekný. Niekto je silnejší, iný slabší,
niekto je vyšší, iný nižší ... atď. Všade je materiálna hierarchia. Alebo kto
sa krajšie a modernejšie oblieka – a iné hierarchické rozdelenia podľa
hmoty. Dôležitejšia hierarchia pre ľudí je hierarchia duchovná. Základná
duchovná hierarchia od najnižšieho po najvyšší stupeň je asi takáto:

• kameň
• rastlina
• zviera (postupne ryba, vták, cicavec, opica)
• človek
UFO (na podstatne vyššej duchovnej úrovni ako človek)
Mohlo by sa to podrobnejšie rozpísať, že medzi rastlinou a človekom je

baktéria, vírus, bezobratlovce, hmyz, ryby, plazy, vtáky, cicavce...) Tu je
duchovná hierarchia jasná každému. Preto ale zo zákona logiky plynie, že
duchovná hierarchia musí byť aj medzi ľuďmi!! A dokonca aj medzi ná-
rodmi. Preto ľudia a ani národy nie sú si rovní a ani rovnocenní. Preto je
demokracia duchovný aj materialistický nezmysel, pretože odporuje zákonu
o hierarchii. Nie je možné, aby človek s nízkymi schopnosťami a vedomos-
ťami pri voľbách v demokracii mal rovnaký počet hlasov, ako človek s veľ-
kými životnými skúsenosťami a schopnosťami. 

Žena je duálny protiklad muža. Alebo je to kompenzácia? Ak sú muž aj
žena múdri a chápu svoju rolu, tak je to kompenzácia, v opačnom prípade je
to boj. Žena aj muž nemôžu byť bez druhého, pretože zákon duality požaduje,
aby boli spolu. Avšak súčasne zákon o hierarchii hovorí, že nemôžu byť rov-
noprávni. Niekto z nich musí byť duchovne vyšší a druhý nižší. V knihe
DjePO sa podrobne vysvetľuje a dokazuje, že vyšší duchovne je muž. Hlavne
v kapitole „Žena slúži a muž vládne“. Vzhľadom na to, že vládnutie je určené
len mužovi, tak do budúcnosti treba ženám úplne zakázať volebné právo (ak
sa ešte bude niečo voliť?). Žena si má vybrať za partnera takého muža, ktorý
bude voliť tak, aby so svojim mužom súhlasila aj sama. A ak nesúhlasí s ná-
zormi svojho muža, tak má dosť času, aby ho presvedčila o svojich názoroch
a omyloch svojho muža. Hierarchia znamená aj to, že Boh a jeho zákony sú
nadradené nad ľuďmi a všetkými tvormi v tomto jeho vesmíre. 

Nemôže byť, aby Bohu povedali jeho žiaci – počúvaj, už si nás tu dosť učil
a mudroval, my sme sa rozhodli, že odteraz tu zavedieme demokraciu a teda
ty budeš mať 1 hlas, ako my ostatní. Ak získaš najviac hlasov, tak na najbližšie
4 roky nám môžeš rozprávať tie svoje „drísty“. Ale ak nevyhráš, budeš počúvať
toho, kto vyhrá?... A Boh je podľa súčasných demokratov tiež demokrat,
a teda im to – svojim žiakom – odsúhlasil. Tento Boh je podľa takýchto ľudí
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asi skutočný debil! No nie? Umožnil stvorenie vesmíru, ale povolá si vedľa
seba – za seba rovných – nevediacich rovnostárskych demokratov a huma-
nistov. Je zaujímavé, že žiadna kresťanská cirkev (hoci ovládaná hierarchicky)
nie je proti demokracii. V žiadnom štáte kresťanské cirkvi nevystupujú otvo-
rene proti demokracii a ich politikom... Sú to obchodné organizácie!! 

Ešte dôležitá vec. Ak tu vládne dualita, tak musí byť aj opak hierarchie.
Opak hierarchie je „nehierarchia“. Čo je nehierarchia? Je to chaos. V prípade,
že je nedostatok energie na udržanie hierarchie, nastáva chaos. V prípade
dostatku energie vládne vždy hierarchia. Pretože vo vesmíre neustále klesá
množstvo využiteľnej energie, tak nakoniec sa vesmír zmení na chaos. 

Čitateľ pochopí do hĺbky zásadnú dôležitosť tejto kapitoly až po prečítaní
celej tejto knihy.

Kapitola 2
Ako sa prejavuje Boh – zdroj energie –
v našom vesmíre

Boh je prítomný v našom vesmíre formou sily, alebo energie, ktorej ja
hovorím „živá a večná energia“. Je dosť možné, že daný druh sily (energie)
ľudia nikdy nebudú poznať priamo. Budú schopní dokázať existenciu tejto
energie len nepriamo. Prejavom tejto „sily“ je, že čím je daný človek bližšie
svojím zmýšľaním k Bohu, tým viac na neho táto sila – energia – pôsobí
a tým viac je pod vplyvom tejto sily. To znamená, ak to preženieme, človek
neveriaci, materialistický, má v hmotnom svete ľahší život, pretože na neho
daná sila, energia pôsobí na Zemi menej než na duchovného človeka. Ma-
terialisti – konzumenti – racionálne uvažujúci a jednajúci, majú preto v na-
šom svete ľahšie možnosti uspieť materiálne, než duchovne založení. 

Materiálne založeným jednoduchším ľuďom podstatne ľahšie prejdú rôzne klam-
stvá, nepravdy, zlé skutky voči ľuďom, zvieratám a voči Bohu, ako ľuďom duchovným.
Duchovne založený človek urobí jednu špatnú vec a už to „všetci vedia“ a musí si to
ťažko odpykať. To je ale nespravodlivosť...!? Nie, to nie je žiadna nespravodlivosť.
Jednoducho duchovní ľudia dostanú odplatu – odozvu – Božej sily (energie) rýchlo.
Zatiaľ čo hrubí materialisti nie. Trvá aj niekoľko rokov, dokiaľ títo materialisti dostanú
reakciu od tejto sily a potom oni už ani nevedia, že prečo majú odrazu také nešťastie...
A duša skutočne „ťažkého materialistu“ dostane svoje až po smrti. 

V našom vesmíre je množstvo vysoko vyvinutých civilizácií. A tie naschopnejšie
civilizácie dosiahli vysoký stupeň rozvoja, pretože sa stali viac duchovnými. Čím sú
však viac duchovní, tým sú viac pod vplyvom Božej sily – energie. Preto tieto civili-
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zácie nemôžu tak ľahko robiť zlé veci. Ak by urobili zlé veci – boli by okamžite sys-
témovo trestaní touto energiou. A tie najrozvinutejšie civilizácie sú najlepšie. Sú
Bohu najbližšie, Satanovi najďalej a preto sú v pozícii, že môžu byť touto neutrálnou
silou najľahšie zničené, ak sa nebudú správať v súlade s prianím a zákonmi tejto „ne-
utrálnej“ energie. Preto ak sú moje úvahy správne, ľudia sa nemusia báť agresívnych
mimozemšťanov, ktorí prídu obsadiť Zem, ako kobylky a ľudí prídu vyvraždiť. Táto
teória nevyvracia možnosť, že v našom vesmíre môže byť veľa planét s duchovne
podstatne horšou populáciou – podstatne ďalej od tejto „energie“, ako je tá naša –
a táto civilizácia môže byť aj na podstatne vyššej vedeckej, materialistickej úrovni
a úrovni technológií a znalostí o hmote a vesmíre, pretože bude jednoducho podstatne
staršia. Avšak ich znalosti sa ďalej nedostanú, pretože možnosti hrubej hmoty bez
vlády ducha sú obmedzené, a preto tieto civilizácie sa ďaleko od svojej planéty nikdy
nedostanú. Celý náš vesmír od svojho vzniku sa neustále rozpína. Vzdialenosti medzi
jednotlivými hviezdami a planétami sa neustále zväčšujú. Tak sa „špatné civilizácie“
dostávajú do izolácie, z ktorej niet úniku. Uniknúť môže len duchovná civilizácia. 

Tejto Božej energii ja najradšej hovorím „živá a večná energia–sila“. Ja
túto energiu charakterizujem takto:
1. Je večná, nedá sa zničiť, pretože je od Boha. Nie je z tohto vesmíru.
2. Je to živá energia, bez nej by nebol život ani ľudí, ani zvierat... ničoho.
3. Je to absolútne neutrálna energia. Táto energia sa nedá ovládať ani citom,

ani rozumom. Na túto energiu sa človek napája len svojim myslením.
Ten kto je zlostný, dostane zlosť a depresiu. Ten, kto je nadšený, dostane
šťastie. Človek sa na túto energiu napája len a len svojim myslením!!!! 
Píšem to, o čom mám skúsenosti zo svojho života. Vyskúšal som si na sebe

už veľa krát pôsobenie tejto sily a aj to, že je táto energia skutočne neutrálna.
Tak ako človek rozmýšľa, to dostane. Preto je úplne jedno, čo hovoríte

a ako konáte. Vaše skutky a vyslovené slová, vety a názory sú absolútne
vedľajšie. Na túto energiu sa napojíte len myšlienkami. Výnimočne schopní
a duševne vyvinutí ľudia túto energiu dokážu myslením ovládať! Ale rozu-
mom a kalkuláciami sa to nedá! Dá sa to len neutrálnym myslením a bez
emócií a bez chcenia... Toto priemerní ľudia nikdy nepochopia. Priemerní
ľudia nemajú a ani nikdy ani nebudú mať prístup k vedomému ovládaniu
tejto energie. To sa môže podariť len tým najschopnejším a teda najdu-
chovnejším. Ak by ste chceli túto silu ovládať, tak vaše myšlienky musia
byť neutrálne, také, aká je táto energia – sila. To však bežne nikto nedokáže!!
Len výnimočne vyspelá duša dokáže rozmýšľať bez emócií, neutrálne a pri-
tom chcieť ovládať túto energiu. Priemerným (a už vôbec zločincom) sa to
nikdy nepodarí, aj keď by mali mať presný návod, ako to urobiť. Jednoducho
to nedokážu!!!! Veľa povolaných, málo vyvolených. A ja vám otvorene ho-
vorím, že ja dokážem myslieť neutrálne. V knihe DjePO som vysvetlil, ako
som k tomu prišiel... 
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Toto má dramatický dopad na všetkých ľudí. Príklad: Ak hovoríte niekomu,
že ho máte radi, ale pritom ho neznášate? Na túto energiu sa napojíte len
svojim myslením a teda skutočnými citmi. Ona, tá energia, nevníma vaše
slová „lásky“. Ona nevníma, že ste tomu človeku daroval na Vianoce darček
za 100 000 eur. Tej energii je to jedno. Ona počúva len vaše myšlienky a city.
Tej energii neujdete nikde a nikdy. A dostanete podľa toho. Nemá žiadny vý-
znam, aby ste to čo i len skúšali. Je to úplne zbytočné. Nie, to nedokáže žiadny
človek a ani živý tvor v našom vesmíre. Nikto tejto energii neujde. To sa z pri-
ncípu existencie tejto sily nemôže podariť. Pretože tvrdím, že všetko živé je
živé len v dôsledku existencie tejto neutrálnej energie, ktorá je od Boha. 

Ak naopak nadávate niekomu, že je debil a neschopný a lenivý, ale pritom
ho máte rád a tak aj v skrytu v myšlienkach o ňom rozmýšľate!, tak len
vaše myšlienky sa napoja na túto energiu. Preto úplne zbytočne dávate
dary a dobre sa správate k ľuďom, aj zvieratám a všetkým okolo seba, ak na
nich „seriete“ a myslíte si opak! Je to zbytočné! Len vaše myšlienky sa na-
pájajú na túto energiu, všetko ostatné zostáva pre túto energiu absolútne
nepovšimnuté. Ale podľa toho spätne dostanete! Dostanete vyúčtovanie.
Možno okamžitú skorú reakciu tejto sily, ak ste duchovne na vysokej úrovni
a teda ste citlivý k tejto sile. Alebo ak ste priemerný, teda trochu hlúpy,
materialistický, tak pôsobenie tejto sily bude dlhšie a výsledky prídu neskôr.
Váš účet vám príde oneskorene. A potom ani neviete, že to bolo vyúčtovanie
za vaše myšlienky a city, ktoré ste mali pred mnohými rokmi? Je to však
len vaša chyba, že neviete o existencii tejto večnej sily, ktorá sa nedá ovládať
nízkymi dušami a že všetkým vystaví nekompromisne neutrály účet podľa
toho, ako ste v minulosti mysleli. Pretože, ako myslíte, tak a to aj chcete.
Ona teda tá sila vám v skutočnosti dá len to, čo chcete? Je to asi sranda?
Ten náš (prvotný) Boh sa nad nami asi pekne smeje. Je jasné, že sa baví
lepšie než my tu v tomto pekelnom pozemskom hoteli (dočasnej ubytovni),
kde priemerní sú duševne zmrzačení, a majiteľ toho hotela sa tvári, že je
ako oni, ale pritom len hrá divadlo, aby tých duševných mrzákov ovládal
a im vládol (Kapitola „Ako rozvrátim ten podzemný brloh“, kniha DjePO).

Preto vlastnosť ako taktnosť ja prekladám že, chcem ťa oklamať. Nepo-
viem ti to, čo si skutočne myslím. Nemusíš, ak nechceš, ale „Živá a večná
energia“ sa nedá oklamať a tá ti to spočíta aj s úrokmi a za mňa, že si mi
„taktne klamal“ a nepovedal mi to, čo ja omylný potrebujem vedieť. Nemajte
strach, nikto pred ňou neujde!!!!
4. Myslím si, že táto energia je asi hmotná, ale jej hmotnosť je iného druhu.

Alebo ináč povedané, táto energia je v našom vesmíre nehmotná. Preto
jej prítomnosť sa v našom vesmíre dá dokázať len nepriamo. Jej existenciu
určite raz jasne a definitívne dokážu, samozrejme, vedci. 
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Podľa mňa, náš vesmír sa skladá zo 4 častí: Priestoru – Času – Energie
materiálnej (prvotný bol tok plazmy, energie, vychladnutím vznikla hmota)
– Energie duchovnej nehmotnej (myšlienka je tiež nehmotná). Zasa číslo
4 – čítajte knihu DjePO.

Túto duchovnú energiu – živú a večnú energiu – by som mohol nazvať
aj vedomie. Vedomie je pre ľudí to, že sú schopní myslenia. Vedomie –
túto energiu – však majú aj zvieratá a všetko, čo existuje v tomto vesmíre!
A je rozdiel len v množstve – kvantite – tejto energie (vedomia) u ľudí,
zvierat... Aj kameň má maličkú časť tejto energie a asi v kryštáloch je vý-
znamne koncentrovaná táto energia.

Teda živá a večná energia – je všade prítomná. Síce v malej koncentrácii,
ale všetko v tomto vesmíre môže čerpať túto energiu, ale kvantitatívne len na
ich duchovnej úrovni! Preto duchovne (myslením) vysoký doslova „nasáva“
túto veľmi zriedenú energiu z celého vesmíru. Ale duchovne nízky (svojim
myslením) túto energiu stráca – podľa jeho myslenia – uniká mu a nedokáže
ju udržať! Nízke – materialistické – myslenie znamená stratu tejto energie
a teda aj genetickú degeneráciu hmoty, jeho tela (vysvetlenie inde v knihe).
Už A. Schopenhauer pred asi 200 rokmi dokázal, že duchovná úroveň mno-
hých ľudí môže byť podstatne nižšia než mnohých zvierat! Ako je možné, že
väčšina ľudí môže byť horších než zvieratá?! Pretože majú nižšie „kvantum“
tejto „živej a večnej energie“ než mnohé „duchovné“ zvieratá. Ľudia s „kri-
ticky“ nízkou úrovňou tejto energie sú horší ako zvieratá!! Takže ak vraždíme
zvieratá kvôli mäsu a pritom mnohí ľudia môžu byť duchovne nižšie ako
tieto zvieratá, tak asi je možné vraždiť tieto „ľudské zvieratá“ ako „prasatá“
tiež! Nie? Neviem, ale logika myslenia je strašná vec! Určite sa nemýlim?

Primitívni materialisti, jednoduchí ľudia, neveria v urieknutie a kliatbu. Moji milí
hlúpi: „Niektoré staré ženy veľmi ľahko dokážu urieknuť dieťa tým, že sa sústredene
na dané dieťa upriamia.“ Len tým a aj nechtiac...! Je to preto, že ich myslenie je pod-
statne zložitejšie než u mladých ľudí, v starobe strácajú emócie a tak sa približujú ne-
utralite a teda získavajú schopnosť ovládať túto neutrálnu energiu. Ale pretože žena je
záporná časť tohto vesmíru, tak stará žena, ktorá sa priblíži „neutralite“ skoro vždy
vyprodukuje zlú energiu proti ľudom okolo nej. Najviac sú ohrozené malé deti, ale
neujdete im ani naivní materialisti, ktorí nemáte obranu. Dávajte si pozor na staré
ženy ... chumaji! Naopak, muži sú kladná časť vesmíru, tak ich duchovné pôsobenie
je väčšinou kladné... Avšak to nehovorím o zločincoch mužov v myslení aj konaní!

Schopný človek – muž, žena – ktorý dokáže „vedome“ ovládať túto neutrálnu ener-
giu, dokáže bez problémov cielene a vedome zabiť akéhokoľvek človeka, ktorý sa ne-
dokáže „duchovne-energeticky“ brániť vyslanej zabijáckej „neutrálnej“ energie du-
chovnej proti nemu. Vy materialisti ste skutočne len „hlúpe deti“ v tomto nekonečne
zložitom vesmíre a Božom stvorení.
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Kapitola 3
Aký je Diabol-Satan v našom vesmíre

V predchádzajúcej kapitole sa podrobne vysvetľuje, ako funguje Boh
v našom vesmíre cez svoju „živú a večnú“ energiu, ktorá je neutrálna a do-
káže túto energiu z vonkajška ovládať len absolútne nezaujaté (teda ne-
utrálne) naladenie ducha.

Ale, aký je Diabol? Ako funguje a pôsobí v našom vesmíre? 
Základný zákon v našom vesmíre je dualita. Tento zákon dokazuje, že

ak existuje hmota, tak musí existovať aj protiklad hmoty a teda duch. Teda
existencia hmoty priamo a nevyhnutne dokazuje existenciu ducha. Je zby-
točné sa o tom sporiť. Ak ste presvedčení, že existuje hmota, musí ako pro-
tiklad hmoty existovať aj duch – teda nehmota. Je preto jasné, že od začiatku
existencie nášho vesmíru vedľa seba neustále existovala, aj existuje, hmota
a aj duch. Dohady a hádky medzi materialistami a idealistami, čo bolo
skôr, či duch alebo hmota, sú hlúposť. Aj duch, aj hmota, tu v našom
vesmí re boli od začiatku okamžite (vždy) spolu. Ináč by tu neexistovala
ani dualita. Všetky filozofické západné a kresťanské názory za posledných
3000 rokov, ktoré neakceptujú tento fakt, sú preto totálne somariny.

Ak v našom vesmíre platí zákon duality, tak ak existuje Boh, musí exis-
tovať aj protipól, teda Diabol. Zákon duality nie je len zákon o protikladoch,
ale radšej hovorme aj ako o zákone kompenzácií. Všetko má, ak nie rovno
svoj protiklad, tak určite svoju kompenzáciu. Teda ak niečo nefunguje
dobre, tak určite nájdete dobre fungujúci kompenzačný element, ktorý vy-
važuje daný nedostatok. 

Geniálny švajčiarsky psychiater 20. storočia C. G. Jung hovorí, že každý
človek má vo svojej psyché tieň. Každá vlastnosť v psyché človeka má svoj
protiklad a tento protiklad je prítomný v psyché, či chcete alebo nechcete.
Chcete byť dobrý? Určite to nedokážete, ak si neuvedomíte, že ste z podstaty
duality duchovne rozpoltený medzi dobro a zlo. A to zlo má rovnakú ener-
getickú hodnotu, z princípu duality, ako vaše dobro!!

V predchádzajúcej kapitole sa tvrdí, že Boh (okrem hmoty) dodal do
nášho vesmíru aj svoju energiu. A táto jeho energia je neutrálna. Tvrdím,
že duchovná energia od Boha, ktorá udržuje tento vesmír pri existencii je
neutrálna... a nikto iný ako neutrálny ju nedokáže ovládať.

Potom na základe duality musí byť Diabol opačný, musí byť protikladom
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Boha v našom vesmíre! Je zaujímavé, že náš Boh si vo svojom vlastnom
vesmíre vytvoril aj Satana. Satan je jeho spolupracovník?! 

Náš vesmír je od založenia nedokonalý. Ak by bol dokonalý od Veľkého
tresku, nikdy by nezačalo chaotické zhlukovanie sa hmoty a vytváranie
hviezd a planét. A potom ich zrážky a likvidácie a ničenie... Niekde som čítal, že
krátko po veľkom tresku sa vyparilo minimálne 5 častíc, aby sa všetka do-
konalosť zrútila a začal sa hmotný a časový vývoj nášho vesmíru v súčasnej
podobe. Odstránením piatich elementárnych častíc z dokonale sa rozpí-
najúceho systému, kde všetky častice mali rovnakú vzdialenosť od seba
a teda pôsobili rovnakou príťažlivosťou na seba, sa porušila rovnováha
v systéme. Vznikla chyba. Bez tejto chyby by sa nikdy nezačali častice
k sebe zhlukovať a vytvárať hviezdy a planéty. Bez tejto chyby v systéme,
by zostalo všetko dokonalé, dokonale rozdelené medzi sebou a bez nerov-
nomerností. Ale kto odstránil zo systému týchto minimálne 5 častíc??!!
Naši vedci nevedia kto, alebo ako sa to stalo. My, veriaci v Boha, to však
vieme, kto to urobil. Takže náš dokonalý Boh zámerne umožnil (Satanovi)
vytvorenie tohto nedokonalého a chaotického vesmíru?! Prečo to urobil?
Vysoké duchovné reinkarnácie to vedia... je to dobrý plán!

Čo je opak Boha v našom vesmíre? Boh dodal do nášho vesmíru svoju
neutrálnu energiu a vesmír žije z nej. Satan (Diabol) musí byť opak tomu.
Teda Satan v našom vesmíre energiu vysáva a spotrebúva. Znova zákon
duality – Boh energiu dodáva a Satan (aj ostatní diabli) ju spotrebúva. Ďalej,
energia Boha je neutrálna, tak potom energia Satana musí byť v našom
duálnom vesmíre opačná a teda nie neutrálna! Aká teda? No predsa ako sa
píše „Nie neutrálna“. Aká duchovná energia nie je neutrálna? Aká je opačná
energia?... Opak neutrality je emócia. Teda energia emócií je energia Diabla-
Satana. A Satan spotrebúva túto energiu. Satan potrebuje energiu emócií
pre svoju existenciu. Satan-Diabol vysáva túto energiu z ľudí, aj zvierat,
aj všetkého živého, čo túto energiu produkuje. Je jasné, že najkvalitnejšiu
a najsilnejšiu energiu emócií musia produkovať ľudia, pretože sú na Zemi
na geneticky najvyššom stupni vývoja. 

Napríklad emócie lásky a nenávisti (sú v podstate to isté), aj keď sú tieto
emócie úplne protikladné. Na nekonečnej teoretickej priamke v nekonečne
sú od seba veľmi ďaleko a súčasne veľmi blízko (dokázal som to v Kapitole
„Priamka“, kniha DjePO), prakticky vedľa seba. Poznáte ľudí, ktorí sa ešte
včera milovali, a dneska sa nenávidia?! A nikto tomu nerozumie? 

Je to preto, pretože energia emócii je energia, ktorú Satan spotrebúva
a on nás núti, aby sme produkovali tejto energie čo najviac. Preto Diabol-
Satan chce, aby boli ľudia čo najviac emocionálni. Čím vyššie emócie, tým
viac energie pre Satana. Je totiž úplne jedno, či ste šťastný, alebo nešťastný,
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je to vždy len energia pre Satana. Akékoľvek emócie prežívate, len živíte
svojho Diabla v sebe, ale aj Diablov v našom vesmíre. Funguje to ako ky-
vadlo. Ak ste teraz šťastný, tak kyvadlo energie sa vychýli doprava. Produ-
kujete pozitívnu energiu. Čím väčšiu pozitívnu energiu vytvoríte, tým viac
sa zväčšuje nerovnováha medzi protikladmi. Dualita tu nekompromisne
funguje a vytvára sa obrovský energetický tlak deficitu, aby kyvadlo pre-
huplo na druhú stranu do negativity. A vy sa určite prehupnete doľava! 

Neexistuje žiadna sila v tomto vesmíre, ktorá by dokázala zabrániť vyrovná-
vaniu tejto energetickej nerovnováhe medzi pozitívnou a negatívnou energiou.
Dualita v našom vesmíre vždy a večne zabezpečuje vyrovnávanie protikladov
a ich kompenzáciu. Je úplne jedno, ako dlho trvá, dokiaľ dôjde k tejto kom-
penzácii. Ale určite k nej dôjde. Je však z energetického hľadiska jasné, že čím
dlhšie trvá, kým dôjde ku kompenzácii a čím väčšia energetická nerovnováha
v energii emócii vznikne, tým búrlivejšia a „emocionálnejšia“ je kompenzácia!!! 

A duchovne priemerní ľudia teda kmitajú na kyvadle energie emócie
z jednej strany do druhej. A vôbec nechápu, čo sa deje, že sú len spotrebnými ot-
rokmi tohto systému. Satan pre svoju existenciu potrebuje túto ich energiu
emócii. Je to jeho potrava. On z tejto energie žije. Čím má viac emocionálnej
energie, tým je silnejší a naopak.

Na tomto energetickom duálnom kyvadle – sprava doľava a naspäť – medzi
pozitívnou a negatívnou energiou je v strede neutrálny bod. Je to bod Boha.
V najnižšom mieste, nie je (tu) žiadna emocionálna energia, pretože v tomto
bode neutrality nie je ani pozitívna a ani negatívna emócia. Je to bod prechodu.
Asi skôr, je to bod, kde Satan nemá žiadny vplyv v tomto vesmíre. Je to bod
neutrality. V tomto bode nie je žiadna emocionálna energia. Je tu koncentro-
vaná neutrálna energia! – o ktorej sa píše v predchádzajúcej kapitole.
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Prečo náš dokonalý Boh nám ľuďom vytvoril takúto pascu duálneho
samoničenia??!! A táto pasca samoničenia a samozničenia je platná pre
celý náš vesmír, nielen pre našu planétu. Preto len tie civilizácie, ktoré sa
vymania z tejto pasce samozničenia, môžu získavať neobmedzene Božskú
energiu neutrality a nezničia sa vo vnútri samy medzi sebou. Tie civilizácie
(planéty), ktoré budú produkovať silnú energiu emócii, budú Satanom
zničené!! Najväčšia sranda je však v tom, že tí, ktorí teraz slúžia Satanovi
– tí ekonomickí cudzopasníci – nechápu, že sú len duchovná potrava Sa-
tana. Keď sa na to pozrieme logicky, je jednoduché pochopiť, ako to náš
Boh dokonale naplánoval. Dá sa aj ľahko pochopiť, prečo to náš Boh tak
urobil..., ha, ha??!!

Musíme si uvedomiť, že Diabol-Satan je pre nášho Boha jeho nenahraditeľný po-
mocník a partner. Boh si Diabla zámerne vytvoril a ho aj ochraňuje a udržuje, aby
existoval až do konca nášho vesmíru. Nikto nemôže hovoriť, že Diabol je v našom
vesmíre slabší ako Boh. Sila Satana je priamo úmerná sile energii emócií, ktoré
získava od ľudí, alebo iných vesmírnych civilizácii. Len tam, kde túto energiu nemá,
alebo „presnejšie“ jej má málo, tam má úmerne nedostatku svojej sily aj slabú pozíciu.
Je teda jasné, že čím má Satan menej emocionálnej energie od danej civilizácie, tým
viac táto civilizácia dokáže čerpať neutrálnu energiu od Boha. 

Takže máte sa radi a ste nekonečne šťastní, že sa milujete? Pod vládou
vašich emócií už skoro sa budete ak nie nenávidieť, tak mať menej radi...
A žiaľ „zamilujete si“ inú ženu, iného muža. To však nie je znak nejakej
kvality, ale len znak emociálneho otroctva k Satanovi. Človek duchovne
silnejší ako Satan, je len z poľa B, miluje všetky ženy a ženy milujú všetkých
mužov!! Ak chcete čerpať neutrálnu energiu od Boha, tak:
• Musíte si uvedomovať nedostatky svojej milovanej ženy, aj nedostatky svoje.
• Vzťah so svojou milovanou ženou musíte dokázať riešiť kľudne a neutrálne

a určite bez emócii a ak zistíte, že vám vaša súčasná žena nevyhovuje?,
nie je to žiadny problém, nájdite si 5 nových, ale preboha, žiadne veľké
emócie! – To neznamená, že nemáte súložiť!, „trtkajte“, koľko chcete, pre-
tože sexuálna energia nie je duchovná energia. Sexuálna energia je živo-
číšna energia a závisí len od človeka, či to chápe a dokáže ovládať svoje
duchovné emócie, alebo nie. Ak si pletiete živočíšnu energiu sexu s du-
chovnou energiou lásky?, tak nerozumiete ničomu. 

Teda musíme sa pozrieť opäť na Bibliu a kresťanstvo. Kresťanská viera
vám hovorí, že ak budete veriť, milovať aj svojich nepriateľov a mať nádej,
tak sa dostanete do neba a budete žiť bohabojný život a budete dobrý
a šťastný. Žiaľ, je to presne naopak. Ak budete veriť kresťanskému omylu,
budete duševne vyšinutý, nešťastný, nechápajúci, čo sa s vami deje a nako-
niec budete duševne zničený! To je isté!
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Ak ste veriaci kresťan a silou mocou sa snažíte milovať, tak neustále du-
chovne emocionálne stúpate po kyvadle na pozitívnej strane. Čím vyššie
sa emocionálne dostanete, tým viac dávate zo svojej energie svojmu Dia-
blovi. Potom sa zákonite (podľa zákona duality) musíte zhlúpnuť na tomto
kyvadle do druhej strany, teda zápornej strany. Takže v tom momente za-
čnete nenávidieť. Čím viac ste sa snažil milovať, tým viac budete teraz ne-
návidieť! Nikto nedokáže toto zmeniť a odolať tejto zákonitosti duality.
Nikto, teda určite ani Ježiš kresťanský, ani Budha... Určite poznáte mnohí
extrémnych veriacich, ktorí chodia neustále do kostola a čím viac do kostola
chodia a úpenlivo sa modlia, tým sú horší a tým viac nenávidia, ako náhle
vyjdú z kostola. Ináč to nemôže byť. Žiaľ, ale preto je kresťanská viera
v skutočnosti vyznávanie Satana!!!! Čím viac vzývate kresťanského Boha,
tým viac v skutočnosti podporujete Satana, vládcu tohto vesmíru!

Viete to?! 
Tento duchovný duálny omyl platí na všetky zásadné omyly kresťanstva

(a aj ostatných súčasných náboženstiev). Napríklad čím viac veríte a snažíte sa
veriť, tým viac túto vieru v skutočnosti strácate a preto ako narkoman
musíte zvyšovať svoju snahu po viere a chodiť do kostola stále viac a viac.
Svoje kyvadlo rozhupávate z jednej strany na druhú stále viac a viac. Dobre
živíte svojho Diabla v sebe!!

Alebo kresťanské presvedčenie, že všetci ľudia sú si pred Bohom rovní
a teda všetci majú mať rovnaké práva. Čím viac sa snažíte uplatňovať tento
princíp všeobecnej rovnoprávnosti, tým viac budete musieť realizovať prak-
tickú nerovnoprávnosť!! Samozrejme tak skončí aj demokracia ... 

Všetko uvedené pôsobí rovnako nielen na ľudí, ale aj na celé národy
a rasy. V súčasnosti v západnej Európe a postupne sa to presadzuje aj v stred-
nej Európe, sa všetci snažia byť tolerantní. Opak tolerantnosti je netole-
rancia. Tolerancia je opäť emocionálna energia. Ale hlavne tolerancia popiera
hierarchiu a zodpovednosť za svoje činy. Urobili ste zlé? Tak tolerantní ľudia
vám povedia... nič sa nestalo. Máte chuť potrestať toho, kto berie viac, ako
dáva? Nie, nemôžete, vy hlupáci sa snažíte byť tolerantní. 

Ako narastá vaša skupinová, masová, národná a štátna tolerancia na
jednej strane kyvadla, tak je samozrejme len otázka času, kedy vám nakoniec
bude chýbať energia postupovať ešte vyššie (pretože koniec sa exponenciálne
urýchlene blíži v závislosti od výšky polohy na tomto kyvadle) a určite sa
prehupnete na druhú stranu – do netoleratnosti. Je to len otázka času,
kedy po duchovných emóciách lásky a tolerancie príde opak. A samozrejme,
čím sa viac a dlhšie budete snažiť a viac budete produkovať túto emotívnu
energiu pre svojho Satana, tým bude „sranda“ (vraždenia) potom väčšia... 

Tu musím upozorniť na to, že zmena je vždy exponenciálna a dramatická.
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Ale ľudský mozog ľudí z poľa A pracuje lineárne a toto nedokáže odhadnúť.
Teda naši demokratickí politici a tržní globálni ekonómovia a globálni fi-
nančníci nemôžu z podstaty svojej obmedzenej existencie (mylnosti ich
myslenia) vôbec odhadnúť, kedy dôjde k „prehúpnutiu kyvadla“ na druhú
stranu!!!

Tento princíp duality rozdúchava všetky veľké (aj svetové) vojny. Aj 3.
svetová vojna, bude Satanská emocionálna a „netoleratná“ vojna, ako duálna
„kyvadlová“ reakcia na omyl a nechápanie ľudstva, ako funguje tento
vesmír. A všeobecná masová snaha v západnej civilizácii po duálne jedno-
strannej mylnej láske a tolerantnosti Západ a Svet preto opäť privedie do
ďalšej svetovej vojny. Obidve svetové vojny vyvolala mylná kresťanská ideo-
lógia, myslenie, život, presvedčenie priemerných ľudí a podpriemerných
politikov a zločineckých ekonomických skupín. 

Priemerní ľudia sa nedokážu sami ovládať na tomto duálnom kyvadle.
Priemerní ľudia musia byť ovládaní ľuďmi z poľa B, ktorí sú duchovne blízko
neutrálneho bodu. Priemerní ľudia nesmú mať právo na slobodu, slobodu
prejavu, rovnoprávnosť s tými, ktorí im majú duchovne aj prakticky vládnuť.
Len „hierarchická duchovná“ vláda dokáže ovládať toto samodeštrukčné
duálne kyvadlo národov, rás, civilizácie a planéty pred samozničením!!!! 

Preto kresťanská viera (aj všetky ostatné súčasné nepravdivé náboženstvá)
sa musí zrušiť a doslova zakázať. Neexistuje na tejto planéte v súčasnosti
žiadne masové pravdivé náboženstvo. Všetky majú podstatu pravdivú, ale
ostatok a koncovku „zámerne“ sfalšovanú, alebo nevediacu! 

Satan je dokonalý cudzopasník. Žije z emócii. A pre svoj život potrebuje
túto emocionálnu energiu. Ale ak sa v samodeštrukcii zničia všetky civili-
zácie vo vesmíre, výrazne sa zníži aj sila Satana, pretože potom bude môcť
čerpať emocionálnu energiu len od zvierat, ktoré prežijú... Je preto logické,
že Satan má záujem, aby prežívalo vo vesmíre čo najviac civilizácii, ale aby
sa čo najintenzívnejšie ničili medzi sebou... Preto je isté, že Satan v skutoč-
nosti nášmu Bohu pomáha?! Aj keď Vás konkrétnych zničí. Je to jedno
nielen Satanovi, ale aj Bohu. Tento systém pomáha tým málo osobnostiam,
ktoré sa oddelia už počas svojho života na Zemi od ostatných „zombí“ a aj
keď sa im nepodarí pomôcť ostatným okolo seba, akokoľvek sa o to budú
snažiť, aj tak nevyhnutne pomôžu sami sebe – toto je však dokonale nepo-
chopiteľný paradox pre „Satansky mysliacich“ ľudí ... ha, ha. Oni vôbec ne-
budú chápať, čo som napísal?

Satan je, preto pre všetko vyššie uvedené, priamo prítomný v našom vesmíre.
Ale Boh tu nie je. Nemôže tu byť, ak platí pravidlo duality. V našom vesmíre
je len jeho božia energia, tá neutrálna energia, z ktorej sme všetci živí.
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Takže tento vesmír je dielom Satana a nie Boha. Vesmír využíva božskú
neutrálnu energiu pre svoju existenciu a Satan vládne v tomto vesmíre
a túto neutrálnu energiu mení na emocionálnu energiu. Satan žije z emo-
cionálnej energie. Satan potrebuje vaše emócie, aj emócie zvierat... Aké-
koľvek emócie sú protiklad božskej neutrálnej energie duchovnej.

Takže v tomto vesmíre vládnu dvaja bohovia: Satan a Boh. Satan priamo
a Boh nepriamo. Dôkazom toho je dualita. Ale títo dvaja bohovia nie sú si
rovní. Pretože všade je hierarchia, tak na základe toho musí byť, že hierarchia
je aj medzi týmito dvoma bohmi – v tomto vesmíre? Jeden z nich musí byť
silnejší. Boh je silnejší, vládnuci a Satan je slabší, slúžiaci. Boh dáva, Satan
berie. Preto, že Satan je slabší, tak človek dokáže ovládať Satana v sebe, ak
bude vedieť, že ho v sebe má, ako má aj Boha a bude chápať, ako to všetko
funguje. Toto všetko však platí aj o národoch, štátoch, civilizáciách. Sú civili-
zácie a národy, ktoré sú Satanské, teda u nich vládne omylom Satan a môžu
byť národy a civilizácie božské. Ľahko sa stane božský národ Satanským, ale
ťažko naopak. Klesnúť na nižšiu úroveň sa dá oveľa ľahšie, ako postúpiť vyššie. 

Klesnúť je ľahké hlavne lenivosťou myslenia, vyznávaním omylov. Po-
stúpiť sa dá len pracovnou námahou, všeobecným kvalitným vzdelaním,
kritickým hľadaním pravdy a myslením. Ak má niekto z priemerných po-
stúpiť, dobrovoľne to neurobí, treba ho doslova donútiť... Ďalej v knihe na-
vrhujem, ako by takýto donucovací štátny systém mal fungovať.

Náš vesmír je zložený z viditeľného vesmíru a toho neviditeľného. Vedci
tvrdia, že ten neviditeľný je 10 krát väčší, ako ten viditeľný. Ale aj neviditeľný
vesmír je hmotný, aj keď z inej hmoty a my jej existenciu vieme dokázať
len nepriamo na základe zákona o príťažlivosti. Preto aj ten druhý svet –
záhrobie – kde odchádzajú naše duše po smrti tu na Zemi, bude asi hmotný.
Preto aj v Záhrobí – na druhom svete – musia vládnuť títo dvaja bohovia –
Satan a Boh. Je dosť možné, že ako sa mení mocenské postavenie týchto
bohov v Záhrobí, tak sa to mení aj na Zemi a iných planétach viditeľného
vesmíru. A tiež je pravdepodobné, že ako sa mení pomer síl medzi nimi
v svete viditeľného vesmíru, tak sa mení situácia aj v Záhrobí. Pretože sa
tak vážne zhoršila situácia na Zemi, tak je možné, že sa zhoršila aj na Dru-
hom svete. Neviem... Ale Boh nemôže prehrať nikdy!! Naopak, Satan má
spočítané svoje dni, ako bude chladnúť tento viditeľný vesmír, bude mať
stále menej emocionálnej energie, až nakoniec nebude mať nič... Možno je
už málo času na Zemi na duchovný rast a odpútanie sa od Satana naučením
sa ovládať svoje myslenie. 

Obálka knihy ZOZaV je obraz, ktorý som si kúpil asi pred 15 rokmi
a symbolicky sa dobre hodí ku knihe. Na obraze však nie je žiadny svetelný
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kríž, ako je na tejto obálke. Keď som dostal knihu z tlače, tak som bol na-
hnevaný, čo sa tam objavilo. Keď som skontroloval digitálny podklad, ktorý
som poslal do tlačiarne, tak tam nebol žiadny takýto kríž. Považoval som
to za chybu tlačiarne. Chcel som to reklamovať. O niekoľko mesiacov mi
hovoril jeden čitateľ mojich kníh z Ruska, ktorý vie aj česky a slovensky, že
tento kríž v podobe X, je starý slovanský znak Boha. A že starý slovanský
znak Satana je horizontálny kríž ako kríž u kresťanov. A ak sa tieto dva
kríže spoja, ako sú Satan a Boh spojení v tomto vesmíre, tak vznikne osem-
cípa hviezda. V knihe DjePO dokazujem (min. 8 rokov pred vydaním
knihy ZOZaV), že základ tohto vesmíru je číslo 4 a duálny dvojnásobok je
osmička – teda číslo Boha. (Všetko dôležité je zložené zo 4 častí: náš vesmír
má 4 rozmery, ľudská krv má 4 skupiny, DNK molekula je zložená zo 4
častí, psyché človeka podľa Junga je zložená zo 4 častí ...) A pre zaujímavosť,
ak prekryjete túto 8 cípu hviezdu kresťanským trojuholníkom, ktorý je
omyl a teda odoberiete 3 cípy, tak vám vznikne Sovietska 5 cípa hviezda.
Neviem, či je to náhoda, alebo tajný úmysel Sovietov, keď odstránili kres-
ťanstvo, tak symbolicky odstránili aj 3 cípy zo symbolu a tým ukázali, že sa
mýlia. Sovietsky systém bol mylný, chýbali im 3 cípy. 

Bol som prekvapený, že v Trenčianskych Tepliciach v Síne – liečebný
dom s horúcou sírnatou minerálnou vodou – sú na stenách len 8 cípe
hviezdy a 8 cípe ornamenty... Umelec, ktorý to vytvoril, podvedome cítil,
že toto je významný symbol. To znamená, že na Slovensku je stále veľa du-
chovne silných ľudí, vysokých reinkarnácii, ktorí aj v tomto kresťanskom
a demokratickom „duchovnom temne“ majú vysokú energiu „Tači
svetlá“(vysvetlenie ďalej).

Dualita je protikladná, bojujúca proti sebe, ničiaca sa navzájom – alebo
kompenzačná. A myslením bez emócii, znalosťou pravdy, človek dokáže
zmeniť boj na kompenzáciu a tak ovládať Satana, aby Satan nedokázal ne-
ovládať človeka. Chápete??!! Robte tak, ovládnite Satana v seba a aj Satanov
okolo seba. Ak treba niekoho, niečo, zabiť, tak urobte, ale bez emócii
a s hlbokým súcitom, že to bolo potrebné, aby Satan neovládol nás, situáciu,
štáty, civilizácie ... Reálny Boh nie je nevediaci, mýliaci sa, ako všetci
bohovia súčasných mylných náboženstiev... Všetky súčasné svetové nábo-
ženstvá sa musia zrušiť a vytvoriť nové štátne – závislé – náboženstvá,
ktoré budú pravdivejšie chápať realitu! 

Tak a teraz som Vám to naložil. Ale čo, ak je to všetko veľmi jednoduché? Každá
entita dokáže riešiť a žiť len na úrovni svojich vedomostí a schopností. Pre predstavu.
Pes nedokáže riešiť nič viac, než sú jeho psie schopnosti. Pes nedokáže žiť ľudský ži-
vot... Priemerný človek má tiež tieto schopnosti zásadne nižšie než výnimočne
schopný. Múdry muž, alebo žena, majú podstatne vyššie výkony, ale stále len v ich
možnostiach. Skrátka, nikto nedokáže prekonať svoje okamžité možnosti. Ak sa
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bežec zlepší o 25 %, prekoná o 25 % viac iných bežcov. Ale nikdy nepreková svoje
možnosti, teda že by sa zlepšil o 300 %. Cítim, že to nedokážem dobre vysvetliť.
Preto vy schopní myslenia sa snažte chápať. Idem drasticky k veci. Kresťanská Biblia
(ktorú mám za hlúposť) hovorí, že človek je stvorený podľa obrazu Boha. Kresťania
doslovne hovoria, že Boh je v každom z nás... Ak v každom z nás je Boh, tak Boh je
závislý od každého z nás. Je to samozrejme nezmysel, pretože Boh na nás veselo sere
a vôbec sa necíti zodpovedný za každého z nás. Ale celý vesmír funguje na princípe
duality: dobro a zlo, svetlo a tma ... píšem inde, aj v tejto knihe. Prečo Boh vytvoril
takýto Satanský vesmír?... Ja si myslím, že preto, že Boh sám je duálny a teda je
zložený z dobra aj zla. Teda Satan je súčasťou nášho Boha. Je to len logické, že ak
vládne v našom vesmíre zlo a nespravodlivosť, tak predsa to musí byť produkt
Boha??!! Ako ináč, ak Satan stvoril svoj vesmír na základe „súhlasu od Boha“?. Teda
ani Boh nie je schopný odkloniť sa od svojich schopností. A preto vytvoril náš vesmír
podľa seba samého, podľa svojho myslenia. Tento vesmír je jeho vesmír a my mu
musíme slúžiť. Je jasné, že tento vesmír nie je spravodlivý a ideálny... Teda je jasné,
že ani náš Boh stvoriteľ, ktorého súčasťou je aj jeho temná stránka, jeho Satan, nie je
dokonalý ideál, z ktorého by sme sa mali „posrať“. Tento náš Boh súhlasil s našim
oklamaním jeho zápornou súčasťou. Tento Boh je asi sám zložený z dvoch proti-
kladných elementov. Tento náš Boh je asi duálny boh. Preto duálny Boh mohol vy-
tvoriť len duálny vesmír. Nie je možné, aby duálny Boh vytvoril „neduálny“ vesmír.
Preto všetky súčasné ideológie a presvedčenia treba vážne spochybniť. Nech všetky
ideológie dokážu svoju pravdu na princípe duality a hierarchie. Ja nemám finančné
a časové možnosti, toto dokázať, aj keď tvrdím, že sa nemýlim. Dokazovanie už bude
na schopnejších „ľudí“, možno mimozemšťanov, že som sa nemýlil.

C. G. Jung hovorí, že ľudská psyché má dve hlavné a dve vedľajšie duálne
protikladné funkcie. Hlavné funkcie sú myslenie a protiklad cítenie. Vedľajšie
sú intuícia a zasa protiklad vnímanie. Intuícia je schopnosť vidieť akoby za
roh a schopnosť komplexného chápania vecí a intuícia je opak detailnosti –
teda vnímaniu. Zaujímavé sú pre túto kapitolu hlavné funkcie. Muži sa
riadia v živote podľa svojho myslenia a ženy podľa cítenia. Teda muž, ak sa
rozhoduje, tak si svoje rozhodnutia premýšľa (toto neplatí u umelcov, ktorí
sa rozhodujú ako ženy). Zatiaľ čo žena sa rozhoduje podľa toho, ako to cíti
(neplatí u žien, ktoré sú silne mužsky založené). Síce žena samozrejme tiež
premýšľa, ale nakoniec sa vždy aj tak rozhodne, ako to cíti – teda podľa svo-
jich emócií. Preto islam správne označil ženu bližšie k Satanovi a muža zasa
k Bohu. Emócie sú energia Satana. Myslenie je vrcholný prejav Božského
vedomia – tej živej a večne energie (sily). Preto v islame sa ženy obliekajú
do čierneho a muži do bieleho – sú to duálne protiklady. 

Satan vytvoril tento vesmír a aj všetko živé v ňom. Všetko živé na Zemi
– všetky organické bunky – ich všetku funkciu riadi DNK molekula. DNK
molekula je softvér, ktorý rozhoduje o všetkom nielen u človeka, ale aj
u psa, vtáka, ryby, hmyzu, baktérie ... A tento softvér je klamlivý, zámerne
falošný, zámerne chybný a nedokonalý... Táto DNK molekula je systémovo
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chybná – jej tvorca zakomponoval do tohto softvéru chyby a systémovú
degeneráciu – tak ako je to zakomponované do celého tohto vesmíru. Mu-
síme sa pýtať: „Je to skutočne zámer, alebo neschopnosť jeho tvorcu?!“
Takže chápete, že my všetci sme zákonite a nevyhnutne – nedokonalí,
mylní, chybní, ... jednoducho sme naprogramovaní, že sme hlúpi?! Teda
nie som hlúpy len ja, ale ste hlúpi aj vy všetci!... ha, ha?... a tí najhlúpejší sa
bijú do hrude, že majú pravdu... ha, ha, skutočne totálni hlupáci.

Naši starí Slovania aj na Slovensku, aj v Rusku, aj u iných Slovanských
národov, vyznávali veľa Bohov. Myslím si, že mali pravdu. Predstavte si, že
v Záhrobí, kde po smrti odchádza veľa duší (určite nie všetky) sú „tvorovia“,
ktoré organizujú a ovládajú tento „posmrtný svet“. Je jasné, že sú z pohľadu
ľudského pre nás „tupcov“ Bohovia. Ale predstavte si, že za súčasným
hmotným vesmírom, aj Záhrobím, sú ďalšie svety medzi týmito a Bohom
– a jeho nekonečnou energiou a duchom – čo je v skutočnosti na tejto
úrovni to isté! Tie bytosti, ktoré existujú „za týmto vesmírom“ sú večné...
Je preto jasné, že všetky tieto bytosti sú z pohľadu človeka Bohovia. 

Kapitola 4
Kresťanstvo a islam a ich budúcnosť

Kresťanská filozofia, kresťanské náboženstvo, sú žiaľ neprirodzené a ľu-
tujem, ale sú to doslova proti prírodné ideológie (odporujúce dvom zá-
kladným zákonom tohto vesmíru: dualite a hierarchii) v týchto 4 zásadných
omyloch :
• Rovnosť všetkých ľudí pred Bohom – tento omyl priamo podporil za-

vedenie demokracie v USA, ktorá sa presadila potom aj v Európe a ktorá
nakoniec viedla k Októbrovej socialistickej revolúcii, ktorá zničila Rusko.
Tento princíp vyvolal obidve svetové vojny. 
Rovnosť nie je možná, pretože to odporuje základným zákonom nášho
vesmíru. Hierarchia je doslova protiklad rovnosti. O dualite píšem inde.
Hierarchia je prirodzenosť. Rovnoprávnosť je neprirodzenosť. Vysvetlil
som inde, ako tieto zákony fungujú.

• Slepá viera. To je systém na ovládanie otrokov. Viera je opak myslenia...!
Chápete? Slepá náboženská a aj politická viera je tuposť. Len myslenie je
cesta k poznaniu pravdy. Inde v knihe a ostatných mojich knihách dokazujem,
že myslenie je základ existencie nielen človeka, ale celého tohto vesmíru. Preto
slepá „náboženská“ viera je tuposť najvyššieho stupňa.

31



• Odmieta sa reinkarnácia duše človeka. To je veľmi dôležitý omyl, ktorý
klame o reálnom vesmíre a našom stvorení.

• Láska ku všetkým, teda aj k nepriateľom. Toto odporuje dualite.Jasné!
Je to ale aj veľmi nebezpečná deformácia zdravého rozumu. Ale neustále
omieľanie v kostoloch tejto psychologicky chorej filozofie – a teda vsuge-
rovávanie týchto duševne chorých názorov počúvajúcim – tak to spôsobí,
že z kresťanských veriacich sa stanú nerealisticky uvažujúci ľudia, ktorí
samozrejme potom žijú „protiprírodne“. Ich život je život omylu. Zákon
duality z milujúcich aj svojich nepriateľov zákonite a určite vyprodukuje
občanov zabíjajúcich nakoniec aj svojich priateľov. Podrobne sa vysvetľuje
mechanizmus pôsobenie tohto diabolského geniálneho plánu, ako zničiť
a ovládať akýkoľvek národ inde v tejto knihe. Alebo malo by stačiť aj jed-
noducho „Prečo vy, pravoslávni kresťania (Rusi), nemilujete Hitlera?“
Mali by ste ho milovať!!, aj keď vás chcel vyvraždiť... Kresťanstvo neuznáva
existenciu Satana v tomto vesmíre. Teda ináč sa to dá povedať aj tak, že
kresťanstvo odmieta fungovanie duality. To je po odmietnutí hierarchie
ďalší smrteľný omyl tohto náboženstva a filozofie.
Pýtali sa ma mnohí, a čo islam? Čítal som nielen Bibliu (najpodrobnejšiu,

akú som dokázal získať), ale aj Korán, ktorý je preložený do slovenčiny. Takže
môžem povedať svoj názor. Islam s Koránom je tiež len náboženstvo emócii.
Kresťanstvo je náboženstvo vyznávajúce pozitívne emócie (všetci chcú byť
pozitívni a milovať aj svojich nepriateľov). Islam je presne opačný. Zasa
len vesmírna dualita a teda vyvažovanie, alebo boj!

Ako píšem vyššie, ak božia energia je neutrálna, tak doslova slúži akým-
koľvek emóciám. Preto, ak vzniklo kresťanské náboženstvo s masovými pozi-
tívnymi emóciami, tak ako duálny protiklad okamžite musel vzniknúť opak.
Pretože, ak je v našom vesmíre základný zákon dualita, tak to ani nie je možné
ináč. Islam a ich Korán vyznáva negatívne emócie. Ak sa na tieto dve nábo-
ženstvá pozriem z pohľadu len emocionálnej energie, slúžiacej Satanovi, sku-
točne neviem, čo je bližšie k omylu, či kresťanská láska, alebo islamská nenávisť.
Preto je isté, že islam vznikol jednoducho len ako prirodzená vesmírna duálna
reakcia na jednostrannosť a mylnosť kresťanskú. Nič na tom nemení fakt, ako
historicky islam vznikol. Musel vzniknúť a je úplne jedno, ktorý človek a jeho
stúpenci to urobili. Bola to energetická duálna nevyhnutnosť vytvoriť protiklad
šialenej kresťanskej lásky – reálnu islamskú nenávisť.

Kresťanstvo zavrhlo hierarchiu, neuznáva hierarchiu ako zásadný du-
chovný princíp. Pre kresťana sú si všetci ľudia pred Bohom rovní a Boh ich
má všetkých rovnako rád – zásadný omyl.

Islam naopak vyznáva hierarchiu a preto je islam podstatne silnejší ako
kresťanstvo. Preto islam zničí západnú civilizáciu a kresťanstvo. Opakujem,
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islam doslova vznikol ako duálny protiklad ku kresťanstvu. Ako reakcia na
kresťanskú neprirodzenosť, nepravdy a falzifikáty. Preto žiaľ aj islam (ako
reakcia na nepravdu) je proti prírodný a nepravdivý, ale z opačnej strany
pohľadu. Islam je teda opak nepravdy kresťanskej, teda tiež len nepravda.

Dualita má dva významne odlišné prejavy, ako píšem aj vyššie. Jeden
prejav je duálna kompenzácia protikladov a druhý prejav je duálny boj
protikladov. Zákony dialektiky Hegla sú zo systému druhého prejavu:
• „Jednota a boj protikladov“.
• „Zmena kvantity na kvalitu“.
• „Negácia negácie“.

Toto je systém boja duálnych protikladov medzi sebou a vzájomného
ničenia sa za účelom vzniku niečoho nového – v skutočnosti sa však vždy
jedná len o duchovnú degeneráciu a materiálny nárast je len omyl nemy-
sliacich, čo dosiahli. (Mnou objavený a vysvetlený posledný 4. zákon dia-
lektiky v knihe DjePO je duálna kompenzácia medzi hmotou a duchom.
Jeho znenie je: „Hmota ovplyvňuje dušu a duša definitívne a konečne mení
hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“. To je absolútne iná úroveň
myslenia.) Vzťah kresťanstva a islamu je jednoznačne a jasne duálny boj
protikladov. Výsledok je preto podľa mňa istý – islam zničí kresťanstvo.
Islam a kresťanstvo je vzájomný protiklad z úrovne boja protikladov medzi
sebou. Určite sa medzi sebou nekompenzujú. Teda islam nedoplňuje chý-
bajúce veci z kresťanstva. Tak ani kresťanstvo nijako nedoplňuje a nevyva-
žuje islam. Korán nie je doplnením Biblie. Ani Biblia nechce mať nič spo-
ločné s Koránom.

Kresťanstvo určite bude zničené islamom. Ak by ste chceli zistiť, ako
to bude v USA, tak jednoducho postupujte pri analýzach presne podľa ná-
vodu a myslenia, ktoré som dôkladne rozpracoval v mojich knihách. Všetko
bude násilné a duálne opačné a hierarchicky sa chovajúce.

Ani jedno náboženstvo, islam, kresťanstvo, budhizmus, hinduizmus, ...
nemá pravdu. Samozrejme, že sa môžem mýliť. Aj keď ja som presvedčený
teraz, že sa nemýlim. Ale neverte mi. 

Študujte, konzultujte, rozmýšľajte, neverte ani sami sebe ... ..

V prvých vydaniach knihy DjePO som sa snažil len naznačovať a veril
som, že inteligentný čitateľ ľahko všetko pochopí. Nie!! Zistil som, že nikto
nepochopil nič a preto som postupne v ďalších vydaniach prechádzal na
systém písania čo najjednoduchšie a drasticky priamo a bez okľúk. Nechá-
pem, že nikto nepochopil, čo som napísal v prvej knihe. A nikto už nie je
schopný myslenia? Však ja som celý život prežil myslením?... A čo sa teda
stalo s ľuďmi okolo mňa?... 
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Všetko na Zemi sa vraždí. Mäsožravce zabíjajú bylinožravcov, ryby sa
žerú medzi sebou, rastliny bojujú o pôdu, aj slnko ... a ľudia vraždia všetkých,
aby ich zjedli. Ale hlavne ľudia sa vraždia aj absolútne bezdôvodne medzi
sebou. Ak nezabiješ ty mňa, zabijem ja Teba. Ale samozrejme teraz už
údajne len v rámci demokracie a humanizmus, ha, ha. Ste skutočne teda
totálne nevediaci, ak toto nechápete! Toto chápe akýkoľvek vlk, pes, mačka
... a vy to nie ste schopní chápať?, demokratickí a kresťanskí ľudia?! Toto
má byť božie stvorenie?! Nezmysel.

Tento vesmír nevytvoril Boh, ale Diabol. 
Toto je vesmír nášho Satana. A my sme otrokmi tohto Diabla-Satana,

ktorý je možno najbližší spolupracovník Boha. Ja to neviem. Skutočne toto
je problém, ktorý neviem jednoznačne vyriešiť. Je Diabol nepriateľ Boha,
alebo je to len jeho duálny opak v tomto vesmíre a obidvaja sa dopredu
dohodli na tomto spoločnom experimente? Potom Satan je jeho najbližší
spolupracovník v tomto vesmíre? Neviem. Satan ničí a deštruuje, aby vy-
tvoril čo najsilnejšie emócie. Je isté, že tento vesmír má spočítané svoje dni
a postupne zanikne a zaniknú aj všetky emócie, takže zanikne aj Satan.
Z tohto systému sa vymaní len duchovný človek, ktorý dosiahne duchovnú
múdrosť a bude vedome pracovať na sebe, svojej duši, aby unikla z tohto
systému Satana a jeho nekončiacich emócií.

Preto si myslím, že Satan nie je spolupracovník Boha a že Satan bude
zničený a pohltený Bohom, ako aj všetky duše, ktoré sa nedostanú z tohto
Satanovho hmotného systému. Myslím si, že energia Boha má rôzne du-
chovné úrovne a súčasný vesmír je jeho najnižšia duchovná úroveň aj so
Satanom. Preto tí, ktorí neuniknú z tohto systému Satanových emócií, sa
stanú po skončení vesmíru a vyhasnutí všetkej využiteľnej energie súčasťou
najnižšej energie Boha. Na ešte nižšej úrovni, ako ich Satan.

Aká bude budúcnosť kresťanstva a islamu?
Jednoduché, ak ste dobre rozumeli predchádzajúcemu uvedenému. Ne-

priateľstvo – duálny boj – medzi kresťanstvom a islamom bude narastať.
Ako bude narastať kresťanské snaženie presadzovať svoje názory na život
a svet, tak bude narastať odpor islamu. Nakoniec to v západnej EU (a po -
tom aj v Rusku a inde) prepukne do občianskej vojny. Nie je ináč možné.
Je len jedna šanca toto zabíjanie zastaviť. Musí sa zrušiť aj kresťanstvo a aj
islam. Ináč nemáte šancu. Obidve tieto náboženstvá sú duševne choré!

Preto na Slovensku treba zakázať, aby veriaci v islam dostali slovenské
občianstvo. Nech si hlúpy kresťanský Západ robí s islamom, čo chcú. My
Slovania sme nijak nevraždili národy islamu a ani nie sme proti nim ne-
priateľské. Naopak, islamskí Turci vraždili našich predkov. My, Slovania,
na Slovensku a v širokom okolí (aj na Balkáne) sme dávno pred Kristom
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vyznávali duálneho boha Šivu/Živu, ktorý nemá nič spoločné s omylmi
kresťanstva, aj islamu. My, praví Slovania, (duchovne aj geneticky) sme na
vyššej duchovnej úrovni ako národy islamu a preto nemáme dôvod sa
s nimi nepriateliť – nemáme s nimi veľa spoločného – sme rozdielni, sme
im duchovne nadradení a preto sa nesmieme pred nimi duchovne znižovať.
My Slovania sa nesmieme geneticky miešať s duchovne nižšími národmi.
Presnejšie, je možné kríženie rás, ale len za podmienky, že obidvaja jedinci
sú na rovnakej duchovnej úrovni, teda majú podobnú karmu a genetiku
mozgu. Myslím týmto vyslovene len na duchovne vysoké osobnosti. Prie-
merní ľudia z rôznych rás sa v žiadnom prípade nesmú krížiť... Tým do-
chádza k duchovnej degenerácii (teda zákonite podľa dôkazov z mojich
kníh aj k degenerácii mozgovej) narodených detí z takýchto vzťahov. Ab-
solútne súhlasím s indickým kastovým systémom, ktorý v Indii zaviedli
Slovania, čo je geneticky už dokázané! Preto ani my Slovania v Európe ne-
smieme dopustiť genetickú degeneráciu nášho „genofondu“ (teda ducha)
a nesmieme sa „krížiť a znižovať svoju genetiku“ s nízkymi národmi, ako
sú Nemci, Rakúšania, Francúzi... ale hlavne s národmi Islamu a Afriky ...
Národy islamu musia vedieť, ako sa na nich pozeráme a nech sa snažia du-
chovne rásť a zlepšovať sa. My, Slovania, ktorí sme im geneticky a aj du-
chovne karmicky nadradení!, im v tom budeme pomáhať. Ale s príchodom
nového svetonázoru (striktne Slovanského) a nového všeobecného štátneho
náboženstva (ako píšem v tejto knihe) sa islamské národy musia podriadiť
a zabudnúť na svoje súčasné náboženstvo – islam. Ak to neurobia, tak
budú nevyhnutne zničení. Študujte, ako islam zničil budhizmus v Indii.
Toto je najhorší scenár pre islam, ktorý dúfam nikdy nenastane.

Toto nové Slovanské náboženstvo nebude mať problém fyzicky zlikvi-
dovať nenapraviteľných sluhov Satana, aby sa tieto nízke duše už na Zem
nemohli viac reinkarnovať. My Slovania, musíme odsunúť Zem z moci Sa-
tana, z nízkych duchovných úrovní do vyšších duchovných oblastí. Pretože
problém je v tom, že duchovná nízkosť a teda hlúposť sa podstatne
ľahšie naučí, ako poctivosť a pracovitosť.

Človek duševne trpiaci, snažiaci sa a učiaci sa, je podstatne cennejší,
ako človek veriaci v omyly (kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus ...
demokracia, slobodná tržná ekonomika, globalizmus...). Korán je duálne
podobne mylný, ako Biblia. Obmedzením moci Satana musíme jasne ukázať
Mimozemšťanom aj Záhrobiu, že ľudský rod, pod vedením Slovanov, má
ešte šancu, aby sme sa zachránili pred samozničením.

Duchovne silný nemá problém zabíjať, aby uchránil život. Ale slaboch
a duševne chorý je totálne zmätený z hlúpostí v jeho hlave a okolo. Na-
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príklad aj myslenie Dostojevského „Zločin a trest“? Však ten zločinec bol
slaboch. Ak sa ja rozhodnem niekoho zabiť?, tak určite nebudem mať
žiadne výčitky svedomia! To majú len ľudia z poľa A. Určite nie geneticky
založením zločinci a ani osvietení spravodliví z poľa B!! Chápete, vy obyčajní
ľudia (z poľa A), akí ste všetci zmýlení pod vplyvom Biblie a iných súčasných
náboženstiev? A pretože nerozumiete, nechápete, ste slabosi, neschopní
a nevediaci bez komplexného vzdelania a praktických životných skúseností,
tak nesmiete mať právo verejne presadzovať svoj vlastný názor!! Pretože
vy z poľa A jednoducho nechápete nič a preto sa musíte podriadiť múdrym. 

Ak to neurobíte, tak nakoniec určite zničíte aj svoje deti a celú svoju ro-
dinu. Vy duchovne priemerní, všetci viete, že neviete... !! Preto hľadajte
tých, ktorí vedia a ich počúvajte. Vediacich poznáte v súčasnosti ľahko –
sú proti demokracii, liberalizácii, globalizácii, slobodnej tržnej drancovacej
ekonomike, ... Západu, Vatikánu, islamu, všetkým súčasným náboženstvám
... Sú za duchovnú obrodu a zjednotenie Slovanov.

Boh podľa kresťanov všetkých ľudí bez rozdielu nekonečne miluje. A tiež
kresťanskí ľudia chcú všetkých milovať... Ja ale neviem, čo tá láska kresťanská
je? Chcú so mnou súložiť? Ja nie som homosexuál, mne stačia ženy. Ja
mám rád ženy – teda ja ich milujem. Ale kresťanská cirkev nám hovorí, že
Boh nás miluje. Ja tomu vôbec nerozumiem a ani neverím. Boh predsa
stanovil nemenné zákony, ktorými sa riadi sám a ak je taký neobmedzený,
tak musí mať vo svojom stvorení nejaký poriadok, disciplínu... a nie chaos
na princípe všeobecnej lásky? Láska je u ľudí pasivita a poblúznenie sexu-
álne! To si fakt myslíte, že taký poblúznenec je aj náš Boh? Ja tomu neverím.
Som presvedčený, že Boh takýto hlupák ľudský nie je. Preto Boh nemôže
milovať takýmto spôsobom. Boh musí „milovať“ komplexne a dokonale –
jeho „láska“ nemôže byť „ľudská emotívnosť“, ale musí byť určite požiadavka
na disciplínu, zodpovednosť, poslušnosť, nutnosť pracovať a vzdelávať sa,
kolektivizmus ... Boh chce silných a odvážnych ľudí!, nie slabochov. Jasné?! 

Tí ľudia, ktorí pracujú na sebe, i pre ostatných, sa v živote cítia stále
lepšie. To je prejav toho, že vnímajú realitu života. Tí, ktorí nepracujú a sú
leniví, sa majú horšie – aj na duši. Boh je ku všetkým spravodlivý – to je
jeho láska – jeho spravodlivosť Božská! Nikomu neodpustí nič!! Chápete?
Nikomu neodpustí nič, čo ľudia nechápu vo svojom živote. Láska z pohľadu
Boha je pravdovravnosť a pravdomyslenie, duchovná sila, duchovné od-
hodlanie, nekonečná odvaha ducha – aj za hranicu smrti. Z tohto filozo-
fického pohľadu je láska ako prejav života a Boha a nenávisť ako prejav
smrti ducha a Satana. 

Teda Božská láska určite nie je ľudská predstava sexuálneho emocio-
nálneho vzplanutia, rodinných a súrodeneckých vzťahov – nie je lenivosť
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– nie je slabosť – nie sebaľútosť – nie ľahkovážnosť... Kto nepracuje, nerozvíja
vedome (zámerne) svoju dušu, nevzdeláva sa o existencii tohto Vesmíru,
... ten sa má zle a tomu Boh s láskou pomáha hoci i k smrti. Boh každého
„s láskou“ privedie k smrti! Teda láska Božská je absolútne nekompatibilná
s kresťanskou predstavou o láske, ktorá je láska sexuálna, alebo láska medzi
súrodencami, alebo láska medzi rodičmi a ich deťmi, alebo láska medzi
kamarátmi... 

Slovo láska vytvorená Bibliou a Vatikánom a nimi pridelená aj Bohu
a jeho vnímaniu jeho stvorenia, je omyl, je to hlúposť. Teda ak budete
o „láske“ myslieť v pojmoch ľudských – Vatikánskych, tak je to mylná
predstava. Je to hlúposť. Vatikán nielenže nechápe, on zámerne falšuje –
Vatikán je sluha Satana, ako dokazujem inde (KCjeO) a aj v tejto knihe.

Božia „láska kresťanská“ je fakticky nepochopiteľná – je totiž nereálna –
je zámerne falšovaná a schizofrenicky zneistená! Je jasné, že Satan „Rímsky“
vytvoril zámerne túto „všeobecnú lásku“ – ktorá všetkých dezorientuje
a nikto už nechápe, čo je to „božia láska“ – teda aj ľudská (ale duchovná
úroveň Boha) a čo len jednoduchá spolupatričnosť, národná a súkmeňovská
spolupráca a súdržnosť, súrodenecká spolupatričnosť od jedných rodičov,
sila ducha rodič-dieťa a ich blízkosť, sexuálna láska“ ... iná ... láska ľudská. 

Vyšší duchovní ľudia začnú chápať nekonečnú a „nekompromisne zlú“
lásku nášho Boha, ktorej sa nedá odporovať. Ten, kto odporuje tejto Božej
láske – povinnostiam určeným Bohom, bude zničený!! Ha, ha. Chápete?!
Boh nás všetkých donúti a hoci aj k smrti – to je jeho láska.

Myslím si, že asi čistú a skutočnú lásku, podobnú božskej láske, na Zemi
začnú pociťovať až dôchodcovia – ľudia blížiaci sa k smrti – ale ktorí sú na
dostatočnej duchovnej úrovni, s čím ale vyznávanie akéhokoľvek súčasného
svetového náboženstva nemá nič spoločné.

Naši Árijskí a Slovanskí – Ruskí predkovia vyznávali svetonázor „Árijské védy“.
Kresťania aj iné náboženstvá zničili množstvo informácii o tomto svetonázore. Na-
príklad naši predkovia verili vo viac bohov. Je logické, že večné bytosti existujúce
v druhých svetoch sú z pohľadu „duchovne nízkych“ ľudí bohovia! Však oni sú veční.
Najdokonalejšie popisuje svet nášho vesmíru – hrubohmotný svet a záhrobia – jem-
nohmotný svet – nemecký autor Abd-Ru-Shin v knihe „Vo svetle pravdy“. Vynikajúcu
analýzu tejto knihy napísala slovenská autorka Natália de Lemeny – Makedonová
v knihe „Večné zákony“. Doporučujem!
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Kapitola 5
Sen „Tači svetlá“

Z knihy DjePO preberám túto kapitolu, pretože je v mojej teórii o du-
chovnej energii a hmotnej energii a ich duálneho vzťahu veľmi dôležitá.
Teda vzťahu ducha a hmoty, podľa západnej filozofie, ktorá neustále mylne
rieši, čo bolo skôr, či duch, alebo hmota. Ja tvrdím, že v tomto vesmíre
Boh stvoril súčasne aj ducha a aj hmotu. Opakujem, aj duchovnú energiu
a aj hmotnú energiu. Pretože hmota je v skutočnosti len vychladnutá (za-
mrznutá) hmotná energia. Na začiatku, po Veľkom tresku, to bol len tok
plazmy, teda hmotnej energie a postupne, ako táto energia chladla, tak sa
vytvárala hmota. Ďalej prepis z vyššie uvedenej knihy. 

Včera 17. 8. 2010 som mal sen. Bol som prítomný na nejakom rokovaní.
Okolo pozdĺžneho stola sedelo asi 20 – 30 mužov a žien. Mali oblečené
odevy, ktoré som odhadol do obdobia okolo 1600 až 1650 nášho letopočtu,
španielske oblečenie. Ľudia emocionálne diskutovali a potom sa všetci roz-
čúlení zdvihli od stola a odišli. Cítil som sa tu, ako prítomný pozorovateľ
tohto divadla. 

Bol prestrih v sne a ocitol som sa znova v tej istej miestnosti, zasa pri
jednaní. Teraz to už bolo jasné. Ja som uvedeným ľuďom rozprával a oni
ma počúvali. V sne som cítil, že mám asi 25 rokov a je tam so mnou aj môj
už starší otec. Samozrejme som cítil, že ide o môj minulý život a nejakú
dôležitú udalosť. Už som vedel, že sa dej odohráva niekde v Karibskej
oblasti, najskôr som mal pocit, že na Haiti, ale potom som nadobudol pre-
vládajúci pocit, že asi skôr na Kube. Bol to sen z tých druhov sna, kedy
som jasne uvažoval, že snívam, že som v sne, že sa môžem zobudiť a sen
prestane. Ale to som nechcel, chcel som dopozerať, čo to zasa bude? Ale aj
keď som si všetko toto uvedomoval, nemohol som nič zmeniť. Vedel som,
že keby som chcel niečo nasilu zmeniť, ten sen by skončil a ja by som sa
zobudil. Takéto veštecké sny – ja im hovorím Jungovské sny – neznášajú
násilie. Sen musí plynúť a vy môžete byť len pozorovateľom.

Pri stole bol „guvernér“ alebo nejaký úradný vládca oblasti a jeho pod-
riadení štátni úradníci so svojimi manželkami. Okrem toho tam boli dvaja
cirkevní predstavitelia. Boli dosť tuční. Dobre som videl tvár toho „guver-
néra“. Bol štíhly, vysoký, mal vyčnievajúce lícne kosti, veľký, dlhý a nezvy-
čajne ostrý nos. Na hlave mal kučeravú bielu parochňu. Mal asi tak 50–60
rokov? Rozprával som im asi toto: „Tento nástroj alebo prístroj, máme od
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kmeňa indiánov... Je to neuveriteľný prístroj“. Ukázal som to. Bola to trúbka
z nejakého dreva priemeru asi 10 –15 cm, dlhá asi 150 až 170 cm. Na
jednom konci mala malý nátrubok pripevnený kolmo na túto trúbku. Vy-
zeralo to, ako hrubá fujara – slovenský ľudový hudobný nástroj. Akurát
cez nátrubok sa nefúkalo, ale pozeralo.

Vysvetľoval som, že tento nástroj odhaľuje nejaké zvláštnosti na živých
organizmoch. Indiáni z tohto kmeňa tomu hovorili „Tači svetlá“. Ak ste sa
pozreli na nejakého človeka cez tento nástroj, tak z kútikov obidvoch očí
mu svietilo krásne zelené svetlo. Lúče boli neuveriteľne krásnej zelenej
farby. Farba bola tak jasne zelená, že by som povedal ako tyrkysová. Pozeral
som cez prístroj na nejakého sluhu, ktorý práve prišiel do miestnosti a oči
mu jasne svietili týmto svetlom. Tači svetlá. Neviem, prečo to indiáni volali
svetlá, v množnom čísle, keď ja by som povedal svetlo. Pretože tie svetlá
boli vždy rovnakej farby a len sa menila intenzita tohto svetla. To všetko
som hovoril prítomným: „Zistil som, že rôzni ľudia majú rôzne množstvo
týchto Tači svetiel. U niekoho boli svetlá len slabé a u niekoho podstatne
silnejšie. Zaujímavé je, že vlky nemajú žiadne Tači svetlá“. V sne som roz-
mýšľal, ako je možné, že vlky? Veď na Kube ani na Haiti nie sú žiadni vlci.
Len som pri hovore začal tŕpnuť, čo ak sa ma niekto z prítomných opýta,
že ako to viem o vlkoch, keď tu na tomto ostrove nie sú žiadne vlky.
Neviem. Ale nikto sa nič nespýtal.

Hovoril som ďalej. „Zistil som, že veľmi málo Tači svetiel majú papagáje.
Ľudia majú Tači svetiel najviac. Potom sú to domáce zvieratá a z nich majú
najviac Tači svetiel psi.“

Guvernér sa ma zlostne spýtal, že koľko má „Tači svetiel“ on. Pozrel som
sa do tohto prístroja na guvernéra a povedal som mu vážne, že má „Tači
svetiel“ niečo medzi psom a papagájom. Bolo vidieť, že je urazený, ale aj na-
hnevaný. Spýtal sa, koľko Tači svetiel mám ja. Odpovedal som mu, že ja sa
do tohto prístroja nemôžem pozrieť na seba. To sa nedá. Ale pozerali sa na
mňa moji sluhovia a známi, a tí mi tvrdia, že mám veľmi veľa toho svetla, že
to svetlo mi ide nielen z očí, ale aj z líc, z nosa, z čela, z celej hlavy. Ponúkol
som mu, aby sa pozrel sám. Guvernér pozrel do toho prístroja na mňa. Keď
odstúpil, bolo vidieť v jeho tvári úžas, strach a zlosť ... a po nejakom čase
som si uvedomil, aj výraz odhodlania. Akého odhodlania? Ostatným som
ďalej vysvetľoval, že zaujímavé je, že keď sa pozriem na rastliny, tak žiadne
Tači svetlá nevidieť. Ale keď sa ráno pred východom slnka pozriem cez prí-
stroj nad les, tak z lesa ide táto jemná zelená žiara – slabé jemné rozptýlené
Tači svetlá. Zaujímavé je, že večer pred západom slnka ani nikdy nad tým
istým lesom nie je vidieť nič. Ako keby les po celodennej práci bol unavený
a len ráno, pred novým dňom znova vysiela svoju energiu?
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Ďalej som hovoril o tom, ako sa táto vláda veľmi zle zachovala k miestnym
indiánom, a že kmeň, ktorý vynašiel takýto úžasný prístroj, už skoro celý
vyhubili a pozabíjali. Musíme zachrániť týchto posledných príslušníkov
indiánskeho kmeňa, aby sme vedeli vyrobiť takýto prístroj. Rozmýšľal som
v sne, prečo ten prístroj nerozoberiem, aby som zistil, čo je vo vnútri a že
podľa toho, by som to potom predsa vyrobil sám. Ale v sne som získal od-
poveď sám od seba, že som pocítil, že keď ho rozoberiem, nezistím tajom-
stvo tohto prístroja, ani nikto z bielej rasy a súčasne zničím posledný prí-
stroj.

Všetci prítomní, okrem môjho otca pozerali na mňa apaticky a videl
som, že nemajú žiadny záujem o takýto prístroj. Na záver guvernér ukončil
toto rokovanie s tým, že budú o tom mojom návrhu uvažovať. Keď však
odišli, jasne som si uvedomil, že guvernér aj všetci prítomní urobia všetko
preto, aby tento prístroj definitívne zničili. Urobia všetko preto, aby ho
odo mňa získali a zničili. Musím rýchlo vymyslieť ako a kde prístroj skryjem
a zachránim. Musím ho zachrániť. V myšlienkach sa mi objavil obraz, ako
sa lúčim s nejakými indiánmi, ktorí sedia na člne a odchádzajú na more.
Idú z ostrova preč. A ten muž, ktorý mi kýval, povedal, že sa už nevrátia
a mám posledný ich prístroj na „Tači svetlá“.

Sen sa skončil, ja som otvoril oči, zobudil som sa rozmýšľajúc, čo sa mi
snívalo. Už veľakrát som rozmýšľal, prečo sa v rôznych knihách píše, že
aura človeka má rôzne farby. Asi tá „živá a večná energia“ sa u človeka pre-
javuje farebne rôzne podľa jeho emocionálneho stavu, podľa jeho myšlie-
nok? Nezdalo sa mi to. Teraz, na základe tohto sna si myslím, že to s aurami
nesedí. Výsledok tohto sna je takýto. Každý živý tvor má rôzne množstvo
tejto večnej energie podľa toho, na akom stupni vývoja je. Ak je na nízkom
stupni, má „Tači svetiel“ málo. Má málo tejto živej a večnej energie. Čím je
na vyššom stupni vývoja, tým má energie viac.

Táto energia sa dá zmerať. Raz sa ľudia naučia ju merať, ale ľudia s nízkou
energiou urobia všetko preto, aby tento prístroj vždy zničili. Lebo ináč
ich tento prístroj odhalí a skončí ich vláda hlúposti a priemeru. Často krát
sa hovorí o „lúze–chamradi“. Luza je podpriemer a nízka duchovná úroveň.
Avšak si musíte uvedomiť, že to znamená, že títo ľudia budú hlavne tí, kto-
rých základným životným cieľom je mať dosť peňazí a moc nad svojím
okolím. To sú hlavne tí bohatší a bohatí. Hlavne oni vyvíjajú maximálnu
snahu po týchto statkoch. Preto musíme hodnotiť ľudí dôslednejšie a kom-
plexnejšie. V Biblii sa hovorí, niečo ako: „skôr prejde slon cez ucho ihly,
ako bohatý do neba“. Neverte tomu. Je to nezmysel, presnejšie zjednodušenie
reality. Neverím, že by to platilo ani v dobe, keď to vzniklo. Nerozhoduje
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bohatstvo alebo chudoba. To je nevedomosť. Rozhoduje, koľko máte „Tači
svetiel“. Ak ich máte veľa, tým lepšie, ak ste aj bohatý... 

Teda „Tači svetlá“ sú tá „živá a večná energia“... A ja som presvedčený, že
je to to isté, ako nemecký filozof Arthur Schopenhauer píše vo svojej knihe
„Svet ako vôľa a predstava“, že všetko má svoju vôľu. Od anorganickej
hmoty, cez rastliny až po človeka. U človeka je sila tejto vôle však iná ako
u anorganickej hmoty. Hierarchicky sa tá vôľa (sila) zásadne mení a u člo-
veka sa zvyšuje podľa duchovnej úrovne daného človeka. 

Dokiaľ sa „znova“ neobjaví tento prístroj, ktorý dokonale odhalí a zistí
duchovné schopnosti každej živej bytosti, navrhujem prechodný systém
zisťovania pravdy o duchovnosti konkrétneho človeka. Každý človek sa
odhaľuje svojim myslením. Myslenie daného človeka je okno do jeho duše.
Myslenie každého prezradí. Ale ako zistiť, ako dotyčný myslí? Ťažko. Ale
vysoké duchovné reinkarnácie (z poľa B) to zistia ľahko. Nižšie duše „z po -
ľa A“ a ich spôsob myslenia sa duchovne vysokému vždy ľahko prezradia.
A už vôbec nie je možné zatajiť „zaostalé, alebo zločinecké“ myslenie niek-
torých pred ľuďmi z poľa B!! To nie je možné! Takže je tu už len problém,
ako „odhaliť“ a objaviť ľudí z poľa B medzi sebou? Ktorí budú sudcovia
a rozhodcovia, kto je schopný a kto nie je... Akýkoľvek človek z poľa B (ak
sú jasne preukázané jeho duchovne nadradené schopnosti) ľahko nájde
svojich... (Vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá). 

V zásade platí aj to, že ten kto nevie v matematike riešiť derivácie, inte-
grály a nechápe geometrickým exponencionálnym vzťahom, teda nevie
logicky myslieť, tak nesmie zastávať vyššie politické a mocenské posty!! 

Takže je jasné, že jednostranne len humanitne a politicky vzdelaní, sú
nedostatoční ... a určite nemôžu byť v poli B. Títo nedostatoční priemerní
z poľa A sa nesmú dostať do mocenských pozícii štátu a ani obce alebo
mesta! Oni nerozumejú, oni len môžu slúžiť. Pretože ten, kto je vysoká du-
chovná reinkarnácia, sa ľahko naučí derivácie aj integrály a iné matematické
vedomosti, aj psychológiu a filozofiu... Vysokej reinkarnácii z poľa B je
toto prirodzenosť! Naopak, priemerným to nebolo už od ich narodenia
dané. Im bolo určené, že majú počúvať a slúžiť duchovne nadriadeným.
Ale to neznamená, že pracovitý človek z poľa A sa nedostane do poľa B. Ja
som bol tiež asi až do svojho veku 30 – 35 rokov len v poli A.

Kto neprejde týmto prísnym vedomostno-genetickým a hlavne duchov-
ným sitom, nesmie sa dostať do politiky a nesmie kandidovať za žiadnu
politickú stranu. Toto samozrejme všetko platí aj na komunálnej úrovni
a pre akékoľvek regionálne mocenské pozície! Moc nesmie mať v rukách
zločinec. Z ľudí z poľa A, ktorí získajú moc, sa nakoniec pod vplyvom
moci a ich slabosti vždy stanú zločinci!
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Tento sen sa mi sníval v roku 2010. Odvtedy som stále rozmýšľal, ako
zistiť, zmerať množstvo tejto „neutrálnej energie“ u každého človeka. Myslel
som si, že to do konca svojho života nezistím. Ale stal sa opak. Včera večer
(15.5.2017) som nemohol zaspať a od 23:00 hod som neustále premýšľal
nad informáciou, ktorú mi pred 2 dňami povedal jeden vedúci pracovník
spolupracujúcej firmy, že jeho podriadená pracovníčka je „mačacia žena“...,
pretože chová dve mačky. Spomenul som si okamžite na svoje dva zvláštne
zážitky s mačkami. 

V roku 1997 som bol na pracovnej ceste na Ukrajine v meste Ľvov. Po
jednaní my môj obchodný partner povedal, že má v meste dlhoročného
priateľa a že ho ide navštíviť, aby som s ním išiel aj ja. Súhlasil som. Prišli
sme do bytu jeho priateľa a v obývačke som sa stretol s obrovským kocúrom.
Vraj to bola nejaká sibírska rasa. Mal krásnu dlhú srsť a skutočne bol pre
mňa neuveriteľne veľký. Usadili ma do sedačky, odkiaľ som sledoval kocúra,
ako sa pomaly prechádzal predo mnou po koberci. Asi po jednej až 2 mi-
nútach prišiel k sedačke, vyskočil na ňu a ľahol si mi na stehná. A zostal
úplne kľudne takto na mne ležať. Všetci členovia rodiny sa zbehli v obývačke
a emocionálne medzi sebou ticho diskutovali a gestikulovali. Nevedel som,
čo urobiť, len som sa priblblo usmieval. Ale po chvíli som sa rozhodol,
zobral som kocúra rukami pod brucho a položil som ho na podlahu vedľa
mňa. Kocúr zasa prešiel kolečko okolo gauča popred mňa a keď prišiel ku
mne, bez okolkov si mi ľahol zasa na koberci na nohy. Celá rodina opäť
vzrušene vypliešťala oči, čo sa deje s ich kocúrom. Opäť som zľahka kocúra
odsunul z mojich nôh. Teraz už kocúr vyzeral trochu namrzelo. Rýchlo
prešiel ďalšie kolečko, vyskočil na gauč a ľahol si na hornom okraji gauča
pri stena, asi na úrovni mojich očí asi 20 cm vľavo od mojej hlavy. Keď
som sa pozrel vľavo, tak sa nám stretli pohľady. Vyzeral kľudne a ja som ho
už odtiaľto nemohol zahnať preč. A tam zostal aj ležať myslím po celý čas
mojej návštevy. Keď sme asi po 15 minútach pili čaj a niečo jedli, tak mi
povedali, že toho kocúra majú už asi 10 rokov a vždy, keď prišla nejaká
náv števa, zmizol z obývačky a nikto ho nedonútil, aby zostal v prítomnosti
iných ľudí. Veľa priateľov rodiny k ním chodia pravidelne a trvalo, ale
kocúr vždy odíde z obývačky, keď je tam niekto iný, ako rodinní príslušníci.
Až ja som prvý človek, u ktorého sa ich kocúr takto nezvyčajne chová...? 

Druhá príhoda sa mi stala (myslím) na jeseň v roku 2015. Jedného dňa
na jeseň som sa zastavil autom pod lesom v obci susediacej s mojou rodnou
obcou a išiel som do lesa na huby. Približne po 15 minútach, ako som
vošiel do lesa, uvidel som asi 5 metrov predo mnou za stromom mačku.
Bola celá oranžová... Nie ryšavá, ale doslova oranžová. Nikdy som nevidel
takú farbu mačky. Nebola to ešte dospelá mačka, bolo to mláďa, ale už tro-
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chu väčšie. Kývol som na ňu a povedal, „ako sa má?“ Chvíľu sme sa na
seba pozerali. Ja som obdivoval jej krásnu farbu, ale zdala sa mi bojazlivá,
tak som sa otočil a pokračoval som v hľadaní húb opačným smerom, ako
bola ona. Asi po 5 minútach som si všimol, že ide 2-3 metre za mnou. Za
ďalších 5 minút sa mi už motala popod nohy, mraučala na mňa a musel
som dávať pozor, aby som na ňu nestúpil. Tak sme chodili po lese asi pol
hodiny. Húb bolo len málo. A tak som sa rozhodol zrušiť hubačku a vrátil
som sa k autu. Pri aute som mačke hovoril, že už sa musíme rozlúčiť, pre-
tože ja idem do mesta a v meste ju nemôžem zobrať do bytu. Otvoril som
auto, položil na sedačku košík a mačka skočila za košíkom do auta tiež
a ľahla si na podlahu... To som nečakal, taká odvaha? Však ma nepozná...?
To aj ženy sa ma boja a do auta mi nevlezú.

Rozmýšľal som čo s tým. Asi 3 km odtiaľ bola moja rodná dedina a tak
som sa rozhodol, že mačku doveziem rodičom. Matke sa bude páčiť, ona
kŕmi občas nejakú mačku, ktorá sa u nej zastaví. Prišiel som k rodnému
domu, zastavil auto, otvoril som dvere a mačka ako dobre cvičený pes vy-
skočila z auta a postavila sa vedľa mňa, čo urobím. (Nepovedal som
dôležitú vec, že bola vychudnutá, asi ju bývalý majiteľ vyhodil do lesa a už
sa o ňu nechcel starať.) Prešli sme spolu cez cestu a do dvora pred vchod
do domu. Mačka poslušne išla vedľa mojej pravej nohy. Za otcovou garážou
som sa otočil doprava a sledoval som ju. Išla doslova 10 cm od moje
pravej nohy a neuhla ani o decimeter vedľa – mal som strach, aby som jej
nestúpil na lapky. Potom som sa vrátil ku chodníku a prišiel som k domu
– mačka stále vedľa mojej pravej nohy. Zazvonil som a vyšla matka. Mačka
sa jej páčila. Sranda bola, že mi stále stála pri pravej nohe a pozerala raz
na ňu a raz na mňa, čo bude. Keď matka doniesla misku s mliekom, tak
najskôr „dlho“ pozrela na mňa (asi mala zlé skúsenosti z jej predchádza-
júceho mačacieho života) a potom na znak môjho „spravodlivého pohľadu“
okamžite pochopila ... Ako začala jazykom piť mlieko, naznačil som matke,
že odchádzam, pomaly som sa otočil a odišiel po chodníku k bránke. Ešte
som pri bránke videl, že mačiatko chlípalo mlieko nerušene ďalej. Nastúpil
som do auta, naštartoval a odišiel. 

Volal som matke na druhý deň, čo je s mačkou. Bola sklamaná, pretože
ako som naštartoval auto, mačka prestala piť a keď videla a počula odchá-
dzajúce auto, rozbehla sa cez záhradu za mnou a už neprišla. To mi bolo
vtedy strašne ľúto, pretože táto mačka sa chovala ako človek. Hovoril som
jej v lese a aj v aute a mal som pocit, keď som videl, ako sa na mňa pozerá,
že ma počúva viac a rozumie mi lepšie, ako ľudia okolo mňa... Okrem
toho,... od mladosti bola moja najobľúbenejšia farba oranžová, alebo sýto
žltá (ako farba slnka) a jej farba srsti bola presne taká... Až teraz viem, že
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som nepochopil a následne nevyužil veľkú duchovnú príležitosť, ktorú mi
osud ponúkol. 

Čo sa v obidvoch prípadoch stalo? Obidve mačky sa ku mne správali
nezvyčajne priateľsky. V noci asi okolo 1 : 30 hod., 16. 5. 2017, sa mi „roz-
svietilo“. Oni cítili moje „Tači svetlá“. Oni vedia vyhodnotiť kvantum tejto
živej a večnej energie, ktorou konkrétny človek disponuje, ale v rôznom
množstve. Však už starý Egypt mal mačku za špeciálne božstvo! Jasné. Už
v starom Egypte prví vládcovia používali mačky, určite špeciálne šľachtené,
na zisťovanie duchovného potenciálu každého človeka. Údajne prví faraóni
boli bielej rasy – vraj Slovania. Ja som presvedčený o tom, že to boli Slovania.
Slovanskí spravodliví a múdri vládcovia ostatným duchovne nižším vadili
– prekážali im v ich egoistických motiváciách vládnuť, klamať, koristiť,
ničiť. Prekážalo im, že ich mačky tak ľahko identifikujú a preto keď zločinci
prevzali moc v Egypte a bielych duchovných vládcov vyvraždili, z mačky
urobili len nič nehovoriace božstvo. A tak sa stratila strategická informácia,
čo mačky dokážu. Potom zločineckí noví vládcovia Egypta zámerne zlik-
vidovali akékoľvek informácie a písomné údaje o schopnostiach mačiek. 

Tak, ako u ľudí sú obrovské rozdiely v duchovných schopnostiach (pole
A a B), je len logické, že aj u zvierat a teda aj u mačiek sú obrovské rozdiely
v ich schopnostiach cítenia duchovnej energie „Tači svetlá“. Som si istý, že
ako u mačiek je to podstatne viac aj u tigrov, levov, jaguárov, ... medveďov.
Všetky tieto zvieratá určite cítia túto „neutrálnu energiu“. Takže, ak du-
chovne vysoký človek vojde do klietky s hladným tigrom, tak tiger si „ne-
dovolí“ niečo urobiť (ale človeka z poľa A určite zabije). Myslím si, že medveď
je prechod medzi tigrom a vlkom... Samozrejme, že priemerných ľudí tiger
aj medveď zabije! Viete prečo? Pretože títo vrcholoví dravci majú aj vrcho-
lové schopnosti „mozgové“. A oni chápu existenciu tohto vesmíru lepšie
než „masové“ zvieracie bylinožravce. Chápete? Alebo budem musieť byť
„duchovne agresívny“? V súčasnosti už nie je možné nechať v klietke s usu-
rijskými tigrami roztrhať demokratických politikov. Oni by medzi tigrov
určite nevošli... Vedia, že sú duchovne najnižší – že sú duchovný odpad
a tigre sibírske by ich všetkých zabili. 

Pre súčasný svet navrhujem vytvoriť štandardizovaný test na určenie
duchovných schopností ľudí, ktorí chcú byť štátni úradníci s využitím
„mierumilovných“ mačiek. Ako to nakoniec robili aj v starom Egypte.
A len tí, ktorí budú chcieť neobmedzene vládnuť, budú sa musieť podrobiť
aj testu „divých mačkovitých šeliem“ v klietke. Nie nejakých cirkusových!
Ak nejaký štát, národnostná skupina, alebo rasa nebude mať vrcholových
predstaviteľov moci, ktorí prejdú skúškou smrti medzi divokými tigrami,
jaguármi, leopardmi a levmi v klietke, tak títo musia byť duchovne, eko-
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nomicky, vojensky podriadení duchovne nadradenej entite! Predsa slaboch
– duchovne nízky – nemôže mať rovnaké práva, ako duchovne vyspelý!

Mačky, ktoré boli „zbožňované“, kvôli ich schopnostiam, boli vyberané,
šľachtené a kultivované. Procedúra šľachtenia bola určite po generácie zlep-
šovaná, až dokiaľ „slovanských vládcov“ Egypta, nezavraždili iní... 

Podľa mňa procedúra výberu a šľachtenia musí akceptovať nasledujúce
zásady:
• Vyberá sa mačka z druhu, ktorý je „neznášanlivý“, rastom veľký, odolný

drsným klimatickým podmienkam – vysoké teploty a sucho, alebo naopak
veľmi nízke teploty a dážď, sneh a voda... 

• Schopné druhy mačky sa dajú výrazne vyšľachtiť duchovne tak, že človek
s nízkymi pudmi tieto mačky bude biť a trýzniť. Čím väčšie strasti „prežijú“
tieto nami úmyselne šľachtené mačky s pomocou „gaunerov“, tým väčšie
duchovné schopnosti sa u nich rozvinú!!

• Šľachtené mačky budú žiť v prostredí duchovne vyspelých ľudí, ale zlo
pre tieto mačky sa bude vytvárať mimo dosah týchto kultivovaných ľudí.
Tak sa takejto mačke znásobí rozdiel medzi „dobrými“ a „zlými“.

• Takto vytvorené „duchovné osobnosti“ mačky, budú žiť v nejakej kon-
krétnej „duchovne vyspelej“ rodine, a skúšaní budú musieť prísť do tejto
rodiny, aby prešiel požadovaným duchovým hodnotením jeho schopností
pre prácu na pozícii štátnej moci. Ak mačka odíde z miestnosti, kde sa
nachádza testovaný adept, tak skúškou neprešiel. Ak mačka príde k tes-
tovanému, je to znak jeho vysokej energie „Tači svetlá“.
Kvalifikované a vycvičené mačky spoľahlivo určia, ktorí ľudia sú stále len

v poli A, ktorí sú už v poli B a viac. Tak jednoduché! Už nikto nikdy nezíska
dôležité pozície moci, koho nepotvrdia pre danú pozíciu mačky... ha, ha. 

Chcete mať spoľahlivú ochranku?, tajné služby?... Kto nie je v poli B (ur-
čené mačkami), tomu neverte. Priemerní ľudia z poľa A sú absolútne ne-
spoľahliví. V dôležitých prípadoch treba vyskúšať 3 mačky, nie jednu –
môžu klamať a podvrhnúť „neschopnú“ mačku! Alebo urobia iný podvod pre zloči-
neckých adeptov, ktorí by nikdy neprešli žiadnymi mačkami... Ten, kto je v poli B
prejde skúškou cez všetky mačky. Nečlovek určite neprejde cez tento test!!

A vyskúšajte mačací test nielen na všetkých politikoch, ale aj na kňazoch
rôznych cirkvi, náboženských vodcoch... ha, ha, to len bude sranda! Myslím
si, že rovnaké schopnosti, ako mačkovité šelmy majú aj medvede!

Počul som, že je možné fotografovať auru človeka. Neviem. Je asi pravdepodobné,
že množstvo tejto „živej a večnej energie“ bude vytvárať rôzne farebné odtiene aury.
Asi, čím viac energie bude v aure nejakého človeka, tým svetlejšia a jasnejšia bude
jeho aura? A naopak, tam kde je nedostatok tejto energie, bude aura tmavých farieb
až skoro čierna... Neviem.
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Kapitola 6
Kastové rozdelenie ľudí na dve základné skupiny

Darwinovej evolučnej teórii veria len ľudia s nízkym vzdelaní
Sú 2 zákony termodynamické. Prvý zákon je o zachovaní energie a hmoty.

Nie je možné vyrobiť ďalšiu energiu a ani hmotu. V našom vesmíre je
navždy dané definitívne a konečné množstvo energie a hmoty. Je kvantita-
tívne toto dané. Energia sa však postupne ochladzuje, a tým sa zmenšuje
množstvo použiteľnej energie na vykonanie práce a zväčšuje sa množstvo
studenej hmoty. Odbočím – v Biblii sa píše, že prvé bolo slovo. Žiaľ, zle
preložené zo staršieho zdroja, z ktorého Biblia čerpala. Keď jazykovedci
prekladali staršie literárne pramene zo starej Mezopotámie, tak zistili, že
správny preklad by mal byť, „prvá bola energia“. To zodpovedá súčasnému
stavu poznania vzniku nášho vesmíru, pretože prvé – slovami fyzikálnej
terminológie – bol tok plazmy – a plazma je len čistá energia. Chladnutím
plazmy vzniká hmota. Hmota je „zmrznutá energia“. Teda nič iné ako
energia v tomto vesmíre fyzikálne neexistuje!!

Druhý termodynamický zákon je však podstatne radikálnejší a podľa
mňa definitívny dôkaz existencie Boha. Tento zákon hovorí, že chladnutím
sa znižuje množstvo energie, ktoré je možné použiť na prácu. Neustále na-
rastá chaos, dochádza k strate pôvodného poriadku. Tomu fyzici hovoria
ako nárast entropie. Ináč povedané, že všetko smeruje ku konečnému stavu
rovnováhy. Koniec sveta. Posledný súd. Hovoria tomu ako tepelná smrť
vesmíru. Podľa tohto zákona musí nastolený poriadok a systém postupne
klesať a znižovať sa jeho kvalita. To platí pre všetko hmotné. Tomuto môže
uniknúť len to, čo nie je hmotné z pohľadu nášho vesmíru. 

To znamená, že náš vesmír funguje tak, že sa mu musí cielene dodávať
energia, aby nevznikal prirodzeným spádom chaos. Preto ani nie je možné,
aby sa živočíšne druhy na Zemi vyvíjali náhodne, ako hovorí Darwin. Tak-
tiež nie je možné, aby sa druhy vyvíjali od nižšej kvality k vyššej kvalite. To
nie je možné. Ak sa musí do systému dodávať energia, tak bez „tvoriacej“
energie nemôže dochádzať k opačnému procesu. Podľa tohto 2. termody-
namického zákona je prirodzené len to, že po počiatočnom stvorení systém
stále viac degeneruje a udržiavanie pôvodného je veľmi ťažké a stojí veľa
energie. Tak to v skutočnosti aj na Zemi prebieha. Postupne vymierajú
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rôzne druhy fauny aj flóry a znižuje sa diverzita života na Zemi. Je všeobecne
známe, že najviac druhov „vzniklo“ v kambriu. A odrazu, z ničoho nič
a boli tu všetky druhy a plne vyvinuté: ulitníky, bezstavovce, hmyz, ryby,
plazy a jaštery, vtáky a aj cicavce. Ako je to možné? Jedine tak, že ich niekto
okamžite „stvoril, vyrobil, oživil...“ Darwinova evolučná teória hovorí, že
z počiatočného stavu sa postupne zvyšuje počet druhov a aj ich rozmanitosť.
To nie je možné, to by odporovalo tomuto druhému termodynamickému
zákonu. Toto môžu hovoriť len diletanti a nevzdelanci. Podľa tohto zákona
je jasné, že akýkoľvek energetický systém chladne a teda degeneruje, bez
dodávania novej potrebnej energie. 

To znamená, že nie je možná pozitívna evolúcia od nižšej kvality k vyššej
kvalite, ale je možná len negatívna degenerácia a znižovanie počtu druhov.
Z toho je teda jasné, že niekto v histórii našej Zeme niekoľkokrát vedome
a zámerne obnovil faunu a aj flóru. Ten kto rozumie fyzike, nikdy nemôže
tvrdiť, že sa niečo vytvorí samo, popretím základov tohto vesmíru. Nakoniec
aj všetky skutočné dôkazy, ktoré nie sú sfalšované, potvrdzujú platnosť
tohto zákona. Počet druhov sa znižuje a všetko degeneruje. Môže sa rozvíjať
len myslenie a vedomie človeka, ktoré nie je závislé od hmoty tohto vesmíru
a ani hmoty záhrobných svetov. Ak by človek bol len z hmoty tohto vesmíru,
tak by takisto musel zákonite len degenerovať. Preto človek, ktorý nebude
veriť v existenciu svojej duše (vedomia), tak jeho podstata sa bude už počas
jeho života stále viac zhmotňovať a bude už za života na Zemi degenerovať.
Len duchovne založený človek, ktorý čerpá viac energie od iného energe-
tického systému, ako je systém tohto materiálneho vesmíru, bude sa cítiť
čím bude starší tým duševne lepšie. 

Ale to platí len pre tých, ktorí sa o také veľké veci snažili a snažia. V 2.
termodynamickom zákone vidím základný dôkaz aj toho, že ľudská duša
(vedomie) je nehmotná a jej podstata nie je ani z hmoty tohto vesmíru
a ani z hmoty záhrobných svetov, pretože je schopná čerpať energiu z iných
systémov. Dôkaz o čerpaní energie z iných systémov je práve ten, že u ma-
lého percenta ľudí človek nedegeneruje s pribúdajúcim časom, so starnutím,
ale čím sú títo ľudia starší, tým sú citlivejší, vzdelanejší,... skrátka múdrejší.
Nie sme si teda, my ľudia na Zemi, v žiadnom prípade rovní.

Všetky základné dôkazy Darwinovej evolučnej teórie sú sfalšované. Ne-
existuje žiadny dôkaz o pozitívnej evolúcii. Tu nemám pre tieto dôkazy
priestor, je o tom už veľa kníh a informácii všade. Ten, kto si chce nájsť
tieto informácie, tak ich určite aj získa. Odporúčam min. tieto knihy: „Ge-
nesis Konflikt“ – autor Walter J. Veith, „Život po smrti dôkazy“ – autor
Dinesh D´Souza, „Darwinov omyl“ – autor Hans-Joachim Zillmer, „Ikony
evolúcie“ – autor Jonathan Wells.
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Hlavné dôkazy Darwinovej evolučnej teórie okrem jeho stromu života,
vyššie vysvetleného fundamentálneho omylu, vývoja druhov sú: zobáky
piniek zo súostrovia Galapágy, Millerov experiment, Haeckerové embryá,
Archeopterix, nohy koňa, a iné. Už je veľa dôkazov, že všetko je to sfalšo-
vané!! Darwinova teória nemá žiadne dôkazy o jej pravdivosti. Úplne na-
opak. A ja tvrdím, že tento svet stvoril SATAN!! Určite nie Boh!

Ak im padne Darwinova teória, tak padne hlavný pilier a základy neveriacich –
otrokov a aj zotročovateľov. Boh pre nich neexistuje a to im umožňuje kradnúť,
klamať, nevzdelávať sa, robiť si, čo sa im zachce... Zúfalo sa snažia udržať túto ilúziu
medzi svojimi malomyseľnými – ktorí im slúžia z presvedčenia, ale bez myslenia.
Duše všetkých organizátorov tohto duševného otroctva po smrti sa nedostanú z tejto
hmotnosti do Záhrobia a tak budú s koncom tohto hmotného vesmíru zničené a už
nebudú existovať? Už pred smrťou budú trpieť strašnými depresiami. Ľudia klamstva
– organizátori aj ich otroci – budú do konca svojich životov zapierať pravdu. Poznáte
ich podľa toho, že ak s nimi hovoríte o nejakých veciach a argumentujete im, oni ne-
berú argumenty, ale tupo a tvrdohlavo si presadzujú stále „svoju pravdu“. Nemá vý-
znam s takýmito „zákernými neľuďmi“ alebo ich „trubirohmi“ diskutovať. Nechajte
ich tak, ich duše určite budú recyklované.

V tomto vesmíre (neviem ako na Zemi) určite budú vládnuť zákony Božie a nie
zákony ľudské – Vatikánske – Satanské. Je to už len krátky čas. Myslite a chápte, že
sú platné len jedny zákony. DUCHOVNE SCHOPNÍ (z poľa B) SA VŠADE SPOJA
a nebudú si škodiť, ale budú sa naopak vzájomne podporovať.

Z Druhého termodynamického zákona vyplýva veľmi dôležitá vec. Slabá
duša, málo rozvinutá, nemusí byť schopná odolávať hmote a teda degene-
rácii hmoty, alebo nárastu entropie. Teda slabá duša človeka nemusí byť
schopná odolávať mozgu – hmote, ktorá láka človeka na ničnerobenie,
klamanie, podvádzanie – degeneráciu. Len silná duša dokáže ovládnuť
hmotu a ju aj meniť tak, ako táto duša chce. Ak to platí, tak sloboda pre
priemerných a neschopných bude teda asi fundamentálny omyl?? Potom
slobodu môže mať a dokáže s ňou žiť len silná duša, ktorá nepodľahne lá-
kadlu mozgu – hmote, nepodľahne degenerácii!! Len človek so silnou
dušou, ktorý ovláda svoj mozog, dokáže byť morálny a nepodľahne lákadlu
podvodu a nemorálnemu chovaniu sa. Je to stále len to isté, že demokracia
je principiálny omyl ľudstva (kniha DjePO). Dôsledky z toho sú ohromujúce. 

Opakujem: „Slobodu môže mať len silná duša, ktorá nepodlieha lákadlu
hmoty“. Slabé duše slobodu nemôžu mať, pretože okamžite podliehajú
svojmu mozgu, svojej duchovnej lenivosti. Majú málo „Tači svetiel“. Majú
málo tej „živej a večnej energie“, ktorá umožňuje život v našom vesmíre.
Teda Boh (a jeho zákony) rozdeľuje túto energiu nerovnomerne! Niekto jej
má viac a iný menej. Boh určil, že nie je rovnosť, ale hierarchia v jeho stvo-
rení – v jeho vesmíre. Podľa vyššie uvedeného je tu určitá jasná hranica
v množstve tejto energie. Kto jej má toľko, že dokáže vzdorovať a ovládnuť
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mozog – hmotu, a kto jej toľko nemá a nedokáže to. Ten, kto toto nedokáže,
je duševne slabý a pod vplyvom svojho mozgu. Ten nemôže mať slobodu
vo svojom rozhodovaní, vo svojom živote. Takýto človek totiž podľa 2. ter-
modynamického zákona, ak má slobodu, musí nevyhnutne a zákonite de-
generovať. Tomuto človeku sa musí pomôcť a musí sa zrušiť jeho právo na
slobodu. Takýto človek nesmie mať slobodu, sloboda pre neho znamená
degeneráciu a nevyhnutný duchovný pokles. Teda sa musí zrušiť demo-
kratický degeneratívny systém. Preto masy ľudí nesmú mať slobodu. Čím
je v ktorom národe väčší počet ľudí s energiou pod uvedenú hranicu, tým
rýchlejšie celý demokratický systém v tomto štáte sa rozloží a celý národ
zdegeneruje. Toto vždy musí skončiť vojnou medzi silne degenerovanými
a menej postihnutými, pretože oni sú ich opak, ktorý im nastavuje zrkadlo
– a degenerovaný, duševne chorý, odmieta byť „menejcenný“...

Ľudia sa hierarchicky delia podľa vyspelosti ducha na dve základné sku-
piny. Človek z poľa A a z poľa B (viď graf). Nižší stupeň je pole A a vyšší
stupeň je pole B. Do poľa B sa môže dostať človek len na základe svojej du-
chovnej schopnosti. V súčasnosti len málo ľudí sa na Zemi dostane do
poľa B. Z mnohých reinkarnácii sa len málo duší dostane na túto kvalita-
tívnu úroveň. A je to logické, prečo to tak je ...

Rozdielnosť duchovného stavu ľudí z tých dvoch skupín je jasná z dole
uvedeného grafu.
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Človek sa vyvíja od narodenia a od narodenia sa menia jeho „intelektuál -
ne schopnosti poznať pravdu“ od najnižších po najvyššie – os X. Človek sa
nevyhnutne chová podľa pravdy, ktorú pozná, nemôže ináč. Ale žiaľ s na-
rastajúcim vekom, aj jeho schopnosťami poznať pravdu (rozpoznať ju od
nepravdy), narastá pravdepodobnosť predčasnej smrti – os Y. Narastá prav-
depodobnosť „náhodnej“ predčasnej smrti. Ale to len po určitú hranicu.
Túto hranicu som nazval „Hranica smrti“, na grafe je označené ako „Hra-
nica“. Život schopného človeka je vyznačený ako exponenciálna krivka,
s vrcholom na tejto Hranici.

Alebo ináč táto „Hranica smrti“ je neutrálny bod, neutrálna hranica,
kde je rovnováha síl medzi dušou človeka a jeho mozgom!!!! Tu nevládne
ani mozog, ani duša. Je to veľmi nestabilný bod po celej dĺžke tejto hranice.
Je to ako ostrie noža, na tejto hranici sa nikto neudrží, pretože by smeroval
so svojou krivkou okamžite vysoko hore a okamžite by sa preto zvýšila
pravdepodobnosť jeho smrti nekonečne (limitne ku 100%) a teda okamžite
by zomrel. To je strana A. Ten, kto sa dostane skokom cez túto hranicu
z časti A do časti B, už sa vezie samospádom, akoby dole kopcom a rýchle
sa zmenšuje pravdepodobnosť náhodnej smrti, aj keď sa intelektuálne
schopnosti poznať pravdu ešte zväčšujú len pomaly. 

Je veľmi dôležité si všimnúť, že je to krivka. Na ľavej stane grafu, plocha
A je určená pre ľudí priemerných, ktorí žijú svoj život materiálne (bez ve-
domostí o ich existencii) a sú ich masy, sú všade okolo. Ich duša je slabá a ne-
dokáže ovládnuť chúťky svojho mozgu. Na pravej strane je plocha B, ktorá
určuje ľudí, ktorých duša už ovláda mozog a je teda silnejšia než mozog.
Tento graf tiež ukazuje miery a že nič nie je rovnocenné. 

Čím je človek vo svojom vývoji nižšie, tým má menšie intelektuálne
schopnosti. Ako sa zvyšujú jeho intelektuálne schopnosti a duša chce ovlád-
nuť mozog, tak musí sa to stať čo najskôr, aby daný človek bol len minimálne
vystavený riziku výrazného zvýšenia pravdepodobnosti „náhodnej“ smrti.
Mnohí ľudia, keď sa dostanú už blízko k tejto hranici, dostanú strach a ustú-
pia po krivke naspäť dole. Títo ľudia s veľkou pravdepodobnosťou už nikdy
do konca života túto hranicu neprekročia. 

Krivka 1 znázorňuje, ako to prebieha u človeka s vysokou vrodenou kar-
mou a teda s vysokou už vstupnou energiou „Tači svetiel“. 

Krivka 2 znázorňuje, ako to prebieha u človeka s nízkou karmou. Tento
človek „Krivky 2“ len veľmi ťažko dokáže prekročiť túto hranicu a preto sa
zvyčajne v strachu spustí po krivke dole a naspäť. Najdôležitejšie je, aké sú
schopnosti odolávať dlhodobo „duševnému utrpeniu“ tohto človeka „Krivky
2“. Ten, kto je „samorast“ a má silnú ruku, aj keď mal nižšiu štartovaciu
pozíciu, toto môže dokázať... 
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Poloha Hranice smrti je pre každého človeka iná. Človek s horšie fungu-
júcim mozgom má túto hranicu akoby posunutú v smere šípky vľavo „L“.
Človek s dobre fungujúcim mozgom, ktorý by dokázal ľahko oklamať iných
ľudí, má túto hranicu posunutú výrazne šípkou v pravo „P“. Je znova jasné,
že nie sme si rovní. Človek, ktorý má dobre fungujúci mozog a teda sa asi
dostal aj k nadpriemernému vzdelaniu, má preto menšiu pravdepodobnosť
dostať sa do poľa B, ako človek, ktorý je akoby trochu hlúpy a má teda
„asi“ aj nižšie vzdelanie. Je vám dúfam jasné, prečo to tak funguje?! Je to
„božsky geniálne“.

Ten, kto sa raz dostane cez túto hranicu smrti do poľa B, už sa nikdy ne-
dostane vo svojom súčasnom (ani budúcom) živote do poľa A. Cieľom v ži-
vote je dostať sa po ose X čo naďalej. Ale máme tu pred sebou skoro nepre-
kročiteľnú horu, teda pre mnohých neprekročiteľnú horu – „Hranicu smrti“. 

Ten, kto sa dostane do poľa B, na toho už silno pôsobí môj 4. zákon
Heglovej dialektiky uvedený aj knihe DjePO. U ľudí z poľa A je účinnosť
tohto zákona nevýrazná a mení sa jeho vplyv podľa jeho polohy na krivke
vzhľadom k „Hranici smrti“. Teda vzhľadom k schopnosti jeho duše a
množstva „Tači svetiel“ . Môže to fungovať tak, že človek sa s vypätím všet-
kých síl dostane do bodu 2.1, ale potom dostane strach a spustí sa do bodu
2.2. Tam sa však dlho nezdrží a zasa stúpa. Boh mu nedovolí stagnovať.
Nikomu z Vás Boh nedovolí stagnovať. C. G. Jung to svojím dielom doka-
zuje. Všetkých nás ženie cez „Hranicu smrti“. Ale je veľmi pravdepodobné,
že tento nešťastník zasa dostane strach a zasa skĺzne dole a tak osciluje až
do konca života medzi týmito dvoma bodmi v poli A. To je väčšina ľudí.
Nikdy sa nedostanú do poľa B, pretože: majú poškodenú genetiku – nie sú
preto už schopní myslenia – odmietajú pochopiť, že len ich myslenie je
schopné opraviť ich genetické poškodenia – neexistuje sila, ktorá by týchto
priemerných donútila vzdelávať sa a myslieť (viac ďalej v tejto knihe).

Tak, ako sú rozdielni ľudia, sú aj rozdielne národy. Výnimočne šťastné
sú národy, ktoré majú aspoň 1 % ľudí v poli B. Asi také neexistujú na tejto
planéte. Šťastné sú národy, ktoré majú v poli B aspoň 0,1 % populácie.
Určite sú takéto národy duchovne výnimočné! A čo tie, ktoré tam majú
len 0,00001 % populácie!?

Je pravdepodobné, že za touto Hranicou smrti je ďalej na osi X ďalšia
hranica, ktorá by asi mala byť duálne opačná, teda Hranica života.

Hranica smrti symbolizuje vyslobodenie z duševnej smrti, aj keď existu-
jete ako telo a duša. Aj tak ste pred touto hranicou odsúdený na „duchovnú“
smrť. Indická filozofia tvrdí, že duša človeka sa reinkarnovala stovky a viac-
krát a bude sa ďalej reinkarnovať, pretože duša je večná a vždy tu duša bola
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a vždy bude. Nie. Nie je to reálne a ani to nemá logický zmysel. Ani náš ves-
mír tu nebude večne a nebol tu večne ani pred nami. Vznikol údajne pred
13 – 14 miliardami rokov. Má teda začiatok a bude mať aj koniec. Tá ľudská
duša, ktorá neprekoná „Hranicu smrti“ bude s koncom vesmíru zničená
a nebude večná!! V našom vesmíre je len obmedzený počet planét ako je
Zem, kde malý počet duší má šancu chodiť „do školy“... Preto ten, kto sa
neučí, kto nedosiahne potrebné vzdelanie a výkon a nepostupuje dostatočne
rýchlo dopredu, NEDOSTANE ďalšiu možnosť!! Zostane v záhrobí a zá-
hrobné vysoké bytosti dajú možnosť iným. Ináč to nemôže byť... 

V záhrobí je nepomerne väčšie množstvo duší, než sú možnosti „škôl“
v našom vesmíre. Preto tu nie je žiadna sloboda, že si každý pôjde do akej-
koľvek planetárnej školy v našom hmotnom vesmíre, ako sa on sám roz-
hodne. Tieto duše nemajú žiadnu slobodu rozhodovania a ani nie sú si
vzájomne rovnocenné, nemajú v žiadnom prípade rovnaké práva!!, ha,
ha... Tam, „za smrťou“, nie je žiadna demokracia! Tvrdím, že vysoké zá-
hrobné bytosti, ktoré riadia toto Božie stvorenie sa rozhodujú podľa po-
tenciálu, podľa diferencii a podľa rýchlosti sa učenia konkrétnej duše, podľa
originality talentu konkrétnej duše, podľa ... koho pošlú „do školy“ a on
dostane možnosť, a koho nechajú v záhrobí a nedajú mu ďalšiu šancu.
Okrem toho asi veľké množstvo duší zostáva po fyzickej smrti uväznených
tu na Zemi a naspäť do záhrobia sa vôbec nedostanú. To sú všetky tie duše,
ktoré príliš prilipli svojim životom na hmotné prostredie. Oni sa zhmotnili.
Tieto „zhmotnené“ duše sú známkou nesprávneho rozhodnutia Záhrobia.
Aj keď sú podstatne bližšie k Bohu ako my, aj tak robia chyby. 

Ďalšia hranica v mojom grafe bude asi „Hranica života“? Ten, kto prekoná
aj túto hranicu, bude večný? Kto túto druhú hranicu neprekoná, bude tiež
zničený? Avšak asi táto pokročilá duša nebude zničená s koncom tohto
nášho vesmíru. Táto duša postúpi do ďalšej školy v iných svetoch. Ale musí
prekonať túto druhú hranicu, či už v životoch v našom vesmíre, alebo v ži-
votoch v druhých vesmíroch? Zložité rozhodnúť (asi aj pre Boha). Pre náš
pozemský život to nie je dôležité vedieť, ako a kde sa tak, alebo ináč udeje.
Ja to neviem... Pre nás je dôležité vedieť len to, že musíme pokračovať a ne-
môžeme sa zastaviť, pretože ináč dostane prednosť niekto iný, kto ukáže
viac talentu!!! Boh nie je „demokrat“... ha, ha.

Toto zodpovedá aj základným hodnotám ako funguje psyché podľa
C. G. Junga!! 

Kanadský autor Farley Mowat napísal zaujímavú knihu „Nehaňte vlkov“. Stručný
obsah. Autor píše ako v roku 1957 išiel na kanadský sever študovať vlkov za účelom,
že mal vedecky potvrdiť svedectvá stoviek kanadských lovcov, že vlci vybíjajú a nivočia
stáda sobov a len vlci sú zodpovední za dramatické zníženie početných stavov sobov.
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Tento vedec zistil pravý opak. Vlci sa živili v lete hlavne drobnými hlodavcami ako
myšami, lumíkmi a pozemnými vevericami a občas rybami, ale prakticky vôbec nie
sobmi. Sobov lovili len v zime, ak nemali inú korisť. Dôvod bol jednoduchý, vlci sa
správali vyslovene racionálne a ekonomicky. Uloviť hlodavcov a nažrať sa z nich, ich
stálo podstatne menej energie, ako keď by mali uloviť soba. Ale vedec prišiel na to,
čo spôsobilo tak dramatické zníženie stavov sobov. Boli to lovci. Bežne jeden lovec
ulovil za rok 200 až 300 sobov. Takže spolu za rok to bolo minimálne 100 000 až 200
000! Tu je zaujímavé, že nikto, z tých stoviek opýtaných lovcov, nepovedal pravdu!
Všetci spoločne tvrdili toto klamstvo o soboch a o sebe samom, že oni ulovia za rok
len zopár kusov. Z dlhodobého „demokratického“ pohľadu uvažovania, boli pre-
svedčení, že sú slobodní a teda môžu si povedať, čo chcú. Na Slovensku aj po 20
rokoch demokracie minimálne 90 % poľovníkov by povedalo pravdu!! Ale viem si
predstaviť, ako sa ľudia na Slovensku zmenia po 100 rokoch demokracie!!?? 

V knihe bolo krásne vysvetlené, že soby, ak nebolo vlkov, tak zdegenerovali. Boli
nezdravé so slabou fyzickou kondíciou a len vlci ich dokázali udržať v telesnej
kondícii a zdraví. Pretože ten sob, ktorý bol slabý, toho vlci chytili a zabili. Ale zdravý
a silný sob im ľahko unikol. Mäsožraví vlci, ak chceli uloviť nejakého zdravého a sil-
ného soba, tak sa im to nepodarilo, ani keď na to išli ako organizovaná vlčia svorka. 

To je zaujímavé zistenie?! Tak sa dajú charakterizovať aj ľudia z poľa
A. Ak nie sú donútení, tak sami nie sú schopní sa primäť k činnosti, ktorá
vyžaduje disciplínu, námahu a znášať duševnú bolesť. Sú ako zvieratá.
Musia byť donútení!!!! Ináč to s nimi nejde. Ľudia z poľa B sú však už
úplne iní ľudia. Ovládajú sa a dokážu sa prinútiť aj k činnosti, ktorá im nie
je príjemná, ak sa rozhodnú, že to je dobré. Napríklad, že cvičia a udržujú
si dobré fyzické zdravie a držia dobrú životosprávu a pod... Hlavne však sú
títo ľudia už obdarení schopnosťou poznať, čo je pravda a čo omyl a preto
oni vôbec neklamú – tak ich tiež poznáte. To ľudia z poľa A nedokážu! 

Takže žiaľ, drvivá väčšina ľudí je na úrovni zvierat. S týmito ľuďmi nemá
význam jednať a dokazovať a vysvetľovať..., tých treba len donútiť, ináč z nich
nič nebude a zdegenerujú ako tie soby! A určite nemá význam ich počúvať,
pretože aj tak budú v sebaobrane klamať, ako tí kanadskí „demokratickí“
lovci. A ak sa títo ľudia „zvieratá“ príliš rozmnožia – dovolí sa im rozmnožovať
ako zvieratám, tak zničia svoje okolie, ako keď sa v lese príliš rozmnoží diviak,
alebo medveď, alebo na poliach syseľ... Demokracia so svojimi zásadnými
princípmi vyrába a rozmnožuje práve týchto ľudí – ľudí zvieratá. A dokonca
demokracia absolútne nedokáže regulovať rozmnožovanie „ľudí zvierat“. Oni
potom samozrejme zničia prírodné prostredie, keď sa premnožia. Je to taká
háveď, ktorá nemá prirodzeného nepriateľa a teda množí sa až dovtedy, dokiaľ
sa sami medzi sebou nevykynožia vo vojne na tejto malej planéte. Ako potkany
na lodi, keď zožerú všetko, čo bolo, začnú sa žrať medzi sebou. 

Demokracia zničí Zem a aj týchto ľudí, ktorých podporuje v ich zvieracích
inštinktoch a nenúti ich stať sa človekom – teda v skutočnosti nadčlovekom,
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podľa nemeckého filozofa F. Nietzcheho. Medzi nami je už veľa nadčlovekov,
však sú to tí, z poľa B. To je úplne iná kasta. Ľudia zvieratá (tí z poľa A) sú
najnebezpečnejšie „zvieratá“ na Zemi. Neverte týmto „dravcom“ a sluhom
„Satana“ nič... Len ľudia z poľa B – nadľudia podľa Nietzscheho (kniha „Tak
hovoril Zarathustra“) – musia mať právo rozhodovať a vládnuť... Nikto iný!!!!
Ak na Zemi vznikne svetová atómová vojna, tak určite zomrie väčšina oby-
vateľstva. Teda tento DNK program a tieto Satanské školy sa zasamovraždia.
To je jasný znak samovražedného myslenia a aj chovania sa Satana. 

Indická filozofia, ktorá rozdeľuje ľudí na kasty má pravdivý základ. Nie
je možný vysoký duch v nízkej genetickej hmote. Nie je možné byť schopný
vysokého myslenia, ak nemáte vysoko schopnú genetiku (DNK) vášho
mozgu a tela. Preto nízke genetiky ľudskej rasy nie sú schopní vysokých
duchovných a duševných výkonov. Preto je logické, že rôzne rasy ľudského
druhu majú rôzne schopnosti myslenia a iné prednosti a nedostatky. Každý
chápe, že sú rôzne druhy psov – teda rôzne rasy psov. A rôzne rasy psov
majú rôzne prednosti a nedostatky. To isté platí aj pre ľudí. Sú rôzne rasy
ľudí – rôzne druhy, ktoré majú rôzne prednosti a nedostatky. Sú rasy, ktoré
dobré behajú, ich predstavitelia majú silné končatiny a iné ktoré dobre
myslia a majú horšie schopnosti fyzického výkonu. Je to logické, či nie?

Pre skupinu ľudí, ktorí sú silne materialisticky a hlavne západne orien-
tovaní, jednoducho vysvetlím, ako to je s Jungovou teóriou o psyché človeka.
Jung hovorí, že psyché je zložené z vedomej časti a nevedomej. A vedomá
časť sa môže rozvíjať, teda v prípade rozširovania vedomej časti, tak sa
rozširuje a akoby preniká do nevedomej časti. Teda „hranica“ medzi vedo-
mou a nevedomou sa posúva do nevedomej časti. Je to logické. A čím je
vedomá časť väčšia, tým je človek schopnejší, je múdrejší. Jung nedokázal
jasne vysvetliť, kde je tá nevedomá časť osobná aj kolektívna. Hlavne pri
kolektívnej nevedomej časti ľudia s materialistickým myslením dostávajú
záchvaty úzkosti... ha, ha. Kde sa skrýva tá „Jungová“ kolektívna nevedomá
časť (ale aj osobná) psyché? A dokonca ona je dokonalá a má všetky vedo-
mosti predchádzajúcich generácii a všetkých civilizácii?? Títo materialisti
nechápu. Asi ani Jung nechápal, kde to všetko nevedomie je. Ale vedel
z nepriamych dôkazov, že to tak je! Nečítal som nikde, že by Jung hovoril,
kde toto geniálne a dokonalé nevedomie sídli. No, je to predsa jednoduché.
Ak chápete, že vedomie je božská energia, ktorej ja hovorím „Tači svetlá“
alebo „živá a večná energia“, tak je to okamžite jasné. Stručne. Čím má
človek viac vedomostí, tým má viac aj tejto energie. A táto energia je
súčasne informácia!! Teda tí ktorí sa učia, získavajú túto energiu a tí, ktorí
sa neučia, tí ju nezískavajú, alebo ju dokonca strácajú – teda hlúpnu. Takže
osobné aj kolektívne nevedomie je „duchovná-božská“ energia, ktorá je
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všade okolo nás a dostane jej viac ten, kto sa učí!! Preto ako hovoril Lenin:
„Učte sa, učte sa, učte sa“.

Ja okamžite poznám nízku myseľ, teda jednoducho mysliaceho priemerného člo-
veka, len sa na 50 sekúnd na neho pozriem. Pravdepodobnosť správnosti môjho
okamžitého „pocitu“ je určite viac ako 80%. Tiež obyčajní „nechápajúci nič“ priemerní
Slováci, alebo Česi, ... Rusi, Maďari sa vyznačujú aj tým, že sú potetovaní a že sa opa-
ľujú na slnku, akoby slnko a úroveň spálenia ich pokožky, im dodávala intelekt za-
darmo... Len ležia na slnku, ničia si pokožku a tak by mali byť schopnejší za svoju le-
nivosť duchovnú ako iní?! Alebo tí, ktorí sú celí potetovaní? Hovorí sa, že hlupáci sa
vyznačujú tým, že majú maximálne sebavedomie a mysliaci pochybuje a neustále
má na pamäti, či sa nemýli. Aj ten slovenský futbalista Hamžík v Taliansku, je celý
potetovaný – ako černoch. Ja si myslím, že on okrem futbalu nevie vôbec nič!! 

Otroctvo v myslení je hlavný problém, prečo ani talentovaní ľudia nedokážu pre-
kročiť túto „Hranicu smrti“ a dostať sa do poľa B. Ako si mám vysvetliť napr. u Japoncov
Bonsaje? Však je to otroctvo na úrovni rastlinnej sféry. Bonsaj sa pestuje tak, že sa
rastline-stromčeku dáva len toľko živín, aby prežili... ale musia meniť svoj tvar podľa
želania otrokára... Presadil som môj maličký stromček – bonsaj – do veľkého kvetináča.
Má mnoho živín, vody, svetla, priestoru ... ako mi povedali v obchode, že tento Bonsaj
toto potrebuje – ale on stále len živorí... Nedokáže sa rozbujnieť... Akoby bol „zakliaty“...
Kto ho duchovne zaklial? Alebo si len vymýšľam? Však 2 roky robím všetko preto,
aby sa z bonsaja stal normálny strom!? Prečo z ubitých a zničených už asi nie je
možné mať „veľké stromy“? Ale ich deti majú možnosti, dokiaľ ich zasa v tomto sys-
téme neubijú. Chápete vy rodičia? Ste aj nad hrobom zodpovední za svoje deti, ako
ste ich vychovali a ako im dávate vzor svojho života až do svojej smrti. Nikto vám
neodpáše vašu „psiu“ zodpovednosť za vaše deti. 

Nielen Japonci, ale aj Číňania sú duševne veľmi problematickí. Číňan si váži sám
seba len podľa toho, aký má majetok?! Ak má veľký majetok, tak sa cíti „vážený“
a dôležitý, ale ak má malý majetok, tak sa cíti „nedôležitý“, až skoro ponížený! Je to
primitívne materialistické myslenie?

Páčilo sa mi v knihe „Bystvor 1“, autor Svetozár na str. 177: „Takže vrodené vlastnosti
delia ľudí na tri kategórie. Treba vedieť, že forma aury taktiež závisí od genetiky človeka.
Preto žrec alebo volchv vidí nielen farbu, ale aj tvar aury ... Ak spočítame všetkých členov
spoločnosti schopných sa zaoberať duchovnou činnosťou, zistíme, že sa ich narodí menej
ako 1 % ... Ešte počas pôrodu veštci určovali, pre ktorý druh činnosti má vlohy novoro-
deniatko. Potom všetky tieto schopnosti zohľadnili v procese výchovy a vzdelania. Nebrali
ohľad na urodzenosť rodiny, ale vrodené schopnosti novorodenca.“

Moja poznámka k autorovi: To bolo v Árijskej a Ruskej civilizácii na Sibíri (asi od
4000 rokov pred n.l. až do asi 1200 – 1400 r. n. l.). Ale v súčasnej dobe „duchovného
temna“ a všeobecnej genetickej aj duchovnej degenerácie, je schopných zaoberať sa
duchovnou činnosťou na Západe maximálne 1 zo 50 000 a na Slovensku (už jasne
duchovne zdegenerovanom Západom) max. 1 z 5 000!! Chápete?, k akej degenerácii
ľudí došlo na Slovensku? A akí budú „degeni“ naše deti za 20 – 40 rokov – v tejto
tupej demokracii?! Čítajte ďalšiu kapitolu.

100-krát som zistil, že debilov nie je možné učiť vysvetľovaním a argumentovaním
... Nikdy ma nepočúvali títo chuji. Oni nie sú schopní počúvať a chápať, čo im je ho-
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vorené. Debili musia ryť ksychtom zem pred sebou, len vtedy začnú „trochu“ myslieť.
Ale ani vtedy nie je isté, že títo chuji čo-to pochopia! Moja kartárka z Úvodu tvrdí,
že sú to najnižšie karmické čísla od 1 do 6. Ak vieme, že ja som najvyššie karmické
číslo 12, tak polovica z 12 je 6 a teda taký veľký počet chujov nás všetkých obklopuje!!
Teda viac ako 50 % populácie na Slovensku musí „skapíňať“, aby sa duchovne obro-
dili??!! Bez bolesti a „šľahania bičom“ to nedokážu – chuji.

David Icke s jeho teóriou o Reptiliánoch a iných mimozemských civilizáciach ma
donútil premyslieť a opraviť moju optimistickú filozofickú teóriu o „Hranici smrti“.

Je tu logický duálny problém. Ak existuje graf pre „ľudsky“ mysliacich, graf „Hra-
nica smrti“, tak musí existovať aj duálny opak, pre „neľudsky“ mysliacich, teda „Hra-
nica života“. Princíp grafu bude ten istý. Na ľavej strane „Hranice života“ – pole A –
budú ľudia, ktorí ešte stále majú šancu žiť aj po ich smrti..., ak zmenia svoje myslenie!
Ale na druhej strane – za „Hranicou života“, v poli B, už život ďalší po smrti – po
konci tohto vesmíru – nebude možný! Oni už nedokážu zmeniť svoje myslenie!
Týmto „ľuďom“ ich „život po smrti“... aj s koncom vesmíru určite skončí tiež. Tieto
duše z poľa B sa už nikdy nedostanú cez „Hranicu života“ naspäť do poľa A. Teda tí,
ktorí prekročia „Hranicu života“ sa už do života nikdy nedostanú! Týchto „duchov-
ných najnižších“ nič a nikto nepresvečí o iných hodnotách – hodnotách života. Ich
hodnoty sú mylné sebectvo, egoizmus, mylné „ezoterické a duchovné“ predstavy ...
O chybovosti myslenia týchto ľudí by som mohol napísať samostatnú knihu...

Je jasné, že medzi ľuďmi z poľa B z grafu „Hranica smrti“ a z grafu „Hranica
života“ nie je možná duálna kompenzácia, ale len duálny nekonečný boj, kde „neľudia“
určite prehrajú. Princípy existencie tohto vesmíru neumožňuje iné riešenie. Týchto
ľudí a neľudí, ale aj mimozemské civilizácie, z týchto principiálne duchovne iných
systémov myslenia, nie je možné spojiť v duálnej kompenzácii, teda v spolupráci. Je
to utópia somárov – pozitívne mysliacich chujov... S koncom tohto vesmíru samo-
zrejme určite skončia aj všetci neľudia z poľa B za „Hranicou života“. Koniec týchto
„chrapúňov“ je istý. Ale oni môžu a aj sa intenzívne snažia, strhnúť so sebou veľa so-
márov naivných – pozitívne mysliacich debilov – okolo. Ste „nekriticky“ pozitívny?,
tak ste URČITE somár! Je mi ľúto, ale priemerní ľudia – naivne optimistickí – nebudú
rozumieť... Tvrdím, že optimisti v tomto „satanovom demokratickom“ systéme musia
byť len somári ... neschopní myslenia.

Kapitola 7
Demokracia je duchovná degenerácia 
a principialny omyl

Demokracia vychádza z týchto základných ideologických hodnôt:
• Rovnoprávnosť a rovnosť ľudí na Zemi. 
• Právo všetkých ľudí na slobodné prejavovanie svojich názorov a propa-

govanie týchto názorov.
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Žiaľ, je to absolútny omyl. Všetci si musíte uvedomiť, že je veľký rozdiel
v chápaní priemerných ľudí a ľudí s veľkým talentom. Samozrejme, je
podstatne väčší rozdiel medzi chápaním nevzdelaných a prípadne aj du-
chovne zaostalých ľudí a ľudí s veľkým talentom. Všimnite si, že tu nepí-
šem o majetkoch, ale o duchovnej úrovni. Tak, ako sa píše v predchádza-
júcich kapitolách, demokracia týmito svojimi základnými princípmi, na
ktorých je postavené všetko, je zásadne mylná ideológia. 

Ale omyly demokracie sú kolosálnych rozmerov. 
Demokracia neakceptuje dva základné zákony existencie celého nášho

vesmíru – dualitu a hierarchiu!!!! Dualita je, že všetko má svoj protiklad
alebo kompenzáciu. Demokracia však neuznáva duálne vzájomné pôso-
benie na seba napr. aj duchovných elít a duchovného priemeru. V demo-
kracii vládne len duchovný priemer (skôr podpriemer) a nízke materia-
listické a zločinecké pudy. V demokracii neexistuje hierarchia (všetci
majú rovnaké práva, rovnaký jeden hlas vo voľbách...). To znamená, že
demokracia ide hlavou proti múru, ide proti prírode a tomuto vesmíru.
Demokrati si chcú rozbiť hlavu o múr a určite si ju aj rozbijú!! 

Schopní ľudia sú podstatne cennejší, ako neschopní! Výnimočne schopní
sú šťastím pre danú komunitu, región, štát ... A „kvalitatívny“ rozdiel pre
spoločnosť medzi duchovne osvietenými a tými ostatnými priemernými
je doslova „nekonečný“. Demokracia sa musí odstrániť čo najskôr a musí
sa zaviesť „duchovne hierarchický“ systém štátneho zriadenia. 

Demokracia spôsobuje všeobecnú duchovno-genetickú degeneráciu ľudí,
ktorí uverili tejto šialenej ideológii!!

Jednoducho, čo znamená „duchovne“ pravdivá Slovanská hierarchia proti Západnej
degenerácii o duálnych vzťahov a čo opak demokracia :
• Starší – mladší. Mladší si majú vážiť starších, múdrejších ... Demokracia vám hovorí,

že ste si všetci rovní.
• Občania štátu – cudzinci, prisťahovalci. Cudzinci v štáte, v komunite, sa musia pri-

spôsobiť a nemôžu mať rovnaké práva ako domáci ... Demokracia vám hovorí, že
cudzinci sú rovní domácim a majú mať rovnaké práva. 

• Duchovne vyspelí – duchovne nízki. Vládnuť majú tí duchovne najvyšší a najschop-
nejší ... Demokracia hovorí, že sú si všetci rovní a nerozlišuje ľudí podľa duchovnej
úrovne a preto sa k moci dostanú v demokracii vždy nakoniec len zločinci.

• Vzdelaní – nevzdelaní. Demokracia vám hovorí, že vzdelanie nie je dôležité, musíte
mať šťastie a potom zbohatnete... ako v USA?, ha, ha... .

• Individualizmus – kolektivizmus. Ľudia sú kolektivistickí a musia medzi sebou
spolupracovať a komunikovať... Demokracia vám tvrdí, že individualisti sú pre štát
najlepšie riešenie, pretože každý si má pomôcť sám a to je ideál pre vládnucich de-
mokratických politikov, pomôž si každý, ako vieš, len ma neobťažuj so svojimi
problémami...? Takže v demokracii rodičia kašlú na svoje deti a ich budúcnosť,
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však nech sa postarajú o seba sami. Hlavne, aby sme my, rodičia, mali dobré dô-
chodky, aby tí mladí na nás zarobili... ??!! Chápem, že naše deti nás pošlú do riti
a nebudú nám platiť naše dôchodky!! Však sú demokrati, no nie?
Demokracia systémovo spôsobuje všeobecnú duchovnú degeneráciu

ľudí, ktorí sa stotožňujú s týmto smrteľným omylom. A títo pomýlení ľudia
sa nemôžu nikdy dostať z poľa A do poľa B. Títo ľudia sú v skutočnosti ne-
šťastní po celý ich život. Nemôžu byť šťastní, ak idú proti prírode a proti
prirodzenosti. Človek nemôže neakceptovať prírodné zákony bez toho, aby
mu nevznikali obrovské škody možno na majetku, ale určite na duši. 

Pôsobenie demokracie je však komplexne zničujúce. Pod vplyvom de-
mokratických mylných hodnôt degeneruje v štáte najskôr všetko duchovné
a potom samozrejme následne aj hmotné. Zavedením demokracie na Slo-
vensku sa okamžite začali zhoršovať medziľudské vzťahy, vzťahy medzi fir-
mami a toto zhoršovanie je trvalé a systematické. Je jasné, že svetová demo-
kracia nakoniec určite dospeje ku konečnému kolapsu. (Najlepšie je vidieť
trvalý rast zlosti, agresivity, nenávisti, ľahostajnosti k utrpeniu druhých v naj-
staršej demokracii v USA.) Po zavedení demokracie na Slovensku začalo
okamžite degenerovať školstvo, vzdelávanie, umenie, zdravotníctvo, veda... 

Po znížení všeobecného vzdelania a duchovnej úrovne (vyvolané de-
mokraciou) aj na Slovensku bude nasledovať nedostatok kvalifikovaných
pracovníkov, zhoršovanie ekonomiky, rýchle zvyšovanie kriminality, drogy,
... Celý Západ aj s USA sú najdlhší demokratický systém. A v akom stave
sú? Píše sa na internete, že až 15 % populácie USA sú analfabeti a nevedia
čítať a písať. Údajne ďalších 25 % detí v USA sa v škole učí len čítať, písať,
počítať a základné informácie, ako funguje štát. My starší „zo socializmu“
vieme, aký duchovný odpad sa k nám šíri zo Západu a z USA. Západ pro-
paguje otvorene hlúposť, jednoduchosť, emócie, agresivitu, nevzdelanosť,
klamstvo,... vojenskú moc a vydieranie slabších!! 

My na Slovensku sa musíme maximálne brániť tomuto jedu a otrave nás starších
a našich detí. Všeobecná degenerácia celej demokratickej spoločnosti západných hodnôt
je najlepšie vidieť na televíznej a filmovej produkcii. Podrobne píšem v inej kapitole.

Podstatná degenerácia je však hlavne súčasná emancipácia žien a feminizmus. Videl
som veľa USA filmov, ktoré boli obchodne zjavne orientované na ženy. Zamilovaný
muž si v závere filmu kľakol pred milovanou ženou, v ruke pred seba nastrčil diamantový
prsteň, zamilovane pozeral na svoju vyvolenú a ponížene a neisto žiadal, či si táto žena
zoberie tohto úbožiaka (debilného)za muža? Jasné, že tento filmový muž je skutočne
degenerovaný úbožiak. Táto degenerácia vzťahu medzi mužom a ženou najviac po-
kročila v USA a Veľkej Británii a zásadne zasiahla už národy celej západnej Európy.
Pozrite sa na štatistiky rozvodov mladých manželstiev v jednotlivých štátoch! Vôbec
sa nedivím, že deprimovaní a demokratickou schizofréniou postihnutí muži z USA,
Veľkej Británie a ďalších národov bielej rasy, sú agresívni voči svojim ženám. Jednoducho
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im raz prasknú nervy a v agresívnej duševnej vyšinutosti zmlátia svoju ženu – hovoria
tomu domáce násilie. Narastá agresivita mužov proti ženám. Nemôže to byť ináč.
Predsa aj priemerní muži vo vnútri svojej duše cítia, že sú ničené ich duše ako „cvičených
šimpanzov“ v klietke, ktorej hovoria vznešene „DEMOKRACIA“. V tejto knihe ja ale
tvrdím, že muž je duchovne nadradený žene, k tomu viac v ďalšej kapitole.

Toto chcete dosiahnuť aj ostatné národy, ktoré sa budete vidieť v princí-
poch demokracie?! Podobná duševná degenerácia vzťahu medzi mužom
a ženou je, žiaľ, už aj v Rusku a na Ukrajine. Tam boli ale príčiny iné. Od
roku 1917 do roku 1946 bola vyvraždená veľká časť schopných mužov.
A tak veľa schopných žien stretávalo málo schopných mužov. Tak takéto
ženy získali presvedčenie, že ženy sú lepšie než muži. Súčasne bolo podstatne
viac žien než mužov. A preto muži, ktorí zostali, museli súložiť so všetkými
osamelými ženami okolo, aby ich aspoň trošku obšťastnili a hlavne im
urobili deti. Pretože však žena je duchovne nižšia než muž, ona bola ne-
spokojná, že „nebola zabitá ona vo vojne“, a teda že mala možnosť žiť a ešte
sa dokonca aj tešiť z nejakého dieťaťa, ktoré jej urobil nejaký muž. 

Demokraticky emancipovaná žena je nespokojná s čímkoľvek, s čím
príde ten „debil“ jej muž. Ak emancipovaná žena nemá to, čo by chcela?,
tak tomu nerozumie, prečo to nemááááá? Však v televízii videla, jej kama-
rátka, aj matka jej povedala, že nejaká princezná to má a ešte aj kráľ sa jej
klania a dostáva prstene a ...?? 

Žena je pasívny princíp a muž aktívny. Muž je z princípu aktívny a teda
pracovitý. V žiadnom prípade to neplatí pre emancipované ženy. Emanci-
pované ženy sú z princípu demokracie lenivé a ak ich muž nedonúti, aby
pracovali a robili domáce práce, na ktoré sú určené, tak jediné východisko
je rozvod. Samozrejme, že demokraticky emancipované ženy Západu si
neudržia žiadneho schopného muža a preto sa rozvádzajú. Podrobne ro-
zoberám v ďalšej kapitole. 

A toto je v súčasnosti hlavným obsahom hlúpych demokratických „sle-
pačích“ filmov pre ženy. Najväčší problém, že tieto ženské Západné filmy
sledujú aj muži. 

A matky synov s tým súhlasia, aj otcovia už degenerovaných vzťahov s tým súhla-
sia?! Ako sa obrániť? V demokraciách, ako je aj v USA a VB, je jediná možnosť,
zoberte svoje peniaze, vykašlite sa na svoje deti a rýchlo preč od tej chobotnice!!
A myslím si, že v Rusku a na Ukrajine je už situácia podobná. Ruské ženy sú podstatne
agresívnejšie než ženy akýchkoľvek iných národností. Dajte si pozor, vy naivní muži
zo západnej Európy. Pre šťastný život muža je fyzická krása ženy nepodstatná. To, čo
je pre muža skutočná hodnota ženy, je jej prívetivosť, podriadenosť, pracovitosť,
dobre fungujúca vagína, jej schopnosť mať veľa detí, keď ráno vstanete, tak žena
nemá depresie, ale sa usmieva, urobí vám aj deťom raňajky a tak vám mužovi dodáva
pozitívne odhodlanie pre boj o peniaze a zisk pre rodinu.
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Starý grécky filozof Sokrates vraj povedal o demokracii toto: „Demo-
kratické zriadenie doplatí na to, že bude chcieť vyhovieť všetkým. Chudobní
budú chcieť časť majetku bohatých a demokracia im to dá. Mladí budú
chcieť práva starých, ženy budú chcieť práva mužov a cudzinci budú chcieť
práva občanov a demokracia im to dá. Zločinci budú chcieť obsadiť verejné
funkcie a demokracia im to umožní. A až zločinci demokraciu nakoniec
ovládnu, pretože zločinci od prírody tiahnu po pozíciách moci, vznikne
tyrania horšia, než dokáže najhoršia monarchia alebo oligarchia.“

Jeden čitateľ mojich kníh mi poslal túto charakteristiku demokracie: „De-
mokracia je, keď 10 upratovačiek prehlasuje 9 atómových inžinierov“. Ha,
ha... To je doslova dokonalá charakteristika hlúposti a zločineckého zame-
rania demokracie. Upratovačka je žena, ktorá samozrejme nemôže konku-
rovať svojimi duševnými schopnosťami a hlavne vedomosťami atómovým
inžinierom. Chápete vy hlúpi demokrati, že napr. „neprispôsobiví“ Cigáni
a neskôr aj islamisti, vás demokraticky prehlasujú a budete v totálnej riti??!!
Vôbec nedokážete ani len tušiť skazu, ktorá k nám prichádza zo Západu. 

Však „hlúpa“ upratovačka nedokáže vyhodnotiť, ktorý demokratický kandidát je
zločinec (zločinci sú schopní klamári, však ináč by si ako zločinci nezarobili – naivní
demokrati). Všimol som si, že sa dá podstatne ľahšie oklamať ľudí, ako ich potom pre-
svedčiť, že boli oklamaní. Prečo to tak je? Pretože „pole A“. Ten priemerný človek
z poľa A je človekom omylu a ak mu niekto hovorí, že sa mýli, tak on potom nechce
priznať (pred sebou aj okolím) svoju priemernosť, že sa zmýlil a tak tvrdohlavo pre-
sviedča aj sám seba, že sa nezmýlil. Preto ak chcete niekomu vysvetľovať a dokazovať,
že bol oklamaný, tak to musí byť brutálne a bezcitné, pretože oklamaný nebude vnímať
diplomatické vysvetľovanie, že je hlupák. Oklamanému musíte povedať natvrdo a po-
lopate pravdu, aby dostal „studenú sprchu“. A odmietajte s nimi diskusiu, len tak po-
chopia, že Vaše poznanie má pevné základy. Presvedčiť oklamaného má jednu veľkú
výhodu – dotyčný už nikdy nebude veriť pôvodcovi klamstiev a ani jeho kamarátom.
Teda stojí za to bojovať proti „veterným mlynom“.

Základné zákony nášho vesmíru sú dualita a hierarchia. (Sú aj ďalšie
dôležité zákony, ako zákon o kauzalite a iné, ale tieto 2 zákony ja považujem
za hlavné a nadradené všetkým ostaným.) Hlavné mylné (falošné) opačné
princípy týchto zákonov (ktoré žiaľ prevzali aj Slovania) sú demokracia
a kresťanstvo. Omyl demokracie spočíva v tom, že rovnoprávnosť a rov-
nocennosť ľudí odporuje jednému zo základných zákonov prírody a vesmíru
„Zákonu hierarchie“. Ľudia nie sú si rovní, nie sú rovnocenní a preto ani:
• Nemôžu mať rovnaké práva.
• Nemôže mať ich hlas pri voľbách do parlamentu, obecného zastupiteľstva...

rovnakú cenu.
• Tí, ktorí sú hlúpi, nemôžu mať právo slobodne hlásať „somariny“, pretože

potom priemernej väčšine vsugerujú omyly.
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• Preto hlúpi nemôžu mať právo ani na slobodu svojich názorov a aj miera
slobody je možná len od duchovnej vyspelosti daného človeka, teda čím
hlúpejší, tým musí mať podľa vesmírnych zákonov menšiu slobodu.
Preto sú demokratické voľby, kde každý volič disponuje jedným rovno-

cenným hlasom, smrtiaci omyl. Najistejší systém od Cézara je „rozdeľuj
a panuj“. Preto svetoví (globálni) vládnuci bankári a finančníci podporujú
kriminalitu, drogy, demokraciu, emancipáciu žien, ... všeobecnú slobodu
a rovnoprávnosť (aj pred Bohom) ... presne podľa toho, ako to popisujem
v mojich knihách. Vedia, že takto určite postavia všetkých proti všetkým!

Tam, kde vládne demokracia, teda nie je hierarchia, tam sa masovo pre-
sadzuje korupcia. Pretože demokracia hovorí, však ste všetci rovnoprávni,
a teda všetci máte právo byť aj zlodejmi, ako tí hore. Demokratický princíp
rovnosti doslova motivuje všetkých ku kriminalite a zločinnosti. Demo-
kracia propaguje individualizmus a teda, že každý je zodpovedný sám za
seba. Teda demokracia zásadným spôsobom podporuje kumuláciu moci
a majetkov u indivíduí – jedincov. Demokracia je individualizmus a de-
mokracia hovorí, že nie je žiadny problém, ak jeden má 100 miliárd a všetci
ostatní nemajú nič ... Demokracia nás naisto vedie ku kolapsu!!

Naopak, akákoľvek aj najhoršia totalita – teda totalitný štátny systém – majetkovo
aj mocensky hierarchicky systém – má absolútne opačné tendencie:
• korupcia a zločinnosť sa minimalizuje a mocensky potláča,
• vládcovia propagujú a požadujú morálku u podriadených,
• vládnuca moc nedovolí prílišné „konkurenčné“ hromadenie majetkov u jedincov

a skupín,
• hierarchia prirodzene presadzuje kolektivizmus medzi jednotlivými majetkovými

kastami, pretože prechod z nižšej kasty do vyššej je skoro nemožný, tak ľudia sa
v týchto prirodzene vzniknutých kastách vzájomne podporujú.

• hierarchia (teda totalita) zabezpečuje úctu k nižším a poslušnosť k vyšším a upevňuje
štátny systém

Je jasné, že Západ je skutočne duševne chorý – však sám seba potiera a likviduje.
To nie sú duševne normálni ľudia, to sú duševne chorí blázni a idioti!! Západ s de-
mokraciou pácha samovraždu a zaniká.

Tragický príklad nechápania je aj život Karla Kryla, ktorého dobre poznali
hlavne Česi. Po roku 1968 emigroval a v exile bojoval za demokraciu v Če-
skoslovensku. Keď počas „sametovej revolúcie“ prišiel naspäť a na Václav-
skom námestí vystúpil na tribúnu s K. Gotom, bol šťastný, že „demokracia
bude aj tu“. Avšak s postupom času nechápal, ako je možné, že v demokracii
sa presadzujú tí istí ľudia, ktorí tu vládli za socializmu? Ako je možné, že
sa k moci dostávajú doslova podstatne horšie „ľudské hyeny“ ako tu boli?
Kryl chcel demokraciu, a  mal ju!! Chcel tržnú ekonomiku. Mal ju! Ale
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dušou cítil, že bol oklamaný a celý život bojoval za to, čo teraz sa mu
ukázalo ako ešte horšie zlo ako socializmus a ako totalita! Psychicky bol na
dne a až do konca svojho života nepochopil (1994 – po rozpade Českoslo-
venska), že bol v skutočnosti hlupák!! Keby Kryl čítal Kapitolu 6 z tejto knihy,
tak by okamžite pochopil, že ľudia z poľa A sa nesmú dostať k moci a že práve demo-
kracia maximálne umožňuje takýmto duchovne priemerným ľuďom získať pozície
moci, na ktoré však oni ešte „nedorástli“. Demokracia je zločinecký systém.
V demokracii sa na pozície moci dostanú vždy len zločinci a slabosi slúžiaci
„hierarchicky vyšším“ zločincom!

Na záver ešte k demokratickým voľbám. 6.10.2018 som v Bratislave na obchvate
videl veľký bilbord: usmiata asi 50 ročná žena a text „12 rokov sobášim ľudí v Petržalke.“
Vzhľadom na veľkosť bilbordu odhadujem, že to bola kandidátka v komunálnych
voľbách v Petržalke za starostu. Tak to, že ona sobáši ľudí, je jej dobrá kvalifikácia na
vykonávanie mocenskej funkcie z pozície starostu v Petržalke? Chápete, aká je to tu-
posť? Ona sobáši ľudí. Však hovorí jasne, že nič iné nevie! Ale ona má to sebavedomie
vykonávať funkciu pozície moci? Kto je za ňou? Pre koho bude bábka? Komu bude
slúžiť „ako prostitútka“? Ale pre hlúpe „ženské sliepky“ je toto asi veľmi dobrá odbor-
nosť, že sobáši ľudí... a dokonca už 12 rokov ich sobáši... Somári demokratickí!

Kapitola 8
Demokratická emancipácia žien

Žena slúži, muž vládne
Rozdiely medzi mužom a ženou sú zásadné a nedajú sa nijako prekonať.

Preto nie je možná rovnoprávnosť medzi mužom a ženou. Táto kapitola je
o demokratických emancipovaných ženách až feministkách. Táto kapitola
nie je o múdrych ženách, ktoré nie sú duševne choré! Múdra žena neprijme
západnú ideológiu rovnoprávnosti a rovnocennosti, ktorá je samozrejme
mylná. Múdra žena má „duchovný cit“, aj keď nemusí mať žiadne vzdelanie!
Múdra žena sa bude smiať nad touto kapitolou, aj celou touto knihou, ako
autor zasiahol najcitlivejšie miesta tejto degenerovanej západnej demokra-
tickej kresťanskej civilizácie.

Základné zákony v našom vesmíre sú dualita a hierarchia. Dualita ho-
vorí, že neexistuje nič bez svojho protikladu, protipólu. Hierarchia hovorí
to, že vyššia bytosť musí byť nadriadená nižšej. Teda žiadna rovnoprávnosť
a sloboda. Kto nepochopí a nepodriadi sa, musí byť touto energiou zá-
kladných zákonov deštruovaný a nič a nikto mu nepomôže. Navonok sa to
duševne prejavuje tak, že má depresie... je nešťastný! U nechápajúcich
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a trvalo nevzdelávajúcich sa k „pravde“ je to vždy len otázka času, aby sa
tak stalo. To jasne dokázal C. G. Jung. Preto táto kniha je asi určená vý-
znamne aj pre zhlúpnutých demokratických psychológov a psychiatrov?!

K dualite. Človek sa skladá z dvoch svojich protipólov, muža a ženy.
Každé pohlavie má svoje protikladné a tiež kompenzačné určenie. Rozdiel
medzi mužom a ženou sú rozdiely principiálne ako opačné póly – ale
duálne sa vyvažujúce. Určite to nemá byť boj protikladov!! Tento duálny
vzťah medzi mužom a ženou je však boj u emancipovaných feministiek
a/alebo duševne chorých zženštilých mužov! Žena je pasívna a muž je ak-
tívny princíp. Hlavné prejavy súčasných demokratických emancipovaných
žien (podľa mňa v čase písania tejto kapitoly), ktoré popierajú základné zákony,
s čím musia muži počítať, sú :
• Žena nič netvorí, však je pasívna. Tvoriaci je len mužský princíp. Teda

muž (asi ten, kto má viac testosterónu ako estrogénu?!). Všetko, čo sa na
Zemi vytvorilo, vybudoval, urobil muž. Všetko, čo sa na Zemi v budúc-
nosti vytvorí a vybuduje, to urobí len muž a nikdy žena. Žena ako pasívny
princíp len spotrebúva a je brzda tvorivého mužského princípu. V podstate
žena nechce byť za nič zodpovedná, pretože je pasívny princíp. Zodpo-
vednosť presúva vždy na muža. Ale o to intenzívnejšie sa stará o spotre-
bovávanie hodnôt vytvorených mužom. Ak sa niečo podarí, tak emanci-
povaná žena prehlasuje, že bez nej by sa to nikdy nepodarilo. Ak sa niečo
spoločného nepodarí, tak sa k tomu neprizná a je dokonca aktívna pri
obrane, že ona za nič nemôže a určite to nie je jej vina a len muž za to
môže! Ak máte schopné dieťa, je to zásluha ženy (však ho „vychovala“
ona!?), ak máte neschopné dieťa, je to chyba mužova (nestaral sa oň).
Tak poznáte bezpečne svoju emancipovanú ženu? Žena nie je schopná
myslieť aktívne, teda nie je schopná niečo tvoriť, ale len spotrebováva. 
Je jasné preto, že najhoršie beštie demokratické politické sú ženy političky. Nič ne-
vytvoria, ale úspešne spotrebovávajú. Len skutočne hlúpe národy majú za političky
ženy. Na úradoch sú ženy vždy zásadnou brzdou akýchkoľvek efektívnych a rýchlych
zmien. Ak chcete zlikvidovať nejaký úrad, ktorý sa má transformovať na vyššiu
úroveň, dosaďte tam ženy a záporný výsledok je istý. Myslím si, že mnohí mužskí
demokratickí politici toto vedia a to aj využívajú. Pri ich zásadnej deštrukčnej, sa-
mozrejme demokratickej, činnosti.

• Preto žena nesmie mať nikdy prístup k mužovým peniazom! A najlepšie
asi ani k svojim? Ako náhle hlúpy degenerovaný (asi teda určite len demokra-
tický) muž dá svojej žene, aby viedla ekonomiku rodiny, no tak sa nestačí
čudovať, ako neustále nebude mať peniaze. Žena totiž ako náhle má pocit,
že mužovi sa darí, tak úspešne a zákonite minie všetky prebytky, ktoré
muž zarobí. Ale to len vtedy, keď má k nim prístup. Je to jedno, či si kúpi
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nové šaty, alebo auto pre rodinu, alebo dá peniaze svojim deťom a vnúča-
tám. To je jedno, jednoducho žena míňa za účelom spotreby, zatiaľ čo
muž míňa za účelom investovania a budúceho rozvoja. Žena žije len pre
okamžik, a muž žije pre budúcnosť.

• Žena mužovi neustále ukazuje, že málo zarába a rodina má málo peňazí.
Krásne je vidieť narastajúci apetít žien aj na dovolenkách. Každým rokom
chcú viac a viac. A nič ich nezastaví... pasívny princíp, to sa prejavuje aj
v jej všeobecnému, až vrodenému sklonu k lenivosti. V manželstve sa to
prejavuje tak, že neustále zvyšuje svoje požiadavky po mužovi, aby jej
„pomáhal“. Poznáte to tak, že sa vaša žena neustále tvári, aká je unavená.
Pritom je na materskej, za nič nie je zodpovedná, ale stále požaduje po
mužovi, aby sa staral aj o jej povinnosti, ženské!? Ak muž neuvážením
umyje riady, už na druhý týždeň to po ňom jeho žena bude automaticky
požadovať. A nároky sa bežne zvyšujú prvé roky manželstva, tak nárast
o 100 % každých asi 6 mesiacov. To je ako polčas rozpadu uránu! A to
častokrát ako protihodnotu súloženia. Neurobil si ty „chumaj“ mužský
svojej žene jej ženské práce?, no tak ti neposkytne svoju vagínu, pretože
je unavená!! Asi je teda nejaká chorá? Nájdite si zdravú ženu, ktorej
vagína funguje normálne a ešte nemá mozog „zavírovaný“ emancipova-
nými hovadinami demokratickými. Vrodený, genetický, duchovný sklon
k lenivosti (teda k pasivite) ženy je nekonečný a len závisí od hlúposti jej
muža, do akého stupňa sa vyvinie, alebo vôbec nevyvinie!! Ak nepovolíte
svojej žene „opraty“, môžete s ňou žiť šťastne. (A určite bude šťastná aj
ona, však ak je šťastný muž, tak sú šťastní všetci v jeho blízkosti, o ktorých
sa muž stará!) Nikdy nie v opačnom prípade.

• Žena organizuje všetko okolo seba tak, aby sa všetci zaoberali len ňou
a ona bola stredobodom pozornosti. Je to kompenzačný efekt. Takto
kompenzuje svoju pasivitu a všeobecnú neschopnosť v oblasti mužskej
aktivity, pretože moderná doba požaduje po emancipovanej žene aktivitu.
Ale ona jej nie je absolútne schopná a tak jej aktivita sa transformuje na
činnosť, že zamestnáva všetko svoje okolie, aby sa všetci zamestnávali
neschopnosťou tejto ženy, ktorá „chce byť mužom“. Bežne nikto nerozu-
mie, čo je to „kompenzačný efekt“. Všetko v našom vesmíre a na Zemi
a dokonca aj v tele človeka je organizované ako kompenzačne sa vyvažu-
júce (zákon duality) – kto tak geniálne vytvoril náš vesmír?! Všetci muži
poznajú, ako zoširoka rozpráva ich žena hoci aj pol hodiny, ako cestovala
autom cez mesto – absolútne banálna hlúposť, ktorou by sa muž nikdy
nezaoberal. Ale hlúpy „emancipovaný“ muž stráca čas počúvaním tých
somarín pasívnych. Žena chce, aby sa zaoberali všetci ňou a nikdy nie jej
mužom – tak načo vy somári žijete s takouto duševnou pijavicou a upír-
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kou! Ak ju nedokážete aktívne a teda mužsky ovládať? Nie, nebite svoju
ženu, nechajte ju vyhladovať a nech sa stará o seba aj svoje deti sama.
(Nájdite si inú súložnicu, najlepšie ktorá je „vyhladovaná“, ale už jej ne-
dovoľte nič emancipovaného!!)

• Priemerná žena nie je schopná skutočne dlhodobo milovať muža, pretože
je pasívna. Skutočnej lásky je schopný hlavne muž, pretože je aktívny.
Ženina láska vyprchá väčšinou už po narodení prvého dieťaťa a potom
sa udržuje v stave lásky len sexuálnym libidom. Ak toto libido má slabé,
tak je od muža len finančne závislá a zo strachu zo sveta okolo seba a zo
svojej podstaty – zo zvyku, pretože je pasívna. Zmena u tejto priemernej
ženy nastáva, ak porodí s daným mužom 5 a viac detí! Neviem, prečo 4
deti nestačia? Ale odpozoroval som, že až 5 detí je tá hranica radikálnej
zmeny názorov a postojov ženy k svojmu mužovi. Bolo by potrebné toto
preskúmať, prečo je to tak.

• Žena má slúžiť a muž má vládnuť – duchovne. To je zákon tohto vesmíru.
Nie je vôbec rozhodujúce, či sa manželia „vášnivo milujú“, alebo nie.
Vhodnosť muža a ženy k sebe sa pozná hlavne podľa toho, aká je schopnosť
muža odolávať ženinej pasivite. Ak to nezvládate, tak hor sa preč, za inou
ženou – asi menej pasívnou? Ak žena začne vládnuť, tak koniec so šťas-
tím jej, aj jej muža. Vládnuca žena je duševne vyšinutá. Chová sa nepri-
rodzene a teda mužsky. Múdra žena vie, že služba je šťastie a moc a vláda
je zodpovednosť. Služba je pohoda a mierumilovnosť. Vláda je stres a ak-
tivita a neistota rozhodovania. Rozhodol sa vládca muž správne? Neurobil
chybu? Je za svoje rozhodnutia za všetkých zodpovedný! A on ten muž
to berie s prirodzenosťou na seba. Ak však do rozhodovania pustí ženu,
výsledok je chaos a strata! Kto je za to zodpovedný?! Určite sa zlá žena
vyšmykne zo zodpovednosti. A všetko zostane na mužovi, ktorý svojou
hlúposťou ju počúval. 

• Avšak sú múdre ženy, ktoré sú schopnejšie než ich muži a títo šťastní
muži majú počúvať svoje schopné ženy a rozhodovať tak, ako im oni ra-
dia... Žena má slúžiť a teda z podstaty svojej služby plní rozhodnutia
svojho muža. Múdra žena nikdy nebude nútiť svojho muža k činom,
ktoré neschválil a teda nerozhodol jej muž. Múdra žena pred mužom
„nahlas rozmýšľa“ a nechá, aby muž rozhodol!!

• Muž je vyššia duchovná hodnota a žena je nižšia. Ak sa muž zdôveruje
svojej žene s čisto mužskými vecami – teda vecami mužskej aktivity – je
to hlupák. Tento somár vôbec nechápe, že mužské „vyššie“ veci sú určené
len pre mužov a ženské „nižšie“ veci len pre ženy. Chcete sa vy degenero-
vaní „emancipovaní-demokratickí“ muži zaoberať „nižšími“ ženskými
vecami?! To nerobte nikdy... Žena, ktorá sa dozvie od svojho muža o jeho
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mužských problémoch, bude mať skutočne hlboké depresie, nebude môcť
spať a ani súložiť a ... a to len preto, že ste jej nemali pliesť jej ženskú
hlavu s mužskými vecami, ktorým ona nie je prístupná!! A naopak, keď
sa vám vaša žena zdôverí s jej ženskými problémami, tak sa budete
v duchu smiať niekoľko týždňov, nad akými nepodstatnými vecami a hlú-
posťami si láme hlavu.

• Pretože je žena pasívna, nie je schopná mať vlastný názor. Zapamätajte si,
žena len napodobňuje a kopíruje. Žena nie je schopná vymyslieť niečo sa-
mostatne a bez kopírovania. (Nepíšem o mužatkách, ktoré zvyčajne dokážu
mať max. 1 dieťa, alebo ani to nie.) Ženy chcú byť strašne „emancipované“
a „in“. Im je jedno, aké sú zásady a hlavné veci, oni tomu vôbec nerozumejú.
Súčasné hlúpe demokratické emancipované „kravy“ sú už len sexuálne
objekty pre mužov a tak sa aj prezentujú. Preto chcú byť stredobodom po-
zornosti a musia ukázať, že všetkému rozumejú a ovládajú, aj keď im
vôbec ani len nezapaľuje. Čím hlúpejšia žena, tým má vyššie ženské eman-
cipované sebavedomie. (To ináč platí aj na sebavedomie hlúpych mužov.) Seba-
vedomie je sebaobrana slabosti a hlúposti. Ilustračným príkladom toho je
móda. Móda nie je nič iné, ako duálna kompenzácia ženy – pasívneho
princípu – mužskému aktívneho vládnuceho princípu. Móda je pre ženy
a pre ženské pasívne vlastnosti. Aktívny muž (hierarchicky nad ženami)
sa nebude skutočne zaoberať hlúposťami – ako móda. 

• Političky ženy samozrejme sú slúžky vyšších nadriadených mužov a na-
podobňujú úspešných, bez schopnosti chápať princípy úspechu iného.
Ženy političky (okrem málo výnimiek) nikdy samostatne nič nerozhodnú,
pretože to zo svojej podstaty ženskej – pasívnej – nedokážu. A ak náhodou
nejaká žena povie skutočne svoj vlastný názor? ... smeje sa celý národ.
Máte predsedníčku vlády ženu?! Tak vládne (vládnu) nejakí muži, za ňou.
Ale nechápajúce „ženské plemeno“ je nesmierne šťastné, že v demokratic-
kých vládach sa presadzujú aj ich „slepačie!“ hodnoty, ha, ha. No oni fakt
nevedia, že ich najvyššia hodnota pre skutočných mužov je len ich vagína
a ich materiálna a duchovná služba a určite nie ich mozog a ich vláda.
Preto hlúpe emancipované ženy, ktoré nepoznajú hodnotu svojej vagíny
a svojho ženstva, sú nešťastné a nepochopené po celý svoj život!!

• Najrozšírenejšia ženská pasívna finta na muža je „bolestínskosť“. Ako-
náhle má žena nedostatok argumentov, stráca pozíciu pred mužom, nedarí
sa jej ovládnuť svojho muža a rozkazovať mu, tak začne hrať nejakú
nemoc alebo náhly nával slabosti, alebo jednoducho začne plakať. A plače
jednoducho na objednávku, ako sa rozhodne. Muži okolo mňa sú neuve-
riteľne hlúpi, ako nedokážu vidieť, že ich žena ich jednoducho len citovo
vydiera. (Však len ženy rozšírili také somariny, ako že ženu ani kvetom
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neudrieš. Ja ju majznem aj lopatou, ha, ha.) Priemerné ženy to robia pra-
videlne. Len múdre ženy sa k takému divadlu neznížia. To znamená, že
ak plačú, tak nie zámerne a na objednávku svojho ega. Ich sa dá ale ľahko
poznať – iné ženy sa s nimi nekamarátia! 

Demokratické ženy nemajú žiadne zábrany mužovi klamať akokoľvek, aj
za cenu svojho poníženia sa a plakania. Oveľa horšie sú ženy, ktoré hrajú
vážne zdravotné problémy a zamestnajú okolo seba nielen svojho muža,
ale aj celú rodinu. Tie treba nechať rovno zomrieť! Ale nebojte sa, oni tieto
„zlostné prašiny“ neskapú! (V Biblii sa tiež viackrát píše o „zlých a škriep-
nych ženách“ a nešťastnom mužovi, ktorý má doma takú upírku.) 
• Ale napriek všetkým negatívam o nižšej duchovnej úrovni a podriadenosti

ženy pred mužom, muž nemôže žiť bez ženy. Je to vesmírny zákon, že vy
muži, musíte svoj život vydržať a šťastne vládnuť duchovne hierarchicky
k spokojnosti svojich detí, aj svojej ženy! Na druhej strane však všade vládne
dualita a preto aj v duši muža sa musí nachádzať protipól, teda kompenzácia
jeho vládnuceho predurčenia. C. G. Jung zistil, že existuje v psyché muža
anima a u ženy animus. Teda protipóly ich mužstva, alebo ženstva. 
(Iný dôkaz duality a jej kompenzácie je existencia tieňa v psyché človeka.) Tí muži,
ktorí slúžia ženám, sa de fakto psychicky stali ženami! A naopak, ženy ktoré vládnu
v manželstve mužovi, sa stali psychicky v skutočnosti mužom a ich vyvažujúci
protipól už nie je slúžiaci a teda ženský. Takto deformovaní muži a ženy majú
preto po celý svoj život neustále depresie, ktorých sa nedokážu zbaviť. Pretože toto
nie je prirodzený stav! Dá sa povedať, že duševne správne vyvinutý muž, aj keď
vládne, je schopný slúžiť a často-krát to aj tak urobí, ale je to len kompenzačné vy-
važovanie. A u ženy je to naopak, aj keď slúži, je schopná sa aj samostatne rozhodnúť
a rozkazovať, aj keď to môže byť len občas, pri vhodnej príležitosti, pretože potom
ju to psychicky unavuje a dostáva sa do mylných postavení vo vzťahu k svojmu
okoliu a životu.

• Žena nevie vychovávať deti. Chápem, že tento názor je šokujúci pre du-
ševne chorých kresťanov aj demokratov. Ale je to tak!! Zákon o hierarchii
nekompromisne určuje, že muž je duchovne nadradený žene. Preto žena
má slúžiť a muž vládnuť a vychovávať!! Všetci – ženy aj muži, ktorí sú ne-
šťastní, ich nešťastie im hlavne spôsobili ich matky. A žiaľ čiastočne aj
otcovia, ktorí „silou“ nepacifikovali svoje ženy, aby muži presadili svoje
duchovné mužské hodnoty. Mužské hodnoty sú určujúce a ženské sú ne-
podstatné! Ale aj tak, hlavne „emancipované“ a kresťanské matky sú zod-
povedné za neschopnosť ich synov bojovať o svoj život (teda vychovali
synov k slabosti a ženskej pasivite). 

• Matky sú zodpovedné za a lenivosť a zlobu ich dcér (neschopných mať
muža a udržať si rodinu i muža). Matky učili svoje dcéry, že ona „matka“
je pre jej dcéru dôležitejšia, než je muž... ha, ha. Chápete, aké svine sú
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tieto kresťanské demokratické matky?! Takže, ak chcete vy muži mať
dobrý vzťah so svojimi deťmi, tak musíte „bojovať“ s tými „sliepkami“,
ináč na dôchodku budete šialení z toho, čo vyvádzajú vaše hlúpe deti –
čo ich naučila ich matka!! 
Nakoniec je to už teraz jasné aj zo štatistiky. Niekde som čítal na internete,

že „západní úžasní“ psychológovia prekvapene zistili, že deti, ktoré po roz-
vode boli od detského veku vo výchove u matiek, boli podstatne menej
schopné v dospelosti, ako deti, ktoré mal na výchovu otec. A to bolo jedno
či to bola dcéra, alebo syn. Ale rozdiel nebol malý, rozdiel bol dramatický
asi taký, že skoro všetky deti vychovávané len matkou boli v dospelosti
nejak duševne „postihnuté“ a naopak deti vychovávané len otcami vyka-
zovali výrazne schopnosti od priemerných ľudí (to asi bude potom najlepšie
matkám všetkým odoberať deti a nechávať ich na výchcovu len otcom, ha,
ha? – no ale to je súčasná feministická demokratická degenerácia). Preto
sa musí obnoviť rovnoprávnosť mužov aj pred súdmi a pri rozvodoch sa
musí zverovať do opatery mužom minimálne 50 % všetkých detí. U toho
sudcu, ktorý tak nebude konať, toho treba odvolať a predchádzajúce jeho
rozhodnutie revidovať.

V súčasnosti už zašli veci tak ďaleko, že muž bielej rasy, kresťan, je
všeobecne postihnutý. Nedokáže už „plniť“ rolu muža a vládcu. Stáva sa
podobný žene. A u žien je to naopak. Nie teda u všetkých, ale u mnohých.
Tomu sa samozrejme prispôsobuje aj príroda. Telo reaguje na nastavenie
duše. Preto sa na Západ rodí stále viac homosexuálnych mužov a lesbických
žien. Sú to nešťastní ľudia. Nemôžu mať deti. Toto nie je prirodzený stav,
ale stav degeneratívny. Čím väčšie percento bielej rasy bude neschopné
mať deti, tým rýchlejšie bude táto rasa zanikať. 

Jeden môj známy, ktorý si prečítal moju knihu DjePO, mi povedal, že „táto kniha
je pre mužov, ktorí majú viac testosterónu ako estrogénu“. Opäť aj tu: „Na základe
myslenia sa mení hmota tela a teda aj množstvo testosterónu“. Ak by sa zmenilo
množstvo testosterónu umelo, dávkovaním tohto hormónu do tela muža, alebo ženy,
tak by sa zmenilo aj myslenia daného človeka. Ale to nie je prirodzený prírodný po-
stup. Určite tak vzniknú vážne vedľajšie účinky na tele, aj duši toho človeka.

Aby sa rýchlejšie pomohlo zmeniť tento mylný duchovný stav ľudí, kres-
ťanov, navrhujem ženy výrazne znevýhodniť proti mužom v ich mužskej
pozícii na Zemi. Jednoducho, ak žena robí mužskú prácu, musí dostávať
plat napr. o 30 % menší, ako za tú istú pozíciu a prácu muž. Doslova na-
vrhujem diskrimináciu žien ako liečbu duševnej choroby žien aj mužov.
Táto diskriminácia sa musí programovo zaviesť aj v kultúre, umení, filmoch,
televízii, všade. Ak by sa to podarilo rýchle uskutočniť, efekt by bol rýchly.
Rýchle by rástol počet šťastných mužov aj žien. 
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Ďalej postreh jedného čitateľa knihy DjePO. Žena sa programovo snaží ovládať
muža. Na začiatku manželstva, alebo spolužitia, sa snaží žena mužovi ukázať svoju
cenu: 
• Upratuje, perie, žehlí mužove veci, aby muž bol spokojný, že má ženu. 
• Varí a pečie, aby muž bol spokojný, že má ženu.
• Súloží a robí mužovi, čo sa mu zachce, aby muž bol spokojný, že má ženu.
• A nakoniec mu porodí prvé dieťa, aby muž bol spokojný, že má ženu a dieťa! A tým

to začne. Od tohto momentu, keď už muž je naladený na spolužitie so ženou, si je
žena istá, že už ovláda situáciu a okamžite zmení svoju farbu. Hovorí mužovi: 

• „Uprac po sebe sám, kto za tebou má neustále upratovať ten bordel“.
• „Navar si sám, však nie som tvoja slúžka“.
• „Ak neurobíš to..., nebudem s tebou súložiť. Čo mám z toho, že s tebou súložím?

Urob sa sám!“ 
• Prečo si neprišiel z práce rovno domov za našim dieťaťom (najhoršie je, ak to je

dcéra), prečo nechávaš všetko na mňa, úbohú matku? Aj moja matka mi hovorila,
aby som si ťa nebrala..., a mala pravdu... 
Princíp je „cukor a bič“. Ten primitívny princíp je žene blízky pre jej

nižšiu duchovnú úroveň. Podstatne nižšia duchovná úroveň ženy je jej
silná stránka, ktorú muži veľmi podceňujú. 

V prípade, že ste sa na uvedenom ženskom postupe jednania poznali a ste už v tomto
štádiu, nemáte do konca života už asi žiadnu šancu, len musíte okamžite opustiť aj svoju
dcéru, aj tú pijavicu emancipovanú, aj svokru. Tá zmena bude pre vás ako neskutočné
šťastie, ha, ha... 

Charakteristické je, že ak sa stretnú muži pri pive, alebo víne, alebo pri akomkoľvek
priateľskom posedení, odídu domov, do rodiny uvoľnení a šťastnejší, než v akom
stave boli pred stretnutím. A ženy? Keď sa stretnú 4 a viac emancipovaných žien,
odchádzajú domov všetky zlostné a rozladené. Platí zásada, čím viac emancipovaných
žien nad počet 4 sa spolu stretne, tým zlostnejšie odchádzajú všetky domov, k svojim
mužom. Preto múdri muži kontrolujú svoje ženy a ich kontakty s inými ženami. 

Opakujem sa, čo som zistil. Žena, ktorá porodí svojmu mužovi 5 detí a viac, úplne
zmení názor na svojho muža. Muž už nie je jej nepriateľ a méta, na ktorú sa chce
„chudera“ žena dotiahnuť, ktorá jej je však do konca jej života neprístupná. Ale jej
muž je jej pán a ona s hlbokým oduševnením slúži svojmu vládcovi a tento šťastlivec
sa vracia k svojej žene aj z pekla... A on, tento šťastný muž s takouto ženou, dokáže
bojovať aj s „potopou“! Neviem, prečo je to až od 5 detí a neplatí to už pri 4 deťoch.
Bolo by potrebné urobiť na túto tému seriózny výskum.

Ja muž nechcem ženu, ktorá má svoj názor. Ja chcem ženu, ktorá má
môj názor. Chcem ženu, ktorá ma bude počúvať ako psík, ktorý je rád, že
má svojho pána. Žena s vlastným názorom je duševná choroba, pretože
žena nedokáže mať vlastný názor. Boh jej nedal túto výsadu mužov. Boh
jasne určil hierarchický vzťah. Ak sa akákoľvek žena tvári, že má vlastný
názor, tak určite má s najväčšou pravdepodobnosťou názor svojej matky,
alebo názor iných ženských sliepok okolo seba (prípadne napodobňuje
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duševne choré vzory z amerických „slepačích“ filmov). Koniec s takou
„kravou“. Bežte od takýchto žien čo najďalej. Slovenské príslovie „Dobrá
svokra, mŕtva svokra.“ – len presne odpozorovalo realitu nižšej duchovnej
úrovne ženy oproti mužovi. 

Ďalšia zásada, čím má žena vyššie vzdelanie, tým viac chce mať vlastný
názor a tým je pre muža problematickejšia!! V konečnom dôsledku tým je
aj nešťastnejšia. Mužské vzdelanie spôsobuje žene nešťastie. Podľa toho si
hľadajte dobrú ženu. Ak žena veľa rozpráva – cíti sa vzdelaná a nepočúva,
čo hovorí muž, je duševne chorá – je emancipovaná. Alebo ešte vyššia
úroveň tejto duševnej choroby ... je to bláznivá feministka! Preč od takejto
nakazenej. Na 100 honov preč od nej!!

Viem si predstaviť, že okamžite zaznejú argumenty: „A čo ak žena bude
mať muža, ktorý je alkoholik, bije ju, nepracuje, je permanentne neza-
mestnaný atď. To tiež má žena počúvať tohto muža?“ No pozrite sa, hlúpi
muži. Keď sa dotyčná žena vydávala, tak musela vedieť dopredu koho si
berie. My muži si nenamýšľajme, že my si vyberáme ženu. Nie – žena si
vyberá, za akého muža sa vydá, s akým mužom bude mať svoje deti. Nikdy
o tom nerozhoduje muž. Muž sa môže akokoľvek snažiť, ak sa nerozhodne
žena, je mužova snaha zbytočná. To je prirodzené. Neplatí to, ak muž svoju
vyvolenú ženu donúti?! No to by som nechcel byť na mieste toho dotyčného
muža? Žena disponuje obrovskou zvieracou duševnou agresivitou, o ktorej
muž ani nechyruje, ... Tak táto žena toho dotyčného chumaja nakoniec
určite minimálne duchovne zabije ... Nedoporučujem mužom násilne (bez
jej rozhodnutia) si brať akúkoľvek ženu. Žena je na nižšej duchovnej úrovni
a preto je bližšie k zvieratám. Žena má doslova zvieracie inštinkty. Nie je
žiadna náhoda, prečo práve ženy podstatne lepšie cítia duchov a jemné
energie, ku ktorým muži majú menší prístup. Nižšia duchovná úroveň
ženy, bližšia k zvieracej úrovni, jej umožňuje sa podstatne lepšie intuitívne
orientovať ako mužovi v tom, s kým vytvorí dobrý sexuálny aj duchovný
pár a komu bude rada slúžiť (to z pohľadu zákona hierarchie). Muž to ne-
dokáže a ani to nemá robiť!! Muž je na Zemi vrchol tunajšej hierarchie, tak
prečo sa znižovať na úroveň ženy?! 

Ale moji milí bieli muži – žena z poľa A, sa nikdy dobrovoľne nevzdá
súčasných demokratických privilégií, ktoré jej nepatria... To si muž musí
teraz drasticky (žiaľ) vybojovať naspäť!! 

Tesne pred zaslaním do tlače knihy DjePO som mal seminár s niekoľkými mužmi,
čitateľmi mojej prvej knihy. Pozvali ma, chceli sa so mnou rozprávať o mojej knihe.
Nakoniec to bol hlavne rozhovor a riešenie problémov dvoch mužov, ktorí boli roz-
vedení a riešili svoje vzťahy s ex-manželkami a deťmi. U obidvoch to bolo to isté.
• Žena si dopredu pripravovala podmienky pre budúci rozvod. Brala tajne peniaze

mužovi a odkladala si ich na svoj účet. Pripravovala deti na svoje názory a tajne za
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chrbtom kritizovala svojho muža, učila ich svojej životnej filozofii a jej muž to na-
ivne, nevedomky, hlavne neodporovaním, podporoval. Toto trvalo možno viac ako
5 rokov. Muž sa všetko dozvedel náhodne a ako sa to dozvedel, tak žena povedala
dotyčnému mužovi, že ho už dávno nemiluje a že dáva žiadosť o rozvod (medzitým
však bez problémov súložila?). Nešťastný muž v žiali súhlasil. Žena odchádzala
z mužovho rodinného domu po rodičoch na dedine do bytu vo veľkom meste.
Muž svojej bývalej žene kúpil veľký byt, chumaj. Žena však keď odchádzala, tak zo-
brala z rodinného domu všetko, čo mohla. Aj umývadlo vytrhla zo steny a zostali
tam len potrubia, ha, ha... To je pre ženy typické.

• Musíte si uvedomiť, že žena je nižšia v hierarchii na Zemi než muž a je preto viac
materialistická a aj kauzálna, teda bližšie k zvieraťu. Preto hlavne ženy sú kartárky,
veštice a podobne – majú lepšie zvieracie inštinkty. Žena bežne dokáže muža
milovať len tak 2 až 3 roky. Dlhšie len výnimočné duchovné ženy! Ale muž dokáže
milovať duchovne trvale. Žena po 2 až 3 rokoch žije s mužom len kvôli materiálnym
dôvodom, kvôli deťom, zo zvyku, kvôli spoločným kamarátom, kvôli svojim rodi-
čom, kvôli sexu ... a podobne. (Teda hovorím o 80 až 99 % žien, podľa národnosti.)
Preto v demokratických štátoch podávajú žiadosti o rozvod hlavne ženy a nie muži.
Ak má žena veľkú sexuálnu potrebu a jej muž dokáže ukojiť jej živočíšne pudy, tak
táto žena neopustí svojho muža nikdy. Ale asi to nie je kvôli jej duševnej láske
k mužovi. V opačnom prípade, žena, ktorá má len priemernú sexuálnu potrebu, je
vždy potenciálne pripravená a dlhodobo sa pripravuje na odchod od svojho muža.
To si zapamätajte vy „demokratickí“ muži. Ženine zvieracie inštinkty jej velia nájsť
si iného samca a porodiť ďalšie deti, zabezpečiť majetok pre svoje dieťa od akého-
koľvek muža. Ženino telo, pretože rodí deti, je zložitejšie než mužovo telo. Preto jej
duša je naopak jednoduchšia. Je to zasa naša známa duálna kompenzácia!!

• Po nejakom čase sa rozvedená žena začala snažiť vrátiť k danému mužovi a on sa
naivne začal so svojou ex manželkou zasa aj sexuálne stretávať. Obidvaja muži sa
ma pýtali, či za tejto situácie sa nemajú vrátiť k svojim ženám. V žiadnom prípade!!!!
Takáto žena je naučená na rovnoprávne, emancipované a dokonca nadradené cho-
vanie sa ženy voči mužovi. Bežný muž, aj keď si 5 krát prečíta moje knihy, nebude
schopný zaviesť u svojej starej ženy nový hierarchický vzťah. Táto stará žena je na-
učená na svoje práva ženské, demokratické, emancipované a žiadna energia ju ne-
donúti, aby zmenila svoje degenerované kresťanské postoje. Len ak ju zmlátite!!
Chcete to riskovať v tomto štátnom systéme? Nedoporučujem. 

• Uvedomte si, že táto žena je nižšej duchovnej úrovne a preto nie je schopná len tak
ľahko zmeniť svoje názory. Žena čo sa raz niečo naučí, tak to neustále opakuje.
Skončí to zasa fiaskom, ako pri prvom rozvode. Takýto rozvedený muž má jedine
šancu s novou (inou) ženou. A ak bude mať novú ženu, kde sa naučí novému hie-
rarchickému chovaniu sa mužskému, potom môže mať aj starú ženu. Pretože potom
už bez problémov pošlete do hája svoju starú pijavicu. (Ak sa ona nebude chovať
podľa pravdivých zásad vzťahu medzi mužom a ženou.) 

• A už vôbec sa nestarajte o svoje staršie deti, ak odišli od vás. Vaše deti nie sú pre Vás
dôležité, ak pre Vaše deti nie ste dôležitý Vy, otec. Nechajte ich s vašou ex manželkou,
však časom prídu za vami. Určite prídu. Som si istý. Ale paradoxne potom ich už ani
moc nebudete potrebovať? Uvidíte, že som mal pravdu!! Vaša súčasná potreba je
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mylná. Je to len strach, nič iné. Strach zo samoty. Vykašlite sa na samotu. Však ste boli
duchovne osamotený aj tak už veľa rokov, ako sa vaša žena pripravovala na rozchod
s vami a vaše deti vás už aj tak veľa rokov nebrali vážne – však počúvali vašu ženu. 

• Teraz máte čas sa pripraviť a hor sa do nového života – máte nové obzory, nové
a netušené možnosti. Už nie ste viazaný svojou rodinou. Nemáte rodinu. Deťom
budete otcom do konca ich života aj tak, či chcú, alebo nechcú. V tom je vaša sila
a neotrasiteľná pozícia. To nedokáže zmeniť žiadna žena. Ste teraz voľný ako vták.
Využite to, však máte už toľko životných skúseností. Ľahko si nájdete novú ženu.
Len musíte mať chvíľu strpenia a musíte jasne prejavovať svoju mužskú pozíciu.
Takto nájdete lepšiu ženu, než ste mali. Slabosi si ženu nenájdu tak ľahko, alebo
budú mať zasa len Xantipu. A možno táto sloboda vás donúti k netušenému rozvoju
vašej duše, ktorá to tak potrebovala a teraz duša plesá šťastím, aj keď mozog vám
nahovára a počúva okolité kresťanské somariny o rodine, šťastí. Už cítite, čo je váš
mozog a čo vaša duša?! Asi ste potreboval budíček „zo zimného spánku“. 

• Iná vec je, ak sú vaše deti ešte malé, majú menej ako 18 – 20 rokov. Hádkami, emó-
ciami, rozvodom následným problematickým porozvodovým životom s vašimi
deťmi ich môžete vážne poškodiť. Preto si myslím, že je lepšie v takom prípade žiť
v jednej domácnosti aj takouto kravou a pritom žiť aj s inou ženou, alebo ženami.
Vydržte čas, aby ste minimalizovali škody vašim deťom, ale pripravujte sa na
odchod. Však aj tak inde tvrdím, že polygamia je podstatne prirodzenejšia ako
monogamia. A neverte, že ste stretol ženu vášho života a už vás nič nerozdelí a iné
kresťanské monogamné hlúposti.

Moslimovia na rozdiel od kresťanov pochopili, že medzi mužom a že-
nou je obrovský rozdiel v duchovnej úrovni. Islam doslova určuje, že žena
je zlá a muž je dobrý. Preto ženy chodia v čiernom oblečení a naopak muži
v bielom. (Jeden Rus mi povedal, že v Rusku pracovným kolektívom, kde na praco-
visku sú len samé ženy, hovoria „zmije hniezdo“, pretože sa žerú medzi sebou ako
zmije.) Preto islam z dlhodobého hľadiska určite vyhrá nad kresťanstvom.
Aj preto ženy kresťanky v Európe prijímajú islamskú vieru, berú si mužov
moslimov, pretože muži kresťania sú slabosi. Už to nie sú muži, už sú to
takí úbožiaci, ktorí nevedia o sebe, čo sú zač, však už všetci v domácnosti
upratujú a umývajú a perú a žehlia a varia, ako ženy, ha, ha. A ich ženy
chcú byť poslanci v demokratických parlamentoch a ministri v demokra-
tických vládach – to je ale degenerácia?! 

Inému mužovi na tomto seminári som vysvetľoval, prečo jeho bývalá najlepšia
kamarátka ho úplne bezdôvodne, ale skutočne nehorázne, oklamala a veľmi mu
uškodila. Nechápe, ako sa tak strašne zmenila a on si vôbec nevšimol, že ten podvod
musela plánovať dlho a systematicky dopredu. Tak som sa ho hneď spýtal, či tú svoju
„najlepšiu kamarátku“ v minulosti odmietol ako ženu a zobral si inú?! Samozrejme,
že to tak bolo. Pozrite sa, muž nemôže mať za blízkeho kamaráta ženu! Kamaráta
môžete mať len rovnaké pohlavie. (Neplatí to len pre tých málo ľudí z poľa B.) Ak
máte kamaráta iné pohlavie, tak ste duševne a duchovne zamotaný. Akonáhle vznikne
nejaký bližší kamarátsky vzťah medzi mužom a ženou, tak je to začiatok mileneckého
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vzťahu. Ak sa toto nenaplní, tak je dotyčná žena sklamaná. U muža to nie je tak. Sú
len dve riešenia tohto sklamania ženy – živočícha. 

Prvé riešenie: Ak si táto žena myslí, že je rovnocenná tomuto mužovi, alebo si
dokonca myslí, že je viac, než dotyčný (teda je to feministka), tak tá žena nikdy neodpustí
tomuto mužovi, že ju ponížil, že ju odmietol, že jej nedal to, čo jej patrí, že nepochopil,
aká je ona dobrá pre daného muža, že ... Muži si musia uvedomiť, že ženská nižšia zvie-
racia energia a pud rodiť deti a ich vychovávať, je energia, ktorá sa nedá ovládať myslením,
alebo presviedčaním. Žene sa rýchlo zatemní mozog a nevie ovládať svoj zvierací ma-
jetnícky inštinkt, chce mať majetok a (teda) aj muža, aby mohla mať deti. Absolútne
zbytočne vysvetľujete – hoci aj žene, ktorá má 2 vysoké školy – že sa mýli. Priemerná
žena je sebec a myslí len na svoje deti a svoju rodinu.

Druhé riešenie:Žena považuje tohto muža, kamaráta, za svoj vzor, vzhliada k nemu
ako k vyššej osobe, myslí o sebe, že je „menej cenná“, ako jej milovaný a celkovo
chce slúžiť tomuto mužovi a absolútne sa nepovažuje za rovnocenného tomuto mu-
žovi. Tak reakcia takejto ženy je úplne opačná. Táto žena nesklame, neoklame, ne-
podvedie nikdy tohto „minulého“ muža. Hlavne táto žena nemá žiadny problém
milovať veľa mužov, aj keď náhodou žije a sexuje len s jedným?! A táto žena určite
bude „určitým spôsobom“ trvale „milovať“ aj tohto muža, hoci ju sklamal a zobral si
inú ženu. Táto žena totiž myslí a teda žije v súlade so zákonmi vesmíru!! Skutočne sa
cíti podriadená a ako slúžiaca mužovi a svojim deťom. 

Je pravdepodobné, že takých žien medzi Slovanmi je už asi veľmi málo
(a na Západe už podľa mňa skoro neexistujú). Ženy, ktoré sú duchovne
z poľa B, sú duchovne samozrejme nad mužmi z poľa A, ale aj tak musia
dodržiavať hierarchický vzťah medzi mužom a ženou. Preto aj žena z poľa
B musí slúžiť mužovi z poľa A!! Preto talentované ženy si veľmi dobre
musia rozmyslieť, akého muža pustia do svojej vagíny... !!

Pre „zmutovaných“ mužov západnej orientácie ešte opakujem. Žena
myslí vždy len na seba a svoje deti. Je materialisticky založená, individua-
listka, preto sa ženy neznášajú medzi sebou. Naopak muži sú kolektivis-
tickí, ľahko sa dohodnú, tiež dôkaz, že muži sú duálny opak žien.

Kapitola 9
muži sa zhoršili, mladá mužská generácia 
Slovanov sa stáva slabošská

O kolosálnej duchovnej degenerácii Západu hovorí aj tento príbeh, ktorý
sa mi stal v roku 2005 až 2007 v Egypte. 

Prišiel som za mojou slovenskou lekárkou do Hurghády na liečenie. Musel som
každý deň jazdiť z hotela do jej ordinácie. Asi po týždni som si ako zvyčajne sadol do
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„hurghadského minibusu“ – kapacita asi 10 pasažierov. Ale pri prvej zastávke vystúpili
ľudia a nenastúpil nikto ďalší. Pri asi 2 ďalších zastávkach vystúpili všetci, nenastúpil
nikto a zostal som sám. Všimol som si, že tento bus už nezastavil na ďalších zastávkach.
Začal som sa pýtať, prečo nestoja pri zastávkach, ako zvyčajne. Ale šofér a jeho spo-
lupracovník na sedadle vedľa sa usmievali...neodpovedali! Naopak muž vedľa šoféra
vytiahol zo schránky pred sebou fľašku Whisky o objemu 1 liter a ponúkal mi, či ne-
chcem. To ma zarazilo, pretože som neustále okolo seba počul, že Araby, teda veriaci
v islam, nepijú žiadny alkohol. A tu odrazu liter tvrdého alkoholu! Začal som tušiť
nejaký problém. Ale už som nemal čas nad tým dlhšie premýšľať, pretože už sme
boli na mieste, kde som vystupoval. Zabudol som povedať, že medzi mnou a kabínou,
kde bol šofér a chlapík s Whisky, bolo okno zabezpečené oceľovými mrežami. Chlapík
vedľa šoféra na mňa vybafol cenu asi 100 krát vyššiu, než je cena za takýto bus. Od-
povedal som, že zaplatím len bežnú cenu. On na to, že oni nie sú bus, ale oni sú taxi.
Ja som na to, že to mi mali povedať dopredu a ja by som z toho ich taxi vystúpil.
Teraz už ten somár s whisky v ruke nevydržal, odložil fľašu a z priehradky pred
sebou vybral nôž s čepeľou dlhou asi 30 cm a začal ním mávať, že musím zaplatiť,
ináč ... Na sekundu som zostal zarazený... potom však do mňa vošla nekontrolovateľná
zlosť ... on ten chuj islamský si myslím, že ja kresťan sa pred ním poserem od strachu...
Ja s mojimi svetlými vlasmi som musel byť pre nich len kresťan a nikto iný. Mal som
so sebou malý ruksak, kde som mal nejakú vodu a nejaké blbosti. Postavil som sa
v buse a začal som mlátiť týmto ruksakom do zamrežovaného okna, do stropu, do
okien okolo seba a začal som jačať, čo mi pľúca umožnili, že ich zabijem a nech
okamžite vystúpia a tých kokotov zabijem...!! Samozrejme som kričal slovenský...
Pretože môj ruksak bol relatívne ľahký, tak som potom päsťou ako kladivom začal
udierať do ich mriežky, ktorá sa začala bortiť... Tie svine islamské zdesene nechápali,
čo sa im pokazilo? Okamžite zastavili tam, kde boli, debil s whisky vyskočil, otvoril
moje dvere, ktoré som sa v zúrivosti snažil otvoriť a nedarilo sa mi to. Ako som vy-
stúpil, tak ten smrad okamžite naskočil naspäť do auta a auto zúfalým škrípaní štar-
tovalo odo mňa preč... Ešte som stihol majznúť mojim ruksakom po bočnej časti
toho minimusu. Videl som oči toho debila, bol vystrašený k smrti a nechápajúci...
Čo sa to stalo? Čo sa mu pokazilo? 

Presne tak. Čo sa stalo? Zistil som v Hurgáde, že všetci bieli zo Západu, teda bieli
kresťania, ktorí jazdia do Egypta – Hurghady – sú totálni zbabelci a hovná! A odrazu
sa tu objaví „vesmírne prekvapenie“? Slovák so schopnosťou myslieť a teda aj bojovať!
Západní muži – turisti zo Západu – vytvorili v Egypte predstavu o bielych kresťanoch,
že sú zbabelci! Je jasné, že pre islam budeme my Slovania „nepríjemné precitnutie“
z ich ilúzii o ich schopnostiach, pretože v skutočnosti sa porovnávajú len s degene-
rovanými bielymi mužmi Západu a Vatikánu. Tu asi majú pravdu... Hoci aj tu sa
časom veľa vecí zmení pod vplyvom už skorého vodcovstva a vedenia Slovanov.

Vidím, že mladí slovenskí chlapci a muži sú už tiež čoraz viac zženštilí a slabosi.
Ako je možné, že muži nie sú schopní bojovať a zachádzať so zbraňou s cieľom zabiť
útočníka? Slováci sa stávajú „hovná“, ktorí nie sú schopní zabiť svojho nepriateľa,
pretože sú už totálne jebnutí zo západného humanizmu, demokracie, tupých ľudských
práv a tiež z Vatikánskeho bláznovstva: „Kto do teba kameňom, ty do neho chlebom“.
To je jednoznačne duševná choroba. Pretože ak niekto do mňa kameňom, tak ja mu
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rozbijem lebku... ty chumaj! Skutočne nechápete, akí ste mnohí slovenskí muži hovná
a slabosi?! Samozrejme týmto jednoznačne myslím len na mužský prejav sily a „de-
štrukcie“ v prípade obrany!! Teda nikdy nie ako agresor a útočník!

Je veľmi dôležité vytvoriť vojenské branné dobrovoľné cvičenia bojovej priprave-
nosti slovenských mužov proti Západu, Vatikánu, Islamu a Globalizmu. Bez boja nie
je možné uchrániť našu „slobodu“ myslenia a spôsob života! Kto zo slovenských
mužov je „schopný“ bojovať? Ja si myslím, že v r. 2018 už len max. 30 – 50 %. Teda
ostatní muži sú HOVNÁ. Chápete, že vy všetci muži „demokrati a dokonca huma-
nisti“, vy všetci ste hovná?? 

Neustále prebieha všeobecný duálny boj (alebo duálna kompenzácia) Satana s Bo-
hom všade. Všimnite si starší, že asi pred 30 – 40 rokmi na Slovensku, na dedinách,
aj v mestách bolo bežné, že pes, ak videl mačku, tak bežal o zlom-krky, aby tú mačku
chytil a ju zahrdúsil? A čo je teraz? Po uliciach miest (menej dedín), na parkoviskách,
vidíte, ako ide mačka a pes bežiac okolo, si tú mačku ani len nevšíma? A mačka má
absolútne sebavedomie, vie, že ten pes je pre ňu neškodný! Chápete vy nevediaci
materialisti, čo za energiu (alebo duchovnú silu) zmenila chovanie psov k mačkám
a naopak?! Je to Satan a Boh – a myslenie mužov...!

Bežne vidím v Žiline, že ide mladá rodina a kočík tlači muž – ... a tvári sa „úslužne
až mierumilovne“... asi si myslí ten somár „že je kresťansky a humanisticky európsky“
(samozrejme nechápe nič) a vedľa neho ide pyšná žena-matka... Chápete vy hlúpe
ženy – matky, akú duchovnú degeneráciu ste spôsobili svojim dcéram aj synom?
Chápete vy „slabosi“ kresťanskí muži-otcovia, akú degeneráciu ste spôsobili svojim
synom aj dcéram? Ako môžu vládnuť ženy, keď sú určené „vesmírom“ na slúženie?! 

Tá civilizácia, ktorá nebude akceptovať trvalé a nemenné vesmírne zákony Sa-
tana-Boha, bude určite zničená. Preto duševne chorí blázni kresťanskí na Slovensku
budú zničení islamom tiež, ako aj celý Západ... Dochádza k obrovským duchovným
zmenám! Nemecký filozof A. Schoppenhauera napísal, že rozdiel medzi myslením
zvierat a človeka je len v tom, že človek dokáže myslieť nielen kauzálne, ako všetky
zvieratá, ale aj abstraktne. V čase narastajúcej demokratickej duchovnej degenerácie
sa znižuje u ľudí schopnosť abstraktného aj kauzálneho „teda zvieracieho“ myslenia. 

Kapitola 10
Friedrich Nietzsche a jeho Antikrist

Z knihy ZOZaV citujem len asi 50 % z rovnomennej kapitoly. Základný
problém Slovanov sú demokracia a kresťanstvo. Najdokonalejšiu negatívnu
analýzu kresťanstva a kresťanského náboženstva urobil asi Fridrich Nietz-
sche v knihách „Tak hovoril Zarathustra“ a „Antikrist“. Pre účely tejto
knihy si dovolím citovať z knihy Antikrist niektoré nekompromisné texty,
s ktorými súhlasím. Citujem zo slovenského prekladu z roku 2001. Tento
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text je zložitý a preto vhodný len pre málo čitateľov a preto je uvedený
menšími písmenami. 

9... Čo teológ považuje za pravdu, to musí byť nepravda: táto veta je takmer kritériom
pravdivosti. Je to jeho najhlbší inštinkt sebazáchovy, ktorý mu zakazuje uznať, alebo
čo len k slovu pripustiť skutočnosť. Pokiaľ siaha vplyv teológov, je posudok hodnoty po-
stavený na hlavu a pojmy ,,pravda“ a ,,nepravda“ sú nevyhnutne obrátené naopak:
čo je pre život najškodlivejšie, to sa volá ,,pravda“ a čo ho pozdvihuje, stupňuje, po-
tvrdzuje, ospravedlňuje a nechá triumfovať, to sa volá ,,nepravda“... 

23... Kresťanstvo predovšetkým vie, že v podstate je úplne ľahostajné, či je niečo
pravda, ale že je vrcholne dôležité, nakoľko niekto verí, že je to pravda. Pravda a viera,
že niečo je pravda: to sú dva svety záujmu ležiaci každý inde, skoro protikladné oblasti...
Ale pretože predovšetkým je potrebná viera, musí sa znehodnotiť rozum, vedomosti
a intelektuálne bádanie; cesta k pravde sa stane zakázanou cestou. Silná nádej je oveľa
významnejšie životné stimulans ako akékoľvek osobitné skutočné šťastie. Trpiacich
treba udržovať v ich stave nádejou, ktorej nemožno oponovať nijakou skutočnosťou, –
nádejou, ktorá sa neskončí splnením: to je nádejou na onen svet. (Práve pre túto schop-
nosť vodiť nešťastníkov za nos považovali starí Gréci nádej za zlo nad všetky zlá, za
vskutku najzákernejšie zlo: usadzovalo sa na dne suda zla ... Láska je stav, keď človek
vidí veci spravidla také, aké nie sú. V láske vrcholí sila ilúzie, ako aj osladzujúca sila
skrášľovania. V láske sa znáša viac ako obyčajne, z lásky sa strpí všetko. Bolo treba vy-
nájsť náboženstvo, v ktorom sa dá milovať: pomocou lásky sa premôže aj to, čo je
v živote najhoršie, – ba ani sa to nevidí. – Toľko o troch kresťanských cnostiach: viera,
láska a nádej; ja ich volám tri kresťanské fígle.

24... Židia sú najpozoruhodnejší národ svetových dejín, pretože postavení pred
otázku byť alebo nebyť dali pri príšernej jasnosti vedomia prednosť bytiu za každú
cenu: touto cenou bolo radikálne sfalšovanie celej prírody, všetkej prirodzenosti aj celej
skutočnosti, tak vnútorného ako aj vonkajšieho sveta. Ohradili sa proti všetkým pod-
mienkam, za ktorých dovtedy nejaký národ mohol žiť, či mal právo žiť: pretvorili sa na
protiklad pojmu prirodzených podmienok, – obrátili postupne, jedno po druhom, ná-
boženstvo, kult, morálku, históriu a psychológiu, a to nenapraviteľne, na opak ich pri-
rodzenej hodnoty ... Z psychologického hľadiska má židovský národ najhúževnatejšiu
životnú silu; ak sa dostane do nemožných podmienok, vtedy dobrovoľne, hnaný naj-
hlbšou múdrosťou sebazáchovy, dá sa na stranu všetkých inštinktov dekadencie –
vôbec nie preto, že by ho ovládali, ale pretože v nich uhádol silu, pomocou ktorej sa
možno postaviť proti „svetu“. Židia sú opak všetkých dekadentov: museli ich predstavovať
až do ilúzie a vedeli sa postaviť s hereckým géniom non plus ultra na čelo všetkých
prúdov dekadencie (napr. ako paulínske kresťanstvo – doplnenie od autora: židia
v Rusku – po víťazstve socializmu v Rusku r. 1918 sa všetci židia stali komunistami
a po r. 1990 a vzniku demokracie sa odrazu všetci židia stali demokratmi, vyznáva-
júcimi slobodnú tržnú ekonomiku), aby z nich vyťažili niečo, čo je silnejšie, ako všetky
prisviedčajúce strany života. Pre ľudí, ktorí v židovstve a kresťanstve ašpirujú na moc,
pre tento kňazský druh ľudí, je dekadencia len prostriedok: tento druh ľudí má životný
záujem na tom, aby urobil ľudstvo chorým a aby obrátil význam pojmov „dobro“
a „zlo“, „pravda“ a „nepravda“ smerom životu nebezpečným a ohovárajúcim svet.
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26... Sfalšovaný pojem boha; sfalšovaný pojem morálky: no židovské kňazstvo sa
ešte nezastavilo. Celé dejiny Izraela sa nedali použiť: tak preč s nimi! – Títo kňazi do-
kázali uskutočniť vrcholné dielo falšovania, ktorého dokladom je značná časť biblie:
s pohŕdaním voči tradícii a historickej skutočnosti, ktoré nemá páru, preložili do
náboženských výrazov celú minulosť vlastného ľudu, to znamená, že z nej zostavili
stupídny mechanizmus spásy, založený na hriechu proti Jehovovi a na treste, na zbožnosti
voči Jehovovi a na odmene ... Od tých čias sú všetky záležitosti života usporiadané tak,
aby kňaz bol všade nevyhnutný; vo všetkých prirodzených životných situáciách, pri
narodení a svadbe, v chorobe a pri smrti, a to nehovorím o „obeti“ alebo „hostine“ –
svätý parazit je prítomný všade, aby tieto situácie denaturoval – v jeho názvosloví je
to: aby ich posvätil … Lebo toto treba pochopiť: každý prirodzený zvyk, každá prirodzená
ustanovizeň (štát, súdnictvo, manželstvo, pomoc chorým a chudobným), každá požia-
davka vnuknutá životnými inštinktmi, skrátka, všetko, čo má v sebe svoju hodnotu,
stane sa pôsobením parazitizmu kňaza (alebo „svetového morálneho poriadku“) zásadne
bezcenné, stane sa proti–hodnotou: na to treba dodatočné schválenie, – na to treba
moc, ktorá udeľuje hodnotu, ktorá popiera prírodu a až tým tvorí hodnotu … Kňaz
znehodnocuje, odsväcuje prírodu: to je cena, za ktorú vôbec pretrváva. – Neposlušnosť
voči bohu, to jest voči kňazovi, resp. voči „zákonu“, dostáva odteraz meno „hriech“;
prostriedky na „zmierenie s bohom“ sú, samozrejme, takej povahy, že zaručujú ešte ot-
rockejšiu poddanosť kňazovi: len kňaz môže „vykúpiť“ … Po psychologickej stránke
sa v každej spoločnosti, organizovanej kňazmi, hriechy stávajú nevyhnutnými: to sú
nástroje manipulácie s mocou; kňaz žije z hriechov, potrebuje, aby ľudia „hrešili“ …
Najvyšší princíp znie: „Boh odpúšťa tomu, čo robí pokánie“ – po slovensky: tomu, čo sa
podrobí kňazovi. 

27... Na takomto falošnom teréne, kde stáli proti celej prírode, proti každej prirodzenej
hodnote a každej realite najhlbšie inštinkty vládnucej triedy, vyrástlo kresťanstvo, táto
forma nepriateľstva na život a na smrť voči skutočnosti, ktorú dosiaľ nič neprekonalo
... Nevidím, proti čomu bolo namierené povstanie, za pôvodcu ktorého sa, právom či
neprávom, pokladal Ježiš, ak to nebolo povstanie proti židovskej cirkvi, to je proti cirkvi
práve v tom zmysle, aký dnes dávame tomuto slovu. Bolo to povstanie proti „dobrým“
a „spravodlivým“, proti „svätým Izraela“, proti hierarchii spoločnosti – nie proti jej ska-
zenosti, ale proti kaste, výsadám, poriadku, formule; bola to neviera vo vyšších ľudí,
bolo to Nie vyslovené proti všetkému, čo bol kňaz a teológ. Ale hierarchia, ktorá bola
takto čo aj len na moment spochybnená, bola pilierom kolovej stavby, na ktorej sa ži-
dovský národ uprostred „vôd“ mohol ešte zachovať, – rezíduum jeho samostatnej poli-
tickej existencie: tú napadnúť znamenalo napadnúť najzákladnejší národný inštinkt,
najhúževnatejšiu vôľu národa žiť, aká sa kedy na zemi vyskytla. Tento svätý anarchista,
ktorý vyzval spodinu národa, vyvrheľov a „hriešnikov“, čandalov židovstva, aby sa
vzbúrili proti panujúcemu poriadku – a to slovami, ktoré, keby sa dalo veriť evanjeliám,
by vás aj dnes dostali na Sibír, tento svätý anarchista bol politický zločinec, nakoľko
boli politickí zločinci možní v spoločnosti, až do absurdnosti apolitickej. To ho priviedlo
na kríž: dôkazom je nápis na kríži. Umrel z vlastnej viny – niet nijakého dôvodu pre
tézu, že umrel za viny iných, nech sa to ako často tvrdilo ... neschopnosť odporovať sa
tu stala morálkou („neodporuj zlu“ je najzávažnejšie slovo evanjelií, v určitom zmysle
kľúč k nim), blaženosť v mieri, láskavosti, v neschopnosti byť nepriateľom. Čo znamená
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„dobrá zvesť“? Že bol nájdený pravý život, večný život – už sa nesľubuje, už je tu, je vo
vás: ako život v láske, v láske bez výhrady a bez výnimky, bez odstupu. Každý je božie
dieťa – Ježiš nežiada vôbec nič len pre seba –, ako božie dieťa sa každý rovná každému

30... To sú dve fyziologické skutočnosti, na ktorých a z ktorých vyrástla doktrína
spásy. Nazývam ju zjemneným pokračovaním hedonizmu (teória slasti a rozkoše) na
vonkoncom chorobnom podklade. Najpodobnejší jej je, čo aj so značným prídavkom
gréckej vitality a nervovej potencie, epikureizmus, to je pohanská doktrína o spáse.
Epikuros ako typický dekadent *: bol som prvý, čo ho spoznal ako takého. – Strach pred
bolesťou, aj pred nekonečne malou bolesťou – ten nemôže nikdy končiť inakšie ako
náboženstvom lásky …

31... V tomto bizarnom a chorom svete, do ktorého nás vedú evanjeliá – dalo by sa
povedať, že je to svet vytrhnutý z jedného ruského románu, v ktorom si dali schôdzku
vyvrheli spoločnosti, nervové choroby a „detské“ idiotstvo – musel tento typ človeka za
každých okolností zosurovieť: predovšetkým prví učeníci si prekladali bytosť, vznášajúcu
sa vo svete symbolov a čudáctiev, najprv do vlastnej primitívnosti, aby z toho vôbec
niečo rozumeli, – pre nich začal tento typ existovať až potom, keď sa preformoval do
známejších foriem ... Prorok, mesiáš, budúci sudca, učiteľ morálky, divotvorca, Ján
Krstiteľ – to boli početné príležitosti nespoznať ho … Malo by sa ľutovať, že v blízkosti
tohto nadovšetko zaujímavého dekadenta nežil nejaký Dostojevskij, čím mám na mysli
niekoho, kto by vedel byť primerane citlivý na podmaňujúce čaro takej zmesi nevšednosti,
chorobnosti a detskosti... 

32... „Dobrá zvesť“ znamená, že už niet protikladov; nebeské kráľovstvo patrí deťom;
viera, ktorá sa tu ohlasuje, nie je viera získaná v tuhom boji, – je tu, je daná od
počiatku, je to svojím spôsobom detská nevinnosť, obrátená na duchovnosť. Aspoň fy-
ziológovia poznajú stav oneskorenej a v organizme nerozvinutej puberty ako sprievodný
stav degenerácie . – Taká viera sa nehnevá, neodsudzuje, nebráni sa: neprináša „meč“,
– ani netuší, čo všetko by raz mohla rozdeľovať. Nedokazuje sa, ani zázrakmi, ani od-
menou, ani sľubmi, dokonca ani „Písmom“: sama si je v každej chvíli svoj vlastný
zázrak, svoja odmena, svoj dôkaz, svoje „kráľovstvo božie“ ... Pre tohto antirealistu je
absolútna podmienka každej reči, že žiadne slovo sa nesmie brať doslovne. U Indov by
použil sânkhyamské pojmy, u Číňanov Lao’ceho – a necítil by pri tom rozdiel. Za cenu
trochu tolerancie pre výrazy by sme Ježiša Krista mohli nazvať „slobodným duchom“ –
z ničoho pevného si nič nerobí: slovo zabíja, všetko, čo je pevné, zabíja. Pojem skúsenosť
„života“, ako ju len on pozná, protirečí uňho každému druhu slov, formúl, zákonov,
vier, dogiem. Hovorí len o tom najvnútornejšom: „život“, „pravda“ alebo „svetlo“ sú
jeho slová na vyjadrenie toho najvnútornejšieho, – a všetok ostatok, celá skutočnosť,
celá príroda a aj reč má preňho len cenu nejakého znaku, jedného podobenstva. – Na
tomto mieste sa za žiadnych okolností nesmieme pomýliť, nech je aké veľké pokušenie,
spočívajúce v kresťanskom, to znamená cirkevnom predsudku. Taká symbolika par ex-
cellence* stojí mimo každého náboženstva, mimo všetkých kultových pojmov, celej his-
tórie, celej prírodovedy, každej svetskej skúsenosti, všetkých vedomostí, každej politiky,
každej psychológie, všetkých kníh, každého umenia, – jeho „vedenie“ je práve číra
pochabosť o tom, že niečo také existuje. Kultúru nepozná ani len z počutia, nemusí
proti nej bojovať, – ani ju nepopiera … To isté platí pre štát, pre celý spoločenský
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poriadok a civilnú spoločnosť, pre prácu, pre vojnu – nikdy nemal dôvod na popieranie
„sveta“ a ani poňatie o cirkevnom pojme „svet“ … Negácia je preňho niečo úplne ne-
možné. – Rovnako chýba aj dialektika, chýba predstava, že by viera alebo nejaká
„pravda“ mohla byť dokázaná dôvodmi (– jeho dôkazy sú vnútorné „osvietenie“, pocity
radosti a vnútorné pochvaly seba samého, všetko to „dôkazy sily“–). Taká doktrína
nemôže ani protirečiť, vôbec nechápe, že sú aj iné doktríny, že môžu byť; opačné usu-
dzovanie si vôbec nevie predstaviť ... Ak sa s ním niekde stretne, bude nad „slepotou“
z hlbokého súcitu smútiť – lebo vidí „svetlo“, – no nebude nič namietať ...

35... Tento „radostný posol“ zomrel ako žil, ako učil – nie, aby „ľudí vykúpil“, ale
aby ukázal, ako treba žiť. Zanechal ľudstvu prax: ako sa správal pred sudcami, pred vo-
jakmi, pred žalobcami a pri všetkých ohováračkách a celom výsmechu, – ako sa správal
na kríži. Neodporuje, nebráni svoje právo, neurobí ani krok, ktorý by od neho odvrátil
to najhoršie, naopak, on to vyzýva ... A prosí, trpí, miluje s tými, v tých, čo mu robia zle
... Nebrániť sa, nenahnevať sa, nikoho nebrať na zodpovednosť ... Ale ani zlému neod-
porovať ... milovať ho...

37... Osud kresťanstva spočíva v nevyhnutnosti, že sa jeho viera musela stať takou
chorou, takou nízkou a vulgárnou, ako boli choré, nízke a vulgárne potreby, ktoré
mala uspokojiť. Choré barbarstvo sa nakoniec dostáva k moci ako cirkev, – ako
cirkev, táto nepriateľka na život a na smrť každej čestnosti, každej výšky duše, každej
šľachetnosti ducha, každej dobromyseľnej a dobrotivej ľudskosti. ... 

38... ..Na tomto mieste nepotláčam vzdych. Sú dni, keď sa ma zmocní pocit černejší
ako najčernejšia melanchólia – pohŕdanie ľuďmi. Aby som však nepripustil nijakú po-
chybnosť o tom, čím pohŕdam, kým pohŕdam: je to človek dneška, človek, ktorému som
osudným súčasníkom. Človek dneška – zadusím sa jeho nečistým dychom … Voči mi-
nulosti som, ako všetci poznávajúci, veľmi znášanlivý, to značí, že sa veľkodušne pre-
máham: so zlovestnou opatrnosťou prechádzam týmto tisícročným svetom-blázincom,
či sa už volá „kresťanstvom“, „kresťanskou vierou“, „kresťanskou cirkvou“, – no vystríham
sa robiť ľudstvo zodpovedným za jeho duševné choroby. Ale moje city sa obrátia na
opačné a prepuknú, keď vstupujem do novšej epochy, do našich čias. Naše časy vedia
… Čo kedysi bolo len choré, dnes sa stáva neslušným, – je neslušné, dnes byť kresťanom.
A tu sa začína moje zhnusenie. – Obzerám sa okolo seba: ani slovo už neostalo z toho,
čo sa kedysi nazývalo „pravdou“, už nevydržíme, keď kňaz slovo „pravda“ čo len do úst
zoberie. Aj pri veľmi obmedzenom nároku na čestnosť treba dnes vedieť, že teológ,
kňaz či pápež každou vetou, ktorú povie, nielen že sa mýli, on klame; treba vedieť, že
už dokonca nemôže klamať „nevinne“ alebo „z nevedomosti“. Aj kňaz vie, ako vie
každý, že už niet „boha“, niet „hriešnikov“, niet „vykupiteľa“, – že „slobodná vôľa“
a „svetový mravný poriadok“ sú klamstvá: – vážnosť, hlboké sebaprekonanie ducha
nedovoľuje už nikomu, aby toto nevedel ... Všetky pojmy cirkvi sú spoznané ako to, čo
sú, ako najhoršie peňazokazectvo, aké existuje, za účelom znehodnotenia prírody, pri-
rodzených hodnôt; aj kňaz je spoznaný ako to, čo je, ako najnebezpečnejší druh parazita,
ako ozajstný jedovatý pavúk nivočiaci život ... Kam sa podel posledný pocit slušnosti,
a úcty pred sebou, keď sa naši štátnici, ktorí sú inakšie ľudia bez predsudkov a svojimi
činmi zrejmými nekresťanmi, ešte dnes nazývajú kresťanmi a chodia na prijímanie?...
aký nepodarok falošnosti musí byť tento moderný človek, ... .
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39... Ak sa lepšie prizrieme, vládli v ňom napriek všetkej „viere“ len inštinkty – a ešte
aké! „Viera“ bola vo všetkých časoch, napríklad u Luthera, len plášť, len zámienka, opona,
za ktorou hrali svoju hru inštinkty –, rozumná slepota voči vláde určitých inštinktov...
Viera“ – nazval som ju už vlastným kresťanským fígľom –, vždy sa hovorilo o viere, ale
konalo sa vždy podľa inštinktov... Vo svete predstáv kresťana sa nevyskytuje nič, čo by sa
čo len šuchlo o skutočnosť: naopak, v inštinktívnej nenávisti proti každej skutočnosti sme
spoznali motor, jediný hnací prvok v koreňoch kresťanstva. Čo z toho vyplýva? Že omyl
je tu aj in psychologicis radikálny, to znamená, že určuje bytie, že je substanciou... Lebo
nepodceňujme kresťana: kresťan, falošný až do nevinnosti, ďaleko prevyšuje opicu, –
vzhľadom na kresťanov sa stáva známa teória o pôvode človeka len nevinnou zdvorilosťou... 

42... ,,Dobrej zvesti“ ide v pätách najhoršia zo všetkých: Pavlova. Pavol stelesňuje
protiklad toho, čo bol ,,zvestovateľ dobrej zvesti“; je to génius nenávisti, s víziami nená-
visti, s neúprosnou logikou nenávisti. Čo všetko nepriniesol tento dysevanjelista ako
obeť na oltár nenávisti! Predovšetkým vykupiteľa: pribil ho na svoj kríž. Život, príklad,
učenie, smrť, zmysel a právo celého evanjelia – nič z toho neostalo, keď tento peňazokazec
z nenávisti pochopil, čo z toho mohol potrebovať. Nie skutočnosť, nie historickú pravdu!
... Cirkev neskôr sfalšovala dokonca dejiny ľudstva a urobila z nich predhistóriu kres-
ťanstva... Typ vykupiteľa, učenie, prax, zmysel smrti, dokonca to, čo sa stane po smrti
– nič neostalo nedotknuté, nič neostalo ani len podobné skutočnosti. Pavol jednoducho
preložil ťažkosti tohto celého života za tento život – na lož o Ježišovi, ,,ktorý vstal
z mŕtvych“. V podstate nemohol život vykupiteľa vôbec potrebovať, – potreboval smrť
na kríži a ešte niečo k tomu... Považovať Pavla, ktorý mal domov v prekvitajúcom
meste stoického osvietenstva, za čestného muža, keď si zo svojich halucinácií vyrába
dôkaz, že vykupiteľ ešte žije, alebo keď len rozpráva, že mal tieto halucinácie, – veriť, to
by bola zo strany psychológa hotová niaiserie. Pavol chcel účel, teda chcel aj prostriedky
... Čomu sám neveril, tomu uverili idioti, medzi ktorých rozhodil svoje učenie. – Pavol
potreboval moc; s Pavlom siahol po moci ešte raz kňaz, – ten mohol potrebovať len
pojmy, učenia a symboly, ktorými sa dajú tyranizovať masy a vytvárať stáda... Čo
jediné prebral neskôr Mohamed z Kresťanstva? Pavlov vynález, jeho zbraň kňazského
tyranstva a vytvárania stád; vieru na nesmrteľnosť – to znamená učenie o ,,súde“. 

43... Keď sa ťažisko života položí nie do tohto života, ale do ,,onoho sveta“ – do nič
–, zbaví sa život ťažiska. Velikánska lož o osobnej nesmrteľnosti zničí každý rozum,
každú podstatu inštinktu, – všetko, čo v inštinktoch pôsobí dobre, čo podporuje život,
čo zabezpečuje budúcnosť, to všetko odteraz vzbudzuje nedôveru. Žiť tak, že už nemá
zmysel žiť, to sa teraz stáva zmyslom... točí okolo mňa... Jed hesla ,, rovnaké práva pre
všetkých“ – kresťanstvo ho rozosialo najzásadnejšie; kresťanstvo rozpútalo z najtajnejších
kútov špatných inštinktov vojnu na život a na smrť proti každému pocitu úcty a odstupu
medzi človekom a človekom, to jest proti predpokladu každého povýšenia, každého
rastu kultúry, – z resentimentu más si ukulo svoju hlavnú zbraň proti nám, proti všet-
kému ušľachtilému, šťastnému, veľkodušnému ... ľudstvo. – A nepodceňujme osobné
nešťastie, ktoré sa z kresťanstva vlúdilo až do politiky! Dnes už nemá nikto odvahu
na osobitné práva, panské práva, na pocit úcty pred sebou a pred seberovnými, –
na pátos odstupu... Naša politika chorľavie na tento nedostatok odvahy! – Aristo-
kratizmus zmýšľania bol najpodzemnejšie podkopaný klamstvom o rovnosti duší;
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a ak viera na ,, právo väčšiny“ robí a bude robiť revolúcie, je to kresťanstvo, nepo-
chybujme o tom, sú to kresťanské predsudky, ktoré premenia každú revolúciu na
krv a zločin! Kresťanstvo je povstanie všetkého, čo sa plazí po zemi, proti tomu, čo
má výšku: evanjelium ,, ponížených“ robí nízkymi...

44... To bol najosudnejší druh velikášstva, aký sa kedy na svete vyskytol: malí po-
kryteckí a klamárski nepodarenci si začali pojmy ako ,,boh“, ,,pravda“, ,,svetlo“, ,,duch“,
,,láska“, ,,múdrosť“, ,,život“ nárokovať len pre seba a dávať im význam synoným samých
seba, aby sa tým odlíšili od ,,sveta“; títo malí superlatívoví Židia, zrelí pre každý
blázinec, obrátili všetky hodnoty vo svoj prospech, ako keby len kresťan bol zmysel, soľ,
miera a aj posledný súd všetkého ostatného...Celú túto osudnú kalamitu umožnilo len
to, že raz už bol na svete jeden príbuzný, rasovo príbuzný takéhoto velikášstva, a to ži-
dovské velikášstvo: keď sa raz otvorila priepasť medzi Židmi a židovskými kresťanmi,
neostala tým druhým iná možnosť ako použiť tie isté procedúry sebazáchovy, ako ich
radil židovský inštinkt, proti Židom, kým Židia ich doposiaľ používali len proti všetkému
nežidovskému. Kresťan je len Žid so slobodnejším vyznaním. 

49... Keď prirodzené príčiny nejakého činu prestanú byť ,,prirodzené“ a myslí sa na
strašidelné pojmy povier, ako je ,,boh“, ,,duchovia“ alebo ,,duše“, keď sa dôsledky
považujú len za ,,morálne“ konzekvencie, za odmenu, trest, znamenie alebo výchovný
prostriedok, vtedy sú predpoklady pre poznanie zničené, – vtedy sa spáchal najväčší
zločin na ľudstve. Ešte raz: Hriech, táto forma sebaprznenia človeka par excellence, bol
vynájdený, aby znemožnil vedu, kultúru a akékoľvek povýšenie alebo povznesenie člo-
veka, kňaz vládne vynájdením hriechu.

51... Kresťanstvo potrebuje chorobu, asi ako helenizmus potrebuje prebytok zdravia,
– urobiť chorým je skrytý zámer celého cirkevného liečebného procesu. A sama cirkev
– nie je ako katolícky blázinec posledným ideálom? – Nie je celá zem blázincom? Reli-
giózny človek, ako ho chce mať cirkev, je typický dekadent; epocha, keď v nejakom
národe vypukne náboženská kríza, je zakaždým poznačená epidémiami nervových
chorôb; ,,vnútorný svet“ religióznych ľudí sa na nerozoznanie podobá ,,vnútornému
svetu“ predráždených a vyčerpaných ľudí; ,,najvyššie vzrušenia“ duchovného stavu,
ktoré kresťanstvo vyhlasuje za vrchol všetkých hodnôt, sú v podstate epileptoidné formy
vedomia – cirkev vyhlásila za svätých in majorem dei honorem len bláznov alebo
veľkých podvodníkov... Raz som si dovolil označiť celý ten kresťanský training v pokání
a vykupovaní (ktorý sa dnes najlepšie študuje v Anglicku) za metodicky vyvolanú folie
circulaire (okruhové šialenstvo), samozrejme na už pripravenom, t.j. dôkladne mor-
bídnom teréne. Nikto nemá slobodu stať sa kresťanom: na kresťana ,,sa neobracia“ –
na to treba byť dosť chorý... My iní, čo máme odvahu byť zdraví a k tomu aj odvahu
pohŕdať, ako my smieme opovrhovať náboženstvom, ktoré učilo nerozumieť telu! Ktoré
sa nechce zbaviť poverčivej viery na dušu! ... Kresťanské hnutie je ako európske hnutie
od začiatku hromadné hnutie ľudských nepodarkov a odpadu všetkého druhu (títo sa
s kresťanstvom chceli dostať k moci.) Nie je prejavom úpadku jednej rasy, je to zhluk
rozličných hľadajúcich sa foriem dekadencie. Nebola to, ako sa verí, korupcia staroveku,
vznešeného staroveku, ktorá umožnila kresťanstvo: učenému idiotstvu, ktoré ešte aj
dnes tvrdí niečo také, sa nedá dosť tvrdo odporovať. V dobách, keď sa po celom impériu
pokresťančovali choré, skazené vrstvy čandalov, existoval tu práve opačný typ, vznešenosť
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vo svojej najkrajšej a najzrelšej forme. Veľký počet sa však stal pánom; demokratizmus
kresťanských inštinktov zvíťazil... Kresťanstvo nebolo ,,nacionálne“, nebolo podmienené
rasovo, – obracalo sa na všetkých vydedencov života a malo spojencov všade. Kresťanstvo
má vo svojom základe nevraživosť chorých, inštinkt zameraný proti zdravým, proti
zdraviu. Všetko podarené, pyšné a bujné, predovšetkým krása, mu spôsobuje bolesť
v ušiach a očiach. Ešte raz pripomínam nedoceniteľné slovo Pavla: ,,Čo je slabé pred
svetom, čo je pochabé pred svetom, čo je nešľachtené a znevážené pred svetom, to si vy-
volil boh za svoje“: to bola formula, in hoc signo (zvíťazíš) zvíťazila dekadencia. –
Boh na kríži – ešte stále nerozumejú ľudia strašnej záludnosti tohto symbolu? – Všetko,
čo trpí, všetko, čo visí na kríži, je božské. My všetci visíme na kríži, sme teda božskí...
Kresťanstvo bolo doposiaľ najväčším nešťastím ľudstva.

52... Kresťanstvo stojí aj v protiklade ku každej duchovnej podarenosti, – ako kres-
ťanskú môže potrebovať len chorú myseľ, dáva sa na stranu všetkého idiotského, preklína
ducha, pýchu zdravého rozumu. Pretože choroba patrí k podstate kresťanstva, musí
byť určitým druhom choroby aj typický kresťanský stav mysle, „viera“. Všetky priame,
čestné, vedecké cesty k poznaniu musí cirkev odmietnuť a zakázať. Už pochybovať je
hriech ... Úplný nedostatok psychologickej činnosti u kňaza – prezrádzajúci sa v jeho
pohľade – je následný jav dekadencie... Veriť znamená nechcieť vidieť, čo je pravda.
Pobožný človek alebo kňaz obidvoch pohlaví je falošný, pretože je chorý: jeho inštinkt
volá po tom, aby sa pravda nikde nedomohla svojho práva. „Čo robí chorým, je dobré,
čo pomáha z plnosti z nadbytku, z moci, je zlé“: tak vníma veriaci. Servilná mánia kla-
mať – podľa toho poznám každého predurčeného teológa.

53... Dá sa, mimochodom, povedať, že v dejinách bola smrť mučeníkov vždy veľké
nešťastie: zvádzali... Záver všetkých idiotov, vrátane žien a prostého ľudu, že musí byť
niečo na veci, pre ktorú ide niekto na smrť (alebo ktorá dokonca vyvolá epidémie dob-
rovoľných smrtí...) Mučeníci škodili pravde...

54... Človek viery, ,,veriaci“ každého druhu, je nevyhnutne závislý človek, – taký,
ktorý si seba nemôže určiť za cieľ, ktorý vôbec nevie určovať ciele. ,,Veriaci“ nepatrí
sám sebe, môže byť iba prostriedkom, musí byť spotrebovaný, potrebuje niekoho, kto
ho spotrebuje... ..

55... Každý druh viery je súčasne výraz negácie seba samého, odcudzenia sa sebe...
.Ak uvážime, aký potrebný je pre väčšinu ľudí nejaký regulatív, ktorý ich zvonku viaže
a fixuje, resp. nakoľko je prinútený, vo vyššom stupni otroctvo, jediná a posledná pod-
mienka pre prosperovanie ľudí slabej vôle, osobitne žien, potom pochopíme aj, čo
je presvedčenie, ,,viera“. Človek s presvedčením má v nej svoju chrbticu. Mnohé veci
nevidieť, v ničom nebyť nezaujatý, byť presiaknutý straníctvom, mať pre všetko prísnu
a predpísanú optiku všetkých hodnôt – to sú veci, ktoré vôbec umožňujú existenciu
takých ľudí. Ale to z nich robí práve protiklad, antagonistov pravdivého, – pravdy ...
,,Veriaci“ nemá slobodu mať svedomie pre otázku ,,pravda“ či ,,nepravda“: byť na
tomto mieste čestný by bol hneď jeho koniec. Patologická podmienenosť jeho optiky
robí z presvedčeného človeka fanatika – príklady sú Savonarola, Luther, Rousseau, Ro-
bespierre, Saint-Simon – protiklad typu silného, oslobodeného ducha. Ale veľké gesto
týchto chorých duchov, týchto epileptikov pojmov, pôsobí na masy ľudí, – fanatici sú
pitoreskní a ľudstvo radšej vidí gestá, ako by malo počuť dôvody...
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56... ,,Zákon“, ,,vôľa božia“, ,,svätá kniha“ a ,,inšpirácia“, to všetko sú len slová pre
podmienky, za ktorých sa dostane kňaz k moci, pomocou ktorých si svoju moc drží, –
tieto pojmy sú v základoch všetkých kňazských organizácií, všetkých kňazských alebo
filozoficko-kňazských dominancií. ,,Svätá lož“ – je spoločná Konfuciovi, zákonníku
Manuho, Mohamedovi a kresťanskej cirkvi: a nechýba Platónovi, ,,Pravda je tu“: kde-
koľvek sa to ozve, znamená to, že kňaz klame...

57... Kastový poriadok, hierarchia, len formuluje najvyšší zákon života. ... ne-
rovnosť práv je prvá podmienka, aby vôbec existovali práva. Právo je výsada. Vo
svojom spôsobe bytia má každý aj svoje výsady. Nepodceňujme výsady priemerných.
Smerom k vrcholom sa život stáva stále tvrdším, – chlad sa zvyšuje, zodpovednosť sa
zvyšuje. Vysoká kultúra je pyramída: môže spočívať len na širokej základni, jej prvým
predpokladom je silná a zdravo konsolidovaná priemernosť. Remeslo, obchod, roľníctvo,
veda, väčšia časť umenia, jedným slovom celý pojem osobného zamestnania sa znáša
len s priemernosťou schopností a želaní. Také činnosti by nepristali výnimočným ľuďom,
inštinkt k nim by protirečil aristokratizmu aj anarchizmu. Že je niekto verejne prospešný,
že je koliesko v súkolí, že má funkciu, to príroda tak určila: nie spoločnosť, ale ten druh
šťastia, ktorého je väčšina schopná, robí z nich inteligentné stroje. Pre priemerného je
priemernosť jeho šťastím; majstrovstvom v jednom odbore, špeciálnosť, je prirodzený
inštinkt. Hlbšiemu duchu by nepristalo, aby mal námietky proti priemernosti ako takej.
Priemernosť je predsa prvým predpokladom, aby mohli existovať výnimky: ona umož-
ňuje vysokú kultúru. Ak výnimočný človek riadi práve priemerných ľudí s citlivejšou
rukou ako seba a seberovných, nie je to len zdvorilosť srdca, – to je jednoducho
jeho povinnosť... Koho nenávidím najviac v dnešnej dobe hávedi? Socialistickú
zberbu apoštolov čandalstva, ktorí podrývajú inštinkt, radosť, pocit zadosťučinenia
zo svojej skromnej existencie u robotníka, – ktorí ho robia závistlivým a učia ho
pomste... Krivda nespočíva nikdy v nerovnakých právach, spočíva v nárokoch na
,,rovnaké“ práva...Čo je zlé? Veď som to už povedal: všetko, čo pochádza zo slabosti,
zo závisti, z pomsty. – Anarchista a kresťan majú jeden pôvod...

58... Kresťan a anarchista: obidvaja sú dekadentní, obidvaja neschopní pôsobiť
inakšie ako rozbíjať, otráviť, nechať zakrpatieť a cicať krv, obidvaja s inštinktom
smrteľnej nenávisti proti všetkému, čo je tu a je tu veľké, čo má trvanie a životu sľubuje
budúcnosť

59... Všetko úbohé, čo trpí na seba, čo ho sužujú zlé pocity, celé geto duševného sveta
naraz hore nad všetkým! – Stačí čítať nejakého kresťanského agitátora, napríklad
svätého Augustína, aby ste pochopili, aby ste zavoňali, čo za nečistí chlapíci prišli
k moci. Človek by sa však poriadne oklamal, keby predpokladal, že vodcom kresťanského
hnutia chýbala inteligencia: – ó, tí sú múdri, špekulanti až po svätosť, títo páni cirkevní
otcovia! Chýba im niečo celkom iné. Príroda ich zanedbala, – zabudla im dať skromné
veno dôstojné, slušné, čistotné inštinkty... Medzi nami, veď to nie sú ani muži... Keď
islam pohŕda kresťanstvom, má na to tisíckrát právo: islam predpokladá mužov...
(môj komentár – ha, ha...)

62... Týmto som na konci a vynášam svoj rozsudok. Odsudzujem kresťanstvo, vznášam
proti kresťanskej cirkvi najstrašnejšiu zo všetkých obžalôb, akú kedy nejaký žalobca vzal
do úst. Je mi najvyššou zo všetkých mysliteľných korupcií, mala vôľu aj k poslednej
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možnej korupcii. Kresťanská cirkev nenechala nič, čoho by sa nedotkla jej skaza, z každej
hodnoty urobila bezcennosť, z každej pravdy lož, z každej čestnosti duševnú podlosť.
Nech sa len niekto opováži hovoriť mi o jej ,,humanitárnych“ požehnaniach! Odstrániť
nejakú biedu bolo proti jej najvnútornejšiemu záujmu, žila z bied, vytvárala biedne
stavy, aby sa zvečnila... Napríklad ten červ hriechu: o túto biedu obohatila ľudstvo až
cirkev! – ,,Rovnosť duší pred bohom“, táto falošnosť, táto zámienka pre rancunes všetkých
nízkych duší, tento výbušný pojem, ktorý sa nakoniec stal revolúciou, modernou my-
šlienkou a princípom úpadku celého spoločenského poriadku, – to je kresťanský dyna-
mit...Vraj ,,humanitárne“ požehnania kresťanstva! vypestovať z humanitas jej vlastnú
kontradikciu, umenie sebaprznenia, chuť klamať za každú cenu, odpor, opovrhovanie
všetkými dobrými a poctivými inštinktmi! To sú mi teda požehnania kresťanstva! – Pa-
razitizmus bol jediná prax cirkvi; svojimi ideálmi bledosti a ,,svätosti“ vypíjala všetku
krv, lásku a nádej na život; jej druhý svet bol vôľou negovať každú realitu, kríž ako po-
znávací znak pre najpodzemnejšie sprisahanie, aké kedy bolo, – proti zdraviu, kráse,
podarenosti, udatnosti, duchu, proti dobrote duše, proti samému životu...

Túto večnú obžalobu kresťanstva chcem písať na všetky steny, kde len steny sú, –
mám písmená, aby aj slepí uvideli... Nazývam kresťanstvo jednou veľkou kliatbou,
jednou veľkou najvnútornejšou skazenosťou, jedným veľkým inštinktom pomsty,
ktorému nie je nijaký prostriedok dosť jedovatý, zákerný, podzemný, dosť malý, –
nazývam ho jedným nesmrteľným fľakom hanby ľudstva...

Náboženstvá sú najväčším zlyhaním ľudstva.
Tak k týmto názorom génia ja nemám žiadne pripomienky..., len si my-

slím, že bol geneticky Slovan... ha, ha. Už chápem, prečo Nietzcheho nená-
vidia kresťania aj Židia??!! Všimnime si, že on zásadne rozdeľuje veci na
dva protiklady, čo je prirodzené a čo nie je prirodzené. 

Kapitola 11
Ako človek slúži Satanovi

Keď som dokončieval knihu ZOZaV, dostala sa mi do rúk kniha „Šokující
pravda o člověku a Bohu“, autor Robert Homir. Vynikajúce myšlienky.
Preto si dovolím citovať pasáže z jeho knihy, ktoré sa mne páčili a boli do-
statočne jednoduché. K tomu píšem svoje stručné komentáre tam, kde si
myslím, že mám čo vysvetliť. Pretože je to však text len pre duchovne
schopnejších, tak je to menším písmom.

„Konzumenti mŕtvol, ktorí zabíjajú živé tvory zámerne, s úmyslom ich mŕtve telá
jesť – to nie je nikto mimo nás, ale to sme my všetci. My všetci sme krvilačné beštie ...
Rastlinná aj živočíšna ríša hmotných tiel, ktoré sú vo všetkých formách a podobách
rovnako živé, ako naše ľudské telo, je nám životodárna energia, bez ktorej nie je možné
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žiť... Na princípoch zla, násilia, sebeckej vôle jedinca, ktorému jeho sebectvo a brutálne
násilie umožňuje žiť, pretože cez toto násilie musí robiť všetko pre seba. Kto je tým sku-
točným osnovateľom takéhoto systému bytia? Dobrotivý a milosrdný boh, ktorého zá-
kladným a prvoradým princípom je láska, to rozhodne nemôže byť!“ 

„Naše myslenie je zastreté hustým závojom nevedomosti“... „Miliardy živých tvorov
sú prinútené každý deň zomrieť kruto násilnou smrťou... a to z vôle nášho stvoriteľa.“
Nepestujme u seba klamné ilúzie... a musíme si uvedomiť, že všetky tieto formy bytia
môžu žiť len vtedy, ak sa budú chovať agresívne, bezohľadne a násilne voči iným ...
Preto zostáva krutou realitou, že každú sekundu sú bohu smrti obetované v nepretržitom
slede milióny živých tvorov... 

Autor hovorí, že všetko v prírode prebieha tak, že silnejší zabije slabšieho a tak
prežije. Aj ľudia vraždia nielen sliepky a svine a ryby a pšenicu... ale aj iných ľudí,
aby prežili. Mimochodom Darwinova teória priamo hovorí, že ak nezabiješ ty toho
druhého, tak on zabije teba, pretože len silnejší prežije a len silnejší sa môže ďalej
rozmnožovať. A to je podľa Darwina dobré... Darwinová evolučná teória je hlúposť,
o čom som písal už v knihe DjePO, ale je dobré si to pripomenúť aj teraz. Ale hlavné
je, kto je teda Boh v našom vesmíre? Je to vrah?!

„...nemôže nikdy byť žiadny dobrotivý boh, ktorého prvoradým zákonom je láska.
Hmotný svet nikdy nebol a ani nemohol byť dielom boha, preferujúceho lásku
a spravodlivosť. S istým nadsadením a tiež aj veľkou zhovievavosťou sa dá povedať,
že stvoriteľom hmotného sveta a všetkých živých tvorov je ten nábožensky chápaný
satan, alebo diabol... Právo silnejšieho, právo vychytralejšieho, právo drzejšieho, právo
bezohľadnejšieho, právo bezcharakternejšieho a všetkého schopnejšieho, právo moc-
nejšieho, právo najkrutejšieho... 

Víťazstvo hrubosti, sily a násilia. Právo úlisnosti, klamstva, podlosti a intrigánstva.
Právo využitia slabšieho silnejším, menej inteligentného bystrejším... bezohľadne vy-
užívajúceho múdreho so cťou a morálkou všetkými sebeckými bez morálky, u ktorých
je svedomie úplne potlačené namysleným sebavedomím... Taký je svet hmotných bytostí.
Falošné a klamárske je aj ono náboženské tvrdenie, že človek sa rodí dobrý a so
slobodnou vôľou a všetko zlo, špatnosti a sklony k násiliu sú u neho rozvíjané z tejto
slobodnej vôle, proti vôli boha – stvoriteľa. To je všetko zásadne nepravdivé, pretože
živí tvorovia môžu existovať len vďaka násiliu, krutej bezohľadnosti a schopnosti sa
zabíjať. Či už rastliny, alebo iné živé tvory... 

Brutalita a násilie sú podstatou existencie, princípom bytia a jeho pretrvaniu v čase.
Od baktérie až po ľudí. Stvoriteľ vytvoril hmotné bytia na princípoch zla a násilia ! A tieto
aktivity a vonkajšie prejavy bytia sú riadené vnútornou vôľou, ktorá je formovaná egoizmom
a egocentrizmom ... Ríša hmoty preto nikdy nebola ríšou boha a boh nie je a ani nikdy
nebol a nemohol byť stvoriteľom hmotného sveta. Naše JA sú títo padlí anjeli, ktorí sa
znova a znova vracajú do hmotných tiel, aby tu zažívali klamnú ilúziu samostatnosti, ne-
závislosti, a pocity tvorcu a vládcu. Svet hmoty je tým peklom, ktoré prežívame... 

Všetko živé žije celý svoj život v ustavičnom strachu. Nespočetné miliardy všemožných
živočíchov, ktorými je doslovne obalená celá Zem, ustavične, nepretržite a vytrvale bojujú
o svoje životy a tiež v nekonečnom slede o ne prichádzajú. Duchom smrti je obklopená
celá Zem. Tak je to zariadené. To sú základné princípy existencie Života v ríši hmoty... 

Bezohľadné sebectvo je tak chápané ako samozrejmosť, s ktorou všetci súhlasia,
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pre ktorých sa zabíja a ktorí ešte neprišli na radu. Okrem toho život je naplnený utrpe-
ním, bolesťami, krutosťami, bezohľadnosťami, záludnosťami od všetkých ostatných,
ktorým je umožnené ešte chvíľu prežívať. Na oltár nášho stvoriteľa, boha zla a krutého
a bezohľadného a neodvrátiteľného násilia sú v nekonečnom slede prinášané obete ži-
votov... Pochopte ľudia konečne, že je to práve tento svet hmoty, ktorý je tým nábožen-
ským peklom!... Všetci prežívame svoje dávky pekla. Striedanie radosti a bolesti, rozkoše
a utrpenia, eufórie šťastia a beznádeje zúfalstva – to všetko je zárukou najintenzívnej-
šieho prežívania reality pekla hmotného sveta... Dominujúcim citom je egoizmus.
Ľudská história je jeden veľký bitúnok. Celé národy boli vždy a znova ohlupované cti-
žiadostivými násilníkmi, aby bojovali za šťastnú budúcnosť svojich detí. 

Človek je schopný všetkého zlého... človek balancuje na okraji priepasti, na pokraji
svojej skazy, ktorú si chce privodiť sám a ešte pri tom lamentuje, prečo mu boh nepo-
máha. A môžeme odpovedať len takto: Boh zla, sebectva, bezohľadnosti a krutého
násilia má v človeku skutočne veľmi verný obraz. Taký je náš stvoriteľ. Na takýchto zá-
kladoch a princípoch je postavený celý hmotný svet, v ktorom si každý z nás prežíva
svoje peklo. Takémuto stvoriteľovi slúžia verne aj cirkev a klaňajú sa mu ich kňazi...
Ste naučení a neveríte, že boh nič nežiada. Neveríte, že boh nič nežiada? Faloš, klam
a ilúzie... Ty, matka, si ma priviedla na tento svet pre svoje potešenie, pre ilúziu krásy,
nehy a citu lásky. A túto ilúziu si i vo mne pestovala po dlhé roky, aby som uveril, že
svet je dielom dobrotivého boha, že je krásny veľkolepý, vo svojej podstate dobrý, milý
a nežný ku každému, kto je mierumilovný a dobrý... 

Nie, nie, nie! Je to všetko faloš, klam, mylné ilúzie, ktorými človek dáva svojmu ľudstvu
dôstojnosť a ušľachtilé významy. Ovšem opak je pravdou, ktorú nie je možné poprieť.
Vnemy krásna a príjemnosti sú fikciami, prchavými ilúziami, pre ktoré človek žije... V ta-
kejto ilúzii je možné žiť a nevidieť, že život je už vo svojej podstate jediná krutosť, podlosť,
zákernosť a hanebnosť a základom vnemu krásna je vždy len ilúzia a klam... 

Peklo telesného žitia sa učíme vnímať už od svojho narodenia do hmotného sveta.
Naša duša, naše JA, prichádza do pekla cez hmotu tela, aby podstupovala každodenné
dávky utrpenia, súženia, žiaľu a mnohých bolestí. Pretože sústavná bolesť veľmi rýchle
otupuje, oslabuje a zabíja. Preto sú tu aj prchavé okamžiky spokojnosti, rozkoše a uspo-
kojení všemožných vášní. Vzápätí však prichádzajú nemoci, úrazy, utrpenia, bolesti –
v tisícoch podobách a miliónoch variácii... .Mimo to i u tých úspešných a šťastných pri-
chádzajú nemoci, ubúdanie síl, zväzuje ich staroba. A blíži sa smrť, pocit zo straty
všetkého. Pocity márnosti, beznádeje, bezvýchodnosti... 

Peklo ľudského žitia má tisíce podôb... Nádej nás motivuje a viera je tým najzálud-
nejším prostriedkom, ktorým nás ovláda boh zla a násilia, stvoriteľ sveta hmoty, do kto-
rého bola uvrhnuté naše JA. Každý človek je dnes a denne niečím deptaný, prelieva slzy
neúspechu, smútkov, súžení a bolestí... A vzájomné vzťahy sú tiež prestúpené nekonečnými
formami pekla. Aj toľko ospevovaný a piedestál cnosti stavaný rodinný život prináša
mnohopočetné dávky pekla. Strach... Strach o hmotnú existenciu, o domov, o život. 

Pochopte ľudia konečne skutočnú podstatu reality – kde ste, čo ste a prečo tu ste!
Žijete v bohapustom klame v ríši hmoty, ktoré je rýdzim zlom, ktorej tvorcom je

vládca zla a bezohľadného násilia. Naše JA sú prestúpené vôľou, v ktorej dominuje ego-
izmus a egocentrizmus. Bojíte sa pekla, ktorým vás strašia cirkvi a nedokážete si
uvedomiť, že v pekle sa nachádzate práve tu a teraz. Že len cez hmotu a hmotné telá
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môžete peklo prežívať. Smrťou sa od pekla oslobodzujete... Žiadne náboženstvo nemôže
pretvoriť vieru na poznanie. Náboženstvá nevedia absolútne nič, čo sa skrýva za hrani-
cami ľudskej dimenzie. Preto sa dá povedať, že všetko to, čo je veriacim všetkých cirkvi
k viere týmto organizáciami predkladané, tak slúži len týmto cirkvám a nie bohu...
Zbožštenie Ježíša z Nazaretu bolo bez sporov a bez akýchkoľvek pochybností zámerne
a umelo vytvorené... Ak však je v tých zmytologizovaných legendách o Ježišovi čo i len
malé percento pravdy, potom mu patrí veľký obdiv pre jeho schopnosti, myšlienky,
ktorými chcel zmeniť myslenie aj charakter človeka, aby bol lepším, menej sebeckým,
viac milujúcim. Nie je dôvod mu toto záslužné úsilie upierať, a to aj napriek nielen jeho
nebožský pôvod, ale so značnou pravdepodobnosťou nemanželský pôvod. Ak Ježiš bol
splodený duchom, tak ako dospelý muž aké mal spermie. Aké dedičné znaky mali? 

A či tie dedičné znaky boli božské prvky? Prečo sa ďalej nerodili bohovia na
Zemi?

Ak by teraz prišla nejaká slobodná mamička s tým, že na ňu zostúpil duch svätý
a ona porodila božieho syna spasiteľa, tak by určite skončila v ústave pre duševne
chorých. Ani cirkev by nepripustila možnosť príchodu nového Krista-spasiteľa. Aj ak by
bol akýkoľvek úžasne schopný. Pre záujmy cirkvi jeden Kristus stačí a božie záujmy sú
pre ich hodnostárov nepochybne vedľajšie. Predstava o bohu – otcovi mohla byť možno
prijímaná dávnymi generáciami, ale je už absolútne neprijateľná pre dnešného človeka...
To bol ten „veľký tresk“, pri ktorom sa od dokonalej „božskej“ jednoty oddelil „diabol“.
Jeho božský pôvod „mu“ dovolil tvoriť. A „on“ sám zo seba, z násilne oddeleného
množstva energie vytváral atómy prvkov, ktoré „mu“ boli základnými kameňmi pre mi-
liardy rokov trvajúce premeny. Riadenou akumuláciou tvorené formy nemôžu byť ne-
menné, ale musia sa rozpadávať, aby mohli vznikať formy nové a to zo základných
častíc tých predošlých. Utvorené, skôr neexistujúce zlúčeniny a zloženiny nie je možné
uchovať trvale. Musia existovať v nepretržitej, na sebe naviazanej premenlivosti. To bol
zámer. Obohacujúca a prínosná premena. Ako obohacujúca a čím prínosná, to zostávalo
a stále zostáva nie dosť ujasneným cieľom tejto nekonečnej a večnej premeny, ktorá je
základom pôvodného zámeru. Nekonečné a večné však nemôže mať konečný cieľ. Len
nekonečný rad konečných čiastkových konečných cieľov... Preto keď dosiahli vytvárané
a v predchádzajúcom pretvárané formy hmoty určitého stupňa konštrukčnej dokonalosti
a mohli byť použité v procese samostatnej reprodukcie sa rozvíjajúce nástroje, vtedy sa
táto samovoľne pôsobiaca vôľa rozdelila, aby jej „atómy“ ovládali tieto účelové nástroje.

Naša „duša“, naše JA sú preto „atómy diabla“, ktorému slúžime v jeho úsilí – dokázať
možnosť obohatenia a progresívny vývoj tej pôvodnej dokonalosti.

Mimo svoje telesné nástroje sme teda jedným jediným celkom, odštiepeným od niek-
dajšej podstaty.

Tým nespokojným „diablom“, ktorého nespokojnosť spolu s vôľou po akomsi iluzórnom
a nikdy nedosiahnuteľnom obohatení sa premieta do každého „atómu“, do každého
JA,... aby takto narastajú množstvo rozšírilo možnosti tohto zámeru obohacovania pô-
vodnej dokonalosti... 

Vedomie „diabla“ dochádza k poznaniu, že aj napriek neustále sa zväčšujúcu rozma-
nitosť a relatívnu dokonalosť sa nedá dosiahnuť uspokojujúcej kvality obohatenia o nové
hodnoty. Ani pri narastajúcom a nepretržitom štiepení do stále nových a nových miliárd
JA v nekonečne meniacich sa formách hmoty, slúžiacich ako nástroje... Prečo došlo
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k oddeleniu? Nespokojnosť a násilie sú pôvodnými príčinami oddelenia od dokonalej
harmónie „božskej“ prapodstaty a premietajú sa aj do spôsobov našej existencie. Naše
JA je atómom „diabla“ a ak sa dokáže ubrániť emóciám nespokojnosti, egoizmu a ego-
centrizmu, s ktorými používa zlo a násilie ako nutný prostriedok existencie a sebareali-
zácie, ak prestane zo svojej vôle slúžiť nezmyselnému pretváraniu hmoty, tak má nádej
sa odpútať od zdanlivo a falošne sa javiacej progresivite tejto umelej a svojou podstatou
príliš krutej premeny a má šancu sa vrátiť naspäť do ríše svetla, neroztrieštenej jednoty,
v ktorej je dokonalosť, harmónia a súlad. Večne plynúce súznenie kladných emócií.
Značne vyblednutý a veľmi hmlistý obraz tohto nášho dávneho domova je ukrytý v tej
časti nášho JA, ktoré vnímame ako svedomie a ktorá je nepretržite tlmené a potláčané
stále novými vnemami a dojmami nášho súčasného hmotného sveta... Neustále striedanie
zrodu a smrti... JA je obrovský rad po sebe idúcich utrpení, otrockej námahy, podriadenosti
a závislosti, nekonečného úsilia a večnej nespokojnosti, strádaní a bolesti, strachu, žiaľu,
krutosti, podlosti, vášni zlomyseľnosti, chamtivosti a to všetko vykupované ustavičným
násilím a bezohľadnosťou v nikdy nekončiacich obmenách – takéhoto žitia, spôsobu
bytia, existencie. Takýto proces že má byť obohacujúci a žiaduci? Ach ľudia! Ako falošné
je vaše videnie tohto sveta, ktorého existencia je postavená na princípoch násilia a zla! 

Prestaňte sa modliť k „diablovi“, k svojmu skutočnému stvoriteľovi. Prestaňte sa ho
nazývať dobrotivým bohom plným lásky, súcitu a porozumenia a očakávať od neho
zhovievavosť a pomoc pri svojom každodennom úsilí, ktoré je tiež sebecké, samoľúbe
a bezohľadné voči ostatným.

Pochopte márnosť a nereálnosť tohto násilného a svojou skutočnou podstatou aj
bezcieľneho kolobehu telesného bytia, v ktorom zabíjanie je podmienkou prežívania
a bezohľadnosť základom úspešnosti... Pochopte, že aktivita nie je obohacujúca, ale
v nekonečnom slede sebazničujúca. S bezútešnou márnosťou prahnete po celú večnosť
po nikdy nedosiahnuteľných stavoch trvalej spokojnosti a blaženosti skrz podmaňovanie
hmoty. To nie sú a nikdy neboli prostriedky „boha“ a božskej dokonalosti. Ani jeden je-
diný atóm nami vnímaného hmotného bytia ním nebol nikdy stvorený. To všetko,
vrátane nás samotných existuje mimo jeho vôľu.

Nie, nie ste beznádejne stratení a zatratení.... .Toto poznanie si spolu s ostatným
odnášame vždy po smrti, po zániku formy hmotného bytia vo vedomí svojho JA, ktoré
spolurozhoduje o ďalšom nasmerovaní pri výbere novej formy existencie. Vtedy posilujte
poznanie „diabolskej“ tvoriacej márnivosti a vzopriete sa ďalšiemu návratu do sveta
hmoty!... Vaša vôľa, vôľa vášho JA má v sebe silu vrátiť vás späť do všeobjímajúcej
jednoty „božskej“ dokonalosti. Vtedy prekonáte dedičný hriech, ktorým bolo odtrhnutie
vášho JA zo sfér božej harmónie a lásky a násilne vtiahnutie do sfér „diablovej“ večnej
nespokojnosti, v ktorej mu slúžime v jeho nástrojoch účelových hmotných formách... 

„Diabla“ nazývame bohom, nechápeme jeho zákernú dômyselnosť a záludnú ľstivosť
a preto sa ani nesnažíme vymaniť z jeho moci, z jeho vplyvu, z jeho otrockých služieb,
plných brutality, zla a násilia, ktorým podliehame a zároveň ich aj v nekonečnom slede
sami spôsobujeme, podieľame sa na nich, páchame ich a márne usilujeme o dobro skrz
hmotu. Len prchavé okamžiky šťastia, radosti, slasti, rozkoše, dobra a lásky stačia
k tomu, aby ste zotrvávali v tomto krutom svete. Slúžite „diablovi“ s vierou, že je to sám
boh. A on je tomu rád... 

„Diabol“ sám o sebe nie je a ani nemôže byť zlý! Len skrz nás môže prejavovať svoju
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vôľu, v ktorej stavia na bezohľadnosti, sebectve, zlu a násilí. Jeho hmotné nástroje umož-
ňujú realizovať vnútorné úmysly vôle, len cez hmotu je možné pôsobiť na hmotný svet
a to pôsobenie je založené na násilí. Jedny formy musia byť zničené, aby mohli vznikať
nové. Jedni živočíchy musia byť zabití, aby iní mohli žiť...

„Diablova“ vôľa je v nás a len prostredníctvom nás sa môže prejavovať, byť realizovaná
a vojsť do existencie. Preto v sebe musíme posilovať vôľu k odmietaniu slúžiť, pretvárať
hmotu a byť otrokmi. Toto poznanie a takto nasmerovaná vôľa zostane v našom vedomí
a po opustení telesného nástroja vám bude odrazovým mostíkom na ceste k skutočnému
bohu, k všeobjímajúcemu princípu, v ktorom nie je samostatných bytostí a teda v ňom
nie je ani zrod a ani smrť, utrpenie a žiaľ. Konečnosť sľubujúca nové a lepšie zrodenie,
ale trvala a uspokojujúca dokonalosť, v ktorej dominuje harmónia a láska... 

Dianie okolo nás, ktorého sme sami aktívnou súčasťou, nám dokazuje relativitu do-
konalosti. Z toho vyplýva, že relatívna dokonalosť, v ktorej prebieha nepretržitá premena,
ktorej súčasťou je deštrukcia, násilie, krutosť, zabíjanie ako podmienky života, to predsa
nie je dokonalosť, ktorú by sme mohli chápať ako harmonické plynutie božej vôle. 

Absolútnu dokonalosť sa dá vnímať výhradne ako nekonečnú a večnú kategóriu,
ktorá, tak ako kategória priestoru a času, nemá ani progresívny a ani regresívny cha-
rakter a vylučuje deštrukciu, negatívne emócie, existenciu založenú na násilí, na bolesti,
na nezmieriteľnej krutosti, chápané ako danú a zákonitú nutnosť na prežitie, na pre-
trvanie v čase bytia. Z toho teda môžeme usudzovať, že stvoriteľom tohto hmotného
bytia nie je a ani nemôže byť žiadny „boh“, ktorý je dokonalou príčinnosťou, v ktorej sú
koncentrované emócie absolútnej lásky, ale oná odtrhnutá časť „božstva“, božského
princípu, ktorá usiluje o obohatenie dokonalosti, pričom toto aktívne úsilie plodí všetky
možné negácie, ktoré narušujú oné pôvodné, harmonické bytie.

Úžasná krása a relatívna dokonalosť nami vnímaného vesmíru a zvlášť obdivuhodná
dômyselnosť, s ktorou sú utvárané existujúce formy hmotného bytia na Zemi nás núti
cítiť za tým všetkým veľkolepého tvorcu, ktorý disponuje nepredstaviteľnými možnosťami
pôsobenia, prejavov a sebarealizácie. To všetko vzbudzuje našu úctu a obdiv. A pritom
práve táto skutočnosť svedčí o tom, ako zradne sme cez hmotu podmaňovaní, zneužívaní,
a získavaní k falošnej a zvrátenej viere v boha, ako príčinne charakteru bytia. Áno, je
opojné oddávať sa kráse existujúcich foriem hmoty. Je utešujúce a nádejné veriť tomu,
že tvorca toho všetkého je boh a účelom a zámerom je veľkorysé obdarovávanie človeka
bohom. Zároveň je to naivná, neskutočná, domýšľavá a hlúpa viera... 

Pretože podstatou všetkej tvorivej premeny a úsilia o pretrvávanie existencie hmotných
foriem je sila. Sila násilia, krutosti a individuálneho egoizmu. Práve tento sebecký chtíč
je základnou podstatou akéhokoľvek bytia. Egocentrizmus je rozhodujúcou zložkou
vôle a zaručuje, že forma prežíva vďaka deštrukcii a zmaru iných foriem. Vznik je
podmieňovaný zánikom, život smrťou. Zabíjanie je prostriedkom, ktorý nie je možné
nepoužívať. Dokonca väčšina ľudí zabíjanie fauny a flóry ani za zabíjanie nepokladajú,
aj keď každá z týchto foriem tiež háji svoje JA, tak ako my... 

A môžeme tvrdiť, že napriek rozdielnosti všetkých existujúcich foriem bytia sú si
tieto JA hodnotovo aj významovo úplne rovnocenné. Ani to však nič nemení na krutých
princípoch hmotného bytia. Ak chceš žiť a byť účastníkom na trvaní organizovaných
hmotných formách, potom musíš tiež zabíjať, alebo sa nechať zabiť. Strpieť, aby bolo
pre teba zabíjané, ale tiež a sám byť v nekonečnom rade zabíjaný!
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To všetko je krutý dedičný hriech, ktorý prežívame od oného „Veľkého tresku“, keď
bola násilne narušená „božia“ harmónia a poriadok, aby nás časť niekdajšej božskej
dokonalosti zviedla do sveta hmoty, ktorej od tej doby slúžime, obdivujeme sa jej a slepo
veríme, že jej tvorcom je boh. Nie! Tam, kde je všetko trvanie a pretrvávanie násilie,
zabíjanie a smrť, tam nemôže byť tvorcom boh. Pretože „boh“ je koncentrácia dobra,
lásky, harmónie a mieru, šťastia a dokonalosti. Dokonalosť, ktorá nie je ničím podmie-
ňovaná, ani akokoľvek kruto vykupovaná. Nie! „Boh“ nie je a ani nemôže byť stvoriteľom
existujúceho bytia! Je naivné a nerealistické tomu veriť! 

Preto verte, že vaše JA bolo kedysi súčasťou všeobsahujúcej božskej harmónie a lásky.
Vtedy ste boli „deti božie“, „atómy boha“, od ktorého ste boli násilne odtrhnutí, aby ste
slúžili celé miliardy rokov tvorcovi hmotného bytia. Večná nespokojnosť sa prejavuje
cez nepretržitú premenu a láka vás svojou krásou a dômyslom k úsiliu a k službe v pro-
cese zdanlivo obohacujúcej premeny, ktorou podstata je však bezohľadná a sebecká
krutosť, s ktorou zabíjame všetko s vierou, že je to cesta ku šťastiu. Po celé veky ste pod-
vádzaní! Stotožňujete „diabla“ s „bohom“ a nechávate sa podmaňovať silou zla, egoizmu,
krutosti, bezohľadnosti a násilia. 

To, čo vás spojuje s „bohom“ je neuhasiteľný cit túžby po láske, šťastí a radosti, ale
cez hmotu jej tvorivú podstatu nemôže byť táto túžba nikdy naplnená. 

Ovocím našich úspechov vo svete hmoty sú prchavé chvíľky radosti, ktoré sú vykúpené
horami utrpenia, sklamania a rozčarovania. Krutosť a bezohľadnosť, to sú metódy,
ktoré po tisícročia slávia svoje úspechy. Niekoľko chvíľkových radostí je vykupované
miliónmi zmarených životov. Armády podmanených otrokov slúžia celé generácie tým
najbezohľadnejším zástupcom „diabla“ tu na Zemi a všetko je vydávané za „vôľu
božiu“ a cesta k šťastiu. To je to „jablko“, ktoré sme kedysi prijali v strede rajskej záhrady
a tak sme sa nechali uvrhnúť do otroctva.

Vráťme sa však k princípom teórie o samovoľnej evolúcii. Nič nenasvedčuje tomu,
že by všetko, čo vchádza existenčne do času bolo chaotické, náhodné, samovoľné a bez
príčiny vnikajúce a existujúce. Je nerealistické, naivné a priamo absurdné veriť v chaos,
samovoľnosť a náhodu. Je to dokonale fungujúca organizácia bytia. To predsa nie je
možné nevidieť! A rovnako nie je možné nevidieť tú skutočnosť, že tento realizovaný
plán tvorby je založený na bezohľadnej krutosti. Je podmieňovaný ničením, násilnými
aktivitami, pričom určujúcou motiváciou všetkého, čo disponuje vnútornou vôľou je
egoizmus a egocentrizmus.

Podľa tejto predstavy je len otázka času, keď svet ovládnu všetkého schopní násilníci,
ktorí všetko zničia a všetkých menejcenných a nedokážucich sa ubrániť vyhubia a s roz-
vojom svojej chladnej inteligencie zničia aj sami seba. Až tu sa dá dospieť v pojatí
samovoľnej evolúcie.

Ak rozpoznajú nezmyselnosť týchto oficiálne hlásaných právd a múdrostí už aj sú-
časníci, teda niekoľko duchovne nezotročených a teda slobodných ľudí danej doby, tak
im to nie je vôbec nič platné, pretože pravdu má vždy ten, kto má moc a ak je mocný,
alebo ináč významný človek obviňovaný z omylu a bludu menej významnými či ne-
významnými, tak býva ten druhý skoro vždy umlčaný a to akýmkoľvek spôsobom.
Záleží len na mentalite toho, kto je ním napadnutý, Kto sa cíti ohrozený vo svojej vý-
sadnej pozícii. V najlepšom prípade je kritik aspoň zosmiešnený a potom je ochotne
vypískaný davom vždy pripravených a v každej dobe sa nachádzajúcich pochlebovačov
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a prisluhovačov. Za drobné aj väčšie výhody k všetkému ochotných. Alebo priklonených
tomu, aby verili viac tomu, kto má väčšie spoločenské postavenie, kto je ovenčený
titulmi, či kto má väčší majetok a tým má aj väčšiu vážnosť a úctu.

Tí menej priebojní, ktorí svojím myslením tiež predstihujú dobu, v ktorej žijú a v du-
chu dávajú kritikovi za pravdu a stotožňujú sa s jeho názormi potom radšej mlčia, čím
je poznanie o osvojenie si objektívnej pravdy pre väčšinu tvoriacej spoločnosť odsunuté
do ďalších generácií. 

Až medzi mocnými, významnými a vplyvnými budú takí, ktorí dosiahnu stupňa
poznania odsúdeného kritika predchádzajúcej doby. Kto si trúfne povedať všetkým bi-
skupom a kardinálom aj samotnému pápežovi, že nevie vôbec nič o „svojom“ bohu.
Kto si im trúfne povedať do očí, že z nich si tisíce založili výhodnú, výnosnú a pohodlnú
živnosť na viere v možnú existenciu človeku neznámych síl. 

Nezištnosť a služba. Vidina pôct a ocenení, predstava výsostného postavenia v božom
kráľovstve po smrti tela, prospech pre nesmrteľnú a večnú dušu je im motorom a pod-
statou ich úsilia. Táto vidina ich po celé roky posiluje a núti, aby neprestávali a vydržali.
Často znášajú veľké utrpenia, príkoria a strádania, bolesť a krutosť a to všetko s vierou
v predstavu, že im to bude „pripísané k dobru“. Táto chorobne vsugerovaná predstava
častokrát zbytnie v zaujatý a nekritický fanatizmus, ktorý zachváti mozog ako zhubná
rakovina a potom je každý argument predom stratený a úplne zbytočný... Títo nešťastníci
premárňujú svoje životy s vierou, že im to bude prospešné. Veria, že čím viac toho vo
svojom relatívne krátkom živote vydržia, tým väčšie bohatstvo za to získajú. Bohatstvo,
ktoré nie je hmotné a pomíjavé. Bohatstvo večnej blaženosti, omamnej radosti a opojnej
slasti, ktoré tieto vnemy a pocity už nikdy neskončia. 

Sami si tak svoje pozemské telesné peklo robia podstatne horším a podstatne menej
znesiteľnejším, než aké by mohli mať, keby si nenechali vnútiť a vsugerovať nerealistickú
vieru a naivné predstavy... Čím viac títo ľudia takýmto predstavám veria, čím viac sú
predchnutí či nadchnutí takouto vierou, tým viac sa aj „obetujú“, tým viac aj vydržia
a tým viac aj podriaďujú svoje konanie, svoju telesnú činnosť aj týmto predstavám. To
ale v skutočnosti nie je vôbec žiadna nezištnosť, pokora a služba. To nie je obetavosť,
odovzdanosť a prospešnosť iným bez požiadavky na zisk a odmenu. To je predovšetkým
veľké vnútorné sebectvo, vypočítavosť a prospechárstvo. Práve tieto pocity formujú ich
vôľu, v ktorej obetujú to prchavé a nestále tu na Zemi pre zisk, slávu a prospech v exis-
tencii trvalej a večnej. Viera v naplnenie týchto predstav tak usvedčuje týchto ľudí
z takto nesporne orientovaného úsilia po vlastnom prospechu. Usvedčuje ich z vnútor-
ného sebectva, egocentrizmu a samoľúbosti, s ktorými svoje vnútorné prejavy formujú
a orientujú sa ako „obeť“!... 

Z tohto pohľadu je potom veľmi relatívne a pochybné rozdeľovať ľudí na lepších
a horších, na morálnych a nemorálnych, na obetavých a na sebeckých. Pretože to vnú-
torné sebectvo je nielen prirodzenou, ale priamo vrodenou vlastnosťou, ktorá je podstatou
úsilia každého tvora. Tá túžba po prospechu pre svoje JA je teda v podstate rovnaká.
Rozdielna je len miera úsilia, sila vôle a schopnosť vytrvať a hlavne potom vonkajšia
orientácia, v ktorej realizujeme svoje vnútorné predstavy. A tieto predstavy sú samo-
zrejme veľmi premenlivé a u niektorých ľudí mávajú v priebehu života a značný rozsah. 

Potom môžeme byť svedkami aj takého vývoja človeka, že v mladosti sa usiluje
získať moc a bohatstvo, holduje pôžitkom všetkých telesných slastí a rozkoší a neskôr,
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už vyčerpaný, unavený životom a obťažovaný bolesťami potom obracia oči k nebu,
spína ruky a navštevuje kostoly, aby si tak zaistil aj onú posmrtnú radosť a slasť,
večnú blaženosť pre nesmrtnú dušu. Prospechárstvo a sebectvo až za hrob, pretože
„čo ak by predsa len mala cirkev pravdu?“ Ak nebo neexistuje, tak sa nič nedeje, ale
ak na tom je niečo pravdy, tak tam budem mať zaistené dobré miesto. A ak dokázal
svojou bezohľadnosťou a hrabivosťou nahromadiť aj značný majetok, tak potom sa
modlí v mäkučkých poduškách, v teple a v pohodlí. Rozmaznávaný a ošetrovaný
s nežnou starostlivosťou všetkých, ktorým dovoľuje ujedať spolu s ním z jedného stola
a v ktorých pestuje nádej, že im z plodov svojej celoživotnej chamtivosti aj niečo od-
káže... 

Sebectvo a úsilie o osobný prospech a úžitok je tak odhalené ako nutná a zákonitá
ľudská vlastnosť, ktorá sa dá popierať len vo vonkajších prejavoch (mnohými formami
predstierania a klamného, ľstivého a falošného zastierania, pričom človek v tomto smere
dosiahol obrovské majstrovstvo, ktoré budú často dojem ušľachtilého a ohľaduplného
jednania, obetavej a nezištnej pomoci). Lásky, ktorá uprednostňuje viac iných než seba.
Pritom však sebectvo a vrodená túžba po vlastnom prospechu, po neustálom usilovaní
v prospech svojho JA zostáva vo vnútri každého z nás.

Jediné čo je možné, čo môžeme a čo vlastne, ak máme dostatok vnútornej morálky
a zodpovednosti, ktorého je aj zmysel pre spravodlivosť, tak musíme, je to, aby sme pri
naplňovaní a uspokojovaní túžby po vlastnom prospechu neškodili a neubližovali
iným. Aby sme rovnaké túžby a rovnaké úsilie rešpektovali aj u iných... 

Altruizmus tak vlastne nie je a nikdy ani nebol opakom egoizmu, ale je len zvláštnym
druhom egoizmu, ktorý je pre mnohých nepochopiteľný. Čokoľvek konáme, tak konáme
vždy predovšetkým pre seba samého. Preto môže byť človek spoločnosti chápaný ako
hrdina, ktorý sa obetoval, avšak aj takýto zostáva vo svojej podstate egoistom. Preto
všetci tí, ktorí „zasvätili svoj život bohovi“ a dnes a denne sa „obetuvávajú“, tak majú
na pamäti predovšetkým svoj vlastný prospech pre posmrtnú existenciu svojej duše.
Nebo by tak bolo plné sebcov a prospechárov, ktorí by aj tam usilovali ľstivo o čo najlepšie
a najvýhodnejšie miesto, ak by im to bolo umožnené... 

Metódy formovania a spracovávania ľudskej psychiky v mene vplyvu a moci cirkvi sú
vypracované a zámerné a cieľavedomé. Do najmenších podrobností, využívajúc citu,
túžby a nevedomostí ľudí. A to sú emócie a vnemy trvalé a večné. To je samá podstata
ľudstva, ktoré je využívané a zneužívané. Túžba po vnútornom uspokojení a prospechu
je tak využívaná k prospechu cirkvi a nie boha, o ktorého podstate vôbec nikto nič nevie.
Ktorého vôľa a priania, význam aj zmysel je trvalým tajomstvom aj pre ktorýchkoľvek
cirkevných hodnostárov. Tento cirkevný hodnostár len využíva toto tajomstvo k pôsobeniu
na ľudí. K ich ovládaniu a predovšetkým k svojmu vlastnému prospechu a to už tu, na
Zemi. „Tajomstvo viery zachovaj nám pane“, to je zbožné prianie všetkých kňazov, to je
ich krédo a vôbec netúžia po skutočnom, objektívnom a nezaujatom poznaní podstaty
bytia a jeho príčin.

Pretože trvalé a skutočné hodnoty, ktorých môžeme dosiahnuť prostredníctvom
hmotných foriem, sú určite úplne iste, a nepochybne nehmotného charakteru. Hmota
je prostriedkom, bez ktorej to nie je možné. Tvorcom hmotného bytia nemôže byť boh,
pretože pod týmto pojmom si predstavujeme nekonečnú dokonalosť. Ničím a nijak ne-
ohrozenú a nenarušenú harmóniu, ktorá je podmienená nekonečnou láskou. V zmysle
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podstaty a nie závislosti. Všetkému hmotnému bytiu vládne zlo a jeho základným
princípom vlády je násilie v nekonečných podobách. A my tohto vládcu a tvorcu po-
chybných a v svojej podstate zvrátených a vražedných hodnôt nazývame bohom. Na
zabíjaných bezbranných, starcov a detí... je vybíjaná chorobná agresivita infikovaného
fanatizmu v mene boha, ktorý je nazývaný stvoriteľom. Cez túto zvrátenú, pokrivenú
vieru a násilné brutálne aktivity veríme, že môže byť dosiahnuté šťastie. Keby to nebolo
tak kruté, bolo by to smiešne!

V akom krutom, obludne hanebnom a zákerne podlom omyle sú udržované po dlhé
veky celé miliardy tvorov, aby ich vôle slúžili krutému stvoriteľovi. Naše skúsenosti
nám hovoria, že každá realita má svoj protiklad. A každá kvalita či hodnota môže byť
vnímaná, poznávaná a osvojená len vďaka tomuto protikladu. To platí aj o emočnom
a racionálnym poznaní. Vnem kladného je podmieňovaný existenciou záporného, slasť
bolesťou, radosť smútkom, príjemné nepríjemným, žiaduce nežiaducim, pozitívne ne-
gatívnym atď., pričom protipól je tvorený aj odpovedajúcou intenzitou, ktorá sa častokrát
násobí. Preto je možné predpokladať, že aj hodnoty božskej dokonalosti majú svoju
protikladnú podmienenosť. Z tohto pohľadu musí byť celé hmotné bytie tým protikladom
predpokladané a odvoditeľné božskej dokonalosti. Preto ani sily dobra, lásky a harmónie,
ktoré môžeme vnímať ako boha, ale určite úplne nebytostného charakteru, nemôžu byť
tvorivými silami svojho protikladu. Nemôže byť tvorcami bytia, ktoré je založené na
zlu, egoizme a egocentrizme, na deštrukcii a násilí. 

Nechali ste sa infikovať veľmi zhubnou vierou značne povrchného a všetko zjedno-
dušujúceho ateistického materializmu a žijete vo veľmi krutom omyle, ktorý pre vás
môže mať nedoziérne následky. Ateistický materializmus marí a ubíja váš život rovnako
hrubo, brutálne a nenávratne, ako všetky cirkvi vymodelované a ovládané nábožen-
stvami. 

Pripusťme, že existujú jedinci, ktorí tušia, čo ich očakáva, do akých premien bude
vstupovať ich JA a aké existenčné formy môže pre svoje JA očakávať. A že snáď aj
dokážu tento proces do istej miery ovplyvňovať a „uriadiť“ tým, že sa prispôsobia po-
znaniu tejto svojej skutočnej podstaty. Takýto človek nie je ani kňaz, ani kardinál. Ba
ani do tajov podstaty hmoty zasvätený vedec. Ani mocný a vplyvný politik, či obrovským
majetkom disponujúci obchodník alebo bankár. Tento človek si nosí svoje bohatstvo vo
svojom vedomí a nikto mu ho nemôže zobrať. On sa stále usmieva, pretože myseľ je
kľudná a vyrovnaná, nezaťažená strachom z budúcnosti. On vie, že mocní tohto
hmotného sveta budú raz v prachu malosti úplne úbohí a bezcenní na dne svojej neve-
domosti, pretože si odopierali poznanie skutočných a trvale večných hodnôt počas dní
svojej prchavej existencie. Neutekaj preto sám pred sebou a dnes a denne sa pýtaj
svojho JA, čo mu môžeš dať. Obracaj sa do seba a tam sa snaž nahromadiť hodnoty,
ktoré ti budú patriť aj potom, keď stratíš svoje fyzické telo.
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Kapitola 12
Hans-Herman Hoppe

Dostala sa mi do ruky kniha „Demokracia, anarchia a omyly ekonómie“
od Hans–Hermann Hoppe. Musím túto knihu citovať, pretože som z nej
nadšený. Knihu vydal Liberální institut, Praha. Pisateľ obhajuje teoretické
práce ekonómov Ludwig von Mises, a pokračovateľa Murray N. Rothbard.
Obidvaja ekonómovia došli inou cestou k tomu istému záveru ako ja, že
demokracia je slepá cesta vývoja ľudstva. Ďalej budem citovať z konca tejto
knihy:

Každý monopol je zlý, pretože v situácii, keď je chránený pred vstupom potenciálnych
konkurentov na trh, bude cena jeho výrobku vyššia a kvalita jeho výrobku horšia než
pri možnosti voľného vstupu. Zatiaľ čo ostatní monopolisti vyrábajúci podradné tovary,
monopolistický sudca (štát), okrem toho, že produkuje zlo, pretože nie je len tým, kto
má posledné slovo pri riešení sporov týkajúcich sa iných, má túto moc aj v prípade
vlastných sporov. Z toho plynie, že miesto, aby sa monopolistický sudca majúci posledné
slovo snažil predchádzať a riešiť spory, bude spory spôsobovať a vyvolávať, aby ich
potom mohol rozhodnúť vo svoj vlastný prospech.

Výsledkom existencie štátu preto nie je mierová spolupráca a spoločenský poriadok,
ale konflikt, vyvolávané spory, agresia, útlak a spôsobovaná chudoba. Práve toto nám
ukazuje pohľad do histórie štátu. Jedná sa predovšetkým a hlavne o históriu nespočetných
miliónov nevinných obetí štátu.

Neokonzervatívci (a iní tupci – autor knihy) vykladajú prechod od absolutistických
monarchií k demokratickým štátom ako pokrok. Tento výklad je podvodný vo svetle
skutočnosti, že demokracia bola zdrojom každej podoby socializmu: európskeho de-
mokratického socializmu, amerického liberalizmu a neokonzervativizmu, rovnako ako
sovietskeho socializmu, talianskeho fašizmu a nacionálneho nacistického (nemeckého)
socializmu.

V teoretickej rovine znamená prechod od monarchie k demokracii nahradenie dedič-
ného monopolného vlastníka (kráľ, knieža) dočasným a vymeniteľným monopolným
správcom (prezident, premiér, parlament). Ako kráľ tak aj prezidenti budú produkovať
zlo, avšak pretože kráľ monopol vlastní a môže ho predať či odkázať, bude sa zaujímať
o vplyv svojich činností na kapitálovú hodnotu. Pretože je kráľ vlastník kapitálu na
svojom území, bude relatívne viac uvažovať v dlhodobom horizonte. Oproti tomu
dočasný a vymeniteľný demokratický správca zem nevlastní, ale pokiaľ je v úrade, môže
ho využívať k svojmu obohateniu. Vlastní jeho bežné použitie, ale nie jeho kapitálovú
hodnotu. Táto skutočnosť vykorisťovanie neodstráni, bude však viac krátkozraké, bez
ohľadu na dopady na hodnotu kapitálových zásob.

Prednosťou demokracie nemôže byť ani to, že je umožnený voľný vstup do pozícií
štátneho aparátu. Naopak: konkurencia je dobrá len pri produkcii užitočných vecí (to-
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var). Konkurencia v produkovaní zla dobrá nie je. Jedná sa o absolútne zlo. Králi, ktorí
sa na svoje posty dostávali, kvôli svojmu pôvodu, môžu byť neškodní diletanti alebo
úctyhodní muži. V príkrom protiklade je v dôsledku výberu vládcov ľudovým hlasovaní
takmer nemožné, aby sa neškodný a ctihodný človek dostal do vysokých pozícií. Prezi-
denti a premiéri získavajú svoje posty v dôsledku toho, že sú schopní efektívne osloviť
masy ako bezzásadoví demagógovia. Demokracia teda v podstate zaisťuje, že do vy-
sokých vládnych funkcií sa dostanú len nebezpeční ľudia.

Demokracia vedie predovšetkým k tomu, že podporuje nárast spoločenskej miery
časovej preferencie /orientácia na súčasnosť/ alebo „zdetinštenie spoločnosti“. Spôsobuje
neustále zvyšovanie daní, dáva vzniknúť papierovým peniazom a ich inflácií, vytvára
neustály nárast legislatívy a verejný nárast „verejného dlhu“. Zároveň demokracia vedie
k nižším úsporám, zvyšovaniu právnej neistoty, morálnemu relativizmu, nezákonnosti
a zločinu. Okrem toho je demokracia nástrojom ku konfiškácii bohatstva a príjmu
a k ich redistribúcii. Ich súčasťou je legislatívne zhabanie majetku jedných / tých čo
niečo vlastnia/. A pretože možno predpokladať, že sa prerozdeľuje niečo hodnotné,
niečo, čoho majú majetní príliš a nemajetní príliš málo, každé také prerozdeľovanie
spôsobuje, že sa systematicky znižuje motivácia mať niečo hodnotné či niečo hodnotné
vytvárať. Inými slovami povedané, množstvo ľudí, ktorí nie sú až takí dobrí, a množstvo
vlastností, zvykov a chovania, ktoré až tak dobré nie sú, čo znamená, že kvalita života
v takej spoločnosti sa bude zhoršovať. 

V neposlednom rade predstavuje demokratizácia zásadnú zmenu pre vedenie vojen.
Pretože králi a prezidenti môžu extremalizovať náklady vlastných výbojov, na druhej
(cez dane), budú viesť výboje a vojny „ abnormálne“ často. Vojnu, ktorú vedú králi, má
ale obyčajne povahu sporu o dedičstvo (vlastníctvo). Cieľ tejto vojny je hmatateľný
a teritoriálne obmedzený: ide o získanie kontroly nad nejakým kusom nehnuteľnosti
a ich obyvateľov. K dosiahnutiu tohto cieľa je v jeho záujme rozlišovať medzi bojovníkmi
/nepriateľmi a cieľmi útoku/ a nebojovníkmi a ich majetkom (ktorý nie je predmetom
vojny a nie je ničený). Demokracia premenila obmedzené vojny kráľov v neobmedzené
vojny. Motívy vojny sa stali motívmi ideologickými – demokracia, sloboda, civilizácia,
humanita. Tieto ciele sú nehmatateľné a neuchopiteľné: ideologická „konverzia“ pora-
zených, ktorí predchádzajú ich „bezpodmienečnej“ kapitulácii (ktorá z dôvodu, že si
človek nikdy nemôže byť istý úprimnosťou tejto konverzie, môže vyžadovať použitie
takých prostriedkov ako je masové vraždenie civilistov). Rozlíšenie na bojovníkov a ne-
bojovníkov sa zahmlieva a v demokracii nakoniec mizne. Zapojenie más do vojny /po-
vinná služba v armáde a ľudové vojenské demonštrácie/ rovnako ako „sprievodné
škody“ sa stávajú súčasťou vojenskej stratégie.
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Kapitola 13
západný humanizmus a ľudské práva

Prepisujem z Wikipedie. Západný humanizmus (z latinského humanus,
ľudský) označuje rôzne myšlienkové postoje orientované na ľudstvo a ľudí.
Zhruba ich je možné rozdeliť takto :
1. Postoj a myšlienkový smer, ktorý vychádza z uznanej hodnoty každého

ľudského života a jeho prednosti až nadradenosti ostatným hodnotám
ako hodnota najvyššia, zdôrazňuje univerzálne ľudstvo, solidaritu všet-
kých ľudí a stavia sa tak proti rôznym partikularizmom kultúrnym, ja-
zykovým, národným, alebo náboženským.

2. Kultúrne a duchovné hnutie neskorého stredoveku a ranného novoveku,
ktorý sa od pozornosti k nebeským veciam obracia viac k veciam po-
zemským a ľudským, od večnosti k dočasnému pozemskému životu.
Západní Vatikánski kresťania vymysleli kresťanský humanizmus. Pod-

statou tejto hlúposti je hlavne toto:
1. Ľudský život má nekonečnú cenu, pretože v ňom je večnosť, o ktorej

každý človek rozhoduje tým, že jedná a žije.
2. Vzťah človeka k Bohu sa nedá oddeliť od jeho jednania voči iným ľuďom:

„Ak niekto povie, že miluje Boha a pritom nenávidí svojho brata (člo-
veka), tak je klamár.“

3. Každý človek je Boží tvor, takže spoločenské, politické či národnostné
rozdiely už nehrajú podstatnú rolu.
Humanizmus 19. storočia vyprodukoval rozvoj ľudských slobôd, právnu

a sociálnu ochranu jednotlivcov, bol však kritizovaný pre priemernosť
a plytkosť. Ťažkú ranu zasadili humanistickým nádejam obidve svetové
vojny, ktoré silno zdiskreditovali optimistické predstavy o pokroku ľudstva
(no, museli priznať aspoň čiastočne , aj vo Wikipédii, že ten humanizmus
je hlúposť?, ale nepoučili sa a pokračovali...). Ich tragické dôsledky však aj
tak viedli k novému uvedomeniu významu humanizmu – spoločensky ši-
roký základ humanizmu v podobe ľudských práv, slobody, ľudského uni-
verzalizmu, demokracie a snahy o lepšie sociálne postavenie chudobných
alebo znevýhodnených zostáva myšlienkovým základom súčasných spo-
ločností a ich snáh o obmedzovanie násilia po celkom svete.

Tak toľko Wikipédia (reálne zajtra to „Západná sviňa“ poprie a zmení
a sfalšuje) a moja stručná poznámka v zátvorke. Všetko vyššie uvedené sa
zdá správne a pravdivé. Pretože to, čo je spravodlivé, musí byť aj pravda!
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Žiaľ omyl. Už len tým, že humanizmus vznikol z kresťanskej filozofie a jeho
spôsobu myslenia, tak tieto idei musia byť mylné!!!! Nie je možné, aby
z mylného základu vzniklo niečo pravdivého, teda opačného. Ďalší problém
humanizmu je ten, že základom existencie tohto myslenia je, že ľudská
spoločnosť sa vyvíja a mení sa k lepšiemu a preto s človekom sa vyvíja
a mení sa aj svet k lepšiemu a teda všetko podlieha zmene a POKROKU
k lepšiemu. Zmene áno, ale pokroku určite nie. Pokrok v oblasti DUCHA
nie je možný. Zmeny sú trvalé a všetko sa neustále mení. Ale to neznamená,
že sa menia aj zákony tohto vesmíru. Vesmír nepodlieha žiadnemu pokroku
v zmene jeho základných zákonoch. Všetko bolo dané od vzniku tohto
vesmíru. Všetky zákony boli určené na začiatku vzniku vesmíru a do konca
existencie tohto vesmíru sa už nič nezmení. Nie je možná žiadna zmena
týchto zákonov, ako som analyzoval v knihe DjePO. 

Aby ste pochopili, prečo je Západný humanizmus totálna hlúposť a do-
konca duševná choroba celej Západnej civilizácie a aj tých naivných, ktorí
sa nechali ohlúpnuť týmito nezmyslami, urobím vám aj analýzu základného
dokument OSN o ľudských právach. Tento dokument bol prijatý OSN v roku
1948 na návrh a nátlak vtedajších Západných demokratických štátov.

Všeobecná deklarácia ľudských práv obsahuje 30 článkov. Ale jej obsah
sa dá zhrnúť do nasledujúcich bodov. Jednotlivé body analyzujem na
základe princípov uvedených v tejto knihe.

1. Každý človek je slobodný a so všetkými ľuďmi sa musí zaobchádzať rov-
nakým spôsobom.

Toto je principiálny omyl. Sloboda je subjektívny pocit viac ako objek-
tívna realita. Nepoznám definíciu slobody, ktorú by som nenapadol, že tak
definovaná sloboda je nedostatočná, nejasná a zavádzajúca definícia. Aká-
koľvek miera slobody je silne závislá od historického obdobia, rozvoja eko-
nomiky, kultúry daného národa, ročného obdobia, počasia ... No vymyslite
si čokoľvek. Od toho všetkého sa dá odvodiť aj nesloboda a teda, že tú slo-
bodu niečo ruší, obmedzuje. Som slobodný, ak chcem ísť do obchodu, ale
nemám peniaze? 

Som slobodný, ak chcem ísť do lesa na huby, ale les je v súkromnom vlastníctve
a teda tam nemôžem ísť? Slobodných, subjektívne sa dobre cítiacich, v skutočnosti
je len veľmi málo. Jednoducho ostatní sú neslobodní, pretože nemajú peniaze, aby
skutočne žili tak, ako by si to naivne predstavovali. Sloboda je ilúzia, ktorá nebude
nikdy naplnená, pretože je to nereálna vec. 

Ak je náš vesmír duálny systém, tak jednoducho pri slobode je jej „rov-
nocenný“ partner aj nesloboda. Ak je Boh, musí byť reálny aj Diabol.
Pojem slobody je nejasný a nie je možné ho jasne definovať, pretože čistá
sloboda bez neslobody je niečo ideálne, ale neexistujúce v našom duálnom
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vesmíre. Objektívne sloboda nemôže existovať bez neslobody, to by nemohol
existovať náš vesmír a popreli by ste všetky Heglove zákony dialektiky,
ktoré sa opierajú práve o dualitu nášho vesmíru. Píše sa doslovne, že každý
človek je slobodný. To nie je pravda. Pretože každý človek podlieha záko-
nom vesmíru a nemôže si robiť slobodne, čo si rozmyslí. Nemôže si robiť,
čo by chcel, to by nakoniec zákonite vyústilo v anarchiu a ničenie všetkého,
čo je vyvážené na princípe duality medzi slobodou a neslobodou. Namy-
slene a arogantne slobodne sa chovajú len najväčší boháči tohto súčasného
sveta, ktorí však zákonite dostanú to, čo si zaslúžia, ak zásadne nezmenia
svoje správanie sa. 

Ďalej sa píše, že so všetkými ľuďmi „sa musí“ zaobchádzať rovnakým
spôsobom. To je snáď pre malé deti? Takej somarine uverí totiž len malé
dieťa. Nie je možné s každým človekom zaobchádzať rovnako. To dokáže
len nekonečne dokonalý Boh. To je za prvé. Za druhé však je to aj princi-
piálny omyl. Človek, ktorý má vysokú karmu a teda veľa energie „Tači
svetlá“, tomu stačí len vysvetliť a on okamžite pochopí, že sa zmýlil a bude
pracovať, aby napravil svoju chybu. Ten, kto má tejto energie ako „papagáj“,
tomu budete zbytočné vysvetľovať... Ak ho nerozmlátite, tak sa bude z vás
smiať, že ste ale skutočne debil?! Princíp rovnosti je absolútne chybný.
Nikde vo vesmíre neexistuje rovnosť, ale nekompromisná hierarchia. Ne-
môže sa zachádzať s každým človekom rovnako, je to základná chyba.
S rôznymi dušami sa musí zachádzať rozdielne. 

2. Všetci ľudia sú si rovní nehľadiac na farbu kože, na pohlavie, nábožen-
stvo, alebo jazyk, ktorým hovoria.  

No to je ako v rozprávke...? Ľudia si nie sú rovní, pretože majú inú
kvalitu duše. Ale žiaľ majú aj inú kvalitu hmoty a teda ich mozgu. Sú
vyspelé duše, ktoré zákonite musia byť nadradení menej vyspelým dušiam.
Podľa toho, koľko majú energie „Tači svetlá“. Čím viac energie od Boha,
tým bližšie Bohu. Dúfam teda, že nechcete tvrdiť, že ste si rovný s Bohom?
Však podľa tohto názoru by sa malo rovnako zachádzať s vami, ako aj
s Bohom?, ak kresťania hovoria, že pred Bohom sme si všetci rovní! Abso-
lútny omyl! K tomu však pristupuje jednoducho aj pozemská realita. Niek-
toré národy sú zaostalé, zaostávajú vo vývoji napríklad 500 rokov. Ich
mozog jednoducho nepracuje tak, ako mozog iných. 

Nechcite mi tvrdiť, že predsa Nemci sú rovnako hlúpi ako slovenskí neprispôsobiví
Cigáni z východného Slovenska, alebo dokonca z Rumunska, alebo nevzdelaní Araby
vyznávajúci nepriateľský islam? No ak to tvrdíte, tak si tých Cigánov z Rumunska,
alebo nenávistných islamistov, nasťahujte do susedného bytu a zasmejeme sa... 

Ľudia nie sú si rovní a ani nikdy si rovní nebudú. Vo vesmíre vládne
hierarchia a žiadna rovnosť! 
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3. Každý človek má právo na život, a to na život v slobode a bezpečí. No,
čo urobíte s ľuďmi na Zemi, ak sa rozmnožia tak, že už nebudú mať čo jesť,
„zožerú“ všetko ako kobylky? No určite vznikne vojna a oni sa medzi sebou
vyvraždia a kto bude silnejší prežije a nikto sa nebude zaujímať takou ho-
vädinou, že mal právo na život a dokonca v slobode a bezpečí?? Však
v USA, najvyspelejšej demokracii, nie je žiadne bezpečie. Však tam banditi
zabijú a okradnú percentuálne najviac ľudí z takzvaného slobodného a de-
mokratického sveta. Zaujímavé je aj to, že najvyššia zločinnosť na počet
obyvateľov je práve v demokraciách (USA, Brazília, Mexiko...). Tak nero-
zumiem, čo chcelo tým Západné OSN povedať ?? 

4. Nikto nemá právo ubližovať inému človeku a nemá ani právo mučiť ho. 
No všetci vieme, že všetky demokratické štáty na čele s USA vo vojnových

konfliktoch (aj všetky súčasné islamské štáty) veselo mučia svojich zajatcov.
A prečo nie? Však predstavte si, aká by to bola sranda, keby zajatcov pekne
kŕmili a zaopatrili, hrali by im na husličkách pri ušiach a keď by sa ich
pýtali na nejaké vojenské informácie, oni by použili deklaráciu ľudských
práv OSN a ... nič? 

A teraz teoreticky, filozoficky. Nezamestnaný, ktorého budete nútiť, aby
pracoval a neležal v posteli ako lenivé prasa, vám povie, že mu ubližujete,
pretože ho nútite, aby pracoval a teda ho doslova mučíte nielen psychicky,
ale skutočne aj fyzicky. Tá lenivá sviňa nebude pracovať, ak ho nedonútite!
O čom sú teda tieto stupídne Západné ľudské práva? Zákon o dualite nášho
vesmíru hovorí, že to isté má v sebe dve stránky vecí. Mučenie môže byť
v skutočnosti kladné pôsobenie, aby daná entita nedegenerovala, ale sa
rozvíjala. Bez práce nie je existencia a duševný rast. A vy si teda myslíte, že
ak niekoho nútite k duševnému rastu a k práci, tak to nemôžete, pretože
mu ubližujete a dokonca ho mučíte? 

5. Každý človek má právo na rovnosť pred zákonom.
Tu je problém už s termínom zákon. Ľudské zákony v súčasnosti abso-

lútne nezodpovedajú zákonom vesmíru a teda zákonom Božím. Základným
zákonom Boha je dodržiavanie hierarchie a nie rovnosti. Vesmír sa ináč
pozerá na sliepku a ináč na človeka a ináč na UFO-na, ktorý je vývojovo
stovky miliónov rokov pred človekom. Sliepka nemá žiadne právo na nejaký
súd. Jednoducho ju hladný sedliak chytí, podreže a uvarí. Má ona nejaké
práva? V takej veľkej rozdielnosti úrovne medzi sliepkou a človekom Vám
to je jasné. Ale to isté platí aj medzi človekom, ktorý je čestný a založený
duchovne, a ktorý je klamár a založený materiálne. 

V súčasnom materiálnom svete sa bohatý podvodník pred súdom práv-
nymi fintami ochráni podstatne efektívnejšie ako ten duchovný, ale finančne
asi podstatne slabší. Jednoducho, chudobný nemá žiadne šance pred súdom
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s bohatým. Nežijeme v rozprávkach. Súčasná Západná rovnosť pred zá-
konom je iluzórna detská predstava, ktorá neexistuje a ani nikdy nebude
existovať. Situácia so súdmi je podobná teraz – po „deklarácii“, ako pred
„deklaráciou“. Máte peniaze? Dobre. Nemáte? Váš problém. Ale hlavne je
to principiálna chyba štátneho zriadenia a súdnictva – o súdnictve píšem
na inom mieste. Nie je pravdivá rovnosť, ale hierarchia. Teda aj pred súdom
musia mať väčšie práva a možnosti vysoká karma a ľudia s veľkou energiou
„Tači svetlami“, pred tým nízkym a menej vedomým a teda nutne aj menej
duchovne slobodným. 

Som presvedčený, že toto právo na rovnosť pred zákonom slúži len zlo-
čincom a teda zločinci aj vymysleli celú túto Všeobecnú deklaráciu ľudských
práv. Je preto jasné, že OSN slúži zločincom a šíri zločinnosť po celej
planéte. OSN na súčasných princípoch sa musí zrušiť! 

6. Zákony sú rovnaké pre všetkých, musia sa rovnako aplikovať na všetkých
ľudí. To znie dobre, ale je to totálna hlúposť z pohľadu večných zákonov
tohto vesmíru. Ľudia nie sú si rovní ani intelektom a ani vyspelosťou svojej
duše. Nedá sa rovnako súdiť človeka, ktorý je duchovne vyspelý a ktorý je
nízky a teda duchovne zaostalý (karmické čísla od veštice z Úvodu od 1 po 12!).
Potom dochádza k tomu, že ten istý trest za taký istý skutok, je pre nízku
dušu smiešna záležitosť a zábava, zatiaľ čo pre vysokú reinkarnáciu je to
príliš neadekvátne silný trest, ktorý môže spôsobiť jeho opačnú a nie výchovnú
reakciu. Alebo ináč, primitívovi (ktorí nikdy neprečíta túto moju knihu, nie
je toho schopný) nezáleží, že sa o ňom v novinách píše, že súd rozhodol a on
sa musí ospravedlniť, že neprávom urazil iného človeka. Tupec sa zasmeje.
Zatiaľ čo človek, ktorý má vysokú karmu, je to pre neho skutočný trest a on
to tak cíti. Božie – teda vesmírne – zákony sú také, že platia diferencovane
pre každú duchovnú úroveň ináč. Neexistuje vo vesmíre žiadne rovnostárstvo.
Na princíp rovnosti definitívne zabudnite!!! Je to principiálny omyl. Zákony
musia byť diferencované a platiť musia na každého ináč.

7. Každý má právo požiadať o právnu pomoc v prípade, ak jeho práva
neboli rešpektované.

Tomu vôbec nerozumiem. Ak máte dosť peňazí na právnikov, tak to
viete aj bez toho, aby vám to niekto hovoril. Ak nemáte peniaze, tak je to
prázdna fráza a nezmysel a hlúposť.

8. Nikto nemá právo protiprávne niekoho uväzniť, ani ho vykázať z vlastnej
krajiny. 

To je tiež len prázdna fráza, ktorá nič neznamená. Naviac súčasné právo je všade
mylné, neodpovedajúce zákonom tohto vesmíru. Napr. USA veselo väznia protiprávne
kohokoľvek chcú a tak to robia aj všetky ostatné štáty. Toto je asi pre malé deti, ktoré
sa ešte nedostali do puberty. Na základe princípov hierarchie, je naopak správne po-
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stupovať protiprávne vo vzťahu k súčasným právam, ktoré sú mylné a veselo teda
väzniť kohokoľvek protiprávne a aj ho vykázať z vlastnej krajiny. Však tak aj všetci –
aj demokrati – robia!

9. Každý človek má právo na spravodlivý a verejný súd.
No to je totálna hlúposť v súčasnom svete. USA aj Veľká Británia majú

súdy, kde rozhodujú priemerní ľudia, ktorých vybrali „z ulice“. Teda roz-
hodujú debili... 

Ak ste nesympatickí týmto „chujom“, tak Vás pošlú za mreže. Nedávno (myslím
v roku 2017) zavraždili anglickí zločinci reťazami českého „vyššieho“ manažéra (teda
to nebol nejaký primitívny chumaj), ale súd (rozhodcovia z „ľudu“ anglického, pri-
mitívneho, teda hovna) oslobodil vrahov??!!... ha, ha vy chuji Slovanskí!! Degen Zá-
padný, ktorý nevie, že je produktom degenerácie Slovanov a Árijcov, tak sa aj tento
degen chová! Jasné, že sa musí porátať s islamom. Požiadavka o verejnom súde sa
zdá oprávnená. Ale ako chcete súdiť zločincov, kde sa narába s tajnými informáciami,
ku ktorým nemôže mať verejnosť prístup? Takže nie je možný verejný súd. 

A že máte právo na spravodlivý súd? 
To je neustále to isté. Ako chcete dosiahnuť spravodlivosť, keď je to v našom

vesmíre nemožné? Vedľa Boha stojí Satan. (A čo tie bláznivé systémy súdov v USA
a V. Británii?, kde duševne chorí, ktorých vybrali za porotcov, rozhodujú?!) Nie je
možné Satana odstrániť. Súd nemôže byť skutočne spravodlivý, pretože nie je ne-
utrálny a nestranný. Môže sa len určitým limitným spôsobom blížiť k nejakej mo-
mentálnej spravodlivosti. Rozhodujú sudcovia, žalobca, obhajca a svedkovia, ktorí
sú ovplyvnení svojou neistotou, tlakom okolia, zlým spánkom a daždivým počasím
a sudca má zápchu, nemôže mať stolicu, a nevie či si má dať po jednaní preháňadlo
alebo nie...? A veľkou mierou na všetkých zúčastnených vplýva druhá – odvrátená –
stránka ich osobnosti. 

C. G.Jung vysvetlil, ako funguje tieň v psyché človeka. A ľahko sa môže
stať, že práve hlavný sudca bude mať silný tieň vo svoje duši práve v ne-
prospech podozrivého a preto mu on „naloží“, pretože si bude liečiť svoj
tajný komplex, ktorý nechce ani cítiť a o ňom ani vedieť... Spravodlivý súd
bude len na druhom svete, tu s niečím takým nepočítajte. Musíte mať aj
trochu šťastie. Ale nebojte sa, spravodlivého súdu sa nakoniec určite doč-
káme ... všetci, v záhrobí. Správne by malo byť napísané asi takto: „Každý,
kto sa nejako previnil, musí byť najskôr súdený a až potom potrestaný“.
Nič viac, ani menej. A kvalita súdu v každom národe bude podľa kvality
ľudí a duší v týchto národoch. Správne je, aby ľudia boli súdení v tom štáte
a podľa ich práva, kde sa dopustili zločinu. Ak sa zločinu dopustia vo via-
cerých štátoch, tak v tom štáte, kde majú občianstvo. Žiadne medzinárodné
súdy!! Medzinárodné súdy sú ovládané „medzinárodnými“ zločincami.

10. Každý človek sa musí považovať za nevinného, kým mu vina nebude
dokázaná. 
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To je trochu reálnejšie. Naráža to však na praktický problém v tom
smere, že mnoho kriminálnikov sa neodsúdi, pretože jednoducho budú
šikovní a ja ich aj tak nebudem považovať za nevinných, ak si budem mys-
lieť, že vinní sú. Prešibaní kriminálnici sa možno vyšmyknú a potom by sa
mali tváriť, že nič? No to teda nie! Ja ich stále budem vidieť ako kriminál-
nikov. Preto navrhujem, že ľudia z poľa B musia mať právo práve takýchto
nepostihnuteľných označiť a duchovne a verejne odsúdiť. (Teda len ľudia
z poľa B – najvyššia duchovná kasta v štáte!) Len tí, ktorí „svojou aktivitou“
obhája svoju nevinu pre súdom, budú očistení. A tí, ktorým sa táto obhajoba
nepodarí pôjdu do väzenia, ako by sa sami usvedčili tým, že sa neočistia.
Je jasné, že len tí, ktorí budú „spravodliví“ budú riskovať tento proces „čis-
tenia“ ich osoby. Ten, kto si nebude istý, to nebude riskovať. Jasné, že len
málo „označených“ bude toto riskovať. Tak ale všetci budú vedieť, čo za
„hnus a odpad“ nám tu vládne, ak sa nebudú brániť.

11. Nikto nemá právo zrušiť ktorékoľvek právo tejto deklarácie.
Ja vám ich zrušiť teraz nedokážem, hoci chcem. Ale celá táto deklarácia

je totálny nezmysel. Ľudia nie sú si rovní a preto sa na nich nesmie pozerať
rovnako! Aké sú rozdiely medzi ľuďmi, také sú aj rozdiely medzi národmi,
rasami, štátmi. Nesmie sa k ľuďom, národom a rasám pristupovať rov-
nako, ale diferencovane podľa ich predností a nedostatkov. 

Táto deklarácia je omyl a nebezpečne dezorientovala priemerných ľudí
– skoro ako náboženstvo!! Nevyhnutne sa aj touto „zločineckou“ deklará-
ciou Svet dostáva do veľkej nerovnováhy, pretože súčasné ľudské zákony
idú proti prírode a zákonom vesmíru a Božím zákonom. Ľudstvo sa musí
dostať do súladu s vesmírom, ináč bude zničené! Hlavne boháči „okolo
tejto nezmyselnej deklarácie“ by sa mali spamätať, pretože oni stratia všetko!
Boháči sú spoluzodpovední za tuposti, ako sú aj tieto ľudské práva – pretože
boháči pri tomto systéme zbohatli! (Takže Vy a nikto iný, budete vinený za
tieto hlúposti. Nikde sa neschováte – vy chuji – smrti neuniknete!!) ... 

Zákony tohto vesmíru, Božie zákony, sú dualita a hierarchia. Dualita
teda hovorí, že ak má niekto nejaké práva, tak opak právam sú povinnosti
a teda musí mať aj povinnosti. Preto, ak si človek neplní žiadne svoje po-
vinnosti, nemôže mať ani žiadne práva!!!! Aké majú zvieratá v ľudskej
spoločnosti práva a povinnosti? Práva žiadne a povinnosti žiadne. Preto
ak sa nebude požadovať po človeku plniť ľudské povinnosti, tak nesmie
mať ani žiadne ľudské práva a teda sa s ním môže zachádzať ako so zviera-
ťom...!! Zdá sa vám to nehumánne? Dokonca sadistické, zvieracie, neľudské,
Satanské, diabolské, ... duševne choré? 

V kapitole „Cena človeka“ analyzujem, že ak dlhodobo bude cena väčšiny
ľudstva stratová, teda títo ľudia spotrebujú viac, ako vytvoria, tak zákonite
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a nevyhnutne vznikne svetová vojna, ktorá vyvraždí väčšinu tejto populácie
a donúti ostatných, aby ich život bol ziskový...! Navrhujem tieto ľudské po-
vinnosti, ktoré nedokážu vedome plniť zvieratá. Teda človek má byť viac
ako zviera, čo v súčasnosti možno platí už len na časť ľudstva: 
1. Každý človek musí pracovať celý život až do dôchodkového veku. Toto

je najzákladnejšia povinnosť a preto ten, kto nebude pracovať, ten musí
byť za neplnenie tejto povinnosti trestaný a doslova každý musí byť do-
nútený pracovať. Nesmú existovať žiadne podpory v nezamestnanosti,
ale naopak štátna podpora len za vykonanú nútenú prácu.

2. Každý človek sa musí po celý svoj život vzdelávať čítaním kníh, navšte-
vovaním škôl, kurzov, školení vo všetkých oblastiach existencie človeka
a vesmíru, teda nielen v praktických oboroch, jazykoch a technických
vedách, ale aj v psychológii, filozofii, sociológii, histórii, umení, zdravého
životného štýlu, zdravotníctve, prirodzených spôsobov liečenia, biológii,
poľnohospodárstva, lesníctva, prírody, fungovaniu vesmíru... Tí, ktorí
sa nebudú vzdelávať, nemôžu mať žiadne ľudské práva, pretože nie sú
ľudia, sú to len nejaké živočíchy, ktorí existujú ako zvieratá. Samozrejme
tu bude hierarchický rozdiel vo vzdelaní a schopnostiach.

3. Každý človek sa musí starať o svoje zdravie a žiť zdravým životným štý-
lom. Tí, ktorí sú z prejedania tuční, nemajú dostatočnú telesnú kondíciu,
majú choroby z nezdravej stravy, sú ináč chorí vlastnou vinou, samozrejme
si neplnia svoje základné ľudské povinnosti (nadradené zvieratám) a preto
nemôžu mať žiadne práva nadradené zvieratám. Však sa nedokážu ovládať
a sú určite skoro ako zvieratá! To zvieratám teraz krivdím.

4. Každý človek musí jednať poctivo, hovoriť pravdu a pomáhať v rámci
svojich možností svojmu okoliu. Ten, kto klame, kradne, správa sa zlo-
činecky (teda ani nie ako zviera, pretože zvieratá jednajú kauzálne a nie
zločinecky) neplní svoje základné ľudské povinnosti a preto nemôže mať
ani žiadne ľudské práva a môže byť zabitý, ako zviera. Ak škoda – dlh,
ktorú tento zločinec spôsobí, bude väčšia, ako (na základe preukázaných
príjmov na posledných 10 rokov) dokáže splatiť do 60 rokov svojho
veku, bude zabitý. Treba odstrániť duchovný odpad z tejto planéty!!

5. Každý človek musí byť schopný obrániť seba aj rodinu a národ pred
útokom nepriateľa. Preto každý musí vedieť bojovať a zachádzať so zbra-
ňou a byť schopný zabiť agresora, ak vznikne takáto situácia. Ten, kto
nepreukáže dostatočné fyzické, psychické a praktické schopnosti v boji
s nepriateľom (vnútorným aj cudzím) a zachádzaním so zbraňami, ten
nemôže mať žiadne práva. Prečo by mal mať nejaký neschopný degene-
rovaný človek právo na svoju ochranu od ostatných ľudí okolo seba, ak
sa sám nezaslúži o svoju ochranu??!!
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Ľudia, ktorí nie sú schopní plniť svoje ľudské povinnosti nielenže nesmú
mať žiadne ľudské práva, ale ani sa nesmú rozmnožovať. Týmto ľuďom –
zvieratám – sa musí zamedziť ich nekontrolované rozmnožovanie a teda
premnoženie – ako slonom na savane. Ak Čína dokázala regulovať rodenie
detí, tak to musí dokázať každý národ a štát! Ak sa Slovania nespamätajú
a jasne sa duchovne neoddelia od Západu a ostatného mylného sveta, tak
budú zničení prví. Slovanská duchovná aj historická karma nám neumož-
ňuje sa tváriť, že my nič, my muzikanti. Musíme prijať svoju zodpovednosť
a/za duchovnú nadradenosť nad inými národmi na tejto planéte! 

Pretože som jasne dokázal, že ľudské práva aj humanizmus sú hlúposti,
tak aj celá OSN, ktorá stojí na týchto hlúpostiach, je tiež hlúposť. Preto my
Slovania musíme vystúpiť z tejto organizácie šialencov a neuznávať ich
rozhodovanie o nás. Preto my Slovania zriaďme konkurenčnú organi-
záciu so sídlom v Moskve alebo asi lepšie v Petrohrade, ktorá bude fun-
govať na našich slovanských hodnotách!

Kapitola 14
Problematika demokratickéfo vzdelania 
a literatúry

Bežné súčasné všeobecné školské vzdelanie na Slovensku je pre ľudí škodlivé. Ne-
platí to pre špecializované technické a teoretické matematické ... obory. Ale ostatné
obory sú tragédia. Filozofia, psychológia, sociológia, ekonomika, právo, politika ...
Ak stretnete takéhoto „demokraticky univerzitne vzdelaného“, tak ho vôbec nepo-
čúvajte – on nerozumie ničomu! Ženám by som celkovo zakázal súčasné mužské
vysokoškolské vzdelanie, pretože tieto ženy nie sú schopné pochopiť potom svoju
ženskosť a svoju ženskú rolu v živote. 

V každej spoločnosti je malá skupina podnikateľov, ktorí sú schopní a zarábajú
veľa peňazí a sú charakteristickí tým, že majú len všeobecné technické vzdelanie
a nikdy nečítali žiadnu „populárnu“ knihu. Je to tak! Neklamú. Hovoria pravdu.
Čítajú len „praktickú ekonomickú“ a odbornú literatúru v obore, v ktorom pracovali,
ale nikdy žiadne zbytočné knihy na pobavenie. Jeden takýto prirodzený talent, bez
„vzdelania“, len so strednou školou, mi povedal, keď sme spolu pozerali v predajni
s turistickými atrakciami, že on takémuto tovaru hovorí „TaP – tisíc a jedna pičovín“.
Ha, ha... Presne charakterizoval úžitkovú hodnotu tohto smetia, ktoré si kupujú
ľudia, ktorí majú zamestnané mozgy všelijakými hlúposťami. 

Títo schopní „nevzdelaní“ ľudia rozmýšľajú priamo, jasne a vidia podstatu a ne-
zaoberajú sa kudrlinkami a čipkami a ozdôbkami a inými vedľajšími vecami. Vedľajšie
veci pre nich nemajú žiadnu cenu. Predsa však aj tých dôležitých vecí je tak strašne
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veľa, tak načo sa zaoberať hlúposťami?! A hlúposti sú popísané práve v 99 % kníh.
Literárny štýl a emócie a názory neschopných spisovateľov, ktorí nikdy „poriadne
nepracovali“, len písali tie svoje kraviny! Ak priemerný človek číta tieto „literárne“
hlúposti, tak zákonite si musí programovať svoj mozog – svoj hardvér – somarinami
a potom nedokáže logicky a správne uvažovať a hodnotiť veci! 

Čítate pravidelne tieto hlúpe „kresťanské a západne uvažujúce“ knihy? Tak určite
už nie ste schopní prečítať moje knihy! Už musíte byť doslova duševne mimo realitu.
Potrebujete, musíte, zmeniť softvér vo svojom počítači – mozgu. Softvér vo svojej
hlave zmeníte tak, že začnete rozmýšľať o podstatných veciach, o ktorých ste doteraz
neuvažovali. Dokážete to ešte? Po tom dlhom období temnoty kresťanskej a následne
demokratickej duchovnej degenerácii?! Schopnosť učiť sa, je podľa mňa hlavne
schopnosť duše a jej kvality reinkarnácie. Genetika rodičov väčšinou v tom hrá vý-
znamnú rolu. Ale ak sa reinkarnuje výrazne schopná duša, tak sa zmení výrazne aj
geneticky prevzatý mozog človeka od rodičov – teda hmota (Kap. 6). 

Kapitola 15
Prečo sú umelci v demokratických štátoch 
servilné prostitútky

Veľakrát som rozmýšľal, prečo umelci v demokratických štátoch nekri-
tizujú tento systém všeobecnej degenerácie. Prečo to „demokratickí“ umelci
nevidia, čo sa deje?

Čo je to umenie? Laická predstava skoro zodpovedá realite. Umelci sú: maliari,
sochári, speváci – populárni, jazzoví, rockoví, ľudoví a aj operní – divadelní aj filmoví
herci, spisovatelia, básnici, hudobní skladatelia, režiséri, hudobní dirigenti, tanečníci
baletu ale aj moderných tancov, taneční choreografovia, dramaturgovia, komici...
Možno ešte aj niektorá iná sféra introvertného prejavu pre extrovertné osobnosti sa
môže nazvať umením? 

Z uvedeného zoznamu nie je nikto, kto by sa z princípu svojho povolania mal za-
oberať filozofiou, psychológiou, alebo inou disciplínou, ktorá vyžaduje myslenie
a charakter. Umelci sú intuitívne založení ľudia. Im je myslenie dokonca až ako pre-
kážka. Tvrdím, že väčšine súčasných demokratických umelcov myslenie, logické vý-
vody a závery, nehovoria vôbec nič. Mnohí títo umelci, sú len obyčajné živočíšne
kreatúry, ktorí asi majú nejaký psychický defekt, ktorý im v živočíšnej ríši zvierat
a ľudí na Zemi umožnil, že sa významne rozvinula nejaká iná časť ich mozgu. A tento
psychický defekt povýšili na svoju prednosť. 

V obchodnom ponímaní majú pravdu. Prečo by nezarobili na svojej indispozícií,
ktorá im priniesla úzko rozvinuté „umelecké“ schopnosti, ktoré ostaní nemajú? Za
to, čo priemerní ľudia nemajú, sú títo relatívne duševne zdravší jedinci (priemerní)
ochotní zaplatiť peniaze a tak sa akoby dostať do psychicky „vyvoleného“ (aj keď du-
ševne narušeného) sveta týchto umeleckých jedincov. 
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A tak diváci v tomto svete ilúzií a umeleckých klamlivých predstáv, sa cítia aspoň
dočasne mimo svojej bezvýznamnej reality. Títo priemerní spotrebiči „umenia“ sú
nevediaci, ale súčasne namyslení, ak majú trochu viac peňazí, ako ich susedia, aby sa
sami pred sebou a aj svojím okolím pozdvihli pocitom, že rozumejú umeniu! Tým,
že oni umeniu rozumejú, tak sú už skoro sami umelci...!? Bol som na opere, kde
hudba bola skutočne dosť zložitá, a mnohí diváci sa tvárili, skoro ako by boli diri-
gentom hudobného orchestra? Pritom v očiach som im videl počas prestávky, že to
je len ich momentálne odreagovanie sa a hlave aj póza. Chcú byť citliví. Kto je citliví
k hudbe, k umeniu, tak je predsa citlivý aj k prírode a k ľuďom... aj k svojmu psovi. 

No nie predsa? Nie! V histórii psychológie a psychiatrie práve osobnosti, ktorí
boli nejakým spôsobom duševne narušení sa veľmi angažovali pre umenie a boli vý-
znamnými mecenášmi umenia. Pozrite sa do histórie nielen Európy, ale aj Indie
a Číny. Je to všade rovnaké. Mnohí ľudia, ktorí vyhľadávajú umenie kvôli svojej psy-
chohygiene, sú schopní bezcitného jednania, kradnutia bez ostychu, klamania, že si
to už ani neuvedomujú, že klamú. Som presvedčený, že táto skupina obdivovateľov
umenia sa vyznačuje tým, že nevnímajú svet cez hodnoty morálky a duchovnosti,
a umenie je ich okamžitá duševná záchrana pre ich psychické a psychiatrické defor-
mácie. Sú totiž duševne chorí!!

Mnohí títo, vo všeobecnosti veľmi bohatí ľudia, majú veľa duševných problémov
a preto potrebujú liečbu aj v podobe relaxácie pri „umení“. Je to jedno, či to je
skutočné umenie, alebo len najlacnejší „gíč“, aký môžete na trhu demokratického
umenia kúpiť. Tu sa totiž už nejedná o umenie, ale o psycholiečbu duševne narušených
demokratických a „slobodných tržných chudákov“. Je totiž jedno, či to umenie má
nejakú kvalitu a hodnotu, alebo nemá. Kupujúci, duševne nedostatočný a duchovne
„podvyživený“ jedinec, berie čokoľvek, bez ohľadu na skutočnú kvalitu, pretože jej
nerozumie, hlavne, že je to mediálne známe... a aj drahé,... že si to iní nemôžu dovoliť. 

Pre iných demokratických „konzumentov umenia“ je dôležitá hlavne emocionál-
nosť prednesu a vystúpenia a obsadenie známymi umelcami. Obsadenosť „menami“
predsa znamená, že sa jedná o kvalitu a preto ak duševne narušený konzument
umenia vie, že obsadenie je „hviezdne“, tak predsa všetci musia zažiť „hviezdny“
umelecký zážitok! No nie? To teda znamená, že ak sa tam on ukáže, určite mu „Boh
pridelí“ a on neodíde bez odmeny. Ha, ha, ako ináč?

Servilnosť a duchovná nízkosť demokratických umelcov sa preto neustále zvyšuje
a stupňuje s ich divákmi a koniec jednoducho končí v totálnej prázdnote... Je to pusté...
Nič tam nie je. Chcete niečo inšpirujúce? Dostanete podľa momentálnej tržnej ponuky,
ročného obdobia, všeobecných nálad otupených más... Je to jednoducho prázdnota...
Tí, ktorí prešli všetky divadlá a koncerty a hľadajú niečo skutočne umelecké, nemôžu
už nič nájsť. Majú len určitú šancu, ak uvádzajú nejakú komédiu alebo tragédiu z mi-
nulých storočí, kde autori aj umelci boli skutočne talentovaní a nezaujímal ich zisk pre
mecenášov, pretože ešte neboli tak ekonomicky vzdelaní: „S kým spolupracovať a s kým
nie“. Títo súčasní hľadači umenia, ktorí umenie potrebujú ako „soľ“, pretože sú skutočne
duševne narušení, sa nakoniec ľahko dostanú od alkoholu k drogám.

Takýto „pseudo“ umelec papagájuje, čo sa „masovo propaguje“, nemá žiadny
svoj názor. Načo by mu nejaký jeho názor bol? On je mu na obtiaž. Takíto „spotrební“
umelci sú potrební pre degenerujúci demokratický systém. Preto demokracia zásobuje
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masy „umením“! Všade samé koncerty, výstavy ... Je potrebná hlavne zábava. Ako
v starom Ríme. Nech sa tie tupé masy bavia. (Dokonca rozvážajú po veľkých mestách
sochy kráv. Doslovne vystavujú v životných veľkostiach po mestách kravy... !? ha, ha.
Sú to určite blázni! Čo vidia na soche kravy? Asi budú kravy posvätné aj v EU?!)
Masy otrokov nesmú chcieť myslieť! To by bol problém!! Hlavne hudba, ale určite
nie s mysliteľskými textami. To určite nie!! 

Demokracia a Západ si vyrobí ľahko dosť „osobností a géniov“ a iných somárskych
sluhov a „umelcov“. Moderátori a moderátorky v súčasnej demokratickej televízii sú
bežne už na pohľad hlúpi ako podošvy. Vidieť na nich, že sú duševný priemer!
A tento duševný priemer infikuje svojou nízkou duševnou úrovňou, svojimi dušev-
nými nedostatočnosťami, svojimi infantilnými prednesmi hlavne naše deti!!

Je to organizovaná záplava tupostí, ktorá sa zo Západu šíri aj na Slovensko.
Slováci skutočne nechápu, že ich chce Západ zabiť?! Títo „demokratickí
umelci“, hlásiaci sa k demokracii, slobode, tržnej ekonomike, ľudským prá-
vam ... sú tupci a duševne chorí „blázni“. A chorý blázon nesmie mať právo
na rovnocennosť s normálnym!! 

A teraz, kto je teda skutočný umelec? Je to osobnosť, ktorého už keď
stretnete, tak viete, že ste stretol človeka, ktorý vie, rozumie ... viac než iní.
Tento umelec je osobnosť a nesúhlasí s priemerným okolím, pretože sku-
točný umelec musí vidieť – teda umelecky cítiť – všeobecnú demokratickú
a náboženskú degeneráciu okolo seba!!!! (Takýto výrazný pravý umelec je
na Slovensku napr. pán „Žiarislav“. Nájdete ho na internete.) Ak toto umelec
nevidí, tak je to priemerný človek, určite nie umelec! Ďalej, skutočné
umenie sa prejavuje len 2 spôsobmi a to tragédiou, alebo komédiou. Teda
aj texty pesničiek sú tragické-premýšľavé, alebo komické (ľudia sa smejú
len takým komickým veciam, ktoré sú pravdivé). Nič duálne medzi tým.
To znamená, že životnú realitu „skutočný“ umelec vidí a tak to aj interpre-
tuje – ako tragický osud, alebo to isté aj ako komickú situáciu. A toto
jediné je pravdivé umenie a kultúra – duality a hierarchie!! 

Všeobecne sa vie, že smiech, radosť, veselosť, šťastie, kolektív... je priateľ
hlúposti a bolesť, utrpenie, tragédia, smútok ... samota je partner múdrosti!

Kapitola 16
Šialenstvo „presvedčených“ intelektuálov

V každom systéme súčasnej ľudskej civilizácie spontánne vznikajú masy
tupých intelektuálov. Zaujímavé, že robotníci a hlavne roľníci nie sú ohrození
touto duševnou chorobou „spontánneho“ bláznovstva. Biela rasa západných
národov má v súčasnosti obrovské množstvo týchto bláznov. Sú vo veľkom
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množstve a všade: aj medzi Slovanmi, medzi kresťansky mysliacimi, veriacimi
v islam, budhistami, hinduistami, čínskymi konfucionistami, liberálnymi
ekonómami, demokraticky zmýšľajúcimi, historikmi, psychológmi, socio-
lógmi... matematikmi, fyzikmi, biológmi, hlavne vysokoškolskými a stredo-
školskými učiteľmi, politikmi ... športovými trénermi... umelcami... 

Aj medzi bežnými priemernými ľuďmi (nepracujúcimi ťažko manuálne)
sa mnohí „obyčajní“ snažia ukazovať ako intelektuáli... Ukazujú sa, že vedia
viac, ako iní,... že sú múdrejší? Všetci „nepraví“ intelektuáli sa len snažia
egoisticky presadzovať seba a svoje ego proti ostatným. Je to preto logicky
satanistické myslenie – sebectvo a individualizmus. Tento mylný intelektuál
je vždy individualista. Zvlášť teraz v demokracii sa mnohí „nedostatoční“
chcú ukázať, že však majú právo na svoj názor – a teda každý z týchto
pseudo intelektuálov plodí hovädiny, že normálne chápajúci sa z toho
môže posrať... Žiaľ mnohí majú strach povedať otvorene, že ten somár je
hlupák. To by bolo netaktné a nediplomatické (a možno aj diskriminačné –
ha, ha mantra demokratov) a preto hlúposť „priemerných intelektuálov“ sa
šíri ako chrípka. 

Hlavne na vysokých školách je vysoká koncentrácia týchto humanitných
hlupákov a humanitných tupých názorov! Však rozoslaním 950 kníh ZOZaV
na vysoké školy som jasne dokázal, že vyučujúci na daných humanitných
katedrách sú všetko slabosi (majú strach nielen z intelektuálnej konfrontácie
so mnou) a sú duchovné a mysliteľské nič. Neodvážili sa ísť som mnou do
intelektuálnej diskusie a polemiky. A takýto niktošovia učia Vaše deti?! Sa-
mozrejme nehovoríme teraz o „pravých intelektuáloch“, ktorí vedia, majú
schopnosť logického myslenia, sú silní duševne aj fyzicky a bez problémov
sú ochotní bojovať a zabíjať nepriateľov a sú mnohí aj z „poľa B“!!

Pseudo intelektuál tvrdošijne a neúnavne presadzuje len „svoju osobu“
a svoj zisk. Intelektuál tohto druhu je smrteľný nepriateľ komukoľvek inému,
kto je schopný rozvrátiť jeho myšlienkové konštrukcie, jeho mylné názory,
chybné interpretácie reality... ktoré predstavujú „hodnotu“ tohto intelektuála.
Tento tak stráca svoju „cenu“ sám pred sebou. Tento mýliaci sa jedinec cení
sám seba hlavne na základe toho, aká je odozva jeho „intelektuálnych schop-
ností“ u jeho okolia. Ak je odozva veľká, tak aj tento úbožiak sa cení vysoko
a je teda „veľký“. Preto takíto „intelektuáli“ sú len spodina ducha a sú to chu-
dáci, ktorí blúdia a stratili sa v mysli Satana. Satan je nielen zlo, ale aj chaos
a bezcieľnosť a omyl... Títo intelektuáli sú sluhovia Satana, aj keď o tom
vôbec ani len nechyrujú!! 

Ako sa pozná mylný – teda Satanov – intelektuál? Jednoducho, má typické
znaky Satanskej mysle: individualizmus, sebectvo a egoizmus, slabosť duševná,
slabosť fyzická, emócie, zlosť a nenávisť, klamstvo a vychytralosť (jedno
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hovorí a druhé koná), chaotickosť jeho života a jeho bezcieľnosť, neznalosť
dejín svojho národa a teda odmietanie vedomostí predkov (ten národ, ktorý
sa nepoučí zo svojej minulosti, musí si ju zopakovať – teda ten človek, ktorý sa ne-
poučí zo svojich chýb, musí si ich zopakovať!)... 

Takíto intelektuáli „satanovej mysle“ sú nerealistickí hlupáci a vo vyššom
štádiu ich „anomálneho myslenia“ sú to skutočne chudáci. Ich názory na
život sú tak nerealistické, že neutrálne myslenie musí ich názory vyhodnotiť
až ako „duševná choroba“. Chcete počúvať blázna a riadiť sa jeho názormi?
Tak ste blázon tiež! 

Principiálne je správne, že určitá privilegovaná a výnimočne schopná
skupina ľudí (z poľa B), budú mať nadradené postavenie nielen ekonomické,
ale hlavne aj duchovno-náboženské, mysliteľské, organizačné, vládcovské
– mocenské. Ale určite to nesmú byť žiadni „vplyvní“ ľudia súčasného mo-
cenského systému (všetci sú len z poľa A) – šialenci ekonomickí, blázni
náboženskí, chorí intelektuáli, politickí zločinci... 

Tak kto nie je duševne chorý intelektuálny blázon a kto je ten „pravdivý
intelektuál“? Genetické aj duchovné predpoklady u každého človeka sú
dané od narodenia. Ako sa vysporiada ktokoľvek počas svojho života so
svojou „karmou“ a genetickými „nedostatočnosťami“ (nikto nie je dokonalý
– Satanov systém), tak sa stanovuje jeho pozícia v grafe „Hranica smrti“.
V skutočnosti len ten, kto sa dostane do poľa B, len ten môže byť „pravdivý“
intelektuál. Všetci ostatní intelektuáli z poľa A sú „popletení“. Teda, ak
človek z poľa A sa bude chcieť ukázať pred okolím svojim myslením, tak
jeho myslenie ho vždy a nevyhnutne dostane k Satanovi a teda stane sa
z takéhoto mysliteľa z poľa A vždy najskôr somár... a nakoniec zločinec!! 

Títo blázniví intelektuáli – Satanoví, vyvinutí z poľa A – nesmú mať žiadne mož-
nosti propagovať a šíriť ich duševne choré výplody medzi priemerných ľudí. Priemerní
ľudia sú ľahko infikovateľní duševnými chorobami intelektuálskych bláznov – je to
z podstaty existencie Satana. Toto sú poznávacie znaky duševne chorých intelek-
tuálov: 
• Sú obmedzení svojimi jednostrannými znalosťami, majú akoby klapky na očiach.

Vidia len malú časť sveta, ale svojimi úvahami dochádzajú k „celovesmírnym“ zá-
verom a rozhodnutiam, ktorým títo „chudáci“ aj veria. Teda majú vedomosti len
v rozsahu napr. 1 % planéty Zem ale ich závery sú na celý vesmír. Tomu ja hovorím
maximálne sebavedomie somára! Sú „presvedčení“ o ich pravde... Jasné, že sú to
blázni. Ako môže byť niekto na našej primitívnej pozemskej úrovní vedomostí
(21.storočia) presvedčený, že má pravdu?? Určite len blázon!!

• Sú to ľudia lži. Ak niekto dokazuje, že tento „jednostranný intelektuál“ sa mýli, tak
ten „postihnutý“ bojuje „o seba“, teda „svoju duševne chorú integritu“ hoci aj ako
o život! Niektorí títo ľudia lži sú odhodlaní aj zabiť kohokoľvek, len aby ochránili
svoju „svetožiaru“ pred sebou a pred ostatnými! Všetci títo „duševní mrzáci“ maxi-
málne využívajú právny systém demokratických štátov – systém zločincov – na
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ochranu svojej chorej predstavy o svete aj o sebe. Týmto bláznom, ak poviete, že „de-
mokracia je zločinecký systém“ – hoci to jasne dokazujem, že to tak je, tak zaútočia
všetci ich právnici a použijú všetky zákony tohto „chorého systému“, aby vás zničili. 

• Nie sú schopní diskusie!! A teda v zásade reálne dokazujú, že demokraciu vyznávajú
len vtedy, ak ju môžu využiť pre seba. Ale ináč je demokracia pre nich „neznáma“.
Sú to tak ťažko duševne chorí – ľudia lži – že ich život je utrpenie nielen pre ich ro-
dinných príslušníkov, ale aj pre nich samých. Títo ľudia, ak počujú iný názor, tak
ich „duševná sebaobrana“ je: nepočuť, potom zosmiešniť a potom zlikvidovať a zasa
nevedieť, čo sa stalo. Títo „nízki“ majú strach sami zo seba a určite v noci nikto
z nich nemôže spať a trpia všetci nespavosťou...
Ja spím ako dinosaurus, ha, ha.

A teraz odbočím od duševne chorých intelektuálov a predstavte si, akým
hlúpostiam veria masy ľudí na tejto planéte: kresťanstvo – islam – budhizmus
– hinduizmus – liberalizmus – demokracia – tržná ekonomika – marxizmus
... Chápete, že táto planéta je planéta bláznov?! Alebo možno skôr planéta
„opíc“? Však všetci sa opičia za niečím, čomu v skutočnosti vôbec nerozu-
mejú! Prečo ľudia nepočúvajú pravdivých intelektuálov (len z poľa B) –
schopných myslenia – ale naopak nasledujú ako opice hlúposti Satana a jeho
sluhov? Ale, ako chcete zmeniť masové myslenie „bláznov“ na myslenie
„normálnych“? (Mimochodom v EU ich „Bielej knihe“, myslím v r. 1990 sa
uvádza, že v r. 2020 bude min. 30 % populácie potrebovať pravidelne na-
vštevovať psychológa... ha, ha. Jasné, blázni západní!) Myslím si, že masovým
vyvraždením duševne chorých sa to nepodarí! Vraždenie určite dáva energiu
Satanovi. Ale ako sa zbaviť geneticky zaostalého obyvateľstva – ako ich na-
učiť? Len „dobromyseľné duchovné násilie“ na ich myslenie, aj životy, je
cesta na zmenu genetiky. Bude to trvať generácie, ale iná cesta z tohto Sa-
tanovho marazmu neexistuje. Niektorým nízkym duchovným karmám
(národom) to bude trvať možno aj niekoľko sto rokov, neviem. (Len opa-
kujem – je jasné, že sa môžem mýliť, ja neviem určite, čo je pravda a čo
omyl. Môj výskum som si financoval sám zo svojich úspor a písal som a
premýšľal skoro vždy len po 20 : 00 hod. večer, keď som mal čas... Ale
predsa takéto zásadné otázky existencie ľudstva, ktoré rozoberám v mojich
knihách, musí riešiť dostatočne všeobecne kompetentná skupina veľmi
schopných ľudí – vedcov – a na plný pracovný pomer!! Teda treba urobiť
seriózny komplexný vedecký výskum na Slovensku!! Západ nech ide do
riti.) Určite sa musia „odstrániť“ z pozícií moci hlavne „organizátori“ sú-
časného chaosu a nenormálností.

My praví Slovania duchom aj genetikou sa musíme brániť a dištancovať od
Satansky degenerujúcich národov. Pretože Satanové princípy vždy realizujú
degeneráciu čohokoľvek a kohokoľvek, pretože to je myseľ Satana. Satan nevie
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nič iné. Tak sa nečudujte „mylní intelektuáli“, že Satan sa Vás zbaví (zničí vás)
ako prvých. Pretože z podstaty myslenia Satana je likvidácia myslenia, ktoré
by ho diskreditovalo, že je mylné, to musí prvé odstrániť od seba. 

Každá revolúcia šialených más – opitých satanskými pesničkami – začala
vraždiť najskôr svojich intelektuálov – pretože oni ich sklamali! A mali
pravdu. Vy mylní „satanskí“ intelektuáli, ktorí za posledných viac ako 200
rokov na Západe ste vždy dokázali svojou činnosťou, že ste nič nedokázali,
budete oprávnene prví na rade. Správne! 

Vy budete samotným Satanom vyvraždení a zničení aj s vašimi rodinami
prví. To je Satanov princíp. Prvých zabije tých, ktorí mu slúžili. Satan sa
stará o seba... Každá revolúcia požiera svoje „Satanové“ deti. Satanové pri-
ncípy čistia po sebe stopu. A Satan sa preto za vás určite nepostaví, naopak
nechá vás zabiť – mylných intelektuálov – prvých! Preto prenechajte vládu
a moc skutočným intelektuálom (slovanskej mysle), ktorí sú aj silní ...
a neboja sa ani smrti. 

Sto krát som zistil, že debilov nie je možné presvedčiť, alebo učiť vysvetľovaním!
Debil musí ryť zem ksichtom, aby začal čo-to tušiť, že je to asi ináč... Preto nestrácajte
čas tým, že budete diskutovať a presviedčať somára. Tým totiž nič nedosiahnete, jeho
nepresvedčíte – ešte duchovne nedorástol k takým výšinám. A hlavne ho aj podporujete
v jeho mylnej samoľúbosti takými diskusiami, že má právo na svoj názor ... a že je vám
rovnocenný, je teda z jeho pohľadu dôležitý... Ha, ha. Diskusiou s hlupákom nielenže
strácate čas, ale toho somára aj presvedčíte, že je dôležitý, ak vy s ním diskutujete. Ale
ako teda presvedčiť somára? Len tak, že mu vyložíte svoje názory a odmietnere ďalšiu
diskusiu a odmietnete ho počúvať a ... ukončíte diskusiu z pozície vedomostnej nadra-
denosti. Ak mám povedať, aká je najhoršia ľudská vlastnosť, ktorá ničí dušu človeka, tak
to nie je nenávisť, alebo lakomstvo, ale asi „sebadôležitosť“. Len človek, ktorý je „zmierený“
so sebou aj s tým, čo má, len ten môže byť nekonečne silný a nič ho neporazí. 

Kapitola 17
cena človeka (a cena národov?)

Kresťanskodemokratická spoločnosť sa pokrytecky tvári, že smrť aké-
hokoľvek človeka je „nenahraditeľná strata“. To tiež dokazuje schizofrén-
nosť a duševnú narušenosť nielen celej bielej rasy aj s ich pochybnými
hodnotami, ale hlavne kresťanskej filozofie. V súčasnom období „duchov-
ného temna“ je zakázané premýšľať nad cenou človeka. Takej hovädine,
že človek je pre ľudskú spoločnosť nenahraditeľný, môže skutočne veriť
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len duševne chorý blázon. Myslím si, že každý človek má určitú hodnotu.
Každý človek má potom inú hodnotu – cenu, niekto nízku, iný priemernú
a ďalší vysokú. 

Pokúsim sa v tejto kapitole uvažovať o tom, ako by sa dala určiť cena
človeka. Dopredu hovorím, že táto kapitola nemá nič spoločné s rasizmom,
ani etnickou, národnostnou, alebo náboženskou nenávisťou. Ja nepreja-
vujem žiadnu nenávisť. Ja len rozmýšľam a analyzujem rozdiely. Cena člo-
veka sa dá hodnotiť z pohľadu materiálnej hodnoty a z pohľadu duchovnej
hodnoty. Teda cena za materialistické statky a cena za idealistické statky
– to z pohľadu materialistického a idealistického svetonázoru. Materializ-
mus hovorí, že všetko sa dá odvodiť z prvotnej hmoty a idealizmus tvrdí,
že všetko sa odvodzuje z existencie Boha. 

Kvôli tomuto dualistickému stavu sveta si myslím, že cena človeka sa
skladá z 2 častí. Cena za to čo materiálneho vykoná, vyrobí, aké praktické
služby poskytne a pod. A cena za jeho duchovnú energiu, ktorou disponuje
a aké duchovné statky svojmu okoliu poskytuje. 

Áno tak, cena človeka sa musí odvodzovať na Zemi z toho, aké statky
poskytuje svojmu okoliu ľudí. Teda toto bude relatívna cena vzhľadom na
to, ako si daného človeka ocení jeho ľudské okolie. Je samozrejmé, že pre
divé zvieratá nebude mať človek asi žiadnu cenu. Pre domáce zvieratá
bude mať človek materiálnu cenu, ale oni si to vedome neuvedomujú a nás
ľudí hodnotenie našich zvierat domácich určite nezaujíma. 

Je pravdepodobné, že pre vyspelejších mimozemšťanov bude mať daný
človek podstatne nižšiu cenu než pre ľudí. A je veľmi možné, že pre reál-
neho Boha bude mať človek už len veľmi malú cenu a cena duchovne vy-
sokého mimozemšťana bude pre Boha podstatne vyššia, ako cena duchovne
nízkeho človeka. Teda logicky vzácnejší a kvalitnejší musí byť vyššie hod-
notený. Preto rozoberieme cenu človeka z pohľadu týchto 2 atribútov.

1. Materiálna cena človeka.
Cena človeka pre jeho okolie je závislá od toho, koľko daný človek vyrobí

statkov, ktoré sám nespotrebuje, ale spotrebuje prebytok jeho statkov –
jeho materiálnej produkcie – jeho okolie, teda iní ľudia. Teda cena človeka
pre ostatných je, koľko od neho dostanú – akože prebytky, ktoré si ostatní
privlastnia. Je to teda cena prebytku, ktorý zostane pre ostatných. Teda
ostatní ľudia cudzopasia na tomto človeku, ktorý vytvára prebytky a bez
prebytkov je cena daného človeka nulová, alebo záporná. 

V tom prípade bude samozrejme cena určitých ľudí aj záporná. Oni ne-
produkujú prebytky materiálnej povahy, ale len spotrebovávajú a kradnú
od ostatných. Jednoducho sa to dá povedať, že vykorisťujú tých, ktorí sú
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plusoví. Takto určená cena človeka by bola určená určitým spôsobom idea-
listicky na základe kritéria, ktoré by stanovil jeden ideálny subjekt a hodnotil
by podľa určitých ideálnych kritérií. 

Je však veľmi zložité takto stanoviť cenu človeka. Neexistuje k tomu
vhodná technológia. V budúcnosti sa to však určite zmení!! Pre súčasnú
ľudskú spoločnosť (obdobie ľudí pred nadčlovekom podľa Nietzschieho
knihy „Tak hovoril Zarathustra“) je preto asi možná len jednoduchá – pri-
mitívna tržná, materiálna cena človeka. 

Súčasná materiálna tržná cena človeka sa môže vypočítať tak, že sa určí,
koľko daný človek za jednotku času (napr. za 1 rok) zarobí peňazí a koľko
minie a rozdiel toho je jeho plusová cena. 

Príklad: Ak daný človek má čistý plat 1000 EUR za mesiac, k tomu
zaplatí dane vo výške ďalších 500 EUR, potom jeho čistý výnos je 1500 . 12
= 18 000 EUR za rok. Ďalej za rok daný človek zo svojho platu ušetrí, alebo
dá zadarmo niekomu darčeky v celkovej sume 2000 EUR. K tomu za rok
opraví svoju chatu, ktorú užívajú aj iní a vypestuje zeleninu na záhradke,
ktorú zjedia iní, opraví svoje pokazené auto svojpomocne, ktoré používajú
aj iní, (pravidelne pomáha svojim starým rodičom ...) v tržnej hodnote
danej lokality a priemerných cien práce (ktoré spotrebujú iní) v celkovej
cene 3500 EUR. Potom jeho cena pre jeho okolie, jeho plusový zostatok je
2000 + 3500 = 5500 EUR za rok. Za 10 rokov by to pri nezmenených pod-
mienkach bolo 55 000 EUR. 

Tak sa dá vypočítať aj cena ženy, ktorá síce nepracuje v zamestnaní, ale
je v domácnosti a stará sa o domácnosť a o deti. Je jasné, že podstatne
vyššia je cena ženy, ktorá sa stará o viac detí, než cena ženy, ktorá sa stará
len o 1 dieťa! Cena človeka sa neustále mení, podľa toho, koľko vyprodukuje.
Asi mladý 25 ročný človek má ešte malú materiálnu cenu. Asi najvyššiu
cenu bude mať priemerne schopný človek v strednom veku. Ak je už človek
na dôchodku a nepracuje, tak potom už asi musí mať zápornú cenu. Nemusí
to tak byť, ak sa rodičia na dôchodku starajú o kopu vnúčat a tým výrazne
pomáhajú svojim deťom!!

Schopní podnikatelia samozrejme budú mať najvyššiu cenu vo vyššom
veku, kedy budú dosahovať najvyššie zisky. A títo ľudia dokážu byť vysoko
plusoví aj vo vysokom veku, aj na dôchodku.

Cena dieťaťa sa nedá dobre určiť, dá sa len nejasne predpokladať, aký
bude z daného človeka osoh pre jeho okolie, teda ostatných ľudí, keď bude
v pracovnom veku. Cena detí sa dá odhadnúť podľa jeho prospechu v škole,
podľa jeho telesného zdravia, podľa jeho duševného rozpoloženia, podľa
zistenia, akí sú rodičia a prarodičia, teda aké bude asi aj dieťa v produktív-
nom veku. To je samozrejme veľmi neisté hodnotenie. 
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Cena človeka sa musí určiť sumárne za celý jeho život. V detstve spotre-
bováva, v dospelosti produkuje, v starobe opäť spotrebováva. Cena väčšiny
ľudí je plusová. Cena schopných podnikateľov (ktorí nekradnú a neklamú)
je výnimočne plusová. Cena slabých, chorých so zlým zdravím a neza-
mestnaných je mínusová – ostatní na nich musia pracovať. 

Na základe vyššie uvedených úvah si myslím, že materiálna cena ľudí
v Európe je asi takáto:

Cena človeka, ktorý získa stredoškolské vzdelania a manuálne pracuje
je plusová a je pre svoje okolie potrebný, pretože z neho ostatní žijú. 

Cena človeka, ktorý má vysokú pracovnú kvalifikáciu a pracuje tak, že
pri práci výrazne využíva aj hlavu a aj svoje ruky, má veľkú cenu pre svoje
okolie, je silne plusový. 

Cena priemerne kvalifikovaných úradníkov štátnej správy je záporná
a oni sú cudzopasníci na ostatných zo svojho okolia. 

Cena dlhodobo nezamestnaných je totálne záporná. 
Cena dlhodobo chorých je tiež záporná. Cena strednej „humanitnej“

vrstvy je nízka. (Cena kresťanských Vatikánskych kňazov je totálne zá-
porná.) 

Vysoká cena je vysoko kvalifikovaných inžinierov, pracujúcich vo výrobe.
Bez nich by sa nedalo robiť nič. 

Najvyššia je cena schopných podnikateľov, manažérov, úspešných vedcov
a múdrych a morálnych politických vodcov. 

Aká je cena nevzdelaných domorodcov v Afrike, alebo Latinskej Ame-
rike? Aj tam to bude záporná cena. Je preto jasné, že ak takýto ľudia prídu
do Európy, bude ich cena určite dlhodobo záporná, až kým nezískajú po-
trebnú kvalifikáciu a hlavne nebudú trvale pracovať. Ak sa ale stanú per-
manentne nezamestnanými, odmietajúcimi pracovať, tak budú cudzopas-
níci na svojom okolí, teda ich cena bude tak zásadne záporná, že bude
lepšie pre ostatných, aby „nežili“, ha, ha. To je len ekonomické hodnotenie,
nie je to žiadny rasizmus, vy chuji demokratickí.

Cena nadpriemerne schopných odborníkov, lekárov, inžinierov a pod.
je podstatne vyššia ako cena málo kvalifikovaných ľudí. Ak teda z nejakého
štátu odíde do zahraničia nejaký vzdelaný človek, tak jeho materský štát
utrpí presne vyčísliteľnú finančnú stratu a ten druhý štát naopak bude mať
z takéhoto človeka zisk. Nechápem preto, prečo štáty povoľujú vycestovanie
svojich „cenovo plusových občanov“ bez uhradenia adekvátnej ceny zo
strany druhého štátu alebo zo strany daného občana. Ak hlavne naviac
štát zaplatil výchovu, zdravotnícku starostlivosť aj vzdelávanie tohto človeka?
Človek nie je slobodný a ani nikdy nebude. To podrobne vysvetľujem vo
všetkých mojich knihách.
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Je teda aj jasné, že určití ľudia majú nízku cenu, alebo sú bezcenní. Preto
ak zomrie bezcenný človek, nie je to žiadna škoda pre ostatných ľudí. Ak
zomrie človek veľmi cenný, všetci, ktorých postihla strata života tohto člo-
veka, sú doslovne finančne ochudobnení. A je samozrejme aj jasné, že ak
zomrie človek s negatívnou cenou – teda so zápornou cenou – je cudzo-
pasník na ostatných – je to pre všetkých ostatných zisk. Z tohto jednodu-
chého „ekonomického“ výpočtu by bolo teda výhodné zabíjať ľudí s nega-
tívnou cenou!? Ale za podmienky, že sa musí započítať aj jeho duchovná
cena!!!! A to už je iná (podstatne zložitejšia) pesnička. Ale asi bude lepšie
donútiť tých, ktorí majú zápornú materiálnu cenu, aby pracovali a teda ich
cena „materiálna“ bola plusová.

2. Duchovná cena človeka.
Určiť duchovnú cenu človeka je podstatne ťažšie. 
Prečo musí mať každý človek aj duchovnú hodnotu, teda duchovnú cenu? Pretože

človek poskytuje pre svoje okolie ostatných ľudí aj duchovné statky a hodnoty. Ak má
rodina len jedného syna, tak pre mnohých obyčajných rodičov je cena ich jediného
dieťaťa nesmierne vysoká. To je však cena subjektívna a nie je cena objektívna pre
všetkých ľudí. Podstatne vyššia je cena tohto dieťaťa ešte pre rodičov, ktorí už nemôžu
mať ďalšie dieťa, než pre rodičov, ktorí sú ešte mladí a žena môže porodiť ďalších 5
detí, ak bude chcieť. Objektívna duchovná cena je však inej kategórie. Je priamo
závislá od toho, koľko daný človek má „živej a večnej energie“ alebo ináč „Tači svetiel“.
Človek, ktorý má veľa tejto energie, pomáha svojmu okoliu už len svojou prítomnos-
ťou!! Ten, kto jej má ako papagáj, je cudzopasník a vysáva energiu zo svojho okolia. 

Podľa toho, v akom „energetickom stave“ je celý národ, podľa toho je národ
šťastný, alebo nešťastný. Slabí ľudia čerpajú životnú energiu zo svojho okolia. Celá
planéta je závislá od toho, koľko je tejto energie. Ak jej bude málo, vznikne tretia
svetová vojna. Potom materiálna cena ľudí sa samozrejme výrazne zníži. Myslím si,
že najviac tejto energie majú kritickí a nezávislí intelektuáli (nikto ich nemá rád) –
duchovne aj pracovne vzdelaní ľudia – starí múdri muži – pracovité a slúžiace man-
želky a matky – staré múdre ženy – starší muži pracujúci manuálne, ktorí držia slovo
a nikdy nesľubujú to, čím nie sú si istí, že by dodržali – starešinovia – náčelníci a ša-
mani a liečitelia v domorodých kmeňoch indiánov, obyvateľov Afriky, Ázie, Austrálie,
mysliaci v pravom zmysle slova, duchovne múdri ľudia

Veľa tejto energie majú takí bezdomovci, ktorí necítia žiadnu nenávisť a sú mie-
rumilovní, aj keď ich okradli príslušníci vlastného národa, ktorí sa ich ešte stránia,
že sú alkoholici a ... „smrdia“...

Veľa tejto energie majú podnikatelia, ktorí podnikajú, pretože ich to baví a nekupujú
si drahé auto preto, aby sa ukázali ostatným, ale preto, že to auto sa im len jednoducho
„páči“. Poznajú sa aj podľa toho, že sú v podstate veľmi šetrní, často krát až skoro
„lakomí“. Veľmi málo tejto energie má stredná vrstva. Myslím si, že oni duchovne
cudzopasia na svojom okolí. Najmenej tejto energie majú demokratickí politici,
mnohí sudcovia, mnohí právnici, mnohí lekári... určite policajti. Len veľmi málo
tejto energie majú úradníci v štátnej správe demokratického štátu – teda zločineckého
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štátu. Oni to vedia a tlačia sa do štátnej správy, aby mohli cudzopasiť. Ak takto hod-
notím, tak celkovo – kumulatívne, ale je jasné, že aj medzi týmito profesiami sú
horší a lepší!

Veľa tejto energie majú ľudia, ktorí pracujú v spojitosti s prírodou a pôdou. Na-
príklad si myslím, že Cigán pracujúci v lese, ktorý nekradne, má rád svoju ženu
a stará sa o svoje deti má tejto energie viac ako rovnako sa správajúci biely, pretože
Cigán je viac emocionálne spätý s cítením, bez logického myslenia a ... je toho viac.

Myslím si, že pre „reálneho“ Boha je cena duchovná podstatne zaujímavejšia,
než cena materiálna. Ale ak človek poctivo pracuje a nekradne, tak ako narastá
jeho cena materiálna, tak zvyčajne narastá aj jeho cena duchovná. Je preto jasné, že
čím schopnejší podnikateľ, ktorý nekradne, čím má viac peňazí, tak tým je asi aj
vyššia jeho cena duchovná. Zabudnite na hlúposti z Biblie, kde o Ježišovi sa píše, že
povedal, „skôr prejde ťava cez ucho ihly, ako bohatý do neba“. To nie je pravda. To
platí len o zlodejoch a banditoch, ktorí kradnú a získali svoje majetky právnickými
fintami a klamaním a politickým a mafiánskym spolčovaním sa.

Cena človeka (súčet materiálnej aj duchovnej ceny) sa teda dá odhadnúť, či je
plusová alebo záporná podľa jeho množstva „živej a večnej energie“, jeho množstva
„Tači svetiel“. Ak má človek veľa tejto energie, musí byť zákonite a nevyhnutne
plusový a teda cennejší než tí s veľmi malým množstvom tejto energie. Teda, ak sa
raz vymyslí tento prístroj, ktorým sa kvantitatívne zmeria množstvo tejto energie,
bude sa dať ľahko kontrolovať, kto je zlodej, nakradol majetky a kto je poctivý. To
budete, vy nábožensky založení, ale strašne prekvapení!!

Je jasné, že je radikálne rozdielna nielen „celková“ cena rôznych ľudí, ale aj cena
celých národov. Je rozdielna ich materiálna cena a aj duchovná cena. Laik a neznalec
by povedal, že ak je vyššia materiálna cena daného národa, tak je nižšia jeho duchovná
cena. Ale to nie je vôbec pravda. Sú národy, ktoré majú vysokú aj materiálnu cenu
a aj duchovnú cenu. A naopak sú národy a etniká, ktorých je veľmi nízka cena mate-
riálna a aj duchovná.

Preto je aj nezmysel, ak sa trestajú ľudia len tak, že idú do väzenia, keď niekomu
urobia škodu, alebo spôsobia poškodenie zdravia, alebo dokonca smrť. Na základe
tohto princípu – ceny človeka – by mal byť trest kombinácia zaplatenia vzniknutej
škody, straty tým, ktorí stratili a väzenia, kde by sa mal škodca učiť lepším životným
návykom. Ak niekto zabije človeka, tak hlavne by mal zaplatiť jeho cenu nielen po-
zostalým a ostatným, ale aj jeho duchovnú cenu danému národu, alebo štátu. A tento
štát by z uvedených prostriedkov mal financovať učenie ľudí duchovnému vzdelávaniu
sa. Je teda jasné, že musí vzniknúť oficiálne štátne „náboženstvo“, ktoré bude učiť
objektívnym filozofickým aj psychologickým a prípadne aj iným „nepriamym ve-
deckým“ znalostiam o existencii reálneho Boha a Satana. Teda, kto náhodne spôsobí
smrť človeka, zaplatí tým, ktorým spôsobil „materiálnu aj duchovnú“ škodu podľa
ceny usmrteného človeka. Je samozrejme jasné, že za bezcenného človeka, alebo
podľa našich tu uvádzaných kritérií, človeka so zápornou cenou, nezaplatí nič a do-
konca by nemal ísť ani do väzenia. Samozrejme do väzenia nepôjde len v prípade, že
to bola nešťastná náhoda, nezavinená úmyselne alebo vážnou nedbalosťou, lenivos-
ťou... Bohatí ľudia sa ľahko vykúpia pri „náhodnom“ zabití menej cenných ľudí. Ale
pre pozostalých bude podstatne lepšie, keď dostanú peniaze, ako keď vinník len
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pôjde do väzenia a im už nikto nikdy nenahradí nič z toho, čo mali za života z usmrte-
ného človeka. Zabiť úradníka alebo kňaza teda bude asi najmenej stratové? ha, ha...
Ak nešťastnou náhodou, ale zabije chudobný človek človeka s vysokou cenou, tak je
jasné, že pôjde do väzenia na podstatne dlhšiu dobu, než ako by mal peniaze a vykúpil
sa za svoj omyl. Je jasné, že bude ťažké určiť presnú cenu človeka. Ale hranice a jed-
noduché cenové oblasti nebude také zložité určiť. Ja by som to ľahko kategorizoval
a principiálne určil. 

Všetko toto však nebude platiť, ak niekto zámerne, plánovite zabije niekoho. In-
dividuálne dopredu plánované vraždy, prípadne masovo organizované vraždenia, sa
musia podrobiť zvýšeným trestom, pretože náš spoločný reálny Boh má iné úmysly.
V tejto knihe nie je priestor, aby som dôkladne analyzoval, aký je reálny Boh a čo
chce. 

Avšak v prípade „akútnej“ ochrany, obrany jednotlivca aj národa, vyvraždenie ce-
novo záporného subjektu, aj národa – príslušníka duševne chorej a cenovo stratovej
náboženskej aj duchovnej skupiny, národa (komplexná cena bude záporná), nemôže
byť „vrah“ právne postihovaný. Musí sa zo zákona chrániť komplexne (materiálne aj
duchovne) cenovo vyšší subjekt, aj národ a aj civilizácia pred zničením zo strany ce-
novo nižšieho alebo dokonca záporného! 

Tak sa dá vyhodnotiť aj jednanie a poškodenie zo strán firiem, spolkov, nábožen-
ských organizácii ... vo vzťahu ku konkrétnemu človeku, alebo komunite, obci, mestu
... Ak takýto spolok svojim vedomým jednaním spôsobil škodu človeku (obci...),
s ktorým nemal daný spolok dopredu uzatvorenú zmluvu, že obidve strany súhlasia
s podmienkami spolupráce, tak daný spolok, firma, náboženská organizácia ... sú
zodpovední za tieto škody. Teda jedná sa vždy o sumu – súčet materiálnej škody
a duchovnej škody.

Ak sa potom zistí, že škodca nemá dostatok majetku, aby odškodnil všetkých po-
škodených, tak sa táto organizácia znárodní a zruší a z výťažku sa odškodnia poško-
dení.

Je jasné, že celé súčasné právo (aj medzinárodné) je mylné a tvrdím, že zámerne
falošné.

Páčilo sa mi v knihe „Bystvor“, autor Svetozár, na str. 169: „Rusi a Áriji sa zbavovali
fyzických, mentálnych a duchovných mrzákov. Vyháňali ich z rodov a zvlášť nenapra-
viteľných likvidovali. Napríklad, potomkovia Rusov a Árijov Borejci – Sparťania zha-
dzovali fyzických a mentálnych mrzákov do priepasti. Zhovievavý vzťah súčasného
spoločenstva k zločincom iba zvýrazňuje jeho degradáciu, vedúcu k záhube.“

117



Kapitola 18
Film, televízia, hudba a šoubiznis 
západných hodnôt

Všeobecnú degeneráciu demokracie a Západu je dobre vidieť na televíznej
a filmovej produkcii. Oni už skutočne nevedia, čo by mali natočiť a ukazovať,
aby zaujali a zarobili peniaze na ďalšej ešte väčšej hlúposti. Nevyznávajú
žiadne „pravdivé duchovné hodnoty“ a nemajú žiadne morálne zábrany...

Ich filmová a TV produkcia sa v súčasnosti (rok 2018) zameriava na:
• Senzácie, zábavu a násilnosti pre dospelých, akcie bez duchovných hodnôt.
• Nerealistické filmy pre deti, ktoré nemajú žiadne hodnoty života, ale len bezduché

výmysly.
• Presadzovanie feministických chorých predstáv o rovnoprávnom, alebo dokonca

nadradenom postavení ženy nad mužom.
• Ideály rovnoprávnosti, ľudských práv, slobody a následne totálny individualizmus.
• Vymyslené fantastické nereálnosti, ktoré sú zmesou individualizmu, božskej pred-

určenosti a následne poníženia sa do rovnoprávneho postavenia spolu s ľudským
okolím okolo seba a tým negovaním pôvodnej nadradenosti – no proste zmätok
a absolútna nejasnosť, čo teda platí?!
Svet degenerovaného demokratického západného filmu pre dospelých

sa orientuje na násilie, klamstvo a pomstu, ako súčasť dobra na tomto
svete. Pomsta však je len zajatie duše človeka do beznádeje a bezmocnosti
zo súčasného sveta. Cieľom Západu je dosiahnuť všeobecný pocit beznádeje
a bezmocnosti! Už viac ako 50 rokov systematicky vo filmoch a divadelných
hrách ukazujú morálne zlyhania obyčajných ľudí ... a hovoria, to vy obyčajní
ľudia ste nemorálni ... vy ste zločinci, neplatíte dane ... klamete, ste neverní
svojim partnerom... vy... vy... A nie my bankári a finančníci a majitelia...
Ľudia, ktorí sledujú tieto filmy, sa im nepozorovateľne menia ich životné
hodnoty a jedného dňa s úžasom zistia, že nepoznávajú samého seba...
Veľká časť filmov je orientovaná na duševné a duchovné zničenie žien a vy-
volanie vojny medzi mužom a ženou.

Západné detské filmy sú už väčšinou bez akýchkoľvek pravdivých hodnôt.
V detských filmoch sa ukazuje fantastický svet, ktorý nemá žiadne zákoni-
tosti a nepozná žiadne hranice a obmedzenia. Každý ďalší film je fantas-
tickejší ako predchádzajúci za cenu toho, že neuznáva nič iné len akčnosť
a fantastičnosť. 

Je charakteristické pre tieto detské filmy, že kladný hrdina v jednom
filme je v inom ukázaný ako záporný hrdina!? Chápete??!! Dieťa, ktoré sle-
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duje tieto filmy, bude do dospelosti asi totálne dezorientované a nebude
schopné rozlišovať pravdu od nepravdy. Tieto detské filmy robia z detí du-
ševne chorých dospelých jedincov. Drvivá väčšina týchto dezorientujúcich
filmov je americkej produkcie. 

Západ v TV propaguje „tupé súťaže“, kde „priemerní“ porazení plačú
a „priemerní“ víťazi sú oslavovaní. Je to zámer – zničiť u ľudí chápanie
duchovnej hierarchie! Len ten národ, ktorý bude mať dosť „statočných
mužov“ (ženy v týchto národoch sú už pomätené!) postaviť sa proti „hrdel-
ným“ nepriateľom ich národa, sa vyhne všeobecnej degenerácii. Klamstvo,
lož, nepravda sa šíri v demokracii neobmedzene. Ten, tí – tá politická
strana – ktorí pripustia takéto duchovné ničenie vlastného národa sú na-
júhlavnejší nepriatelia svojho národa. Sú to vlastizradcovia. Treba im
odobrať ich majetky. 

Rocková hudba je duchovná reakcia pre duševne priemerných, ktorých
vrchol ich duševného snaženia je počúvať hudbu. Mladí ľudia cítia, že niečo
nie je v poriadku a že sú duševne „zmrzačení“. Rocková hudba pre týchto
zacyklených otrokov je ich nádej na zmenu ich ducha. Oni dušou nesúhlasia
so súčasným svetom, ale nevedia, čo majú robiť... Preto sú „rockovo agre-
sívni“ a nevedia, kde svoju energiu duchovnú aj fyzickú upriamiť, aby riešili
svoje problémy. Výhradní – jednostranní – poslucháči rockovej hudby sú
preto všetci duševne chorí. Ale títo duševne chorí muži môžu byť už v blízkej
budúcnosti vedúca sila revolúcie za oslobodenia ducha od otroctva. 

Dňa 4.8.2012 som na televíznom programe ČT24 ráno sledoval rozhovor s nejakou
nemeckou feministkou. Na konci debaty sa už neudržala a povedala niečo asi v tomto
zmysle: „Muži, ktorí spôsobujú nárast pornografie a prostitúcie žien tým, že sú zá-
kazníkmi týchto služieb, musia konečne evolučne vymrieť, aby neobťažovali ženy
a potom bude konečne pokoj“. Ha, ha ... duševne chorá žena!! To sa už zháčila aj ne-
ustále a ochotne sa usmievajúca (asi teda hlúpa) moderátorka. Tá stará „duševne vy-
šinutá“ chudera si všimla na moderátorke, že prestrelila, aj keď ona je o tomto pre-
svedčená, tak urýchlene toto svoje vyhlásenie „zmiernila“ tým, že povedala niečo
ako, že ale sú už aj teraz dobrí muži a aj ženy, ktorí sa správne chovajú už v súčasnosti.
Tak to asi myslela, že už teraz sú impotentní muži a frigidné ženy?! Asi. Bolo by po-
trebné urobiť sexuologický a psychologický seriózny výskum, v čom tkvie duševná
choroba týchto žien. Domnievam sa, že výrazný negatívny vplyv má na tieto postih-
nuté ženy kresťanská cirkev, kresťanské tradície, kresťanská výchova v rodine. Takýto
výskum môžu samozrejme urobiť ale len muži, ktorí sú sexuálne zdraví jedinci.
A toto vysielajú v televízii?! Však to by malo byť trestné!! Programovo spôsobujú
masovú duševnú chorobu detí, mládeže, nevzdelaných mužov, skoro všetkých žien,
ľudí s málo „Tači svetlami“. Je jasné, prečo v západnej Európe má byť 1/3 populácie
po roku 2020 duševne narušená! 

Ak vy rodičia dovolíte svojim deťom, aby nekriticky a „s oduševnením“ počúvali
a mali za svoje vzory tých hudobných úbožiakov „nevedomých“?, tak sa potom ne-

119



čudujte, že vás vaše deti vysťahujú do starobincov a vyserú sa na vás ako na odpad –
nevyzeráte ako Madona alebo iná „obluda“ degenerovaná.

Degenerácia všeobecných hodnôt na Západe je najviac vidieť práve vo
filmoch, umení, masovej hudbe, v šou biznise. Ako náhle sa dostanete do
kontaktu (hoci aj cez televíziu, alebo internet) s týmto odpadom ľudským
aj duchovným, tak ste okamžite ohrození vo vašom reálnom živote tu na
Zemi. Viem, že nemôžete svojim deťom zakazovať pozerať v televízii tých
„nedostatočných“ tých „zaostalých“ – okrem hlasu zvyčajne skutočne títo
„demokraciou vybraní“ nič nemajú!! Viem to. Nezakazujte im to, u puber-
ťáka to nie je ľahké. Ale jasne hovorte o tom, že nestačí, ak má človek
dobrý hlas a zahrá dobre na nejaký hudobný nástroj, alebo sa predvádzal
nejakými „koprčinami“. Je to žalostne málo, aby žil „múdry“ život. 

Uvažujte neustále nahlas pred svojimi deťmi, aký ten dotyčný umelec
má asi charakter a či je pracovitý alebo lenivý... a či neklame! Ako náhle sa
o nejakom človeku zo sveta šou biznisu hovorí v bulvárnych časopisoch
v súvislosti s nejakými morálnymi prešľapmi, jasne sa pred svojimi deťmi
dištancujte od tohto človeka, aj keď šou biznis z neho robí „celebritu“.
Bulvár a šou biznis je stoka demokratickej spoločnosti. A všetci, čo sa na-
močili v tej stoke, smrdia odpadkami. A pretože sa táto špina a neznesiteľný
zápach nedajú tak ľahko odstrániť, držte sa ďalej od týchto ľudí a nepri-
púšťajte si ich k telu, aby ste nezosmradli aj vy. Musíte vedieť, že tie stupídne
filmy a televízne šou a iné šou s „oslami“ pred kamerami vyrábajú zámerne,
aby urobili z ľudí somárov.

Ale napríklad aj texty populárnych a iných pesničiek. Počul som nejakú
slovenskú pesničku, kde speváčka spievala: „Máš v sebe unikát, ktorý sa
nedá stratiť, máš v sebe unikát, ktorý sa nedá nahradiť.“ To, že aj nejaký
unikát, ktorý človek mal v 20-tich rokoch, už vôbec v 50-tich nemusí mať,
je vedľajšie. Ale že priemerní ľudia majú unikát, ktorý sa nedá nahradiť?! –
to je už duševná choroba. Akýkoľvek priemerný človek sa dá bez problémov
nahradiť!! Dokonca podpriemerný, ktorého cena je záporná, by bolo dobré,
aby pre ľudskú spoločnosť neexistoval a nebol, takže nikto vôbec z normálne
mysliacich nemá záujem tohto „cudzopasníka“ nahradiť! Ak takéto hlúposti
sa masovo propagujú v masmédiách, tak samozrejme z hlúpostí sú potom
priemerní ľudia z poľa A aj hlúpi! 

V novom duchovnom hierarchickom štátnom systéme – sa musia cenzurovať
akékoľvek texty, ktoré budú masmédiami masovo propagované, aby sa obmedzili
takéto hlúposti.

Trochu odbočím, len som si všimol, že za posledné roky sa kdejaký infantilný
športovec alebo umelec, dáva tetovať? Oni totiž nemajú nič ani v hlave a ani v duši,
tak sa musia ukázať. Aspoň na svojej koži musia ukázať, svoje deformácie a duševné
choroby! Tetovanie je asi aj na znak akejsi revolty proti súčasnej Západnej civilizácii.
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To ale nič nemení na tom, že sú to ľudia s nízkou karmou a skutočne nevedia??, čo
by mali so svojim životom robiť, sú to mozgovo naprogramovaní otroci. Taktiež
ľudia, ktorí sa snažia maximálne v lete opaľovať a tak si ničia pokožku, sú len obyčajní
ľudia. Teda akonáhle ja vidím potetovaného, alebo silne opáleného – dáva dôraz na
svoj vonkajší zjav – jasne viem, že je to obyčajný človek a podlieha masovej hlúposti. 

Všimnite si, ako sa masovo dávajú tetovať hlavne ženy a sú na konci leta spálené
od vylihovaní a opekaní sa na slnku – sú to jednoduché priemerné ženy, ale stávajú
sa takto emancipovanými sliepkami. Byť bielym je šťastie a ten, kto nechápe, že mal
to šťastie, že sa narodil ako biely, a chce byť neadekvátne škodlivým opáľovaním
skoročierny, tak treba, aby sa narodil v ďalšom živote ako černoch! ... ha,ha.

Kapitola 19
Byť pozitívny? – hlúposť

Vždy som na vetvi, keď niekde čítam, že človek má byť neustále „pozitívny“. No
stále pozitívny, to je asi aj večer, aj ráno. Aj na záchode? ... Totálne hlúposti takzvanej
múdrej literatúry.

Normálny človek je pozitívny, keď sa mu darí. Všetci normálne duševne vyspelí
ľudia plánujú svoj život dopredu a chcú dosiahnuť určitý výsledok. Ale ak nebudete
mať reálny plán, a reálne nebudete vykonávať potrebné činnosti, tak nedosiahnete,
čo chcete. Pozitivistické myslenie je vám na hovno! Musíte myslením pochopiť
realitu, potom vytvoriť plán, dohodnúť pre spoluprácu vhodných ľudí a spolu pracovať,
aby ste dosiahli, čo chcete! Pozitívne myslenie je na HOVNO! 

Pozitivizmus pravdepodobne vznikol prvýkrát takto. Nejaký snaživý spisovateľ–
pozorovateľ, alebo novinár – amatér psychológ, alebo nedostatočne talentovaný psy-
chológ, alebo obchodník – duchovný guru, alebo... to je jedno, aký debil – sledoval
a skúmal človeka, ktorý je skutočne úplne inde duchovne aj duševne než jeho okolie
(a samozrejme aj tento jeho pozorovateľ). A tento „výskumník“ zistil, že jeho objekt
je stále optimista, aj keď sa moc neusmieva, tak sa hlavne vôbec nerozčuľuje, je po-
kojný, vyrovnaný... a náš hľadateľ z toho vyvodil, že je to hlavne preto, že je stále po-
zitívny... ? Chuj.

Napísal to prvý. Pozdávalo sa to aj druhému. Tak to zopakoval a podporil svojou
autoritou „SUPER výskumníka“ aj iný debil. No, a už tu máme celosvetovú Západnú
pozitivitu. No pravdu povediac táto pozitivita je len medzi duševne narušenou
vrstvou bielej rasy. Ostatní serú na tieto nezmysly. Pozitivita nie je cesta k úspechu
a šťastiu. Nie! Pozitivita je len výsledok tejto cesty! A len výsledok úspešne dokončenej
cesty! Drvivá väčšina ľudí však túto cestu do konca svojho života nedokončí. Budú
na svoje dokončenie potrebovať ešte veľa životov. Ak budú blúdiť nezmyselnými sle-
pými uličkami ako je aj pozitivita... 

Píšem, že základný zákon tohto vesmíru je aj dualita. Ak teda existuje pozitívne
myslenie, tak duálne musí existovať aj negatívne myslenie. Ak z tohto vesmíru nedo-
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kážete odstrániť duálny princíp, tak je vesmírne nevyhnutné, že ak ste mierne pozi-
tívny, okamžite musíte prepnúť svoj mozog aj do negatívneho myslenia...! Pozitivita
je pasivita. Zatiaľ čo agresivita a teda negativita je aktivita. A len aktivita vás privedie
podstatne pravdepodobnejšie k pozitívnemu výsledku než pozitívna pasivita.

Skutočne pozitívni ľudia sú tí, ktorí predtým prežili veľkú aktivitu a agresivitu,
teda negativitu a získali toľko schopností a znalostí duše aj mozgu, že už môžu od-
dychovať v pozitívnej pasivite.

Vykašlite sa na pozitívnu obrannú pasivitu a snažte sa o negatívnu aktívnu agresi-
vitu, ale takú, ktorá smeruje aj voči vám samým, aby ste nezaspali lenivosťou nad
svojimi súčasnými čiastkovými „maličkými“ subjektívne zveličovanými úspechmi.
Agresivita voči druhým je povolená len taká, ktorá im pomáha, aj keď nasilu a oni sa
tomu môžu brániť. Agresivita duchovná voči vášmu okoliu je asi vždy lepšia než
sladká nič nerobiaca pasivita a ľahostajnosť.

Snaha o pozitívne myslenie je hlúposť – táto cesta nemá výsledky. Môže byť však
výnimka. Ak je človek duševne chorý a trpí depresiami a strachom, tak tu je namieste
použiť liečebnú metódu snahu o pozitívne myslenie. Je pravda, že v súčasnej „femi-
nistickej demokracii“ výrazne narastá hlavne počet duševne chorých žien. Takže ak
ste duševne chorý alebo chorá, tak táto kapitola nebola pre vás. Ale ak ste teraz ešte
duševne normálny a budete sa zaoberať úchylkami pozitivistickými, môžete sa rýchlo
stať duševne chorými a zasa táto kapitola už nebude pre vás?

Všetky protikladné sily, sa musia udržiavať v rovnováhe – dualita. Preto človek
musí neustále vyvažovať svoju pozitivitu negativitou. Ak chce byť niekto len pozitívny
a za ten svet nechce myslieť negatívne, tak odmieta platnosť tohto zákona a teda ne-
súhlasí s našim Bohom?! To je ale chumaj, však? Ako funguje neustála snaha o lásku,
teda pozitívne myslenie a ako to končí nenávisťou a negativitou som jasne dokázal
v „Kap.3 – Aký je Diabol-Satan v našom vesmíre“ na duálnom kyvadle. Preto propa-
gované pozitívne naladenie človeka nie je len hlúposť – je to smrteľný životný omyl. 

Pozitivita je HOVNO ... Západ Vás chce zničiť, chápete chuji pozitívni? Múdrosť
je len dualita a hierarchia. Je možné, že na začiatku sa všetci výhradne pozitívne roz-
hodnutí myslieť cítia lepšie. Ale to trvá len krátko. Potom určite prídu depresie a na-
koniec pocit rozčarovania, že dotyčný nedokáže byť trvale pozitívny ako všetci tí
okolo, čo to o sebe hlásajú. Všetci títo dlhodobo pozitívni len klamú sami sebe o sebe
a pred okolím. Koniec je istý – tento človek sa stále viac a viac zaoberá svojimi my-
šlienkami a svojim nešťastím, že nedokáže byť trvale pozitívny a postupne sa dostane
do izolácie od ľudí okolo seba a reality okolo seba. Som si istý, že tí najvytrvalejší po-
zitivisti skončia na psychiatrii a u psychológov, ha, ha... Je jasné, že silná osobnosť
vydrží dlhšie tento deštrukčný energetický tlak vesmíru na svoju osobnosť z totálneho
duchovného chaosu v jeho hlave. O to však bude po nejakom čase vidieť na jeho
osobnosti silnejší záporný vplyv trvalej snahy o pozitivitu – strata sebadôvery, opti-
mizmu, chuti do aktivity, chuti robiť niečo nové... Prečo nerozmýšľate logicky? Len
hlupák kresťanský optimisticky verí a nepreveruje kriticky a negativisticky pravdivosť
vecí!! Ja vám hovorím naopak, buďte najskôr nasratí, aby ste potom mohli byť aj
šťastní a teda trochu pozitívni.

V novembri 2013 som čítal v jednom časo pise o čínskych osem trigramoch, ktoré
sú usporiadané podľa svojho pomeru protikladných energií jin a jang. O tisíc rokov
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neskôr kráľ Wen-wang toto usporiadanie zmenil a vytvoril novší model Lo-šu. V jeho
verzii súvisia trigramy s ročnými obdobiami a symbolizujú striedanie energií v čase.
Wen z 8 trigramov zostavil 64 hexagramov, ktoré sú súčasťou najstaršej vešteckej
knihy sveta, knihy premien – I-ťing. Pozornosť sa sústreďuje na neustály pohyb, pre-
tože život je nepretržitá zmena. Jedna z jeho myšlienok bola tiež: Len ten, kto si uve-
domuje nebezpečenstvo, môže v sebe nastoliť mier. Nebezpečenstvu treba čeliť, nie
sa mu otáčať chrbtom. Ako ďalej dodáva p. Muller o I-ťing: „I-ťing nepodporuje po-
zitívne myslenie, ktoré buduje na zatváraní očí. Opatrný sa mýli len zriedka“. To je
čínsky pohľad na pozitivizmus.

Ale aj jednoduché sedliacke myslenie hovorí, že ak je niekto pozitívny, tak je ľah-
kovážny a nepočíta s prekážkymi a problémami. Teda aj sedliak vám povie, že Ty
pozitívne mysliaci si hlupák. Niekoľko krát som v kaviarni počul mladých ľudí, keď
došlo pri rozhovore na nejaký problém, ako hovorili: „To neriešim.“ ... ó to je vrchol
stupidity. Má problém a on strká hlavu do piesku ako pštros a myslí si, že keď to ne-
bude riešiť, tak sa to stratí... ha, ha. No totálni chuji títo mladí ľudia... „To nerieš“...
„To nerieš“. Je jasné, že takýto mladý človek bol vychovaný matkou bez prítomnosti
tvrdej ruky otca. Samozrejme, že ľuďom, ktorí neriešia svoje problémy, sa im problémy
neustápe zväčšujú!! Až sa nakoniec táto opica, čo nič nerieši dostane do stavu, že už
skutočne nebude schopný nič vyriešiť.

Ak aj po prečítaní tejto kapitoly ste odhodlaní byť ďalej pozitívni, tak ste už prav-
depodobne duševne chorí. Určite Vám nepomôže ezoterická literatúra a ani žiadni
veštci a kartárky, ktorí za peniaze Vám radi veštia pozitívnu budúcnosť... ha,ha. Ste
pripravený na psychiatriu. A už sa nebudem vôbec vyjadrovať, že chcú títo retardovaní
chuji všetkých milovať?!

Pozitivita je hlúposť. Tento vesmír je prostredie, kde vládnu predátori.
Všade okolo seba máte „zabijakov“, ktorí vás chcú zabiť (obrazne, ale na-
koniec aj doslovne) ale minimálne okradnúť! Preto vy musíte byť ako bo-
jovník, pripravený sa brániť a nie tupý, lenivý a slabý – teda pozitívne
naivne mysliaci chumaj!

Kapitola 20
ekonomika západu – jednoduchá analýza

Tvrdím, že ak je duševne chorý človek Západu a sú choré tieto národy,
tak musia mať určite chorú aj ekonomiku!! A platí aj naopak – ak je chorá
ekonomika, tak musí byť duševne choré aj obyvateľstvo, národ v týchto
ekonomikách. Princípom tržnej západnej ekonomiky je zisk. A teda čím
vyšší zisk, tým viac subjektov sa snaží pracovať v danom segmente, kde je
vysoký zisk. Zisk je motorom kresťanskej a slobodnej západnej tržnej eko-
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nomiky. Kresťanstvo, aj iné mylné náboženstvá vytvorené na „produkova-
nie“ a ovládanie „otrokov“, deformovali svojimi ideológiami celé ľudstvo.
A tak zisk a bohatstvo je už modlou všetkých geneticky degenerovaných
„mutantov“... Koncepcia slobodného zisku a voľnej (slobodnej) tržnej eko-
nomiky je zločinecký systém z týchto najprimitívnejších dôvodov:

Zisk hovorí, že je všetko v poriadku, ak máte zisk 10%, 20%, aj zisk 40%.
Aj keď máte zisk 500% alebo 5 000%, je to stále v poriadku...?! Len zločinec
bude s týmto súhlasiť. Významný zisk sa dá dosiahnuť v podstate len pod-
vodom, alebo nadradeným „zmanipulovaným“ postavením na danom trhu!!

Tržná ekonomika poháňa subjekty k zisku a k expanzii. Bez expanzie
nie je možný výrazný nárast ziskov. Preto všetci ekonomickí šialenci chcú
rásť a byť stále väčší a väčší... Sú to spotrebiče. Ich duševná nemoc tak po-
stúpila, že tržná ekonomika dokončila dielo skazy, takže všetci teraz len
žerú, aby im nič neuniklo. Majú málo času, ich smrť sa blíži, tak si chcú
užiť, však čo potom? U nich nič!

Pretože tržná ekonomika preferuje zisk a rast a to principiálne čo najrý-
chlejšie a najviac, tak zákonite ľudia pod jej vplyvom zabúdajú na dôležitosť
všeobecného vzdelania. V neriadených tržných ekonomikách (nie v Číne,
kde v roku 2017 už definitívne vládne fašizmus – spojenie finančnej oli-
garchie a politickej moci) preto sa vždy rýchle znižuje všeobecné vzdelanie
širokých vrstiev obyvateľstva, čo spätne potom spôsobuje nedostatočný
výkon samotnej ekonomiky. Takže tržná ekonomika má v sebe zakompo-
novaný akýsi seba zničujúci reflex! Má ich ale viac! 

Ekonomická činnosť je hmotná činnosť. Ekonomická činnosť zvyšuje
akoby hmotnosť našich duší. Je nevyhnutné pracovať a zarábať peniaze. To
je správne. Ale ten, kto sa bude zaoberať len prácou a peniazmi, nikdy sa
nedostane do poľa B, teda zostane na duchovnej úrovni zvieraťa, aj keď
jeho mozog mal vyšší potenciál. Slobodná tržná ekonomika nemá morálku,
je naopak principiálne absolútne nemorálna!!

Zem nemá trvalé možnosti ekonomickej expanzie ani neobmedzených
ziskov. Nie je kde trvale expandovať, od koho nakradnúť tie „slobodné“ zi-
sky... Vyrieši to 3. svetová vojna? Ekonomika musí byť v pravdivom spolo-
čenskom systéme podriadená morálke a duchu. Ekonomická činnosť ľudí
je základ ich všetkej činnosti na Zemi, takže ekonomika je taká, akí sú
ľudia. Preto, ak má byť ekonomika morálna a duchovná, tak nemôže byť
slobodná!! Pretože ak je ekonomika nezávislá a slobodná, tak je to teda
tržná ekonomika a tak okamžite musí plodiť kriminalitu, pretože drvivá
väčšina ľudí je z poľa A a oni nedokážu ovládať svoj mozog a svoje zvieracie
inštinkty. Preto slobodná neregulovaná tržná ekonomika v tomto duál-
nom vesmíre je vždy nemorálna!! Je to nevyhnutné a nedá sa s tým nič
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robiť. Tržná ekonomika je v duálnom princípe materiálna časť ekonomiky
a je teda nezávislá od duchovnej stránky života na Zemi. Je to jeden pól
duálneho princípu. Dualite je podriadené všetko v našom vesmíre a teda
určite aj ekonomika. Pravdivá ekonomika musí byť založená na neustálom
vyvažovaní protikladných duálnych síl. Všetko ostatné je hlúposť. Kto pre-
sadzuje len jeden pól reality, teda obmedzuje sa len na princíp tržnej eko-
nomiky, žiaľ nič nechápe. 

Samotná tržná (zvieracia) ekonomika je len 50% pravdy a preto sa nikdy
nevyhne obrovským krízam a nárazovému vyrovnávaniu energetickej ne-
rovnováhy v dualite!! Nič iné nie je možné. Ak bude tržná ekonomika
ďalej slobodná, ako doteraz, tak sa ďalej bude znižovať úroveň morálky
a bude narastať celková duchovná degenerácia. Duchovne neregulovaná
tržná ekonomika je omyl. 

Výsledkom každej slobodnej a tržnej ekonomiky nakoniec musí byť
vojna. Vojne sa dá vyhnúť len tak, že sa výrazne obmedzí sloboda aj v eko-
nomike. Poviem inými slovami. Tržná ekonomika je živočíšna forma. Je to
forma ekonomiky, ktorá nezávisí od ničoho, len od okamžiku a situácie. Je
to to isté, ako človek. Človek sa skladá z dvoch častí, duálne protikladných
– duše a tela. Duša človeka, ak je vyspelá, je schopná sa ovládať a regulovať
svoje myšlienky a tým aj svoje chovanie (z poľa B). Telo človeka sa však
nedá ovládať bez násilia. Jeho sexuálne libido, pohlavný pud rozmnožovací,
sa nedá ovládať, ak človek nechápe, aká je to obrovská živočíšna energia,
ktorú musí chápať a potom má možnosť ju regulovať. Tak je to aj s tržnou
ekonomikou. Tržná ekonomika sa nedá ovládať, ak je slobodná a bez „du-
chovných“ regulácií, ak väčšina ľudí žijúcich na Zemi sú nízke reinkarnácie, ktoré
nie sú schopné kontrolovať myslenie svojho mozgu.

Slobodná tržná ekonomika preto bude živočíšne a nekontrolovateľne
viesť ľudstvo do záhuby presne tak, ako iné „zvieracie“ druhy na Zemi.
Však predsa všetci vieme, že ak sa na savane v Afrike príliš rozmnožili
slony, tak pri mierne suchšom roku ich 80% vyhynulo, pretože zničili
všetku vegetáciu v oblasti. To je presne tak, ako sa teraz „ľudské kobylky“
rozmnožili na Zemi a „žerú“ a ničia všetko. Ale nie ako slony len v oblasti
okolo seba? Oni, tie „ľudské kobylky“ už sú globálne!! Globálne ničia ama-
zonský prales, pralesy a lesy v Afrike, Indii, Európe, Kanade ... všade. Glo-
balizácia ich už nezastaví pred ničím!

Všetci poznajú prípad Veľkonočného ostrova v Tichom oceáne. Je to zmenšený
príklad toho, čo príde na celej Zemi. Čo sa teda stalo na Veľkonočnom ostrove?! Na
tomto ostrove prosperovala niekoľko storočí primitívna civilizácia. S rozvojom vý-
robných prostriedkov sa začalo rodiť podstatne viac detí a obyvatelia ostrova postupne
vyklčovali všetky stromy na ostrove. Potom prišla erózia pôdy, obdobia sucha a dažďov
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a rýchlo sa znížila úrodnosť pôdy a tým aj množstvo potravy, ktoré tento izolovaný
národ bol schopný dopestovať. Skončilo to občianskou vojnou po krátkom období
hladomoru. Počas vojny sa znížil počet obyvateľov až o 99%. Ten zvyšok populácie
prežil ďalšie storočia až do príchodu bieleho človeka.

Toto isté sa stane aj na Zemi, ak sa nezruší slobodná tržná ekonomika.
Som si istý, že na Veľkonočnom ostrove nepoznali žiadne ekonomické
teórie bielej rasy a teda určite sa riadili len podľa prirodzenej (a teda slo-
bodnej) tržnej ekonomiky. Zem je tiež len izolovaná planéta a nedá sa
z nej nikde uniknúť. Tržná ekonomika je „prirodzená zvieracia“ reakcia na
okolie. A možno by sa malo naopak tvrdiť, že je to neprirodzená „ľudská
zvieracia“ reakcia! Však u ľudí je to len neustála expanzia a zaujatie nových
území, morí, ... všetkého, čo je pre zviera-človeka cenné. Tým asi teraz
zvieratá urážam! Zvieratá nemajú banky, ... vojakov, ktorí masakrujú nielen
zvieratá, ale aj sami seba. Napr. ako USA zmasakrovali pôvodných indiánov
(ľudí) na ich súčasnom území. 

Tržná ekonomika má duchovne len zvierací inštinkt. Ten, kto chce byť
pod vplyvom neobmedzenej tržnej ekonomiky si zaslúži, čo mu patrí. Zos-
tane trvale na úrovni zvieraťa!! Teda v určitom štádiu rozmnoženia bude
musieť vyhynúť ako tie slony alebo národ na Veľkonočnom ostrove. Neviem
preto, či toto nastane vtedy, keď na Zemi bude 9 miliárd ľudí, alebo keď to
bude 15 miliárd. To je jedno. Je to len otázka času, ako rýchlo sa rozmnožia
národy a rasy s vysokou pôrodnosťou ich žien. (A to neberiem v úvahu
myslenie a rozhodnutia mimozemšťanov, ktorí sú trvalo prítomní na tejto
planéte!)

Človek sa skladá z dvoch protikladných častí, z dvoch duálne opačných
atribútov: z materiálneho tela a duchovnej duše. Adekvátne materiálnemu
telu je živočíšna tržná ekonomika. Adekvátne duchovnej duši je organizácia,
predvídanie a duchovné správanie sa. Tomu musí zodpovedať aj ekonomika.
Tržná ekonomika je len živočíšna časť ekonomiky, je to len materiálna časť
ekonomiky. Je to však jedna zo základných ľudských častí ekonomiky, ktorá
sa nedá nahradiť ničím iným. Ale je to žiaľ len 50% pravdy! Ak chcete
uspieť vo svojom živote len s 50% pravdepodobnosťou, tak ste skutočne
chudák a odsúdený na istý neúspech. A toto je celá tá dokonalá západná
kresťanská ekonomika?! Za toto si dávate Nobelove ceny a iné stupídne
vyznamenania a tvárite sa ako majstri tohto sveta? Chuji ... 

Poviem niektoré jednoduché príklady absolútneho zlyhania tržných
prin cípov. 

V Španielsku bolo po roku 2012 postavených a prázdnych údajne 3 milióny bytov,
ktoré sa nedali predať! Oni tie banky rozdali hypotéky hlava, nehlava, hlavne však,
nech sa predáva. Však banky sú predsa všetky súkromné a teda sa chovajú absolútne

126



podľa správnych a dokonalých tržných princípov?! A tieto banky teraz všetky skra-
chujú? Ale hovno, zločinci „tržne sa chovajúci“ sa spoja! Všetci hovoria, že sa to
stalo počas realitného boomu? Vie niekto ovládať nejaký boom? Koľko boomov je
v tom Západnom debilnom svete každú chvíľu? Kto je zodpovedný za takéto boomy,
ktoré nakoniec mnohých (hlavne chudobných) pripravia o veľké peniaze? Je to tržná
ekonomika. 

Alebo ľudia, ktorí organizujú a riadia túto tržnú ekonomiku! Človek,
ktorý sa riadi len tržnými princípmi, sa musí postupne zákonite stále viac
a viac materializovať. Musí byť stále viac založený len na spotrebne, kon-
zume ... stáva sa duchovne jednoduchým, hlúpym, nechápe iné názory...
skrátka duchovne a teda následne aj hmotne, teda mozgovo, degeneruje!!
Musí byť stále viac podobný zvieraťu (to však zvieratám opäť strašne kriv-
dím, pretože zvieratá poznajú mieru a myslia, ale človek z poľa A nie!
Človek z poľa A je totiž naprogramovaný otrok, ktorý sa nevymanil z ot-
rockého softvéru v jeho mozgu.)

Iný príklad. 
Prisťahoval som sa v r. 2004 do krajského na Slovensku. Za 10 rokov som sledoval

postupný a nezastaviteľný nárast počtu reštaurácii a kaviarní a barov a iných zábavných
podnikov. Následne som konštatoval toto: 30 % týchto podnikov je poloprázdnych
a určite sú stratové, 50 % je mierne ziskových a len asi 20 % je dobre ziskových. Me-
dzitým ich možno viac ako 50 % skrachovalo. Ale sledujem, že napriek zjavne
stratovej oblasti podnikania, v Žiline ďalej vyrastajú nové kaviarne a reštaurácie...
a ich potom zatvárajú. Všimol som si už v Prahe pred viac ako 12 rokmi, že životnosť
týchto nových „mylných“ podnikov (viac ako 50 % nových) na mieste pôvodných
bola asi 2 – 3 roky, a potom ich majitelia so stratami zatvárali. Čo sa deje, ak skrachuje
nejaká reštaurácia? No na prvom mieste sa zariadenie tejto reštaurácie predáva za
zlomok jej pôvodnej ceny a často krát sa toto zariadenie zlikviduje. A to pokračuje
stále dokola. Ten, kto skrachuje, jeho zariadenie sa zvyčajne zlikviduje a zničí. 

Uvažujúcemu počtárovi je jasné, že sú to obrovské materiálne straty.
Toto – a iné takéto tržné podnikanie – si môže dovoliť len civilizácia a pla-
néta, ktorá má obrovské rezervy energetické, surovinové... Preto určite
v slobodnej „živočíšnej“ zvieracej tržnej ekonomike sa bude zvyšovať rých-
losť príchodu globálnej krízy z nedostatku všetkých zdrojov. 

Ďalší príklad nefungujúcej tržnej ekonomiky. 
Bol som na dovolenke v Chorvátsku. Krásna krajina pri mori v Omiši. Avšak asi

všetci katolícki Chorváti pri mori tu klamú turistov. Ale odbočím od kriminálneho
chovania sa národov a Vatikánu a iných náboženstiev a prejdem skutočne k ekono-
mike. Išiel som na tržnicu v Splite s úmyslom kúpiť si ryby. Bol som prekvapený
množstvom predávajúcich a šírkou sortimentu. To by malo byť, ako že plus a teda
obrovská prednosť tržnej ekonomiky? Ja som však vedel svoje... ? Chodil som pomedzi
predávajúcich a chcel som nájsť seriózneho človeka, aby mi nepredal starú rybu. Ne-
podarilo sa mi to. Chlapík na mňa pôsobil seriózne (vyzeral veľmi nešťastne – preto
som v mojej slovanskej naivnosti chcel pomáhať – ja somár!), ale oklamal ma. Kúpil
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som od neho ryby v presvedčení, že sú čerstvé. Keď som za hodinu tieto ryby na pri-
váte pitval a čistil, pochopil som, že ich nemôžem vôbec jesť, ak sa nechcem otráviť.
Pri pitvaní sa kosti oddeľovali od mäsa a všetko zapáchalo. Ryby som v záujme
svojho života vyhodil do koša. Nie je jasné, koľko kupujúcich na tejto tržnici sa
otrávili rozkladajúcimi sa rybami, keď ich zjedli. 

A toto je tržná ekonomika! Toto je najvyšší pokrok a konečné štádium
rozvoja ducha človeka na Zemi?! Toto je úplná duchovná spodina!! To je
hovno!! Vylovia z mora veľké množstvo rýb a oni nakoniec musia 50 %
(neviem, akú časť) hodiť do odpadu? Pretože ich nepredali! Ale okrem toho
koľko ľudí otrávia hnijúcim a rozkladajúcim sa rybacím mäsom v letných
horúčavách? Kto je za to zodpovedný v Chorvátsku a iných demokratických
štátoch s „dokonalou tržnou ekonomikou“? Slobodná tržná ekonomika je
podvod a zlodejstvo a klamanie a ešte sa tomu hovorí vrchol ľudstva?! To sú
ale svine a hnus tí „západní“ (aj iní klamárski) ľudia okolo mňa.

Stovky a tisíce príkladov si môžete nájsť všade okolo seba v tržne sa cho-
vajúcich štátoch. Tržná ekonomika bez duálneho protipólu je ekonomika
primitíva na úrovni ľudí z Veľkonočného ostrova. A tým sa chvastáte v EU,
USA a v takzvane modernej a najúžasnejšej epoche existencie Zeme a ľud-
stva Západu?! Primitivizmus najvyššieho stupňa, nič iné nie je charakte-
ristickejšie súčasnej epoche západnej kresťanskej a inej všeobecnej slobodnej
tržnej degenerácii.

V tržnej ekonomike je aj absolútne nelogické a duševne choré chovanie
sa kupujúcich. Viete napríklad, že cena akcií nezodpovedá ich reálnej hod-
note? Neviete? No je to tak. Cena akcií je závislá skoro výhradne len od
očakávania kupujúcich. Teda ak je vysoké očakávanie kupujúcich, tak cena
vyskočí aj na mnohonásobok ich skutočnej hodnoty. A naopak, ak si ľudia
myslia, že perspektíva danej firmy je malá, tak cena akcii môže klesnúť na
zlomok ich reálnej hodnoty. Teda, kto má informácie a zdroje, môže ceny
akcií meniť podľa svojej ľubovôle a ostatných bezproblémovo ohlupovať
a okrádať! Toto globálne okrádanie však neprináša žiadny prospech, pretože
takto sa podporuje existencia a bohatnutie mafiánskych štruktúr – prepo-
jenie politiky a finančníctva – a celkovo kriminálne ekonomické chovanie
sa celého ľudstva!! Je to absolútne nemorálne chovanie sa. To má devastačný
účinok nielen na ekonomiku, ak mocné subjekty vedia, že nemá veľký vý-
znam poctivé ekonomické správanie sa, ale najefektívnejšie sú zločinecké
postupy a podvádzanie. Súdy a medzinárodné „západné“ právo len slúžia
týmto účelom, ako dokazujem inde. Preto budúce „spravodlivé“ súdne
planetárne procesy proti vlastníkom veľkých majetkov, budú za účelom
dokázať, že tie majetky napr. za posledných 300 rokov nemohli získať
morálnym spôsobom, a tak sa im tieto majetky zoštátnia!!
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V tržnej ekonomike (ako na Veľkonočných ostrovoch) nakoniec tieto ľudské
kobylky zožerú skoro všetko. Najskôr zničia prírodu – lesy, stromy, polia,
rieky – potom zákonite príde neúroda z ich polí (aj nedostatok z vyťažených
a zlikvidovaných morí a oceánov) a potom nevyhnutne vzniknú občianske
vojny a nakoniec medzinárodné atómové vojny medzi všetkými zaintere-
sovanými duševne chorými. Teda v dobe globalizácie – svetová – globálna
atómová vojna. Zem bude zdevastovaná, ľudia vyvraždení, budúcnosť už
nebude, ak:
• Ľudstvo sa nezbaví demokracie, kresťanstva (a všetkých ďalších súčasných

satanistických náboženstiev ako islam, budhizmu ...) emancipácie žien ...
homosexuality.

• Ľudstvo neovládne „nízke tržné zvieracie princípy“ a nedoplní ich o du-
chovný rozmer.
Pre bláznivých „tržných fanatikov“ ďalší príklad. Hovorí sa tomu cyklická

spotreba: „Vyrobený produkt nemôže mať dlhšiu životnosť, ako je potrebné
pre udržanie cyklickej spotreby“. Hovoria tomu títo „demokratickí“ tržní
ekonómovia aj plánovaná zastaranosť. To je predsa totálny opak – protiklad
– trvale udržateľného systému! Hovoria jedno a robia úplne iné! 

Asi najlepší príklad absolútnej nefunkčnosti slobodnej tržnej ekonomiky,
je zdravotníctvo. Podrobne v inej kapitole. Však na základe slobodnej
tržnej ekonomiky je lekár a farmaceut doslova ekonomicky motivovaný,
aby si vyrábal nemocných. Však ak majú lekári, nemocnice, farmaceutické
spoločnosti ... málo chorých, tak majú malé zisky a teda ak chcú zvýšiť
svoje zisky, musia si vychovať viac chorých, viac pacientov! Chápete?

Alebo iný nezmysel. Súkromný kapitál vlastní zbrojovky, ktoré vyrábajú
zbrane. Samozrejme, že v prípade slobodnej tržnej ekonomiky chcú mať
zbrojovky maximálny zisk a teda potrebujú, aby sa bojovalo. Aby mali
odbyt zbraní aj munície, je potrebné, aby sa neustále bojovalo. A teda čím
sú horšie vojny, viac sa bojuje a ničí a zabíja, tým je vyšší zisk, ha, ha??!! 

Už teda možno konečne chápete, prečo USA sú najagresívnejší štát,
ktorý chce neustále bojovať a aj bude určite neustále bojovať, ak ich zbro-
jovky bude vlastniť súkromný kapitál a nie štát! Dokiaľ sa v USA, EU a vo
všetkých „tržných“ štátoch zbrojárske firmy nezoštátnia, tak dovtedy nebude
pokoj s USA, Západom a inými „bláznami“. Avšak „fašistická“ Čína nespadá
pod túto definíciu. Čína bude principiálne a masívne zbrojiť, pretože je fa-
šistická!! Preto budúca – blízka – svetová atómová vojna bude s Čínou...

Ďalej ... Slobodná tržná ekonomika vyprodukovala celosvetové mafiánske
skupiny zložené z demokratických (údajne slobodných) politikov a ban-
károv a finančníkov. Predstavte si, že súčasná demokratická tržná banka
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má len cca 5 – 10 % svojho vlastného kapitálu a ostatný je imaginárny, ne-
existujúci, sú to peniaze vkladateľov. Robí sa to v tržnej ekonomike súčas-
nosti tak, že mafiánske skupiny si založia viac bánk. Vyrobia si takto pe-
niaze, za čo skupujú, čo chcú. Je to pyramídový efekt. Po nejakom čase sa
nakopia dlhy, ktoré sa nedajú splatiť a tak zlé úvery sa presunú do nejakej
„serióznej“ banky a tá sa nechá skrachovať. Tak to nedávno dopadlo aj
s bankou Lehman Brothers. Nechápajúci a hlúpi vždy prídu o svoje peniaze.
Tieto zločinecké (Satanistické) štruktúry však naopak zvyšujú svoj majetok!!
Ale somári prídu o peniaze. Tento systém sa opakuje posledných viac ako
200 rokov periodicky. Takto zločinecky došlo ku koncentrácii majetku len
u málo ľudí. Údajne svetovú ekonomiku ovláda 358 rodín.

Napísal mi jeden čitateľ knihy DjePO, že majetok najbohatšej rodiny Rotschildovcov
sa odhaduje na 100 000 miliárd USD – teda 100 biliónov USD. Druhá najbohatšia ro-
dina majú byť Rockefellerovci a ich majetok sa odhaduje na 11 000 miliárd dolárov.
Takže všeobecne medializovaný najbohatší človek Bill Gates so svojimi cca 70 miliar-
dami je nula! Tieto rodinné klany vlastnia všetky dôležité médiá a preto určujú, čo sa
zverejní. Oni nemajú záujem, aby „verejnosť chumajov“ vedela o ich majetkoch.

V tomto prostredí nefunguje už žiadna slobodná tržná ekonomika...
Mafiánski bankári-finančníci a hlavní mocní sa už riadia len zákonmi sily
a moci. Ich nezaujíma ekonomika, ale len moc a tá ide cez financie a majetky
a až potom cez armády. Ale v časoch ekonomických kríz, ktoré úmyselne
vyvolávajú títo „zločinci“, sa výrazne zvyšuje zbrojenie. Tak narastá eko-
nomický tlak cez chýbajúce „sfalšované“ hodnoty, ktoré neexistujú, zreálniť
ich vysokým jednorazovým znehodnotením existujúcich peňazí. To sa dá
len za situácie veľkej vojny. 

Určite viete, že centrálna banka USA FED, je súkromná firma. Súkromný subjekt
si vyrába (tlačí) peniaze z ničoho a tie požičiava štátu, aj iným súkromným subjektom.
Rozumiete tomu?! Ja áno. Je to dokonalý systém manipulácie s hlupákmi a teda to nie
je už žiadna slobodná tržná ekonomika, ale jednoducho už len mocenský systém nie-
koľkých „vyvolených“ skupín, ako ľahko koristiť na „otrokoch“. Čína sa k tomuto otro-
kárskemu systému pridala na inej – duchovne vyššej – úrovni! Tieto rodiny vlastnia
v USA, Kanade, Austrálii... EU ... už skoro všetko a preto všetkých aj ohlupujú doko-
nalosťou „slobodnej“ tržnej ekonomiky a že kríza je v tržnej ekonomike nevyhnutná
a je to zákonité chovanie sa ekonomiky. Za to udeľujú Nobelove ceny ekonómom
a iným „ekonomickým prostitútkam“ týchto mocných. A možno sú títo nositelia No-
belových cien skutočne tak hlúpi, že nič nevedia?! Čo si myslíte. Sú totálne hlúpi alebo
sú to len obyčajné svine a vymýšľajú tie hlúposti len kvôli svojmu osobnému prospechu? 

Počas akejkoľvek krízy dochádza tiež k výraznej inflácii a znehodnoteniu peňazí,
na čom samozrejme vlastníci „tlačiarní na peniaze“ vždy veľmi dobre zarobia! Ale
hlavný princíp je jednoduchý, v kríze sa predávajú majetky výrazne pod cenou.
A vlastníci „tlačiarní na peniaze“ si ich ľahko skupujú. Slobodne a „neobmedzene“
vás skupujú, okrádajú a likvidujú, vy somári! Predstavte si, že rozpočet EU na 7
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rokov je menej než 1 bilión EUR. A len Rotschildovci majú majetok asi 100 biliónov
EUR?! Čo teda tí „demokratickí európski“ politici môžu urobiť?! Hovno! Údajne
americký prezident J.F. Kennedy, ktorého zavraždili, chcel FED zoštátniť! Ha, ha...
To mu nemohlo prejsť! 

Spoločná mena EUR skrachuje, je to nerealistická hlúposť. Ale to je zá-
merne a dopredu pripravené. Demokratickí politici sú nielen bez reálnej
moci, ale súčasne sú pri výkone svojej práce len niekoľko rokov, bežne ma-
ximálne 10-15 rokov a potom ich vymenia noví. Za tak krátku dobu sa len
niečomu priučia a niečo pochopia a potom sú „demokraticky“ odvolaní.
A zasa noví na začiatku nič nevedia ... To tie „zločinecké ekonomické Sa-
tanistické rodinné klany“ si predávajú informácie a vedomosti a skúsenosti
z generácie na generáciu! Rotchildovský klan takto funguje už viac ako
200 rokov! Mocných mužov týchto klanov by som charakterizoval asi takto:
• Disponujú obrovským majetkom, ktorý maximálne zatajujú.
• Úzko medzi sebou spolupracujú a túto spoluprácu maximálne taja.
• Majú veľmi dobre vyvinuté kauzálne a materialistické chápanie existencie človeka

na Zemi, nemajú žiadne morálne zábrany a disponujú veľkými vedomosťami de-
denými po generácie.

• Sú presvedčení o existencii Satana (v tom majú pravdu) a preto vyznávajú Satana
a jeho zákony, ako vládcu tohto vesmíru (to je ale ich omyl). Preto sa nesnažia
podporovať rozvoj ľudskej spoločnosti, ale ich jediná oblasť záujmu je majetok
a moc. Preto sa zaoberajú bankovníctvom, finančníctvom, zlatom, striebrom, dia-
mantmi, energetikou, pozemkami, akciami firiem... skrátka majetkom – teda sami
osobne netvoria nič. Na druhom mieste pri posilňovaní ich moci je výroba a vývoj
zbraní, ovládanie demokratických politikov a štátov pomocou špionáže a vojenskej
sily, ovládanie nevediacich más médiami, nadáciami... 

Aby mohli vládnuť v súlade so Satanskými princípmi, tak znižujú duchovnú úroveň
národov tak, že financujú rozširovanie drog, alkoholizmus... znižujú vzdelanostné
štandardy škôl, propagujú demokraciu, emancipáciu žien, súčasné náboženstvá, ho-
mosexualitu, rodovú rovnosť ... Ich cieľom je duševné zmrzačenie más. 

Duchovne praví Slovania, teda v súčasnosti už asi len Slovanské Rusko,
sa dopredu musia pripravovať, ako v prípade poslednej svetovej vojny zne-
škodnia súčasne tých niekoľko „stoviek dementov“, ktorí vojnu vyvolali!!
Jasné, že títo „chorí“ mocní chápu, že v tejto vojne budú tiež „na muške
atómových hlavíc“. 

S narastajúcim počtom obyvateľov na Zemi, bude narastať postupne
ekonomická kríza z nedostatku zdrojov. S narastajúcou krízou bude
klesať cena širokých más nielen obyvateľstva Západu, ale aj cena všetkých
obyvateľov Zeme. V kap. „Cena človeka“, tvrdím, že ľudská spoločnosť
môže dlhodobo a trvale existovať len vtedy, ak je relatívna materiálna cena
všetkých ľudí výrazne plusová. Pre ľudí s plusovou cenou nie je žiadny
problém, ak ten človek so zápornou cenou nebude existovať. Takže aj pri-
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mitívna tržná ekonomika bude nútiť štáty, aby sa zbavila týchto bezcenných
ľudí... Vyvraždia ich? S tým ja nesúhlasím, navrhujem iné riešenia. Ale je
možné, že mafiánske spoločenstvo „majiteľov“ tak plánujú?!

Demokracia a ich ekonomika stojacie na kresťanskej ideológii nemajú
riešenie. Demokracia doslova motivuje masy obyvateľstva, aby sa nevzde-
lávali a nepracovali?! Demokracia vytvára podmienky pre to, aby klesala
u ľudí ich relatívna materiálna cena a aj cena duchovná.

Dostala sa mi do rúk kniha „Demokracia: boh, ktorý zlyhal“, autor
Hans-Hermann Hoppe. Vynikajúco dokázal mylnosť a doslova nezmysel-
nosť demokracie z pohľadu ekonomiky. Myslím si, že takýchto ekonomic-
kých štúdií a úvah o demokracii je viac a bude ich pribúdať. Ale to je tiež
len omyl. Demokracia nezlyhala. Demokracia nesklamala. Demokracia
splnila presne a do bodky to, čo jej tvorcovia a zakladatelia a „MOCNÍ“ od
demokracie očakávali a ďalej očakávajú! Základné zákony v našom vesmíre
sú dualita a hierarchia. V našom vesmíre bol duch aj hmota stvorené
odrazu. Odrazu tu bola hmota a aj duch. Preto ekonomika a ekonomické
chovanie sa človeka nemôže byť jediné a hlavné. Dokazujem, že duch je
nadradený hmote, aj keď sa duálne hmota a duch vyvažujú. Tu musí platiť
zákon hierarchie. Čo je vyššie: duch, alebo hmota? Samozrejme, že duch,
pretože hmota má svoju existenciu dopredu spočítanú a konečnú. 

Pretože hmota je v skutočnosti len najnižšia úroveň ducha nášho Boha. Toto
krásne „nepriamo“ dokázal nemecký filozof Arthur Schopenhauer a toto isté sa raz
dokáže aj vedecky, teda na materiálnej úrovni, že všetka hmota v našom vesmíre je
v skutočnosti len materiálna ilúzia a je to len duchovná energia nášho Boha. A z tejto
energie má šancu povstať „akákoľvek“ nová duchovná entita na vyššom hierarchickom
stupni, ktorá už bude nezávislá od hmoty, od nižšej úrovne a túto nižšiu hmotu bude
ovládať. 

Preto ekonomike je nadradený duch. Materiálnemu chovaniu sa sú na-
driadené duchovné potreby človeka. Rozvoju ekonomiky je nadradený
rozvoj ducha človeka. Preto subjekt, ktorý aj keď vlastní obrovské majetky,
ale je v poli A, musí byť podriadený subjektu, ktorý je duchovne na nepo-
rovnateľne vyššej úrovni, ktorý je v poli B. Preto morálka musí byť na-
driadená ekonomike. Nikdy nie naopak, ako to teraz presadzuje západná
civilizácia, demokracia a celý Svet – a ich ľudia a klany. Preto v západnej
demokracii všetko duchovné degeneruje – teda sa stávajú všetci z poľa
A duševne chorí, blázni! Degeneruje najskôr všetko duchovné a potom
degeneruje aj ekonomika a hmota, teda telo!! Duchovná degenerácia sa
priamo prejavuje na telesnej degenerácii týchto ľudí. Myslenie rozhoduje
o tom, aká bude genetika, DNK, rodiča tiež, ale viac jeho potomkov – uve-
dené v iných kapitolách aj v tejto knihe. 
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Preto, ak sa má podariť západnú tržnú ekonomiku a ich tupú demokraciu
odstrániť, nedokáže to ekonomika, ale len duch. Len duchovné vzdelávanie
a duchovné vzkriesenie „duchovne mŕtvych“ okolo nás dokáže premôcť
hmotu a ovládnuť ju. Samozrejme, že aj ekonomické dôkazy a argumenty na
úrovni ekonomiky sa takto stávajú duchovnými argumentmi. Pretože ten,
kto teraz otvorene a bez strachu kritizuje demokraciu z akýchkoľvek stránok
a rozumie tomu, čo sám hovorí, je duchovne na vysokej úrovni, ktorá je už
nezávislá od hmoty a preto je aj toto ekonomické pôsobenie súčasne aj du-
chovným pôsobením. Ale toto nesmie zostať len na ekonomickej úrovni,
pretože ľudia z poľa A musia vedieť, že rovnoprávnosť, sloboda, nezávislosť,
humanizmus, emancipácia žien ... homosexualita ... sú omyly, a že teda títo
duchovne priemerní ľudia musia počúvať tých vysokých nad sebou.

Demokracia nezlyhala. Ekonomika nezlyhala. Nie. Je to ináč. Demokracia
a aj ekonomika je slúžka tých, ktorí vládnu. Súčasný svet ovládajú nízke
duše – teda najnižší, sú to zločinci, ktoré sú len z poľa A. Musia však
vládnuť vysoké duše, len tí z poľa B. Len vtedy sa stane život na Zemi nor-
málny (v rámci možností) a ďalej možný. Ináč bude život na tejto planéte
„ukončený“!! Som si tým absolútne istý!

Títo duchovne nízki, ale mocní, nebudú chcieť pochopiť, že im budú
vládnuť nejakí „nemajetní niktošovia“. Tak si ja myslím... ? Potom 3. svetová
vojna je nevyhnutná?! Uvažujte sami, tí, ktorí máte uši, aby ste počuli a oči,
aby ste videli – a „mozog, aby ste mysleli“. Ostatní túto knihu, ani tie tri
moje predchádzajúce, aj tak nebudú čítať. Nedokážu to! Sú hlúpi.

Slobodná tržná ekonomika je živočíšny princíp a preto v tržnej ekono-
mike vyhráva ako u zvierat len ten najsilnejší. Aj preto dochádza ku kon-
centrácii majetku a moci u stále menšieho počtu subjektov (zvierat), ktorí
sú stále silnejší. Tým pádom defakto samotný princíp duality bojuje proti
jednému svojmu pólu. Tržné princípy ekonomiky sú totiž len jeden pól,
ktorý nemá v súčasnosti svoj protipól, teda svoju kompenzáciu. Slobodná
tržná ekonomika neustále zhoršuje svoje vlastné princípy v tom, že má byť
„duálne“ tržná a slobodná. Tieto princípy neustále degenerujú, teda už nie
je ani tržná a ani slobodná! A toto už na primitívnej materiálnej (zvieracej)
úrovni zrýchľuje všeobecný kolaps celej civilizácie, ktorá sa vidí v slobode
a slobodnej tržnej ekonomike – hlupáci!

A pozrime sa, ako funguje slobodná tržná ekonomika pri efekte neustálej
koncentrácii majetkov a moci. Zvieracie tržné princípy tých najsilnejších
„primitívov“ sú jednoduché. Vychádzajú skutočne len z toho, že sú najsil-
nejší a preto si prispôsobujú podmienky pre seba. Ako? Vždy tak isto. Vy-
tvoria sa všeobecné podmienky také, aby vznikla v nejakom obore, odvetví,
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v určitom regióne, alebo štáte kríza. Aby sa výrazne znížili tržby v obore,
a tým sa znížila „tržná“ cena firiem v danom obore a v danom regióne.
Najčastejšie sú takto decimované štáty a ich konkrétne regionálne ekono-
miky, pretože štáty sú ovládané určitou skupinou demokratických politic-
kých strán, s ktorými sa dá „dobre spolupracovať“ – podplatiť ich. Demo-
kratické strany vo všetkých štátoch sa dajú veľmi ľahko podplatiť!! 

Napríklad: Presvedčí sa parlament daného štátu (podplatia tie svine), že je z eko-
logického, alebo iného hlúpeho dôvodu, potrebné zvýšiť dane napríklad pre lyžiarske
vleky a zaviesť rôzne poplatky a ... Preto ako následok sa výrazne zvýšia ceny za
vleky v danom štáte, alebo v regióne. Za 3 roky a viac rokov si lyžiari zvyknú jazdiť
do zahraničia, pretože ceny služieb sú tam podstatne lacnejšie! A tak vlastníci vlekov
začnú krachovať a predajú svoje vleky hlboko pod cenu! Často krát aj preto, že majú
úvery „od týchto svíň“, ktoré nedokážu potom splácať. Vleky samozrejme skúpi do-
predu dohodnutá finančná skupina, ktorá si to vopred všetko pripravila a platila ho-
noráre – úplatky celému spektru politických strán v parlamente daného štátu. Keď
sa vleky skúpia, tak potom daná skupina výrazne zníži ceny a tak získa naspäť zákaz-
níkov v danom regióne. Princíp je stále ten istý: výrazne znevýhodnenie – samo-
zrejme demokratickými prostriedkami? – určitých subjektov (súkromných aj štátnych)
a následne kúpa ich majetkov za výrazne nižšiu cenu. Nielen princípy, ale aj vlastné
metódy realizácie týchto princípov a plánov sú veľmi jednoduché až dokonca primi-
tívne. Však máme našich demokratických politikov, ktorí sú totálne úplatní, však sú
to len tie najnižšie reinkarnácie. 

Sokrates už pred viac ako 2500 rokmi povedal, že demokratickí politici
sú zločinci. Vieme, ako starovekí Gréci aj s ich demokraciou skolabovali.
Emancipované ženy odmietali súložiť s mužmi a muži sa následne masovo
stali homosexuáli... a tak grécka civilizácia zdegenerovala a skončila... To
sa samozrejme stane aj so západnou civilizáciou!! Ovládanie demokratic-
kých politikov je veľmi jednoduché. Zaplatia im provízie a prípadne ich
ešte aj trochu postrašia nejakými kompromitujúcimi dôkazmi (USA, Západ
odpočúvajú všetky mobily a internet). Nielen USA so CIA a Izrael s Mosa-
dom všade odpočúvajú a špicľujú, čo sa dá. Už to robia všetci. Morálka
medzi zloduchmi neexistuje. 

Krásny príklad bolo nedávne hlasovanie (asi rok 2014, neviem už presne) v Ne-
meckom parlamente o obriezke Židov. Nemecká verejnosť bola vo veľkej väčšine
proti obriezke (obrezávania údov chlapcov a ich genitálneho mrzačenia) a chceli ju
zakázať. Avšak nemeckí poslanci hlasovali skoro „jednohlasne“ za mrzačenie?! Nikto
si nedovolil nesúhlasiť a hlasovať proti! Tí nemeckí poslanci sú ale určite demokratickí?
Vysrali sa jednotne na názory svojich voličov, ktorí boli z 80 % proti mrzačeniu detí.
Táto nechutná zvieracia a zvrátená praktika mrzačiť chlapcov – odrezávaním dieťaťu
časť jeho pohlavného údu – mrzačenie nielen telesné, ale aj duševné – bude pokračovať
ďalej! Pritom však všetci na Západe odmietajú obriezku žien v Afrike?! Ja si myslím,
že to „mocní“ robia nielen ako prostriedok biologickej vojny proti ostatným národom,
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ako píšem v knihe KCjeO, ale aj preto, že pri tom dochádza aj k umŕtveniu duchov-
ného rozvoja duše tohto telesne zmrzačeného muža. 

A muž je najvyššia duchovná úroveň existencie človeka! Takto telesne
zmrzačenému chlapcovi sa nerozvinú duchovné čakry a potom tento do-
spelý muž má zablokovaný duchovný postup do poľa B. Neviem... Dalo by
sa to preukázať psychologickým a psychiatrickým sledovaním chovania sa
týchto mužov v priebehu ich života. Ale to „oni“ určite neurobia...! Potom
takýto duchovne zablokovaní muži sú dobrí sluhovia a neodvrávajú, ak
majú svoj maličký podiel na moci a majetkoch. Mocní prijmú medzi seba
len „seberovných“ zmrzačených duchovne, ako sú oni samy. 

V zločineckej ekonomike je samostatná kapitola zadávanie verejných
štátnych zákaziek. Oficiálne sa tvrdí, že vyhráva v poctivej súťaži najlepšia
ponuka... ha, ha. Poznám z vlastnej skúsenosti, čo je to za žumpu, odpad,
stoku a hnus. Štátne peniaze si rozdeľuje zákulisnými dohodami stále menej
subjektov a stále ekonomicky silnejšie „demokratické“ (teda zločinecké)
subjekty. Samozrejme s aktívnou pomocou politických strán, ktoré sú sko-
rumpované vždy od hlavy. Takto sa dokonale sformovala najnižšia duchovná
vrstva ľudí na Zemi, ktorí však majú najväčšiu finančnú, politickú a teda aj
vojenskú moc. Nevyhnutne preto nakoniec nastúpi skutočný teror týchto
duchovne najnižších. 

A vy, ktorí platíte svoje dane demokratickým štátom, vlastne zákonite
podporujete toto všeobecné zločinecké spojenectvo tých najnižších. Na
Slovensku žiadne zahraničné firmy neplatia skutočné dane. Nadnárodné
firmy ako KIA, Vokswagen, Peugeot-Citroen, TESCO, BILLA, LIDL ... ,
Slovnaft ... GOOGLE, Mikrosoft, Apple ... neplatia na Slovensku skoro
žiadne dane! Tak prečo platíte Vy ... somári slovenskí? Oni vedia, ako
klamať a Vy Slováci sa nenaučíte klamať klamárov?

Slobodná tržná ekonomike nepozná morálku, je to zviera, ktoré chce
len zisk a nič iné tohto dravca nezaujíma. A keď sa vo voľnej prírode pre-
dátori príliš rozmnožia a následne výrazne klesne množstvo a početnosť
ich koristi, tak jednoducho vyhynú a vytvorí sa tak opäť určitá rovnováha.
Ale ako to urobiť so súčasnými „mocnými“ a majiteľmi – našimi otrokármi?
Princípy vlády demokracie a slobodnej tržnej ekonomiky budú neustále
zvyšovať počet ožobráčených a nevzdelaných otrokov a znižovať počet
mocných a tak zvyšovať ich moc a majetky. Teda bude sa znižovať počet
dravcov a zvyšovať počet ich koristi. To bude dlhodobo zabezpečovať exis-
tenciu týchto „dravcov“. Avšak na rozdiel od zvierat u ľudí sa požaduje
mať vzdelanie a schopnosť pracovať?! 

Ale v „degenerovanej demokracii“ sa zákonite bude znižovať počet vzde-
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laných a myslením aj ekonomicky schopných ľudí. Tento proces sa bude
u demokratických štátov zrýchľovať. Preto obyvateľstvo v demokratických
štátoch bude degenerovať najskôr telesne, fyzicky – podľa úrovne ich my-
slenia (dôkladne dokazujem inde v tejto knihe) – a následne potom aj du-
ševne a duchovne. Jednoducho budú hlúpi a stále hlúpejší... až ich iný
národ zničí. Predsa degenerovaný národ treba zničiť, aby prežil ľudský rod,
no nie?! Ha, ha. Jasné, cudzopasník zabije svojho hostiteľa... ha, ha. Tí zlo-
činci sú v skutočnosti totálne primitívni chuji, bude „atómová“ vojna a naj-
viac stratia práve „majitelia“.

Trochu podrobnejšie rozoberiem princíp zlodejstva s úrokmi z pôžičiek,
čo priniesli bielej rase a celej planéte Židia. Oni sú údajne za to zodpovední.
Ale mám pocit, že za Židmi sa skrývajú iní, ktorí chcú židov opäť len
„predhodiť“ (ako za Hitlera, čo urobila skupina Židov proti svojim vlastným) roz-
zúrenej mase zotročených ľudí. Údajne všetky dôležité banky a finančné
inštitúcie ovládajú len Židia. Neverím, ale neviem. Čítal som vynikajúci
postreh a charakteristiku súčasného západného bankového systému od
p. Petra Havlíčka, v českom časopise WM Magazín, č. 106. Citujem s drob-
nými úpravami :

Dnešná spoločnosť sa vyznačuje hlavne tým, že drvivá väčšina ľudí žije na dlh
a tento životný štýl sa stáva neodmysliteľnou súčasťou života jednotlivcov, rodín, firiem,
ale aj politických strán a bohužiaľ aj štátov. Aby sa dali lepšie pochopiť negatívne
dôsledky moci úrokov zabudovaných do peňažného systému, je potrebné definovať 3
základné charakteristiky. 

Úrok nepriamo povzbudzuje falošnú súťaživosť medzi účastníkmi bankového sys-
tému.

Úrok neustále podnecuje potrebu trvalého rastu, dokonca aj vtedy, keď pri ňom
stagnuje reálna životná úroveň.

Úrok koncentruje bohatstvo zdaňovaním veľkej väčšiny v prospech malej menšiny.
Povzbudzovanie falošnej súťaživosti, ktorú umelo vytvára dnešný peňažný systém,

stavia jednotlivých účastníkov úverového systému nekompromisne proti sebe.
Keď banka vytvorí peniaze len tým, že vám poskytne hypotečnú pôžičku vo výške

100 000 EUR, vytvorí len istinu v momente, keď pripíše túto čiastku na vás účet.
Pritom však očakáva, že banke po asi 20 rokoch vrátite 200 000 EUR. Keď to neurobíte,
zoberie vám váš dom a tým si pokryje prípadnú stratu. Banka nevytvára úrok – banka
posiela vás do súťaže, aby ste bojovali proti všetkým v snahe získať ďalších 100 000
EUR pre banku. Pretože sa všetky banky chovajú rovnako, niekto z tohto podvodného
a bezohľadného systému musí zákonite vypadnúť a teda skrachuje. Ten, kto neskrachuje,
v skutočnosti použije zarobené peniaze, teda získaných 100 000 EUR, k zaplateniu
úrokov. Jednoducho povedané, keď platíte úroky zo svojej pôžičky, používate istinu nie-
koho iného.

Inými slovami, trik vytvárajúci nedostatok, nevyhnutný k fungovaniu tohto falošného
systému, vytvára peniaze na základe bankového dlhu a núti nás medzi sebou bez-
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ohľadne súťažiť o peniaze, ktoré ešte neboli vytvorené!! Keď sa nám to nepodarí, sme
potrestaní bankrotom. 

Keď si banka overuje niekoho úveryschopnosť (tzv. rating), v skutočnosti skúma, či
je schopný súťažiť a vyhrať v tomto nezmyselnom zápase proti ostatným hráčom, to
znamená jeho schopnosť vybojovať od nich niečo, čo nikdy nebolo vytvorené. 

Stručne povedané, súčasný peňažný systém nás núti, aby sme sa kolektívne zadlžovali
a súťažili s ostatnými. Táto bezohľadná súťaž prináša veľmi negatívne prvky, ktoré
spoločnosť ľudí postupne rozkladajú a degradujú ich podstatu súdržnosti a pospolitosti.
V ekonomickej oblasti tento systém prináša neuhradené faktúry, nesplatené pohľadávky
a šíri tak reťazové negatívne reakcie. Paradoxom je v súčasnosti skutočnosť, že najväčším
dlžníkom je štát.

Podnecovaním stáleho rastu, ktorý zapríčiňuje úrok, teda neférová súťaž, si banka
dopredu nárokuje a privlastňuje časť tohto rastu. Do nekonečna rastúce úroky z úrokov
sú v skutočnom materiálnom svete však nemožné. Napríklad jeden cent, investovaný
svätým Jozefom pri narodení Krista, by pri dnešnom zložitom 4 % úrokovom systéme
do roku 1749 dosiahol hodnoty zlatej hrudy o veľkosti zemegule. Do roku 1990 by
ďalej rástol a dosiahol by hodnoty 8 190 zlatých gúľ o hmotnosti zemegule. 

Z tohto dynamického pohľadu je súčasný peňažný systém začarovaný kruh, vyža-
dujúci stály ekonomický rast, dokonca aj v prípade, keď v ňom stagnuje reálna životná
úroveň. 

Efektom koncentrácie bohatstva, zapríčineného lichvou zvanou úrok, je nepretržitý
presun bohatstva od veľkej väčšiny k malej menšine. Najbohatší ľudia, organizácie
a hlavne globálne investičné bankové skupiny, vlastnia väčšinu aktív, ktoré prostred-
níctvom úrokov poskytujú širokej verejnosti a firmám. Tým si zaisťujú nepretržitú
rentu od všetkých, ktorí si potrebujú požičať. Banka teda vo svojej podstate len prevádza
špekulácie a obchod s peniazmi, ktoré ale ľudskej spoločnosti neprinášajú žiadne ma-
teriálne ani sociálne a morálne hodnoty.

Podstata nezmyselnosti dnešného spôsobu požičiavania peňazí spočíva hlavne v tom,
že žiadna banka, ani žiadny systém špekulujúci, či obchodujúci s peniazmi, nie je
schopná vytvoriť nič, čo by mohlo prospievať spoločnosti. Je to presne naopak – banka
nedokáže vytvoriť žiadne materiálne hodnoty, založené napríklad na výrobnom procese.
Len posiela svojich klientov, aby zarobili peniaze, bez ohľadu na to, že značné percento
z nich v tejto podvodnej súťaži nemôže ekonomicky prežiť. Najväčšou tragédiou súčasnej
spoločnosti je, že bankový sektor zarába týmto podvodným spôsobom zo všetkých hos-
podárskych oblastí najviac a to aj v časoch hlbokej ekonomickej recesie. Platy bankových
úradníkov sú vo všetkých štátoch najvyššie aj napriek tomu, že táto oblasť je obrovskou
brzdou ľudskej spoločnosti. Požičiavanie peňazí na úrok je nemorálne zločinecké
okrádanie občanov a firiem, podobné hazardnej hre, v ktorej môže zvíťaziť len banka,
pretože si každý úver istí nehnuteľnosťami či iným hmotným majetkom.

Základným problémom je však to, že ľudia, ktorí špekulujú so ziskom z týchto
protibožských úrokov nemôžu vytvárať žiadne nové hodnoty ani hmotné a ani du-
chovné. Tak sa dá len zmeniť majiteľa zisku a vytvoriť pocit u naivných ľudí, že ak
bude pracovať, tak zbohatne. Na týchto princípoch bohatnú len zločinci a nikdy tí,
ktorí pracujú a vytvárajú hodnoty. Teda všetci pracujúci sú doslova otroci a všetci,
ktorí bohatnú na práci týchto chumajoch, sú zločinci! Tí nízki dokážu len okrádať
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tých, ktorí skutočne majú potenciál vytvárať nové nadhodnoty. Nízki nie sú schopní
produkovať a vytvárať, oni len spotrebovávajú, ako aj Satan.

V histórii kresťanskej Európy vždy existovala tržná ekonomika. Nikdy
tu nebola žiadna iná ekonomika, ale vždy to bola len tržná ekonomika.
Hoci severoamerickí indiáni predávali a kupovali zásadne BEZ ZISKU...
Chápete, akí boli títo indiáni neskutočne morálni a kolektivisticky mysliaci,
cítiaci, žijúci? A boli Západom vyvraždení ... Netržná ekonomika – so-
cialistická ekonomika – vznikla až v 20. storočí a logicky skrachovala.
V histórii bola vždy tržná ekonomika. Nielen na Veľkonočných ostrovoch,
ale aj v starom Egypte, v Číne, v Rímskej ríši, v starom Grécku, starej Indii,
aj v stredoveku v Európe. Nebola úplne slobodná, to je pravda. Ale bola to
tržná ekonomika. A všimol som si jeden zaujímavý fakt. Akonáhle na trón
v minulosti v nejakom štáte (ríši) nastúpil nejaký „osvietený“ panovník,
uvoľnil ekonomiku a dal jej viac slobody, nato v krátkom čase došlo k vý-
raznej ekonomickej prosperite a krátky čas sa všetci tešili... Ale nikdy to
netrvalo dlho. Vždy toto krátke obdobie ekonomickej prosperity skončilo
všeobecným povstaním chudobných a okradnutých. 

Prečo to tak skončilo? A prečo vždy?! 
Dochádzalo a aj v súčasnosti dochádza vždy k tomu istému. Pri uvoľnení

neslobody v ekonomike, teda zvýšení slobody danej tržnej ekonomiky,
v krátkom čase sa presadili schopní ľudia. Presadili sa schopné skupiny ľudí,
najčastejšie schopné rodiny a klany. Presadili sa však len skupiny, ktoré mali
dostatočný počiatočný kapitál, a zvyčajne ani neboli najschopnejší, ale hlavne
nemali morálku, boli to „myslením“ zločinci. Tieto skupiny vo veľmi krátkom
čase ovládali významnú časť ekonomiky štátu. A s postupujúcim časom sa
ekonomika zmenila zo slobodnej tržnej na mocenskú oligarchickú tržnú
ekonomiku, kde mocné ekonomické subjekty sa dohodli medzi sebou a ma-
ximalizovali svoj zisk tak, že maximálne okrádali ostatných!!!! 

Vždy to tak skončilo. Posledný diel tejto krásnej tržnej rozprávky končil
tak, že panovník vyvraždil týchto zlodejských tržných magnátov, alebo
vzniklo povstanie chudobných, alebo povstanie okrajových častí ríše proti
panovníkovi, ktorý sklamal. Sklamal preto, pretože nedokázal ochrániť ľudí
od zvieracej sily a zvieracieho živočíšneho inštinktu tržnej ekonomiky!!
Tržnej ekonomike ak dáte slobodu, tak sa správa ako zviera. Však ekonomika
je len zvieracia a teda hmotná časť človeka. Jedná časť duálneho princípu.

Tak to skončí aj so súčasnou západnou demokratickou slobodnou tržnou
ekonomikou. Ako som vyššie uviedol, je dôležité vedieť, že v slobodnej
tržnej ekonomike sa nepresadia tí najschopnejší, ale tí, ktorí okrem väčšej
schopnosti majú dostatočný počiatočný kapitál a hlavne nemajú morálku –
sú to myslením zločinci. A počiatočný kapitál máte len vtedy, ak ho zdedíte. 
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Alebo prídete zo štátu bohatého do štátu chudobného, takže aj s priemerným ka-
pitálom z bohatého štátu ste v chudobnom štáte s výhodou veľkého počiatočného
kapitálu. Len tak sa môže niekto dostať k veľkému počiatočnému kapitálu na kon-
krétnom trhu a mať túto zásadnú konkurenčnú výhodu. 

Vo veci dedičstva ja v mojich knihách píšem, že ten, kto má ľahký život, nemá
možnosti dosiahnuť vysokú duchovnú úroveň, na ktorú by ináč mal potenciál. Dokonca
v Kapitole – Hranica smrti, kniha DjePO doslova píšem o 4 elementoch, ktoré musia
byť splnené, aby sa človek dostal do poľa B – ... musí mať aj ťažký život a preto deti
bohatých rodičov sa do poľa B asi nikdy nedostanú! Takže majitelia zdedeného veľkého
bohatstva sú skoro vždy až do svojej smrti len z poľa A. Títo dôležití ľudia z pohľadu
existencie štátu a jeho ekonomiky sú duchovne len priemerní a nie sú schopní cítiť
pravé božie zákony – nadradené Satanským princípom tohto dočasného vesmíru. 

Preto v slobodnej tržnej ekonomike nevládnu najschopnejší, ale naj-
bohatší, najmocnejší a žiaľ skoro isto duchovne len najnižší. Tržná eko-
nomika nemá v sebe nič duchovného. V tržnej ekonomike sa prejavuje len
jedna časť človeka – človek zviera. Preto „schopní“ manažéri v slobodnej
tržnej ekonomike sú zvyčajne len duchovne zvieratá (opäť skutočne krivdím
zvieratám, ktoré sú duchovne na podstatne vyššej úrovni ako „duchovne
zaostalý“ človek!!) a ich skutočným životným cieľom je len zisk a majú len
tieto nízke zvieracie inštinkty. Títo ľudia majú vysoko vyvinutý zmysel pre
kauzalitu, ale sú to v podstate duchovne primitívni ľudia. 

Čím je tržná ekonomika slobodnejšia, tým skoršie nasleduje druhá eko-
nomická etapa a to neľútostný boj o moc. Tieto skupiny zabijú a zavraždia
kohokoľvek, pretože nedokážu nič iné, len hromadiť a hromadiť a doslova
bezcieľne hromadiť. Je to ich jediný životný cieľ. Takto v slobodnej tržnej
ekonomike vládnu nakoniec výhradne len zločinci. Preto každá viac slo-
bodne tržne sa vyvíjajúca ekonomika smeruje k pohrome. Nakoniec to
urči te skončí revolúciou, alebo rozpadom štátu, alebo inou vzburou. V sú-
časnej globálnej tržnej ekonomike však súčasní ekonomickí zločinci môžu
ujsť aj so svojimi peniazmi do akéhokoľvek iného štátu a tento štát je do-
konca rád, že títo ekonomickí zločinci priniesli so sebou tieto peniaze.
Preto narastá nemorálne chovanie sa jednotlivých demokratických aj ne-
demokratických štátov medzi sebou. Každý chce peniaze týchto zločincov.
Ale ten, kto sa bude kamarátiť so zlodejom, bude nakoniec týmto zlodejom
určite okradnutý!! V akomkoľvek nemorálnom vzťahu (pri nemorálnom
chovaní sa) vyhrá vždy ten väčší zlodej, tá väčšia sviňa, ten väčší vrah...
Pripomínam pravidlá z knihy DjePO: „Vrana k vrane sadá, rovný rovného
si hľadá.“ „Zamiešaš sa medzi otruby, zožerú ťa svine.“ Ale nemorálnosť
nakoniec určite skončí totálnym fiaskom všetkých tých, ktorí vedome aj
nevedome podporovali toto zločinecké spojenectvo bankárov (finančníkov),
demokratických politikov, kňazov, vojakov... to je vesmírny zákon!
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Je preto samozrejmé, že ak nejaký štát, národ, je ekonomicky „menej
zdatný“, tak mocné ekonomické subjekty za týchto podmienok ho „zožerú“.
Predstavte si: Súčasná Kuba by umožnila zo dňa na deň u seba slobodnú
tržnú ekonomiku a ktokoľvek z cudziny by si mohol kúpiť slobodne na
Kube, čo by chcel. Však zahraničný kapitál by skúpil za pol roka celú Kubu
aj so všetkými domami a ich obyvateľmi. A Kubánci by sa stali vo svojom
štáte doslova otrokmi zahraničných. Toto sa skutočne stalo v strednej Euró -
pe u bývalých socialistických štátoch a deje sa to stále aj inde vo svete. Je
isté, že v týchto štátoch v budúcnosti vzniknú ekonomické revolúcie proti
týmto zahraničných „investorom“ a ich ľahko kúpené majetky (hlboko pod
reálnu cenu) sa vyvlastnia, znárodnia... Je jasné, že morálne právo na to
majú. A je samozrejme jasné, že právne dôvody sa ľahko nájdu. Ja Vám
okamžite ich poviem niekoľko, ako spätne okradnúť tých, ktorí kradli prví.
Nehovorte mi, že predaj majetkov hlboko pod cenu je spravodlivé. Však
nikto z tých, ktorí predali hlboko pod cenu to nepredali slobodne bez do-
nútenia?? Však všetci boli donútení!!??, aj keď len ekonomicky... ha, ha.
Teda tí slovenskí občania, ktorí sa na toto kradnutie prepožičali, budú po-
pravení a ich majetky budú zhabané. Následne budú znárodnené všetky
„skurvene“ sprivatizované majetky bývalého socialistického štátu ... ha,ha.

Globalizácia slúži len na okrádanie chudobných štátov, ktoré na štar-
tovacej čiare boli výrazne znevýhodnené výškou počiatočného kapitálu
a pracovnými schopnosťami ich ľudí. Preto globalizácia trvalo prevádza
bohatstvo od chudobných štátov k bohatým štátom. Ekonomika je činnosť
ľudská. Ak si niekto postaví fabriku na výrobu pneumatík v zahraničí, tak
len preto, aby v tomto zahraničí vyrobil lacno a vyšší zisk si previedol
k sebe do svojho materského štátu. Toto robia západné bohaté štáty trvalo.
Len ak by sa majiteľ tejto fabriky aj s celou svojou rodinou potom presťa-
hoval do tohto chudobného štátu, kde má svoju fabriku, tak by si zisky ne-
chával v tomto chudobnom štáte. To sa však nestane, pretože majiteľ má
svoju rodinu aj kamarátov z detstva, aj nových kamarátov vo svojom bo-
hatom štáte. Aj majiteľ firmy je človek a pracuje, aby zarobil peniaze a mal
sa dobre a dobre si žil, tak určite doma, vo svojom rodnom štáte. 

Druhá etapa nastáva, keď sa firme v tomto štáte zvýšia náklady, zhoršia
sa podnikateľské podmienky, alebo sa zhoršia klimatické podmienky... skrátka
klesnú zisky. Majiteľ zdemontuje technologické zariadenie aj stavbu, všetko
čo sa dá a odíde za vyšším ziskom do iného štátu. Nikto mu v tom na princípe
slobodnej tržnej ekonomiky nemôže zabrániť. A v pôvodnom štáte vznikne
veľká strata. Ale táto strata vznikla podvodom. Pretože štát poskytol rovnaké
podmienky zahraničnému investorovi ako domácemu. Pričom od začiatku
bolo jasné, že podmienky neboli rovné, a že zahraničný investor je v tomto
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štáte len kvôli zisku, zatiaľ čo domáci investor má podstatne väčšie motivácie
pracovať u seba doma a nie je jeho jediným kritériom zisk. 

Toto je veľký podvod globalizácie!!!! Hovoria Vám, že budete bohatší,
ak sa zapojíte do slobodnej a neobmedzovanej globalizácie a ono je to
presne naopak!! Ste chudobnejší a chudobnejší a budete samozrejme stále
chudobnejší. Najväčšia sranda je v tom, že štáty sa predbiehajú v tom, kto
poskytne týmto zahraničným investorom väčšie výhody proti vlastným
domácim investorom. No sú to somári... alebo skôr „demokratickí“ gauneri!!
Predstavte si, že po 20 rokoch pôsobenia nejakej firmy, táto odíde z men-
šieho štátu a zostane po nej prázdno. Ak by sa v tomto štáte, aj chudobnom
a hoci aj pomaly, rozvíjala daná technológia, ale s domácim investorom –
duchovne schopným, určite by za 20 rokov neodišla. Tieto chudobné štáty
zostanú preto dlhodobo chudobné. Samozrejme takto je na tom najhoršie
Afrika. Toto je zámer bohatých západných štátov, aby trvale koristili z tých
chudobných. Majú vynikajúcu fintu – globalizácia a slobodná tržná eko-
nomika.

Iný príklad. V strednej Európe sa postavilo za pár rokov obrovské množ-
stvo obchodných domov ako TESCO, BILLA, AUPARK, LIDL a iných. Sa-
mozrejme, že tieto obchodné domy neodnesú a zostanú v týchto štátoch
dlhodobo. Teda tieto obchodné domy budú dlhodobo vyciciavať zisky z tý-
chto vazalských štátov a odvádzať zisky do zahraničia. Na štartovacej čiare,
keď si hlúpe malé štáty otvorili svoje trhy, tak do týchto štátov vtrhli Západní
globálni obchodníci. Postavili za 10 rokov obchodné domy všade. Skrátka
v súčasnosti napr. na Slovensku ide asi viac ako 80 % maloobchodného
predaja cez tieto zahraničné firmy. Najväčšia sranda však bola aj to, že
tieto firmy si zobrali úvery od slovenských bánk a ručili postavenými ob-
chodnými domami a samozrejme, že ich všetky úroky a aj istinu zaplatili
a zaplatia slovenskí kupujúci!!!! Takže len na základe toho, že dotyční mali
počiatočnú výhody podstatne vyššieho kapitálu, zlikvidovali hravo domácu
konkurenciu a vytvorili si kolóniu (zahraničnú dŕžavu), ktorá bude trvalo
platiť a odvádzať zisky zo Slovenska do západných štátov!! 

Druhotný efekt je však aj taký, že tieto zahraničné firmy dovážajú na
Slovensko svoju produkciu a tak bránia rozvoju domáceho priemyslu aj
poľnohospodárstvu. Vždy platí a aj bude platiť „bližšia košeľa ako kabát“.
Preto logicky, psychologicky, budú zahraniční majitelia podporovať predaj
produkcie od seba, svojich a nie cudzích!

Ešte okatejší príklad je predaj zahraničným subjektom veľkých spoloč-
ností, ktoré prevádzkujú energetické systémy, spoje a telekomunikácie, do-
pravné stavby, výrobu a distribúciu pitnej vody, kanalizácie a ČOV, odpa-
dové hospodárstva miest a obcí, lesy a podobne. To už je skutočne veľká
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sranda. Samozrejme, že zahraničný majiteľ nemá žiadny dlhodobý záujem
o rozvoj, ale logicky len o zisk. A preto sa tieto odvetvia nerozvíjajú, ale ich
majitelia brutálne ťažia a všetky zisky odvádzajú k sebe – domov – do za-
hraničia. Z ich pohľadu je to logické a správne. Preto globalizácia sa chová
logicky a svojou podstatou tak, aké má svoje určenie – teda koristiť globálne
a hlavne legálne, však ste si to všetci schválili?! Tak sa nesťažujte, že niečo
nie je také, ako by ste chceli.

Demokratickí politici nie sú len zločinci, ale oni sú skutočne aj hlúpi.
Oni fakt v drvivej väčšine nechápu, čo pre malé a chudobné štáty globali-
zácia znamená. Národy, ktoré si nebudú budovať a ochraňovať svojich do-
mácich podnikateľov a svoje domáce majetky, nebudú nikdy prosperovať.
Z týchto štátov ostatní vždy odnesú prebytočné zisky. Väčšie štáty ako
Rusko, India, Čína samozrejme aj s malým počiatočným kapitálom mali
schopných ľudí vo vedení svojich vlád a vytvorili také podmienky, aby sa
rozvíjala hlavne domáca produkcia. Domácim zvýhodnili podmienky proti
zahraničným. Správne! 

Slobodná tržná ekonomika a ani globalizácia nemajú morálku a ne-
poznajú mieru a cit. Preto tržná ekonomika ani globalizácia nesmú byť
slobodné!! Morálne aj principiálne je správne podporovať duchovne naj-
schopnejších a nie priemerných. Slobodná tržná ekonomika aj slobodná
globalizácia podporujú duchovne priemerných ľudí a preto je to omyl.

Na Slovensku demokratickí zločinci urobili experiment, ktorý určite
skončí fiaskom. 

Slováci majú údajne „pokrokový“ dôchodkový systém... Každému pracovníkovi
sa odvádza časť ich mzdy do „súkromných“ dôchodkových spoločností. Tieto sú-
kromné spoločnosti potom tieto peniaze investujú kdekoľvek v zahraničí. Toto musel
vymyslieť „óber“ kokot!! Na začiatku dôchodkové spoločnosti len berú peniaze a tie
investujú a neplatia žiadne dôchodky, pretože však všetci ešte pracujú, tak nemajú,
komu by platili dôchodky. Postupom rokov však ľudia začnú odchádzať do dôchodku
a tieto spoločnosti začnú vyplácať dôchodky. Na začiatku to stále bude veľký príjem
a malý výdavok. Ale odhadujem, asi za 30 rokov, už budú musieť tieto spoločnosti
vyplácať veľké čiastky... Zisky výrazne klesnú... No a vtedy podľa mňa všetky tieto
spoločnosti skrachujú... ha, ha. Majitelia týchto spoločností nie sú domáci, ale za-
hraniční. Ak nebudú mať dostatočné zisky??... no tak odídu!! Tu je však ešte ďalší
zásadný omyl – peniaze ľudí spravuje súkromný subjekt. Nie štát, ale súkromný sub-
jekt. Teda subjekt, ktorý podľa vyššie vysvetlených mechanizmov je duchovne len
priemerný subjekt. Určite takáto skupina duchovne priemerných ľudí nebude mať
žiadne morálne zábrany okradnúť ostatných. No čo, zatvoria 50 vrcholových ma-
nažérov na 20 rokov. Však aj tak ich predčasne prepustia už po odsedení 5 rokov!!
Však to sa im vyplatí?! Slováci majú maličkú šancu zachrániť si svoje majetky, ak
veľmi rýchlo vytvoria zákon, že akokoľvek zapletených vinníkov do tohto podvodu
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popravia a aj s ich rodinami. (Podľa princípu Cena človeka.) Musia všetci vedieť, že
veľké podvody už nezostanú nezaplatené. Je však jasné, že zahraničných majiteľov
tak ľahko Slováci nedostanú... ale určite ich bude treba zabiť, ak toto urobia! 

Všeobecne sa oslavuje vlastníctvo majetku, ako jediný správny prístup
v ekonomike. Vlastníctvo majetku je v súčasnosti v západnom demo-
kratickom svete nenapadnuteľné a posvätnejšie ako najsvätejší Boh!
Nielen pravicoví, ale aj ľavicoví politici, aj všetci ekonómovia – všetkých
prúdov, aj všetky náboženstvá – skrátka všetci – nespochybňujú vlastníctvo
majetku ako základ ekonomiky a existencie človeka. A ja vám to spochyb-
ním...!

Ak má človek rodinný dom, 5 domov, ale aj 3 firmy, ešte má nejaký osobný vzťah
(do určitej miery) k tomuto majetku. Správa sa k nemu tak, že ho chce zvelebovať
a jednoducho stará sa oň. Ale ak má človek majetok o hodnote 1 miliardy EUR, tak
už samozrejme vôbec nemôže ani len chápať, čo vlastní. Majetok v takejto hodnote
on už nezvelebuje, len sa snaží, aby získal na cene. On sa už nezaoberá skvalitňovaním
a oduchovňovaním jeho majetkov, on sa snaží len o to, aby jeho cena rástla. On sa
snaží, aby sa zvyšovala jeho moc. Majetku má predsa dosť. Nikdy ani za 1000 rokov
on a ani jeho rodina nedokážu spotrebovať tento majetok, teda prejesť, prepiť, ... užiť
si. On má už len jedinú motiváciu. Chce zvyšovať svoju moc! To už nie je vzťah
človeka k majetku, ale vzťah človeka k moci. Mnohí títo mocní ľudia sú duševne vy-
šinutí neustálou túžbou – chtíčom – po moci. Je toto normálny stav duše človeka,
aby bol takto uväznený vo svojom duševnom zajatí a nedokázal sa zbaviť svojej
drogy?! Moc je ako droga. Ale čo sa stane s narkomániou po moci? Ak mocní majú
možnosť sa šíriť po Zemi v čase globalizácie globálne, neobmedzene? Tak škodia
všade a veľkému počtu ľudí. 

Za posledných 30 rokov, ako narástlo množstvo bohatstva v rukách
menšieho počtu ľudí, sa výrazne zvýšili celosvetové problémy nielen so ži-
votným prostredím, ale so všetkým. Však títo mocní majú už všetku moc
v rukách, tak problémy môžu riešiť! Nie, oni ich nedokážu riešiť, naopak,
oni problémy vytvárajú! Tak sú neschopní. Jasne vidíme, že problémy na-
rastajú s koncentráciou majetku a moci u čoraz menšieho počtu „Satan-
ských“ ľudí. Títo ľudia nevedie riešiť problémy, pretože tiež ich to ani ne-
zaujíma! Oni sú zdrogovaní a omámení svojou mocou. A teda ako
narkomani nie sú schopní sa tak ľahko vyliečiť zo svojej závislosti. Sú závislí
od svojej moci. A čím majú väčšiu moc, tak tým chcú viac a stále dokola
a stále viac upadajú do tejto narkotickej závislosti – odtrhnutej od duálnej
reality života. Nedokážu sa liečiť. Však v skutočnosti im nikto nehovorí, že
sú duševne chorí a že by sa mali liečiť. Nie. Asi len ja. Boli ste vo svojom ži-
vote alkoholik, alebo narkoman, alebo fajčiar? Viete, ako ťažko ste sa liečili?!
Alebo dokonca ste stále alkoholik, alebo narkoman a aj keď ste sa liečil 10
krát a 100 krát ste prestávali fajčiť, aj tak ste sa nevyliečil? Viete, aké je to
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ťažké! A čo títo boháči, keď oni ani netušia, že by sa mali liečiť? Nevyliečia
sa. Nikdy. Však ich moc ich opíja 1000 krát viac ako vodka aj marihuana
spolu. A pritom sa cítia dobre, vynikajúco. Tak načo by sa liečili? 

Moc a majetok je droga, je to závislosť. Neviem prečo, ale skoro všetci
ľudia sú nejakým spôsobom „závislí“. Menšina (a možno aj väčšina??) je
závislá na bežných drogách ako alkohol, tabak, drogy, sex... Ale všetci
ostatní sú závislí od iných činností a pôžitkov a hlavne kombinácii niekoľ-
kých pôžitkov. Narkoman v „akomkoľvek odvetví“ je závislý a nedokáže sa
zbaviť svojich príjemných návykov. Hovoríte, že pitie alkoholu spôsobuje
vážne zdravotné problémy a aj sociálne problémy? A ako ničí rodiny a ľudí
„satanská“ závislosť od majetku a moci?

Ekonomika nie je len počítanie hodnôt a nadhodnôt a zisku a straty ...
Ekonomika je ľudská činnosť. A človek nie je stroj. Človek je nekonečne
zložitejšia entita. Úplne ináč sa chová ekonomika a peniaze v moci človeka
z poľa A a človeka z poľa B. Preto ľudia s väčším množstvom majetku
musia byť pod kontrolou! Nemôžu sa rozhodovať slobodne a nezávisle len
od svojho rozhodnutia a na základe uvažovania zisk, alebo strata. Preto
hlavne o ekonomike a majetkoch aj týchto boháčov musia rozhodovať ko-
lektívne ľudia z poľa B. Však si uvedomte, ako som písal vyššie, že všetci
boháči aj tak väčšinu svojich majetkov získali hlavne machináciami, fígľami
a doslova podvodmi!! Ja im majetky nebudem brať, ak budú robiť a slúžiť
tak, ako im určí „Rada starších“ z poľa B. Ináč sa s nimi netreba babrať
a treba im ich majetky znárodniť!!!! 

Stručne načrtnem psychológiu ekonomického rozhodovania človeka
a štátu. Takto zasa iným spôsobom dokážem, že tržná ekonomika a dokonca
slobodná je ako „odtrhnutá z reťaze“ a je absolútne nevypočítateľná. A toto
je len vrchol ľadovca. 

Ak nejaká rodina má veľmi schopného člena, tak ostatní rodinní príslušníci sa
snažia maximálne využívať tohto člena rodiny a on zvyčajne im aj rád pomáha. Má tak
pocit, že pomáha svojim najbližším. Títo členovia rodiny potom v jeho firme menej
pracujú a majú vyššie platy, ako iní zamestnanci, ktorí nie sú „rodina“. Je na tom niečo
tržne ekonomického? Ako je možné, že ľudia nie sú teda dokonalí tržní šialenci? Vy-
beráte si ľudí, s ktorými sa dobre cítite. Počet pracovníkov, ktorí majú rovnakú národnosť
... alebo náboženské vyznanie, je maximálny, čo znesú okamžité konkurenčné pod-
mienky na trhu. Všetci ostatní sú tí, ktorí musia všetko odpracovať, ale hlavne títo sku-
točne pracujúci majú zaručene nižší plat než tí „rodinne a ináč správnejší! 

Keď ja ako Slovák pôjdem pracovať do Nemecka, tak na 100 % budem dostávať pod-
statne nižšiu mzdu za tú istú prácu ako Nemec! Nehovorte, že nesúhlasíte. Toto je totiž
prirodzená reakcia ľudí. Nedôvera voči neznámemu. To, čo je neznáme, je potenciálne
nebezpečné. A je to správna reakcia overená praxou storočiami. Spravodlivá tržná eko-
nomika nemôže byť. Ale „Satan“ vám hovorí, že vrchol ľudstva je spravodlivosť a ak nie
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je spravodlivosť, tak choďte do revolúcií a zabíjajte okolo seba hlava-nehlava... A tak Sa-
tanisti vyprovokovali aj obidve ekonomické – teda slobodné tržné – svetové vojny. 

Skúmal som dlhodobo, ako fungujú spoločenstvá a úzko a dôverne sa podporujúce
skupiny ľudí. Najskôr to vznikne tak, že napr. 2 až 10 rodinní príslušníci začnú úzko
medzi sebou spolupracovať, dôverujú si, podporujú sa a hlavne, že sa nepodvádzajú.
Za pár rokov som si všimol, že sa im finančne začalo výrazne dariť. Následne sa
k ním začali pridávať iní ľudia, ktorí sa podriadili ich systému a boli schopní „držať
za jeden povraz“. Už po 10 rokoch od zahájenia činnosti tejto malej rodiny (skupiny)
som si všimol, akú získali tržnú ekonomickú pozíciu, akú získali moc ovplyvňovať
svoje okolie, aby získali zákazky bez ohľadu na skutočne tržné a teda spravodlivé
hodnotenie ich produkcie a ich konkurencie schopnosti. Po odchode rodičov, ktorí
vytvorili daný ekonomický systém, nastúpili dediči, z ktorých mnohí už nevyznávali
„hodnoty“ svojich predkov. A ďalšia generácia bola už úplne odtrhnutá od predkov... 

Zákon o hierarchii vytvára podporu skupinám, aj keď klamú proti tým,
ktorí síce neklamú, ale nedokážu sa spolčiť?! Pretože viac ľudí spoločne
fungujúcich sú zvyčajne silnejší ako jeden. Základ ekonomického úspechu
v slobodnej tržnej ekonomike je spolčovanie sa proti ostatným, ktorí to
nedokážu. Kto sa dokáže spolčovať? Určite komunikatívni ľudia, teda ex-
troverti. Určite majú veľmi nízky potenciál spolčovania sa introverti. Stalo
sa to tak aj u Židov. Židovské náboženstvo a ich zvyk v mrzačení tela
mužov – odrezaním časti pohlavného údu, je „originálne“. Toto zmrzačenie
pohlavia mužov má však veľký ekonomický efekt. Židia sa tak oddeľujú od
ostatných a teda sa „SPOLČUJÚ“!! Takto získavajú obrovskú prevahu nad
svojou „slobodnou a teda tržne roztrieštenou“ konkurenciou. Údajne Židia
zaviedli demokraciu a stáročia neochvejne podporujú „slobodnú a tržnú
ekonomiku“ – a hlavne aj globálnu!? Vraj skoro všetci „demokratickí“ pre-
zidenti USA boli Židia. Neviem. 

Dá sa matematicky namodelovať, aký podiel dohodnutej skupiny do-
siahne na jedného svojho člena maximálny zisk. Totiž ak je dohodnutých
„kamarátov“ už príliš veľa oproti tým ostatným, ktorí musia na tieto pijavice
pracovať, tak samozrejme už musí klesať reálny zisk na „privilegovaného“
jednotlivca. Preto ak sa Židia, alebo iné „spolčujúce sa skupiny“ príliš roz-
množia v nejakom regióne, národe, začínajú byť si už samy medzi sebou
na príťaž a rozdeľujú sa na bližšie a vzdialenejšie skupiny, ktoré sa podporujú
proti ostatným konkurentom v slobodnom tržnom „zvieracom“ súťažení.

Vrcholoví manažéri z princípu existencie Boha, ako vládcu nad Satanom,
musia mať okrem bežných ekonomických a psychologických znalostí a ná-
vykov aj vysoké morálne vlastnosti. Najlepší vrcholoví manažéri preto musia
byť z poľa B. Prečo musia byť vrcholoví manažéri morálni? Ak vrcholový,
špičkový manažér nie je vysoko morálny, nedokáže chápať vesmír, Zem,
ľudí, ekonomiku komplexne duálne aj po ich duchovnej stránke. Preto, ak
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chápe len polovicu pravdy, musí sa zákonite rozhodovať nesprávne. Ináč to
nemôže byť. A teda len tí, ktorí sa počas svojho života dostanú do poľa B, sa
môžu potom stať špičkovými vrcholovými manažérmi. Ostatní tam nemajú
čo robiť, pretože nedokážu komplexne správne hodnotiť. Primitívni zločinci
tvrdia, že vrcholový manažér v „primitívnej“ tržnej ekonomike musí čo
najlepšie chápať kauzálne ... a duchovná stránka je vedľajšia, dokonca škod-
livá. Musíme teda rozlišovať, akého manažéra chceme, tržného, orientova-
ného len na zisk, alebo komplexne úspešného pre rozvoj firmy. 

Ďalší problém. Priemerný človek z poľa A chce byť dôležitým a váženým,
aby si ho okolie vážilo, považovalo, pretože podľa toho si aj on sám seba
váži alebo neváži – má depresie, že nie je schopný, ako iní. Preto ak má
tento človek drahšie auto, väčšiu chatu, väčšiu záhradu ... ako sused, ako
jeho kamaráti, jeho rodinní príslušníci ... cíti sa dobre ... je skoro šťastný,
ha, ha. Nechápe, že sa mýli...! Rovnako je to aj s národmi. Oni tiež nechápu,
že žijú v omyle! Nemci sa cítia dobre, pretože ich štát je bohatší ako poľský
štát. A iný národ sa cíti lepšie, než tí chudobnejší. Teda títo bohatí ľudia,
tieto bohaté štáty – im spoločne záleží na tom, aby ich súčasné postavenie,
ktoré je v súčasnosti z pohľadu majetku postavené nadradené, im zostalo.
Preto bohatí ľudia v skutočnosti nepomáhajú nikomu okolo seba a ani bo-
haté národy nepomáhajú iným národom. Preto v súčasnosti vládne priro-
dzená tržná ekonomika – teda slobodná tržná ekonomika. 

Chceš sa mať dobre?, ty môj konkurent?, urobíme my všetci bohatší
všetko preto, aby si nezbohatol, aby si zostal tam, kde si, aby si bol dokonca
chudobnejším, než si teraz a teda, aby si ešte viac závisel odo mňa a teda,
aby som sa ja cítil ešte lepšie nad tebou ako teraz!! To však vedia všetci
schopní, aj tí medzi bohatými, aj tí teraz medzi chudobnými. To je tiež
omyl Západu, ktorý ich môže vyjsť veľmi draho!! 

To sa musí zmeniť a to dokážu len ľudia z poľa B, ktorí sa musia dostať
k moci. Prečo majú byť bohatí hlavne tí morálni? Morálni nie sú agresívni,
zlí a nebudú zabíjať a viesť vojny ... nebudú ničiť Zem. Bohatí musia pod-
porovať chudobných, aby sa zvyšoval ich potenciál ekonomicky morálnym
spôsobom – vzdelávaním a poctivou prácou a zvyšovalo sa ich bohatstvo
ale s mierou. Ak bohatí budú brániť chudobným, aby morálnym spôsobom
spravodlivo bohatli, tak chudobní sa naserú a budú postupovať za bohat-
stvom nemorálnym spôsobom, teda aj vojnami, nebudú mať inú možnosť. 

Menej schopní (ale) bohatí (duchovne nízki) majú strach, že ak schopní
(ale) chudobní (duchovne vyšší) zbohatnú, tak si vojensky a ináč násilím a pod-
vodne budú chcieť zobrať majetok tých teraz bohatých! Títo bohatí myslia
o druhých tak, ako by to urobili na ich mieste oni... Samozrejme omyl. Je to
kruh nemorálneho chovania sa, zločinnosti, a potom strachu o svoj takto ne-
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morálne získaný majetok! Toto je trvalý a historicky overený stimul a sila k voj-
nám medzi bohatými a chudobnými – duchovne nízkymi a vyššími.

Západná ideológia (nielen na Západe, ale už aj v Rusku a v Číne) má
obrovský problém ekonomických elít, ktorí vládnu, majú moc a vlastnia
stále viac. Problém týchto elít je hlavne v duševnej rovine. Citujem od
Nemca Michaela Morrisa z jeho knihy „A jde se na to“ – český preklad, na
str. 214: „Sme svedkami extrémneho chovania sa špičkových manažérov a po-
litikov, ktorí rozhadzujú miliardy vybratých na daniach a robia rozhodnutia,
ktoré majú ťažké následky pre druhých. Nedokážu však prejaviť žiadnu ľútosť,
ani pochopenie a bez hnutia obrvy idú ďalej po svojom, ako by sa nič nestalo.
Samy seba sa pýtame, či majú vôbec nejaké svedomie, nejakú slušnosť? Odpo -
veď znie: nie, títo ľudia nič takého nepoznajú, pretože nie sú schopní súcitu.
Nie sú vedomí, nemajú dostatočnú mieru vedomia ani zodpovednosti a úplne
sa identifikujú so svojim egom. Sú to psychopati. Takíto jedinci nepatria na
špičkové posty, ale skôr do opatery psychológa, pretože potrebujú pomoc.“

Zločinecké ekonomické a politické slobodne tržne sa chovajúce skupiny majú
veľké možnosti:
• Majú čas na to, aby premýšľali, ako nás ostatných oklamať – oni sa ničím iným ako

podvodom ani nezaoberajú.
• Majú finančné prostriedky (aj z pozícií ich moci v štáte) k tomu, aby si objednali

schopných právnikov a iných, ktorí im povedia, ako oklamať a podviesť nás vysoké
duchovné reinkarnácie.

• Sú spojení medzi sebou, poznajú sa, pretože demokracia maximalizuje zločinectvo
a zločinecké mafiánske uskupenia a teda „vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá“. 

• Demokracia principiálne produkuje masovo hlúpych ľudí a preto títo zločinci sa
postupne stávajú nepotrestateľní, pretože hlupáci nevedia, že sú určení len na
otrockú prácu. A tých málo „vysokých reinkarnácii“ ako som samozrejme aj ja, nie
sme schopní zmeniť myslenie priemerných, ktorí sa boja aj vlastného tieňa... .

V celej histórii, ktorú poznáme zo Západu a Vatikánu (od starého Babylonu,
Egypta, Rímskej ríše ... koloniálneho Anglicka, Španielska, Portugalska, Francúzska,
Holandska... až po súčasné USA) je to vždy tak: „Satanské civilizácie“ vytvárajú svoju
moc, aby diktovali iným národom a štátom svoju ideológiu a systém koristenia
z nimi vytvorených otrokov! Len totálny hlupák a nevzdelanec nevidí, že silná sviňa
západnej civilizácie „tržne-teda slobodne“ rozhoduje, ktorý štát, aký podnikateľ má
šancu niečo vyrábať a čo a za aké ceny... vy chuji retardovaní liberálni! 

Tu však treba poznamenať, že Čína je samostatný „príbeh“ otrokárstva. Čína je už
v súčasnosti (r. 2018) dokonalý fašistický systém. Spojenie finančnej oligarchie a po-
litickej moci – to je Čína – teda fašistický režim. Hitler by ticho závidel, do akej do-
konalosti jeho myšlienky doviedla Čína. Preto Čína bude už v blízkej budúcnosti
veľký problém, ak „čínske otrokárstvo“ jeho obyvateľov bude pokračovať tak, ako
doteraz. Samozrejme, že najväčší – prvý – problém bude mať Rusko – náš Slovanský
brat. Preto sa musí Rusko oprieť aj o svojich bratov v strednej Európe.
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Vznikla nebezpečná konštelácia: degenerovaná demokracia Západu –
fašistická Čína – naivní slobodomyseľní Slovania, ktorí sa snažia uchovať
svoju existenciu – duchovne mylné a technologicky zaostalé národy a rasy.
Je zvýšená pravdepodobnosť, že duchovne zásadná zmena myslenia „od
Satana k Bohu“ bude možná len krvavou revolúciou, alebo skôr krvavou
poslednou svetovou atómovou vojnou? Základné zákony tohto vesmíru sa
presadia, aj keď to niekedy trvá. Pripravujme sa na vojnu za vládu ducha,
pretože iná možnosť so šialencami na tejto planéte asi neexistuje.

Dňa 8.6.2018 bol na internete na www.hlavnespravy.sk článok od ruského
ekonóma „Univerzity kryjú konečnosť kapitalizmu, učia študentov defektnú
vedu“. Hlavne sa mi páčilo: „...Napríklad skúma sa výroba, pritom sa ale
nerieši otázka, odkiaľ sa vezmú spotrebitelia.“ Ja k tomu dodám, a neskúma
sa, ako sa zabezpečí výroba pre obrovský počet spotrebiteľov – napr. na
Zemi bude žiť 50 miliárd ľudí?, ha, ha. Sú tí ekonómovia ale hlupáci, no
nie? K článku bol aj tento komentár pod menom Janas: V čem spočívá kon-
krétně chyba kapitalistického systému? Podle mého mínění zejména:
1) v prvku neustále rostoucí DLUHOVOSTI, kterou nedokáže stíhat výroba

až to vede k „zacyklení“ ekonomického systému.
2) v prvku ekonomické ŽIVELNOSTI, který vede k neustálému koloběhu

bankrotů a k plýtvání zdrojů (x navzájem si konkurujících firem zahlcuje
trh zbožím a službami stejného charakteru – vzniká nepotřebná NAD-
PRODUKCE.

3) v prvku OMEZENÉHO MNOŽSTVÍ PLANETÁRNÍCH ZDROJŮ při ne-
ustálém plýtvavém růstu výroby a uměle vybuzeného konzumu. Růst dluhů
vyžaduje soustavný růst konzumu, což je dlouhodobě neudržitelné vzhledem
k exponenciálnímu charakteru růstu dluhů a k cyklickému vývoji kapita-
listické ekonomiky se střídavými periodami stagnace a poklesů. (Dluh se
časem vždy utrhne výrobě a spotřebe, nabaluje se a roste „do nebe“). Člověk
je ve vztahu k planetě i k ostatní biosfére i k neživým zdrojům jako parazi-
tující metastáze v organismu.

4) v prvku OMEZENÉHO a v dluhové ekonomice klesajícího MNOŽSTVÍ
SPOTŘEBITELŮ. (Množství spotřebitelů je uměle udržováno jejich za-
dlužováním. Bez zadlužování by neustále narůstala diference mezi klesa-
jícím počtem koupěschopných zákazníků – poptávajících zboží a služby.

5) v prvku NARŮSTAJÍCÍ MAJETKOVÉ DIFERENCE MEZI OLIGARCHIÍ,
která si postupně přivlastňuje veškeré zdroje, státy, planetu a zbytkem po-
pulace (tzv. MAJETKOVÁ NESOUMĚŘITELNOST).
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Kapitola 21
Výber z ekonomickej literatúry „sklamania 
z neviditeľnej ruky trhu“ a moje komentáre

Do tejto knihy preberám malú časť rovnomennej kapitoly z knihy ZOZaV
– len asi 50 %. Pretože je to však menej dôležitá kapitola pre pochopenie
mojej „filozofie“, tak je text menším písmom.

V súčasnosti, tak ako aj v celej histórii ľudstva, sa ďalej prejavuje „stádovité cho-
vanie sa ľudí“. Bez ohľadu na finančné postavenie aj vzdelanie. Tam, kde idú všetci
a je to „IN“, tak kupujú a chcú byť všetci. A toto samozrejme využívajú bankári a fi-
nančníci! Majú teda títo bezohľadní finančníci pravdu, ak hovoria, že „hovädá a pra-
satá si aj tak nič iné nezaslúžia“? (Kurzívou citujem z nejakej knihy.) Nemajú. 

Údajne svet financií je ako hádzanie mincou. Priekopníkom na tento pohľad bol
nejaký Bachelier a jeho teória sa teraz volá „teóriou náhodnej prechádzky“, pretože
hovorí, že ceny akcií a ďalších špekulatívnych aktív blúdia bezcieľne ako opitý človek.
Nejaký Benoit Mandelbrot túto teóriu popísal takto: „Dajme tomu, že uvidíte človeka
opitého na mol. Sledujete ho, ako ide a kam sa dostane. Ide dva kroky doľava, tri
doprava, štyri naspäť a tak ďalej. V priemere rovnako, ako pri hádzaní mincou – sa
nedostane nikam. Ak sa vás spýtajú, kde sa dostane za hodinu, tak asi nikam – to je
rovnaké, ako predpoveď kde sa bude pohybovať obchodovanie s akciami nejakej firmy
za týždeň“. A to je tá úžasná západná tržná a slobodná ekonomika. 

Rober Lucas, chicagský ekonóm a držiteľ Nobelovej ceny z roku 1995 povedal, že
zmeny v monetárnej politike nebudú mať žiadny dopad na objem výroby či zames-
tnanosť. Teda peniaze sú neutrálne. Politika zmeny množstva peňazí v obehu je
ilúzia. Ďalší Lucasovec Robert Barro sa dušoval, že ani akékoľvek zmeny v daniach
(obľúbená politická taktika) nebude o nič účinnejšia než množstvo peňazí v obehu.
Podľa teoretikov „racionálneho očakávania“ bola vláda buď bezmocná, alebo zdrojom
problémov. Ak by vláda na vzniknutú realitu reagovala, tak by finančné trhy neustále
niečím prekvapovala a tak by ekonomiku len destabilizovala. Je to problém zlyhania
trhu. Preto mnohí ekonómovia zastávajú postoj typu „ počkajme a uvidíme“. 

Ekonóm Stern povedal: „Klimatická zmena predstavuje pre ekonómiu jedinečný
problém. Jedná sa o najväčšie a najrozsiahlejšie zlyhanie trhu, aké kedy Svet videl“.
Stern hovorí, že zdrojom zlyhania trhu je prítomnosť niečoho, čo ekonómovia ozna-
čujú ako negatívny vedľajší účinok. Stern hovorí: „Tí, ktorí produkujú skleníkové
emisie, spôsobujú klimatickú zmenu, čím svet aj budúce generácie zaťažujú nákladmi,
za ktoré nezodpovedajú, ani im nečelia priamo, ani prostredníctvom trhov, ani inak
a teda nezodpovedajú plným dôsledkom toho, čo napáchajú“. 

Prvý ekonóm Západu, ktorý sa zaoberal „vedľajšími efektmi“ ekonomiky voľného
trhu Arthur Cecil Pigou. Povedal: „Nikto, kto chápe vzájomnú závislosť firiem a do-
mácností (teda rodín, rodov a spolčených skupín ľudí, národnostných menšín na území
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„cudzincov“) nemôže veriť v spontánnu koordináciu súkromných a spoločenských zá-
ujmov.“ 

Prvý západný ekonóm, ktorý použil frázu „tržné zlyhanie“ bol Francis Barot. Barot
skúmal prípady, kedy rozdeľovací systém voľného trhu nebol schopný podporovať
žiaduce aktivity, alebo nebol schopný zastaviť nežiaduce aktivity. Barot upozornil, že
svet nie je dokonalý podľa ľudských predstáv a je ohromne zložitejší, ako si myslia
„hlavy pomazané ekonomické“: „Nedokonalé informácie, nečinnosť a odpor voči zmene,
nerealizovateľnosť jednorázových daní z kúpy, túžba podnikateľov po kľudnom živote,
neistota a očakávania nezlučiteľné so skutočnosťou, vrtochy súkromných dopytov atď.“
Ako tvrdil, dokonca aj vo svete dokonalej predvídavosti budú existovať min. 3 ďalšie
zdroje tržného zlyhania. 

Prvým je monopolná alebo oligopolná moc. V priemyslových odvetviach s maso-
vou produkciou môžu veľké firmy prakticky vždy dostať menšie firmy do krachu
a v priebehu určitého času ich ovládnuť. Ako náhle bude konkurencia obmedzená
na niekoľko hráčov, budú zvyšné firmy môcť nastaviť cenu ako sa (aj nepriamo) do-
hodnú. 

Druhé Barotovo tržné zlyhanie spočíva v tom, že produkovanie verejných statkov
nie je motivujúce, pretože jednotlivý človek ich nepotrebuje a nie je možné zabrániť,
aby ich ľudia nevyužívali zadarmo. Napr. vychádzková prehliadka v dobrom počasí
na jazierku pri meste. 

Posledným Barotovým tržným zlyhaním bol fenomén vedľajších efektov, alebo
„externalit“. Čo to je? Majiteľ včelích úľov má zisk bežne len z predaja medu. Avšak
možno ešte väčší zisk majú majitelia ovocných sadov a iných hospodárskych plodín,
ktoré potrebujú opeľovanie. Toto je významný kladný efekt chovu včiel, z ktorých
priamy ekonomický efekt bežne nie je. Externality sú nielen takéto kladné, ale väčši-
nou naopak záporné. W. Brian Arthur dokázal, že náhodné udalosti a sieťové efekty
môžu umožniť podradným technológiám poraziť prvotriedne výrobky a prevziať
kontrolu nad celými trhmi.

David Miles a Andrew Scott vyhlásili: „Pretože je objem činnosti výskumu a vývoja
neistý a prevažne aj nevylúčiteľný, firmy dávajú prednosť tomu, že nechajú iné firmy
objavovať úspešné technológie a potom ich kopírujú“. To ale znamená, že žiadna firma
nebude chcieť míňať za výskum a vývoj, pretože akonáhle uspejú, technológia im
bude ukradnutá a firma, ktorá minula svoje peniaze, nebude môcť vytvoriť zisk.
V dôsledku toho nemôže byť v tržných ekonomikách medzi tržne súťažiacimi firmami
záujem o skutočný výskum a vývoj. Však to vidíme z Číny – všetko okopírovali
a všetkým sa smejú. V Shanghai hovoria, že „okrem Vašej matky Vám napodobnia
všetko“, ha, ha. Všeobecne sa vie, že štátny vojenský výskum v Európe a USA urobil
pre vedecký výskum viac, ako všetky súkromné firmy na celom svete.

Zásadným problémom zlyhania tržnej ekonomiky je však takzvaná racionálna
iracionalita, alebo väzňové dilema. Hovorí sa tomu aj teória hier. V podstate toto
tržné zlyhávanie ide na účet vzájomnej ľudskej závisti. Ak niekto urobí ťah za získaním
zákazníkov, konkurencia to urobí tiež, aj keď je to pre ňu nevýhodné. Treba si uve-
domiť, že konkurujúce firmy prakticky nikdy nie sú schopné sa dohodnúť medzi
sebou na spolupráci. Bežne je situácia podobná tomuto príkladu :

Sú dve firmy. V súčasnosti majú ročný zisk na trhu, kde si konkurujú 10 miliónov
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EUR. Ak by urobili určitú dohodu a vynaložila by každá firma investičné náklady
napr. 5 mil. EUR v priebehu napr. 1 roka, tak zisk by sa každej firmy zvýšil na 15 mil.
EUR za rok. Ale podmienka je, že tieto dodatočné investície musia urobiť obidvaja.
To je bežné napríklad pri riešení ekologických záťaží a zvyšovaní kvality životného
prostredia. A predstavte si, oni sa skoro naisto nedohodnú. Pretože každý z riaditeľov
firmy si uvedomuje, že ak on vynaloží uvedenú investíciu a druhý túto investíciu ne-
vynaloží, on si zníži zisk a súčasne si odpismi zvýši dlhodobo svoje náklady a takto
v skutočnosti naopak zvýši zisk svojmu konkurentovi. A reálne ale na trhu je bežne
viac firiem, ktoré by sa mali spoločne dohodnúť. Teda konkurujúce firmy sa nikdy
nedohodnú, pretože si neveria a závidia si. Tak isto to totiž funguje aj u ľudí. 

Merrill Flood sa zaoberal tým, ako ľudia hrajú hry s nenulovým súčtom. V jednom
experimente Flood skúmal 3 mladíkov. Ponúkol opatrovanie detí a zorganizoval tzv.
holandskú aukciu s klesajúcou cenou, v ktorej každého požiadal, aby navrhol najnižšiu
cenu, za ktorú je ochotný túto prácu prijať s tým, že ponuka začala na čiastke 4
doláre. Iný účastník tohto experimentu mladíkov povzbudzoval, aby sa spojili a do-
hodli medzi sebou a vyhli sa licitovaniu. Nestalo sa tak. Mladíci sa dali do súťaženia
a víťazná ponuka bola len 0,90 dolára. Keby sa dohodli na spoločnej ponuke za 4 do-
láre, tak by každý z nich dostal 1,33 dolára??!!

Názov „väzňové dilema“ vzniklo z tohto pokusu, ktorý urobila skupina psycho-
lógov na Stanforde. Zatkli 2 mužov, ktorí boli obvinení za spáchanie nejakého zločinu.
Obidvaja boli držaní oddelene, aby sa nemohli dohadovať a tak boli vypočúvaní.
Obidvaja však dopredu vedeli a boli dohodnutí, že ak odmietnu obvinenie, budú
prepustení, alebo obvinení len zo zanedbateľne menšieho porušenia zákonov. Ak sa
obidvaja priznajú, čaká ich ťažký trest. Ak sa ale jeden prizná k zločinu a druhý nie,
tak toho, kto sa prizná, toho odmenia a toho druhého prísne potrestajú. Tak ako si
myslíte, že to dopadlo? Samozrejme sa obidvaja priznali, ha, ha a vždy sa aj priznajú. 

Matematicky je postup racionálne iracionálneho chovania sa dokázaný podstatne
zložitejšie. Ale na to nie je určený rozsah tejto knihy. Podstatné je, že matematici do-
teraz nikdy nenašli racionálne riešenie, ktoré by viedlo ku spolupráci!!!! Viete kedy
bude toto riešenie viesť ku spolupráci? Jedine vtedy, ak hráči budú z poľa B (Kapitola
6). Ináč sa tým nemá význam ďalej zaoberať. Je množstvo citátov, ktoré vystihujú
túto kanibalskú črtu ľudstva a aj iných inteligentných tvorov nášho vesmíru – z poľa
A. Niekde v kancelárskych priestoroch britského bulvárneho plátku bol na dverách
redakcie spravodajstva nápis: „Urobte im to skôr, ako to oni urobia vám.“ V každej
hre na začiatku sa nájdu hlupáci, ktorí nehrajú podľa matematickej logiky. Ale po-
stupne sa naučia, že sa druhým nedá veriť (ak ich nemôžu kontrolovať) a nakoniec
prakticky všetci volia sebazáchovnú stratégiu priznania. 

A vo firemnej oblasti je to ešte istejšie. Každý má motiváciu nedodržať dohody
a podvádzať, pretože kontrola je veľmi problematická pri akýchkoľvek firemných
dohodách. U niektorých produktov nekontrolovaný nárast „výroby“ je spoločensky
nežiaduci a väzňové dilema zákonite vedie tieto firmy k nadbytočnému dodávaniu
na trh. Takým produktom je aj hypotéka na nehnuteľnosti. V akejkoľvek dobe má
a bude mať len obmedzený počet domácnosti príjem taký, aby táto domácnosť bola
schopná splatiť hypotéku aj s úrokom včas. Keď sa ale zvyšujú ceny nehnuteľností
a úrokové miery sú nízke, tak banky v snahe o zisk znižujú úverové kritéria a nakoniec
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požičiavajú aj tým, u ktorých je jasné, že ak sa dramaticky nezmení v budúcnosti ich
potenciál zarobiť peniaze, tak určite hypotéku nesplatia. 

Na začiatku tohto trendu sa zodpovedné banky držia a nepožičiavajú. Ale ako
vidia, ako konkurenti získavajú podiel na trhu a tak ohrozujú aj týchto zodpovedných,
tak tlaku na zmenu stratégie sa nakoniec nedá odolať. Predstavte si, že rozhodujú
riaditelia, ktorí sa zodpovedajú akcionárom za zisk. A títo sa nakoniec vždy rozhodnú,
že je lepšie sa viesť na vlne iracionálnej reality, ako tomu odporovať!! Ináč by určite
boli odvolaní a ich nástupcovia sa nebudú brániť postupu hlúposti a budú robiť to,
čo hlúpe materialistické okolie od nich žiada! Takto nebude reagovať len riaditeľ
z poľa B... Ale títo ľudia nikdy nemôžu byť riaditelia na vysokých postoch a veľkých
firiem a bánk. Jednoducho materiál a hmota (teda zisk) ovláda tých z poľa A, ktorých
je bežne na západe 1000 aj 10 000 krát viac ako tých „spoza Hranice smrti“. 

Iný veľmi názorný príklad vlády hmoty nad ľuďmi z poľa A ukázal texaský ekológ
Garret Hardin v článku s názvom „Tragédia obecnej pastviny“. Hardin v ňom použil
príklad pastviny, ktorú využívajú miestni chovatelia. Pastvina je obmedzená svojou
veľkosťou a všetci chovatelia vedia, že nadmerným spásaním o ňu prídu. Súčasne sa
však príjmy chovateľov odvíjajú od toho, aké veľké stádo majú, čo ich poháňa k tomu,
aby na pastvinu vypúšťali čo najviac zvierat. Hardin poukázal, že každého chovateľa
na prvom mieste zaujíma jeho vlastný blahobyt. Pri rozhodovaní o tom, či do svojho
stáda pridá ďalšie zviera, dôkladne zvažuje možné následky takéhoto kroku. Výhodou
je zisk z predaja každého zvieraťa, ktoré vyrastie na tejto pastvine. Nedostatkom je
to, že pridanie ďalších zvierat do stáda zvyšuje riziko nadmerného spásania pastviny,
čo túto pastvinu potom vážne poškodzuje. Aj keď sa na nákladoch nadmerného
spásania budú nakoniec podieľať všetci farmári, vyhliadka na zvýšenie zisku je v mysli
každého chovateľa. Hardin hovorí: „Keď si racionálne uvažujúci pastier dá všetko do-
hromady, bude určite konštatovať, že jedinou rozumnou cestou je, že do svojho stáda
pridá ďalšie zviera. A ďalšie a ďalšie... K tomuto záveru však dospejú všetci racionálne
uvažujúci chovatelia, ktorí využívajú obecnú pastvinu. V tom práve tkvie tragédia.
Všetci ľudia sú zaklesnutí v systéme, ktorý núti zväčšovať stádo bez obmedzenia –
avšak vo svete, ktorý je obmedzený. Cieľom, ku ktorému sa všetci ženú, je skaza. Každý
z nich sleduje svoj vlastný záujem v spoločnosti, ktorá verí v slobodu obecnej pastviny.“

Tento príbeh berte ako podobenstvo na to, čo sa stane so Zemou. Tomuto koneč-
nému zničeniu Zeme dokáže zabrániť len vláda ľudí z poľa B. Ostatní sa nedokážu
ovládnuť – tak ako dokazuje teória hier. Ľudia z poľa A budú vždy reagovať presne
tak, ako hovorí teória „racionálnej iracionality“, alebo podľa mňa z pohľadu dôsledkov
„iracionálnej reality“. Len zopakujem pre „priemerných“ – za viac ako 50 rokov sa
nepodarilo matematicky dokázať iné racionálne jednanie ako toto iracionálne, ktoré
zničí našu Zem. Prečo to tak je? Prečo nám náš Boh pripravil takú skúšku? Dúfam,
že chápete, že našim Bohom je dopredu naprogramované zničenie našej Zeme a teda
aj ľudstva, ak sa nedá moc ľuďom z poľa B. Len ľudia z poľa B už nie sú pod vplyvom
hmoty a Satana a teda „ich racionálne jednanie je iracionálne“ z pohľadu hmoty
a ľudí z poľa A!!!!

Ďalším sklamaním voľného trhu sú takzvané „skryté informácie“. Jedná sa o to,
že predávajúci, alebo kupujúci vie informácie, ktoré zámerne nepovie druhej strane,
aby tak získal zisk podvodom. Teda zjednodušene povedané, tržná ekonomika nevie

152



riešiť zámerné podvádzanie a klamanie. V týchto systémoch je veľká ekonomická
tržná motivácia ľudí z poľa A klamať, zatajovať informácie a teda podvodom prísť
k zisku. 

Chýbajúce informácie, skryté informácie, dezinformácie, rovno si povedzme zá-
merné klamanie a informačné podvody vedú rýchlo k obrovským ziskom mocných
subjektov. Tieto subjekty toto využívajú vo svoj prospech. Slobodná tržná ekonomika
z princípu svojej existencie v poli A vždy klame. Nekontrolovane sa takto rýchlo
rozrastá majetok a moc tých najmocnejších. Takto nevyhnutne vznikajú monopoly.
Bohatí sú čoraz bohatší a chudobní čoraz chudobnejší. Bohatí hlavne využitím
chýbajúcich informácii pred ich konkurentmi tak strácajú výraznú motiváciu pre
technologický vývoj, skvalitnenie produkcie a podobne, ak je to aj tak málo dôležité
v porovnaní s možnosťami klamania a podvádzania – teda využívania systému skry-
tých informácii. Preto tam, kde najviac chýbajú informácie, tam je najviac podvá-
dzania a najrýchlejšia možnosť zbohatnutia – je to farmaceutický priemysel, finanč-
níctvo, zdravotníctvo, štátne zákazky. Ak vo vedeniach týchto spoločností pôsobia
ľudia z poľa A, tak určite budú klamať. Len človek z poľa B je mimo. Takýto nevy-
produkuje rýchly a veľký zisk, pretože to sa nedá tam, kde je dostatočná tržná kon-
kurencia iných subjektov bez klamania. A teda v slobodnej tržnej zločineckej eko-
nomike nemôžu byť ľudia z poľa B vo vedeniach veľkých spoločností. Je to ako
začarovaný kruh, z ktorého sa nedostanete, ak nezrušíte slobodnú tržnú ekonomiku. 

John Neville Keynes napísal o voľných trhoch aj toto: „Prvoradým cieľom investo-
vania na Wall Street je oklamať dav a predať špatnú či znehodnocujúcu sa akciu
niekomu inému.“ 

Racionalita stáda. Ak ide investičný manažér s davom a situácia sa vyvinie zle,
ponesie následky spoločne so všetkými ostatnými. Ak si ale zvolí stratégiu opozičníka,
nesie za chyby zodpovednosť sám. V podstate ide o to, že keď urobíte niečo hlúpeho,
ale túto hlúposť urobia všetci ostatní, ľudia vás nebudú považovať za hlupáka a vašu
reputáciu daná hlúposť nepoškodí. (Teda ak sú všetci okolo vás duševne chorí a vy
ste zdravý, určite vás všetci ostatní budú považovať, že vy ste duševne chorí. A ak na-
koniec začnete robiť to, čo od vás všetci očakávajú, tak povedia, že ste sa už vyliečili,
ha, ha.) 

Bolo zistené, že aj keď talentovaní mladí vedúci pracovníci, ak sa nepodriadili
stádovitému chovaniu sa ostatných, tak určite skôr alebo neskôr urobili nejakú chybu
a boli prepustení zo svojho pracovného miesta a boli nahradení podstatne menej
schopným človekom, ktorý však nechcel vybočovať a choval sa teda „ako teľa“, ale
takéto teľa na svojom mieste vydrží podstatne dlhšie ako talent. Amil Salomon po-
vedal: „To, že je analytik odvážny a dobrý, nijako významne nezlepšuje jeho vyhliadky
na budúcu kariéru“. 

Mnohí investori, korí sa podieľajú na vzniku krízy a vzniku rôznych tržných
bublín (napr. bublina na trhu s nehnuteľnosťami a pod.) vedia, ako to skončí a aj tak
zámerne vydávajú falošné stimuly a vytvárajú falošné aktivity, aby pri tom zbohatli.
Istý bankár Mackay povedal: „Keď sa zvyšok sveta chová bláznivo, musíme ho do
určitej mieri napodobniť.“ Teda investovanie je v skutočnosti hra medzi zasvätenými
a hlupákmi. O zasvätených sa dá povedať, že sú úplne racionálni, majú prístup
k množstvu informácii a schopnosť oddeľovať podstatné správy od správ nepodstat-
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ných, zastieracích, ktorým štatistici hovoria „šum“. Hlupáci sú naivní a duševne ob-
medzení a reagujú na tento „šum“. 

Preto sa neustále vytvárajú bubliny a následne krízy, aby tí schopní zarobili na
hlupákoch. Postup je vždy ten istý a jednoduchý. Na začiatku sa nič nedeje. Potom
však skupina racionálnych špekulantov privodí vzostup cien nejakého segmentu
a dúfajú, že prilákajú obchodníkov na „šum“. A táto stratégia vždy zaberie. Na
začiatku ďalšieho obdobia začnú hlupáci nakupovať, ako vidia, ako ceny stúpajú, čo
vyženie ceny ešte viac hore. Medzitým však už špekulanti vypredávajú za podstatne
vyššie ceny, než za aké na začiatku nakúpili. A nakoniec sa ceny zrútia a hlupáci
prídu o svoje peniaze. Z toho je zrejmé, že súčasné burzy sú len pódiá a ihriská, ako
okradnúť naivných investorov. Bujnenie špekulatívnych bublín organizovaných zá-
merne špekulantmi vedie k vážnemu záujmu o psychológiu davu. 

Bolo experimentálne zistené, že nielen priemerní ľudia, ale ani manažéri s veľmi
dobrým vzdelaním sa nedokážu ubrániť stádovitému chovaniu. Všetci silne pociťujú
tlak okolia na sebe a musia sa nakoniec chovať ako ovce. Tomu tlaku stáda a okolia
dokáže bez problémov odolávať trvale len človek z poľa B. Ľudia z poľa A sú stádo
a nedokážu to, aj keď akokoľvek budú chcieť. Preto seriózni investori (ktorí sú však
v súčasnosti skoro výhradne len ľudia z poľa A) na burze vždy pri investovaní prídu
o svoje peniaze v súťaži so špekulantmi. Ich ochrana je len človek z poľa B. Ale takého
títo nafúkaní zhohatlíci nebudú počúvať, pretože sa cítia zaskočení schopnosťou a sku-
točnou duševnou slobodou tohto človeka. Cítia sa zle v spoločnosti takéhoto človeka
a preto je len zákonité, že budú musieť duševne rásť aj tak, že prídu o svoje peniaze. 

V psychológii človeka sa zistilo, že človek je neschopný sa sústrediť na dlhodobé
výsledky, nie je schopný starať sa o blaho iných, má tendenciu preceňovať svoje
schopnosti a sklon podceňovať riziko. (Teda to určite platí len na ľudí z poľa A.) 

Kapitalizmus predpokladá vyplácanie peňazí teraz na oplátku za prísľub väčších
peňazí v budúcnosti. Teda expanzia kapitalistickej ekonomiky závisí na ochote ľudí
a inštitúcií špekulovať s peniazmi teraz na budúce toky peňazí a podmienky finanč-
ného trhu. Teda všetci účastníci chcú zarobiť ľahko a je jasné, že sa to môže podariť
len niekoľkým. Akékoľvek obdobie ekonomickej stability vedie k rozmachu obli-
gačného financovania. Na začiatku je to slabé, pretože si ešte všetci pamätajú pred-
chádzajúci krach. Pán Minsky píše: „Obdobie kľudu je však len prechodným stavom,
pretože špekulovanie s pasívami všetkého druhu a s novými aktívami povedie ekonomiku
k investičnému boomu.“ Minski hovorí, že stabilita je destabilizujúca. 

Na začiatku sa požičiava len istým klientom. Postupne sa však znižuje obozretnosť
bánk a požičiava sa stále viac – dochádza k špekulatívnym financovaniam. Nakoniec
začnú banky požičiavať aj subjektom, ktoré už sú problematické a nie sú schopné
splácať ani úrok z úveru. To nakoniec zákonite vedie ku kolapsu finančného systému.
Z kolapsu však zasa vyjdú nielen porazení, ale aj víťazi. Víťazi sú len špekulanti, ktorí
dopredu počítali s takýmto kolapsom. Samozrejme pri veľkom kolapse sú veľké straty
jedných a veľké zisky druhých. Každý kolaps zvyšuje moc tých najmocnejších a naj-
nemorálnejších. Preto takéto špekulatívne kolapsy sú pre ekonomiku, pre zamestna-
nosť, destabilizujúce a veľmi škodlivé. A presne toto systémovo podporuje slobodná
tržná ekonomika. Tržná ekonomika je doslova nabitá destabilizujúcimi silami. Je to
však logické. Hmota je len časť existencie. Druhá časť je duch.
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V USA spojenie Fedu, ktorý môže tlačiť peniaze, poistenia vkladov a Kongres,
ktorý môže schváliť výpomoc v núdzi, dáva veľkým finančným firmám rozsiahlu zá-
chrannú sieť. V takom prostredí sa sledovanie politiky lacných úverov plus deregulácia
nerovná tržnej ekonomike. Je to kapitalizmus typu „kámoš“. Výnosy z finančných
inovácii a špekulácie sa privatizujú s tým, že podstatná časť týchto ziskov pripadne
skupinke zámožných ľudí, ktorí sedia na vrchole systému. Mnohé straty sa však
zospoločenšťujú. Takýto politický rámec nie je len nestabilný, ale je dokonca desta-
bilizujúci. 

John Cassidy napísal: „Každá (ekonomická) bublina je iná, ale skoro všetky sa vy-
značujú tromi spoločnými charakteristikami: politickými činiteľmi, ktoré sa opájajú
ilúziou stability, finančnými inováciami, ktoré uľahčujú špekulácie a myslením novej
éry, pre ktoré je vždy typická prehnaná sebaistota a katastrofálna krátkozrakosť.“ Ja
k tomu doplním, že štvrtý element je vzniknutá príležitosť (je možné, že častokrát to
budú tajné dohody), ktorú využijú tí najsilnejší „hráči“, aby bublinu vedome a zámerne
dotiahli až k jej vyvrcholeniu, teda k následnému krachu na trhu. Takže po spľasknutí
každej takejto bubliny by sa malo označiť za bláznov týchto účastníkov a už nikdy by
nemali dostať príležitosť, aby zasa inú bublinu mohli rozpútať. Toto vystavenie účtu
všetkým vedúcim činiteľom je veľmi dôležité, aj tak sa oddelia ľudia z poľa A od ľudí
z poľa B. Pretože len statočný, odvážny a múdry človek dokáže čeliť šialenstvu davu,
ktorý je postihnutý stále nejakou bublinou. 

Budúcnosť je zo svojej podstaty nepredvídateľná. Existuje nespočetné množstvo
možností, že sa prihodí niečo zlého, z ktorých sú doteraz viaceré neznáme, alebo ne-
docenené. Preto akékoľvek matematické modelovanie a analýzy, ako sa bude chovať
ekonomika a trhy sú v podstate hlúpe nezmysly. John Cassidy napísal: 

„Ak sa súkromným osobám s právom činiť rozhodnutia ponechá slobodná vôľa, aby
reagovali na stimuly trhu, budú kolektívne realizovať akcie mariace ich vlastné ciele,
ako je vyberanie vlastných peňazí od finančných firiem a odmietanie ich požičiavať.
Keď behom ekonomickej krízy trhy zlyhajú, dokonca aj mnohí konzervatívni ekonómovia
si oddýchnu, ako náhle vláda zakročí. Prakticky nikto nie je ochotný riskovať vznik
ďalšej hospodárskej krízy tým, že sa bude spoliehať na voľné podnikanie. To však vyvo-
láva otázku, prečo teda niekto vôbec kedy veril v utopickú ekonomiku? Zázračná seba
sama stabilizujúca moc trhu zlyháva práve vtedy, keď je to najviac potrebné“.

Milton Friedman povedal, že testom ekonomickej teórie je to, že by mala vysvetliť
mnohé za použitia mála. Moderná teória neviditeľnej ruky trhu, ktorú presadzoval
Friedman a ďalší, vysvetľuje príliš mnoho za pomoci príliš mála. Vo svojej podstate
hovorí jednoducho toto: „Sebecký záujem + konkurencia = nirvána“??!!, ha, ha...

Po všetkých intervenciách, ktoré vláda USA behom poslednej krízy vykonala, fi-
nančný biznis v súčasnosti ovláda 6 obrovských firiem – Bank of America, Citigroup,
Goldman Sachs, JPMorgan Chase, Morgan Stanley a Wells Fargo, ktoré tým pádom
disponujú nesmiernou tržnou silou a politickým vplyvom. Ich aktíva tvoria spolu
asi 60 % hrubého domáceho produktu. Na potvrdenie starého porekadla, že nič nie
je úspešnejšie ako zlyhanie, FED získal novú právomoc, prostredníctvom ktorej
môže jednať ako „regulátor systémového rizika“, ktorý dohliada na činnosť najväčších
bánk. Súčasná ekonomika nie je o svete v ktorom žijeme, ale o svete, v ktorom si
určití ľudia prajú, aby sme žili.
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Ekonómia nie je veda ako napríklad fyzika či chémia, alebo matematika, ktoré
produkujú logické a stále rovnaké výsledky. Ekonómia to nedokáže!! U skutočných
vedeckých oborov dostane ktokoľvek a kdekoľvek na našej planéte u rovnakého po-
kusu rovnaký výsledok. A je isté, že to nebude ani za 1000 rokov ináč. Ale u ekono-
miky?? Nič nie je isté, nikto nevie, čo sa stane už o pár týždňov. Nikto nedokáže s is-
totou povedať, že ak sa urobia v ekonomike tie a tie zmeny, čo to bude znamenať!
Teda povedzme si konkrétne, ak vláda nejakého štátu rozhodne, že zníži úroky, alebo
zvýši dane, ekonómovia v podstate vôbec nevedia, čo sa stane! Informácie ekonomické
z minulosti neznamenajú skoro vždy nič! 

Predstavte si, že ak vlády a ich ekonómovia robia rovnaké rozhodnutia ako v mi-
nulosti, človek založený na vedeckých základoch by logicky predpokladal, že výsledok
bude približne podobný ako pri podobných opatreniach z minulosti? Nie je to skoro
nikdy pravda. Výsledky akýchkoľvek ekonomických opatrení sú prakticky vždy iné,
než pri tých istých opatreniach z minulosti. Teda ekonómia nedokáže absolútne
predpovedať budúcnosť, alebo ináč, čo sa stane, ak sa urobia nejaké konkrétne vládne
a ekonomické kroky. 

Ekonómovia tvrdia, že k tomu dochádza, pretože existuje mnoho premenlivých
faktorov. Západní ekonómovia radi dávajú vinu „externalitám“, ktoré sa menia a nie
sú jasné v danej chvíli. No, viete, mňa to nezaujíma, ako si ekonómovia vysvetľujú
svoju „impotenciu“ predpokladať budúci vývoj ekonomiky na základe nejakého kon-
krétneho rozhodnutia. Ja som presvedčený, že súčasná „kresťanská“ západná ekono-
mika to nikdy nedokáže! Akékoľvek zásadnejšie ekonomické tendencie, vznikajúce
raz za 20 až 30 rokov, doslova vydesia všetkých západných nositeľov ekonomických
Nobelových cien. Táto ekonomika nedokáže predpovedať budúcnosť a nájsť riešenia.
Preto táto ekonomika musí byť mylná aj pre prítomnosť. Tak akú má takáto eko-
nomika perspektívu?! Je logické, že ekonomika, ktorá vychádza len hmoty, teda z 50
% reality a nepozná zvyšných 50 % reality, nemá žiadnu šancu niečo riešiť.

Západné ideologické agentúry zverejňujú údaje, ako narastá veľkosť svetového
bohatstva, ktoré sa však čoraz viac sústreďuje v čoraz menšom počte subjektov. Ale
už vieme, že v nákladoch nie sú započítané obrovské náklady na OBNOVY zdrojov
a životného prostredia. Preto v skutočnosti sa nezvyšuje svetové bohatstvo, ale sa
zákonite musí zmenšovať. Neobnoviteľné zdroje sa neustále zmenšujú. Ako sa teda
môže zvyšovať svetové bohatstvo? Nechápem. Takže je to v skutočnosti podvod. Kto
podvádza? Ja nie. Ja píšem túto knihu. Podvádzajú ľudia s veľmi nízkou karmou, na
úrovni zvieracieho materialistického inštinktu (tu opäť urážam zvieratá, pretože
zviera zožerie len toľko, aby sa nasýtilo, zvieratá nezničia túto planétu). Oni chcú
teraz a okamžite. Budúcnosť je pre materialistických zvieracích ľudských živočíchov
(teda neľudí) neprekonateľná hranica chápania. Títo ľudia a ich banky sú zodpovední
za to, že svet na Zemi prevzal stratégiu rakovinovej bunky. Oni vás presvedčili, že
rast je Váš cieľ a nie výsledok. 

Princíp západnej tržnej slobodnej globalizovanej ekonomiky je to, že kto vyrába
s nižšími nákladmi, ten na trhu uspeje a zväčšuje svoj podiel na trhu a svoje zisky.
Zdá sa vám to správne, však?! Omyl, je to podvod. Ak chce firma ušetriť na nákladoch,
tak okrem iného nestará sa o životné prostredie, neplatí zamestnancom mzdy, neplatí
faktúry svojim dodávateľom, vyrába v štátoch, kde ničí životné prostredie ešte viac
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ako v domovskom štáte, odkiaľ odviezla výrobné zariadenia aj technologické znalosti
a know-how, ktoré vytvorili ľudia v tomto pôvodnom štáte a tak okradla tento národ
a štát ... Skrátka podvádza a klame. Napríklad firma zbalí závod na výrobu plastických
hmôt na Slovensku a odvezie ho do Číny alebo Indie, kde bez problémov vypúšťa
svoj toxický odpad do rieky aj do vzduchu. Alebo drevorubačská spoločnosť vyrúbe
lesy na Slovensku a potom odíde za novými lesmi do Rumunska, kde za sebou nechá
tiež obrovské dlhy, nezaplatí obnovu týchto lesov po dobu 80 rokov. „Hlúpe“ štáty si
konkurujú, aby ponúkli výhodnejšie podmienky pre investorov a teda, aby si zničili
a vydrancovali štát ešte viac – zničením nielen prírodného bohatstva, ale aj zničením
existujúcich technologických znalostí a know-how. Podporujú sa nízke mzdy a vy-
užívanie lacných prírodných zdrojov s cieľom, aby cena produkcie bola ešte nižšia.
A tak sa ešte viac prispieva k ešte väčšej spotrebe, plytvaniu a „duchovne chorý“
cyklus konjunktúra-krach beží ešte rýchlejšie. Kto je za to vinný? Okrem bankárov
a finančníkov určite ďalej demokracia a všetky súčasné mylné náboženstvá, ktoré
programovo robia z ľudí debilov. 

Je samozrejme jasné, že postupne so znižujúcimi sa zásobami neobnoviteľných
zdrojov sa budú veľké štáty chrániť a budú zakazovať ich vývoz formou zvyšovania
daní a vývozných ciel, alebo ich úplne zakážu vyvážať, ako napr. drevo, ryby bez ich
predchádzajúceho zhodnotenia vo výrobnom procese. Napr. Čína, ktorá má v sú-
časnosti najväčšie zásoby vzácnych zemín, v súčasnosti obmedzila ich vývoz vrátane
oxidu europia a ytria. India zvažuje zákaz vývozu železnej rudy. V roku 1972 sa
Rímsky klub zaoberal nepríjemnou otázkou udržateľnosti života na Zemi. Už vtedy
sa predpovedalo, že koniec globálneho systému nastanie niekedy v polovici 21. sto-
ročia. Všetko nasvedčuje, že odhady boli správne. Tak prečo demokratické a kres-
ťanské štáty odvtedy nič neurobili? ... sú to zločinci!

Na Západe je sebazničujúci trend znižujúcich sa vzdelávacích štandardov. Toto
už asi 20 rokov prebieha aj na Slovensku. Michale Shayer povedal: „Všetko sa v po-
sledných 30 rokoch zrýchlilo. Je to o pohotovej reakcii a povrchnej úrovni“. Skrátka
presadzuje sa hlúposť. Štúdia realizovaná Fakultou vzdelávania Oxfordskej univerzity
ukázala, že dnešní „západní demokratickí“ študenti vykazujú neschopnosť vlastného
myslenia a strach z čísiel. Už dlhé roky sa podľa medzinárodných porovnávacích
štandardov preukazuje, že deti USA sú pomaly najhlúpejšie na Zemi. Hlúpejšie sú
len deti v rozvojových štátoch, kde nie sú školy. Sledovanie televízie, internetu, show
biznis – zábava – zamestnáva priemerných, aby sa nevzdelávali. Anglický profesor
Mark Baurlein hovorí, že dnešné deti, sú tie najhlúpejšie aj napriek tomu, že majú
nebývalý prístup k intelektuálnym zdrojom. Je jasné, že on nechápe, že za to môže
sloboda, slobodná tržná ekonomika, slobodné demokratické myslenie, a teda v zásade
kresťanské mylné hodnoty. Je jasné, že hovorí o deťoch v západnom svete a nie o de-
ťoch v Indii alebo v Rusku.

Západný človek žije vo svete, kde sa skutočnosti a názory zlučujú v rámci zábavy.
Všetci sa chcú baviť. Západný degen sa vyznačuje túžbou po bohatstve, materiálnom
vlastníctve a len malým záujmom o morálku a rozvoj ducha. 

V roku 1869 John Stuart Mill napísal o tzv. tyranii väčšiny, čo je osud, ku ktorému
tiahne väčšina demokratických systémov: „Vo chvíli, keď má väčšina kontrolu, použije
svoju moc k potlačeniu myšlienok menšiny a tak ovláda všetkých.“ Niccolo Machiavelli
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povedal: „Pre vladára je bezpečnejšie byť obávaným, ako milovaným.“ Preto ako budú
narastať na Západe všeobecné problémy, tak bude narastať policajná represia. Už
sa nejedná o tyraniu väčšiny (demokraciu), ale o skutočnú tyraniu menšiny, tých,
ktorí majú skutočnú moc (bankári a finančníci).

Nezadržateľne sa šíri metóda podvodu a krádeže ako univerzálne platná a jediná
víťazná metóda života na Zemi. Vláda Satana je už dokonalá. Morálku už stráca aj
Čína Aj iné morálne národy sa učia od západných kresťanov. Avšak Čína do budúc-
nosti zasadí životu na Zemi zásadnú ranu. Čína už tradične vyznáva iné hodnoty
ako kresťania a keď sa naučia aj dekadencii kresťanského sveta, tak z toho vzídu
ťažké problémy. Čína vyznáva kolektivizmus ale takého typu, že ak niečo vadí väčšine,
no tak jeden človek sa musí podriadiť väčšine. Teda ak stojíte so svojimi názormi
v ceste väčšiny, tak Vás táto mašinéria prevalcuje a zákonne a vždy a podľa tradícii
správne... Čína má hlboko zakorenenú demonštratívnu spotrebu, ktorá znamená
ukážku úspechu. Napr. pri obede obchodných partnerov sa z pečenej kačky odrezávajú
len najlepšie časti a ostatné vážení zákazníci nejedia. Takže 80 % kačky sa hodí do
koša. Nie je hodné úspešnému mužovi jesť lacno. V Číne materiálny blahobyt zna-
mená silnejšiu sebaúctu. V Číne materializmus poskytuje dôležitý zmysel „vlastnej
tváre“. Je to zdroj veľkého šťastia pre tých, ktorí zbohatli. To je ten dôvod, prečo
luxusné tovary majú v Ázii taký úspech. Zatiaľ čo Európania „správne“ začínajú po-
chybovať o svojich hodnotách. Ďalej prirodzenosťou jednania východu je, že rodina
je základ bez ohľadu na akékoľvek morálne hodnoty a spravodlivosť!! Ak niekto
získa významnú pozíciu v nejakom úrade štátnej správy, tak je len logické a správne
podľa východného myslenia a tradícií, že do úradu presadí všetkých svojich rodinných
príslušníkov. Rodina je skrátka základ a stojí nad všetkým ostatným, aj štátom, aj
morálkou. Preto systematická krádež informácii aj majetku, podvodné aktivity všet-
kého druhu, sú bežné a slobodná tržná ekonomika ich len presviedča, že všetko ich
zločinecké jednanie je správne. 

V Šanghaji sa hovorí, „môžeme napodobniť všetko, okrem vašej matky“. Tak nakoniec
kresťanský zlodej bude okradnutý podstatne lepším a výkonnejším východným zlo-
dejom. Čo západní rímski kresťania zasiali, to sa im aj dostane. Čína je zlostná, že už
zostáva málo zdrojov a že Západ už všetko vyťažil a obsadil. Aj oni chcú svoj podiel
a preto sa stále viac zrýchľuje drancovanie surovín a zdrojov. A je jasné, že sa o ne
nakoniec strhne bitka. Mnoho západných štátov, ktoré sa totálne zadlžili, budú zúfalo
potrebovať nejaké investície a budú ochotné ísť na devastujúce morálne a hodnotové
kompromisy! Mocní muži Číny sú oveľa menej obmedzení vo svojej moci, ako ich
západní „kolegovia“ a preto sú oveľa agresívnejší nielen kvôli ich lepšej dispozícii,
ale aj kultúrnej výhode. V Čine prakticky nikoho nezaujíma, že sa niekomu krivdí,
že je niekto okradnutý, že ... ak to nie je moja rodina, moja komunita, môj národ (v
takom poradí dôležitosti), tak je to vedľajšie. Takže nakoniec Západ a ich kresťanstvo
s demokraciou a Čína vyrabujú posledné zdroje a zlikvidujú ostatné národy a štáty.
Prvý bol Západ, ktorí sa dostali k zdrojom a nastupujúca Čína sa nezaujíma o nič
iné, len ako z tých zvyškov vyťažiť čo najviac. 

Je jasné, že Čínsky kolektivistický systém, kde štát podporuje prenikanie čínskych
investícií do zahraničia, je oveľa efektívnejší, ako západný individualistický. 

V Západnej Európe sa bude neustále zvyšovať chaos, ktorý bol spôsobený
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mylnou filozofiou a myslením a mylným spôsobom života. Bude sa blížiť neúprosne
koniec demokracie aj kresťanskej viery, aj iných vier v neexistujúceho Boha. Blíži sa
vojna. Dve svetové vojny v 20. storočí nedokázali opraviť zásadné omyly v myslení
a živote Európy. Preto posledná vojna musí byť dôraznejšia a musí zasiahnuť celú
planétu!!

Podvod a klamstvo je všeobecne celou západnou kresťanskou spoločnosťou prijí-
mané ako základný spôsob života a myslenia. Klamú demokratickí politici, klamú
banky, klamú firmy, klamú úrady, klamú kamaráti, sexuálni partneri, klamú už všetci!
Reakciou na individualizmus je ešte väčší individualizmus. Pomaly nikto medzi kres-
ťanmi a demokratmi nebude veriť ani svojmu bratovi, sestre, synovi ... už skoro príde
definitívny kolaps tejto nemorálnej civilizácie. Západ nedodrží žiadnu zmluvu a do-
hodu, ak zistí, že ju môže beztrestne porušiť. Západná civilizácia nevie nič o morálke,
duchovných hodnotách, vzájomnej závislosti všetkých a všetkého medzi sebou,
víziách pre budúcnosť. Žijú všetci len pre súčasnosť a tento okamžik – teraz si musia
užiť čo najviac!! Minulosť ani budúcnosť nie je dôležitá. Dôležitá je len prítomnosť.
Je to civilizácia súčasného okamžiku. Človekovi Západu nemôžete veriť nič, je to
duševne chorý sebec. 

Kapitola 22
moja analýza knihy mein Kampf a Hitler

V máji roku 2017 ma jeden z čitateľov mojich kníh označil za šovinistu,
rasistu a xenofóba a že mám rovnaké názory ako Hitler v jeho knihe Mein
Kampf. Nikdy som tú knihu nečítal a jeho názor ma prekvapil. Preto som
si Mein Kampf stiahol z internetu a za asi 4 dni prečítal. V tejto kapitole
dokazujem, že moje názory sú absolútne rozdielne s Hitlerovými a nie
som ani rasista a ani šovinista a ani nechcem vraždiť Židov. Mein Kampf
obsahuje vynikajúce mysliteľské časti, aj priemerné a aj hlboko podprie-
merné. Je to kniha, ktorú priemerní ľudia nikdy neprečítajú! Priemerní
ľudia sú povrchní a preto nie sú schopní vytrvať a hľadať aj u „nedokonalých“
kníh ich význam a zmysel pre ich život. A tých pár intelektuálov, ktorí pre-
čítajú túto knihu, budú „posratí zo strachu“, aby sa vyjadrili kriticky – teda
negatívne aj pozitívne. Skrátka inteligencia je a aj vždy bude podrazácka
duchovná lúza a odpad – možno je väčšinou židovská?, ha,ha, neviem. Sa-
mozrejme nezmysel?

Táto kniha má kvalitatívne 4 časti. Jedna je vynikajúca mysliteľskou hĺbkou a nad-
časovým postrehom politických súvislostí a analýzami. Na opačnej strane sú skoro
detsky infantilné predstavy a argumenty, ktoré sa nedajú ani čítať... Potom sú tu
veľmi dobré analýzy politického stavu vo vtedajšom Nemecku. A nakoniec veľké
omyly o Slovanoch a Uhorsku. Časti, kde píše o Židoch, ja skutočne neviem posúdiť,
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či to bola v tom čase pravda alebo omyl. V každom prípade ma Hitlerove „invektívy“
proti Židom šokovali a z toho šoku som začal uvažovať, či nemá pravdu? Mne sa zdá
Hitlerova nenávisť proti Židom „nespravodlivá“, ale moji rodičia na dedine, kde som
vyrastal, mi rozprávali, ako židovské rodiny okrádali a ničili našich dedinčanov u nás
na dedine! A to isté písali aj Štúr a ďalší Štúrovci. Tak aká bola pravda o Židoch na
Slovensku a v Nemecku v období Hitlera a pred Hitlerom? Prečo sa Nemci pomiatli?
Prečo napr. niektorí Židia dostali vízum do USA a iní nedostali a boli povraždení?
Kto vyberal tých, ktorí boli ušetrení a tých ostatných, ktorých Hitler povraždil?!
Však je všeobecne známe, že Hitler dostával úvery od Židovských bankárov z USA
a Veľkej Británie na prípravu vojny, vraždenie ostatných Židov a títo bankári Židia
tak jasne pomáhali vraždiť ostatných Židov. Aká to bola dohoda medzi údajne židom
Hitlerom a Židmi bankármi?

V zásade platí, že najvyššiu kvalitu má táto kniha na začiatku a postupe kvalita
klesá. Asi ako Hitlera prestávalo baviť vysvetľovať svoj názor niekomu, kto ako za-
pisovateľ ho nezaujímal... Ale skutočne nechápem, ako sa Hitler musel doslova
„zblázniť“, že napadol Rusko... Však, ak by po obsadení Európy stabilizoval svoju
moc politickú, ekonomickú, vojenskú – po dobu aspoň 20 rokov, tak Rusko by už
nemalo šancu. Prečo sa Hitler zbláznil? Kto bol iniciátorom jeho samovraždy? Jeho
telo sa nenašlo...? Zachránili ho jeho USA Židovskí bankári? Toto je samozrejme
len konšpirácia, nemám žiadne dôkazy... Budem postupne citovať z tejto knihy
a písať moje komentáre. Vybral som to, čo mi vyhovuje. Je skoro isté, že iný čitateľ
Mein Kampf vyberie úplne iné state. To je prirodzené. Každý mysliaci človek sa
stáva postupne duchovne nezávislým a má svoj názor... Hitler bol duševne chorý
šialenec, to je už jasné každému, ale musel mať „zásadné“ argumenty, ak dokázal
takto ohlúpiť celý nemecký národ. A ja sa tu snažím verejne odhaliť Hitlerove
zásadné argumenty – a prečo boli mylné, aj keď mnohé vychádzali z podobných
princípov, aké som nezávisle od Hitlera, objavil ja sám ...!! V mojej prvej knihe
(DjePO) mám kapitolu „Priamka“. Tam dokazujem, že v nekonečne – priamka sme-
rujúca od kladného pólu k zápornému sa stretne..., tam je láska a nenávisť to isté...
(Viem, že nechápete.)

„Poznám ľudí, ktorí neskutočne veľa „čítajú“ a to knihu za knihou, písmeno za pís-
menom a napriek tomu ich nemôžem nazvať „sčítanými“. Majú síce veľké množstvo
„poznatkov“, ale ich mozog nie je schopný prevádzať triedenie a registráciu tohto ab-
sorbovaného materiálu. Chýba im umenie oddeliť v knihe cenné od bezcenného. ...
Ináč vzniká divý zmätok naučených vecí, ktoré sú bezcenné a ktoré na druhej strane
posilňujú márnomyseľnosť ich nešťastného majiteľa. Lebo ten sa skutočne vážne do-
mnieva, že je „vzdelaný“, rozumie životu a má znalosti. Avšak s každým novým prí-
rastkom „vzdelania“ tohto druhu sa svetu stále viac odcudzuje, až skončí buď v sanatóriu
alebo ako „politik“ v parlamente. 

Čo k tomu?... Má pravdu.
Sociálna demokracia chváli každého slabocha z druhej strany. Najnaliehavejšie od-

porúčajú slabochov na duchu zároveň s fyzickými slabochmi. ... Postupne som spoznával,
že sociálno-demokraticá tlač bola prevažne riadená Židmi. Nepripisoval som tomu
však žiadny zvláštny význam, bolo tomu aj v iných novinách. Nápadne bolo len to, že
ani jediný časopis, v ktorom boli Židia, nebol skutočne národným časopisom a to ná-
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rodným v zmysle mojej výchovy a môjho názoru... Avšak nikdy sa nedal žiaden Žid
zbaviť svojho názoru... Čím viac som sa s nimi hádal, tým viac som spoznával ich dia-
lektiku. Najprv počítali s hlúposťou svojho protivníka a potom, keď už nebolo východiska,
robili zo seba jednoducho hlupákov... Ak ho človek porazil zničujúcim spôsobom a on
pozorovaný okolím nemohol ináč než súhlasiť a zdalo sa, že sa človek dostal aspoň
o krok ďalej, bol zajtra údiv veľký. Žid zo včerajška nevedel už ani to najmenšie,
rozprával o svojom starom nešváre, robil akoby sa nič nestalo, nemohol si spomenúť
vôbec na nič okrem toho, že správnosť svojho tvrdenia včera dokázal.

Tak takto reagujú naši demokratickí politici... Ak sú Židia takíto, tak majú dokonalú
stratégiu, ako ovládať Slovanov, pretože Slovania sú mysliaci a ak sú Židia takí, akých
ich popisuje Hitler, tak sú samozrejme svine... ale čo je pravda? Ja osobne nechcem
vraždiť Židov a ani iné národy. Nie som kompetentný – nemám vedomosti – ale
čítam na internete, že za všetko môžu sionisti a nie Židia... Tak ako je to? Národy aj
jednotlivci budú kastové rozdelení na slúžiacich a vládnucich. Ak niekto „duchovne
nízky“ (mačací test jasne odhalí jednotlivcov a aj národy) sa nepodriadi duchovným
nadriadeným, tak chápem, že v prípade atómovej vojny budú títo vyvraždení. Po-
chopte, že zabiť „nízkeho“, ktorý chcel zabiť mňa „vysokého“ je v prípade sebaobrany
správne – ako hovorí aj Putin. Ja s Putinom súhlasím – ak bude „dračka nevyhnutná,
treba zaútočiť prvý“. 

Na prvom mieste a najviac som rozmýšľal o zrejmej neprítomnosti akejkoľvek zod-
povednosti jednotlivých osôb. Parlament urobil nejaké rozhodnutie, ktorých dôsledky
môžu byť sebazhubnejšie a nikto za to nenesie zodpovednosť, nikto nemôže byť braný
na zodpovednosť. Alebo je snáď zodpovednosťou to, že po nejakom krachu odstúpi
vláda, ktorá to zavinila, alebo sa zmení koalícia, či dokonca rozpustí parlament? Môže
byť vôbec kolísajúca väčšina ľudí braná na zodpovednosť? – Hitler dokonale pochopil,
že demokracia je duševná degenerácia. Mal pravdu! Podľa Hitlera túto demokratickú
degeneráciu v Nemecku zaviedli Židia. Neviem, je to možné.

Lebo na jedno nesmieme zabudnúť: väčšina nemôže ani nahradiť skutočného muža.
Je vždy len zástupkyňou hlúposti a zbabelosti. Tak ako sto prázdnych hláv nenahradí
jedného múdreho, tak zo stovky zbabelcov nevyjde hrdinské rozhodnutie... Títo ľudia
tu chcú byť len sami medzi sebou a ako spoločného nepriateľa nenávidia každého, kto
by chcel byť jednotkou medzi nulami. – Súhlasím!

Skladba tejto inštitúcie zostáva nemenná, zatiaľ čo prejednávané problémy sa týkajú
všetkých oblastí verejného, čo by predpokladalo stálu zmenu poslancov, ktorí tieto pro-
blémy posudzujú a rozhodujú o nich. Je predsa nemožné, aby rovnakí ľudia rozhodovali
o záležitostiach dopravy a rovnako tak napríklad o otázkach vysokej zahraničnej
politiky. Museli by to byť univerzálni géniovia, akí sa objavia sotva raz za storočie. Bo-
hužiaľ sa ale väčšinou nejedná o „hlavy“, ale o obmedzených domýšľavých a nafúkaných
diletantov, o duševný polosvet najhoršieho druhu... Ale tým, že tento systém núti jed-
notlivca zaujímať stanoviská k otázkam, ktorým nerozumie, kazí mu postupne charakter.
Nikto nenájde odvahu prehlásiť: „Páni myslím, že tejto otázke nerozumiem. Aspoň ja
osobne nie“. Ostatne nič by sa nezmenilo, pretože úprimnosť by rovnako nenašla po-
chopenie a ostatní by si asi tým čestným somárom nenechali skaziť všeobecnú hru, ale
každý kto pozná ľudí, pochopí, že v takto osvietenej spoločnosti nikto nechce byť ten
najhlúpejší a v určitých kruhoch sa čestnosť rovná hlúposti... 
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Cieľom nášho dnešného parlamentarizmu nie je vytvoriť zhromaždenie múdrych, ale
zostaviť skôr zástup duševne závislých núl, ktorých ovládanie podľa určitých smerníc je
o to ľahšie, o čo je väčšia obmedzenosť jednotlivcov. Len tak je možné v dnešnej dobe
robiť stranícku politiku v tomto zmysle. Len tak je možné, že utajený pôvodca sa drží
vždy v pozadí bez toho, že by mohol byť braný na zodpovednosť. Lebo každé aj pre národ
škodlivé rozhodnutie nebude pripisované na vrub jedného z tých lumpov, ale bude zvalené
na bedrá celej frakcie. – Samozrejme dobrá analýza demokracie – súhlasím.

Ľudské právo ruší štátne právo. Ak je však národ vo svojom boji o ľudské práva porazený,
znamená to, že na vážkach osudu bol zistený ako príliš ľahký pre šťastie udržať sa ďalej na
tomto pozemskom svete. Lebo kto nie je ochotný, alebo schopný bojovať za svoje bytie,
tomu určila večne spravodlivá prozreteľnosť jeho koniec. Svet tu nie je pre zbabelé národy.
– Súhlasím, odmietam prijať čo i len jedného islamského migranta na Slovensku.

Oproti tomu v zasadacej sále poslaneckej snemovne je ich len pár stoviek a to
väčšinou len preto, aby obdŕžali diéty a v žiadnom prípade nie pre to, aby do seba ne-
chávali nalievať múdrosť starých pánov „zástupcov ľudu“. Avšak je to predovšetkým
stále rovnaké publikum, ktoré sa už ničomu nenaučí, pretože okrem rozumu mu k tomu
chýba aj čo i len najmenšia vôľa. 

Žiadny z týchto zástupcov ľudu nikdy sám od seba nevzdá česť lepšej pravde a nedá
sa do jej služieb. Nie, neurobí to ani jediný z nich, len ak by mal opodstatnenú nádej,
že jeho doterajšia strana dopadne v budúcich voľbách zle, vydá sa tento výkvet statočnosti
na cestu a bude sa rozhliadať, či a kde by sa dostal k nejakej strane alebo smeru, ktorý
dopadne vo voľbách lepšie. Ale túto zmenu pozície sprevádza obvykle prietrž morálnych
zdôvodnení. Ak sa zdá, že nejaká existujúca strana natoľko stráca priazeň ľudu a hrozí
jej tak veľký prepad, že pravdepodobne utrpí vo voľbách zničujúcu porážku, pripravujú
sa na veľký pochod: parlamentné krysy opúšťajú stranícku loď. Nemá to nič do činenia
s lepším vedením alebo úmyslom, len s istým vešteckým nadaním, ktoré parlamentné
ploštice v pravý čas varuje a púšťa ich opakovane do inej teplej straníckej postele.
Hovoriť pred takýmto „fórom“ znamená len hádzať perly sviniam. To sa ale naozaj ne-
oplatí! Pretože úspech nemôže byť iný než nulový. – Samozrejme, je to pravda a aj do-
konale výstižné.

Že tento svet bude raz vystavený najťažším bojom o bytie ľudstva, o tom nemožno
pochybovať. Nakoniec zvíťazí náruživosť sebazáchovy. Pod ňou sa tzv. humanita ako
zmes hlúposti, zbabelosti a domýšľavého mudrlantstva roztopí ako sneh v marcovom
slnku. Vo večnom boji ľudstvo vyrástlo – večným mierom zaniká. – Islam prichádza
do EU na to, aby zničil domáce obyvateľstvo. Humanizmus je totálna hlúposť.

Jasný rozum sa účelne prejavuje spravidla len u normálnych smrteľníkov, zásadne
sa ale stráca vtedy, ak ide o „diplomatov“. Zaujímavé, ale mám pocit, že to platí aj
teraz.

Národy, ktoré chcú preniknúť ako trúdy medzi ostatné ľudstvo, môžu vytvoriť štát
bez vlastného, určitým spôsobom vymedzeného priestoru. To sa týka v prvom rade ná-
roda, ktorého parazitovaním dnes trpí celé poctivé ľudstvo: židovstva. Židovský štát
nikdy nebol priestorovo ohraničený, bol univerzálne neobmedzený čo do priestoru,
avšak vymedzený čo do rasy. Preto tento národ tiež tvoril vždy štáty v štátoch. Patrí
k najgeniálnejším trikom všetkých dôb nechať tento štát plávať ako „náboženstvo“ a za-
istiť ho toleranciou, akú je Árijec vždy ochotný priznať náboženskému vyznaniu. Lebo
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mojžišské náboženstvo nie je v skutočnosti ničím iným než učením o udržaní a zachovaní
židovskej rasy... Marxizmus, ktorého konečným cieľom je a zostáva zničenie všetkých
nežidovských národných štátov, videl k svojej hrôze, že v júlových dňoch v roku 1914 sa
nemecké robotníctvo, o ktorom sa domnieval, že ho bude mať vo svojich sieťach,
zobudilo a z hodiny na hodinu sa postavilo do služieb svojej vlasti. Za niekoľko dní sa
para tohto hanebného podvádzania ľudu rozptýlila a židovská vodcovská chamraď tu
stála osamotená, akoby nezostala ani stopa po tomto nezmysle, nalievanom 60 rokov
masám do hláv. – Ostrá kritika, ale bez dôkazov a ja by som tomu len tak neveril.

Každý pokus o vykántrenie nejakého svetového názoru mocenskými prostriedkami
je nakoniec neúspešný, pokiaľ tento boj nemá podobu zápasu o presadenie nejakého
nového duchovného učenia. Len v prípade zápasu dvoch svetových názorov môže bru-
tálne násilie, používané sústavne a bezohľadne, pomôcť k víťazstvu tej strane, ktorú
podporuje. – Zaujímavé, mám pocit, že to tak je.

Každá propaganda musí byť ľudová a jej duchovná úroveň sa musí prispôsobiť
úrovni tých najobmedzenejších medzi tými, na ktorých sa obracia. Jej čisto duchovná
úroveň musí byť tým nižšia, čím početnejšia je masa ľudí, ktorým je určená... Vnímavosť
veľkej masy je veľmi obmedzená, schopnosť porozumenia malá, zábudlivosť však veľká...
Úlohou propagandy nie je zisťovať objektívnu pravdu, pokiaľ je výhodná pre druhú
stranu..., ale neustále slúžiť vlastnej pravde... Keď raz vlastná propaganda prizná len
záblesk pravdy na druhej strane, je hneď daný dôvod k pochybnostiam o vlastnej
pravde. – Demokratickí politici a celý Západný svet sa dobre učili od Hitlera.

Boj proti medzinárodnému finančnému a pôžičkovému kapitálu sa stal najdôleži-
tejším programovým bojom nemeckého národa za nezávislosť a slobodu... Začal som
sa znova učiť a až teraz som celkom pochopil obsah úmyslov životného diela Žida
Karla Marxa. Len teraz som úplne porozumel jeho „Kapitálu“..., ktorý mal len pripraviť
pôdu pre nadvládu skutočného medzinárodného finančného a pôžičkového kapitálu. –
Zaujímavý názor, dáva mi to iný pohľad na Leninovu revolúciu v Rusku.

Najväčšími znalcami týchto možností použitia klamstiev a ohováraní boli vždy
Židia. Veď i celá ich existencia je vybudovaná na jednom obrovskom klamstve, totiž,
že u nich ide o náboženské bratstvo, zatiaľ čo sa točia okolo jedinej rasy. Táto rasa
ukrižovala jedného z najväčších duchov ľudstva a s navždy platnou vetou základnej
pravdy: nazval ich „najväčšími majstrami klamstiev“. – Asi nepravdivé. Údajne sú
Židia semitskí a Židia, ktorí prevzali židovské náboženstvo, ale sú turko-tatarskej
národnosti, Chazari, z južných ruských stepí, ktorí sa hlavne rozšírili po Európe
a teda boli aj v Nemecku.

Rovnako je to aj s chorobami národov. Pokiaľ sa neprejavia katastrofálne, začne si
na ne človek zvykať a napokon na ne umiera aj keď až po čase, ale o to zaručenejšie. –
To je rovnako aj s islamom.

Zmedzinárodňovanie nemeckého hospodárstva bolo už len vojnou praktizované
okľukami cez akcie. Samozrejme, že časť nemeckého priemyslu sa snažila uchrániť
pred týmto osudom. Avšak potom tiež padla za obeť spojeného útoku žiadostivému fi-
nančnému kapitálu, ktorý tento boj vybojoval predovšetkým s pomocou svojich naj-
vernejších súdruhov z marxistického hnutia. – Zaujímavé pre našinca? Neviem ...

Následným prejavom zlej výchovy je obava zo zodpovednosti a z toho vyplývajúca
slabosť v riešení samotných životne dôležitých problémov. Východzí bod tejto nákazy
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spočíva veľkým dielom v parlamentnej inštitúcii, v ktorej sa nezodpovednosť pestuje
priam čoby čistá kultúra. Bohužiaľ však toto ochorenie prechádza aj do ostatku celos-
poločenského života a najviac potom do štátneho. Všade sa začalo vyhýbať zodpovednosti
a z toho dôvodu sa najradšej siahalo k polovičatým a nepostačujúcim opatreniam...
Bohužiaľ význam týchto znamenitých ľudí spočíva len v ich inteligencii, nie v ich množ-
stve – aké je to nešťastie práve v dobe, keď múdrosť nie je ničím a väčšina všetkým!
Dnes keď rozhoduje hlasovací lístok masy, spočíva rozhodujúci význam práve vo veľkých
skupinách a táto je na prvom mieste. Stádo naivných a ľahkovážnych. – Platí aj pre sú-
časnú demokraciu.

O marxistických klamlivých letákoch by sa malo úplne mlčať. Pre tieto je lož rovnako
životne dôležitá ako myši pre mačku. Veď ich úlohou je len zlomiť v národe jeho ľudovú
a národnú chrbticu, aby ho tak pripravili na otroctvo medzinárodného kapitálu a jeho
pánov – Židov. 

... popudzujúc proti sebe veľké skupiny obyvateľstva, pôsobili občiansko-demokratické
židovské noviny zdaním slávnej objektivity, pričom sa trápne vystríhali všetkých silných
slov, lebo presne vedeli, že všetky prázdne hlavy dokážu veci hodnotiť len povrchne,
pričom nemajú schopnosť vniknúť do ich podstaty, takže merajú hodnotu vecí práve
len z vonkajšej stránky namiesto ich obsahu. Ľudská slabosť, ktorá si zaslúži pozornosť.
... Práve pre našu duchovnú polovicu sveta Židia vydávajú tzv. noviny pre inteligenciu.
Pre tých sú tlačené „Frankfurter Zeitung“ a „Berliner Zeitung“... veria všetci hlupáci
o to ľahšie, že u druhých ide len o ľahké výstrelky, ktoré však nikdy nesmú viesť k poru-
šovanie slobody tlače, ako sa toto darebáctvo beztrestného klamania a otravovania
ľudu nazýva. A tak sa človek hanbí vystúpiť proti tomuto banditizmu. Lebo sa obáva,
že bude mať proti sebe okamžite celú „počestnú“ tlač. – To je ako v súčasnosti...
Skutočne aj v súčasnosti Židia ovládajú tlač? E. Rostas tvrdí, že Sionisti.

Pokiaľ niet dosť sily pre boj za vlastné zdravie, zaniká právo na život v tomto svete
večného boja. Patrí len silnému „celku“ a nie slabej „polovičatosti“... Pacifisticko-hu-
mánne myšlienky môžu byť snáď skutočne dobré vtedy, pokiaľ si nadradený človek naj-
skôr v určitom rozsahu podmaní a podrobí svet, ktorý ho potom prehlási za jediného
pána tejto zemegule... Kto chce žiť, nech bojuje, a kto nechce bojovať v tomto svete več-
ného zápasu, ten si život nezaslúži. – Jednoznačne Darwinova teória výberu najsil-
nejšieho.

Iskra geniality je v mozgu prítomná už v hodine narodenia takéhoto tvorivo nadaného
človeka. Skutočná genialita je vždy vrodená a nemôže byť nikdy vštepená ani naučená.
– Súhlasím.

Najväčší protiklad k Árijcom tvorí Žid... To isté platí aj pre kone, ktoré pokiaľ sú na-
padnuté, stmeľujú sa do obranného šíku a po prekonanom nebezpečenstve sa opäť
rozídu. Podobne sa chovajú aj Židia. Zmysel pre obetovanie sa je len zdanlivý. Existuje
len tak dlho, ako je to nevyhnutné pre existenciu každého jednotlivca. Len čo je však
spoločný nepriateľ porazený, hroziace nebezpečenstvo odrazené, korisť schovaná, mizne
zdanlivá harmónia medzi Židmi, aby sa opäť uvoľnilo miesto príčinne existujúcim vlo-
hám. Židia sú zjednotení len dovtedy, pokiaľ ich k tomu núti spoločné nebezpečenstvo,
alebo ich k tomu vedie vidina spoločnej koristi. Ale ak zmiznú obidva dôvody, nastupujú
do ich práva vlastnosti najhrubšieho egoizmu a z večného národa sa obratom ruky
stáva krvavo sa potierajúca horda krýs. Pokiaľ by Židia boli na tomto svete sami,
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utopili by sa v špine a svinstve. Rovnako tak sa pokúšajú v bojoch naplnených nenávisťou
navzájom sa klamať a vyhubiť. Ale ich zbabelosťou vyjadrený nedostatok akéhokoľvek
zmyslu pre sebaobetovanie mení ich boje rovnako len v divadlo. Tiež aj tu nevedie
Židov nič iné než holý egoizmus... Nie, Žid nevlastní žiadnu silu, ktorá tvorí kultúru,
lebo nevlastní a nikdy ani nevlastnil idealizmus, bez ktorého neexistuje žiaden skutočne
vyšší vývoj ľudstva. Preto jeho intelekt tiež nikdy nebude pôsobiť konštruktívne, ale len
deštruktívne. Rozvoj ľudstva neprebieha vďaka nemu, ale napriek nemu... 

Jeho rozlezenie sa je predsa typickou vlastnosťou parazitov. Vyhľadáva stále novú
živnú pôdu pre svoju rasu... Život Židov ako parazitov na tele cudzích národov a štátov
je zdôvodnená vlastnosť, ktorá kedysi podnietila Schopenhauera k výroku: „že Žid je
obrovský majster lží“... Židovské náboženské učenie vedie v prvom rade k čistote
židovskej krvi a k pokynom o komunikácii medzi Židmi ako takými a predovšetkým
potom s ostatnými, teda nežidovským svetom. Ale ani tu sa v žiadnom prípade nejedná
o etické problémy, ale len a výhradne o problémy ekonomické. O morálnej hodnote ži-
dovského náboženského učenia dnes existuje pomerne veľké množstvo štúdii (nežidov-
ských), zlátaniny židovského pôvodu sú samozrejme neobjektívne... Ako ďaleko je exis-
tencia tohto národa založená na nepretržitom klamstve, je možné nedosiahnuteľným
spôsobom vidieť na „prorokoch sionistických mudrcov“, ktorí sú Židmi tak nenávidení.
Majú byť sfalšované, ako bez prestania s nárekom vykrikuje „Frankfurter Zeitung“, čo
je samozrejme najlepším dôkazom o ich pravosti... A čo viac: Zo Žida sa náhle stáva li-
berál, ktorý začína básniť o nutnom pokroku ľudstva. Pomaly sa z neho stáva hovorca
novej doby... Svoju národnosť však skrýva viac než kedykoľvek inokedy. Zatiaľčo sa
zdá, že preteká osvietenstvom, pokrokom, slobodou, ľudskosťou atď., prevádza sám
veľmi prísne uzatváranie sa vlastnej rasy voči okoliu. Občas svojim ženám dohadzuje
vplyvných kresťanov, pričom sám udržiava svoj mužský kmeň výhradne čistý. Znečisťuje
krv ostatných, zatiaľčo svoju si prísne chráni. Žid si skoro nikdy neberie kresťanku,
ale kresťan si berie Židovku. – Čítal som na internete od ruského autora Zaznobina,
že Židovský národ bol vypestovaný Egyptskými žrecmi zámerne. Vypestovali neve-
domých otrokov takto. Žreci vybrali z púšte kočovný kmeň Židov, ktorých kŕmili
v Egypte a sledovali určité obdobie. Potom, keď zistili, že výchovou sa nedá nič do-
siahnuť, odviedli ich do púšte, kde ich držali 42 rokov. Aj tam ich kŕmili nejakou su-
chou potravou, ktorej v Biblii hovoria mana. Túto manu dostávali každý deň bez
práce. Celých tých 42 rokov nič nerobili a len jedli manu... Chápete?, čo sa stalo, ak
nič nerobili? Po 42 rokoch sa po dvoch generáciách vytvoril nový národ, ktorý
nevedel pracovať a ktorý slepo poslúchal a nemal vlastný názor. Takto Egyptskí žreci
úmyselne vytvorili národ – rakovinový genetický nádor na ľudskej civilizácii, ktorý
bol ako otroci, ale „nevedomí“ otroci. Majú to geneticky zakódované. Len tak sa dá
podľa Zaznobina vysvetliť, že po Leninovej revolúcii, boli odrazu všetci Židia komu-
nisti. A po zmene režimu v roku 1991 odrazu všetci Židia boli kapitalisti a liberáli ...
a o komunistických ideách už nič nevedeli ... skrátka nevedomí otroci, ktorí počúvajú
svojich veliteľov automaticky a nevedome. Ja sa ale necítim fundovaný hodnotiť Ži-
dovstvo a len skromne odpisujem od iných autorov. Odpisujem však preto, že chcem
hľadať pravdu a riešenie „židovského holokaustu“ a aj súčasného narastania nenávisti
proti Židom. Ja chcem zabrániť ďalšiemu vraždeniu Židov. Ja chcem nájsť riešenie
mierového spolužitia všetkých národov a rás. Ale to je možné len vtedy, ak sa verejne
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odhalí pravda. Teda pravda nie je žiadny optimizmus, ani liberalizmus, ani huma-
nizmus, ani demokracia, ani kapitalizmus, ani všetky súčasné náboženstvá, ani...
Chápete vy všetci, že žijete v klamstve? Ako chcete potom pochopiť problém Židovstva
a holokaustu? Ja keď som videl v televízii tie vraždenia Židov v Litve, Lotyšsku, Es-
tónsku, Ukrajine, Poľsku, Nemecku ... stále nechápem, čo tí Židia urobili takého
zlého, že boli tak strašne vraždení? Čo zlyhalo? Prečo k tomuto došlo? ... Ja viem, čo
zlyhalo. Celý súčasný svet je doslova duševne chorý. A kto spôsobil túto všeobecnú
duševnú chorobu? ... Túto chorobu spôsobili tí najmocnejší ľudia a teda títo najmoc-
nejší by mali byť zavraždení a nie nimi zneužití Židia! Priemerní židia sú nám kres-
ťanom podstatne bližší, ako islamisti!

Pre zamaskovanie svojho konania a k uspokojeniu svojich obetí (Žid) hovorí stále
viac o rovnosti medzi všetkými ľuďmi bez rozdielu rasy a národnosti. A hlupáci mu za-
čínajú veriť... Ale jeho konečným cieľom je však víťazstvo demokracie, alebo ako to
lepšie chápe, vláda parlamentarizmu. Tá zodpovedá najviac jeho potrebám. Vylučuje
akúkoľvek osobnosť a na jej miesto dosadzuje majoritu hlúposti, neschopnosti a aj zba-
belosti... Pretože pod týmto kabátom sociálnych myšlienok (marxistického hnutia –
poznámka autora) sa skrývajú v skutku diabolské úmysly, ktoré sú dokonca hlásané
s drzou zreteľnosťou a úplnou otvorenosťou. Toto učenie predstavuje nerozlučiteľnú
zmes rozumu a ľudskej márnomyseľnosti avšak vždy tak, že skutočnosť sa môže stať
iba šialenstvom, avšak nikdy nie rozumom... Zmysel tohto učenia spočíva práve v hos-
podárskom a politickom šialenstve. Pretože práve ním sú odchytávaní všetci úprimní
inteligenti, ktorí sa potom dajú do jeho služieb, zatiaľ čo tí menej duševne schopní a fi-
nančne menej vzdelanejší sa k ním rútia s vlajúcimi vlajkami v rukách...

Žid nielen že si nepraje zachovanie nezávislého národného hospodárstva, on si praje
jeho zničenie. Preto ho nemôžu odradiť žiadne výčitky svedomia od toho, aby ako
vodca odborárskeho hnutia predkladal požiadavky, ktoré nielenže strieľajú do prázdna,
ale ich splnenie je buď prakticky úplne nemožné, alebo by znamenalo zruinovanie ná-
rodného hospodárstva... Zatiaľ čo sa horné vrstvy z vrodenej zbabelosti odvracajú od
človeka, ktorý je Židom týmto spôsobom napadnutý klamstvom a ohováraním, široké
vrstvy vo svojej hlúposti či prostote veria všetkému. Štátne úrady sa buď zahaľujú do
mlčania alebo čo je častejšie, aby ukončili poľné ťaženie židovskej tlače, prenasledujú
oného neprávom napadnutého. To totiž príde podobným úradníckym oslom ako výborné
riešenie zachovania štátnej autority a zaistenia pokoja a poriadku. – Nie je jasné, do
akej miery sú do toho zapletení aj iní. 

Boli a sú to Židia, ktorí k Rýnu privážajú negrov, stále s rovnakými postrannými
myšlienkami a jasným cieľom. Pomocou vynúteného kríženia zničiť nenávidenú bielu
rasu, zvrhnúť ju z jej kultúrnej a politickej výšky a stáť sa ich pánom. – Zaujímavé.
Kto teraz priváža islamistov do Európy?

Jedinec ako taký je nenahraditeľný... Tak, ako nemôže byť nahradený slávny majster
tým, že sa niekto snaží dokončiť jeho napoly hotový obraz, rovnako tak nenahraditeľní
sú aj veľkí básnici a myslitelia... Najlepšie to vie Žid. Práve on, ktorého velikáni sú veľkí
iba v ničení ľudstva a jeho kultúry, dbá na ich modlárske obdivovanie. Pokúša sa zne-
važovať uctievanie národných velikánov a označuje to za „kult osobnosti“. Pokiaľ je
národ zbabelý a podľahne tejto židovskej trúfalosti a drzosti, zrieka sa onej obrovskej
sily, ktorá v tom spočíva. Pretože tá nespočíva v úcte k širokým masám, ale v obdive gé-
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niov a v ich povznášaní a vyvyšovaní. – Absolútne súhlasím v zmysle duchovnej hie-
rarchie, ako píšem aj v tejto knihe.

Aj dnes musím stále naše mladé hnutie varovať pred podobnými „tichými pracov-
níkmi“. Lebo títo sú nielen zbabelcami, ale tiež ničomníkmi a povaľačmi. Človek, ktorý
je zbabelcom veci, je si vedomý daného nebezpečenstva, zreteľne vidí pred sebou možnosti
nápravy, má povinnosť vystupovať proti zlu a snažiť sa o jeho potieranie nie vo všetkej
tichosti, ale otvorene a verejne... Len tí zbabelí podvodníci, ktorí si v „tichosti“ chvália
svoju prácu a zahaľujú sa tak do ochranného plášťa opovrhnutia hodného anonymity,
nehodia sa vôbec na nič a pri opätovnom povstaní nášho národa sa môžu v pravom
zmysle slova považovať za trúdov. – Tu absolútne súhlasím aj pre Slovensko. Toto
treba hovoriť našej slovenskej mládeži!!

Červená tlač sa nami začala zaoberať a my sme boli šťastní, že môžeme získať ich
nenávisť. Začali sme vystupovať na iných zhromaždeniach. Samozrejme, že každý
z nás bol okamžite umlčaný, avšak úspech sa dostavoval. – Vynikajúci psychologický
postreh: nenávisť nepriateľov – im priviedla voličov. Chápete? Nemci sú asi z veľkej
časti geneticky Slovania. U Angličanov a v USA to tak určite nefunguje!!

Môžeme teda konštatovať, že človek žije nielen preto, aby slúžil vyšším ideálom, ale
že tieto vyššie ideály sú súčasne predpokladom pre jeho existenciu ako človeka. – Len
súhlas!

Karol Marx bol skutočne len ten jedinec medzi miliónmi ľudí, ktorí v bahne pozvoľne
umierajúceho sveta s rybárskym pohľadom proroka spoznal podstatné jedované látky,
uchopil ich, aby ich ako čierny mág vložil do koncentrovaného roztoku slúžiaceho na
rýchlejšie zničenie nezávislého bytia slobodných národov na tejto zemi. To všetko sa-
mozrejme v službách svojej rasy (Židovskej). – Marxov kapitál je hlúposť. Aplikáciou
vedomostí z len mojich kníh dokáže každý omyl Marxovej teórie. Ale v tej dobe?,
a bez mojich kníh?, ha, ha. 

Je až nepochopiteľným omylom sa domnievať, že povedzme z Negra, alebo Číňana
sa stane Germán tým, že sa naučil po nemecky a je ochotný týmto jazykom ďalej
hovoriť a dať hlas nejakej nemeckej politickej strane. Že každá taká germanizácia zna-
mená v skutočnosti pravý opak... Pretože národná pospolitosť, lepšie povedané rasa,
nespočíva v jazyku, ale v krvi, dalo by sa hovoriť o germanizácii len vtedy, kedy sa po-
darilo týmto procesom zmeniť krv porazených... – Hitler intuitívne cítil, čo píšem aj
ja, že genetika je základ duchovného stavu a naopak. Teda ak je vysoký duchovný
stav, tak len za podmienky vyššej genetiky mozgu daného človeka. Duch a hmota sa
priamo medzi sebou ovplyvňujú. A jediný systém, ako sa dá zmeniť genetika mozgu,
je myslenie – píšem inde v knihe. 

Kto nie je telesne a duševne zdravý a rodičovsky hodný, nesmie svoje telo zvečniť
v tele dieťaťa... Štát musí výchovou poučiť jednotlivcov v tom zmysle, že byť chorým
a slabým nie je hanbou, ale poľutovaniahodným nešťastím, že je však zločinom, a teda
súčasne aj hanbou toto nešťastie vlastným egoizmom zbaviť cti tým, že ich prenesie na
nevinnú obeť, keď vinný chorý sa zriekne nároku na vlastné dieťa a svoju lásku a nehu
venuje neznámej, chudobnej mladej ratolesti svojho národa, ktorá svojim zdravím
dáva nádej, že sa stane silným článkom silného spoločenstva. – Súhlasím, genetika ne-
pustí!

Škola ako taká musí v národnom štáte venovať neskonale viac času telesnému otu-
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žovaniu. Nejde o to, zaťažovať mladé mozgy balastom, z ktorého si spravidla zapamätajú
iba nepatrný zlomok, pričom v pamäti uviaznu väčšinou namiesto podstatného vedľajšie
veci... Šport teda nie je na to, aby jednotlivcov vychovával k sile a obratnosti a odvahe,
ale aby ho zoceľoval a učil znášať nepohodu. – Opäť len súhlasím!

Rodený zločinec je a zostane zločincom, ale mnohí z tých, u ktorých existujú iba
nejaké zločinecké sklony, sa môžu správnou výchovou stať hodnotnými členmi národného
spoločenstva, zatiaľ čo naopak zlou výchovou sa z rozkolísaných charakterov môžu
stať skutočne zlé elementy. – Samozrejme súhlasím. 

Tiež tu musí platiť „čo sa v mladosti nenaučíš, to v starobe nevieš“. – Jasné, ako
hovoril aj Lenin: „Učiť sa, učiť sa, učiť sa“. 

Národný štát musí teda vo svojej pedagogickej práci klásť dôraz nielen na telesnú
výchovu, ale aj na výchovu charakteru... Národný štát musí venovať pozornosť výchove
k vôli a rozhodnosti...Všeobecné vzdelanie musí byť pritom vo všetkých predmetoch
povinné, zvláštne vzdelanie bude ponechané na výber jednotlivcom. Takto dosiahnuté
krátenie učebných osnov a počtu hodín bude použité v prospech telesnej výchovy, pes-
tovaniu charakteru, vôle a rozhodnosti. – Tak isto píšem aj v mojich knihách – súhla-
sím!!

Najväčší umelci pochádzajú nezriedka z najchudobnejších pomerov a mnohý dedinský
chlapec sa často neskôr stal oslavovaným ministrom... Je dokonca možné pomocou ur-
čitého duchovného drilu natĺcť priemernému človeku do hlavy nadpriemerné vedomosti,
tieto však zostávajú neživým a napokon neplodným vedením. Výsledkom je potom člo-
vek, ktorý síce môže byť chodiacim lexikónom, ale aj napriek tomu vo zvláštnych si-
tuáciách a rozhodujúcich okamihoch života žalostne sklame. Musí byť pripravený na
každú, aj tú najskromnejšiu požiadavku a naopak sám o sebe nie je schopný sebamen-
šieho príspevku ďalšiemu vzdelávaniu ľudstva. Takto mechanicky drezúrou získané ve-
domosti stačia nanajvýš na prevzatie štátnych úradov v dnešnej dobe. – Len absolútny
súhlas – dokonale vystihnuté!

Zásadne je hodnota každej práce dvojaká: čisto materialistická a ideálna. Dnešná
doba sa ničí sama: zavádza všeobecné volebné právo, tára o rovných právach, ale ne-
nachádza pre ne žiadne zdôvodnenia... Pretože rovnosť nespočíva a nikdy nemôže spo-
čívať na výkonoch jednotlivcov ako takých, ale je možná vo forme, ako každý jednotlivec
plní svoje povinnosti. Iba tým je pri ocenení hodnoty človeka eliminovaný rozmar
prírody a každý sa stáva strojcom svojho významu. – Veľmi zaujímavý názor aj pre
mňa.

Môže byť, že sa dnes peniaze stali výlučným pánom sveta, avšak v budúcnosti sa
človek bude opäť skláňať pred vyšším božstvom. Mnohé môže dnes vďačiť za svoje
bytie iba túžbe po peniazoch a majetku, ale medzi tým všetkým je určite len málo toho,
čo by svojou neexistenciou ochudobnilo ľudstvo. – Toto je duchovné proroctvo! Ako
mohol Hitler tak zásadne zmeniť svoj názor z obdobia písania jeho knihy a vyvolať
svetovú vojnu? Nechápem.

Nie sme tak prostoduchí, aby sme verili, že sa môže niekedy podariť privodiť bez-
chybnú éru. To však nás nezbavuje povinnosti bojovať proti poznaným chybám, preko-
návať slabosti a usilovať o ideál. Drsná skutočnosť bude prinášať mnohé obmedzenia.
Ale práve preto sa človek musí pokúšať slúžiť poslednému cieľu a neúspechy ho nesmú
odradiť od jeho zámeru. – Tu sa prejavuje jeho realistický pohľad na život.
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Za pôvodcami dnešnej materiálnej kultúry stoja vždy konkrétni ľudia... Masa ľudí
nevynalieza, majorita neorganizuje a nepremýšľa, vždy je to iba jednotlivý človek. Naj-
hodnotnejšie na vynáleze, či už v zmysle materiálnom alebo duchovnom, je predovšetkým
vynálezca ako osoba... Organizácia teda nielenže nesmie zabraňovať vyčnievaniu mozgov
z masy, ale naopak ich musí vo vlastnom záujme podporovať a uľahčovať im život.
Musí pritom vychádzať zo zásady, že pre ľudstvo nikdy neležalo požehnanie v mase, ale
spočívalo v tvorivých mozgoch, ktoré je preto potrebné považovať za dobrodincov ľudského
rodu. Je vo všeobecnom záujme zaistiť im rozhodujúci vplyv a postavenie. Iste by nepo-
slúžilo tomuto záujmu vládnutie neschopných a nezdatných a už vôbec nie vláda masy,
ale iba vládnutie tých, ktorí sú k tomu od prírody obzvlášť nadaní a schopní... Všade
dominuje idea osobnosti, jej autority voči podriadeným a zodpovednosti podriadených
voči nadriadeným. Iba politický život sa dnes od tohto prirodzeného princípu bezo
zbytku odvrátil. Zatiaľ čo je celá ľudská kultúra iba výsledkom tvorivej činnosti indivi-
duálnej osoby, praktizuje sa v celom, predovšetkým ale vo vyššom vedení národnej po-
spolitosti, princíp majority, ktorý potom smerom dole nutne otravuje celkový život...
Marxizmus predstavuje pokus Žida vyradiť zo života všetkých oblastí rozhodujúci
význam osobnosti a nahradiť ho davom. Tomu zodpovedá v oblasti politiky parlamentná
forma vládnutia. – Geniálny postreh a so všetkým súhlasím. Teraz skutočne nechápem,
ako sa mohol Hitler tak zblázniť, že zaútočil na Rusko.

A na to dal marxizmus praktický dôkaz. Nielenže nikdy nevytvoril žiadnu kultúru
alebo hospodárstvo, v skutočnosti nebol schopný ani existujúce, podľa svojich princípov
ďalej spravovať...Z toho vyplýva nasledujúce poznanie: najlepšie poňatie štátu a štátnej
formy je také, ktoré s prirodzenou istotou vynesie najlepšie mozgy národnej pospolitosti
k vedúcemu významu a k vedúcemu vplyvu...Výnimoční géniovia nepripustia žiadne
ohľady na normálne ľudstvo. Štát musí mať vo svojej organizácii, od najmenšej obce až
po najvyššie vedenie ríše, zakotvený princíp osobnosti. Neexistuje žiadne rozhodovanie
majority, ale iba zodpovedné osoby a slovo „rada“ sa musí vrátiť k svojmu pôvodnému
významu. Každý muž má k dispozícii poradcu, ale rozhodnutie učiní jeden muž. – Je
to dosť blízke k môjmu konceptu moci „duchovne najschopnejších“ – ale samozrejme,
že z princípu je to zásadne odlišné! Tu asi nastal omyl u Hitlera – východzie argumenty
sú v podstate správne, analýzy skoro dokonalé, ale vývody z toho sú absolútne mylné!!
Nechápem pri analytických schopnostiach Hitlera, že sa tak strašne zmýlil?! 

Parlamenty sú potrebné, pretože v nich majú určité mozgy možnosť vyniknúť a tým
potom môžeme zveriť zodpovednejšie úlohy. Z toho vyplýva nasledujúce: Národný štát
nemá, začínajúc obcou a končiac vedením Ríše, žiadny zastupiteľský zbor, ktorý by
rozhodoval na základe nejakej majority, ale iba poradný zbor, ktorý stojí k dispozícii
každému zvolenému vodcovi, od ktorého dostáva úlohy a podľa potreby od neho pre-
vezme v určitých oblastiach nutnú zodpovednosť... V žiadnej komore a v žiadnom
senáte sa nikdy nehlasuje. Sú to pracovné zariadenia, žiadne hlasovacie stroje. Jednotlivý
člen má poradný hlas, ale nikdy hlas uznášajúci. Ten má výhradne zodpovedný predseda.
Táto zásada úplného spojenia absolútnej zodpovednosti s absolútnou autoritou vyšľachtí
takých vodcov, že to v dobe dnešného nezodpovedného parlamentarizmu nie je vôbec
mysliteľné. – Veľmi dobre myslené ... ale vodca musí byť duchovne overený a nie zlo-
činec – bežne je zločinec „mozgovo“ schopnejší ako duchovne jemu nekonečne na-
dradený spravodlivý!!
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Dá sa pritom povedať, že tie najväčšie a trvalé úspechy v dejinách boli vo svojej
väčšine také, ktoré sa vo svojich počiatkoch len málokedy stretli s porozumením, pretože
boli v príkrom rozpore s verejnou mienkou. To sme spoznali už pri našom prvom verej-
nom vystúpení. Po pravde povedané, nikdy sme „neprosili o priazeň más“, ale vystúpili
sme proti hlúposti ľudu... Vtedy som sa rýchlo naučil dôležitú vec a tá, nepriateľom
ihneď vziať ich „námietky“...Bolo dôležité ... pripraviť sa na očakávané námietky v di-
skusií a tiež už vo vlastnej reči ich bezo zbytku vyvrátiť. – Logicky jasné – ale pre de-
mokraciu je to šok... 

...všetky veľké, násilné a svetoborné udalosti neprivodili písomnosti, ale hovorené
slovo... Všeobecne vzaté, môže vynikajúci rečník písať omnoho lepšie, než vynikajúci
spisovateľ hovoriť, ak sa ten druhý v tomto umení necvičil... K tomu je nutné pripočítať,
že väčšina ľudí je od prírody lenivá, drží sa starých zvykov a sama od seba len veľmi
nerada niečo číta, keď to nezodpovedá jej osobnému presvedčeniu a nenapĺňa to jej
očakávanie. Preto je písomnosť určitého smeru väčšinou čítaná len ľuďmi rovnakého
náhľadu... Mylné pojmy a nesprávne znalosti je možné odstrániť poučením, citový
odpor nikdy. Na tieto tajuplné sily pôsobí len apel, ovplyvniť ich môže len rečník a nie
spisovateľ. – Skutočne geniálny vzhľad v tom čase.

Pretože čím radikálnejšia a vybičovanejšia bola moja propaganda, o to viac odra-
dzovala všetkých tých slabochov a plaché povahy a zabraňovala tak ich infiltrácii do pô-
vodného jadra našej organizácie. Koľko tisíc ma ich vtedy uisťovalo, že so všetkým úplne
súhlasia, avšak za žiadnych okolností sa nechceli stať našimi členmi... Žijúca a úderná
forma, ktorú som vtedy propagande vtlačil, posilnila a garantovala radikálne tendencie
nášho hnutia, takže teraz boli ku členstvu pripravení – nehľadiac na výnimky, iba
skutočne radikálni ľudia. – Veľmi dobrá analýza, radikalizmus má veľké per spektívy.

Najlepším prostriedkom, ako tieto výbory, ktoré nič nerobili, alebo vytvárali prakticky
neuskutočniteľné uznesenia, zneškodniť ich, bolo prideliť im skutočnú prácu. Bolo na
smiech, ako sa tento spolok potichučky vyparil a stal sa náhle neviditeľným. – To isté je
aj na Slovensku

Práve z tohto dôvodu Francúzsko je a zostane najväčším a najstrašnejším nepriateľom.
Tento národ, ktorý čím ďalej tým viac prepadá ponegrovaniu, znamená vo svojej väzbe
na židovské ovládnutie sveta striehnuce nebezpečenstvo pre zachovanie bielej rasy v Eu-
rópe. – Toto je pre mňa prekvapenie, že už v tom čase prichádzali Afričania do Fran-
cúzska. Samozrejme Francúzsko si ich musí uživiť, ale my Slovania čo s nimi máme? 

Po prečítaní tejto knihy uvažujem takto:
• Hitler bol duševne chorý a samozrejme vrah.
• Hitler bol veľký mysliteľ, ale sa zásadne zmýlil! Prečo zaútočil na Rusko? Však ak

by počkal cca 20 rokov, vybudoval si zázemie a ďalej posilnil materiálnu základňu
armády aj Nemecka, tak by Rusko už asi nemalo šancu... Prečo sa tak ponáhľal?
Kto ho presvedčil na okamžitý útok proti Rusku? Ja si myslím, že Hitlera oklamali.
Je samozrejme jasné, že Hitler vrah, si zaslúžil, aby bol oklamaný! Odbočím. 
Spomeňte si, ako USA vojensky zničili Irak a Sadáma Husajna. Všeobecne sa na
inteligentných weboch píše, že USA zradili Sadáma zámerne a plánovite. Bolo to
údajne takto. Irak sa po 100 rokoch prenájmu „Kuvajtu“ mal za niekoľko rokov
opäť stať vlastníkom územia a aj ropných vrtov. Avšak niekoľko rokov pred tým
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USA vyzvali svojho „kamaráta“ Sadáma Husajna, že USA nebude mať nič proti
tomu, ak Irak zaberie územie Kuvajtu aj skôr... Všetci vieme, že USA viac ako 10
rokov predtým dodávali zbrane Iraku proti Iránu. USA boli viac ako 10 rokov dô-
verný spojenec Sadáma Husajna. Ja som presvedčený, že Sadam Husajn dostal
z USA – jeho spojenca – potvrdenie, že USA sú na jeho strane a že USA chcú, aby
Sadám obsadil Kuvajt a že USA ho v tomto budú všemožne podporovať... 
Samozrejme, že sa tak nestalo?! USA Sadáma Husajna tak vražedne zradili! USA
dopredu plánovali tento podraz a podvod!! A tak isto to bolo podľa mňa aj s Hitle-
rom!! Ja som o tom presvedčený. USA finančne aj materiálne do určitej doby pod-
porovali Hitlera a jeho Nemecko. To bol diabolský plán USA a ich finančníkov,
ako zničiť Európu. USA finančníci dôverne a úzko mentálne podporovali Hitlera
až do napadnutia Ruska. Krátko potom USA a ich „finančníci“ zmenili názor... ha,
ha... Ja tvrdím, že to dopredu tieto svine z USA plánovali! Tak kto je väčší vrah?
Nemci, alebo Američania? Hitler alebo USA finančníci? Všetci mi hovoria, že to
boli Židia!! Ale ako mohli Židia vraždiť svojich vlastných??!! ... 
Nahovorili hlupáka Hitlera, že ak zaútočí na Rusko, tak ho USA a „ostatní“ budú
podporovať... Somár uveril. Nechápem, ak čítam jeho knihu, ako mohol tak naivne
naletieť?? Táto USA zločinecká skupina finan čníkov mala svoj finančný plán a ten
dokonale aj zrealizovali. A to len kvôli hlúposti Hitlera. Som presvedčený, že tá
USA finančná skupina finančne aj organizačne dôsledne podporovala Hitlera v ma-
sových vraždeniach Židov a Slovanov v Európe. Preto s Nemcami sú aj USA
a Veľká Británia spoločne zodpovedné za holokaust!! A určite nie iné národy!
Všetko tomu nasvedčuje. Je však jasné, že za všetko teraz zodpovedá Hitler a Ne-
mecko. Moja matka mi hovorila, ako nemeckí vojaci skoro zabili ju a aj jej matku...
takže som sa skoro nenarodil! Mal som šťastie. Preto logicky treba za holokaust
popraviť hlavne tých v USA a VB, ktorý ho skutočne aj financovali. Jasné, že treba
brať na zodpovednosť aj celé súčasné rodiny týchto vrahov, ktorí to samozrejme
vedeli a vedia. 
Zaujímavá je situácia s nejakým Hitlerovým číslom 1488. Nezapamätal som si, čo
to znamená. Ale ... Podľa mojej teórie čísiel, je 4 najdôležitejšie číslo tohto vesmíru
(kniha DjePO) a 8 je číslo Boha (píšem v Kap. 3). Ak sú dvaja bohovia v našom
vesmíre, tak dve 8, teda 88, ale pretože druhý zákon je zákon hierarchie, tak niekto
z tých bohov musí byť vládnuci a ten je teda 1. A tomu „náhodne?“ zodpovedá zo-
stava číslic od najmenšej po najväčšiu 1488...
Na záver citujem z internetu: https://cz.sputniknews.com/svet/201803227004361-

genofond-degradace-evoluce/. „Dva základní biologické mechanismy způsobují po-
stupnou degradaci genofondu lidské populace, řekl Sputniku France známý popularizátor
vědy, doktor biologických věd a odborník na teorii evoluce Alexandr Markov. Jednou
z příčin zhoršení genofondu je oslabení výběru proti většině škodlivých mutací. Platil-
li dříve přirozený výběr a zdravotně slabí lidé umírali v dětství, nebo i jako novorozeňata,
pak je dnes dětská úmrtnost minimální a výběr nefunguje. Markov podotkl, že nehledě
na snížení dětské úmrtnosti se u novorozeňat objevují v průměru na 70 nových mutací,
jež neměli jejich rodiče. „Jsou mezi nimi neutrální změny, ale vždy je několik mutací,
které mohou snížit kvalitu fungování organismu: narušit jeho systémy nebo podsystémy
(svalstvo, kostra, apod.), a co je hlavní, zhoršit činnost mozku,“ upřesnil biolog. 
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Existuje také další problém zhoršení genomu. Velký počet základních výzkumů
svědčí, že škodlivé genetické varianty jsou obzvlášť podporovány výběrem, poněvadž
dovolují lidem lepší rozmnožení v soudobých podmínkách. „V dnešní společnosti existuje
následující trend — hloupí lidé a nevzdělanci se rozmnožují lépe,“ řekl Markov. Lidé,
jež mají genetický podklad pro vzdělání a chytrost, ponechávají zpravidla menší po-
tomstvo, protože začínají rodit později, tvrdí badatel. Nejde o moc velký rozdíl, průměrně
rok nebo dva. Ale i tohle stačí, aby vznikla přednost výběru oproti genům vzdělání
a intelektu. ... 

Chápal Hitler tieto zákonitosti súčasnej demokratickej degenerácie genofondu
ľudskej populácie? Ja s tým ale úplne nesúhlasím. Na viacerých miestach aj v tejto
knihe tvrdím, že myslenie mení DNK molekulu a teda aj telo a genetické schopnosti
človeka. Teda myslenie za určitých podmienok na vyššej duchovnej úrovni „opravuje“
genetické chyby hmoty! Materialisti sú skrátka nevediaci. Preto neverte Západne
(Vatikánsky) mysliacim ľuďom nič, pretože oni jednoducho „nevedia, nechápu“.

Kapitola 23
carlos castaneda a jeho don Juan 
a moja analýza

Pred Vianocami 2017 ma jeden obchodný partner nahovoril na knihy
Carlosa Castanedu. Po prečítaní prvej som si do začiatku leta roku 2018
kúpil a prečítal tieto všetky jeho knihy: „Učení dona Juana, Cesta do Ixtlanu,
Oddelená skutočnosť, Vnútorný oheň, Sila ticha, Druhý kruh sily, Kolo
času, Magické pohyby, Aktívna tvár nekonečna, Umenie snívať,“ a „Prísľub
sily“ od Tomasa. V knihách je hlavná postava don Juan, indiánsky šaman
– čarodej a Castaneda zaznamenával jeho svetonázor. V poslednej knihe
od Tomasa je všetko z rôznych strán analyzované. Všetky knihy (okrem
Tomasovej) som prečítal (dve až tri som „študoval“ aj druhý krát) asi za 3-
4 mesiace. Skutočne ma vážne zaujali. Najskôr som bol pri prvých knihách
skeptický. Potom som sa začal prikláňať k tomu, že to môže byť pravda. 

Pri čítaní poslednej knihy „Umenie snívať“ som však zaznamenal už
veľa vecí, ktoré neboli pravdivé v rámci mojich životných skúseností...
Preto pri čítaní poslednej knihy som neodolal a rozhodol som sa, že chcem
vidieť tvár a oči C. Castanedu. Ťukol som si na internet a videl som ho...
Bol som úplne šokovaný... Oči ho jasne prezradili... podvodník!! Totálny
podvodník! Písal som už v knihe „DjePO“, že oči vyjadrujú kvantitu „Živej
a večnej energie“ a po kubánskych indiánoch som tú energiu nazval „Tači
svetlá“. Nikto sa nezatají pred týmto energetickým kvantitatívnym vyhod-
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notením!! Na všetkých fotkách, ktoré som si na internete pozrel – je ich
málo, je to jasné! Odhalím podvodníka za 5 sekúnd!, pohľadom do očí!!
Viem, že sa ma budú „všiváci“ strániť, ako čert svätenej vody... ha, ha. 

Hlavné omyly C. Castanedu a jeho vymysleného dona Juana a dôkazy o falšovaní
sú tieto:
1. Don Juan presadzuje individualizmus. Máte byť bojovník, ktorý sa vždy prispôsobí,

oklame svojich nepriateľov aj priateľov a tento bojovník sa zaujíma len sám o seba
a svojich spolubojovníkov, ktorí sú utajení a zaoberajú sa len svojím bojom a svojim
osobným duchovným rastom. Toto je totálny individualizmus, ktorý ničí všetko
príjemné medzi ľuďmi.

2. Don Juan celý čas žil v chudobnej chatrči. Hlásal, že bojovník sa musí zbaviť ma-
jetku, pretože majetok mu prekáža v jeho duchovnom raste. A odrazu niekde
v posledných knihách don Juan píše, že sa stretával s Castanedom v chudobnej
chýši len pre dobro Castanedu a že don Juan žije v strednom Mexiku vo veľmi prí-
jemnom a veľkom dome a s dostatkom finančných prostriedkov na prežitie. Takže,
je to ako v Biblii: „vodu káže a víno pije“. A hlavne, kde don Juan prišiel k takému
majetku?, keď bol len „dobrý“ čarodej? Aký mal príjem a z čoho? Ako sa mohlo
stať, že v Castanedom vytváranej ideológii vznikla takáto chyba? Však knihu
tvorila skupina falzifikátorov! Ako sa tam dostalo takéto odhalenie? Diverzant
z Ruska??, ha, ha.

3. Píše sa, že Castaneda bol skoro „geniálny“ hráč biliardu v USA, už keď mal asi 14
rokov. Prečo sa potom neživil biliardom, ale študoval psychológiu a antropológiu?
Však biliardom by si zarobil rádovo viac ako antropológiou!

4. V prvých 2 knihách Castaneda rozvádzal „pozitívne účinky“ na duchovný rozvoj
človeka užívanie psychotropných rastlín. Som presvedčený, že to bol prvotný plá-
novaný zámer zločineckého klanovo-korporátneho zoskupenia, ako zničiť bielu
rasu. Takto tiež propagovali drogy – nielen v USA ... je to jasné.

5. Potom však manipulátori zistili, že Castaneda im môže poslúžiť aj ináč. Začali vy-
tvárať nové „Kristovské náboženstvo“ – teda náboženstvo dona Juana a Castanedu.
Americké tajné služby FBI a CIA určite presne vedia, kde Castaneda chodil a či
vôbec nejaký don Juan existoval! Som si istý, že žiadny don Juan v znení znalostí,
ktoré Castaneda jemu prisúdil, neexistoval...!! Nikdy nebol identifikovaný don
Juna. Prečo? Pretože nikdy neexistoval. 

6. Nakoniec Castaveda zomrel údajne na rakovinu a v relatívne nízkom veku. Teda,
ak by mal byť nagual, ako don Juan, ktorý bystro trielil nohami po horách ešte vo
veľmi vysokom veku (však tak opisuje Castaneda dona Juana), tak on nemohol
byť nagualom?! Alebo ho FBI a CIA preventívne dopredu zabili, aby na konci
svojho života náhodou neprezradil, že bol len obyčajný podvodník?! Ja si myslím,
že vládnuce USA klany ho zámerne plánovite zavraždili.

7. Po smrti Castanedu sa odrazu stratili jeho 3 priateľky – asi milenky. Jasné, že ich
FBI a CIA všetky tri zabili!! Predsa je potrebné vytvoriť tajomnosť a záhadu.

8. Ako je možné, že tieto knihy sa všade propagujú a predávajú za veľmi nízke ceny
oproti tomu, za aké ceny sa predávajú iné knihy v takom istom prevedení? Je to
preto, pretože to niekto dotuje a propaguje! Chápete vy všetci oklamaní?
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Ďalej don Juan tvrdí, že história je pre človeka záťaž a problém. Človek sa má
zbaviť svojej histórie a vplyvov svojich predkov na seba ... To je doslova krvilačná sa-
tanská ideológia. V knihe „Cesta z Ixtlanu“ je tomuto venovaná samostatná kapitola
s názvom „Vymazať osobnú históriu“. Ak zabudnete na svojich predkov, na svojich
rodičov, na svojich súrodencov ... čo chcete? Však bez minulosti nemôže existovať
žiadny národ. Cieľom Západu je zničiť národy, ktoré jediné sú schopné sa kolektívne
brániť vykorisťovaniu? A zničiť národy sa dá jedine tak, ak zničíte ich minulosť!!

Poslednú knihu, ktorú som dostal poštou bola „Prísľub sily“ od Tomasa. Keď som
rozbalil balík a zobral som do ruky tú hrubú knihu, okamžite ma podvedome napadla
myšlienka: „Biblia“!! Má 991 strán... Bola hrubá ako Biblia, ktorú som čítal, keď som
pred rokmi analyzoval kresťanskú vieru a filozofiu a napísal som knihu KCjeO. Až
o 2 mesiace neskôr, keď som sa pozrel na internet do očí C. Castanedu, som pochopil,
že moje nevedomie ma správne informovalo. Túto knihu-bibliu som už nečítal.

Ako sa podarilo Castanedovi napísať psychologicky a filozoficky tak dokonalé
dielo, ktoré oklamalo množstvo ľudí? V roku 1955 – 59 študoval psychológiu. V roku
1959 začal študovať antropológiu, bakalársky titul získal v roku 1962 a doktorát
v roku 1972 (až o 10 rokov neskôr?). Prvú knihu napísal v roku 1961. V roku 1960
už bol svetoznámy švajčiarsky psychiater C. G. Jung s jeho teóriou o psyché a preni-
kaniu znalostí z nevedomia do vedomia v spánku pri snívaní. Jung dokázal, že neve-
domá časť psyché je geniálna a nevedomé informácie prenikajú do vedomia hlavne
v snoch. Sny sú zásadný prvok Jungovej teórie o ľudskej psyché. 

Posledná kniha „Umenie snívať“ bola vydaná Castanedom v roku 1993? Táto
kniha významne rozširuje úlohu snívania v don Juanovom ponímaní čarodejníctva.
Informácie v tejto knihe sú tak zásadné významné,... že je podivné, prečo bola vydaná
až 6 rokov po predošlej poslednej knihe, keď si už všetci mysleli, že Castaneda už ne-
vydá žiadnu ďalšiu knihu?! A potom taká šupa...! Jednoducho Castaneda a spol...
vymysleli text tejto knihy už významne ovplyvnení C. G. Jungom a jeho predchá-
dzajúcimi knihami, aby bolo všetko v kontexte.

Celá „konšpirácia“ stojí na tom, že svet je len energia a človek je tiež len energia ...
atď. Asi okolo roku 1962 bola diskutovaná teória nejakého ruského fyzika, že vesmír
je len energia a kombinácia čísiel – staré náboženstvo Iránu Zoroastrizmus hovorí
asi to isté ... Takže Castaneda a spol. sa nemuseli toto dozvedieť od indiánskeho ša-
mana?! 

Don Juan zdôrazňuje asi od roku 1965, že bojovník musí zastaviť svoje myslenie,
aby mohol ovládať svoj „bod spojenia“ a teda byť schopný cestovať vesmírom a dostať
sa aj do iných vesmírov. Je to však to isté, ako tvrdí budhizmus a jogíni, ako meditovať.
Meditácia je to isté, zastaviť myslenie a tak umožniť astrálnemu telu cestovať vesmírom
a do iných svetov. Bežne nikto nevie, z tých naivných európskych mysliteľov, že len
zastavenie myslenia – len to je skutočná meditácia – a všetko ostatné je len divadlo. 

Upozorňujem, že psychologické informácie o tom, ako funguje ľudská psyché,
zhrnutie duchovného poznania ľudstva, sú vynikajúce a spôsob, akým sú prezentované
pre čitateľa, sú absolútne presvedčivé. Ako učebnica pre psychohygienu a osobný
duchovný rast pre odstránenie zákernosti omylu sebadôležitosti a zbytočných
emócií je to dokonalé dielo. S týmto psychologickým ozrejmovaním omylu sebadô-
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ležitosti a zbytočných emócii absolútne súhlasím. Stratégia falzifikátorov vytvorením
záhadného zmiznutia dona Juana aj troch spoločničiek Castanedových po jeho smrti,
aj zmiznutie Tomasa, autora „Biblie – Prísľub sily“, je dokonalá... Nikto už nebude
schopný prehlásiť, že celé je to podvod za účelom vytvorenia nového falošného ná-
boženstvám, ktoré zasa len zničí určitú časť ľudí. 

Na akú skupinu ľudí je zameraná táto filozofia? No na tých podstatne schopnejších
a premýšľavých. Tých, ktorí sú schopní, treba paralyzovať a odstaviť od práce pre
pravdu. Tí sú najnebezpečnejší, tých treba eliminovať... !! Vy, ktorí ste čítali tieto
knihy, a ktorí ste sa v nich videli, ste obeťami týchto klamstiev.

Mimochodom – aj keď mali títo „konšpirátori“ dosť času, aby si dôkladne vytvorili
konštrukciu a stavbu, aj tak sa dopustili mnohých popisov, ktoré si vzájomne odporujú.
Veľká nejasnosť je, že v jednej knihe sa píše, že vedomie po smrti človeka ide do
zobáka Orla, ktorý požiera vedomie a nikto tomu neunikne okrem dokonalých bo-
jovníkov. V inej knihe sa píše, že vedomie po smrti sa rozpustí v „temnom mori ve-
domia“. Takže ako to teda je? Je to klamstvo! Ako sa mohli dopustiť takej zásadnej
strategickej chyby? Tak, ako aj pri písaní kresťanskej Biblie. Boli to skrátka len
obyčajní „plagiátori“, ktorí nie sú schopní dôkladného myslenia a analýzy a preto zá-
konite títo „duchovne nižší“ vždy urobia takéto do neba volajúce chyby. Ešte k „biblii“
od Tomasa. Na začiatku knihy píše Tomas o svojom živote, že akokoľvek sa snažil,
nakoniec skrachoval a skončil ako stroskotanec života. Potom „nebeskou náhodou“
sa mu do rúk dostali knihy Castanedu. A tu zistil, že má talent, že nie je bez talentu
a v priebehu niekoľkých rokov analyzoval knihy Castanedu na množstvo zápiskov.
Potom sa náhodou stretol s nejakými manželmi, ktorí „žrali“ Castanedové knihy
a s nimi sa dohodol, že urobia „zbierku“ analýzu týchto kníh podľa Tomasových zá-
piskov. Keď všetko vytvorili, Tomas zmizol...?? ha, ha. 

Tak postupne. Ak Tomas urobil takú dokonalú analýzu, tak nemohol byť neschopný,
ale naopak výnimočne schopný a preto nemohol mať nejaké finančné a ani iné problémy
so svojim životom!! Totálne klamstvo. A keď odrazu zmizol, tak to je jasné, bol tajným
agentom CIA alebo FBI, alebo MOSAD, alebo inej tajnej organizácie, ktorá organizovala
toto „nové náboženstvo“ pre duchovne schopných. Je jasné, že tento tajný agent, aby
náhodou niekedy nehovoril, bol neskôr asi zavraždený (oni to tak robia vždy, aby za-
hladili stopy po sebe!) a teda „oni“ si myslia, že všetko dokonale zaistili... Ha, ha. Sú to
hlupáci!! Nechápu vôbec, že nie je možné nič dokonale sfalšovať v tomto falošnom
vesmíre vytvorenom a ovládanom Satanom. Opraty drží v ruke Boh!! Ale aby ste po-
chopili, aké psychologicky dokonalé dielo (hoci falošné) to je, budem citovať vyjadrenia
dona Juana, s ktorými absolútne súhlasím, a ktoré aj mňa dlho miatlo.

... keď sa niekto vydá na cestu čarodejníctva, začne si postupne uvedomovať, že oby-
čajný život už navždy opustil... Prvé, čo môže za tejto situácia urobiť, je stať sa bojov-
níkom (poznámka autora: myslí sa tým duchovným bojovníkom). Poznanie je natoľko
strašné, že nedáva človeku inú možnosť, než sa stať bojovníkom... Povedzme si, že ne-
ľútostnosť sa ukazuje na čarodejníkových očiach. Je na nich lesklý trblietavý povlak.
Čarodejníkové oči sú žiarivé. Čím žiarivejšie, tým neľútostnejší je čarodejník... Bojovník
je tajomný a neľútostný, ale nepatrí k stádu. Má veľmi vytríbený vkus aj spôsoby a jeho
svetskou úlohou je stále si ostriť hrany, ale v skrytosti, tak aby nikto ani netušil, že je
neľútostný... u mňa je to „Tači svetlá“.
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Existuje taký prah a keď sa prekročí, nie je možné sa vrátiť. Od chvíle, keď duch za-
klepe, spravidla to trvá niekoľko rokov, než učeník dosiahne tohto prahu... Čarodejník
zdôrazňuje prekročenie tohto prahu a využíva potom spomienku na toto prekročenie
referenčného bodu. Naproti tomu obyčajný človek tento prah neprekračuje a robí, čo
môže, aby na to úplne zabudol... Súhlasím, to isté píšem aj ja v Kap. 6.

Zvýšené vedomie nemá pre prežitie žiadnu cenu, pretože ináč by v ňom už bolo celé
ľudské plemeno. Ale práve pred ním je tento stav zabezpečený, pretože je tak ťažké sa
do neho dostať. Vždy však existuje vzdialená možnosť, že priemerný človek môže do
tohto stavu vstúpiť. Ak sa mu to stane, spravidla sa mu podarí sám seba úplne zmiasť
a často nenapraviteľne... Opäť odkazujem na Kap. 6 v tejto knihe.

Nagual sa môže stať vodičom pre ducha až vtedy, keď duch prejaví svoju ochotu byť
použitý a to buď takmer nepostrehnuteľne alebo jasnými a jednoznačnými príkazmi.
Preto si tiež nagual nemôže vyberať svojich učeníkov podľa svojej vlastnej voľby alebo
vlastných výpočtov. Ale akonáhle raz duch prejaví svoju vôľu prostredníctvom znamení,
nagual nešetrí úsilím, aby ju uspokojil. Súhlasím, nevedomie – teda aj duch – pracuje
na princípe slovenského predkresťanského porekadla „vrana k vrane sadá, rovný
rovného si hľadá“.

Nagual Elias hovoril, že celé ľudstvo sa odchýlilo od podstaty. ... určite to bývala sila,
ktorá nás napájala. – To je pravda a preto píšem túto moju poslednú knihu aj proti
Castanedovi, ktorý bol sluhom Satana.

Bojovníci nie sú schopní pociťovať súcit, pretože sami seba prestali ľutovať. A bez
hnacej sily sebaľútosti nemá súcit zmysel. – Súhlasím.

Ja len viem, že vesmír za druhou bránou je najbližší nášmu a že náš vesmír je dosť
klamársky a bezcitný. Takže tieto dva vesmíry sa zasa tak moc nelíšia. – Píšem to isté.

Sme deštruktívni. Na tejto zemi sme si znepriatelili každú živú bytosť. Preto nemáme
priateľov.Vlastná sebadôležitosť je najväčší nepriateľ čarodejníkov, ale je pohromou
pre celé ľudstvo... Mať zámer, niečo zamýšľať, o tom sa dá len ťažko hovoriť... čarodejovia
zamýšľajú všetko, čo sa rozhodnú zamýšľať len tým, že zamýšľajú... A keď videli, že
u ľudí v bezvedomí alebo umierajúcich sa táto žiara významne stlmí a že u mŕtvych je
úplne neprítomná, dospeli (čarodejovia) k presvedčeniu, že táto žiara je vedomie. Sú-
hlasím, je to moja „živá a večná energia“. A predstavte si, že na toto – túto energiu –
som prišiel ja sám bez pomoci nikoho ... teda žiadnej USA, FBI, ani ruského KGB,
ani Anglickej MI6, ani EU ... A takých, ako som ja je ale veľa! Chápete, že oni len vy-
užívajú všeobecné vedomosti tých, ktorí sa „zobúdzajú“ z narkotického spánku ne-
vedomosti?! Oni len dopredu plánujú ďalšie náboženstvá a klamstvá! Svine skurvené!
Ja nie som žiadny výnimočný. Teda určite nie žiadny vymyslený Kristus alebo Aláh.
Oni vedia, že čoraz viac ľudí sa stáva chápajúcimi lepšie a preto im skrátka len pred-
kladajú lepšie a dôkladnejšie premyslené klamstvá!!!! 

V určitom bode sa jedinou radosťou „potulného bojovníka“ stáva jeho samota... Ak
nemáš nič, pre čo by si bol ochotný zomrieť, ako môžeš tvrdiť, že máš pre čo žiť? Tieto
dve veci idú ruka v ruke a smrť je pri kormidle... Nesmieš si pliesť osamelosť so samotou.
Osamelosť je psychický stav, pričom samota je hmotná. Prvé ohlupuje a druhé pomáha...
Súhlasím. 

Ako vidíš „lietavčia myseľ“ nemá žiadnych oponentov. Ak niečo navrhuje, tak sama
s tým súhlasí, a tak vzbudzuje dojem, že robíš niečo zmysluplného. Lietavčia myseľ ti
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vysvetlí, že všetko, čo hovorí don Juan, sú totálne nezmysly a potom s tým sama bude
súhlasiť. Jasné, že sú to nezmysly, povieš si sám. Tak nad nami víťazia. Lietavci sú
úplne zásadná súčasť vesmíru a je treba ich považovať za to, čo skutočne sú. Za hrozivé
a monštruózne entity. Pomocou nich nás vesmír skúša a testuje. To je omyl. Tento
vesmír je plný Satanových sluhov, nielen nejaká lietavčia myseľ. A dajú sa veľmi
ľahko odhaliť!! Nielen mačky a iné mačkovité šelmy ich odhalia, ale aj jednoducho:
„Ako sa delia majetky, peniaze a moc“. Ak ste väčšina otrokov, tak viete, že vám
vládne Satan a vyserte sa na hlúposti o lietavčích mysliach. Tých nedostanete. Ale
môžete sa oslobodiť od tých, ktorí sú vedľa vás a vás vyciciavajú ako otrokov.

Deje a udalosti a „prírodné experimenty“ realizované podľa Castanedových kníh
sa nedajú opakovať a verifikovať inými ľuďmi a inými „vedeckými laboratóriami“.
Preto sa na ideológiu týchto kníh treba pozerať aj z materialistického vedeckého po-
hľadu „podozrievavo – neveriac“. Mne sa zdá veľa duchovných vecí pravdivých. Ale
nedokážem si experimentom overiť výsledky týchto duchovných záverov! To je pre
mňa zásadne nedôveryhodné!! 

Musíte si všetci uvedomiť, že Západný človek je individualista, demokrat (teda
duchovne protiprírodný), egoista, jeho skutočným Bohom sú peniaze a majetok,
jeho spôsob myslenia a života je klamstvo a podvod. Historicky v Európe sú najväčší
podvodníci Angličania a ešte vyššie v hierarchii sa dostali ich zmutovaní degenerovaní
potomkovia Američania, ktorí vyvraždili pôvodných obyvateľov a tvária sa, že ge-
nocídu páchali a páchajú všetci iní, len nie oni. Ako teda môžete veriť nejakému spi-
sovateľovi Američanovi alebo Angličanovi, alebo inému Západnému autorovi?! Však
všetci sú „z toho istého cesta“! Ja si myslím, že vôbec nemá význam čítať informačné,
ideologické, filozofické, psychologické, sociologické, ekonomické, duchovné, ezote-
rické ... knihy amerických a britských autorov. Som presvedčený, že 99,9 % týchto
kníh je sfalšovaných v mene Boha „zisk a peniaze“ pre autora a vydavateľa! Tí chuji
si navymýšľajú také kokotiny, že človek s vedomosťami je v úžase nad „nekonečnou“
fantáziou týchto „obchodníkov“. Opakujem, spôsob myslenia aj života Západu je
klamstvo a podvod! Sú zdegenerovaní!

Asi pred 15 rokmi som niekde čítal, že v Rusku v 19. storočí (keď v Amerike
vraždili indiánov) bola taká morálka, že ak nejakému obchodníkovi dokázali, že je
klamár, tak radšej spáchal samovraždu, aby nezostala hanba na jeho rodine! Chápete?!
My Slovania sme nielen duchovne ale aj geneticky nadradení nad Západ a vrchol ich
duchovnej aj genetickej degenerácie USA a Veľkú Britániu. Však bol robený seriózny
vedecký výskum (asi v roku 1995), ktoré národy sú najviac klamárske – samozrejme
na 1. mieste boli USA a hneď potom Angličania.

Na Záver. Nepochopil som, kde don Juan pracoval, ako zarábal peniaze na svoju
dennú existenciu a život. Bral „desiatky“ – teda duchovné dane – od svojich učeníkov?
Ale ako potom jeho učeníci boli schopní tieto „dane“ zaplatiť, ak museli cvičiť...
a teda nemali čas na prácu?! Ja som schopný písať moje knihy len od 20:00 hod.
večer!! Ináč na to nemám čas, ak chcem uživiť prácou moju rodinu. Kde teda don
Juan v Mexiku roku 1960 až 1970 získal financie na svoju ľubovôľu, žil si na vysokej
životnej úrovni (jeho údajný dom v južnom Mexiku) a „bezplatné“ vyučovanie Ame-
ričana – nepriateľa tohto indiánskeho kmeňa? Chápete? ... 
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Je to Západný podvod a plán vytvoriť nové „jebnuté“ náboženstvo totálneho indi-
vidualizmu, ale pre tých najschopnejších!! Duchovne aktívni sa chcú učiť, tak im
bolo vytvorené „ich náročné duchovné učenie“, ktoré obyčajní ľudia nedokážu
chápať... Tak sa duchovne schopní oddelia od svojho národa a svojich menej schop-
ných kamarátov... Toto „nové náboženstvo“ urobí z tých duchovne najschopnejších
„individualistických bojovníkov“, ktorých koniec je v samote a v omyle. 

Rus Zaznobin povedal asi toto: „Ak chcete oklamať schopných ľudí, musíte im
povedať min. 95 % pravdy a max 5 % klamstva, aby uverili aj klamstvu.“ Takto ne-
priatelia Slovanov jednoducho systémovo paralyzujú (zneaktívnia) našich najschop-
nejších ľudí. Pritom Slovanstvo je v súčasnosti duchovný vrchol ľudstva. Neverte
žiadnym údajom, textom, videám, filmom, filozofickým názorom..., ktoré vytvorili
západní ľudia z poľa A. Sú to všetko klamári!!

Najdôležitejšie však na koniec. Don Juan tvrdí celý čas, že myslenie je úplne zby-
točné a dokonca škodlivé pre bojovníka a veľkí nagualovia mali myslenie za škodlivú
vec... Je to absolútne opak toho, čo tvrdím ja v mojej životnej filozofii, že myslenie je
základ a myslenie mení aj genetiku človeka. Ja som sa dostal do poľa B až keď som
mal asi 30 až 35 rokov. Jedného dňa som zistil, že aj keď by som mohol dobre zarobiť
na jednom obchode, tak som ho už nedokázal urobiť, pretože by som oklamal a pod-
viedol niektorých účastníkov tohto obchodu. Vtedy som šokovaný sám sebou ne-
chápal, čo sa so mnou stalo, keď ešte pred 5 rokmi by som to možno urobil... Odvtedy
za ďalších 20 rokov sa už nič nezmenilo. Vtedy vo veku asi 30 až 35 rokov som sa
dostal z poľa A do poľa B. A som si absolútne istý, že sa to stalo len na základe môjho
myslenia a vzdelávania. Ak nejaká ideológia tvrdí, že myslenie a vzdelávanie nie
je potrebné, dokonca je škodlivé – tak to je ideológia Satana.

Samozrejme, že z podstaty môjho „antiSatanského“ spôsobu myslenia nie som si
istý na 100 %, že sa nemýlim. Možno to bolo všetko naopak? Castaneda napísal jeho
knihy tak, aby „satanskí neľudia“ podporili „omyly“ v týchto knihách v úmysle pod-
poriť ich zámery znížiť duchovnú úroveň tých najschopnejších. Ale výsledok bude
opačný, pretože myšlienky v knihách rozšíria „duchovné reálne“ vedomosti čitateľov
a čitatelia nebudú brať v úvahu 1 – 5 % klamstiev, ktoré boli úmyselne zakomponované
do „nereálnej“ ideológie dona Juana? Neviem. Len výsledok – duchovný a reálny
život čitateľov určia, či sa stali „satansky“ hlúpi idealisti, individualisti, odmietajúci
myslenie a minulosť svojho národa..., alebo nereálnosti v knihách nemali vplyv na
ich život a myslenie a naopak „božské“ myšlienky v týchto knihách urýchlili duchovný
vývoj proti „satanskému zámeru“ znižovať duchovnú úroveň ľudí.
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Kapitola 24
David icek – Stručne môj názor

Dňa 28.10.2017 som bol v Bratislave na prednáške Davida Ickeho. Veľmi
„dobrý chlapík“. Najviac ma zaujali jeho argumenty a dôkazy o tom, že
mnoho významných vedcov sú už na 99 % presvedčení, že tento vesmír je
„počítačová hra“. Predkladal veľa dôkazov. Ha, ha... smejem sa ako blázon,
pretože mi to dobre sedí s mojimi zisteniami... Podľa Ickeho je reálne len
vedomie a všetko ostatné je len ilúzia. Vesmír je len energia a vedomie.
Skoro žiadna hmota tu nie je ... Ak by sa odstránil priestor medzi elektrónmi
a jadrom atómu, tak hmota zeme by bola veľkosti futbalovej lopty. Je to
údajne len kombinácia čísiel – „veľká“ počítačová hra. 

Ickeho „vedomie“ je pre mňa „živá a večná energia“. Súhlasím s Ickem,
že kresťanská cirkev je satanská cirkev. Icke tvrdí, že satanské rituály obety
detí a mladých žien, pri ktorej obetujúci pijú krv zavraždených, je v odľah-
čenej forme to isté, ako kresťania obradne pijú víno – krv Krista a jedia
oblátky – teda jedia jeho telo. Teda Icke si je istý, že kresťanstvo je satanské
náboženstvo. Icke tvrdí, že aj islam, judaizmus a všetky náboženstvá sú sa-
tanské – tiež súhlasím. Aj jeho Archoni a ich vodca ... u mňa doslova Satan,
ako druhý boh, ktorý stvoril tento vesmír – sú v zhode s mojimi knihami.
Len Ickeho názor ako zmeniť súčasnosť je podľa mňa naivný a nebude
fungovať. Riešenia aj v tejto mojej knihe sú ďaleko pred Ickem. Ale je to
len prirodzené, pretože Západ a Icke je geneticky a duchovne produkt Zá-
padu a má menšie duchovné možnosti, ako my Slovania!!

U Ickeho Matrix je podľa mňa Satan. Preto tam, kde čítate Matrix, si
predstavte Satana podľa mojich kníh a bude vám to krásne „sedieť“, že je
to mnohé veľmi podobné, čo píšem ja.

Súhlasím s tým, že Satan, ktorý vytvoril DNA človeka, kontroluje cez
tento program a jeho „čítačku“ RNA chovanie aj myslenie ľudí. Citujem
z Ickeho knihy „Len nekonečná láska je skutočná“: „Hamilton sa presvedčil,
že naše mentálne a emocionálne stavy neovplyvňujú len naše zdravie, ale
v skutočnosti mení aj našu DNA.“ Dokonalé... Ja už viac ako 10 rokov
tvrdím, že myslenie mení hmotu!! (V knihe DjePO som prvý krát zverejnil,
že pod vplyvom zmeny môjho myslenia sa za dva roky dramaticky zmenili
čiary na mojej ruke. To bol pre mňa jasný dôkaz toho, že ako človek myslí,
tak sa mení jeho telo – aj čiary na ruke a teda aj jeho mozog!) Preto vrele
súhlasím s Ickem!!
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Vedomá aj nevedomá myseľ – obidve sa prejavujú cez DNA – reagujú podľa inšta-
lovaného programu“. – Moja poznámka, program inštaloval Satan.

„Rovnaké je to s našou s našou iluzórnou realitou. Vedci identifikovali opakujúci sa
matematický kód, Fibonacciho postupnosť, ktorá platí naprieč celou prírodou. Tvorí sa
sčítaním dvoch posledných čísiel, aby sme dostali ďalšie v rade: 1, 1, 2, 3, 5, 8, 13, 21, ...
Nachádza sa v akejkoľvek forme, od proporcií ľudského tela až po spôsob rastu rastlín.
Iné matematické a geometrické rady a opakujúce sa postupnosti, vrátane veľkosti Fí,
Zlatého rezu, takzvanej posvätnej geometrie, numerológie, čínskeho I-ťing, astrológie
a mnohých ďalších. Toto je matematika Matrixu, ktorá aspoň v tejto realite môže byť
prevedená do čísiel a kódov, ako u DNA. Približne takto (a nie náhodou) funguje
počítač. Všetko, čo vidíme na monitore, vrátane farieb, sú číselné postupnosti, založené
na dvojkovej sústave. Toto je vyjadrenie duality a polarity Matrixu., ako negatívny
a pozitívny, yin a yang... Stephen Marquárdt študoval Fibonacciho postupnosť vo
vzťahu k ľudskej tvári. Dospel potom k názoru, že všetok život je biológia, všetka
biológia je fyziológia, celá fyziológia je chémia, všetka chémia je fyzika a všetka fyzika
je matematika. Mohol ešte dodať, že celá matematika je energia a všetka energia je ve-
domie“. – No tu nemusím mať žiadne komentáre, pretože toto dokonale dokazuje
reálnosť mojich názorov. Ale je potrebné, aby som to zdôraznil, pretože väčšina ľudí
nie sú schopní myslieť a tento text im vôbec nič nepovie. Ale práve títo priemerní ľu-
dia, ktorí po prečítaní aj tejto kapitoly (ak to niekedy dokážu), budú zlostní, že
ničomu nerozumejú, musia pochopiť, že nemajú potenciál, aby vládli a teda sa musia
zaradiť len do radov, ktorí budú vykonávať príkazy tých duchovne nadradených!! 

Všetko, čo vidíte v Matrixe, je súčasťou programu, vrátane vášho tela. Výnimkou je
vaše vedomie, teda tí, ktorí nejaké majú. – Skoro súhlasím. Ale ja si myslím, že
vedomie (teda „živá a večná energia“) je obsiahnutá vo všetkom, ale rozhodujúca je
kvantita – píšem inde.

V Matrixe existujú tri hlavné skupiny ľudí:
1. Prví sú softvérovými programami, ktorých jediným vedomím je DNA/RNA (dekó-

dovací systém) prijímajúci inštrukcie z Matrixu. ... tieto ľudské interaktívne softvérové
programy sú sofistikovanými robotmi, ktorí sledujú program, život určený Matrixom
a ich slobodná vôľa je prakticky nulová. Sú to telá bez vedomia, interaktívne softvérové
programy. Pohľad bez života v ich očiach je jeden zo spôsobov, ako ich odhaliť. – Sú-
hlasím len čiastočne. Aj oni majú vedomie, ale množstvo tejto „živej a večnej
energie“ je veľmi nízke – na úrovni papagájov – a preto títo ľudia sú na veľmi
nízkej duchovnej úrovni.

2. Iní ľudia síce vedomie majú, ale sú tak ohromení a zblbnutí Matrixom, že ich napro-
gramovaná DNA si privoláva rany a diktuje cestu. Tieto kone majú jazdca, ale kôň
stále rozhoduje. Idú tam, kde ich vedie DNA program, pretože si nemyslia, že si
môžu vybrať. Sú milí, starajú sa o druhých... Sú hlavným zdrojom energie pre Matrix,
pretože sa kŕmia/živia emocionálnou energiou strachu, viny, frustrácie... Títo ľudia
sú potravou systému, pretože prevažne robia a myslia si to, čo je im prikazované. 

3. Treťou a zásadne najmenšou skupinou sú tí, ktorí sú prebudení natoľko, aby prehliadli
ilúziu... Ako jediní majú slobodnú vôľu v tom zmysle, že majú podvedomie a silu ve-
domia k zlomeniu kontroly DNA softwaru. Vedomie je uväznené Matrixom v zrkad-
lovom bludisku plnom dymu, ktoré implantuje falošnú realitu.
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Títo ľudia z davu sú davom určení ako nebezpečnými alebo šialenými, pretože
nevidia svet, ako tupé masy. Matrix sa mstí na týchto ľuďoch, aby chránil svoju nad-
vládu – kontrolu.

Čo za druh inteligencie stvoril prírodný svet, v ktorom prežitie jedného závisí od
roztrhania iného na kúsky? Aká zvrátená myseľ skonštruuje globálny cyklus, ktorého
účastníci žijú v neustálom strachu – ako ľudia, tak zvieratá? Urobil to milujúci Boh?
Nie, ale myseľ skrývajúca sa za Matrix áno. Škála náboženských pastí dokáže šokovať
a opornou zbraňou je stále rovnica strachu: strach = ovládanie = sila Matrixu. Najskôr
dostane program Boh svojich nasledovníkov do strachu z rozsmutneného Boha a straty
letenky do raja. Potom im dá pravidlá, podľa ktorých sa majú chovať, aby bol Boh po-
tešený a uchránil ich o miesta, plápolajú ohne. Dean Hamer, americký molekulárny
genetik po porovnaní viac ako 2000 DNA vzoriek si myslí, že ľudská spôsobilosť veriť
v Boha súvisí s chemikáliami v mozgu. – Súhlasím, predsa tvrdím, že myslenie mení
hmotu a teda určite aj DNA a teda zloženie chemikálii aj v mozgu. 

V októbri 2004 na britskom kanáli 4 bol dokumentárny seriál nazvaný Židovský
zákon. Ukazovali tam Židov, ako sa snažia striktne dodržiavať judaistické zákony vo
všetkých oblastiach života. Bolo to tak extrémne... Sú uväznení v dennej diktatúre stra-
chu, ...z Biblických textov, napísaných pred tisícmi rokmi neznámymi ľuďmi a spravo-
vaných Rabínskou myšlienkovou políciou. – Nebudem ďalej podrobne citovať, ako
majú Židia košér jedlo, pitie... Židia sú na smiech s ich úchylnými praktikami, ale je
pravda, asi takýto postihnutý človek musí mať len veľmi málo „živej a večnej energie“
alebo „vedomia“. V Kap. 5 píšem, že sú na úrovni papagájov.

Chladnokrvnosť a krutosť vražedných fanatikov vychádza z faktu, že sú softvérovými
programami neobsahujúcimi vedomie. – Môj názor je, že majú tiež „živú a večnú
energiu“, ale majú jej už málo.

Ilumináti sa veľmi sústreďovali v starom Babylone a neskôr presídlili do Ríma. Preto
Rímsko-katolícka cirkev, ktorá bola základom kresťanstva, je cirkvou babylonskou, len
pod iným menom. Zistíte, že kresťanské sviatky sú sviatky Babylonu a kresťanská svätá
trojica je prevlečená babylonská trojica. Nimrod (ryba), jeho syn Tammuz (ktorý
zomrel, aby spasil ľudstvo) a jeho matka kráľovná Semiramis (holubica), boli pretrans-
formované do kresťanského Otca, syna a Ducha svätého. Rímski katolíci uctievajú
Máriu, panenskú Matku Ježíša a kráľovnú nebies presne tak, ako robili Babylóňania so
Semiramis, panenskou, „Matkou Tammuze“ a kráľovnou nebies a Egypťania s Isis, pa-
nenskou „Matkou Hóra“a kráľovnou nebies. O Semiramis sa hovorilo, že bola nepošk-
vrnene oplodnená Bohom – lúčmi Boha slnka Nimroda, známeho tiež ako Baal. ... 

V Babylone kráľovná Semiramis prehlásila, že Nimrod/Baal bude na zemi prítomný
vo forme plameňa a tu má pôvod iluminátsky symbol plameňa alebo zapálenej po-
chodne, ktorú drží Socha Slobody v New Yorku... Tiež judaizmus vo svojej biblickej po-
dobe bol ovplyvnený Babylónom... Hlavné svetové náboženstvá sú potomkovia Babylónu.
Bohovia náboženského extrémizmu sú Matrixovým programom zostrojeným tak, aby
spúšťali klapky blokujúce periférne videnie. Zaujímavé informácie ... 

Košeľa a kravata majú rovnaký pôvod ako všetky ostatné náboženstvá a ich uniformy,
dávne tajné školy mystérií v Babylóne. Pochádzajú z obratu, ktorý sa doteraz prevádza
pri škótskej ceremónii Slobodomurárstva, pri ktorom má zasvätenec slučku okolo krku
... a pri rituáli je ťahaný týmto lanom. Kravata je slučka – teda. A je trefné, že vhodné
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oblečenie pre „profesionálov“ a kresťanov chodiacich do kostola je práve košeľa a kra-
vata.

Najväčším klamom myšlienky New Age je, že cez naše zážitky sa vyvíjame. New
Age verí v cyklus opakujúcich sa skúseností vo svete, ktorému hovoríme reinkarnácia,
cez ktorú sa duchovne rozvíjame v mori času... Nemusíme sa vyvíjať k osvieteniu, my
sme osvietení. – Tvrdím, že v závislosti od množstva energie „Tači svetlá“.

Ilúzia nekončí smrťou, pretože Matrix je viac-úrovňový.. Mám rád príslovie, že
„smrť nevylieči nevedomosť“. Jednoducho povedané: to čomu veríte, keď „odchádzate“,
rozhoduje o tom, kam „pôjdete“. Ale kdekoľvek v Matrixe „idete“, je to stále len ilúzia.
– Chápem tomu tak, že sme neustále uväznení v moci Satana.

Systém je navrhnutý tak, aby keď jeden niečo stratí, tak druhý niečo získal. To je
priestor pre rozdeľuj a panuj a o to hlavne ide... Všetko je obrátené naopak a hore no-
hami. Lekár ničí zdravie, právnici ničia spravodlivosť, univerzity ničia vzdelanie, vlády
ničia slobodu, masmédia ničia informácie a náboženstvo ničí duchovnosť.

Politický systém strán navrhli Ilumináti, aby si nad ním uľahčili kontrolu. Namiesto
toho, aby museli manipulovať stovkami jedincov, takto im stačí ovládať len stranícku
pyramídu.

Rodičia neustále realizujú centralizáciu moci a rodiny všeobecne fungujú ako na-
cionalistické línie – „My sme rodina, staráme sa o seba“. – Škoda, že Icke nerozviedol
problém rodiny, pretože rodina je znak sebectva na prvom stupni a toto „rodinné“
sebectvo nám Slovanom zaviedol Západ.

Icke chápe vedomie aj ako nekonečnú lásku, pretože vedomie je jediné čo existuje
a toto vedomie nie je schopné robiť zle. A preto keď vedomie nie je schopné zla, tak
je to láska. A pretože okrem vedomia nič iné neexistuje, tak je to nekonečná láska.
Láska je pre kresťansky mysliacich ľudí absolútne nepochopiteľná vec. A preto záver
jeho knihy, aj keď je to jeho chápanie logické, pre ľudí súčasnosti bude absolútne ne-
pochopiteľné. Podľa mňa je pochopiteľnejšie pre súčasných ľudí vysvetlenie „neko-
nečné vedomie“, alebo „živá a večná energia“ – živá je preto, pretože bez tejto energie
neexistuje nič, ani Matrix, teda aj Satan je závislý od tejto energie.

Napadá ma tu len logická súvislosť. Ak zločinci po smrti sa reinkarnujú zasa len
na „výhodné pozície“ aj v záhrobí a potom zasa naspäť do tých istých ekonomicky
a mocensky výhodných postavení sa dostanú aj na Zemi, tak načo my ostatní –
zložení len z nekonečného vedomia – máme podporovať týchto zločincov vo všetkých
záhrobných aj svetských úrovniach. Však, ak sme nekonečné vedomie, mali by sme
toto dielo Satana – Matrix – zrušiť! Ako to zrušíme? Tak, že zničíme Zem a aj
možnosti ďalšej reinkarnácie. Teda 3. svetová atómová vojna bude veľmi dobrá prí-
ležitosť. Možno to bude najlepšie riešenie??!! Ja si myslím stále viac, že jedine vy-
vraždením viac ako 90 % súčasnej populácie sa dosiahne definitívna eliminácia
nielen Ickových Iluminátov, Slobodomurátov, Rotschildovcov ... a iných, ale aj eli-
minácia duševne zaostalých s nízkou kvantitou „vedomia“. 

Teda ja na základe týchto úvah, by som Rusku odporučil, aby rozpútali svetovú
atómovú vojnu, pretože ináč tento hnus a kanalizačný odpad sa z tejto planéty už
nebude dať odpratať. Ale neviem, možno sa mýlim?
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Kapitola 25
genetika moslimov

20.2.2018 som dostal mail od jedného z čitateľov mojich kníh. Bol to stiahnutý člá-
nok z internetu rovnomenného názvu od Svobodnenoviny.eu. Bez mojich komentárov
som len preložil tento článok z češtiny do slovenčiny a citujem jeho hlavné časti.

Zverejnené 24.2.2017, 5 Komentáre. Dr. Nicolai Sennels je dánsky psychológ, ktorý
robil rozsiahle výskumy na málo známy problém v moslimskom svete. 

Katastrofálne výsledky moslimskej príbuzenskej plemenitby priniesli manželstvá me-
dzi blízkymi sesternicami a bratrancami. Táto prax, ktorá bola zakázaná v židovsko-
kresťanskej tradícii už od dôb Mojžiša, avšak schválená Mohamedom, prebieha v mo-
slimskom svete už 50 generácii (1400 rokov). Prax príbuzenskej plemenitby sa nikdy
nestratí v moslimskom svete, pretože Mohamed je konečný príklad a jediná autorita vo
všetkých záležitostiach života, vrátane manželstva.

Masívny inbreeding (pokolenie narodené z rodičov príbuzných) v moslimskej kultúre
mohol ľahko spôsobiť prakticky nevratné poškodenie moslimského genofondu, vrátane
rozsiahlych škôd na ich inteligencii, duševnom a telesnom zdraví. Podľa Sennelsa,
takmer polovica všetkých moslimov na svete sú inbrední. (Inbred znamená krížení
medzi príbuznými jedincami). V Pakistane sa blíži k 70 %. V Anglicku, viac ako
polovica pakistanských prisťahovalcov si nesie tento problém. V Dánsku je počet in-
brendných Pakistancov asi 40 %. Čísla sú zničujúce v ďalších moslimských krajinách:
67 % v Saudskej Arábii, 64 % v Jordánsku a Kuvajte, 63 % v Sudáne, 60 % v Iraku.
A 54 % v Spojených Arabských Emirátoch a v Katare. Podľa BBC je odôvodnené, že
u britskej pakistanskej rodiny je viac ako 13x vyššia pravdepodobnosť, že deti majú re-
cesívne genetické poruchy. Aj keď Pakistanci majú 3 % podiel narodených detí vo Veľkej
Británii, 33 % z nich má genetické vrodené vady.

Riziko toho, čo sa nazýva autosomatické recesívne poruchy (ako je cystická fibróza
a špirálna muskulárna atrofia) je u Pákistancov 18-krát vyššia. ... Znížená intelektuálna
kapacita je ďalší zničujúci dôsledok moslimských príbuzenských manželstiev. Podľa
Dr. Sennelsa výskum ukazuje, že deti z príbuzenských manželstiev strácajú 10 – 16
bodov i ich IQ a že aj sociálne schopnosti sa u nich vyvíjajú podstatne pomalšie. Riziko
vzniku IQ nižšieho ako 70 (hranica normality/debility), oficiálne vymedzenie, aby
dieťa bolo hodnotené ako „retardované-oneskorené“, sa zvýši o udivujúcich 400 %
u detí z týchto manželstiev. Podobné účinky boli pozorované u Faraonských dynastií
v starovekom Egypte a u britskej kráľovskej rodiny, kde inbreeding bol normou po
dlhšie časové obdobie. (pozn. BMK: a čo Habsburgovia a ich rodová melancholia a šia-
lenstvo?)... Dr. Sennels hovorí, že „schopnosť používať a produkovať znalosti a abstraktné
myslenie je skrátka v islamskom svete nižšie.“ 

Poukazuje aj na to, že arabský svet prekladá len 330 kníh každý rok, asi 20 % toho,
čo prekladá len Grécko. Za posledných 1200 rokov islamu bolo len 100 000 kníh prelo-
žených do arabčiny, to je približne toľko, koľko Španielsko produkuje za jeden rok. Sedem
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z desiatich Turkov (70%) údajne nikdy nečítali nijakú knihu. Dr. Sennels upozorňuje
na problémy moslimov, ktorí sa snažia uspieť na Západe. „Nižšie IQ, spolu s nábožen-
stvom, ktoré nepripúšťa kritické myslenie, vytvára takmer neprekonateľné prekážky pre
mnoho moslimov a obmedzuje ich úspech v našej pokročilej spoločnosti.“ Len 9 moslimov
v histórii získalo Nobelovu cenu. Päť z nich získali „Nobelovu cenu mieru“... 

Štúdia ukázala (v Dánsku), že 64 % detí školského veku s arabskými rodičmi sú
stále negramotní aj po 10 rokoch strávených v dánskom vzdelávacom systéme... Čím
bližšie je krv rodičov príbuzná, tým vyššie je riziko schizofrénie, taktiež hrozí klinické
šialenstvo. Viac ako 40 % pacientov na oddelení pre klinicky šialených zločincov
v Dánsku sú imigranti. Dr. Senels uzatvára: „Nie je pochybností o tom, že medzi mo-
slimami masívne šírená tradícia úzkych príbuzenských manželstiev poškodila ich ge-
nofond. Vzhľadom k tomu, že moslimská náboženská viera zakazuje manželstvá s ne-
moslimami a tým bráni pridávanie čerstvého genetického materiálu do ich populácie,
genetické škody na ich genofonde sú obrovské. Ich Prorok pred 1400 rokmi zaviedol
túto škodlivú tradíciu, s nepriamymi aj priamymi spoločenskými a ľudskými dôsled-
kami... Dr. Sennels poukazuje, že prvou a najväčšou obeťou islamu sú moslimovia
sami. Jednoducho, kresťanský súcit s moslimami, zdravý sedliacky rozum a túžba
chrániť západnú civilizáciu pred drancovaním islamom diktuje rozhodný odpor proti
šíreniu tejto temnej a nebezpečnej ideológie, ktorá nie je len náboženstvom.

Len som presne citoval a preložil... 

Kapitola 26
Svetová vláda, ilumináti...

Všeobecne sa hovorí o rôznych tajných organizáciách, ktorých cieľom je
vytvorenie svetovej vlády pod ich mocou. Hovorí sa o globalistoch, iluminá-
toch, sionistoch, Židoch, satanistoch, slobodomurároch, Rotschildovcoch,
Rokkefelerovcoch, Trilaterálnej komisii, Rímskom klube, najbohatších 13
bankárskych rodinách... Všetky tieto organizácie sú organizované hierarchicky
tak, že spodný člen nevie a nechápe, čo vie člen o niekoľko hierarchických
stupňov vyššie, ale musí slepo počúvať a vykonávať príkazy. Ale hlavné je, že
všetky tieto tajné organizácie vyznávajú Satana ako svojho Boha a satanský
spôsob myslenia a života. A žiaľ čiastočne majú pravdu. V tejto knihe jasne
dokazujem, že Satan vytvoril tento vesmír a princípy existencie vesmíru a aj
života na Zemi sú Satanské – hlavne v Kap. 3 a 11. A tiež tvrdím, že aj všetky
súčasné náboženstvá ako kresťanstvo, islam, judaizmus, budhizmus ... síce
vzývajú Boha, ale v skutočnosti vyznávajú princípy Satana a teda sú satanské.
Satanské princípy myslenia a života sú: Individualizmus, egoizmus, sebectvo,
lakomstvo ... – teda presadzovanie seba a svojich. 
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Aj sebecké – neduchovné – presadzovanie svojej rodiny, svojho klanu,
svojho národa je satanistické. To však neznamená, že obrana seba aj národa
je satanistické. Satanistické je vždy len to, čo presadzuje nižšiu duchovnú
úroveň pred vyššou. Tiež materializmus – život založený na spotrebe a po-
tláčaní duchovnosti – je satanistický. Ale hlavná je podstata. Boh dáva
energiu a život a Satan odoberá energiu a život. A títo všetci „Satanistickí
individualisti“ robia presne to isté ako Satan. Oni samozrejme správne
zistili, že Satan skutočne existuje a jeho moc je ohromná! Majú pravdu!
Teda čo robia? Egoisticky a sebecky berú majetky ostatným a zámerne
a systémovo sa snažia ohlúpnuť ostatných – svojich konkurentov. Satan
chce všetko pre seba – je individualista. To isté robia aj títo ľudia. 

Pozrime sa, ako sa vyvíja takáto Satanistická spoločnosť. Keď dôjde
k problémom, nedostatku zisku... tak Satan začne ničiť aj vlastných!! Je to
cudzopasnícky systém, keď hostiteľ pomaly ale isto zabíja svojho hostiteľa.
Jednoduchí Satanisti nechápu, že svojim počínaním a myslením zaručene
nakoniec svojho hostiteľa zabijú!! Je to logicky jasné. Nijako ináč to nemôže
skončiť. V každej spoločnosti ľudí, alebo aj mimozemšťanov, v ktorej sa
raz presadí nadvláda Satanovho myslenia, takto skončia sebazničením. Sa-
tanisti nie sú schopní zmeniť svoje myslenie, pretože sú duchovne na naj-
nižšej úrovni. Psychopat si je istý, že ten, kto pomôže zadarmo inému,
musí byť blázon. Satanov vesmír je egoistický, vražedný chaos. Satanisti
systémovo vytvárajú chaos. Ale čím väčší chaos, tým viac aj Satanistov
bude zničených... Satan má v sebe zabudovaný samovražedný reflex. Na-
koniec je to logické, ak Satan len využíva energiu Boha a keď raz príde čas
a táto energia mu bude odobraná, tak Satan zostane bez akejkoľvek moci.
Preto aj Satanisti ako automaticky nasledujúci svoj vzor Satana, tiež vytvá-
rajú chaos, deštruujú duchovnú úroveň ľudí, vzdelanie ľudí ... a tým zabíjajú
tých, z ktorých žijú. Satanistický systém môže vydržať len dovtedy, dokedy
je dostatok ľudí a síl, ktoré nedovolia úplne prevziať moc Satanovi. Ako
náhle Satan prevezme všetku moc, tak okamžite a rýchlo zničí nielen ľudí
okolo seba, ale aj sám seba, pretože on nevie nič iné... !! Satanisti nedokážu
tvoriť, oni len spotrebovávajú. Čím väčší pomer satanistov k normálnym
ľuďom, tým rýchlejšie sa zrýchľuje kolaps celého systému a jeho zánik.
(Asi preto Hitler Žid na príkaz Židov z USA vyvraždil židov v Európe,
pretože sa rozhodli znížiť počet cudzopasníkov medzi sebou? Neviem.) 

Ďalšia podstatná črta satanistického systému je obmedzenie ich techno-
logických schopností, pretože oni systémovo ničia vedomosti a schopnosti
ľudí, ktorých vykorisťujú. Čím väčšia moc Satanistov, tým nižšie vzdelanie
a duchovná úroveň ich otrokov. Až pri určitom stave celkovej degenerácie
duchovnosti aj vzdelania, ale dostatočnej technologickej úrovni vojenstva
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v schopnosti globálneho ničenia a vraždenia, sa Satanisti napadnú medzi
sebou a vyvolajú takú vojnu, že sa medzi sebou vyvraždia. 

Čas, kedy vznikne pravdepodobnosť tejto konečnej vojny je vtedy, keď
degenerované obyvateľstvo stráca schopnosti ovládať moderné technológie
a nastane všeobecné znižovanie technologických schopností štátov a národov.
Pri tejto nevyhnutnej satanistickej „bratovražednej“ vojne zahynie možno
až 99,9 % ich populácie, teda tých, ktorí im slúžili!! Takto si myslím, skončili
všetky predchádzajúce satanistické civilizácie, ktoré na tejto planéte už boli.

Iná možnosť je taká, že sily Boha zaútočia prvé proti Satanistom a tak
zahynie len napr. 80 % populácie, civilizácia sa zachráni, ale hlavne cielene
sa zničí celý Satanistický systém a vyvraždia hlavných aj vedľajších Satanistov
– psychopatov – a vytvorí sa skutočný Božský systém, ktorý neumožní
duchovne nízkym dostať sa na pozície moci. Samozrejme, že Satanisti
preživší, budú ďalej organizovať svoje „videnie sveta“, ale na dlhú dobu im
to bude zamedzené.

Súčasní mocní ľudia Západu (a žiaľ aj východu) vyznávajú Satana ako
skutočného boha v tomto vesmíre. Majú pravdu, Satan skutočne existuje.
Ale existuje aj Boh. Tu je otázka, kto je silnejší Boh, alebo Satan? Samo-
zrejme, že Boh je nekonečne silnejší, ale Boh nemôže priamo zasahovať do
tomto sveta, tohto vesmíru (všetkých vesmírov), pretože tento vesmír vy-
tvoril Satan, ale s využitím jeho božskej sily (živej a večnej energie, alebo
iní tomu hovoria aj vedomie). Preto Satanisti, Ilumináti ... všetci, ktorí vy-
znávajú Satana, ako svojho boha, sú veľmi silní. Títo Satanisti praktikujú
čiernu mágiu, satanistické rituály a iné aktivity, aby sa spojili so Satanom
a démonmi z druhých svetov. Inde píšem „Vrana k vrane sadá, rovný rov-
ného si hľadá.“ Pretože títo ľudia sú duchovne na podobnej úrovni ako zlí
duchovia v druhých svetoch, tak sa ľahko na nich napoja (dokonca ich do-
kážu pritiahnuť na Zem) a samozrejme získavajú od Satana duchovnú pod-
poru vo svojich satanských činnostiach tu na Zemi. 

Nie je možné týchto ľudí podceňovať, že sú to blázni. Satan skutočne
existuje a jeho deti zlí démoni a zlí duchovia v druhých svetoch tiež existujú.
Materialisti, ktorí veria len v hmotu by boli „šialení“ z toho, ak by sa dostali
na takéto satanistické akcie „najmocnejších ľudí na tejto planéte“ a videli,
čo sa tam deje a ako sa tam zjavne – doslova materiálne – zlo prejavuje.
Neveríte v existenciu Boha, Satana, druhé svety, démonov? Je to váš pro-
blém. Nemáte vzdelanie, ste nevediaci a nechápajúci podstatu ničoho – je
to váš veľký problém.

Určitá časť populácie je však duchovne naladená na vzdelávanie. Títo ľudia sú
podstatne schopnejší ako priemerný človek. A títo ľudia sa dostávajú do veľkých
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problémov, keď začnú prakticky realizovať nejaké svoje „experimenty“ s vyvolávaním
duchov. Záhrobie a ostatné vesmíry sú plné zlých duchov a démonov a títo sa snažia
všetkými silami dostať sa do tohto systému na Zem. A títo naivní „duchovne hľadajúci“
a nechápajúci, im v tom obrovsky pomáhajú. 

Uvedomte si, že len zlí duchovia sa na Vás napoja a nie dobrí. Dobrí sú prítomní
stále a len zlí sú z tohto systému vylúčení. Tak to zariadil nepriamo Boh, aby ovládal
situáciu s využívaním jeho energie. Takže ďalší okrem tých duchov, ktorí sú tu, môžu
prísť len zlí!! Opakujem, nie je možné pritiahnuť dobrých týmito aktivitami. Preto
takéto duchovné učenie sa, cvičenie, prináša vždy veľké problémy týmto ľuďom. Zlí
duchovia majú málo energie – od Boha im je odopieraný prístup k „živej a večnej
energii“. Preto ako náhle sa napoja na takéhoto naivného človeka, okamžite ho vysá-
vajú z jeho energie. Ich nič iné nezaujíma. Samozrejme, že títo zlí duchovia klamú
ľuďom, ktorí ich privolali. Oni sú zlí a preto absolútne nemôžu mať záujem človeku
pomáhať – dokonca im hovoriť pravdu?! ... Chuji! Tak sa naivní „duchovní vzdelanci“
dostávajú do totálneho hovna...! A ak sa niekomu podarí viac zblížiť s takýmto du-
chom, tak môže ľahko aj zomrieť! 

Preto v žiadnom prípade sa nesmie človek z tohto „systému“ snažiť napojiť na
systém – svet – na druhej strane, pretože tam je len zlo a duchovná nízkosť a smrteľný
nedostatok božej energie – vedomia. Aké praktiky týmto smerom človeka posúvajú
za obeť zlým duchom a démonom? Sú to všetky snahy vyvolávať duchov a aj myšlienky
sa s nimi spojiť. Oni cez takéto myslenie a dokonca nahlas vyslovované slová dostávajú
príležitosť, akoby vytvorením mosta, dostať sa na tento svet a teda do tela daného
človeka. 

Človek, ktorý bol „dôrazne“ napadnutý zlým duchom, to pozná ľahko:
stratil energiu, nič ho nezaujíma, má depresie, v ťažších prípadoch nemôže
spať a v noci sa dusí, nemôže dýchať, počas dňa dostáva návaly slabosti, že
si musí ľahnúť, snaží sa byť na slnku za každú cenu, pretože slnečné lúče
mu dodávajú teplo a energiu... hrozí mu smrť. Ľahšie prípady napadnutia
sú odľahčené, majú menšie problémy – ktoré ale pred rokmi nemali – a tak
môžete dedukovať, či sa na vás „neprisal“ nejaký duch kvôli vašej hlúposti
v minulosti. Je veľké percento ľudí, ktorí sa podstatne lepšie cítia, keď svieti
slnko, ako keď prší. Toto nie je prirodzené...! 

Pretože ak nie je voda, tak všetko živé vyschne a zahynie. Preto je po-
trebný aj dážď a aj slnko. Takéto jednostranné, silné nutkanie, že daný
človek chce slnko a nie dážď, je jasný znak toho, že toho človeka nejakým
spôsobom – viac alebo menej – vysávajú z energie zlí duchovia. Človek sa
ľahko dokáže napojiť na nich tým, že na nich myslí. Ale aj tí, ktorí na nich
nemyslia, ale majú „satanské“ myšlienky, sú ich energetickí otroci. 

Samozrejme, že všetci silne veriaci v Bibliu aj Korán a iné mylné nábo-
ženstvá sú určite všetci „vysávaní“ svojimi démonmi z iných svetov!! Všetci
títo sú len „energetickí“ otroci Satana a jeho démonov! V snoch sa človek
ľahko dostáva na druhú stranu, ak tak chce! U slabého človeka môžu pri-
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tiahnuť démona na neho aj ľudia z jeho okolia. Môžu to byť dokonca aj
jeho rodičia a blízki ľudia. A pritom obrana je tak jednoduchá – myslite
a neverte omylom – neverte nikomu a ničomu – len ľuďom z poľa B sa
dá dôverovať!! O myslení podrobne píšem v Kap. 31. 

Aké vedomé aktivity zvyšujú pravdepodobnosť pritiahnutia démonov,
zlých duchov na človeka? Je to praktikovanie všetkých súčasných mylných
náboženstiev, ale napr. aj cvičenie jogy a iné cielené cvičebné systémy
údajne na „individuálne“ zvýšenie duchovnej sily človeka...? Spýtajte sa
človeka, ktorý dlhé roky cvičí jogu, či skutočne je taký silný, ako by chcel
byť a či nie je cvičenie jogy už jeho nutnosťou, taký by bez nej bol slabý...
Jediné pravdivé duchovné učenie z minulosti sú podľa mňa Slovanské védy.
Všetko ostatné sú omyly, ktoré pri zvýšenej aktivite ich praktikovania, zá-
konite privádzajú na človeka zlých duchov zo záhrobia – z iných svetov.
A tak človek, čo nič nerobí, nemôže ani nič pokaziť – preto jednoduchým
ľuďom, ktorí sa nezaujímajú o duchovné mylné myslenia a cvičenia, ne-
hrozia takéto vážne nebezpečenstvá. 

Takýto démonský zlý systém je aj myslenie podľa dona Juana v knihách
od C. Castanedu, samozrejme aj budhizmus, hinduizmus, islam a aj kres-
ťanstvo. Paradoxne teda ľudia, ktorí sa snažia o duchovný stav, naopak sa
dostávajú pod moc Satana a jeho démonov. Je to nešťastie týchto ľudí, ktorí
svojou snahou a prácou „na sebe“ dostávajú zlo do seba a dostávajú sa pod
moc záhrobných zlých duchovný síl... Nevadí, že ste sa v tom poznali. Už
to viete a ľahko sa zbavíte svojich „duchovných parazitov“ už len tým, že
tak budeme v myslení chcieť. Samozrejme, že poznávanie Slovanských véd
maximálne zrýchli a uľahčí tento proces udržania svoje energie a jej vý-
znamného zvyšovania. 

Ale vráťme sa k „majiteľom“, Iluminátom..., ktorí chcú zaviesť svoju svetovú vládu.
Všetci sú Satanisti. Celý systém moci, aj ekonomiky, ktorí oni vytvorili na tejto pla-
néte, je Satanistický cudzopasnícky systém. Jeho cieľom je odoberať energiu tým,
ktorí jej majú viac, ako oni sami. Pretože títo ľudia sú duchovne najnižší, nedokážu
chápať myslenie duchovne vysokých. Preto je úplne zbytočné im niečo hovoriť a vy-
svetľovať...!! Je to zbytočné... Oni Vás majú za chujov a „otrokov“. 

Celé tieto rodiny sú pod mocou Satana a oni sa nedokážu z toho dostať. Oni
nemajú skoro žiadnu šancu zmeniť svoje myslenie, pretože Satan, ktorému slúžia po
generácie, ich aj zabije, ak by ho oni zradili... Preto oni to dobrovoľne nedokážu!
Jediná šanca, ako pomôcť aj týmto „strateným satanistom“ je ich k tomu donútiť. Iná
cesta nie je. Preto asi 3. svetová vojna bude nevyhnutná. Oni „Satanisti“ (sú v rozho-
dovaní aj myslení nesvojprávni) sa bez boja svojej moci nedokážu vzdať. Záchranu
ľudského rodu môže zaistiť len nová duchovná sila Slovanov (nikto iný toho asi už
nie je schopný), ktorá v správny čas „silovo-vojensky“ prevezme moc a zmení tento
Satanský systém na systém Slovanský.
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Asi pol roka pred vydaním tejto knihy som si náhodou na internete pre-
čítal od ruského mysliteľa, historika, filozofa... Zaznobina tento link:
https://www.youtube.com/watch?v=kUpKTJhZhpI. Zaznobin tu hovorí: 

„Marx napísal: Nacionálnej otázky sa nie je možné dotýkať, to je ako
boľavý zub. Lenin povedal: Židia sú chymérická národnosť, kupci-trhovci,
obecne človek peňazí. Hovoriť o židoch ako o národe, je reakčná teória. A čo
teda sú, ak nie národ? Na to je treba predsa odpovedať. A dostávame, že sa
jedná o jediné spoločenstvo určujúce rodovú líniu po matke. Prišli sme k po-
chopeniu, ako bolo vytvorené toto mafiózne spoločenstvo, je to jednoducho
najstaršia a najkultúrnejšia mafia. Prečo u nás 50 % pedagógov je z rady tý-
chto chlapcov. To sú všetci takí geniálni? Prečo 750 z 1000 má vysokoškolské
vzdelanie, 44 z 1000 má kandidátske dizertácie. Zhruba 70 z 1000 má do-
ktorské a z cca 90 % tvorí Akadémiu vied? Ak zastávate názor, že je to národ,
potom je možné vás obviniť z rasizmu. Cítite, do akej situácie sa dostali? Vy-
chádza, že buď ste len vy národ a všetci ostatní sú niečo, neznámo čo ...
Alebo ste ... Naša odpoveď je: mafia, vytvorená pred 3000 rokmi.“

Zaznobin nie je obyčajný človek. On bol vedúcim členom skupiny, ktorá
vytvorila súčasné ruské teórie „Koncepciu spoločnej bezpečnosti“ a „Do-
statočne všeobecnú teóriu riadenia“ (preklady textov tejto teórie sú na
www.leva-net.webnode.cz). Teda Zaznobin tvrdí, že Židia sú mafiánske
inteligentné spoločenstvo vytvorené pred 3000 rokmi. K tomu iný ruský
mysliteľ (z tej istej skupiny) V. V. Pjakin na www.nwoo.org zo dňa 14.5.2018
tvrdí, že Židia sú rozdelení na dve proti sebe stojace skupiny. Jedná chce
zorganizovať nový „holokaust“ a vyvraždiť zvyšných svojich príslušníkov
a zničiť Izrael a druhí Židia chcú zachovať Izrael a vytvoriť národ... Tak ja
sám neviem. Vyberte si, ale tá mafia sa mne zdá reálna verzia.

Na druhom videu: https://www.youtube.com/watch?v=tzFVEuZibes –
pán Pjakin hovorí o židoch asi toto – vyberám hlavné veci, citujem: 

„V roku 1274 pred n.l. sa odohrala bitka u Kadeša medzi Egyptom a Che-
titskou ríšou. Na znamenie svojej porážky Egyptský faraón Ramzes II nariadil
postaviť pamätník – ľudská pýcha. Ak by to neurobil, bolo by podstatne ťažšie
to identifikovať, ale on túžil sa blysnúť, aký je borec. A on postavil v Luxore,
na ktorom je nápis (obelisk) – Všetci si myslia, že v bitke pri Kadeši ma
Chetiti porazil, ale ďalšie 3000 tisíce rokov ukážu, že som Chetitov porazil
JA. Chcel sa pochváliť, vyhral som ja... 

K čomu vlastne došlo. Chetiti zajali veľa otrokov... Ale otroci to boli chrá-
moví otroci. U zrečestva sa nachádzajú len otroci, ktorí už svojou prítom-
nosťou disponujú vyššou úrovňou vzdelania, vedomostí, návykmi, metódami,
znalosťami ako riadiť spoločnosť. Ak ich ešte vyškolili špeciálnym spôsobom,
čo aj bolo prevedené počas sinajského „pochodu“, kde vyviedli chrámových
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židov do púšte a vodili ich tam dokola 42 rokov. Za tých 42 rokov tam boli
vzbury a ďalšie veci. Čo prebehlo? Čo bolo urobené? 

V priebehu pochodu starí ľudia zomreli, takže deťom nebolo možné odo-
vzdať znalosti a rastúce pokolenie, tým skôr, že im bola robená obriezka
(odrezanie časti pohlavného údu pravdepodobne spôsobuje umŕtvenie du-
chovného rozvoja chlapca). Každý deň prebiehal presun na nové miest, kde
bola egyptskými žrecmi umiestnené nová dávka „manny nebeskej“ a tam
večer ideologické školenie (vymývanie mozgov) „vy ste najchytrejší, najschop-
nejší, ste vyvolení... vašou úlohou je ovládnuť svet.“ 

Takýmto spôsobom sú do cudzej spoločnosti zavedení otroci, ktorí svojou
úrovňou vzdelania sú vyššie než prostý ľud danej spoločnosti (kde boli zave-
dení). Začínajú činnosť a oni sú potrební pre svojho majiteľa, získavajú si
dôveru... dostávajú k dispozícii mechanizmy realizácie riadenia a oni začínajú
tu, medzi davom, robiť problémy tomu riadenú, ktoré realizuje elita. Nakoniec
sa dostávajú medzi elitu, presnejšie prenikajú tu, prebieha revolúcia a revolúcia
zmetie zrečestvo (duchovné vedenie danej spoločnosti). A cudzie zrečestvo
začína na štruktúrnej úrovni riadiť tento štát. 

Židovstvo podľa svojej „špecifikácie“ bolo vždy týmto „úderným oddielom“.
A netreba sa mýliť, že sa jedná o Semitov/antisemitov, židovstvo je predo-
všetkým IDEOLÓGIA. Ale v žiadnom prípade etnická skupina. „Sabra“ sú
semiti, Aškenazi – to je základ európskych etník, Kaifeni sú napríklad Číňania,
Falašovia sú obecne černosi, Chazari – ktorí povstali proti Svjatoslavovi –
tak Chazari nie sú semiti. 

V tejto rovine treba chápať, že sa jedná o spoločenstvá na základe určitej
ideologickej osnovy. Ale usilujú vždy o čo? O život v gettách. Getto dovoľuje...
Getto, to je systém kultúrnej izolácia Židov, ktorý im dovoľuje dávať svojim
ľuďom vyššiu úroveň vzdelania (Asi teraz je jasné, prečo sa znižuje všeobecné
aj technické vzdelanie pre masy Slovákov na Slovensku!!) budúcim kádrom
revolúcie a dávať im znalosti o riadení. Na základe čoho oni sa vždy dostávajú
na vrchol medzi masami prostého ľudu a môžu konkurovať elitám v danej spo-
ločnosti znalosťami o riadení. A čo sa týka profesionálnej špecifikácie, tak židia
to bola vždy produkcia obuvi a oblečenia, to farmakológia, advokácia, produkcia
predmetov rozkoše, a finančníctvo. To znamená – všetky špecializácie, ktoré po-
skytujú priamy postup k elite. Na začiatku prostredníctvom profesionálnej
činnosti a neskôr aj prostredníctvom rôznych manželstiev a získanie „pôvodu“.
Rotchild žid – ktorý získal manželstvom titul a pôvod, sa dostal medzi elitu.

Chetitská ríša boli Slovania. Ich písmo je veľmi podobné písmu Vinčanskému
z oblasti podunajska, Feníckemu písmu, aj Etruskému písmu... všetko Slovania. Ako
prví začali hromadne vyrábať železné nástroje. (Vieme, že na Slovensku boli objavené
železné predmety už asi 1500 rokov pred n.l. – preto ja jasné, že Chetiti prišli do
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Malej Ázie, súčasné Turecko, práve z oblasti strednej Európy.) Niekoľko storočí po
tejto bitke u Kadeša sa Chetitská ríša rozpadla vnútornou revolúciou. Ramzes II mal
pravdu. Otroci, ktorých Chetiti získali od Egypta pri tejto víťaznej bitke – boli to
židia, chrámoví otroci – po generáciách sa postupne dostali do strednej a vládnucej
skupiny, kde vyvolali revolúciu. Bola to asi prvá revolúcia, ktorú vyvolali takto „vy-
projektovaní“ židia. Samozrejme všetky veľké revolúcie boli vyvolané a riadené tiež
touto židovskou mafiou – francúzska revolúcia, ruská októbrová socialistická revo-
lúcia... 

Ale pokračujme ďalej z videa: ... Pretože ešte raz zopakujem, židovstvo je
svojou podstatou sekta a nie národnosť, preto bola vykonaná veľká vec so
štátom Izrael, keď nakoniec židom dovolili stať sa národom... Globálny pred-
iktor, ktorý ovláda dianie na svete z pozície konceptuálnej, teda z pozície
„žrečestva“, je 358 rodín, ktorý vlastnia v súčasnosti už 60 % bohatstva tejto
planéty...!! A už bolo zverejnené, že 176 korporácii kontrolujú prakticky celú
svetovú ekonomiku. A tieto skupiny majiteľov organizujú rôzne nadnárodné
konferencie..., kde inštruujú podriadených debilov, čo majú robiť v prospech
týchto „vlastníkov“... ha, ha. 358 rodín, potomkovia egyptského zrečestva,
oni formulujú politiku. A ako ju formulujú? Veľmi jednoducho. Prichádza
napr. nejaký Čubajs, veľmi dôležitý, a účastní sa takéhoto nejakého zasadania
– ako Bildenberg, Rímsky klub, Komisia 300, Trilaterálna komisia... –
a vedľa neho – technický špecialista – pomocník – ktorý pochádza z týchto
358 rodín... Tí, ktorí boli normálni, patrioti svojho štátu, tí ideologickú
priepasť prekročili a pracovali so Stalinom... Takže vy chuji nevzdelaní slo-
venskí, Stalin bol šťastie pre Rusko a aj pre Slovensko. Bez Stalina by
Slováci už neexistovali!!

Iná zaujímavá informácia – názor – bola na tomto linke: https://www. hlavne-
spravy.sk /poliaci-maju-obrovsky-strach-robia-ramena-hraju-sa-na-velmoc-potom-
za-americku-zakladnu-na-svojom-uzemi-ponuknu-dve-miliardy-dolarov/1415388.
V komentároch „diskutér“ napísal na Poľsko toto, citujem: 

Tí, ktorí sa vyznajú trochu v histórii, určite poznajú pojem Trojité delenie Poľska:
https://cs.wikipedia.org/wi... Pred týmito udalosťami bolo Poľsko uznávanou regionálnou
veľmocou, okrem iného významne prispelo k zastaveniu postupu Osmanskej ríše. Potom
nasledovalo obdobie v dejepise nie príliš detailne popisované ako „obdobie spoločenského
úpadku“ Poľska, ktoré napokon viedlo k jeho totálnej politickej neschopnosti a bolo
prakticky bez boja rozdelené medzi susedné mocnosti. V zásade sa zabúda na jeden
„detail“ z tohto obdobia. V tomto období bolo Poľsko krajinou s najväčšou židovskou
komunitou v Európe. Zozbierali sa tam všetci židia , ktorí boli vyhnaní z krajín západnej
Európy (Španielska, Francúzska, Nemecka). Za sto rokov svojej pôsobnosti dokázali
Židia Poľsko tak dôkladne rozvrátiť, že prakticky bez boja bolo následne rozobrané su-
sednými krajinami „na súčiastky“...

Ja samozrejme neviem, ako je to s tými židmi a ich mafiou. Čítal som
niekde na internete, že sú Chasidi, Sionisti, rodina Aškenázy, ruskí židia
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a Chabad Lubavitch. Ale možno ich „mafií“ je viac... ? Oni sa taja, aby sme
ich my Slovania nepoznali, akí sú to „skurvenci“. Ha, ha. Nechávam na či-
tateľoch, ako si zistia dôkazy pre, alebo proti. Ja nemám časové a finančné
možnosti, aby som k tomuto židovskému problému mohol na základe
dlhodobého štúdia a overovania faktov zaujať nejaké svoje jasné vlastné
stanovisko. Ale však vidíme, ako po stáročia sa tu neustále rieši nejaký
problém židovstva?! A tak ma nutkavo napadla myšlienka, a koľko tých ži-
dov je teraz na Slovensku? ... Ja tvrdím, že všetky „demokratické“ politické
strany koalície aj opozície majú ten istý program... kradnúť, kradnúť a krad-
núť... ha, ha – ako hovoril Lenin. Ale ak je Poľsko takto deštruované židmi
– teda podľa Pjakina a Zaznobina židovskou mafiou – ako sa má Poľsko
brániť? Má ich vyvraždiť ako za Hitlera? To určite nie...!! Ako im teda odo-
brať moc, ak sú skutočne zlí? Ak je pravda, že Židia sú Satanoví služobníci,
tak sa to dá urobiť ľahko, podľa princípov v tejto knihe. A nemusíte ich
zasa všetkých vraždiť! Som proti vraždeniu nevinných židov. Ale údajne aj
tak tých 358 rodín plánuje vraždenie svojho etnika – ó omyl, židia nie sú
etnikum, ale súčasť mafie. Teda tých 358 rodín plánuje vyvraždiť zasa 90 %
svojich členov, pretože im vadia v ich ziskoch... ? Skutočne neviem... 

Na internete: https://diskuter.wordpress.com/2018/01/26/talmud-zdroj-
nenavisti-zakladny-prehlad-a-recenzie-4-knih/, som čítal: „Talmud – zdroj
nenávisti. Základný prehľad a recenzie 4 kníh.“ Teda ďalej len stručne citujem
z tejto veb stránky.

August Rohling: Talmudský Žid (1890): Knižka „August Rohling: Talmudský žid“
sa venuje priamo pasážam z rôznych rabínskych spisov a priamo cituje najvýraznejšie
nenávistné texty a dokladuje nenávistnú mentalitu židov proti kresťanom a „gójom“
(označovaným za zvieratá). Knižka napísaná autorom Augustom Rohlingom je pova-
žovaná za jeden z najkvalitnejších zdrojov k téme Talmudu. Vznikla na základe pre-
kladov Talmudu iniciovaných pri súdnom vyšetrovaní židovskej rituálnej vraždy v Da-
mašku okolo roku 1860. 

R. M. Vlas: Talmud – zdroj nenávisti (1939) … 2. Talmud, zdroj nenávisti (10
strán…množstvo citátov z Talmudu, dokumentujúcich fanatickú nenávisť k „nežidom“
a špeciálne ku kresťanom. ...skutočne zaujímavé citáty začínajú na strane 20 a pri ich
čítaní v  človeku niekedy vrie žlč. 3. Je Talmud závazný pro Židy dneška? (2 strany
textu) …krátka kapitola o tom, že pre Židov sú prísne tresty za nedodržiavanie nariadení
Talmudu: …kliatba za „zradu“ Žida je rozdelená do troch stupňov závažnosti:
1) vylúčenie z náboženských obradov a náboženských priestorov synagógy
2) úplne vyhnanstvo z židovskej komunity a celoživotná kliatba na jeho hlavu
3) ukameňovanie (tento trest od stredoveku nemôžu praktikovať v praxi, takže sa ob-

medzujú hlavne na prvé dva typy trestov). 4. Závěr podle Dostojevského (3 strany
textu) …úryvok z Dostojevského textov, kde popisuje mentalitu a správanie Židov
v Rusku. Text pôsobí dojmom, akoby bol napísaný len včera, absolútne nič sa od tej
doby nezmenilo. Dostojevský píše, ako Židia v Rusku neustále vyplakávajú, ako ich
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Rusi utláčajú a krivdia im, ale kedykoľvek sa naskytne príležitosť, veľmi ochotne sa
pridávajú k vykorisťovateľom Rusov. Píše o tom, ako Židia neustále žiadajú pre
seba ďalšie práva, ale odmietajú akceptovať akékoľvek povinnosti voči okolitým Ru-
som. Píše o tom, že hoci Rusi prijali Židov s otvoreným priateľstvom, Židia voči nim
prejavujú iba najvyššie opovrhovanie. Píše o tom, ako Židia v Rusku vlastnia banky,
burzy, skupujú polia a čerstvo oslobodených nevoľníkov uvrhli do nového otroctva
v svoj prospech. Varuje Rusov, že pokiaľ budú situáciu ďalej ignorovať, jedného dňa
Židia Rusko ovládnu a nebudú mať s bežnými Rusmi zľutovania (text bol napísaný
v 19. storočí, o pár desaťročí neskôr, v roku 1917 sa Dostojevského varovania krvavo
naplnili).
Knižka „Bernardin Freimut: Židovské krvavé vraždy od prvního výskytu

v dějinách až po současnost „ sa venuje v kapitole 20. Talmudu (a z neho vyplývajúcej
fanatickej nenávisti ku kresťanom) a v kapitole 21. Kabbale (a z nej vyplývajúcich ná-
vodov k rituálnym vraždám a hromadnému vraždeniu „nevercov“). ... ďalej len niektoré
kapitoly. Kapitola 20 prináša základný náhľad do témy TALMUDU, ktorý sa vyznačuje
fanatickou nenávisťou proti kresťanom. Hoci nikde v Talmude nie je priamo napísaný
návod a účel rituálneho zabíjania kresťanov, viaceré pasáže k tomu nepriamo navádzajú,
alebo danú praktiku tolerujú. Popri tom sa však Talmudom tiahne neuveriteľná nenávisť
voči všetkým „nežidom“ (gójom, alias dobytku), predovšetkým však proti kresťanom. 

Sú tam príklady rôznych situácií, ako sú Židia povinní kresťanom škodiť vždy, keď
sa naskytne vhodná a bezpečná príležitosť a ako im je pod hrozbou pekla zakázané
kresťanom v núdzi pomôcť. Mrazivo znie úryvok zo strany 91:“ Nejvýznamnější ze
všech židovských dogmatiků, Orel Maimonides, učí: Jakmile se Židé po příchodu mesiáše
znovu chopí moci, kterou kdysi měli v Palestině, mají se všichni Nežidé přinutit k přijetí
noachitského zákona a zabít všechny ty, kteří se tomu budou vzpírat. – Na vysvětlení
dodáváme, že se i na mnoha jiných místech Talmudu říká, že po příchodu mesiáše
všechny národy přijmou židovskou víru, avšak křesťané by se na této milosti neměli
podílet, nýbrž mají být naprosto a zcela vyhubeni. Takové vyhlídky tedy dává Talmud
křesťanům pro případ, že by na neštěstí upadli pod panství Židů. Zmíněný příkaz je
však podle Maimonidova názoru sdělen samotným Mojžíšem, a to na výslovný Boží
rozkaz.“ ... (moja poznámka: príklad realizácie tohto prikázania ukazujú udalosti tzv.
„červeného teroru“ v Rusku po roku 1917, kedy sa bolševici (židia) po prvý raz v histórii
dostali k naozaj neobmedzenej vláde nad veľkým územím.) Na rovnakej strane je tiež
viacero ďalších drsných citátov: o tom, že židia majú zabiť vždy najlepšieho z “neve-
riacich“. O tom, že zabitie „popierača“ je z ich pohľadu „bohumilým“ činom. Že všetci
„bezbožníci“ majú byť bezo zbytku vyhubení. Že prikázanie „nezabiješ“ sa vzťahuje
iba na ich súvercov, ostatní „gójovi“ sú zvieratá, na ktorých sa 10 prikázaní nezvťahuje.
Tiež je tam spomínané, že sa Žid môže nechať falošne pokrstiť, aby si tým zachránil
život, alebo aby zmiatol „nevercov“ a mohol im ďalej škodiť. (všetko s. 991). Ďalej je
tam spomínané, že Židia si uvedomujú, že nemôžu svoju nenávisť ku kresťanom preja-
vovať otvorene a tak ju skrývajú a škodia kresťanom len vtedy, keď sa naskytne beztrestná
príležitosť (s. 92). Je tam tiež zmienka, že práve židia stáli v pozadí rozpútania prvého
teroru proti kresťanom v dobách rímskej ríše (s. 992). Taktiež je tam spomínané, že je
židom doporučované zastávať pozíciu kresťanských lekárov a z tejto pozície tráviť
naivné obete. (s. 92). Na s. 93 potom pokračuje téma sektou satanistov (uctievačov
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diabla), ktorí majú pozoruhodne podobné rituály ako radikálni talmudisti a organizačnú
štruktúru podobnú slobodomurárom. Pátranie dobrovoľníkov ukázalo, že vrcholové
pozície francúzskych satanistov boli v 19. storočí obsadené Židmi. 

Kapitola 23 prináša základný náhľad do témy tajných židovských kníh KABBALY.
Kabbala obsahuje najzreteľnejšie výzvy k praktikovaniu ľudských obetí, znovu so špe-
ciálnym zameraním na „nežidov“ (označovaných pojmami plevy, odpad, psi atď). Mi-
moriadne cenená je krv kresťanských panien. Taktiež je tam popisované, že židia sú
„deti božie“ a kresťania „deti diabla“ a že treba proti nim viesť večnú vojnu. Na konci
s. 95 je citát, ktorý vyzýva k bráneniu rozmnožovania „nežidov“, aby bola „strana zla“
čo najviac oslabená (moja poznámka: toto sa zrejme realizuje masívne v praxi v podobe
propagácie antikoncepcie, potratov až po úmyselné šírenie neplodnosti pomocou GMO
potravín, vakcín a iných hormonálne toxických látok). Explicitne je tam povedané, že
cieľom je dosiahnuť, že „mužov vykastrujú a ženy zabijú“ (s. 996, prvý odsek). Tiež je
tam spomínané, že sa má dosahovať smrť neveriacich pomocou ľsti a úkladov a že je
povinnosťou sa o to neustále snažiť. Je tam opakovane citované, že zabíjanie „bezbož-
níkov“ je vnímané ako obeta „Bohovi“ a že je veľmi pozitívne hodnotená. Ďalej je tam
spomínané (str. 96, posledný odsek), že v Mojžišových dobách sa realizovala obeta po-
mocou obetovania barančeka, v dobe po Kristovi bola táto obeta nahradená obetovaním
kresťana. Všetky texty sa zhodujú v tom, že najvhodnejšia doba na obetovanie kresťana
je v dobe Veľkej Noci. To potvrdzujú aj štatistiky, že väčšina rituálne zabitých obetí za
posledné storočia bola zabitá práve v období nadchádzajúcich veľkonočných sviatkov.

Z predošlých kníh zopár dôležitých myšlienok, ktoré vysvetľujú súčasnú dobu: 
1) Talmud vtĺka Židom do hlavy, že sú vyvolený a nadradený národ. Všetky ostatné

národy sú „gójovia“ (dobytok) a ich ženy sú „niddah“ (špina). Gójovia nemajú nárok
na žiadne práva. Žid môže beztrestne gója zabiť, môže ho beztrestne okradnúť, podviesť,
svedčiť proti nemu krivou prísahou. Pokiaľ toto nie je ukážkový príklad rasizmu a xe-
nofóbie, tak asi už nič. 

2) Homosexualita je Talmudom tolerovaná. Homosexualita je podľa všetkého medzi
židmi rozšírenejšia, než medzi inými národmi. Židia zároveň veľmi dobre vedia, že
propagácia homosexuálneho správania je ideálny nástroj na destabilizáciu cudzej spo-
ločnosti. 

3) Talmud sa vyjadruje vysoko pohŕdlivo na adresu kresťanských žien. Sú označované
za odpad, ale zároveň Talmud vyzýva Židov, aby zámerne využívali nežidovské ženy
na svoje pobavenie a “špinili ich“. [3a] Židia stoja za propagáciou nevery, rozvodov,
prostitúcie, pornografie. 

4) Židia fanaticky nenávidia kresťanov, viac než kohokoľvek iného. Vznik kresťan-
ského náboženstva im totiž na dlhé storočia zmaril ich plány na zriadenie židmi ovlá-
danej svetovej vlády. 

5) Židia veria, že Jahve celý svet zveril im a že jedného dňa im bude umožnené
získať vládu nad celým svetom. Talmud píše, že po príchode Židovského Mesiáša budú
ostatné národy vyvraždené a na svete zostanú iba Židia. Talmud zároveň prikazuje
Židom všemožne brániť rozmnožovaniu „nežidov“. V súčasnosti máme po celom svete
narastajúce problémy s klesajúcou pôrodnosťou, rozrastajúcou sa neplodnosťou, židmi
ovládané neziskovky agresívne propagujú antikoncepciu, potraty a prísne plánovanie
počtu detí v rodinách. 
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6) Predstava, že jedného dňa bude svet právoplatne patriť Židom, stojí za ich tvrdo-
hlavými snahami o budovanie „nového svetového poriadku“ s „jedinou svetovou vládou“. 

7) Talmud predpovedá, že po príchode Židov k moci budú všetky ostatné národy
vyvraždené. Hrozivý príklad, ako bude vyzerať židovská vláda v praxi ukázali udalosti
žido-bolševickej revolúcie v Rusku v roku 1917, kedy sa Rusko stalo prvou krajinou na
svete, kde Židia získali dominantný mocenský vplyv. Výsledkom bola hrôzovláda čer-
veného teroru, milióny mŕtvych Rusov, snaha o úplnú likvidáciu ruskej kresťanskej
cirkvi, pálenie kostolov, zabíjanie kňazov a ruskej inteligencie. Celková bilancia hrôzo-
vlády bolševikov sa udáva na minimálne 25 mil. mŕtvych Rusov, pričom niektoré kon-
troverznejšie zdroje udávajú až 50 mil. obetí. 

8) Talmud a Kabbala popisujú mnohé krvavé rituály, ktoré sa prekvapivo podobajú
na krvavé praktiky islamu a satanistov. Židovské kóšer jatky sa až prekvapivo podobajú
na moslimské halal jatky. Židovské rituálne vraždy sa prekvapivo podobajú na sata-
nistické rituály. Židovské náboženské rituály obsahujú praktiky používania kresťanskej
krvi získanej zavraždením malých detí, pričom táto krv sa používa na najrôznejšie ná-
boženské účely: pri židovských svadbách, pôrodoch, pri obriezkach, zapeká sa do ma-
cesových koláčov… 

9) Jahve, tak ako je popisovaný v Talmude je krutý, bezohľadný a nenávistný Boh.
Vyžaduje neprestajne krvavé obete (obetovanie zvierat, detí, obradné rituály s krvou),
žiarlivo trestá každého, kto sa odkloní od viery, jednostranne zvýhodňuje Židov a vyzýva
na vyvraždenie všetkých „pohanských“ národov. Jahve je démon a Židia uctievajú
a slúžia démonovi. 

10) Nevôľa kresťanského obyvateľstva v stredoveku nútila Židov skrývať svoju ne-
návisť a prestierať ku kresťanom priateľský vzťah. V mnohých prípadoch boli Židia pri-
nútení pod nátlakom konvertovať na kresťanstvo, ale ďalej v sebe skryto živili svoju
protikresťanskú nenávisť. 

11) V porovnaní s judaistami nemá islam žiaden zásadný dôvod k nejakej nezmie-
riteľnej nenávisti ku kresťanom. Vysvetlenie súčasnej moslimskej nenávisti ku kresťanom
je jednoduché. Židia v minulosti konvertovali a snažili sa splynúť s každým prostredím,
v ktorom žili. Menili si mená, prijímali falošne cudzie náboženstvo (katolicizmus, lute-
ránstvo, mohamedánstvo, marxizmus atď). Židia, ktorí sa infiltrovali medzi moslimov,
vložili do islamu pôvodne čisto židovskú nenávisť ku kresťanom. 

12) V súčasnosti je islam využívaný Židmi ako bojový nástroj na zničenie vzdoru-
júcich kresťanov. Toto je to hlavné vysvetlenie, prečo mimovládky a vlády po celej
Európe tak absurdne a nepochopiteľne ustupujú požiadavkám islamistom a prečo je
islam pretláčaný do škôl a kultúry západných kresťanských krajín. Toto je aj vysvetlením,
prečo Židia otvorene a skryte financujú a podporujú moslimské džihádistické skupiny
po celom svete, dokonca aj vtedy, keď tieto moslimské skupiny hlásajú nenávisť proti
Židom. Je to z dôvodu, že moslimovia v skutočnosti pre Židov žiadneho zásadného ne-
priateľa nepredstavujú (jediný zdroj konfliktov s Arabmi je územie okupované Izraelom,
ale tento zdroj konfliktov je možné v prípade potreby kedykoľvek rýchlo znovu vyriešiť,
napríklad vysťahovaním Izraela naspäť do vyľudnenej Európy a USA)... 

Ja samozrejme neviem, či je to pravda, alebo omyl! Ale holokaust a sú-
časný „antisemitizmus“ je pre mňa výstražné znamenie, že sa tu niečo deje,
ktoré asi nebude čierno-biele?! Treba to vedecky analyzovať a odhaľovať
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pravdu. Len to je morálne a správne. Len morálka a pravda je spojenie
s Bohom a opak, alebo čiastočnosť – teda nedôslednosť – slúži Satanovi.
Navrhujem zriadiť vedeckú skupinu na Slovensku, ktorá preverí pravdivosť
alebo mylnosť, „čo sú židia zač“? Satanisti alebo boží ľudia? Alebo sú len
obyčajní ako aj iní? ... Čoho sa bojíte? Ešte je zaujímavé aj „História Židov
na Slovensku“ na Wikipédii: https://sk.metapedia.org/wiki/Hist%C3%
B3ria_%C5%BDidov_na_Slovensku. Tiež je kritická voči Židom.  

Nechápajúci a nevediaci otroci a sluhovia Satana sú ľudia lži. Ľudia lži
sa poznajú ľahko. Prehlasujú o sebe, že majú „svoje zásady“ a podľa nich
sa držia. Ako náhle má niekto zásady, to znamená, že nie je schopný kritic-
kého myslenia. Však zásady sú jasne „mantinely“ myslenia a správania sa.
To isté, teda „zásady“ správneho myslenia a chovania sa majú aj všetky sú-
časné satanistické náboženstvá. Všetky súčasné náboženstvá majú „košér
mäso, košér iné potraviny, košér ... iné somariny“, rituály a správne chovanie
sa a ... samé zásady... a mantinely a určenia, čo sa požaduje a čo sa zakazuje...
Táto moja kritika a analýza odhalenia Satana samozrejme neplatí pre mo-
rálne chovanie sa a život na princípe pravdy!! 

Ale „zásady“ u všetkých súčasných náboženstiev sú také hlúposti, že
normálne uvažujúcemu človeku sa z toho rozum zastavuje... .!! Sú to
blázni, alebo sa len tvária, že sú blázni?!

Rozdeľujem ľudí asi do týchto skupín podľa vedomostí a teda množstva „Tači sve-
tiel“: Výnimočne dobre chápu Boha a jeho zákony, sú len z poľa B (asi jeden z 5 000
až z 50 000 ľudí, neviem presne, nerobil som žiadny „mačací“ výskum a preto je to
len môj „odborný“ odhad – v závislosti od národnosti a rasy) – veľmi schopní (asi
jeden z 1000 až 5000) – schopní (asi jeden zo 100 až 1000) – priemerní (asi 95 % po-
pulácie) – podpriemerní – výnimočne zlí (asi 1 z 5000 až 50 000 ľudí) – duševne
chorí (IQ menej ako 75) – neľudia (neviem, koľko ich kde je). (Toto je však platné
len pre bielu rasu – hlavne Slovanov, ktorú ako beloch-Slovan ako-tak poznám. Ja
vôbec neviem, ako je to u iných rás a národov!!)

Rozdelenie je zoradené podľa množstva energie „Tači svetlá“ od najväčšieho
množstva po najmenšie. Neľudia majú extrémne málo tejto energie a preto sú rodení
a celoživotní cudzopasníci a myslením a životom Satanisti. Hovoria im aj jaštery...,
ale určite sú aj iní duchovne nízki. Počul som, že v Čechách bývalý predseda vlády
– rok 2017 – Sobotka a jeho „dôverný“ kamarát Bakala sú práve títo jaštery..., ale
samozrejme, že neviem?, trebalo by urobiť testy. Bakalu som náhodou videl raz
v živote a to roku 1992 na Staromestskom námestí v Prahe. Je pravdepodobné, že sa
nič nedeje u určitých ľudí náhodne... Zhodou okolností – neviem prečo, ale dobre
som si zapamätal jeho tvár vtedy... Musím žasnúť nad tým, zasa a opakovane, ako
myslenie mení hmotu! Ako sa Bakalovi výrazne zmenila tvár za tie roky – ako
myslí ako jašter!! Myslenie je jediný skutočný prejav ducha. A pretože duch a hmota
sú navzájom závislé v tomto vesmíre, tak nikto – žiadny jašter – nezostane zatajený!!
Ha, ha... chápete?! Ak sa bude chcieť Bakala so mnou súdiť, že nie je jašter – teda
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nie je bezcitný, tak ho roznesiem obrazne na kopytách... ha, ha. On je dokonale
bezcitný, pretože v tvári je jasný jašter – ako aj Sobotka! Však pozrite sa na neho...
Takéhoto jaštera odhalí aj priemerne „schopná“ dedinská mačka! A nieto špeciálne
trénovaná!

Píšem, že všetky súčasné náboženstvá sú satanistické. Musím preto
vysvetliť, prečo sú tieto náboženstvá satanistické a nie božské. Aký je rozdiel
medzi Satanovým a Božím duchom? V Kap. 2 a 3 definujem, čo je Boh
a čo Satan. Medzi nimi je nekonečný rozdiel. Boh dáva energiu (je ne-
utrálna) a Satan energiu nemá, on ju odoberá. Satan, aby mohol vysávať
energiu (ako parazit) od všetkého živého, tak vytvoril tento „Satanský“
vesmír, ktorý slúži len jeho potrebám „nedostatku energie“. 

Preto sa ľahko dá poznať, aké náboženstvá sú Satanové a aké božské!
Kresťan pri kňazskom obrade pije víno „pije krv Ježiša“ a konzumuje jeho telo – pri-
jíma oblátky. To je jasný znak Satanizmu. Satanisti nemajú energiu a preto „ako
upíry“ pijú krv zabitých zvierat, aj ľudí. Krv je najsilnejší hmotný zdroj
energie. Ale zabiť nepriateľa – to je obrovský prísun „duchovnej“ energie
pre vraha-víťaza podľa zásad existencie tohto Satanovho vesmíru! Aj seve-
roamerickí indiáni chápali, že zabiť nepriateľa, nosiť jeho skalp na opasku,
znamená veľký zdroj energie. Mali samozrejme pravdu. Ale indiáni to mali
ako posvätné chápanie vesmíru a boha a satana. Nie, že by systémovo vy-
tvárali masy ľudí a potom by ich vraždili za účelom zisku ich božskej
energie, pretože ináč im (satanovcom) je táto energia nedostupná!! 

Musíte chápať, že títo satanisti – „nevyhnutní-vynútení cudzopasníci“
musia vytvárať podmienky, aby sa plodili ľudia, pretože ľudia majú tejto
energie viac než zvieratá. Ale potom týchto ľudí potrebujú zabíjať, pretože
tak Satan a ich satanistickí „neľudia – hlavne jaštery“ získavajú energiu, bez
ktorej nemôžu existovať. Satan po zániku tohto vesmíru bude asi existovať
ďalej, aj keď na nekonečne nižšej energetickej úrovni, ale satanisti, zlí du-
chovia, démoni zo záhrobia ... budú zničení (recyklovaní) a nezostane po
nich nič... Akékoľvek obmedzovania príjmu neutrálnej božskej energie „Tači
svetlá“ pre ľudí (iní tomu hovoria „vedomie“) je satanistický parazitizmus!!
Ak človek alebo aj zviera, získa tejto energie viac, ako je „Hranica smrti“,
tak sa definitívne vymaní z moci Satana a tak sa stane nekonečným nepria-
teľom Satana. Je len logické, že Satan chce zničiť tých, ktorí ho odhalili! 

Moc Satana a satanistov sa presadzuje cez „primitívne“, pre múdreho
človeka, tupé zásady chovania sa, myslenia – mantinely a rituály – o „ne-
myslení“, teda o vláde inej mysli a nie toho, kto praktikuje nejaký rituál!!
Chápte, že ak Vám niekto hovorí, aby ste nemysleli, tak chce, aby ste
prevzali jeho myseľ!!?? 

Akákoľvek viera bez kritického myslenia je satanová viera.
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V strednej Európe z 10 000 ľudí je už „duchovne“ asi len 1 býk a ostaných
9 999 sú kravy, pripravené dať sať zo svojich vemien kedykoľvek a komukoľvek,
tak sú to hlúpe „stvorenia božské“. Asi ten indiánsky šaman don Juan, v kni-
hách Castanedu, mal pravdu, že v tomto vesmíre, tejto existencii, je mužský
element veľmi vzácny a celý vesmír je hlavne ženský... teda jasne Satanský...!!

Zosumarizujme to. Aby mohol Satan odoberať energiu tým, ktorí sú
schopní ju hromadiť, teda ľudia (ale aj zvieratá...), tak to robí tak, že u ľudí:
Znižuje vzdelanie a ich vedomosti a obmedzuje ich prístup k vedeniu. Vy-
tvára mylné ideológie – náboženstvá, politické systémy, „moderné“ teórie
... akékoľvek výmysly a nezmysly – v ktorých je množstvo rituálov a zásad,
ktoré obmedzujú ľudí v ich myslení. Tak vytvára zábrany a klapky, aby
tento človek zostal nevedomý a nechápal, že pre Satana a jeho démonov
z druhých svetov je len zdrojom energie – a nič viac – teda hovno. 

Princípy Boha sú zjednotenie a spolupráca, teda kolektivizmus. Preto aj
princípy Satana musia byť opačné – individualizmus. Boh je kolektivistický,
pretože dáva život, pretože poskytol svoju energiu – všetkým. Satan je indi-
vidualista, energiu odoberá, preto Satan zabíja. Boh chce, aby jeho tvorovia
poznali pravdu a Satan naopak klame. Božská energia je energia cítiaca ma-
jiteľa tejto energie – pretože je neutrálna. (Chápte vy, ktorí tomuto zasa ne-
rozumiete, že preto ste priemerní? Musíte pracovať na sebe a neustále sa
snažiť myslieť a vzdelávať sa.) Satan pretože energiu nemá, má jej málo
v porovnaní s jeho silou, nepozná súcit, necíti bolesť iných, je bezcitný. Ale
Satan má strach, aby ľudstvo nebolo všetko zničené v atómovej vojne, pretože
už nebude mať z koho vysávať energiu. My Božsky osvietení, bez problémov
zničíme tento systém, ak ho neovládneme. Pre nás nie je problém zomrieť,
pretože nezomrieme, to už nie je pre nás možné. A vieme, že ak my ne-
ovládneme tento svet, tak ho ovládne Satan. Preto, ak my (Slovania genetikou
aj myslením) prehráme túto epizódu, bitku, tak Satan prehrá vojnu – prehrá
všetko!! Je to duchovno-energetický paradox. Iná logika neexistuje. 

Satan ak vyhrá, zhasne jeho moc. Satan (po tejto vojne) ak prehrá, bude
mať ďalej prístup k energii, ale len v obmedzenom „pomere“ a len v prípade,
že tento boj vyhráme MY – duchom Slovania. Viem, že skoro všetci čitatelia
tejto knihy, ktorí ste sa dostali pri čítaní až tu, nechápete, čo som napísal.
Učte sa, učte sa, ... a znova učte sa – ako povedal žid Lenin... ale hlavne
buďte statoční myslením a nemajte strach!!

Údajne Aleksander Solženicin povedal: „Bez Židov by Boľševizmus nikdy
neexistoval. Pre Žida nie je nič viac urážajúce než pravda. Krvilační židovskí
teroristi v rokoch od 1918 do 1957 zavraždili 66 miliónov ľudí.“ Je to
pravda? Pýtam sa.
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Kapitola 27
Archeologické nálezy „neľudských“ rás

Pre priemerného človeka, neveriaceho v ducha – Boha, Satana, záhrobie,
zlých duchov, druhé svety... – je moja kniha bláznovstvo. Samozrejme, že
títo „jednoduchí“ materialisti neveria ani v existenciu dávnych civilizácii
na Zemi (v pred Potopnom období), ktoré boli zničené a ani v Mimoze-
mšťanov. Samozrejme, že všetci „veriaci“ v rôzne súčasné mylné náboženstvá
budú tiež totálne šokovaní z reality tu na tejto planéte. Pre týchto „jedno-
duchých a nevzdelaných“ v tejto kapitole uvádzam niektoré archeologické
nálezy, ktoré som našiel na internete a ktoré asi nejakou náhodou ušli po-
zornosti satanistickej globálnej moci, ktorá všetky tieto artefakty horlivo
pre seba zhromažďuje, ale súčasne vyvíja maximálne úsilie, aby tieto in-
formácie boli zatajené a ich otroci – nevzdelaní ľudia – o tom nič nevedeli.
To, čo je na internete v súčasnosti voľne dostupné, je len smiešny zlomok
toho, aké má táto satanistická mocenská mafia nazhromaždené informácie
o dávnych civilizáciách a rasách na Zemi. Pre mňa je zaujímavá lebka
a múmia s tretím okom. Tiež sú zaujímavé tie predĺžené lebky. Pochádzajú
z archeologických vykopávok v púšti Paracas pri pobreží, na juhu Peru.

Hovorí sa im Paracaské lebky. Bolo ich vykopaných asi 300. Mozgová časť je cca
o 50 % väčšia ako u človeka. Genetické výskumy preukázali jasne, že mitochondriálna
DNA (mtDNA) vykazuje mutácie, ktoré nie sú známe u žiadneho človeka, primáta...,
ani iného zvieraťa na tejto planéte. Sú tak biologicky odlišní, že by sa s ľuďmi nemohli
krížiť.

Ešte stručne budem citovať z knihy „Bystvor“, autor Svetozár. Na strane 92: „To
svedčí o tom, že civilizácie Ameriky, ktoré vznikli v postpotopnom období, stratili
spojenie so svojimi Vyššími Svetmi... V dôsledku toho postpotopné národy začali
degradovať. Takže archeologické nálezy, ktoré neuznala a nevysvetlila oficiálna aka-
demická veda, nás vedú k nasledovným záverom: Po prvé, rozumné spoločenstvá na
našej Zemi vznikli pred viac ako 500 miliónmi rokov. Po druhé, boli výsledkom prí-
letov a činnosti Vyšších Svetov z rôznych častí našej galaxie...“

Náhodou som sa dostal k tomuto zaujímavému videu (My techno lab) na internete:
https://www.youtube.com/watch?v=7QSL5Z5JK0Y&list=PLtXlh6PIKxKEAI-cy-
APD98PJTtoXgp056. 

Mladý ruský vedec hovorí – len heslovite: Magnetické pole Zeme je dvojité, ako
motýľ – v strede Zeme je reaktor ako na Slnku – zemská os je indukčná cievka,
ktorá vytvára magn. pole v podobe dvojitej osmičky – to isté prebieha aj na Slnku,
preto všetky naše planéty sú rozmiestnené v jednej rovine, v rovine ekliptiky – py-
ramídy sú umiestnené tam, kde magnetické siločiary vstupujú do Zeme – pyramídy
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tento tok koncentrujú do jedného bodu a tak môžu využiť túto energiu – pyramídy
môžu fungovať len tam, kde magnetická deklinácia je nulová – neutrína (podľa
Teslu éter) sú najmenšie častice, z ktorých sa skladajú atómy – neutrína neustále
prúdia do stredu Zeme a čím bližšie sú k Zemi, tým je hustota toku väčšia a tým
viac tento tok pritláča predmety k povrchu Zeme – to je gravitácia – reaktor v strede
Zeme vyrába všetky prvky – vodíku je na Zemi najviac, aj vo forme vody – voda
vznikla v hĺbkach Zeme a je vyrábaná neustále – aj ropa, plyn a uhlie sa vyrába
v zemských hĺbkach a nie milióny rokov, ale oveľa rýchlejšie – ropné vrty sa neustále
plnia a mnohé sa po niekoľkých rokoch otvárali už aj 3 krát – vo vnútri všetkých
planét a aj mesiacov sa nachádza tento reaktor – Zem sa neustále zväčšuje a zvyšuje
sa množstvo jej hmoty – kontinenty sa od seba neustále vzďaľujú a nepresúvajú sa,
sú magnetickým poľom pritlačené na to isté miesto – všetky planéty aj Slnko majú
ten istý náboj a preto sa odpudzujú – ich náboje rastú – Zem s menším nábojom
bola v minulosti bližšie k Slnku, na orbite Merkúra – planéty sa presúvajú z jednej
obežnej dráhy na druhú skokovo – na každej orbite magnetický oblak udržuje pla-
nétu na stálej orbite – ale keď sa planéta zväčší tak, že magnetický oblak ju už
neudrží, planéta skokovo preskočí na ďalšiu orbitu asi 1,7 násobok predchádzajúcej
orbity – dôkazom je Biblia, potopa – zníži sa gravitácia a voda z podzemia začne
prúdiť na povrch – planéty vznikajú z hviezd výronom energie a preto majú ten istý
náboj – Mesiac vyletel zo Zeme – Mars bol v minulosti na našej orbite a bol tam
život ako na Zemi – Marťanská civilizácia povedala Noemovi, aby staval Archu, ve-
deli, čo sa stane s Marsom – je to civilizácia, ktorá priletela z Marsu a tisíce rokov
vládla v Egypte – iná jej časť založila Atlantídu – dinosaury boli veľkí, pretože bola
menšia gravitácia.

Minimálne 90 % ľudí, ktorí sa dostanú k tejto knihe si po prečítaní
úvodu, obsahu, prelistovaní knihy, pozrú najskôr túto kapitolu – obrázky.
Tí, ktorí po pozretí týchto fotografií – archeologických nálezov – povedia,
že tomu neveria – tým fotografiám neveria?, tak sú MAGORI. Jasné? Títo
ľudia neprijmú žiadne dôkazy, ktoré nezapadajú do ich predstáv. Sú to za-
dubení „Ťapákovci“ a nemá význam sa s týmito somármi vôbec zaoberať –
treba ich poslať do RITI. Oni nedokážu čítať ostatnú časť tejto knihy, to by
sa už úplne „zjašili“ z toho, čo je tu napísané. Týmto „Magorom“ doporu-
čujem rovno túto knihu roztrhať a spáliť... ha, ha. A vy „Magori“ nedovoľte
nikomu, hlavne vašim deťom, aby sa dostali k tejto „bláznivej“ knihe, ináč
budete odhalení, že ste „Magori“, ha,ha.
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AKé Sú záSADNé ROzDieLy meDzi 
záPADNOu A SLOVANSKOu ciViLizáciOu

Kapitola 28
Všeobecná vojna proti Slovanom

V Európe boli a zatiaľ aj sú, dve civilizácie : slovanská a západná. Západná
civilizácia vznikla v Grécku, starej Rímskej ríši a potom v celej západnej
a južnej Európe. Slovanská civilizácia sa vyvíjala na ostatnom území Európy
a v severnej Ázii. Historicky boli v Európe len dve slovanské oblasti tejto ci-
vilizácie: pravdepodobne prvá Ruská a Árijská východoeurópska a sibírska –
a následne vzniknutá stredoeurópska (teda aj severská, balkánska, nemecká...).

Pod pojmom týchto dvoch rozdielnych civilizácii myslím hlavne zásadne
rozdielne životné aj filozofické hodnoty, myslenie ľudí a teda ich životný
štýl. Západ a Slovania zásadne rozdielne rozmýšľali a aj rozmýšľajú a teda
žili a stále rozdielne aj žijú.

Západ vyznáva: majetok, individualizmus, moc nad ostatnými, formálne
právo neviazané na skutočnú spravodlivosť, dedičnosť majetkov, majetkové
postavenia v mocenskej hierarchii. Pôvodní predkresťanskí Slovania (teda
hlavne Rusi a Árijci zo Sibíri) vyznávali duchovnosť, kolektivizmus
a spoluprácu s ostatnými a ich pôvodné právo bolo priamo viazané na
reálnu spravodlivosť a pravdu, dediči nemali právo na mocenské posta-
venie, pretože moc získavali len tí najschopnejší bez ohľadu na ich ro-
dičov a majetky. A tu je každému jasný zásadný rozdiel medzi pôvodnou
slovanskou civilizáciu a západnou civilizáciou.

Preto v tejto knihe, ak kdekoľvek hovorím o Slovanoch, tak tým myslím
pôvodné predkresťanské hodnoty slovanské (Ruské a Árijské) a nie sú-
časné slovanské štáty a ich západne židovsko-kresťanské pomýlené názory!!!!
Zopakujem: Oddeľujem v súčasnej Európe hodnoty pôvodné slovanské
a následne degenerované západné. Tým netvrdím, že ešte v súčasnosti exi-
stuje niekde v Európe, Ázii „pravý“ slovanský národ. Slovania boli ťažko
postihnutí „satanským“ kresťanstvom a aj západným individualizmom.
Myslím si, že Slováci sú „duchovne“ praví Slovania už len asi 30 % z celej
populácie, prechod medzi západným a slovanským myslením je asi u 50 –
60 % populácie a zvyšok vyznávajú degenerované západné hodnoty a teda
títo Slováci už nie sú duchovne a hodnotovo praví Slovania. A naopak,
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v Nemecku, asi hlavne v bývalej NDR, kde v stredoveku vyvraždil Vatikán
a Západ slovanských Lužických Srbov – zostal výrazný genetický a teda aj
duchovný potenciál Slovanov, pretože všetkých nezabili a niektorí prežili.
Tu je veľa mužov, ktorí prežili a zostali nielen geneticky Slovania po svojich
otcoch, ale skutočne aj duchovne Slovania – hoci to ešte nevedia. 

Opakujem, pod pojmom Slovania myslím pôvodné predkresťanské slo-
vanské hodnoty Rusov a Árijcov zo Sibíri a ich myslenie a správanie sa.
Určite nie súčasné slovanské národy a štáty, ktoré majú už výrazne zdefor-
mované myslenie kresťanským náboženstvom a filozofiou (z ktorej vznikla
aj demokracia a všetok ďalší duchovný odpad). Demokracia je v skutočnosti
individualistická ideológia a teda neslovanská. Pôvodní predkresťanskí
(šľachetní) Slovania nepochopili, aká veľká je moc Satana v tomto vesmíre.

Ak chcem aj v súčasnosti niekomu vysvetliť, aký je zásadný a duchovne
skoro nekonečný rozdiel medzi Západom a Slovanmi, tak hovorím tento
príklad. Predstavte si, že je futbalový zápas v Anglicku, alebo Holandsku,
alebo Francúzsku ... (je to jedno, kde na Západe). A na zápas príde divák,
ktorý nie je fanúšikom ani domácich a ani hostí a ani nemá žiadny iný „ci-
tový vzťah“ k niektorému z mužstiev. Tak tento divák (duchovne aj geneticky
neSlovan) fandí – drží prsty – vždy silnejšiemu! Ale ak takýto zápas futba-
lový, hokejový, iný bude na Slovensku, tak každý citovo neutrálny divák –
Slovák – bude fandiť tomu slabšiemu!! Takto každý okamžite pochopíte,
čo je to Západ a čo my Slovania. Západ je individualistický, myslí len na
seba. My Slovania sme kolektivistickí a myslíme na iných. Západ slabých
ničí a hovorí im, pomôžte si sami. My Slovania slabým pomáhame a naivne
mylne dúfame, že oni si to budú vážiť, že sme im pomohli. Nie!!!!, duchovne
nízki (teda individualisti) si to nebudú vážiť, NEDOKÁŽU TO !!

Súčasťou západnej civilizácie sa stalo po páde Rímskej ríše vatikánske ži-
dovsko-kresťanské náboženstvo – nie je priestor sa tým zaoberať, prečítajte si
moju knihu KCjeO, tam jasne dokazujem duševnú vyšinutosť tejto ideológie.
Ale opakujem, Boh aj Satan skutočne existuje... Z toho sa postupne v Európe
vyvinuli nové západné stratégie ovládania a ničenia Slovanov ako: kresťanstvo
(na Slovensku hlavne vatikánsky katolicizmus), potom demokracia a následne
socializmus a marxizmus – obidve ideológie vyznávajúce rovnoprávnosť ľudí
(ako tvrdia aj kresťania, že pred Bohom sme si všetci rovní?). 

Rovnoprávnosť znamená individualizmus (dokazujem inde v mojich
knihách)! Naopak „duchovná“, aj iná hierarchia znamená kolektivizmus.
Preto údajne nemorálny totalitný režim, ktorý je samozrejme hierar-
chický, je v skutočnosti kolektivistický!!!! Chápete? 

Alebo nechápete? (Vysvetlím: Ak priemerný človek chce byť demokrat, tak tým
hovorí, že je rovnoprávny so všetkými a teda aj s tými najschopnejšími... Chápete, že
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tento priemerný sa chce oddeliť od ostatných? On – tento priemerný – tvrdí, že je
rovnocenný s tými najschopnejšími. Tak sa priemerný stáva individualista, pretože
odmieta sa podriadiť schopnejším! Jasné, že priemerný nemôže „vládnuť“, ale on to
chce! Tak ideológia priemernosti – demokracia – vytvára individualizmus priemer-
ných ľudí, ktorí sú v skutočnosti chumaji hlúpi! Ale duchovne najvyšší – teda určení
hierarchiou, aj totalitných systémom, sú naopak kolektivistickí, pretože vládcovia
„múdrosti“ slúžia svojmu okoliu a nie sú lakomí. Múdri vládcovia vedia, že ich moc
je tu len dočasne...)

Židovsko-Vatikánská demokracia (Biblia jasne hovorí, že Židia sú vyvolený
národ?!) je produktom západnej civilizácie a Židov a my „myslením“ Slovania
s touto duchovnou degeneráciou, skutočne západným duchovným odpadom,
nemáme nič spoločné. Teraz prišla západná kresťanská emancipácia žien,
feminizmus, rodová rovnosť, homosexualita... sú to blázni! Chápete Slováci?
Alebo ste mechom praštení po hlavách – vašich gebuľách tupých? 

Ja Západu neverím nič!!! Ďalej uvediem niekoľko informácii a rozsahu
klamstiev Západu a Vatikánu.

Staroveká Sparta v starom Grécku bola slovanská vojenská posádka (zá-
kladňa) na Peloponéze. Je dokázané, že Sparťania určite vyznávali „slo-
venského“ vlasatého duálneho boha Šiva/Živa. Naši predkovia, ktorí žili
na Slovensku na území bývalého Uhorska už min. 3000 rokov pred Kristom,
vyznávali tohto duálneho boha Šiva/Živa, a muži si splietali vlasy do vrkočov
ako ženy. (Je pravdepodobné, že táto predstava o dualite a hierarchii prišla
do Indie s nájazdom Rusov a Árijcov zo Sibíri asi 2500 rokov p. n.l., kde
v Indii vytvorili toto náboženstvo.) Aj armáda Slováka-Uhra a Macedónca
Alexandra Veľkého používala rovnakú vojnovú stratégiu a výzbroj – veľký
štít a dlhé kopije – ako Sparťania s ich slávnou falangou. To je tiež jasný
dôkaz, že Macedónci aj Alexander Veľký boli tí istí Slovania-Uhry a nie
Gréci.

Takže západnú grécku civilizáciu pred Peržanmi zachránili západní Slo-
vania (doslova Slováci-teda Uhry). Chápete to? Slovania zachránili svojich
budúcich vrahov. Žiaľ, takto to Slovania robia oddávna a aj v súčasnosti.
Vždy pomáhajú, aj za cenu svojich životov a nejednajú „racionálne-fi-
nančne“, sebecky, individualisticky, teda zločinecky (satansky), ako Západ!
Západ ak nezarobí, nezíska, tak sa tým nezaoberá. Západ, ak chce niekoho
ovládnuť, tak ho aj zničí, taký má strach sám zo seba a zo svoje duchovnej
nízkosti a slabosti v porovnaní so Slovanmi. Západ je strachom vydesený
zo Slovanov, pretože Západ cíti ako zviera, že je na podstatne nižšej du-
chovnej aj genetickej úrovni, ako my Slovania!! Je všeobecne známe, že
starí antickí Gréci boli zločinci, klamali a nič, žiadnu dohodu nedodržali...
živili sa zbojníctvom už vtedy a asi sa doteraz nič nezmenilo! Trójania boli
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Slovania a zločineckí Gréci – západné myslenie – ich napadli a vyvraždili...
Už vtedy si mali všetci Slovania uvedomiť, čo za lúzu a duchovný odpad je
ten skurvený Západ... Nechápem, ako mohli EU úradníci „neveriť“ gréckej
historickej genetickej zločinnosti? Však ak by tí „EU-debili“ mali aspoň
priemerné vedomosti Slovanské, tak by nikdy týmto zločincom z Grécka
nič nepožičali!! Alebo to bol asi zámer...? Teda, tá vláda na Slovensku,
ktorá sa zaviaže finančne za Grékov a iných zločinecky mysliacich, musí
byť hmotne zodpovedná za svoje „naivnosti“ a záväzky voči týmto „zahra-
ničným chuligánom“.

Prvá veľká „svetová“ vojna medzi Slovanmi a Západom bola v zabudnutej
Chetitskej ríši. Chetiti v Malej Ázii, Minójci – na Kréte, aj Trójania boli
Slovania. Slovania bojovali proti semitom Grékom, Egyptu a Sýrii). Slovania
sú biela rasa a semiti sú „šedá rasa“. Tu došlo už na zásadné rozpory. Tu sa
už jasne ukázali všetky rozdiely a rozpory medzi týmito civilizáciami.

Západná civilizácia od Egyptu a Rímskej ríše až doteraz bez zmeny vyznáva: indi-
vidualizmus – sebectvo – formálny právny systém, ktorý slúži vládcom proti otrokom
a poddaným – dedičnosť moci aj majetkov – klamstvo a podvod ako spôsob života
a myslenia – náboženstvo pre poddaný ľud, ako systém ovládania a moci, využívaný
dedičnými vládcami – monogamia, ako duševne vyčerpávajúci vzťah muža a ženy –
športové zápasy ako zábava otrokov a ordinácia všeobecnej tuposti – peniaze a ma-
jetok sú hlavný motív akejkoľvek činnosti a rozhodovania – materializmus a neviera
v existenciu Boha a ducha.

Ale stará slovanská predkresťanská civilizácia na Slovensku a v celom
Uhorsku vyznávala boha ako existenciu duality a duchovnej hierarchie
v tomto svete. Presne opačné hodnoty ako Vatikán a Západ! Falošná Vati-
kánska kresťanská viera a cirkev je preto pre nás Slovanov cudzia a nepria-
teľská! Myslenie Západu a Vatikánu je mylné a preto nám nepriateľské.
Oni na Západe sa boja, že my Slovania rozmýšľame ináč – pravdivejšie!!
Majú oprávnené obavy! Skutočne nemáme s nimi v súčasnosti už duchovne
nič spoločné! Tvrdím, že kvôli záchrane celej ľudskej civilizácie a človeka,
budú musieť Slovania – Rusi vytvoriť silový – donucovací systém, ktorý
donúti „nevzdelaných, hlúpych“, aby sa vzdelávali! Je jasné, že ak v Indii
pred 4000 rokmi trvalo nízkym genetikám ľudí, aby sa dostali do vyššej
„kasty“ niekoľko generácii, tak takto „pomaly“ to bude trvať asi aj v Afrike,
islamskej Ázii, Latinskej Amerike... Teda možno stáročia!! Neviem. Musí
sa urobiť „slovanský“ vedecký výskum.

Druhý veľký stret medzi západnou a slovanskou civilizáciou bol za Rím-
skej ríše. Tento druhý nepriateľský a vojenský stret medzi Západom a Slo-
vanmi (teda historicky medzi Rímskou – egyptsko-židovskou – ríšou a Slo-
vanmi na území bývalého Uhorska – doslova skoro Slovákmi) skončil
zničením Rímskej ríše. Viac v ďalšej kapitole.
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Západná civilizácia sa po tejto porážke pretransformovala do Vatikánu-
Židovstva (Biblia nadraďuje Židov nad ostatných!), jej novej moci. Pretože
Západ pochopil, že vojensky (duchovne vyšších) Slovanov neporazí, tak
zmenil stratégiu. Od vzniku Vatikánu až do súčasnosti je táto nová stratégia
Západu stále rovnaká... Slovania (cez svojich zradcov židovsko-kresťanských)
naleteli a prijali mylné kresťanské náboženstvo. My Slovania – teda Slovania
aj duchom a aj telom – teda aj reinkarnáciou a aj geneticky – dokážeme po-
znať pravdu. Preto musíme najskôr objaviť naše pôvodné slovanské pravdivé
hodnoty pre naše deti a našich ľudí, aby sme mohli ľahko odmietnuť Západ.
Naša pôvodná predkresťanská slovanská duchovná civilizácia je všeobecne
na „skoro nekonečne“ vyššej úrovni ako súčasná západná jednoduchá ma-
terialistická civilizácia. Západ bol a aj je duchovne na podstatne nižšej
úrovni než Slovania. Duchovne nízky má strach z vysokého, pretože mu
nerozumie. Nechápe vyššie hodnoty. Nie je toho schopný. Preto reakcia Zá-
padu bude vždy protiSlovanská. My Slovania, potomkovia našich slávnych
predkov, sa musíme „zobudiť zo zimného spánku“ a objaviť svoje Slovanstvo
a Árijstvo, ducha našich predkresťanských predkov, aby sme potom dokázali
odmietnuť mylné hodnoty Západu a Vatikánskeho židovstva a poznali ich
lži a podvody. Však Biblia je kniha a filozofia slúžiaca židom! Ale to musí
byť jasné každému, kto si prečíta Bibliu!

Teda musí sa zrušiť Vatikán a kresťanstvo, aj islam, aj všetky ostatné
mylné náboženstvá. Západ ničomu inému, ako vojenskej sile nerozumie?!
Západ je tá najnižšia (Satanská) duchovná energia. Preto je Západ svojou
prirodzenosťou organizované kriminálne chovanie sa (myslenie a život).
A toto „duševne choré“ chovanie sa a myslenie Západ svojou existenciou
podporuje. Len zánikom Západu, zanikne aj toto choré myslenie. Myslenie
Západu (život, ekonomika...) je ich duchovná (Satanská) úroveň!! Preto
musíme, my Slovania, toto vedieť o Západe-Vatikáne-Židovstve, že sú to
vždy potenciálni zločinci. Kedykoľvek sú schopní napadnúť Líbiu, Sýriu,
Irak, Irán, Egypt ... Slovensko, Poľsko, Rusko ... Ak to bude pre nich vý-
hodné... a vraždiť! Nepoznajú žiadnu morálku, pretože toho nie sú schopní... 

Západné a aj iné individualistické myslenie (pripravuje sa Čína) zničí
túto planétu, ak my Slovania (Rusi, Árijci, Slováci...) návratom ku svojim
koreňom duchovne aj vojensky, nezvrátime súčasný trend. My potomkovia
najschopnejších, Slovania, nie sme si rovní so Západom. Individualizmus
a sebectvo Západu nie je rovné kolektivizmu a súcitu slovanskému. Je to
síce duálny vzťah, ale niečo musí byť hierarchicky nadradené (Zákon o hie-
rarchii). Slovanská civilizácia je vo všetkých atribútoch duchovne nadradená
Západu a vôbec nie rovnocenná. Ale duševne chorí demokrati (nechápajúci
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nič) hovoria, že sme si všetci rovní a rovnoprávni. Aj s neprispôsobivými
Cigánmi (bez vzdelania a dlhodobo nepracujúcimi), aj s africkými fanatickými
vyznávačmi Alaha... ? 

Slovanský duch je nadradený západnému duchu, pretože západný
duch – ich myslenie – vedie k samozničeniu seba samého, aj všetkých
ostatných, ktorí uveria všetkým tým ich hlúpostiam a nezmyslom.

Pretože stará, predkresťanská, slovanská civilizácia je na podstatne vyššej
duchovnej úrovni ako Západ a ostatné kresťanské aj islamské národy tejto
planéty, preto pravdepodobne bude slovanská civilizácia asi nakoniec zni-
čená!! Je to logické. Vždy duchovne vyšší zaniká v nerovnom súboji s tým
nízkym, pretože nízky sa neštíti použiť akékoľvek metódy na likvidáciu
toho vyššieho. Pretože nízky absolútne nerozumie mysleniu a argumentom
duchovne vysokého. 

Duchovne nízky má smrteľný strach z toho vysokého, pretože sa na
neho pozerá zo svojho uhlu myslenia, nepochopenia. Ak ja som nižší, tak
predsa ten vyšší ma môže ľahko zničiť, ak sa tak rozhodne – tak duchovne
nízky myslí. Duchovne nízky nie je schopný chápať tak, ako ten vysoký.
Nízky je vydesený strachom z toho, že ten vyšší (teda schopnejší) zničí
toho nízkeho. Nízky je neustále pod tlakom svojej nízkej duše a nízkej
psyché (ako dokázal aj C. G. Jung). Aká je však pravda?! Duchovne vysokí
(my „praví“ Slovania) nechávajú žiť pri sebe aj všetkých tých nízkych. Du-
chovne vysoký má logicky podstatne vyššiu mieru chápania existencie.
Preto asi žiaľ budú Slovania zničení Západom a ich duchovne nízkymi
mocenskými skupinami.

Nerobme si z toho žiadne ťažkosti, my Slovania, ak sklameme a nedoká-
žeme byť tvrdí voči duchovnej nízkosti. Neboli sme až takí duchovne
vysokí, aby sme zobrali na svoje ramená zamedzenie šírenia „Satanského
plevelu“ na tejto planéte. Mať silu a schopnosti zvládnuť tento proces „vy-
čistenia tejto planéty“ môže byť aj nad schopnosti nás Slovanov. Tento „čis-
tiaci proces“ musí byť systémovo od ťažkej diskriminácie, cez veľké moti-
vácie a teda reálne obmedziť plodenie degenerovaných ľudí aj z vybraných
problematických rás a národnostných skupín, kde genetika človeka „ne-
uváženými náboženskými manipuláciami“ bola vážne poškodená (uvádzam
aj inde v tejto knihe). A naopak sa musí podporiť a stimulovať plodenia
detí s vysokými duchovnými, duševnými aj fyzickými schopnosťami vo
všetkých národoch a rasách!!  

Asi len naša „pravá“ duša slovanská sa bude reinkarnovať na iné pla-
néty, po zničení Zeme a dostaneme ďalšie príležitosti sa učiť a duchovne
rásť. Nikto „nízky“ sa tam s nami z tejto planéty, ovládanej v súčasnosti
Satanom, nedostane! Ha, ha....
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Ale ešte bojujme a bráňme sa na Zemi aj vojensky za pravdu, aj za cenu
zabíjania (ale bez emócií nadšenia zo smrti nepriateľa), aj v tretej svetovej
vojne proti Západu a možno aj iným, ak táto vojna vypukne. A bojujme aj
takto proti všetkým duchovným omylom na tejto planéte. 

Ak vznikne atómová vojna, bude vyvraždené veľké množstvo ľudí. Ja
nechcem túto vojnu. Ale bude ma niekto počúvať? Navrhujem hierarchickú
duchovnú vládu – ďalšie kapitoly. Ale ak sa nezrušia mylné súčasné ideo-
lógie: náboženstvá, demokracia, „zločinecký“ globalizmus, slobodná ne-
riadená tržná ekonomika ... vojna musí prísť určite!! V tejto vojne bude
zabití určite, chápete, vy naivní demokrati? Ak teda vznikne táto, posledná
svetová atómová vojna – proti komu budete Slováci bojovať?! Proti svojim
bratom Slovanom? Potom ste teda určite duševne chorí a zaslúžite si za-
niknúť v tejto vojne, ako národ a aj ako jedinci.

Západ duchovne zdegeneroval aj preto, že za posledných 1000 rokov
nečelil vojenskej agresii islamu. Naopak Slovania v strednej Európe a na
Balkáne bojovali s islamom, Turkami asi 500 rokov. A títo Slovania prežili,
aj keď sa chovali štandardne hlúpo – duchovne slovansky a teda všetci ich
vraždili a vykorisťovali. A Západ bol ochránený. Chápete, aké mal Západ
neskutočné ekonomické možnosti svojho nerušeného dlhodobého rozvoja?!
Bulhari, Srbi, Chorváti, Rumuni, Slováci-Uhry (Maďari v tej dobe ako národ
neexistovali, to boli všetko geneticky Uhry) bojovali s islamom a Tureckom
a tak stáročia ochraňovali celú západnú Európu pred „omylom islamu“.
A Rusi stáročia odolávali duchovne nízkym národom od juhu Tartárie...
Viete vôbec, že slovanská Tartária bola v rokoch asi od 1000 do 1600 n.l.
svetová veľmoc?? Všetká súčasná história bola Vatikánom totálne sfalšo-
vaná?? Neviete to vy chumaji „pozitívne mysliaci“?!

Takto nerušene sa vyvíjalo aj České kráľovstvo. Česi sú teraz veľkí frajeri, že akí
boli schopní a čo všetko v stredoveku až do 20. storočia dokázali?! My Slováci a
Maďari a celý Balkán a Rusi sme týmto „bielym“ národom na západe umožnili, aby
sa ekonomicky vyvíjali. My sme sa nemali také podmienky na vývoj. Turci a islam
nás neustále vraždili a my sme neustále bojovali o svoju existenciu. Prežili sme.
Slováci aj Maďari, aj Srbi a Bulhari ... sme, existujeme! Určite v 20.storočí hlavne
vďaka Sovietskemu zväzu, boľševikom a teda Rusku.

A ako sa nám Slovanom odvďačila západná Európa (aj Česká republika)?! Česi sa
teraz neustále chvália cudzím perím – to čo zhabali Nemcom po 2. svetovej vojne,
ako podviedli Rusov, ktorí ich zachránili pred Nemcami, ...Hovoria, ako by „nesku-
točne“ ekonomicky prosperovali, keby tu neboli Rusi a socializmus... Česi nechápu,
že všetko sa im karmicky vráti! Česi sa väčšinou stali západní individualisti a preto
zákonite sa u Čechov významne zvýšil počet psychopatov, ako v Nemecku. Česká
republika sa rozdeľuje na Čechy a Moravu. V úrovni duchovnosti (aj genetiky) je
veľký rozdiel medzi Čechami a Moravou. Na Morave je situácia významne lepšia. 
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Západ zhorí v ohni občianskych vojen s islamom na svojom území! Rozvoj nových
technológii,  nových mysliteľov a nových ideí filozofických, duchovných, sa presunie
na územie Slovanov, ktorých Západ podviedol! My Slovania sme stovky rokov bránili
Európu pred islamom a Áziou. A zo Západu nám teraz hovoria, že sme ekonomicky
zaostalí? Svine Západné! Je skutočne nutné, aby sme prestali mať s nimi zľutovanie.
Nech islam ovládne Západ! Potom privítame genetických Slovanov zo Západu naspäť
na našom území ...

Najstatočnejší národ strednej a západnej Európy boli Bulhari a Srbi. Hlavne Bulhari
do konca svojich životov bojovali proti Turkom a islamu a tak ochraňovali Západ.
A čo dostali Bulhari od EU a Západu?! Po vstupe Bulharska do EU sa vysťahovalo
z Bulharska asi za 10 – 15 rokov (neviem presne) k roku 2018 – údajne až 30 % po-
pulácie!! Tragédia národa aj štátu. 

Slovania, ktorí sa vrátia domov zo Západu, budú privítaní, ale duchovne
sa musia znížiť pred domácim obyvateľstvom. Priemerní Slovania dlhšie ži-
júci na Západe – vrátiaci sa do svojho rodného štátu – nesmú dostať rov-
noprávne duchovné postavenie s domácimi Slovanmi do konca ich života!
– ak nepatria do poľa B! Samozrejme výnimočné duchovné osobnosti budú
naopak podstatne schopnejší, ako domáci! Pretože bolesť a utrpenie du-
chovné pre pravého Slovana na Západe bolo podstatne väčšie, ako vo vlasti.
A ten, ktorý to duchovne prežil, sa naučil oveľa viac, ako domáci.

Na Slovensku sa v stredoveku, keď Turecko ničilo strednú Európu a Balkán, ho-
vorilo „Poturčenec horší Turka“. Fungovalo to tak, že Turci odvliekli zo slovenskej
rodiny chlapca vo veku do 10 – 12 rokov a potom ho v Turecku cvičili za vojaka.
Tento slovenský vojak, ktorý sa potom v dospelosti vrátil na územia svojich rodičov,
bol podstatne nenávistnejší a krvilačnejší zabíjať Slovanov, aj svojich rodičov, ako
islamskí Turci. Prečo to tak bolo a neustále to tak je aj teraz, keď vládne „demokratický
Západ“? Slovania, ktorí boli vždy duchovne na vyššej úrovni, ako ich nepriatelia, sa
vždy správali kolektivisticky duchovne. Slovanská morálka a ich duchovné hodnoty,
teda vedomosti o existencii tohto vesmíru (doslova genetika mozgu), boli vždy pod-
statne vyššie, ako ich dobyvateľov, teda v tomto prípade Turkov. 

Čo sa stalo, ak duchovne vysoký Slovan sa dostal do podstatne duchovne nižšieho
prostredia tureckého, islamského? Tento chlapec sa chcel prispôsobiť, pretože jeho
duša je kolektivistická a teda založená hierarchicky – počúvať staršieho, múdrejšieho.
Slovania nikdy neuznávali žiadnu rovnoprávnosť! Ako duchovne vyšší, než ich
islamské okolie, sa samozrejme Slovania vždy presadili medzi Turkami. Keď sa však
potom vrátili k svojim – Slovanom – z ktorých pochádzali, zažívali strašné duševné
muky pri kontakte so Slovanmi. Cítili, ako zvieratá, že ich duša sa znížila a nedokázali
to pochopiť, prečo sa tak stalo?! Chceli ovládnuť svoje muky duševné – slovanské.
Preto vraždili, pretože nedokázali chápať, čo sa stalo. Stali sa duševne rozpoltení
medzi islamom a Slovanstvom. Medzi nízkym a vysokým. Vnútorne cítili, že aj keď
majú teraz moc, tak ju v skutočnosti nemajú, pretože ich rodní s nimi nesúhlasia...
Vnútorne cítili, že už nedokážu byť Slovania, ale ani nemôžu byť Turkami, pretože
boli duchovne nad Turkami, ale súčasne pod Slovanmi. Stali sa duchovnými vyde-
dencami a nevedeli prečo. 
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Bolesť osamelosti a straty „koreňov“ Slovana je nekonečná...!!!
Duchovne vysoký človek, ktorý nie je ukotvený, na šírom mori večných

duchovných búrok a víchrov sa určite stratí a potom potopí.
Ak odídete zo spoločenstva chudobných, spoločenstvo bohatých (väčši-

nou teda duchovne nízkych) vás nikdy neprijme. Z princípu rozdielnosti
duchovnej úrovne to nie je možné!! Ale potom vás odmietnu aj vaši rodní,
odkiaľ ste vzišli. A tak sa stanete osamotenými a nikto s vami nebude chcieť
mať nič. To si aj zaslúžite. To však stále nehovorí nič o vašich duchovných
schopnostiach. Toto nešťastie sa však tiež môže stať začiatkom šťastia –
dlhého utrpenia – individuácie (ako hovorí C.G.Jung). Duchovne prie-
merný Slovák (asi 90 % populácie), ktorý na Západe žije 5, 10 rokov sa čas-
tokrát stáva nepriateľom svojich rodičov a aj detí, ktorí mu žijú na
Slovensku. Zákernostiam individualizmu a teda Satana priemerný človek
nedokáže odolať!

Pravda je vždy veľmi krutá a tým pádom „nepochopiteľná“ pre priemerných ľudí.
Priemerní Slovania na Západe a aj na Slovensku duševne trpia (oni nutne
cítia tú duchovnú nízkosť Západu), pretože nemajú vedomosti o našej slo-
vanskej duchovnej nadradenosti nad Západom aj celým súčasným ostat-
ným Svetom. Ja tvrdím, že je to aj geneticky – teda hmotne – vyššia úroveň
Slovanov. Ale urobí tieto genetické výskumy niekto?? Však pre súčasné
„svetové“ myslenie „chujov“, je nepredstaviteľné, že by sa mal urobiť se -
riózny vedecký výskum v týchto oblastiach! 

V predchádzajúcich mojich knihách som jasne dokázal, že taktnosť je
úmysel, aj realizácia, klamstva. Taktnosť je vždy „úmysel klamať“! Ak nemáte
odvahu hovoriť pravdu, tak naše slovanské deti sa nám budú strácať „du-
chovne“ v neSlovanskom a mylnom Západe. A budú, ako janičiari tureckí,
podstatne krvilačnejšie bojovať proti svojim vlastným predkom, rodičom,
kamarátom, štátu než iní západní vyznávači Satana. Vy rodičia detí, ktorí
ich pošlete na Západ, sa stanete hlavnými nepriateľmi vašich detí a vaše
deti budú najviac podceňovať a zosmiešňovať vás – rodičov! Zaslúžite si to!

Na záver tejto kapitoly vám musím citovať od nemeckého autora Michala
Morrisa, z jeho knihy „A jde se na to!“ – český preklad. Citujem: 

Pod pojmom psychopatia sa v lekárskej vede rozumie veľmi ťažká asociatívna porucha
osobnosti. Túto vadu (vraj) nie je možné odstrániť pomocou terapie. Podľa mňa to nie
je tak jednoznačné. Zmeniť sa dá všetko, ak mám vôľu a čas a vynaložím určité úsilie.
Pojem psychopat doteraz nie je úplne vyjasnený a definovaný. V zásade je však ozna-
čením pre otrlých, citovo chladných jedincov bez akéhokoľvek pocitu zodpovednosti.
Často sú veľmi šarmantní a vedia nadviazať povrchné vzťahy. Na druhú stranu sú im-
pulzívni, neustále klamú, nemajú súcit a z pohľadu druhých ľudí jednajú úplne iracio-
nálne. Odborníci odhadujú počet psychopatov v Nemecku na jeden milión ľudí. Niels
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Birbaumer, turingenský bádateľ, v tejto súvislosti hovorí: „Šanca, že ste vo svojom
živote mali čo do činenia s psychopatom, sa rovná 100 %. Niektorí z nich zastávajú
v obchodnom svete najvyššie posty. Tam nájdu všetko, čo ich zaujíma: peniaze, moc, aj
kontrolu nad ostatnými. Môžete sa s nimi stretnúť v politike, zdravotníctve, či v médiách
– inteligentní psychopati sú často veľmi úspešní. 

... Práce Roberta D. Hareho, emeritného profesora na univerzite v Britskej Kolumbii,
prispeli v posledných rokoch k tomu, aby chorobopis psychopatie získal jasnejšie obrysy.
„Psychopatia prináša nešťastie a ničí ľudí vo svojom okolí,“ vysvetľuje Hare, „preto je
dôležité vedieť ich rozpoznať a vychádzať s nimi.“ Nie sú schopní ničoho ľutovať
a doslova nemajú žiadne svedomie. Robert Hare hovorí, že typický psychopat je „šelma
v ľudskej podobe“. 

Počet ľudí s ľahšími antisociálnymi poruchami osobnosti je asi 3 – 4 krát väčší, než
počet klasických psychopatov. Patrí sem väčšina kriminálnikov a ľudí s výrazne nápad-
ným chovaním. Obidva druhy emočných porúch boli dlhú dobu dávané za vinu génom.
Nové štúdie však potvrdili, že príčinou týchto chorôb je predovšetkým nedostatočná
asociácia. Existuje jasná súvislosť medzi asociatívnymi poruchami osobnosti a nedo-
statkom materskej lásky.

Niels Birhaumer hovorí o tom, že množstvo úspešných a mocných ľudí sú psychopati.
To neprekvapí, ak sa podívame na špičkových politikov, alebo bankárov. Týchto ľudí
v žiadnom prípade nespája záujem o druhých, ani súcit, aj keď vždy tieto vlastnosti
vedia dobre predstierať. V skutočnosti im ide len o vlastný prospech a uznanie. Sú na
nich závislí a idú za nimi doslova cez mŕtvoly. 

„Závislosti sa obyčajne spojujú s drogami. Ale ak túto tému rozšírime, tak môžem
ako závislosť definovať každé chovanie, ktoré sa vyznačuje prudkou túžbou, krátkymi
fázami rozhodovania a negatívnymi dlhodobými následkami sprevádzanými stratou
kontroly a prianím alebo sľubmi toto chovanie ukončiť, čoho samozrejme postihnutý
nie je schopný. Potom môžeme konštatovať, že existuje podstatne viac druhov závislostí,
než len tie spájané s drogami: závislosť na práci, na nakupovaní, na internete, na po-
čítačových hrách. Existuje aj závislosť na moci. Množstvo jedincov, ktorí majú moc, ju
chcú rozširovať a nikdy nemajú dosť. Ľudia, alebo dokonca celé spoločnosti túžia
vlastniť stále viac a viac.“ – autor Gabor Mate z tejto knihy.

Iný dôležitý citát z tejto knihy :
„Sme formovaní spoločenskými, metafyzickými a lingvistickými vplyvmi. Spoločnosť

určuje, či veríme v to, že je riadená hriechom, alebo krásou, či po smrti budeme musieť
splatiť to, čo sme v živote urobili, alebo je to úplne jedno. Veľké spoločnosti sa rozdeľujú
na individualistické a kolektivistické. Obidve plodia veľmi odlišné typy ľudí, myšlienkové
vzorce a podľa môjho názoru, tiež veľmi odlišné mozgy.“ – autor Robert Sapolsky.

Som nadšený, že som našiel autorov aj na Západe, ktorí majú rovnaký názor, ako
ja Slovák, že duch a hmota, teda mozog aj duša človeka, priamo súvisí a nie je možné
oddeľovať ducha od hmoty. Teda asi títo autori na Západe sú geneticky po otcovi
Slovania?! Je už isté, že prvotná civilizácia belošská na Zemi – v Európe a Ázii – boli
Slovania. Ale princíp Duality a Hierarchie – pod mocou Satana – túto prvotnú civi-
lizáciu rozdelil. Delenie podľa Satana je pokrok?! Čím viac názorov a smerov, tým
viac je to znak duchovného pokroku? Určite len Satanského!... Viac názorov – teda
samozrejme demokratických, je pre súčasných telesne aj duševne „nedostatočných“

212



– pokrok?! Aký môže byť pokrok vo večných vesmírnych a božských zákonoch?
ŽIADNY!!!! Nikdy nebude žiadny pokrok – nikdy sa nezmenia žiadne trvalo platné
vesmírne a božské zákony. Žiadny duchovný pokrok, ktorý odporuje platným a ne-
menným vesmírnym zákonom nie je možný (podrobne analyzujem v knihe DjePO). 

Delenie a rozdeľovanie je degenerácia. Slovania boli rozdelení Západom a ich Sa-
tanom na viac národov a jazykov. 

Odbočím k veci. Nemecko má 88 miliónov obyvateľov. Vyššie citovaný autor tvrdí,
že v Nemecku je minimálne 1 milión psychopatov. Ale asi 3-4 krát viac významne
postihnutých touto chorobou moci a potreby majetku. Takže celkový počet duševne
postihnutých Nemcov, podľa tohto autora, je asi 5 miliónov ľudí v Nemecku. To je
minimálne každý 20-ty občan, teda aj deti a aj dospelí, teda 5 – 7 % populácie? Podľa
mojich skúseností a znalostí však v súčasnosti na Slovensku je počet takýchto psy-
chopatov a významne duševne postihnutých, maximálne jeden z 1000 a možno len
jeden z 2000, teda percentuálne je to len 0,1 a možno len 0,05 % celej populácie.
Skutočne chcete, vy Slováci, veriť Nemcom (a všetkým Západniarom) a akceptovať
ich predstavy o svete? Nemci (a aj celý Západ) nie sú schopní chápať už nič! Nechajme
Západ padnúť v boji s islamom a my Slovania nepleťme sa do ich boja o existenciu
a pochopenie, že sa zmýlili. Tam Západ doviedla Rímska ríša a rímske kresťansko-
židovské náboženstvo (však Biblia neustále oslavuje len Židov, tak to je židovské ná-
boženstvo a nie Slovanské). Nech sa im poďakujú... 

Za 25 rokov demokracie od roku 1990 došlo k zásadnej všeobecnej degenerácii
populácie aj na Slovensku. V súčasnosti si už ľudia prestávajú veriť. Zásadné zhoršenie
je u pracovných a finančných vzťahov medzi subjektmi. Za socializmu na Slovensku
bežne platilo chlapské slovo. Dohodli sa spolu a tak aj urobili. Nikto nechcel byť oz-
načený nikým, že nesplnil to, čo sľúbil. Ženy sa starali o svoje deti aj mužov a rozvo-
dovosť bola tiež minimálna – asi 2 – 5 %! Rýchlo sa vtedy medzi ľuďmi šírili správy,
že niekto nie je seriózny a všetci sa zaujímali o svoje okolie. Všetci vedeli o všetkých...
Teraz? ... v demokracii? Anonymita ... Nikto nechce, aby niekto vedel čokoľvek o jeho
duši a myslení. Západný individualizmus – u všetkých narastá strach z toho, čo im tí
druhí (ostatní, zlí?) môžu urobiť! Na Slovensku nastali „zlaté Západné“ časy klamania,
podvádzania, egoizmu, všeobecnej sebeckosti, zlosti, nekontrolovateľných emócií. 

Toto západné svinstvo sa šíri. Masmédia na Slovensku, ktoré sú vo vlastníctve zá-
padných chorých psychopatov, propagujú túto degenerovanú západnú filozofiu a ich
choré myslenie.

Súčasné Nemecko je zložené zo Slovanských genetických častí. Bavorsko je z väčšej
časti Slovanské. Do Bavorska prišli po páde Ríma z Uhorska Slovanskí Frankovia, aj
Nemci, aj ... Taktiež bývalé NDR je geneticky významne Slovanské. Tu Západ síce
vyvraždil slovanských Lužických Srbov, ale mnohí určite prežili... Na konci „vlaste-
neckej vojny“ ruskí muži znásilnili veľké množstvo nemeckých žien a tak v tejto
oblasti sa zasa len posilnila vysoká duchovná slovanská genetika. Je vidieť na obyva-
teľstve bývalej NDR, že oni myslia úplne ináč, ako západné Nemecko! Preto určite
treba Nemecko rozdeliť a z neho odčleniť nové samostatné štáty Bavorsko a nové
NDR!! A tieto štáty treba pričleniť k novo vznikajúcej rodine Slovanských národov
„novej budúcnosti“, pod vedením najstatočnejšieho Slovanského národa, ktorým je
Ruský slovanský národ, ktorého žiaľ Západní Slovania veľakrát zradili.
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Kapitola 29
Sfalšované dejiny Slovanov a Slovákov 
západom a Vatikánom

Západu ja neverím nič. Som si absolútne istý – dám na to svoju hlavu –
že Vatikán a Západ zámerne sfalšovali naše dejiny. Doporučujem v súčas-
nosti týchto dvoch slovenských autorov a ich knihy :
1. Cyril A. Hromník, knihy „Sloveni, Slováci, kde sú naše korene“, „Sloveni

a Slovenky“, „František List“.
2. Oskár Cvengrosch, kniha „Tajné dejiny Slovenska, Slovenov a Sloveniek“

a „Tajné dejiny Slovenov a Uhorska“, podnadpis „Uhry boli Slovania“. 
A potom určite knihu „BYSTVOR“ od ruského autora Svetozár!! Ale

v Rusku bude asi veľa autorov, ktorí odhaľujú „Západné zámerné“ falšovania
dejín Slovanov. Píšem len heslovite z týchto kníh, s ktorými súhlasím, aby
„nevzdelaní“ Slováci a Česi zistili, ako boli oklamaní!

Rímska ríša bola zničená slovanskými národmi, kniežatstvami z územia
bývalého Uhorska.

Markomani, Kvádi, Vandali, Otrogóti, Vizigóti, Huni, Frankovia, Nemci,
Góti... všetci boli Slovania, ktorí žili na tomto území dávno pred vznikom
Rímskej ríše. Toto územie starého Uhorska bolo územie Slovenska, Ma-
ďarska, Moravy, severného Poľska, Halíča (ukrajinské Karpaty, Ľvov), Ru-
munsko (Rumunské Karpaty, Vojvodiny (sever Srbska), sever Chorvátska,
severné a východné Rakúsko. Nikdy neexistovalo žiadne údajné sťahovanie
národov po páde Rímskej ríše. Podvod! Rímska ríša dlhodobo škodila Slo-
vanom. Keď Rím vyvraždil Slovanských Trákov na území súčasného Ru-
munska, tak sa naši „slovenskí“ predkovia konečne postupne dohodli na
koordinovanom postupe a hlavne skutočne pochopili, že Rím je ich
smrteľný nepriateľ a Rím musia zničiť. A tak to aj urobili...! 

Po páde Rímskej ríše, Rím – ich dediční vládcovia – strategicky (a veľmi
prefíkane) preskupil svoju moc do zámerne mylne vykonštruovaného kres-
ťanského náboženstva (a ich Biblie) – údajne to vymysleli židia – a odvtedy
Rím systematicky vraždí a ničí nás Slovanov. Slovania – predkovia Slovákov
– na našom území boli už min. 3000 rokov pred Kristom a boli veľmi ná-
božensky „Árijsky a Rusky“ založení. A tak „naleteli“ na Vatikánsky Zá-
padný podvod o Bohu. Vatikánske kresťanstvo je len primitívny podvod
o Bohu za účelom zotročiť ľudí nemyslením a vierou a inými somarinami,
ktoré som analyzoval aj v tejto knihe. Kresťanstvo a jeho Biblia je len pri-
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mitívny systém, ako zotročiť a ovládať priemerných ľudí!! Súčasný problém
Slovanov je v tom, že uverili Západu a iným národom-blokom, že sú im
rovní. Naopak! Slovania nechápu, že tí ostaní nielen zo Západu, ale aj
iné individualistické a materialistické národy sú duchovne nízki a nutne
tak podľa princípu hierarchie musia byť aj geneticky menej schopní!!
Ako môže byť spravodlivý a pracovitý človek porovnávaný s klamárom a
zlostne mysliacim? Len v dobe totálneho temna duchovného – teda v de-
mokracii a dobe oligarchického fašizmu – vlády západných vatikánskych
„Satanov“ a iných planetárnych zločincov – je to možné.

Je údajne geneticky dokázané, že Slovania, teda haploskupiny R1a a I2,
sú geneticky zložitejší ako iné genetické národy. Je to ale logické – duchovne
vyšší má aj kvalitnejšiu genetiku, teda morálka a duchovnosť určuje,
aké technologické úspechy dosiahne ktorý národ a rasa. Teda žiadna
rovnocennosť, ale hierarchia a spolupráca národov a rás na ich danej ge-
netickej „schopnostnej“ úrovni! Preto ja si myslím, že sú aj duchovne
schopnejší. Prečo teda vy Slovania počúvate iných na tejto planéte a naopak
nenariadite im, že oni budú počúvať Vás?! Prečo sa neustále ponižujete
a napodobňujete pravdepodobne duchovne aj geneticky nižšie rasy?Čo sa
od nich chcete naučiť? Samozrejme genetická zaostalosť je priamo úmerná
duchovnej nízkosti!! Ale možno sa mýlim? Treba urobiť seriózny slovanský
výskum, pretože Západu sa nedá veriť nič, Západ sfalšoval všetko...

Neexistuje budúcnosť tejto planéty na základe genetickej nízkosti a ná-
sledne duchovnej zaostalosti a degenerovanej hmoty mozgu. Ak Vám ne-
funguje mozog, tak ste a aj budete trvale nechápajúci! Nikdy nie je možné
z človeka s IQ 80 urobiť počas jeho života IQ 120! Chápete chuji demokra-
tickí? Ak sa zásadne nezvýši genetika ľudstva a tým následne aj jeho
myslenie, tak tento Svet nemá žiadnu šancu a treba to čo najskôr ukončiť!!!
Teda ak nevznikne už veľmi skoro mocenský systém na tejto planéte, ktorý
bude systémovo zvyšovať kvalitu „mozgov“ obyvateľstva, tak nemá význam
sa týmto „planetárnym nezmyslom“ ďalej zaoberať. Treba toto „plaho-
čenie nedostatočných“ zničiť, ha , ha... Je ale jasne možné, že sa zasa mýlim??
Pochybujem o sebe neustále, stále neviem, či mám pravdu, alebo sa mýlim?
Kto mi pomôže? Nikto mi neodpovedá... 

Slovania prehrali súboj so Západom a Vatikánom – teda Satanom, pretože
boli a aj stále sú rozhádaní medzi sebou – nechápu, že ich ovláda Satan.
Asi už aj u Slovanov je nejaká genetická chyba!? Len v čase smrteľného ne-
bezpečenstva – boli donútení sa zjednotiť a tak zničiť Rím.

Na území Slovenska boli bane na kovy a zlievarne kovov už min. 3000
rokov pred Kristom. Civilizácia – teda technológia a duchovnosť – pred
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Kristom do celej západnej Európy prenikala asi hlavne zo Slovenska, teda
Uhorska. Treba o tom urobiť slovanský výskum, pretože Západu nemôžeme
veriť nič!! Teda ani našej slovenskej-židovskej finačnej mafii! Aj po mnoho
storočí Vatikánskeho ničenia Slovenska bola v Banskej Štiavnici založená
najstaršia Vysoká škola banská a technická v Európe. Viete, že železo bolo
na Slovensku známe už 1600 až 1450 pred n.l.? (Rukoväť dýky z Gánoviec
a železná obruč na mise z Veľkej Lomnice.) Takže, ak sa všade píše, že
železo vynašli Chetiti 1000 rokov pred n.l., tak niečo tu nesedí. (Hoci
Chetiti boli určite Slovania pôvodom zo strednej Európy, alebo z Ruska!
Tak tvrdím.)

Naši predkovia na Slovensku dávno pred Kristom vyznávali vieru v duál -
neho boha Šiva/Živa. Takýto „duálny“ boh bol pravdepodobne vyznávaný
nielen v starej Indii, ale aj v Russenii a Dariji – štátov starých Rusov a Árijov
na Sibíri už minimálne 6000 až 8000 rokov pred n.l. Z Russenie a Dariji
odišli Rusi a Árijci asi 4000 rokov pred n.l. do Indie. 

Myslím si, že hornaté Slovensko bolo centrum náboženstva Slovanov
v Uhorskej oblasti a najsvätejšie miesto bolo údajne Štrbské pleso vo Vyso-
kých Tatrách. Naši predkovia rozprávali slovanským jazykom, ktorý sa
teraz dáva do zhody so starým drávidským indickým jazykom a najbližším
tomuto jazyku je v súčasnosti Tamilský jazyk (a aj Sanskrt). V drávidskom
jazyku sú na Slovensku pomenované rieky, hory, mestá... V súčasnosti je
údajne veľké množstvo slov v drávidskom jazyku podobných, alebo dokonca
identických, so slovenčinou a ruštinou. 

Boh Šiva/Živa bol obojpohlavný, aj muž, aj žena. Každému na Slovensku/v
Rusku je jasné, že je živý od ženskej duálnej časti toho božstva, teda od bo-
hyne Živa. Meno boha našich predkov Slovákov/Rusov/Árijcov sa dokonale
zachovalo v slove byť živý... žiť. Ženská časť boha Živa rodila život. Žiadny
národ nemá tak identické slovo byť živý od božstva Šiva/Živa, ako slovenský
jazyk. Toto náboženstvo ale bolo duálne náboženstvo a nie súčasný „tragi-
komický“ kresťanský omyl. A tu od ženskej duálnej časti boha Šiva/Živa je
už len krôčik ku kresťanskej panne Márii! 

Niektorí súčasní autori píšu, že starí Drávidi prišli z Indie na Slovensko
aj s ich náboženstvom a nás Slovákov učili... Omyl!! Naši starí slovanskí-
árijskí predkovia z Russenie a Dárije (teda zo Sibíra) odišli do Indie. Preto
v indickom drávidskom jazyku, aj ďalších indických jazykoch, je množstvo
slovenských-ruských slov!! Ruština je veľmi podobná slovenčine, preto je
aj slovenčina podobná drávidčine, tamilčine a sanskrtu! V Indii je veľká
časť populácie, ktorí sú geneticky zhodní s našimi starými slovanskými
predkami. Šokujúce?! Zaujímavé?! Sviatok Vianoce slávili aj naši predkovia,
minimálne už 3000 rokov pred Kristom. Toto slovo v drávidskom jazyku
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údajne znamená doslovne sviatok „Zázrak slova“. Teda slovenské Vianoce
znamená foneticky drávidsky „zázrak slova“. Však to je ústredný motív
celej Biblie... Všetci vieme, že Biblia je len plagiát a odpisovala všetko zo
starších predlôh a napodobňovala staré náboženstvá. Slovo Vianoce v slo-
venčine v súčasnosti nemá žiadny význam. Všetky ostatné národy v Európe
majú Vianoce označené ako „narodenie Krista“ (roždestvo rusky, Merry
Christmas anglicky a pod...) 

Jedine Česi majú Vánoce tiež. Ale Vánoce už vraj nie je presný fonetický význam
drávidského „zázrak slova“. Český národ je najmladší slovanský národ a vznikol podľa
C. A. Hromníka tak, že niekedy v 7. storočí n.l. Praotec Čech zavraždil svojho brata na
Slovensku (asi v oblasti dnešnej Hriňovej) a ušiel aj so svojou čeľaďou pod horu Říp. 

Dochované nápisy na Slovensku na skalách, múroch ... sú v písme, ktoré je skoro
identické ako písmo starých Feničanov v stredomorí a Etruskov v Taliansku. Tvrdím,
že Etruskovia (Et-rus) a aj Feničania boli Slovania zo strednej Európy.

Staré Macedónsko boli Slovania a Alexander Veľký bol Slovan. Ešte
v roku 1700 n.l. v Solúni (dnešné grécke Thesallonike) všetci rozprávali
slovanským jazykom. (Mimochodom súčasný macedónsky jazyk je slo-
venčine podstatne podobnejší ako poľština... Choďte Slováci do Mace-
dónska a za niekoľko dní budete rozumieť 50 % ich jazyku). Vraj ešte pred
1. svetovou vojnou bola Solúň mesto v Bulharskom štáte a všetci rozprávali
v tomto meste, aj širokom okolí, slovanským jazykom. Takže Gréci, aj
Západ samozrejme, o Alexandrovi Veľkom klamú!! 

My Slováci máme veľmi blízky a doslova priamy historický vzťah s Ma-
cedónskom a Alexandrom Veľkým a aj so Spartou v starom Grécku! Sparta
v starovekom Grécku boli Slovania (doslovne si myslím Slováci), ktorí prenikli
na Peloponéz z územia starého Uhorska. Preštudujte si historické údaje,
ako sa odlišovali Sparťania od ostatných Grékov a ako ostatní Gréci ne-
chápali, prečo sa Sparťania tak venovali svojmu vonkajšiemu vzhľadu a svo-
jim dlhým vlasom. Sparťania boli vyznávači vlasatého boha Šiva/Živa, ako
aj Slováci. Takže 300 udatných Slovanov (doslova Slovákov) zachránilo
Grécko pred Perskou armádou ... a určite nie Gréci!! Gréci boli slabosi
a mnohí homosexuáli! Gréci boli už v tej dobe klamári a podvodníci. Gréci
sa v tomto nezmenili ani do súčasnosti – vykradli a zneužili EU dotácie
a teraz chcú, aby sme my Slováci platili na ich dôchodky?? Však sú to stále
rovnakí klamári ako už aj 1000 rokov pred n.l., keď napadali Tróju? 

Trója bolo slovanské mesto – mierumilovné. Avšak starí Gréci boli my-
slením aj životom zločinci a lúpežníci – a zločinci a klamári sú neustále aj
teraz – a preto napadli Tróju pre koriť!! Starí Gréci boli najnedôveryhodnejší
národ vo vtedy známom svete. Skutočne nechápem, ako mohla EU dať
potomkom najväčších klamárov z histórie Európy pôžičky?! Sú to chuji?
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Choďte do Grécka a skúšajte uzatvoriť nejaký rovnocenný obchod... ha,
ha. Gréci sú „mozgovo“ podvodníci, klamú a klamú, sú leniví už ako aj
Arabi, teda asi sú geneticky rovnakí ako aj Arabi – teda semiti. (Židia sú
údajne tiež semiti – potom chápem, že sa im tiež nechce pracovať! 

Údajne Židia sú aj Chazari a teda turko-tatárky národ a tiež sú semiti –
neviem. Ale v knihe Bystvor sa tvrdí, že sú to všetko šedá rasa a teda duchovne
nízka oproti bielej rase Rusov a Árijcov.) Údajne grécky básnik Homér napísal
Odyseu. Homér bol Slovan a jeho Odysea bola len preložená do gréčtiny
a Gréci si len privlastnili toto dielo. Ale Iliada už bola napísaná Grékom –
klamárom – a preto je taký obrovský duchovný rozdiel medzi týmito dielami
a ich myšlienkami. Tiež v Rímskej ríši Etruskovia boli Slovania – boli poctiví
a spravodliví. Ale Latinovia?, Rímania, boli zločinci a duchovný odpad.
A z Rímskej ríše a gréckej zločineckej spoločnosti vytvorili západnú civilizá-
ciu!! Teda Hovno. Bežme od tejto civilizácie „hovna“ okamžite a čo najďalej
a nepustime žiadnych týchto duchovných retardov zo Západu na Slovensko!! 

Geneticky je dokázané, že maďarský národ geneticky neexistuje. Jedno-
ducho akokoľvek sa všetci genetici snažili objaviť maďarský gén, nenašli
ho. Naopak, maďarské obyvateľstvo je geneticky veľmi podobné sloven-
skému obyvateľstvu. Tak ako je to s Maďarmi? V 18. storočí, keď Turci
prehrali a odchádzali z Uhorska, tak sa dohodli so židovskými obchodníkmi
v Uhorsku na ďalšej spolupráci. Údajne Židia chcú vždy s každým spolu-
pracovať a mať zisk... A tak títo židovskí obchodníci ďalej hovorili medzi
sebou v obchodných veciach nejakým takýmto tureckým nárečím. 

Tento jazyk bol však veľmi chudobný a neživotaschopný. Avšak vtedy
Západ a Vatikán zistili, aký je potenciál tohto jazyka – rozdeliť Uhrov-Slo-
vanov! Preto Západ aj Vatikán investovali a robili všetko, aby sa uchytil
nový jazyk, ktorý rozdelí Uhrov. Tak sa Židia spolu s Vatikánom a Západom
dohodli na spoločnom koordinovanom postupe za účelom vytvorenia no-
vého jazyka. Jazyk postupne umelo vytvárali. Na konci 18. stročia vytvoril
nejaký Slovák z Košíc umelo asi 10 000 slov pretože novo vzniknutá umelá
maďarčina bola vtedy veľmi chudobným jazykom. Preto je v maďarčine od
tohto Slováka, „tvorcu maďarčiny“, toľko veľmi podobných slov slovenčine.
Potom na začiatku 19. storočia nastúpila silná maďarizácia riadená z Vati-
kánu a podporovaná Západom. Takto rozdelili ten istý Uhorský (slovanský
víťazný protirímsky) národ na dve časti.

Tak isto sa teraz (od roku 2014) postupuje aj na Ukrajine. Ukrajinčina
ešte pred 15 rokmi existovala len v Karpatoch. Celá ostatná Ukrajina ho-
vorila rusky a sú to podľa mňa všetci mentálne aj geneticky Rusi. Ukrajinci
sú len na západe Ukrajiny, v Karpatoch. Na Ukrajine systematicky umelo
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vytvárali množstvo slov, ktorým tam zo začiatku nikto ani nerozumel. Tak
rozdelili ten istý národ na Ukrajincov a Rusov. Dokonalá západná stratégia
rozdeľovať a potom ničiť a využívať. Prečo sú Slovania takí hlúpi?!

Za starých čias v strednej Európe to boli všetko Uhry. A uhorskí Slovania
sa rozdeľovali spontánne na Horniakov a Dolniakov. Uhry neboli Maďari,
ale Slovania (Slováci) na tomto území. Opakujem, je to geneticky definitívne
dokázané!! Maďarský národ geneticky neexistuje.

Franz Liszt nebol Maďar, ale Slovák (vlastným menom František List), ktorý sa
narodil v Bratislave a do konca svojho života rozprával len slovensky a vôbec ani
slovo maďarsky.

Maďarský básnik Sándor Petofi, vlastným menom Alexander Petrovič, bol tiež
Slovák ako repa. Po osudovej bitke nezahynul, ale zajali ho ruskí kozáci. Keď sa zajatec
ocitol v slovanskom prostredí na Sibíri, nezasiahnutom maďarizáciou, rýchlo sa vrátil
k pôvodnej identite a stal sa Petrovičom. Jeho vnuk Petrovič sa stal dokonca podplu-
kovníkom cárskej armády. Petrovičov hrob je v Baguzine a zomrel v roku 1856.

Zvlášť upozorním na Rumunom, pretože Rumuni sú akoby za oponou
pre strednú Európu, aj pre Rusko a aj pre Západ. Citujem od talentovaného,
nezávislého slovenského historika Oskára Cvengrosha z Prešova. 

S určitým oneskorením prebehla jazyková asimilácia i v strednej a vý-
chodnej Európe, konkrétne v Macedónsku, Rumunsku a v Uhorsku.

V Rumunsku sa ešte do 18. storočia používal slovanský jazyk ako jazyk li-
turgický. Po roku 1815 novozavedená latinská abeceda postupne v Moldavsku
a Valašsku nahrádzala cyriliku a do konca 19. storočia ju úplne vytlačila.
Cyrilika sa v Rumunsku používala do roku 1860.

Územie Valašska a Moldavska bolo predmetom mocenského súperenia
Ruska a Turecka v 18. a 19. storočí. Nekonečné vojny ukončila až Parížska
mierová zmluva v roku 1856. V roku 1858 sa uskutočnila Parížska mierová
konferencia európskych štátov, kde sa delegáti dohodli, že obe kniežatstvá
(Moldavsko a Valašsko) budú spojené do jednej provincie, a rok na to bol na
čelo oboch kniežactiev zvolený bojar Alexander Ion Cuzu. Následne v roku
1861 obe kniežatstvá utvorili jeden štát – Rumunsko, pričom naďalej každo-
ročne platili Osmanskej ríši stanovenú daň.

Od polovice 19. storočia sa vytvárala nová konštrukcia jazyka, pri ktorej
došlo k očisteniu od francúzskeho a talianskeho vzoru. Nový jazyk však na-
priek všetkému zdedil zhruba 20 percent slovnej zásoby z pôvodného „slo-
vanského“ jazyka. Vo Valašsku i v Moldavsku dlho pretrvávali dva národné
jazyky, jeden umelý (novovzniknutý) spisovný a literárny a ten druhý bol
tradičný ľudový (slovänský) jazyk. Počas 19. storočia sa „literárny“ (novovz-
niknutý) jazyk postupne presadil ako jazyk štátny a tak v duchu Herderovskej
filozofie, počnúc rokom 1861, vzniká nový národ, národ rumunský.
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Po porážke Rakúsko-Uhorska a Nemecka v prvej svetovej vojne, sa vo fe-
bruári 1919 rumunská armáda zmocnila Sedmohradska a Bukoviny, následne
bola obsadená Budapešť, kde rumunskí vojaci zotrvali štyri mesiace. Podľa
ustanovení trojice zmlúv z rokov 1919 – 1920 (Saint-Germainská, Neuillyská
a Trianonská mierová zmluva) Rumunsko získalo Sedmohradsko, Bukovinu,
východný Banát a Južnú Dobružu, pričom na týchto novozískaných územiach
bol automaticky zavedený novovytvorený úradný jazyk rumunský.

V Uhorsku sa ako úradná reč používala latinčina až do roku 1786, kedy
Jozef II. dekrétom vyhlásil za úradný jazyk rakúskej monarchie nemčinu. Vo
všeobecnosti to spôsobilo nevôľu a odštartovalo v Uhorsku nárast maďarského
nacionalizmu. Po rakúsko-uhorskom vyrovnaní v roku 1867 sa rovnako ako
v iných krajinách i v Uhorsku šíril maďarský jazyk centrálne z hlavného mesta.

K tomuto možno dodať, že meno Rumunsko je termín novodobý – 19. sto-
ročie a jeho pôvod pravdepodobne pramení v pojme „Rumelia“, čo bolo po-
menovanie pre cely Balkán. Rumelia pravdepodobne pramení v pojme „Roma“
– „Rim“, čo bolo, ako z histórie všetci vieme, meno „Rímskej riše“, ktorá sa
nachádzala na Balkáne a v Anatolii s centrom v Carihrade. Tzv. západorímska
ríša nikdy nejestvovala. Tá vznikla až keď „západ“ zboril Carihrad...

Na termín Rumun som zatiaľ nenarazil ani ako etnikum Uhorska. Všade
sa spomínajú Valasi, pričom je pravdou, že nikomu nie je jasné, kto ti Valasi
vlastne boli. Je zjavné, že Valasi boli slovenské etnikum (nie slovanské) vzhľa-
dom na ich jazykovú výbavu. Štúr zaviedol spisovnú slovenčinu podľa nárečí
z oblasti, ktoré boli a sú osídlené prevažne Valaským obyvateľstvom. Topony-
mické názvy Valaska, ako aj Sedmohradska sú toho dostatočným dôkazom...

Do 20. storočia „Rumuni“ v Uhorsku o rumunčine s najväčšou pravdepo-
dobnosťou ani len nechyrovali. Používali ešte zo zotrvačnosti v úradnom
styku latinčinu, pretože „maďarčina“ im, tak ako nám, vôbec „nevoňala“.
Samotná Rumunčina má údajne blízko k francúzštine, lenže francúzština je
vidiecka latinčina, a práve latinčina je ten spoločný základ, na základe
ktorého panuje presvedčenie o spoločnom pôvode francúzštiny a rumunčiny
... To sú ďalšie tragikomické uzávery modernej lingvistiky.

Detailne som sa Rumunskom a Rumunmi nezaoberal, je tu priestor pre
seriózny výskum a som presvedčený, že každý, kto sa do toho zavŕta v hrubých
rysoch potvrdí nasledovné:
• Rumuni nie sú „románsky“ národ, z etnického a genetického hľadiska sú

zmesou slovanských a slovenských kmeňov,
• historickí Dáci, od ktorých odvíjajú Rumuni svoj pôvod nikdy neboli náro-

dom, jednalo sa o slobodné slovanské kniežatstvá – vojvodstvá,
• Rumunsko je novodobý názov pre zjednotené Valasko, Moldavsko a „v 20.

storočí urvanú časť Uhorska“,
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• uhorskí Rumuni, zvaní Valasi, do 1. pol. 20. storočia nevedeli po rumunsky
ani zaťať, tzv. Valasi boli slovensky hovoriace etnikum.
Chápete, aký podvod na nás hrá Západ a Vatikán?! Rumuni sú tiež naši slovenskí

(uhorskí) bratia! Vedia Rumuni, že sú Slovania – teda v ich prípade skoro určite Slo-
váci? Určite teraz nie... Aj Rumuni sa musia naučiť naspäť jazyk svojich predkov Slo-
venských – doslovne hovorme Slovenských, pretože toto je pravda!

Tatársky vpád do Uhorska nikdy neexistoval. Tatári, teda Mongoli, v Uhorsku
nikdy neboli, čo definitívne dokázali genetické výskumy. Boli tu Tartari. Tartaria
bola slovanská ríša, rozkladajúca sa na území súčasnej Ukrajiny a Ruska, na východ
za Karpatmi. V tom období začal Vatikán systematické cirkevné súdne procesy proti
uhorským-slovanským šľachticom a zemanom. Súdne procesy končili odsúdením,
potom popravou obžalovaných a skonfiškovaním ich majetkov. Aj takto sa Vatikánska
cirkev samozrejme dopracovala k súčasným majetkom... ha, ha. Toto sa v tom čase
začalo diať masovo. Preto uhorská (slovenská) šľachta pozvala svojich bratov Slovanov,
Tartarov, aby im pomohli. Prišli, vyhrali bitku proti Rímu – porazili križiacku Vati-
kánsku armádu v roku 1242, niečo dohodli v prospech svojich bratov Slovanov (v
Trogiri a Vatikán tají čo!) a odišli. 

Majetky súčasnej rímskej cirkvi, Vatikánu, na tomto území, patrili nám
Slovanom vždy. Treba rímskemu Vatikánu odobrať všetky naše slovenské
majetky. Katari v južnom Francúzsku, ktorých Vatikán a križiaci v stredo-
veku všetkých vyvraždili, boli určite tiež Slovania. Svätá rímska katolícka
cirkev vyvraždila viac ako 0,5 milióna Slovanov Katarov. Odmietli posluš-
nosť Vatikánu. Mali vlastný – demokratický – názor, aký je Boh... Kresťanská
západná civilizácia je hnus a odpad, ako na konci svojho života napísal ne-
mecký filozof Friedrich Nietzsche – v knihách „Tak hovoril Zarathustra“
a „Antikrist“.

Veľká časť populácie v Nemecku, Švédsku, Nórsku, Fínsku ... sú geneticky
Slovania. Do budúcnosti treba požadovať, aby urobili každému človeku
v Európe genetický test, aby sme vedeli my, aj oni, ktorí sú geneticky
Slovania po otcovi, aj keď teraz možno niektorí vystupujú proti vlastným
predkom!

Ešte citujem, čo mi prišlo internetom od jedného z čitateľov mojich predchádza-
júcich kníh: Veľmi zaujímavé je významné postavenie Slovákov – Slovenov (Sloven,
Slovenka, Slovensko) ako národa, pretože podľa najnovších štúdií patríme medzi naj-
staršie národy v Európe vôbec. Genetický výskum doc. Feráka priniesol pre nás zaujímavé
výsledky. Sme totiž rekordérmi etnickej autenticity. Pomaly 85% Slovákov zdedilo gény,
ktoré sa vyskytovali v strednej Európe a na našom území už pred 8000 rokmi. Sme
teda pôvodní obyvatelia Slovenska, vždy sme pod Tatrami žili. Patríme medzi najstaršie
etnikum v Európe. Gény, ktoré máme, sa v Európe vyskytovali už pred 20 až 50 tisíc
rokmi. Obdobný genetický výskum radí Walesanov na druhé miesto. Totiž cez 70%
obyvateľov Walesu má 6000 rokov staré gény viazané na ich územie. 

Na poslednom mieste v rebríčku sa umiestnili Maďari, nakoľko len 5% obyvateľov
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Maďarska má gény staromaďarské. Polovica Maďarov má gény slovanské (slovenské).
Celé generácie Maďarov, potláčaním pravdy, žijú teda už niekoľko storočí vo veľkom
klame a sebaklame. Už v roku 1991 na to upozornil renomovaný genetik L. L. Cavalli
Sforza, profesor Stanfordskej univerzity (USA). Výsledky svojej veľkoplošnej genetickej
štúdie, ktorú uskutočnil na území dnešného Maďarska zhodnotil profesor nasledovne:
Maďarsko v Európe je anomáliou. Jazyk je ázijský, ale obyvateľstvo európske, väčšinou
slovanské. A títo Slovania sú pôvodným obyvateľstvom Karpatskej kotliny. Absolútna
väčšina obyvateľov Maďarskej republiky nie je etnicky maďarská, je prevažne slovanská
a kontinuálne európska. Zostalo iba maďarské meno a aglutinujúci jazyk. Maďarských
génov niet.“ (Scientic American, november 1991). 

Ďalší fakt, ktorý nie je celkom známy širokej verejnosti, je dominantné postavenie
slovenského jazyka ku ostatným slovanským národom. V tejto súvislosti spomenieme
prácu amerického vedca a lingvistu prof. Pricea, ktorý považoval slovenčinu za kľúč ku
všetkým „slovanským jazykom“ a za médium na dorozumenie sa s ostatnými Slovanmi.
(John D. Price, The Key to all Slavonic Languages, SHF, Columbia Univerzity, New
York, Dec. 15. 1943, 9. s.). Profesor J. Price túto myšlienku vyslovil na kongrese Slavistov
vo Varšave. Poľská delegácia vyšla s návrhom, aby sa schválila definícia prvého slovan-
ského jazyka, ktorej určujúcim bodom je slovenčina. Okrem českej skupiny všetky slo-
vanské delegácie odhlasovali poľský návrh: Slovenský jazyk je najstarší a podľa neho
sa potom vytvorili ostatné slovanské jazyky“. (Kanadský Slovák, Slovenčina, najstarší
slovanský jazyk, Toronto, 23. marca 1989). 

Ku vyššie uvedeným odborným vedeckým prácam, ktoré pojednávajú o Slovákoch
ako o najstaršom slovanskom národe, môžeme uviesť aj historický prameň ruského
stredovekého kronikára a letopisca Nestora (1056 – 1114). Rehoľný mních kyjevského
kláštora vo svojej práci Povesti dávnych liet obdobne tvrdí, že Slováci (Sloveni) sú pô-
vodným a teda najstarším slovanským národom...

Absolútne nesystémovo tesne pred vydaním tejto knihy doplňujem... Všetci si
musíte prečítať knihu: „Všetko bolo inak. Veľké Slovanské dobytie Sveta. Apokalypsa
po roku 1000“, autor Marián KAPOLKA. Som šťasný, že sa mi dostala do ruky táto
vynikajúca kniha, ktorá píše, ako ja duchovne myslím... Stručne len hlavné z tejto
knihy : Ruský akademik Anatolij Fomenko aj s jeho veľkým vedeckým tímom štatis-
ticky matematicky dokázali, že celá história tejto planéty je sfalšovaná. Najstaršie
dochované originálne doklady, písomnosti sú z roku 962 tohto letopočtu a všetky
ostatné sú opisy, opisy odpisov ... žiadny originál ... a teda falzifikáty...! Akademik
Fomenko s kolegami jasne vedecky dokazuje, že sa nekonal žiadny starovek, ani an-
tika... všetko je to falzifikát a podvod!! Dejiny súčasného ľudstva sú podstatne
kratšie...! Západ vytvoril túto falošnú históriu (a zničenie pravdivých dokladov a kníh)
v čase hlavne od 16. do 18. storočia a globálna falzifikácia sa ukončila na začiatku
19. storočia... Za všetkým stál hlavne Vatikán! Chápete?... O aký kolosálny podvod
Západu proti Slovanom sa tu jedná?! Hlavná sila rozvoja civilizácie pred asi 500
rokmi v Európe, Ázii, Amerike, boli Slovania, Árijci, Rusi, Tartária. Všetko a všetci,
čo tvrdia niečo iné, je omyl a klamstvo!! Tu nemám priestor sa touto knihou dôkladne
zaoberať, ale ja pánovi Kapolkovi v tomto verím viac, ako môjmu otcovi a bratovi...
Pretože historické dôkazy a argumenty p. Kapolku dokonale zapadajú do mojich
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psychologicko-filozogických výskumov o Západnej civilizácie a Slovanskej civilizácii!
Všetci Slováci si musia prečítať túto knihu p. Kapolku a táto kniha musí byť zavedená
ako povinné čitanie pre naše deti  a mládež!

Chápete?, ako tie svine západné aj s ich Vatikánom nás oklamali a následne
okradli...?? Všetky dôkazy vedcov a múdrych, ktorí sa odvolávali na písomnosti
a auto rov ... na kópie kópií, ktoré boli systematicky falšované... všetky odvolávky na
archívne doklady „kópií“ nejakým údajných minulých originálov... ha, ha, ... všetko
je to hlúposť. Všetko je to podvod. Je mi ľúto historikov, ktorí pracovali celý život na
niečom, čo je jasne omyl. Neverte žiadnym historickým dokladom Západu, všetko
to bolo Západom a Vatikánom sfalšované... Tvrdím, že aj o mnohých origináloch sa
zistí, že to bol podvrh... Čomu sa teda dá veriť? Len archeologických materiálnym
artefaktom, dôkladne preverným písomným originálom, genetickým výskumom,
jazyku národov. A potom hlavne verte filozofii a psychológii. Nič iné nie je dôvery-
hodné! Ostatné nielenže nestojí za námahu sa tým zaoberať (tie množstvá historických
kníh „západných pomýlených“ autorov), ale hlavne ohlúpnete z tých hlúpostí...!!
Však je to logické, že ak sa učíte hlúposti, omyly, musíte byť mylný a teda hlúpy...!!

Kapitola 30
genetika a myslenie

V knihe DjePO som v kapitole „4. zákon Heglovej dialektiky“ dokázal,
že myslenie vplýva na hmotu a naopak. Zopakujem náhodný experiment,
ktorý som nevediac urobil. Kúpil som si knihu o lúštení osudu z čiar na
ruke. Dôkladne som si túto knihu preštudoval a pri štúdiu som sa vždy
pozeral na moju ruku a porovnával som čiary na mojej ruke s čiarami na
rukách v knihe. Po dôkladnom naštudovaní tejto knihy (asi 3 mesiace) so
vyrazil do terénu... Na rôznych podujatiach som pozeral na ruky rôznym
ľuďom a veštil ich osud. Najväčší úspech som začal dosahovať vtedy, keď
som bol na diskotéke opitý a hovoril som spontánne... Vtedy ľudia odo
mňa začali odchádzať... Dostával som sa do hĺbok duší, kde oni nechceli
nikoho. Mal som niekoľko ľudí, ktorým som hovoril, že zomrú, ak nezmenia
svoj život a aj som im hovoril, čo majú nové robiť ináč. 

Po dvoch rokoch som dosiahol takú úspešnosť čítania „osudu“ z čiar na
ruke, že sa ma začali všetci strániť... Nikto nechcel vedieť pravdu o sebe! Ja
som totiž po dvoch rokoch (minimálne 150 rúk) už nelúštil osud človeka,
ale jeho súčasný duchovný stav a navrhoval som im, čo majú robiť, aby sa
z toho zlého stavu dostali. Postupne som sa dostával do neriešiteľných si-
tuácii, keď som rôynzm ľuďom veštil „zlé veci“, ktoré oni nechceli počuť
a hlavne nechceli, aby som ja to o nich vedel... Neviem prečo? Ja nemám
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problém povedať o sebe čokoľvek... Tak som sa po viac ako 2 rokoch defi-
nitívne rozhodol, že už nebudem nikomu lúštiť z ruky a ako akt konečného
rozhodnutia som sa posledný krát pozrel do mojej knihy, z ktorej som sa
pred 2 rokmi začal učiť. Pozrel som do knihy a na moju ruku, ako pred 2
rokmi ... Nasledoval totálny šok... Pred 2 rokmi som niekoľko sto krát po-
rovnával čiary na mojej ruke a v knihe. Teda som si dokonale pamätal
čiary na moje ruke. A teraz po 2 rokoch? Moje čiary sa výrazne zmenili.
Niektoré čiary sa stratili, iné, ktoré som nemal, tu teraz boli...

Moje myslenie sa za 2 roky zásadne zmenilo. Tak sa zásadne zmenili aj
moje čiary na ruke!!!!

Toto je pre mňa dokonalý dôkaz toho, že zmena duše človeka (myslenie)
spôsobí aj zmenu hmoty človeka. Teda, ak sa zmení myslenie človeka, tak
sa zmení aj jeho mozog a telo. V knihe DjePO som to označil ako 4. zákon
o zmenách, ktorý mne chýba k 3 Heglovým zákonom dialektiky: „Hmota ovplyv-
ňuje dušu a duša definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti ná-
vratu k pôvodnému stavu“. (Platí však dokonale až v poli B.)

Z toho náhodného experimentu sa dá vyvodiť aj toto: Ak máte „menej
kvalitný“ mozog a teda asi aj nižšiu dušu – vedomie, tak ak sa budete vzde-
lávať duchovne, aj keď budete trpieť, ...ale hlavne poctivo pracovať mate-
riálne, tak sa zmení-zlepší váš „hmotný“ mozog a teda aj vaše „nehmotné“
vedomie – tak následne aj váš osud. Hmota je určite priamo závislá od
ducha a naopak. Teda ak degeneruje duch, tak degeneruje aj mozog týchto
ľudí. Toto je výsledok môjho výskumu duálnej závislosti hmota-duch (teda
aj ich duálnej neoddeliteľnosti). Ale samozrejme, že neviem, či sa nemýlim!
Vyzerá to logicky, ale je to pravda? Preto uvádzané moje názory v tejto
knihe, berte len ako úvahy na premýšlanie a kritické hodnotenie a musia
byť vedecky dokázané, či sa nemýlim!

Ak je pravda, čo píšem, tak preto čím primitívnejšie filmy budete premietať svojim
deťom, tým rýchlejšie degeneruje ich mozog a ich duša a potom vám vaše deti v do-
spelosti už nebudú schopné rozumieť, pretože budú duchovne na podstatne nižšej
úrovni ako vy rodičia!!!! Sledujú vaše slovanské deti tie tupé západné filmy .... internet,
hudbu ....?! Tak sa nečudujte, ak Vás Vaše deti pošlú do riti, pretože ste sa im duchovne
nevenovali – nevysvetľovali ste im mylnosť a zločinnosť Západu - a oni podľahli Zá-
padnej degenerácii. A kto má ochrániť deti od degenerácie, ak nie ich rodičia?!

Čítal som, že slovanská haploskupina R1a sa vyvinula z R1 a neskôr aj
západná haploskupina R1b sa vyvinula z R1. Ale R1 už neexistuje... ha, ha.
Je to logický nezmysel. Ak R1a je staršia o viac tisíc rokov ako R1b a R1 už
neexistuje, tak podľa mňa sa R1b musela vyvinúť z R1a. Teda Západná ci-
vilizácia je „mutácia“ zo Slovanskej civilizácie. Slovania boli prví a Západ
až po nich. 
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Genetika-hmota a duch je v priamej súvislosti medzi sebou, ako som to
dokázal. Ale čo druhý zákon vesmíru „hierarchia“? Ideológia Západu a Va-
tikánskeho kresťanského náboženstva o rovnoprávnosti ľudí, národov, rás
je totálna hlúposť! Naopak. Pravda je duchovná nadradenosť a podrade-
nosť – hierarchia a teda doslova nekompromisný „duchovný kastový sys-
tém“, ktorý rozdelí ľudí podľa ich skutočnej duchovnej schopnosti. Nie je
dôležité, či ste silný ako býk, alebo dokonale riešite matematické úlohy,
alebo máte iné špecializované schopnosti, ale či ste schopný ovládať svoj
život na tejto planéte zla a v tomto vesmíre ovládanom Satanom a dokážete
myslením ovládať svoj materialistický sebecký mozog – pole B.

Západ existuje na princípe individualizmu a sebectva – sfalšovaného
a neexistujúceho kresťanského Boha (aj iného Boha, je im to jedno...!!) –
„slobodnej“ tržnej ekonomiky, ktorá slobodná neexistuje – a hlúposti o „de-
mokratickej rovnoprávnosti“. A tieto mylné a zámerne falšované idey sú
len metódy, ako okrádať slabých a slabé národy. Je to všetko na princípe
klamstva. 

Som presvedčený, že súčasný svet slobodnej tržnej ekonomiky a tiež ne-
obmedzeného plodenia a rodenia detí nebude môcť takto ďalej existovať.
Treba zaviesť kontrolu plodenia detí tam, kde objektívne aj subjektívne
podmienky rodičov neumožňujú kvalitný duchovný aj materiálny vývoj
ich detí. Ak toto dokázala Čína, prečo by to nemohli urobiť všetky štáty,
kde majú s týmto problém!? Hlavne myslím na Afriku, Latinskú Ameriku
a štáty islamu – ktoré naviac majú geneticky poškodenú populáciu kvôli
ich Koránu!!

Duchovnosť je hierarchicky nadradená nad materiálnosťou! A kolekti-
vistický spôsob života aj myslenia Slovanov je „ľudsky správny“ a preto
nadradený západnému individualizmu. Západ dlhé stáročia žil v omyloch
– kresťanská filozofia, rovnoprávnosť a demokracia, humanizmus, ľudské
práva, individualizmus a sebectvo, formálny rímsky právny systém, slo-
bodné drancovanie a koristenie ako najdokonalejšia ekonomická ideológia...
Preto obyvateľstvo Západu je už doslova duševne choré – teda určite už aj
geneticky degenerované. Predsa myslenie a genetika priamo medzi sebou
súvisí. Preto aj jazyk, ako inštrument na myslenie, musí zásadne vplývať
na kvalitu myslenia. Jasné, že ak je chudobný, jednoduchý, primitívny jazyk,
ako napr. angličtina, nemčina ... tak aj myslenie týchto ľudí má tendenciu
byť jednoduchšie, než u ľudí, ktorí majú zložitý jazyk, ako napr. slovenčina,
ruština ... všetky slovanské jazyky (vysvetlenie aj inde v knihe)! Preto asi
„Biela kniha EU“, myslím v r. 1990 uvádzala, že v roku 2020 bude až 30 %
populácie EU potrebovať pravidelne navštevovať psychológa? (Slovensko
vtedy ešte v EU nebolo.) Ak je skutočne v súčasnosti až 30 % populácie
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Západu duševne chorých, tak to majú – podľa mojej teórie – aj poškodenú
genetiku! ... Skutočne treba urobiť výskum, či sa nemýlim... Však toto –
závislosť hmoty a ducha – to tvrdím len já sám... Nepoznám nikoho, kto
by mal rovnaké názory? Tak je len logické, že neustále pochybujem o sebe,
či sa nemýlim!!

Ale ak mám pravdu, tak táto masa duševne chorých, teda Západných
bláznov, už asi nebudú schopní sa zmeniť dobrovoľne a bez násilia. Blázon
si prizná, že asi má nejaký problém s hlavou len vtedy, ak bude mať vážny
existenčný problém, nemá kamarátov, má depresie, nemôže spať... Preto si
myslím, že Západ už nemá šancu. Západ sa nedokáže zmeniť. Teda oby-
vateľstvo Západu začne ináč myslieť, len vtedy, ak Západ zanikne! Ale je
samozrejme možné, že sa mýlim... Uvidíme. Obyvateľstvo Západu čelilo
týmto hlavným omylom, ktoré nutne museli viesť  najskôr k masovému
zníženiu vedomostí a myslenia a teda následne aj k zníženiu genetickej
kvality ich mozgov (moja teória): Mylné Vatikánske náboženstvo, mylná
ideológia rovnosti – odmietnutie hierarchie, demokracia, emancipácia
žien... Ďalej aj to, že Západ bol bohatší ako ostatné podrobené národy, tak
obyvateľstvo Západu samo seba presviedčalo, že to je správne. Ak ja mám
viac, tak táto ideológia je pravdivá - ak mne prináša zisk a iným odoberá...
Ja som bohatý a Ty „chumaj“ pracuj na mňa!... Západné obyvateľstvo je už
asi neopraviteľne duchovne, ale hlavne aj geneticky, zdegenerované! Myslím
si, že oprava ich genetiky ich bude stáť smrť veľkého počtu ich obyvateľstva!!
Tvrdím, že vodcovia Západu zámerne priviedli Západ ku kolapsu, pretože
oni si svoje „rodiny a majetky“ presunú v rámci globalizácie – kdekoľvek
inde?! Ha, ha...

Je dokázané, že Maďarský národ geneticky neexistuje. Maďari sú geneticky pôvodní
Uhry a teda Slováci a len v rokoch 1770 až 1850 prebrali (Vatikánom a židovskými ob-
chodníkmi) umelo vytvorený maďarský jazyk z turečtiny. Vatikán a Západ, ktorí
vytvorili tento „umelý“ jazyk, sfalšovali celé dejiny Uhorska a asi od roku 1800 v tomto
falšovaní pokračujú aj novodobé „naivné“ maďarské vlády. Mimochodom, akú môže
mať medzinárodnú autoritu „na Západe“ a vo svete (aj medzi Slovanmi) štát, ktorý
vytrvalo trvá na falšovaní dejín svojho národa??!! Uhry boli Slovania. Súčasní Maďari
sú geneticky Slovania! Nepočúvajte tých, ktorí chcú umlčať schopných ľudí. To sa
dlhodobo nedá a nakoniec tí, ktorí potláčali vedenie a pravdu budú verejne vyzerať
ako hlupáci! Vy schopní (a dokonca ani nemusíte byť takí schopní, ako som ja ... ha,
ha), ak ste morálni a aktívni politicky a ideologicky, tak dokážete také veci, o čom ani
netušíte v tomto čase „duchovného temna“ a vlády „zdegenerovaných zločincov“. Skú-
šajte, aj keď sa na začiatku nebude dariť. Budú Vám hovoriť, že načo sa o také veci sna-
žíte?... Oni „nevediaci“ vám budú závidieť vašu schopnosť cítenia kolektívnej zodpo-
vednosti! Ale títo závistlivci – „duchovne nižší“ – nechápu, že ak vy „duchovne vysokí“
nezačnete byť politicky a filozoficky aktívni, tak tí nízki určite spáchajú samo-zničenie
seba, svojej rodiny, aj svojho národa svojou hlúposťou a pasivitou. 
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Všetky súčasné jazyky západných národov sú výrazne jednoduchšie, ako
slovanské jazyky. Preto ja tvrdím, že západné jazyky vznikli z prvotného
slovanského jazyka. Píšem inde, že myslenie je najdôležitejšie a že štruktúra
mozgu určuje aj spôsob myslenia  a teda myslenie musí byť „definované“
aj jazykom. Tak, ako národ myslí, tak sa mu vyvinie aj jeho jazyk. Ale platí
aj naopak, aký jazyk sa národ naučí, tak sa zmení aj jeho myslenie...! A toto
je podstatne dôležitejšie. Pretože Západné národy majú jazyky, ktoré zde-
generovali z prvotného „slovanského zložitého jazyka“. Takže Západu zde-
generovaním jazyka, jeho obyvateľstvu aj zdegeneroval mozog a teda ich
myslenie. Jasné...?! Hoci ja sám pochybujem, či sa nemýlim, či to tak je, ale
logika tam smeruje. Jednoduché myslenie – jednoduchý jazyk – a naopak!
Je nemožné, aby sa „spontánne“ z jednoduchého vyvinulo zložité, ale je
veľmi ľahké a vysoko pravdepodobné v tomto vesmíre, že zložité postupne
degeneruje (ak sa prísne nedodržujú duchovné princípy existencie tohto
vesmíru). Všimnite si, ako má Západ „ strach“ z Ruska. Prečo? Však Rusko
má len necelých 150 miliónov obyvateľov a Západ pod vojenským velením
NATO (aj so súčasným  Slovenskom??, zradcom našich Slovanských pred-
kov!) má viac ako 800 miliónov. Ale Západ je duchovne nízky – je zdege-
nerovaný. A cíti toto ako zviera, že je hierarchicky duchovne nižší! Preto
Západ pod vplyvom svojho strachu chce zničiť Rusko a Slovanov... Má
strašný strach..., ha, ha... asi chudáci dementní – teda údajne podľa Bielej
knihy EU je ich len 30 % postihnutých?

Nebudem sa však dlho unúvať vysvetľovaním. Tí, ktorí nebudú chcieť
chápať, aj tak sa nepriznajú k ničomu. V psychologickej terminológii sa im
hovorí „ľudia lži“. Títo ľudia sú tak „mozgovo zaostalí“, že ak sa im hoci aj
dokonale zdokladuje, že sa mýlia, aj tak nie sú schopní prijať vo svojom
myslení iný názor... Ja tvrdím, že sú to zmutovaní degeni! Môžete týmto
ľuďom mylných Západný hodnôt akokoľvek a čokoľvek dokazovať.... aj tak
si budú hovoriť svoje... ha, ha. Je teda asi logické, že majú degenerovanú
genetiku! No nie? Teraz myslím hlavne na dôkazy, že celá ich Západná
história o Slovanoch, Uhorsku, Maďarsku ... je sfalšovaná... Dôkazy nepri-
jímajú, odmietajú sa zaoberať tým, čo im nesedí v ich mylných teóriách...
Je veľa aj západných psychológov, ktorí rozoberajú túto duševnú chorobu.
Však profesionálni psychológovia a psychiatri by ich mali poznať... Alebo
majú títo „demokratickí sráči“ strach aj z týchto informácii? 

Tvrdím, že západné národy vznikli z prvotného slovanského, teda z ha-
ploskupiny R1a (a I2). Všetky haploskupiny bielej rasy vznikli asi z R1a.
Teda geneticky prvotná, základná, nepoškodená degeneratívnymi genetic-
kými mutáciami, je R1a. Teda prvotní boli Slovania – Árijci. Všetky ostatné
haploskupiny bielej rasy vznikli až z R1a. Len sa pozrite na ženy v Anglicku,
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Francúzku, Nemecku ..... a potom v Rusku, Ukrajine, na Slovensku... Prečo
sú ženy na Západe tak škaredé?! Ak je nejaká pekná žena u nich, tak odha-
dujem, že na 80 % je to Slovanská genetika od otca! Ale ponúkam moje rie-
šenie na liečenie duševnej choroby (šialenstva, ako povedal C.G. Jung) aj
pre zdegenerované západné národy. Je obsiahnuté hlavne v Kap. 31. Chcem
pomáhať nielen Slovanom, ale aj „chorým mozgom“ Západným. Myslite...
zlepšujte všetci svoju genetiku – uvedené v Kap. 31. Ale neviem? Nemýlim
sa? Nie som mylne kritický voči ľuďom Západu? Urobme na Slovensku se-
riózny vedecký výskum! Získajme grandy od EU – ha, ha?

V júni roku 2016 som bol v Prahe asi po 15 rokoch. Už pred 15 rokmi som videl,
ako sa mení duchovný stav ľudí v Prahe. Prišiel som znova do Prahy 14.6.2016. Tra-
gédia! Bol som na večeri na Hájoch, Praha 4, v pizzérii pri multikine. Pozeral som
asi na 100 ľudí okolo seba, ktorí boli v tejto reštaurácii... totálne duševne apatickí ľu-
dia... Čo sa stalo? Ešte pred 25 rokmi – za socializmu – boli duševne bystrí, teda nor-
málni... A teraz, za demokracie? Vyzerajú všetci akoby neprítomne. Stávajú sa duševne
prázdni. Pozeral som im do tváre – a nič. V tvárach sa im neodzrkadľovalo nič.
Skoro všetci mali matné pohľady. Nebola žiadna výrazná „duchovná“ energia v ich
očiach – „Tači svetlá“. Títo Pražáci sa stávajú duchovne ľahostajní, akoby stratili
energiu na boj ... pozrite Kap. 9.

Je zásadná vec vzťahu hmoty a ducha. Hmotu ovláda Satan, pretože on ju stvoril,
použitím Božskej neutrálnej energie!! A preto logicky z pozície svojej moci sa snaží
upravovať hmotu – telo a mozog – konkrétneho človeka tak, aby ho ovládal. Preto
Satan celý život u schopných ľudí, ktorí sa reinkarnovali na Zem, utvára a mení ich
hmotu – telá, mozog – tak, aby ich v rámci možnosti tohto vesmíru mohol zničiť...
.Dôrazne upozorňujem, že Satan nedokáže zmeniť dušu-vedomie, ak už je v poli
B. Satan uvažuje takto: každý schopný myslenia je môj potenciálny nepriateľ – ten,
koho „si kúpim“, je hlupák a toho zničím ľahko – ale ak niekto odmieta moje „sa-
tanské“ idey, tak on je môj smrteľný nepriateľ... A s tým musí bojovať, aj keď zničenie
tohto je pre Satana už ťažšie. Preto paradoxne, ako Satan bojuje so schopnými ľuďmi
a sťažuje im ich život, tak núti týchto ľudí ešte viac sa vzdelávať a tak urýchľuje ich
odklon od seba a umožňuje im prechod do poľa B. To však Satan vie a robí to systé-
mom cukor-bič. Tí, ktorí zostávajú na Satanovej strane, tých odmeňuje a naopak.
A tých, ktorí sú už v poli B, tí sú už Satanovi nedosiahnuteľní, preto tých má snahu
zabiť. Ale čím schopnejší, tým má Satan menšie šance. 

Priemerných ľudí – teda u nechápajúcich – sa Systém snaži udržovať v nevedomosti
telesne cez alkohol, drogy, fajčenie ... Cez drogy, alkohol systém zničí aj veľa schop-
ných, ktorí by mali potenciál sa dostať do poľa B!! Ľutujem, ale Vy, ktorí ste schopní,
aj ak ste nikdy nechceli, aj tak ste sa stali cieľom na zničenie zo strany Systému.
Všetci schopní mysliaci ľudia sú smrteľní nepriatelia Satana-Systému... !! Chápete
naivní? Dalo by sa povedať aj tak, tí ktorí sa upili k smrti, tí, ktorí sa zdrogovali
k smrti... ale aj ináč boli zničení „závislosťou“ – boli mnohí dobrosrdeční bojovníci
ducha v histórii súčasného ľudského boja proti Satanovi!! Bezdomovstvo je utrpenie,
ktoré vám „šťastným“ neprajem. Kto zbavil domovov týchto ľudí?! Vy čistí a voňaví
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malomeštiaci Západu aj Východu sa stránite bezdomovcov, narkomanov, alkoholikov
od svojho národa, od svojej rasy...?! A vôbec vás nezaujíma riešenie „nešťastia“ týchto
ľudí, ktorých niekto okradol?! (Kto nerieši tieto stáročné a tisícročné problémy Zá-
padu? Toto nie sú problémy predkresťanských Slovanov.) 

Nemysliaci ste Satanoví sluhovia! Netvárte sa, že „ja nič, ja muzikant“.
Individualisti a sebci budete na konci vášho života – pred smrťou – sami –
len so svojím Satanom, ha,ha. Nikto z vašich kamarátov (však už nebudete
mať žiadnych), ani nikto z vašej rodiny vám „s dušou nebude na pohrebe“.
Vaša smrť bude asi skutočne váš koniec a budete Bohom všetci hlupáci
„veriaci v rôzne somariny“ „recyklovaní“, ako vadná súčiastka... 

Drogová závislosť „duchovne vysokých“ je ich rezignácia a vzdanie sa
boja s veternými mlynmi Satanovými... Boli slabí, ale aspoň sa snažili. Ale
zomreli „ako nepodplatení hrdinovia“. V Perzii, súčasnom Iráne, žil v 11.
storočí matematik a astronóm Omar Chajjám. 

(Nemali ho radi, pretože pil víno, čo islam zakazoval a mal názory, ktoré nevyho-
vovali jeho okoliu.) Moje asi najobľúbenejšie štvorveršia od neho sú:

Keď s hlupákom sa spojíš, neunikneš hane,
preto ti Chajjám radí iné počínanie –
od múdreho si môžeš vziať i jed,
no ani balzam z hlupákovej dlane.

Z hľadania pravej cesty bolí ľudí hlava –
doprava zľava, či doľava sprava?
Mám strach, že ozve sa raz ráno správa:
„Hlupáci? Ani jedna cesta nie je pravá!“

Tí ktorí múdrosť získali a povinní
sa cítili byť sviecami aj pre iných,
nenašli cestu z temnoty a zaspali,
keď dotárali svoje kraviny.

Potrebuješ sa najesť, obliecť, obuť nohy –
Tam ešte odpustené sú ti premrhané vlohy.
Nič iné ani zadarmo však nestojí ti za to,
Aby si menil vzácny život za rárohy.

Otázky v hlave – mlčanie im odpovedá.
Odpovieš na ne nahlas – je ti beda.
Uprostred davu múdrych hlupákov
Všetko čo pomyslíš si, vysloviť sa nedá.

Kto spokojne chce žiť a nepodliehať tlakom,
ten musí dodržovať jednoduchý zákon:
lepšie je hladovať, než prejedať sa,
lepšie byť sám, než v spolku hocijakom.
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Kto na najhlbšie dno sa nedostane – nedosiahne nič.
Kto krvou srdca neumyl si dlane – nedosiahne nič.
Je iba jedno svetlo – plameň, v ktorom zhoríš.
Kto seba nezriekne sa odhodlane – nedosiahne nič.
Keď s jednou kosťou vedia spokojné byť supy,
Nech nezláka ťa k svojmu stolu podliak tupý.
Lepšie žuvať vlastnú suchú kôrku,
Než na brade mať z jeho dobrôt šupy.

Keď nepiješ, prestaň aspoň karhať iných hostí!
Aj tak sú len pokrytectvom všetky tvoje cnosti.
Vyťahuješ sa, že čisté víno odmietaš – 
a každý deň pritom robíš kopu špinavostí.

K tým veršom len krátky potreh : Ľahkovážne mysliaci človek má tendeciu veriť
svojmu úsudku a preto priemerní ľudia radi diskutujú medzi sebou a radia jeden
druhému... Veľký problém pre tých, ktorí veria takýmto „jednoduchým“ radám „jed-
noduchých kamarátov“...! Väčšinou sú takéto rady mylné a čím vážnejší je problém,
tých vážnejšie škody tak týmto naivným ľuďom vznikajú. Ak sa chcete s niekym po-
radiť, tak vyhľadajte človeka, o ktorom si myslíte, že je múdry a pýtajte sa jeho a nie
sebe rovných rovesníkov. Alebo múdrych starých ľudí (vek viac ako 70 rokov) z vášho
okolia, ktorí aktívny život zvládli-žijú.

Treba analyzovať ale aj ďalšie národy, aká je ich genetika a teda aj možnosť
duchovnej úrovne. Napríklad Japonci majú bonsaje. Čo je to bonsaj? Je to
stromček, ktorému nebolo umožnené sa stať stromom – bol zmrzačený...!
Japonskí pestovatelia bonsajov „trápia“ stromčeky tak, aby prežili, ale vy-
hovovali ich sebeckým estetickým potrebám... Kúpil som si takýto bonsaj
a snažil som sa z neho vypestovať normálny veľký strom... Nedá sa to už.
Tento zmrzačený stromček to už nedokázal... Ako zámerne „mrzačia“
mocní a vládcovia Vás všetkých? 

Myslím si, že už len Slovania sú schopní sa z tohto mrzačenia vzcho-
piť.

Iný príklad. Na internete som zbežne videl video od francúzskeho režiséra
Yanna Arthuse-Bertranda. Niekoľko miliónov hinduistov v Indii pri ich
náboženskom sviatku obetovalo božstvám 200 000 kráv...?! Nemohol som
sa na to ani pozerať... Tí blázni náboženskí zarezali na jednom mieste a od-
razu 200 000 kráv? Všade krv... Chápete? Nie sú to blázni? Chápete konečne,
že toto je planéta bláznov?! 

Veľmi sa mi páčilo v knihe „Bystvor“, autor Svetozár, na str. 34: „Odmietajúc et-
nocivilizačné odlišnosti národov, kresťanstvo podľa slov jeho zakladateľa Šavla (Pavla)
dokazovalo, že – Nie je ani Grék, ani Žid – ale existujú iba synovia Boží, ktorí sú si
rovní iba pred Bohom. Tu pochopiteľne vyvstáva otázka: pre ktorého boha neexistuje
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ani Grék, ani Žid? Bohovia, naši prarodičia, vytvorili rody Rusov a Árijov, vybudovali
bariéry, aby maximálne zabránili zmiešaniu druhov a národov. Takto odkázali svojim
potomkom (Rusom a Árijom), aby nepripustili zmiešanie, ktoré zapríčiní degradáciu
a zničenie rodov, nimi vytvorených. Bohužiaľ, tento proces intenzívne pokračuje,
pretože odkazy a pravidlá, ktoré ustanovili Svetlí Bohovia, sa zavrhujú. Bol teda po-
rušený nimi stanovený systém vzťahov medzi druhmi a národmi, v dôsledku čoho
hynie druh bielych ľudí a spolu s ním aj ruský národ. Porušovať tento poriadok zna-
mená postaviť sa proti vôli Svetlých Bohov. 

Židovský boh Jahve vkladajúc do úst Šavlovi (Pavlovi) slová – nie je ani Grék, ani
Žid – žiada narušiť poriadok, ustanovený Svetlými Bohmi. Židovský boh Jahve vy-
stupuje proti zavedenému poriadku a všetkými spôsobmi napomáha vzniku chaosu.
Ľudia, ktorí uznávajú Židov ako Bohom vyvolených, prijímajú túto históriu, ktorá
ospevuje Izrael, uctievajú ich rodového boha Jehovu, sú izrealopoklonkovatelia. 

Boh nie je iba jeden. Bohov je veľa. Každý druh má svojho Boha... Naši predkovia
oslavovali svojich Svetlých Bohov. Je už dávno načase, aby sa ruský národ vrátil
k viere svojich praotcov a zabudol na židovského boha Jehovu. 

Vergílius mal pravdu: Vyberajúc si bohov vyberáme si osud. Ten kto zostane
s kresťanstvom, odsudzuje sa na večné pokánie a utrpenie. Ten, kto oslavuje svojich
Svetlých Bohov a zachováva si rusko-árijský svetonázor, volí si cestu spoznávania
a tvorby, získava aktivitu a uvedomenie si svojho života... Táto obmedzenosť kres-
ťanstva nedovolila uplatniť v živote idey dobra a ľudskosti, na ktorých sa údajne za-
kladá kresťanstvo. Aj keď sú to hodnotné idey samé o sebe, nedokážu napraviť zlé
vášne a neresti bez zmeny hore uvedených faktorov.“

Potom na str. 170: „V Slovansko-Árijských Védach sa uvádza, že Rusi a Áriji –
ľudia bieleho druhu – v ďalekej minulosti mäso vôbec nejedli. Avšak ich mentálna
a duchovno-mravná úroveň bola neporovnateľne vyššia v porovnaní so súčasnými
ľuďmi... Katastrofálne zmeny kvôli zhoršeniu prírodno-klimatických podmienok na
Zemi donútili ľudí bieleho druhu konzumovať mäso a premiestňovať sa na územia
iných druhov, následkom čoho bolo miešanie sa s nimi a pokles duchovno-mravných
zásad. V dôsledku miešania sa ľudí bieleho, žltého, čierneho a červeného druhu
vznikol rad prechodných druhových a etnocivilizačných spoločenstiev... Zároveň
zmiešaním ľudia bieleho druhu tak degradovali, že v súčasnosti sa takmer neodlišujú
od iných národov a druhov. Dokonca došlo k tomu, že kým v minulosti, iba pred 3
tisícmi rokov ľudia iných druhov považovali bielych ľudí za bohov, v súčasnosti si
o nich utiera nohy každý kto len chce.
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KONcePčNé NáVRHy BLízKeJ
BuDúcNOSTi zJeDNOTeNiA SLOVANOV

Kapitola 31
Obroda Slovanstva – len myslenie je život

Skoro nikto v Európe nevie, že Maďari sú geneticky Slovania, Rumuni
sú tiež geneticky Slovania. Ako sa podarilo Vatikánu a Západu zmeniť
jazyky týchto slovanských národov? Na internete je dôkazov už množstvo.
Podlosť, zloba, klamstvo, neukojiteľný chtíč moci a zväčšovanie svojich
majetkov, počtu svojich žien (mužov), vlastníctva svojich detí, ... je to rasa,
možno druh, duševne chorých a bláznov na tejto planéte a nakoniec určite
musí vyjsť najavo ich šialenstvo, ako naznačuje aj C. G.Jung. Tvrdím, že
genetika je priamo závislá od ducha a teda myslenia... Je toto tvrdenie
pravdivé? F. Nietzsche v knihe „Tak hovoril Zarathustra“ predpovedal a do-
slova „dúfal“ že ľudstvo zanikne... Ja v to dúfam tiež!! Zaniknite vy ľudia
a už nikdy sa nenaroďte v pôrodných bolestiach žien, ktoré len slúžia Sata-
novi. A roďte sa nadľudia, ktorých túžobne očakával Nietzsche – a ja tiež!

Západná civilizácia je individualistický systém myslenia, zatiaľčo Slo-
vania boli vždy kolektivistickí! Západ aj s Vatikánom sú šialení z toho, že
do súčasnosti ani za 2000 rokov sa im nepodarilo zničiť naše Slovanské
duše – teda kolektivistické myslenie. Prečo sa tak stalo? Myslím si, že preto,
že naši predkovia boli extrémne veriaci v existenciu pravdivého duálneho
Boha (Šiva/Živa), ktorí žili tu na Slovensku už najneskôr 3000 rokov pred
n.l. Mnohí slovanskí historici tvrdia, že najstaršie písmo – doteraz objavené
na tejto planéte – bolo tzv. Vinčanské písmo, ktoré vzniklo najneskôr 5000
rokov pred Kristom a ktorým sa písalo v Podunajskej oblasti v strednej
Európe a teda aj na Slovensku. Ak k tomu pripočítame ďalších až 1000
rokov viery pôvodných hodnôt (od roku 1 n.l. do cca 1000 n.l), tak zvyšných
súčasných 1000 rokov kresťanstva z hľadiska reinkarnácie duše je málo
významná „duchovná sila“ na duchovné obrátenie starých Slovanov. 

Uvedomme si znova, že naši predkovia, ktorí sa ďalej reinkarnujú na
Slovensko – sú neustále vraždení a potláčaní – a tak sa stávame mnohí
prežitím národa a reinkarnáciou tejto našej starej „slovanskej“ duše veľmi
vysoké duchovné osobnosti. Preto títo Slováci – ľudia z poľa B – nezradia
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svoje myslenie a ani svoj rod! Chápete, že Západ a Vatikán je totálne ne-
mohúci, ak nechali žiť Slovanov? Mali nás všetkých vyvraždiť, aby sme sa
na túto planétu zla už nedostali. Ale oni to neurobili, urobili si z nás Slova-
nov otrokov... Ťažili z nás a teraz nás už nedokážu ovládať a sami „duchovne
nízki“ v tomto boji o hmotné prežitie na Zemi zanikajú – pretože totálne
degenerujú. Nedomysleli, čo sa stane! 

Západ (tým myslím aj Chazarov a Židov) a Vatikán nikdy nedokážu
chápať všetky súvislosti a odhadnúť vývoj na dlhšie obdobie ako 200 rokov.
Pretože oni sú schopní len nízkeho a primitívneho myslenia na úrovni in-
dividualizmu a sebectva. Sú to duchovne menej schopné národy a aj ich
mocenské a finančné elity nedokážu chápať pre nich duchovne „nekonečne
vysokú“ komplexnosť myslenia Slovanov... Hoci aj Slovanská úroveň my-
slenia a ducha, je asi veľmi nízka, ak sa porovná (čo bude už zanedlho ne-
vyhnutné) s duchom vyspelých morálnych mimozemšťanov... Môže Slo-
vanské ľudstvo (podľa mňa najvyššia úroveň genetiky a ducha ľudského
druhu na Zemi) existovať, prežiť a „koexistovať“ v tomto vesmíre? Myslím
si, že ľudská rasa je silne geneticky a tak nutne aj duchovne, zdegenerovaná.
Preto žiadne morálne vesmírne civilizácie nepustia týchto „pozemských
bláznov“ z tejto planéty. Zanikneme tu všetci spolu, pretože sme všetci ge-
neticky aj duchovne šialenci? Tak hovoril aj C. G. Jung, aj F. Nietzsche. Ne-
viem, ale šanca toto zmeniť je veľmi malá.

Vysvetlím, prečo je záchrana ľudstva pred zničením len v myslení.

V rokoch 1995 až 1998 som chodil na všetky tenisové zápasy ATP v Prahe
na Štvanici. V tom čase som hrával tenis ako amatér a nevedel som ho
hrať. Bol som prvých 5 dní turnaja od doobedia, až do večera, kedy zápasy
končili. Sedel som dole, na konci kurtu, hráča som mal asi 5 m od seba
a v ruke som mal podložku a papier, na ktorý som si zapisoval víťazné
a naopak nevíťazné údery a teda snažil som sa analyzovať víťaznú techniku
a stratégiu. Za 4 roky som takto prešiel a „premyslel“ asi 100 svetových
hráčov. Dospel som k výsledku, že víťaz má vždy lepšiu techniku úderu
(momentálnu) a psychika je absolútne vedľajšia. Asi o 10 rokov neskôr
som zistil u mojej dcéry, ktorá sa učila tenis a chodila k špecializovaným
tenisovým trénerom, že títo platení tréneri absolútne nerozumejú tenisu...
Musel som svoju dcéru odúčať chybnej technike a naučiť ju správnu tech-
niku. Dokázal som to ľahko, pretože moja dcéra mi verila a počúvala ma
a robila (a myslela) to, čo som presne po nej chcel!! Napísal som o víťaznej
technike v tenise neskôr aj knihu, ale doteraz som ju nevydal, pretože me-
dzičasom som už písal zásadné civilizačné knihy a technika tenisu a tenis
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mi pripadali z tohto pohľadu bezvýznamné. Dcéra sa veľmi rýchle odnaučila
zlozvyky a naučila sa správnu techniku len preto, že myslela! Mozog ovláda
vaše telo, končatiny... Ak nezmeníte „program“ vo svojom mozgu, tak ne-
zmeníte ani techniku svojich úderov. Všetko je to o „softvéri“ vo vašej
hlave.

V roku 2013 som sa v garáži u kamaráta začal učiť stolný tenis. Na konci
roka 2014 som si začal platiť tréningové kurzy v Žiline u vtedajšieho repre-
zentačného trénera slovenských dorastencov. Asi po 3 mesiacov mi tento
tréner počas tréningu v emóciách povedal približne toto: „Trénujem po-
sledných 10 rokoch samých neschopných amatérov. Hovorím im, nesmiete
mykať zápästím. Ale aj keď im to hovorím 5 rokov a oni tvrdia, že sa snažia,
aby tým zápästím nemykali, aj tak to robia stále. Sú to retardované mozgy
a nedá sa už s nimi nič robiť. Nikdy sa nenaučia správnu techniku.“ Pochopil
som nepriamo, že aj môj amatérsky mozog je už retardovaný a nikdy sa
neodnaučím mykať zápästím... Ale ja som sa následne za pol roka úplne
odnaučil tento zlozvyk a chybnú techniku a tento tréner mi potom povedal:
„Nechápem pán..., mám a mal som veľa amatérskych žiakov, ale vy sa zlep-
šujete najrýchlejšie, aj keď ste absolútne najstarší.“ On nechápe. Ja viem,
prečo je to tak. Stolný tenis je šport, ktorý je hlavne pre „mozgových inte-
ligentov“. Loptička lieta obrovskou rýchlosťou a k tomu rôzni hráči majú
rôzne poťahy a techniky úderov. Toto je najkomplexnejší a najtechnickejší
šport. Preto mozog u nižšej súťažnej úrovni je dôležitejší ako nohy, ruka ...
Odnaučil som sa mykať zápästím asi za pol roka. Všetci ostatní amatéri
u tohto trénera to nedokázali údajne za celý život. Prečo je taký rozdiel
medzi mnou a ostatnými? Vysvetlím. 

Mozog je ako hardvér a myšlienky sú softvér. Pri hre stolného tenisu má
každý hráč v mozgu naprogramovaný svoj softvér (teda svoju techniku
hry, zlozvyky aj stratégiu). Každý človek má v mozgu svoj softvér aj na
každú okolnosť v jeho živote. Máte zlý softvér? Tak ak si ho neopravíte, tak
sa určite dostanete do problémov! Tento softvér presne určuje, aký má
hráč forhend, bekhend, servis ... ako funguje celé jeho telo, aj jeho zápasová
stratégia pri hre. Ak hráč zmení softvér, teda myslenie, tak sa totálne zmení
aj jeho úderová technika, skrátka sa zmení jeho zápästie, ruka, chrbtica,
nohy... A myslenie je neuveriteľne ľahké zmeniť, ak to skutočne chcete
a podrobíte sa svojim myslením vyskúšaným tréningovým procedúram
majstrov, ktorí vedia a rozumejú!!!! Avšak žiak musí počúvať, čo hovorí
„vediaci“ tréner a myslieť, ako hovorí „tento výnimočný – v dnešnej dobe
duchovného temna skoro neexistujúci“ tréner. Ak nepočúvate a myslite si,
že však hráte dobre, ale len potrebujete viac trénovať, tak nikdy nezmeníte
svoj „softvér“. Môžete trénovať od rána do večera a výsledok bude nulový,
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nezmeníte svoj úder, techniku, pretože ste nezmenili svoje myslenie. Žiadny
hráč sa pri hre nedokáže vymaniť zo svojho programu, teda softvéru. To
nie je možné, pretože mozog človeka je veľmi primitívne hmotné zariadenie
a ľudský mozog nedokáže okamžite zmeniť svoje programové nastavenie
podľa toho, ako je to potrebné. 

Píšem inde, že ľudský mozog dokáže myslieť len lineárne, ale pritom
všetky prírodné a vesmírne procesy prebiehajú exponenciálne!! Nedokážete
domyslieť negatívne dôsledky tohto mylného ľudského myslenia pre svoju
vlastnú existenciu. Samozrejme, že je nepatrné množstvo ľudí, ktorí si uve-
domujú hendikep svojho mozgu a vedia, ako programovať svoj mozog –
teda zmeniť jeho softvér. Žiaľ, exponenciálne sa vo svete zväčšuje masa
hlúpych ľudí (nielen demokratických somárov). Čo s týmto duchovným
odpadom chcete robiť? Asi sú len dve možnosti:

Prvá možnosť je, týchto degenov náboženských a demokratických – rov-
nostárskych nevediacich – vyvraždiť v tretej svetovej vojne. To chce Západ
a USA (a možno aj iní). Oni nevidia žiadne iné riešenie tohto existenčného
problému ľudstva na tejto planéte!! 

Druhá možnosť je obmedziť rodenie detí v štátoch, ktoré majú ekonomické
a ekologické problémy a teda zmeniť softvér v mozgoch širokých más ľudí
v tomto štáte. Ako to urobili v Číne, tak to treba urobiť aj inde. 

Ako zmeniť softvér v hlavách všetkého obyvateľstva tejto planéty? Len
zmenou myslenia... Tak ľahké!? Stačí len zmena myslenia a všetko sa zmení
k nepoznaniu! Dokazujem, že myslenie mení hmotu tela človeka. Teda nielen
mozog, ale aj celé telo sa mení pod vplyvom zásadnej zmeny myslenia. 

Len ak zásadne zmení ľudstvo svoje myslenie k pravde, len vtedy mimo-
zemšťania budú kontaktovať ľudstvo!! Pretože je jasné, že mimozemšťania
nás neustále sledujú a sú tu tisícročia, ale absolútne odmietajú kontakt s ľuďmi.
Však, ako sa môže normálny kontaktovať s duševne chorým bláznom, šia-
lencom, vrahom, totálnym egoistom a necítiacim utrpenie iných? Mimoze-
mšťania nikdy nedopustia, aby takí šialenci, ako je celé ľudstvo, sa vymanili
z hmotnosti tejto planéty. Zničia všetky budúce snahy tohto zdegenerovaného
ľudského druhu, ak by mali získať významné technologické vedomosti! A ja
by som to tak urobil tiež!! Som presvedčený, že mimozemšťania nás ľudí bez
problémov a s ľahkým srdcom nechajú vyvraždiť sa v atómových vojnách,
a potom uvidia, či tí, ktorí prežijú (z tých bláznov), budú schopní sa spamätať!
Tak sa zistí, či preživší budú schopní zmeniť svoje myslenie... a genetiku
svojich „súčasných degenerovaných“ mozgov.

V puberte som začal počúvať hudbu. Najskôr rockovú a neskôr vo veku
asi 20 rokov aj džezovú. Po roku 1993 aj diskotékovú a rytmické a tanečné
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techno a haus. Ale celý život som doslova neznášal vážnu hudbu, hlavne
opery a zložité symfonické skladby. Táto hudba mi nehovorila nič. Približne
v roku 2008, pri písaní moje prvej knihy DjePO a jeho prvého vydania som
začal cítiť, že ma hudba nejako prestáva baviť. Keď som v januári roku 2011
vydal druhé vydanie tejto knihy, už som si jasne uvedomoval, že som doslova
alergický na hudbu, ktorú som počúval predtým celý svoj život. Bola to an-
glo-americká rocková, džezová, tanečná aj populárna hudba. Definitívne
som dospel k záveru, že je to všetko na jedno kopyto. Stále rovnaké melodické
postupy. Rytmus, skladba hudby, u ktorej som pri počúvaní už dopredu
predpokladal, čo bude nasledovať... Jednoducho otrava a nuda... Nakoniec,
približne v lete toho roku 2011, som absolútne prestal počúvať akúkoľvek
hudbu. Len občas ma zaujala nejaká slovenská husľová ľudová hudba alebo
Balkánska hudba, alebo ruská populárna hudba... skrátka iná hudba, ktorá
sa nejakou náhodou dostala do mojich uší. Ale nijak ma to nevyprovokovalo
z môjho hlbokého sklamania a zaťatosti proti hudbe. 

V júli roku 2016 som išiel autom s mojim kamarátom, ktorý je asi o 10 ro -
kov starší a relatívne dobre sa vyzná vo vážnej hudbe. Kamarát mi provokačne
zapol rádio, pretože z mnohých dlhých spoločných ciest vie, že ja roky v aute
nepúšťam rádio ani CD a že ma hudba v rádiu rozčuľuje. A ja som okamžite
– v sebaobrane – nechcel som hneď vypnúť, ale začal som ladiť a nakoniec
som prepol na stanicu Devín. Hrala nejaká symfonická hudba. Najskôr som
sa zaujal tým, že počujem rôzne nástroje. Za malú chvíľku som bol prekva-
pený, ako vnímam hudbu celkovo a pritom detailne aj jednotlivé nástroje.
Asi o minútu som začal chápať žiaľ a smútok plynúci z tejto hudby. Po 3-4
minútach, keď môj kamarát chcel prepnúť na inú stanicu a len taktne čakal,
či to ja neprepnem sám, som ho zastavil a povedal, že si to chcem ešte chvíľu
vypočuť. Asi po ďalších 5 minútach som mu povedal približne toto: „Neuve-
riteľne smutná hudba. Tak krásna hudba... Tak komplexná hudba... Tak
jemná a citlivá hudba... Nič mi tu nevadí a všetko ladí... Túto hudbu mohol
zložiť len Slovanský duch a teda asi pravdepodobne ruský skladateľ.“ Boli
sme obidvaja zvedaví, či sa nemýlim. Hudba trvala asi ďalších 15 minút.
S pribúdajúcim časom som bol stále viac unesený z jemnosti a melodickosti,
aj keď hudba bola asi zložitá, ale ja som počul „asi“ každý nástroj... a bol som
prekvapený, akože je možné, že mne sa páči vážna hudba??!! 

Na konci rozhlasový hlásateľ oznámil, že sme počuli vojnovú Symfóniu
6, Sergeja Prokofjeva. Od júla 2016, za asi 6 mesiacov, som v aute zapol
stanicu Devín aspoň 100-krát. Ale vždy som rádio vypol už asi po 20-200
sekundách! Tak krásnu a jemnú hudbu som už v aute nepočul... Hudba
Západných skladateľov nie je slovanská hudba... .

Čo sa stalo? Napriek tomu, že ja nemám žiadne „hudobné vzdelanie“,
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tak môj mozog sa zásadne zmenil. Opakujem, nemám žiadne hudobné
vzdelanie. Ale „odrazu“ počujem symfonický orchester a tam množstvo
nástrojov a súčasne aj komplexný zvuk a emócie, ktorú daná hudba vytvára.
Ako sa mohlo stať, že ja totálny hudobný zaostalec odrazu počujem? Znova
opakujem, nemám žiadne hudobné vzdelanie a môj hudobný svet neexi-
stuje! Čo sa stalo? Ako sa to stalo? Ako je možné, že sa to stalo? Ja počujem... 

Som hlboko presvedčený, že je to len zázrak myslenia. Ak začnete myslieť,
tak sa zmení najskôr váš mozog a potom aj celé telo. To som jasne už
dokázal – čiary na ruke a myslenie... Ale, že myslením sa zmení mozog
natoľko?! Ja sám by som tomu neveril, ak by som to nezažil na svojom
vlastnom mozgu. Myslenie je jediná možnosť, ako môžete zmeniť svoj
život, národ, štát, planétu ... Nič iné ako myslenie nemá „žiadny“ význam.
Čokoľvek robíte, tak musíte myslieť. Nič nesmiete robiť bez myslenia! Tak,
ako som ja myslením zmenil svoj mozog a už chápem vážnu hudbu, tak aj
vy myslením zmeníte svoj život a potom (po rokoch) budete chápať aj
sami seba. Len ak sa samozrejme donútite k mysleniu! Pretože drvivá väč-
šina ľudí je nemysliaca, sú preto nevediaci, povedzme rovno hlúpi. Sú tak
„mozgovo nízki“, že oni nedokážu prečítať ani desať strán z tejto mojej
knihy. Nedokážu to... Čo chcete robiť s týmito „duchovne“ zaostalými? Je-
diná možnosť je – nedovoliť im žiadnu rovnoprávnosť s nami duchovne
nadradenými! A to v každom štáte a u každej národnosti a aj rase. Nevediaci,
nechápajúci ľudia, musia byť postavení proti „múdrym“ a konfrontovaní
s nimi, aby vedeli akí sú. Musí sa vytvoriť privilegovaná vrstva obyvateľstva,
ktorá bude vládnuť nad priemernými ľuďmi pravdivo z pozície ich podstatne
vyšších vedomostí a vyšších morálnych hodnôt – teda budú z poľa B. Je
jasné, že ak „múdri a morálni“ nevyhrajú, tak stále viac a viac duchovne
zdegenerované ľudstvo sa nakoniec určite vyvraždí v atómových vojnách. 

Tradičné vyobrazenia Buddhu sú výsledkom snahy tvorcov zostať ver-
nými tak fyzickej podobe historického Buddhu, ako aj zachytiť jeho „nefy-
zickú“ podobu prístupnú len zraku jasnovidcov, ktorá sa vyznačuje trid-
siatimi dvomi hlavnými a osemdesiatimi vedľajšími znakmi „veľkej osoby“,
predurčenej stať sa buď Buddhom alebo univerzálnym vládcom (maháča-
kravartin), podľa toho, či sa rozhodne pre náboženskú alebo svetskú kariéru.
Aj starí indickí myslitelia chápali, že ten, ktorý je „od narodenia osvietený“
má vyššie duchovné schopnosti, ako priemerný človek. Ale oni hlavne du-
chovným schopnostiam prisudzovali aj telesné dispozície. Teda ten, kto
nie je duchovne vysoká reinkarnácia, nemôže mať určité konkrétne fyzické
znaky …Konkrétne, čo India hovorí o duchovne nadradených ľuďoch. Ci-
tujem z internetu: Tradičné vyobrazenia Buddhu sú výsledkom snahy tvorcov
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zostať vernými tak fyzickej podobe historického Buddhu, ako aj zachytiť jeho
„nefyzickú“ podobu prístupnú len zraku jasnovidcov, ktorá sa vyznačuje
tridsiatimi dvomi hlavnými a osemdesiatimi vedľajšími znakmi „veľkej osoby“,
predurčenej stať sa buď Buddhom alebo univerzálnym vládcom (maháča-
kravartin), podľa toho, či sa rozhodne pre náboženskú alebo svetskú kariéru. 

Výpočet tridsiatich znakov je v árijských aj sanskrtských textoch v zásade
identický, s drobnými rozdielmi v usporiadaní poradia znakov. Hierarchicky
najdôležitejšie znaky: 1. Chodidlá bez vyklenutia (ploché nohy). 2. Znaky
kolies na chodidlách. 3. Jemné a nežné ruky a nohy. 3. Tvar nôh podobný
antilopím nohám. 4. Ruky siahajúce až ku kolenám. 5. Zlatiská a zlatá farba
pleti... Dlhé (oddelené) ušné lalôčiky... Teda aj Budhizmus chápal, že medzi
kvalitou ducha a hmoty (telesnými znakmi) je priama súvislosť. Podľa
Budhu, ak je niekto nevediaci, tak nemôže disponovať konkrétnymi teles-
nými znakmi duchovne vysokej reinkarnácie. A naopak! Preto duchovne
vysokí sa ľahko poznajú medzi sebou. Budha bol vraj beloch ... ja som si
istý, že geneticky Slovan. Vzhľadom na genetiku súčasnej indickej populácie,
je jasné, že ak bol beloch, tak bol Slovan, haploskupina R1a a ja si teda lo-
gicky myslím, že bol doslova Slovák, alebo genetický predok nás Slovákov.

Len myslenie, nič iné nemá veľký význam. Len myslenie zmení váš mo-
zog a zvýši doslova hmotnú, materiálnu kvalitu vášho mozgu. Myslite, aj
keď to bude prvé roky pre vás nepochopiteľné... Myslite a premýšľajte nad
všetkým!! Čítanie a matematické myslenie núti k abstraktnej mozgovej
činnosti a preto matematika a čítanie je základ rozvoja myslenia. Ale ten,
kto myslí, sa nedokáže ubrániť mysleniu aj inému... Myslenie je úžas kom-
plexnosti. Čím viac a dlhodobejšie a neustále myslíte, tým rýchlejšie sa
približujete k pravde Vášho života a Vašej rodiny! Jednoducho – aj – ľahnite
si na chrbát, pozerajte do oblohy (alebo kdekoľvek inde, je to jedno) a snažte
sa myslieť! A ak Vám to nepôjde, tak to skúšajte stále dokola... myslite...
nevzdávajte sa, pretože táto Vaša snaha bude určite akceptovaná!! Je to
zákon tohto vesmíru, nemôže byť ináč. 

Len Vaše myslenie je prejav Vašej existencie. Vaše majetky aj deti a ... sú
Vám po smrti k ničomu!! Všetky školy musia byť založené na myslení
a matematike. (Matematika je základ abstraktného myslenia!) Už aj na
základných školách musí byť myslenie ako základ výchovy. Všetky školy
musia byť založené na myslení. 

Iný príklad sily myslenia. Vo veku 18. rokoch som začal fajčiť. V 22
rokov, som sa rozhodol, že prestanem fajčiť. Bol som presvedčený, že mám
pevnú vôľu a to dokážem. V priebehu ďalších 2 rokov som asi 15 krát
prestal fajčiť. Niekedy som vydržal aj 3 mesiace, inokedy len týždeň. Ne-

238



dokázal som to. Začal som rozmýšľať, prečo som to nedokázal? Som sla-
boch?! Mám slabú vôľu! Dospel som k záveru, že preto, že som sa nútil.
Páchal som násilie na sebe, na svojom myslení. Vôľa je len násilie. Rozhodol
som sa ísť na to ináč. Začal som neustále myslieť, aké je fajčenie nezmysel.
Hovoril som si, koľko peňazí to stojí, smrdia mi šaty, poškodzujem si zdra-
vie... A myslel som neutrálne: „Prečo fajčím, ak je to k ničomu?“ Myslel
som takto neutrálne asi 2 – 3 týždne, že nechcem prestať fajčiť, ... ale pre-
stanem, pretože sa mi už nebude chcieť fajčiť. „Načo fajčiť, keď sa mi už
nechce?“ Opäť som si raz pomyslel: „Však sa mi ani nechce fajčiť.“ A vtedy
som nevyfajčenú krabičku cigariet dal kamarátovi. A odvtedy nefajčím.
Nechce sa mi. Hoci cigaretový dym mi stále vonia a nemám žiadne pro-
blémy byť v zafajčenej miestnosti. Cigarový dym mi vonia. Ale nefajčím,
pretože v mojom mozgu sa zmenil program. Myslením. Ničím iným. Aj
občas – pravidelne – ukazujem fajčiarom kamarátom alebo spolupracov-
níkom, ktorí chcú, aby som zasa začal fajčiť, že vyfajčím jednu cigaretu, ale
len ako ukážku pre nich, že nemám žiadne problémy s nikotínom. Ale ne-
fajčím už, nechce sa mi... Fajčenie ma už nebaví... 

Preprogramoval som si softvér v mozgu...! A tak sa myslením dá vyriešiť
všetko! Akékoľvek drogy!! Jedine neutrálnym myslením, bez emócii!, môžete
zmeniť svoj program vo svojom mozgu! Ináč sa to nedá!!! Chápete?! Bez
myslenia, nič nezmeníte. Ani súčasné zdegenerované ľudstvo!!

Ľudská civilizácia je duševne chorá. Všetci chcú zaberať nové územia,
mať viac žien (ktoré však nakoniec nedokážu uspokojiť), mať väčšie autá,
väčšie domy, ... viac... viac... Ste všetci blázni, duševne chorí – viete to?
V mozgu ľudí je nejaká zásadná genetická chyba! (Mimozemšťania, ktorí
nás vytvorili, nás sledujú, ako „tí králici“ sa chovajú.) Myslím si, že Slovania
majú najmenej geneticky zmenený a zdegenerovaný mozog. Myslím si, že
ostatné národy Západu (a už aj Východu) sú totálne šialené. Sú to blázni!
Normálny človek – Slovan myslením – nedokáže chápať, čo duševne chorý
západný blázon urobí?! Západ, ako najviac duševne zmrzačená civilizácia,
musí byť zničený! Píšem zničený a nie odstránený, pretože blázni sa ne-
vzdajú svojej duševnej vyšinutosti dobrovoľne. Málokto z tých miliardárov
a „demokraticky zmýšľajúcich šialencov“ chápu, že sú duševne chorí?! 

Bláznov treba dostať do „kazajky“, aby nemohli škodiť okoliu a aj sami
sebe. Samozrejme, že aj bláznov treba najskôr liečiť, ak budú s liečením sú-
hlasiť a až potom ich je možné zabíjať. Ináč sa určite vyvraždí možno aj 99
% populácie na tejto planéte. Ale dávam vám poslednú šancu. Objavil som
poslednú príležitosť na záchranu vás a aj vašich blízkych. Myslite... V kľude,
bez zlosti a násilia na svoje uvažovanie!! Jediná vaša šanca vyliečiť sa zo
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súčasnej „komplexnej“ ľudskej duševnej choroby je myslenie. Musíme zabiť
v sebe človeka (šialenca a blázna) a stať sa nadčlovekom, ako predpovedal
F. Nietzsche. 

Žiaľ, Zem bude asi zničená a Nostradamus hovorí – po strašnom utrpení
ľudstva po roku 2020 – presne kedy to bude. Ja som „tu“ prišiel len preto,
aby som sa pokúsil ešte spomedzi tých „bláznov“ zachrániť niekoľkých „du-
ševne nakazených“ ľudským šialenstvom od ich konečného duchovného
zničenia! Myslím si, že posledná šanca na záchranu ľudstva je duchovná
Obroda a následné zjednotenie Slovanov. A nielen ich zjednotenie a prijatie
nového zjednoteného Slovanstva, ale aj oddelenie sa Slovanstva od ostatných
národov a myslením zahájiť vytváranie nového „nadčloveka“ na tejto Sa-
tanskej planéte zla. Ak sa to podarí, tak som presvedčený, že toto „pozitívne
slovenské božské“ myslenie sa okamžite rozšíri aj medzi ostatné národy.

Opäť k podstate. Len ten, kto myslí a myslí, teda sa učí celý život, má
šancu sa duchovne zachrániť z toho marazmu a odpadu a hnusu, ktorý za-
chvátil celé ľudstvo. Myslenie mení hmotu, teda aj telo človeka a myslenie
mení štruktúry mozgu. Čím viac myslite a snažíte sa o myslenie (čítate rôzne
informačné knihy – nie detské hlúpostí) tým viac meníte svoj mozog a tiež
aj „čiary na vašej ruke“. Pri čítaní kníh západných autorov však buďte vždy
veľmi opatrní a neverte im. Myslite, čo je pravda a čo omyl. Zvlášť upozor-
ňujem na západné šialenstvo „všeobecného pozitívneho myslenia“, ktoré vás
zbaví všetkých problémov a dosiahnete svoj úspech... Hovno... analyzujem
to aj v knihe DjePO. Pozitívne pasívne myslenie a teda pasivita nemôže po-
môcť. Sto krát lepšie je negatívne myslenie a s tým spojená aj aktivita.

Obsah myslenia a teda aj kvalita myslenia je závislé aj od jazyka a teda
pojmových inštrumentov, ktoré má mozog daného „živočícha“ k dispozícii.
Ak má mysliaci subjekt k dispozícii na to isté nie jeden, ale 10 pojmov,
ktoré sú síce skoro rovnaké, ale pritom jemne duchovne aj významovo od-
lišné, tak samozrejme takýto mozog dokáže myslieť podstatne zložitejšie
a komplexnejšie! V slovenčine máte na zdrobneninu otec, takéto výrazy:
Otecko, ocinko, ocuško, ocilienko, oci, otuš, ocko, ocišinko, tatinko, tatuško,
tati, tatulienko, tata, tatko, tato, ... foter, ... Angličtina má údajne len 2 vý-
razy... Ja to neviem, povedala mi to slovenská angličtinárka. Chápete, aká
je angličtina primitívny jazyk?! A nielen angličtina, ale aj nemčina, fran-
cúzština... všetky západné jazyky sú primitívne v porovnaní so slovanskými
jazykmi. Ak človek hovorí len jednoduchým jazykom, tak aj jeho mozog
sa logicky tiež zjednodušuje, než keby ten istý mozog pracoval so zloži-
tým jazykom!! Nie je možné ináč. Som presvedčený, že západné jazyky
vznikli z prvotného slovanského „prajazyka“ a pri vzniku došlo k výraznému
zjednodušeniu prapôvodného vzorového jazyka. Následne vývojom do-
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chádzalo najskôr len jemne a pomaly k ďalším zjednodušovaniam tohto
zjednodušeného jazyka. Toto zjednodušovanie pôvodného zložitého jazyka
sa však vývojovo zrýchľovalo kvôli mylnému mysleniu (mylnému nábo-
ženstvu)! Je jasné, že aj toto všetko prebiehalo po exponenciálne a nie li-
neárne. A tak nakoniec západné jazyky sa stali veľmi jednoduché a teda aj
ich myslenie a duch sa stal masovo len veľmi jednoduchý. Západný mozog,
asi hlavne kvôli ich zaostalým jazykom, nakoniec zdegeneroval. Ich dege-
neráciu významne urýchlil Vatikán a demokracia – ktorú im údajne naor-
dinovali Židia a Chazari – neviem? 

V roku 2015 robili prieskum medzi obyvateľmi na Kryme a v New Yorku.
Američanov sa pýtali, či súhlasia s atómovým útokom proti Rusku. Z de-
siatok opýtaných skoro všetci bez výhrad a spontánne – nemysliac – s tým
súhlasili. Rusov na Kryme sa pýtali tiež, či súhlasia s atómovým útokom
proti USA. Všetci opýtaní si klepali po hlave, či sa ten reportér nezbláznil
a odmietali sa s ním ďalej baviť a obracali sa k nemu chrbtom. Chápete,
aký je Západ duševne totálne zdegenerovaný? A nízky v porovnaní s nami
Slovanmi? 

Alebo iný príklad. Dňa 30.11.2017 som na www.hlavnespravy.sk našiel
túto správu, citujem: „12. januára 2007 dostalo asi tisíc pasažierov was-
hingtonského metra bezplatný mini-koncert v podaní husľového virtuóza
Joshua Bella. Ten v metre odohral približne 45 minút, pričom zaznelo šesť
klasických skladieb, z ktorých dve boli od Bacha, na ručne vyrobených husliach
Stradivarius z roku 1713, za ktoré údajne zaplatil 3,5 milióna dolárov. Len 6
ľudí sa zastavilo a započúvalo sa do umenia. Asi 20 mu dalo peniaze, ale po-
kračovali v bežnom tempe bez povšimnutia. Bell si „zarobil“ 32 dolárov. Keď
skončil a na stanici zavládlo ticho, nikto si to ani nevšimol. Nikto neplakal
od dojatia, nikto netlieskal. Nikto si nevšimol, že jeden z najlepších hudobníkov
na svete hral tie najzložitejšie hudobné diela, aké boli kedy napísané, na hu-
sliach v hodnote 3,5 milióna dolárov. Keď sa deti príležitostne zastavili a za-
počúvali sa, rodičia ich uchopili a rýchlo im naznačili, že sa nemajú zasta-
vovať. Experiment vyvolal niekoľko zaujímavých otázok o tom, ako nielen
hodnotíme krásu, ale rozsah, v akom má na krásu vplyv jej prezentácia. Tri
dni predtým hral Bell vo vypredanej bostonskej hale, kde vstupenky stáli viac
ako 100 dolárov.“ 

Chápete, akí sú Američania už totálne zdegenerovaní?! Ak by na Slo-
vensku takto hral husľový virtuóz v Bratislave v nejakom podchode alebo
v Žiline na ulici, všetci by sa zastavovali a 80 % by tam stáli a s úžasom po-
čúvali... Vy neveriaci urobte experiment a zistíte, aký je nekonečný duchovný
rozdiel medzi Slovákmi a „degenerovanými“ Američanmi!!
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Už 15 rokov všade píšem, aj všetkým hovorím, že ľudský mozog myslí
len lineárne. Pritom všetko v prírode sa chová a prebieha exponenciálne!
Chápete, aký je ľudský mozog primitívne „zariadenie“?! Nechápete to?
Človek totiž nerozumie ničomu. Všetci vaši Nobelovi ekonómovia a iní
„veštci budúcnosti“ sú nemohúci a nedokážu nič. Oni len analyzujú minu-
losť, ale z tejto minulosti nedokážu predpovedať nič pre budúcnosť. Sú
jednoducho primitívne „mozgovo“ vybavení. Sú to primitívi najnižšej
úrovne medzi schopnými abstraktného myslenia v tomto vesmíre. Mimo-
zemšťania skutočne nechápu, aká duchovne nízka (zvieracia) hmota získala
možnosť abstraktne myslieť?! Ten, kto dokáže myslieť komplexne expo-
nenciálne (viete, aké môžu byť veľmi zložité exponenciálne závislosti v ma-
tematike?), musí mať schopnosti predpovedať budúcnosť. Ináč to mate-
maticky nie je možné, aby dotyčný nemal tieto schopnosti!! Takže
mimozemšťania, tí duchovne vysokí, ktorí myslia exponenciálne, už dávno
vedia, aké budú na tejto planéte problémy s týmto retardovaným „živočíš-
nym ľudským druhom“. Len ľudia z poľa B dostali vesmírnou inteligenciou
možnosť: cítiť svoju nízkosť, slúžiť vyšším cieľom, byť nekompromisní proti
moci Satana, učiť „ľudské podzvieratá“.

V kapitole 6 dokazujem, že všetko v tomto vesmíre materiálne degeneruje,
kto nie je na vyššej duchovnej úrovni. Preto aj duch národov, ktorí zjedno-
dušili svoj jazyk od pôvodného vzoru, je pod obrovským tlakom degene-
rácie. Nie je ináč možné! Všetky západné jazyky sú od pôvodného slovan-
ského prajazyka významne zjednodušené a teda zdegenerované. Duševne
chorý jedinec – psychopat – už nevie zachádzať so svojim myslením, pretože
jeho jazyk (tak aj jeho myslenie) bol tak zjednodušený, že už tento jazyk
nie je schopný vyjadrovať rôzne „odtiene“ myslenia, aj cítenia. Západné
jazyky sú primitívne jazyky. Západný človek myslí len veľmi primitívne
a my Slovania sa v žiadnom prípade neprispôsobujme tejto duchovnej níz-
kosti a nevedomosti! To by nás definitívne zničilo! Určite Západ chce zničiť
Slovanov, pretože svojou jazykovou, mozgovou, konceptuálnou, aj duchov-
nou nízkosťou má strach zo svojho zničenia. Ten, to psychopatické západné
civilizačné zviera, ten poddruh zvieraťa, ten Satansky ovládaný živočích,
ten veriaci v neexistujúceho Boha – má strach! My Slovania nemáme sa
čoho báť! Však sú to blázni a šialenci kolo nás. My „praví“ Slovania musíme
prevziať moc a nadvládu nad celou touto planétou, pretože tí blázni sa
ináč určite pozabíjajú medzi sebou a zničia túto planétu. 

A prvý krok na prevzatie moci je jazyk. Všetci pôvodní – geneticky –
Slovania sa musia spätne naučiť aj Slovenčinu – Maďari aj Rumuni – pô-
vodne Uhry! My Slovania sa musíme zjednotiť.
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Údajne pred niekoľkými rokmi sa vo Veľkej Británii stalo toto. Chovatelia
oviec dlhé roky, aby nemuseli zatvárať ohrady s ovcami, tak vo vstupnej
bráne mali na podlahe nainštalované dva voľne zavesené krútiace sa valce.
Cez tieto valce bez problémov prešli autá a samozrejme aj peší človek. Ale
ovce to nedokázali. Brána bola otvorená, ale cez tieto valce ovce neprešli.
Až raz sa stalo, asi okolo roku 2010 – presne to neviem – prešla niekde na
týchto ostrovoch jedna ovca...! Okamžite v celej Británii začali cez tieto
valce prechádzať všetky ovce! Chápete vy ovce? Duchovné myslenie sa
okamžite šíri a nikto to nedokáže zastaviť. Fyzici vedia, ako funguje „kvan-
tová teória“... ha,ha. Chápu tí, ktorí podľa mňa nič nechápu, o čo sa tu
jedná? Ak teraz predám, alebo len rozdám 5000 týchto kníh, tak duchovné
ovplyvnenie (ak sa bude jednať o zvýšenie duchovnej schopnosti, ako v prí-
pade oviec), bude celoplanetárne!! Ovce ľudské všade okamžite pochopia,
čo je to demokracia, kresťanské myslenie, islam, slobodná tržná ekonomika,
globalizácia... Aj keď moja kniha zasiahne len maličký štát Slovensko a len
minimum schopných myslenia, aj tak, tieto myšlienky pre „ovce“ sa rozšíria
všade a vy ovce všade začnete prechádzať cez „ovčie zábrany“. 

Ako vyššie píšem, hrám niekoľko rokov stolný tenis. Zistil som, že najrýchlejšie sa
zlepšujem vtedy, keď hrám s hráčmi, ktorých štýl mi nesedí a robí mi problémy. Tak
som začal vyhľadávať hráčov, ktorí mi nesedeli a ktorí mali napr. aj trávu, sendvič,
anťák, s ktorými som na začiatku stále prehrával. Títo hráči však najlepšie odhalili
moje nedostatky. A tak som sa zlepšoval podstatne rýchlejšie, ako ostatní, ktorí neboli
tak duševne „sadomasochistickí“ ako ja. Problémy, straty, krachy... všetky prehry naj-
lepšie a najrýchlejšie odhalia vaše omyly a chyby...!!! A len myslenie je riešenie.

Darwinová evolučná teória tvrdí, že ten najschopnejší z daného druhu
mutuje na schopnejšieho, prispôsobivejšieho. Teda, že vývoj postupuje od
nižšieho k vyššiemu, od menej schopného k schopnejšiemu... Údajne vývoj
je automaticky progres... Hlúposť!! Ja som jasne v mojich knihách dokázal,
že je to presne naopak a že bez duchovnej kontroly všetko nevyhnutne de-
generuje!! Údajne sa človek podľa tejto západnej hlúposti vyvinul z opice.
Ak by sa teda vyvinul z opice, a teda sa zlepšil, je silnejší, odolnejší ... prečo
stratil srsť a schopnosť odolávať zime? Prečo sa odrazu musel obliekať do
kožušín, aby nezamrznul? To jasne znamená, že telo človeka (bez srsti) fy-
zicky nie je schopné termoregulácie, ako u opice so srsťou, u údajných ge-
netických predchodcov človeka. Vysvetlenie je jednoduché. Človeka gene-
ticky vytvorila zámerne nejaká inteligencia. A tak to bolo a aj je so všetkým
životom na tejto planéte. Takže, ak niekto neverí v existenciu vysoko vy-
spelých mimozemských civilizácii, tak jednoducho nemá vzdelanie, alebo
je hlúpy. Ak niekto verí Darwinovej evolučnej teórii, tak nemá vzdelanie,
alebo je potom určite hlúpy.

243



Pozrime si, aké je zastúpenie slovanskej haploskupiny R1a a I2 v Európe.
Na internete sú na https://www.eupedia.com/europe/european_y-dna_ha-
plogroups.shtml uvedené západné genetické výskumy v Európe. Pretože
však tieto výskumy robí a výsledky zverejňuje Západ, ja im absolútne ne-
verím!! Kontroloval som dôkladne niekoľko štátov a dospel som k záveru,
že tieto zverejnené výsledky sú tak primitívne falšované, že to je aj pre
amatéra jasné. U niektorých výskytoch genetických haploskupín je podľa
mňa zámerný podvod 3 až10 násobný. Tým sviňam zo Západu neverte ab-
solútne nič!! Pozrite si napr. Nemecko. V Nemecku je podľa týchto západ-
ných výskumov spolu asi 20 % genetických Slovanov. Najviac v Bavorsku
a bývalej NDR.. Ja však tvrdím, že je to min. 2 – 4 krát viac. Vo Švédsku je
údajne Slovanov len asi 10 %. Pritom Oskár Cvengrosch v jeho prvej knihe
píše, že ešte v 17. storočí väčšina obyvateľov rozprávala slovanským jazy-
kom?! Tak kde sa stratili švédski Slovania? Západ podvádza vo všetkom!
Alebo genetickí ľudia zo severnej Afriky sú asi 20 % zastúpení v Maďarsku...
ha, ha, a prečo je v Maďarsku stále tak málo černochov?... Je to duchovný
odpad a stoka tento Západ – asi hlavne ich židovskí majitelia bánk, akcií
firiem ... je mi to jedno, akým chujom západní ľudia dali moc nad sebou
a stali sa ich otrokmi! My Slovania nesmieme veriť ničomu, čo Západ (teda
„duchovní invalidi“ pod mocou Satana) tvrdí, dokiaľ to neoveria naši slo-
vanskí ľudia, Slovania aj genetikou a hlavne aj myslením. 

Západu nemôžeme veriť absolútne nič!!
Kto bol jasne Slovan? Každý vie, že srbský Tesla. Alebo ruský Lomono-

sov... Ale ja tvrdím, že aj Švajčiar C.G.Jung bol geneticky Slovan. Určite
F. Nietzsche, jeho cítenie a psychológia je slovanská a určite nie Západná,
ani Vatikánska. A slávny Einstein? Vie sa, že jeho žena bola Srbka, teda
Slovanka a študovala fyziku a bola veľmi schopná ... a že pomáhala svojmu
mužovi v práci. Ja tvrdím, že celú tú teóriu relativity vymyslela táto slovanská
žena a jej muž (možno Žid, židia to tak robia) len zožal slávu. Však po roz-
vode už Einstein nič dôležitého neobjavil... Neverím Západu nič. Britský
predseda vlády Winston Churchill sa preslávil výrokom: „Verím len tým
prieskumom verejnej mienky, ktoré si sám sfalšujem.“ Opakujem, neverím
Západu nič! Je to duchovne nízky živočích, ktorý má smrteľný strach (du-
chovne nízkeho) zo Slovanov, pretože my Slovania sme duchovne podstatne
schopnejší a tento duchovne nízky živočích nie je schopný zmeny myslenia,
ak sa nenaučia nový jazyk. 

Navrhujem, že celý Západ, teda pôvodne zdegenerovaní Slovania, sa
musia naučiť Slovanské jazyky. Teda západné jazyky ako angličtina, nem-
čina, taliančina, španielčina ... všetky budú odstránené a „navždy“ zabud-
nuté a všetci sa budú musieť naučiť slovanské jazyky. Ináč tieto „zdebilnené“
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národy, ktoré budú neustále a ďalej degenerovať, budú musieť byť „civili-
začne zničené“! 

Musím odpovedať aj na takéto „primitívne“ argumenty materialistov...
Títo chumaji tvrdia, že Slovák, ktorý sa naučí čínsky jazyk, sa stáva Číňan...
ha, ha. Alebo, že Turci, ktorí žijú v Nemecku a hovoria nemecky sú Nemci.
Alebo, že ruské národy, ktorí žijú na území súčasného Ruska sú všetci Rusi,
ak hovoria ruským jazykom... U Ruska sa to dá najľahšie vysvetliť, že mnohí
jednoducho nerozumiete!! Predstavte si, že prídete do Ruska, kde všetci ho-
voria ruským jazykom. Ale ako sa budete cítiť, ak budete hovoriť s mužom,
ktorý má svetlé vlasy a aj pokožku, alebo s mužom, ktorý má čierne vlasy
a aj silne tmavú kožu – a dokonca má „islamskú“ bradu?! Skutočne ste pre-
svedčení, že Slovák, ktorí sa naučí čínsky, je Číňan? Teda Slovák, hovoriaci
čínsky, žijúci v Číne, je Číňan? ... Ak nechápete ani po tomto jednoduchom
príklade, ako sa chová mozog a myslenie, tak ste hlupák! Ja som presvedčený,
že hlupáci skončili pri čítaní tejto knihy už pri 3 až 5 kapitole a tu sa nedostali.
Výskumy na Slovensku hovoria, že v roku 2017 je schopných čítať „informačné
knihy“ asi len 0,1 % populácie! Teda tieto prieskumy (v demokracii sú určite
falšované – ako dokázal Angličan Churchill) tvrdia, že sme všetci Slováci už
definitívne „negramotní“. To, že Vaše deti „v demokracii“ sú „mozgovo za-
ostalé oproti deťom zo socializmu“ je jasne dokázané a nič na tom nezmeníte.
Fyzikálne testy tela a hlavne testy „mozgov“ vašich detí, jasne dokazujú vý-
znamnú „mozgovú“ zníženú schopnosť Vašich detí!! A prečo ste rodičia takí
hlúpi, že o ničom neviete? Pretože ste uverili kresťanstvu, demokracii, slobode
– dokonca slobodnej tržnej ekonomike, humanizmu a dokonca ľudským
právam! Veríte Západu a preto ste hlúpi a ničíte svoje deti!

Uvediem iný dôkaz o tom, ako myslenie a mozog, alebo teda duch
a hmota priamo medzi sebou súvisia. Homosexuáli... Každý trochu chá-
pajúci a cítiaci si všimne, keď stretne homosexuála, že muž homosexuál,
ktorý „hrá“ ženu, má zženštelé črty tváre, ruky, nohy... jeho hlas je jemný
až skoro ženský, oblieka sa s citom, jemne, vkusne... Tu je každému jasné,
ako myslenie mení hmotu a teda aj mozog človeka. Alebo naopak „pre
materialistov“ ako mozog mení myslenie?! U žien lesbičiek je to presne
naopak. Žena lesbička, ktorá „hrá“ vo vzťahu lesbičiek muža, je naopak
„mužatka“, svalnatá, jedná mužsky priamo... Napríklad, dajte žene vysoké
dávky mužského hormónu testosterón a uvidíte, ako začne myslieť... Aj
toto jasne dokazuje, že duch a hmota sa medzi sebou priamo ovplyvňuje. 

Ale ešte k homosexualite. C.G. Jung jasne dokázal, že homosexualita je
duševná choroba – jeho teória o anime a animuse – teda že aj psyché človeka
je duálne a neexistuje v psyché človeka nič iné ako dualita (či už protikladná,
alebo kompenzačná)!! Preto ak niekto z „vyštudovaných“ psychológov a psy-
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chiatrov tvrdí niečo iné, treba im všetkým okamžite odobrať diplomy, pretože
sú to „nedovzdelanci“ a teda v skutočnosti nebezpeční hlupáci. Ak však títo
psychológovia a psychiatri vedia, že homosexualita je duševná choroba
a pritom schvaľujú súčasné rozširovanie a propagovanie tejto duševnej cho-
roby, tak ich treba všetkých dať do väzenia – sú to pokrytecké svine a ne-
priatelia našich detí – však oni urobia z vašich detí homosexuálov – teda
duševne zmrzačených! V tomto duálnom vesmíre vždy budú len 2 duálne
protikladné pohlavia. Ak niekto tvrdí, že sú možné v tomto vesmíre aj ďalšie
pohlavia, tak dotyčný je určite blázon – alebo zločinec.

Ako zastaviť degeneráciu národov? Najlepší systém je začať od detí, od
veku asi 5 až 8 rokov. Vybrať vhodné deti a dať ich do samostatných škôl
oddelených od ich rodičov. Teda v škole budú aj spať a k rodičom sa dostanú
max. na 5 dní za mesiac. Každý človek má zdedené množstvo svojej energie
„Tači svetlá“. Počas života sa množstvo tejto energie dá meniť len duchovným
rastom. Ten, kto jej má však málo, to bez špeciálneho celoživotného tréningu
nemôže zmeniť. Ten zostane do smrti len v poli A. Ale, ak sa aj dieťa
s týmto hendikepom nedostatku energie – vedomia, dostane „do učenia“,
ktoré bude viesť k sile a duchovnosti, tak to ľahko môže dokázať. 

Je potrebné, aby v národe bolo aspoň 5 % populácie v poli B – tak si my-
slím. Len vtedy sa dá zabezpečiť, aby týchto len 5 % vládli „spravodlivo“
teda duchovne aj k úžitku tých ostatných. Preto treba vybrať min. 3 – 5 %
detí (chlapcov aj dievčat) v každom štáte a národe a tieto deti oddelene
cvičiť „pravde a duchovnosti“. Takýto človek musí byť nielen vzdelaný, ale
aj silný a schopný bojovať na smrť s nepriateľom. Preto tieto školy musia
byť súčasne duchovné, vojenské, technické, športové školy. 

Na Slovensku aj v Čechách sa propagujú dve nové ruské teórie: „Kon-
cepcia všeobecnej bezpečnosti a ...“ Žiaľ, ale tejto teórii priemerný človek
nebude rozumieť. Hovoriť priemerným ľuďom, aby sa „dobrovoľne“ učili
– bez donútenia – je idealizmus. Pán Pjakin, ktorý propaguje túto teóriu
pre priemerných ľudí, nechápe, akí sú priemerní ľudia leniví! Nemá význam
masám priemerných ľudí propagovať žiadne konkrétne zložité teórie, pre-
tože im jednoducho vôbec nebudú rozumieť! 

Jediné, čo má význam aj pre priemerných, je hovoriť pravdu!! Nič iné
ako pravdu – akokoľvek zlú!! To je totiž ten problém, že pravda je strašne
zlá pre priemerných ľudí, ktorí veria totálnym hlúposťam a klamstvám,
ako náboženstvá, demokracia... Priemerní ľudia nemôžu ničomu rozumieť,
ak je celé ľudstvo duševne choré! Pozrite si televíziu, čítajte internet ... sú
to všetci blázni... Ako chcete bláznov presvedčiť, aby sa zo svojej vôle a vo
svojom voľnom čase učili, ak ich nedonútite k učeniu?! 

246



Jednoduchá a priama pravda pôsobí ako studená sprcha! Hoci pravda
pre súčasné duševne choré ľudstvo bude skoro ako samovražda... Ale zve-
rejnenie akejkoľvek „strašnej“ pravdy rozbehne „zázračné“ procesy s my-
slením a teda aj osudom ľudstva. Je to kruh! A opakujem opäť, v žiadnom
prípade nebojujte za svoju pravdu ... a načo? Pravda sa presadí sama, ak je
zverejnená!!, pretože žiadna sila v tomto vesmíre nemôže zmeniť existujúce
zákony. A zverejnenie „krutej pravdy“ núti k mysleniu aj priemerných ľudí,
z ktorých neskôr mnohí začnú študovať aj takéto teórie.

Od určitej úrovne schopnosti myslenia, teda genetickej kvality mozgu,
daný človek má prirodzenú potrebu učiť sa nové veci od svojho okolia. Je
to duchovná prirodzenosť. Duch sa chce rozvíjať. Preto Slovania prirodzene
sa zaujímajú o cudzie civilizácie a cudzie pohľady na svet a život. Slovania
prirodzene k svojím zvykom priberajú iné zvyky, aby sa tak duchovne obo-
hatili... Tu je však problém v tom, že Slovania nechápu, že aj keď technicky
a technologicky schopný subjekt ale môže byť duchovne totálne zdegene-
rovaný!? Západ je zdegenerovaný – dokazujem neustále. Pre Slovanov je
tu dvojaké nebezpečenstvo: Preberaním mylných ideológií a spôsobov my-
slenia a života sa sami Slovania stávajú slabými a hlúpymi, ako aj tieto
vzory. Na druhom mieste tí, od ktorých Slovania preberajú ich omyly, sa
cítia nadradení a teda sa u nich posilňujú presvedčenia v ich duchovných
omyloch. Ale Západ vždy bol a aj stále je „duševný mrzák“. Je to duchovný
odpad, ktorého „hĺbku duševného šialenstva“ Slovania stále nepochopili.
Slovania nie sú schopní pochopiť dno „duševnej stoky“, v ktorej Západ
žije, pretože sa na Západ pozerajú zo svojho „pozitívneho uhlu“ pohľadu.
Masy ľudí Slovanov nechápu, že Západ nie je to, čo oni povrchne vidia, ale
že je to realita najnižšieho duševného marazmu, aký si normálne duchovne
a mozgovo vyvinutý Slovan ani nie je schopný predstaviť!

Akýkoľvek národ, ktorý nedosahuje kvalitu genetickú a duchovnú Slova-
nov, nesmie vládnuť na tejto planéte. Ináč to skončí zákonite krachom a se-
bazničením tých „potkanov“, ktorí sa chceli pasovať „demokraticky“ za rov-
nocenných... Ak v krátkom čase nebudú vládnuť na tejto planéte Slovania,
tak bude už rýchly koniec s touto „ľudskou“ civilizáciou. Pod pojem ľudia
sa zaraďujú aj najnižšie kasty Indov a napr. Číňanov a aj najvyššie „duchovné
kasty“ Slovanov. Základ je vzdelávanie a zvyšovanie mozgového, teda gene-
tického, potenciálu človeka. Rôzne národy majú rôznu genetickú kvalitu. 

Ak nejaký národ – ich štát – nebude systémovo zvyšovať kapacitu mozgov,
genetiku a úroveň duchovnosti svojich občanov, treba tento národ (štát)
vyčleniť, segregovať, odstaviť do karanténnej oblasti, aby sa myšlienky ich
tupých politických aj občianskych predstaviteľov nešírili medzi ostatné ná-
rody! Ľudia z týchto štátov nesmú mať prístup do iných štátov, aby nekazili
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genetiku aj duchovnosť vyspelých štátov. U takéhoto národa, štátu, sa musí
zásadne znížiť pôrodnosť ich žien a teda aj počet ich občanov. Ak sa to ne-
zrealizuje dobrovoľne zo strany daného národa, tak sa musia prijať opatrenia,
ktoré ich postihnú na desiatky rokov, dokiaľ občania tohto štátu nepreukážu
„potrebnú“ úroveň vedomostí, vzdelania a duchovného chápania vesmíru!!
Ak toto dokázala Čína, nevidím dôvod, prečo by „programové zníženie pô-
rodnosti“ nedokázali iné národy. Ak to nedokážu, tak sa podľa toho ostatné
národy k týmto „nezodpovedným“ národom budú stavať.

Na záver musím uviesť z knihy DjePO akým spôsobom sa reinkarnuje
duša ešte nenarodeného dieťaťa do plodu v matke. Dôkladne je to v DjePO
popísané. Tu len veľmi stručne. Myslenie matky je absolútne hlavné. Ak
má matka strach, depresie, zlé predtuchy ... tak samozrejme a logicky pri-
tiahne zo záhrobia zlú dušu. Ak majú zlú dušu zlí rodičia, oni sa medzi
sebou vysporiadajú... Ale ak sa stane (častokrát sa to v tomto satanskom
systéme stáva), že dobrí rodičia dostanú zlého ducha svojho dieťaťa, a tak
toto dieťa ich totálne zničí!! Poznám veľa „nešťastných“ rodičov, aké majú
obrovské problémy so svojimi deťmi... 

Kresťania, aj vyznávači iných mylných náboženstiev, nevedia, ako funguje
reinkarnácia duše. Duša dieťaťa sa reinkarnuje do tela plodu v 4. mesiaci
tehotenstva. A len myslenie matky rozhoduje, aký duch – teda úroveň
energie Boha – sa dostane do tela tohto plodu. Preto myslenie matky je ab-
solútne najdôležitejšie. Vy matky musíte od 2. do 5. mesiaca myslieť na
svoje dieťa a predstavovať si, akého chlapca a dievča chcete... Tak sa Vám
to aj splní! Ak nebudeme mať žiadne predstavy – nebudete intenzívne,
denne, myslieť – tak sa nečudujte potom, čo dostanete... Myslenie je spojenie
s Bohom a aj so Satanom – ale nemyslenie je určite spojenie len so Satanom,
pretože Satan vytvoril tento svet! Takže leniví, nemysliaci (aj s ich ženami),
sú určite spojení so Satanom. 

Ešte veľmi stručne z knihy DjePO o výchove detí. Dokázal som tam
jasne tieto veci: Deti dokážu vychovávať len muži – Dieťa až do puberty sa
učí napodobovaním, čo je najrýchlejšia metóda učenia sa, a dieťa je preto
dokonalý špión svojich rodičov, ak klamú rodičia, bude klamať aj ich dieťa
– Puberta je (pre deti šokujúci) prechod medzi detstvom a dospelosťou –
V dospelosti sa učí človek na základe svojej slobodnej vôli a preto priemerní
v demokracii nevyhnutne degenerujú, najskôr duchovne a potom okamžite
aj telesne – Staroba je posledná fáza, kedy sa znižuje schopnosť myslenia
a starý človek sa stáva senilným. A schválne vám všetkým hovorím, že bu-
dete senilní a debilní, ako aj ja... ha, ha!! Teda, ak vy „demokrati, vodcovia
politickí, náboženskí guruovia a iní chuji“ skapete pred nástupom senility,
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tak počítajte s tým, že v Záhrobí vám negatívne započítajú vašu „nedo-
končenosť“... aj Boh a aj Satan, ha, ha.

Ako jazyk mení psychiku človeka a národa je vidieť na Maďarskom národe.
Maďari stratili kontakt so svojimi Slovanskými predkami. Zabudli slovanský
jazyk svojich predkov. Zabudli, že sú Uhry, Dolniaci, Slováci, Sloveni! Údajne
Maďarsko drží svetový rekord v počte samovrážd na 1000 obyvateľov. Zaují-
mavosťou je, že páchali v minulosti samovraždu hlavne skokom do studne...
Posledný rok a pol som niekoľkokrát šiel pracovne autom do Belehradu
v Srbsku. Celú cestu od Bratislavy tam a naspäť som neustále prepínal všetky
rádiové stanice a počúval som, aká sa tam hrá hudba. Na maďarských stani-
ciach hrali až 90 % anglickej hudby. Naopak na srbských staniciach hrali mi-
nimálne 90 % srbskej (balkánskej – neviem rozlíšiť) hudby. Ale hlavne, ma-
ďarské pesničky boli veľmi jednoduché a doslova „bezduché“. Srbské pesničky
boli mnohé na jedno kopyto, ale asi každá desiata bola veľmi dobrá a každá
20-ta špičková. Nakoniec som našiel srbskú stanicu „HIT RADIO“, kde hrali
len moderné pesničky a tam doslova každá 3 – 4 pesnička bola veľmi dobrá.
Pochopil som, že v Srbsku je obrovský počet veľmi dobrých hudobníkov
a spevákov, ktorí čerpajú z ich srbských tradícií. Maďarské aj srbské stanice
som počúval a prepínal minimálne 20 hodín čistého času, takže by to malo
byť dostatočne štatisticky hodnoverné. Maďari majú ľudové pesničky veľmi
melancholické, smutné ... podľa mňa je to psychická reakcia národa na stratu
koreňov, stratu spojenia s ich predkami, pretože stratili jazyk svojich predkov.
Maďarské tradície sú umelé a preto duchovne veľmi slabé! Potom majú
rýchle čardáše, ale to sú prebraté melódie od Cigánov a nie sú pôvodné od
Uhrov. Slovinci aj Slováci sú geneticky skoro ten istý národ. A medzi nimi
vznikla „čierna diera“, Maďari? Je jasné, že Západ a Vatikán aj spolu s Turec-
kom a Židmi sa spojili proti nám Uhrom. Preto Maďarský národ sa musí čo
najskôr naučiť jazyk svojich predkov, teda slovenčinu. Ak po 2.svetovej vojne
sa asi 10 miliónov Nemcov naučili poľský jazyk, tak nevidím žiadny problém,
aby tak neurobili aj naši južní Dolniaci, naši bratia Slovanskí Uhry. Toto
bude šťastia pre Maďarov a aj pre všetkých Uhrov, ktorí tak dostanú možnosť
na znovuzjednotenie sa v jednom štáte a novú budúcnosť. 

To isté musí prebehnúť aj v Rumunsku. Rumuni sa musia znovu naučiť
jazyk svojich predkov Valachov, teda slovenčinu z oblasti stredného Slo-
venska. Len myslenie je dôležité... 

Veľmi sa mi páčilo v knihe „Bystvor“, autor Svetozár, str. 167: „Avšak veľmi často
občina degraduje a premieňa sa na ľudské stádo... Vlastne niet sa čomu diviť. Veď aj
v organizovanejších spoločenstvách dochádza k regresívnym javom. Stáva sa to tam,
kde sa moci chopia duchovne a mravne defektní ľudia... V tejto súvislosti problém
prežitia človeka nadobúda zvláštny zmysel. 

Nebezpečenstvo zániku bielych ľudí je príliš veľké nato, aby sme ho mohli podceňovať,
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ako sme to robili predtým a navyše označovať nálepkou rasista ľudí, ktorí nastoľujú
tento problém... Dnes treba kričať o tejto katastrofe, valiacej sa na bielych ľudí, pre-
tože nahradiť ich nejakými inými nie je možné.“ Na s. 238: „Skríženie bielych mužova
a čiernych žien (Dravídie – Indie – asi pred 4000 rokmi) spôsobilo výskyt prechodných
ľudí (medzičlánkov)... Bieli žreci, ktorí pozorovali proces rozkladu spoločnosti Rusov
a Árijov ... Rozhodli sa, že z týchto nových ľudí si vyberú tých najschopnejších na do-
plnenie kást Rusov a Árijov. Výber sa nevykonával na základe práva sily ako u divochov,
ani na základe práva bohatstva ako je u „civilizovaných“ ľudí, ale podľa vrodených
schopností ľudí. Vybraných jedincov najprv zaraďovali do kasty robotníkov (Vaišov).
Potom o niekoľko generácii ich potomkov, ktorí preukázali duchovný rast, zaraďovali
do kasty vládcov a obrancov. A zasa, o niekoľko generácii ich potomkov, ktorí preukázali
duchovný rast, zaraďovali do kasty brahmanov, ktorá sa nachádzala pod kontrolou
veštcov Rusov a Árijov. Takýto prístup pomáhal vytvoreniu nového etnika – Indusov,
ktoré sa odčlenilo od čiernych a priblížilo sa k bielym ľuďom.“

V novembri 2018 som dostal tieto dve videá z r. 2015:
http://www.rtvs.sk/televizia/archiv/13050/170681#2165
https://www.youtube.com/watch?v=Klz17KOgNcE
Západná civilizácia okamžite maže videá a texty na internete, ktoré jej nevyhovujú.

Preto je možné, že v čase vydania tejto knihy už budú tieto videá vymazané. Preto
Vám len v skutočnosti poviem, čo v tých videách je. V prvom nejaký americký
genetik hovorí toto: „Klonoval som bunky a v roku 1967 som dal tie isté kmeňové
bunky na 3 petri misky, ktoré som umiestnil do rôznych prostredí. Na prekvapenie
v každej miske vyrástli iné tkanivá, hoci pôvodné kmeňové bunky boli tie isté. Podľa
prostredia niekde vznikli svalové tkanivám, inde kosti a inde tukové tkanivo. Čo
teda kontroluje, čo z genetického materiálu vznikne? Dospel som k záveru, že toto
bolo ovplyvnené len prostredím a myslením.“ Podľa tohto Američania – pre mňa sú
Američania debili – ale tento krát s ním súhlasím, pretože tento „debilní“ Američan
tvrdí, že myslenie kontroluje genetiku a teda myseľ mení hmotu... Súhlasím!

V druhom videu je rozhovor so Slovákom z Košíc Petrom Starcom, ktorý hovorí,
že definitívne prestal prijímať potravu 13. 5. 2013 a v čase toho rozhovoru už nepri-
jímal potravu 1 rok a 9 mesiacov... Tiež chodí v lete aj v zime (má vyskúšané v Koši-
ciach zatiaľ len do -15°C) len v krátkych nohaviciach a sandáloch a bez ponožiek.
Jeho telo má dokonalú termoregulačnú schopnosť od letných vysokých teplôt až po
zimné mínusové teploty... Vo videu je veľa dôležitých informácii, ako bol schopný
pán Starec dostať sa až do štádia najvyššej duchovnej úrovne na tejto primitívnej po-
zemskej úrovni!! Ale televízia, ktorá vysielala tento program, túto reláciu vymazala
zo svojich archívoch!! Už nikde v ich archívoch nenájdete tento rozhovor. Som si
istý, že veľmi rýchle zmizne aj z YOUTUBE! Oni tí primitívi, sú besní z toho, ak
niekto ich prehliadne a bude sa vzdelávať...!! Nebudem podrobne analyzovať jeho
názory v tomto videu, to mi neumožňuje rozsah tejto knihy. Ale som si istý, že pán
Starec neklamal. Mám s tým podobné skúsenosti. Pán Starec hlavne dôrazne vysve-
tľoval, že ku konečnému cieľu, nepotrebovať jedlo a hmotu k životu, vedie len mysle-
nie!! Pán Starec dôrazne upozorňoval, že toto nesmie skúšať nikto, kto neprejde
dlhoročnými skúškami myslenia a postupnosti! 
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Hrávam rekreačne stolný tenis, ale bol som trvale len tréningový typ. Prišiel zápas
a ja som v zápase zahral tak maximálne 40 – 50 % z toho, čo v tréningu. Profesionálny
tréner, u ktorého občas trénujem, povedal, že je to dané na celý život a že nikdy sa
nestanem zápasovým typom hráča. A mňa toto vyprovokovalo vyskúšať, keď tak pí-
šem o tom, čo dokáže myslenie, tak či sa zmením myslením na zápasový typ?! Zmena
softvéru v mozgu je možná len myslením. Zmena zápasovej psychiky hráča sa dá
dosiahnuť len zmenou „softvéru-programu“. A tak som si začal programovať nový
„softvér“. Bolo potrebné preprogramovať psychiku a teda vytvoriť automatizmy, ne-
závislé od psychiky a okamžitého zápasového myslenia. Vymyslel som si systém
zmeny hry a techniky a v tréningu som to aplikoval. Hlavné bolo, že každý tréning
som organizoval tak, že som postupne zvyšoval záťaž a posledných asi 15 – 20 minút
som podával maximálny fyzický výkon tak, že som skončil úplne zničený. A tak som
skončil každý tréning. Prečo? No preto, že konkrétne v stolnom tenise vyhráva hráč,
ktorý hrá lepšie než súper na konci zápasu a nie v jeho priebehu. Trénujem bežne asi
4 krát do týždňa. Za 6 týždňov sa mi významne zmenila moja technika a hlavne hra.
Posledné 4 zápasy som hral tak, že som sa nepoznal. Žiadny stres ani strach. Išiel
som ako „píla“ od začiatku do konca a na konci som podával výkon 80-90 % najlepších
tréningových výkonov a vyhral som zápasy, ktoré by som predtým určite prehral.
Bolo to ako automat... Vôbec som nad ničím nerozmýšľal, len nad tým, ako podám
maximálny výkon pri ďalšej loptičke. Vôbec ma nerozhádzalo, keď som s tým naj-
lepším hráčom vo 4. sete prehrával 4:0, 6:4, 9:8, vyhral som 11:9. Všetky 4 zápasy
som prehrával a jeden dokonca 2:0, ale všetky som vyhral a v posledných setoch
som išiel za cieľom ako buldog. Keď som predtým viedol v sete 8:4, bál som sa, či to
ešte neprehrám. Keď som prehrával 8:4, už som sa vzdával a neveril som, že by som
to ešte otočil. Teraz? Okamžitý výsledok ma vôbec nezaujíma, idem ako „motorová
myš“, až konečný bod a koniec zápasu ma vyslobodí z „behu programu.“ Za tých 6
týždňov som trénoval nových systémom asi len 25 krát. Za tak krátky čas som zmenil
svoju psychiku?! Zo slabého tréningového hráča som sa stal zápasový typ hráča.
A viem, že za ďalších 25 tréningov budem v zápasoch podávať 110 % výkon z trénin-
gov. Tak skoro?! Tak zásadne?! Chápete?

Súčasní slovenskí športoví tréneri sa neustále sťažujú, že ich hráč, alebo mužstvo
nezvládlo zápas psychicky... ha, ha. Sú to neschopní tréneri, nič iné. Vôbec nevedia
„naprogramovať“ svojich hráčov na maximálny výkon. Nemôžem pozerať slovenských
hokejistov, alebo futbabistov, ako sa zložia, keď prehrávajú. A slovenskí tenisti-muži
sú psychicky úplné deti.Vedia vôbec tí tréneri ako viesť tréning, aké tréningové
metódy použiť, aká je víťazná technika a stratégia, aby ich hráči neboli „psychické
chúďatá“ rozmaznané?! Nech si objednajú mužstvá reprezentácie vypracovanie tré-
ningových postupov u mňa, ha, ha. A toto platí u všetkého nielen u športu – neroz-
hoduje kvantum tréningu, práce (to je dokonca väčšinou veľká chyba), ale kvalita!!
Neschopný tréner, ktorý talentovanému športovcovi bude ordinovať kvantum, mu
zaručene znechutí jeho šport a nakoniec ho odradí od športu a zničí talent, ha, ha. Ja
sa vôbec nemôžem pozerať, ako trénujú tenis?! Aký je schopný tréner? Len taký,
ktorý je schopný dôkladného myslenia. A najlepší tréneri musia byť pre deti a mládež.
Ale to je problém, ak sú bežne len priemerní tréneri. Preto treba pre tréning detí
a mládeže zaviesť systémy tréningov, ktoré budú minimalizovať chyby priemerných

251



trénerov. Ale športové zväzy na Slovensku serú na deti! Funkcionárov zaujímajú
v demokracii len ich peniaze!

Ešte dôležitá vec. Jazyk, ktorým človek rozpráva, myslí, významne ovplyv-
ňuje kvalitu myslenia daného človeka. Ak nejaký Slovan sa naučí nejaký cudzí
jazyk, ktorý je zjednodušením pôvodného slovanského jazyka (nemčina, an-
gličtina, španielčina, taliančina...), tak tento jazyk spôsobuje, že viac na neho
vplýva „duchovná nízkosť“ a spôsob myslenia a života týchto druhých národov. 

Áno, znalosť cudzích jazykov je pre priemerného človeka veľmi škodlivá až ne-
bezpečná. Tvrdím to na základe overených znalostí a skutočností zo sledovania mno-
hých známych, spolužiakov, ľudí z môjho okolia a pod. Overte si to sami sledovaním
a hodnotením svojho okolia. Veta, že koľko jazykov poznáš, toľkokrát si človekom?
je nejasná a zavádzajúca. Môj názor na základe pozorovania skutočnosti je taký, že
čím viac jazykov vieš, tým väčší problém so sebou a svojím životom máš!!!! Veľa po-
volaných, málo vyvolených – platí opäť. 

Ak viete 2 jazyky, dobre, vaša osobnosť sa rozdvojuje do dvoch národností. Strácate
silu a energiu jednoduchosti a jasnosti úsudku a rozhodnosti svojho jednania v živote
aj vo vzťahu k ostatnému svetu. Ak vám niekto hovorí, že sa máte učiť o dušu cudzie
jazyky, to znamená, že chce, aby sa väčšina „priemerných“ dostala do duševných pro-
blémov a nebola schopná sa sama za seba nezávisle rozhodovať, čo chce a čo nechce?

Ste ako strom. Ak strom má len jeden koreň, tak všetku silu a životnú energiu
vkladá do tohto jedného koreňa, ktorým sa hlboko zakorení do zeme a nevyvráti ho
len taká obyčajná víchrica. Ak však musíte svoju energiu rozložiť do dvoch koreňov,
tak váš každý koreň bude menší a slabší a navyše vám vyrastie v úplne „inej krajine“.
Takže pri víchrici v jednej krajine vám nepomôže, že máte aj nejaký koreň v inej
krajine. Už silnejšia búrka vás „vyvracia z koreňov“. Ste slabí. Ste si neistý sami sebou.
Kde patríte? Ste modrý, alebo oranžový? A čo ak viete dobre 3 jazyky? A čo ak viete
4 jazyky?? Ste úplne rozvrátený. Ste „v háji“. Musíte podstatnú časť svojho života ve-
novať tomu, aby ste získavali energiu zo svojho okolia a tým mohol energeticky
dotovať svoje 4 slabé, podvyživené „KORENE“!

Definitívne zabudnite na to, že znalosť cudzích jazykov vám duševne pomôže.
Naopak. Znalosť cudzích jazykov vás duševne potápa a ťahá pod hladinu. A topiaci
sa aj slamky chytá, a potom sa snažíte zblížiť aj s ľuďmi, s ktorými nemáte nič spo-
ločného. Čím viac koreňov, tým sú slabšie. Buďte jednoducho len „jeden“. Nechcite
byť „VIAC“. Je to určené len pre vyvolených – pre osobnosti. Váš život priemerných,
sa bude s pribúdajúcim vekom meniť „na zmätok a nejasnosť, čo vlastne ste“. Zostaňte
radšej obyčajní a budete zomierať v pokoji. Ak sa budete nesprávne a teda nemúdro
snažiť, o svoju vyvolenosť, nikdy to nedosiahnete a budete zomierať pri duševných
bolestiach – z opustenia – kde patríte? Nesnažte sa priemerní ľudia za každú cenu
o znalosti jazykov. Je to pre duchovný život človeka nepodstatné a súčasne vás to vý-
razne oslabuje – ste, alebo budete VYKORENENÍ!!!

Ak kvôli práci potrebujete nevyhnutne vedieť dobre nejaký konkrétny cudzí jazyk,
musíte počítať s uvedenými negatívnymi dôsledkami tohto svojho rozhodnutia.
Potom sa však nesťažujte. Jazyk študujte a učte sa len vtedy, ak to nevyhnutne potre-
bujete a len opatrne.
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Samozrejme, že sa môžem mýliť. Možno to bola zhoda okolností a stále som sa
stretával len s ľuďmi, ktorí mali duševné problémy prameniace z dobrej znalosti via-
cerých cudzích jazykov. Musíte vedieť, že „vyvolení“ – osobnosti – majú tak ťažký
duševný život, ktorého nevyhnutným výsledkom je duchovná osamotenosť a indivi-
duácia (Jungovským jazykom povedané), že priemerných by už len pomyslenie na
to, čo zažívajú na ceste životom vystrašilo k smrti.

Každý národ má inú mierku hodnôt. To, čo v jednom národe je hodnotené všeo-
becne – ľudovými vrstvami – priemernými ľuďmi – pozitívne, môže byť hodnotené
iným národom naopak – negatívne! Len vyvolený – osobnosť – sa vie s tým vyrovnať
a stanoviť si vnútornú, osobnú hierarchiu hodnôt a dokáže nekompromisne dodržiavať
tento sebou stanovený vnútorný zákon. Vnútorné zákony osobností – vyvolených –
nepodliehajú žiadnej verejnej mienke žiadneho národa. Oni môžu vedieť aj 10
jazykov a u nich by som mohol súhlasiť s frázou „koľko jazykov vieš, toľkokrát si
človekom“.

Máme obmedzené množstvo duševnej energie, nerozhadzujme ju na každú stranu
bez úžitku. Ak sa vaše deti v škole učia cudzie jazyky, musíte ich chrániť pred
budúcimi duševnými problémami tak, že systematicky kritizujete pred deťmi ten
štát a národnosť, ktorého jazyk sa vaše dieťa učí. Musíte im vysvetliť, že jazyk sa učí
len preto, aby malo ekonomickú pracovnú výhodu, keď budú dospelé a to je všetko.
V žiadnom prípade nesúhlasiť s kultúrou, zvykmi, tradíciami a pod. tohto národa
a štátu. Tak sa dá ako-tak zabezpečiť, aby toto dieťa získalo prirodzené sebavedomie
a bolo maximálne ochránené o tlaku rozdvojenia osobnosti do viacerých jazykov.

Nekoncepčne na koniec som ešte náhodou v diskusii s trénerom stolného tenisu
prišiel aj na ďalší príklad, kde je jasne vidieť, že myslenie je schopné meniť genetiku
a DNK molekulu – je to zdravie. Je všeobecne známe, že placebo efekt je len stav
myslenia pacienta. Ale tento pacient nesmie váhať pri svojom nastavení myslenia. Je
množstvo zverejnených prípadov placebo, kedy sa človek vyliečil z rakoviny a iných
vážnych nemocí „placebom“, teda myslením – tento pacient neprijímal žiadne lieky,
a len jeho myslenie bolo nastavené na liečenie. Pacient bol presvedčený, že sa lieči...!
Pacient zmenil svoju genetiku.

Kapitola 32
Duchovný rast, nová spoločnosť ľudí –
kasty, kolektivizmus

Nová spoločnosť ľudí Slovanov sa musí riadiť podľa pravdivých zákonov
tohto vesmíru a tejto existencie. Preto sa Slovania musia vrátiť z „viere“
(skôr by som to nazval svetonázoru) našich predkresťanských predkov
Árijcov a Rusov zo Sibíri. Na internete sa už objavujú informácie o našich
predkoch a ich svetonázore, ako napr. www.tartaria.sk . Preto sa všetky sú-
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časné náboženstvá musia zakázať a ich majetky zoštátniť, aby slúžili prav-
divejšej „viere“ (svetonázoru). 

Ľudia sa budú deliť do duchovných kást. Systém musí akceptovať „Zákon
o hierarchii“ v našom vesmíre. Najzákladnejšie kastové rozdelenie bude:
na tých všetkých slúžiacich z poľa A a ostatných vládnucich z poľa B. Budú
sa presadzovať pravdivé hierarchické pomery medzi ľuďmi všade a pri
každej činnosti:
• človeka z poľa B všetci počúvajú a riadia sa ich radami, títo ľudia majú

prednosť vo všetkých ľudských činnostiach pred ostatnými, sú nadriadení
a vedúci

• menej vzdelaný počúva, čo hovorí a ako argumentuje vzdelanejší
• mladší prejavuje úctu voči staršiemu
• vedúci v práci má adekvátny rešpekt a úctu aj mimo pracovný pomer
• muž je duchovne nadradený žene
• bohatší radí chudobnému

Novým životným štýlom bude kolektivizmus. Kolektivizmus taký, kde
ľudia z poľa B budú mať najvyššie výsady, ale aj najvyššiu zodpovednosť.
Zákony budú iné pre týchto z poľa B a ostatných. Nie všetci sa budú chcieť
dostať do poľa B, aby požívali takúto vážnosť od svojich spoluobčanov.
Pretože ich zodpovednosť bude vyhodnocovaná a vážne principiálne zly-
hanie bude trestané aj smrťou. Aj hrozba smrti a strach zo zlyhania oddelia
z más priemerných ľudí tých duchovne nadradených z poľa B. 

Spôsoby, ako sa bude presadzovať kolektivizmus:
A) Na najnižšej úrovni – niekoľko rodín, ľudí, ktoré susedia. Budú pravidelne

aspoň raz za 2 týždne spoločne obedovať, alebo večerať. Doporučujem min. 10 lepšie
až 20 osôb. Medzi sebou si určia toho, kto je najmúdrejší – duchovne najstarší, ak
medzi nimi nie je niekto z poľa B, tak tí zo starších mužov. Jedlo sa urobí na náklady
všetkých rovným dielom tak, aby aj najchudobnejší mohol zaplatiť svoj podiel. 

Teda ak bude medzi stolujúcimi veľký rozdiel v majetku, bohatší sa prispôsobia,
uskromnia a budú jesť spoločne lacné a jednoduché jedlo. Pri tomto spoločnom sto-
lovaní, ktoré bude trvať asi 2 až 4 hodiny, sa preberajú problémy prítomných a „naj-
múdrejší“ sa vždy nakoniec vyjadruje ku každému problému. To nebude žiadna
zábava a sranda! Vážnosť argumentácie ostatných hovoriacich svoje názory sa posu-
dzuje podľa ich postavenia v hierarchii. Do budúcnosti, keď sa obnoví kolektivistický
spôsob života, bude dobre pre všetkých, aby žili vo veľkých komunitách a spoločne
stolovali aspoň raz za týždeň.

Všetci ľudia z poľa A majú veľké duševné problémy. Ak o nich hovoria a počúvajú
o problémoch aj iných, tak sa veľmi dobre učia a súčasne psychicky relaxujú. Je to
akási psycho-hygiena. 

B) Na strednej úrovni – pravidelné posedenia pri jedle a rozhovoroch aspoň raz
za mesiac 10 až 20 členných pracovných kolektívov. Diskutovať sa bude nielen o práci,
ale o rôznych témach. 
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C) Na vysokej úrovni – pravidelné „masové“ stretnutia – mítingy pri náboženských
(svetonázorových) úvahách školených ľudí, alebo ľudí z poľa B. V každom väčšom
regióne sa musia takéto stretnutia organizovať aspoň raz za 2týždne v sobotu alebo
v nedeľu. Toto by mali byť už ako náboženské a filozofické prednášky pre oblasť
okresu až kraja.

D) Jednoduché hromadné akcie organizované obcami, školami, firmami ako: 
• spoločné masové športové akcie, kedy všetci športujú
• kultúrne podujatia – divadlo, hudba a tanec, ...a iné

Ale vždy pod záštitou a autoritou školenej (duchovnej) osobnosti (najlepšie z poľa
B), ktorý bude mať príhovor o morálke a o našej existencii v tomto vesmíre.

Nový duchovný systém musí „nútene“ vytvárať nových ľudí. Teda tento systém
nebude na princípe dobrovoľnosti, alebo dokonca tupej slobody, ale bude vynucovací
– teda totalitný z pohľadu západnej liberálnej kapitalistickej „kriminálnej“ termino-
lógie. Boh a Satan. Dobro a zlo... Oni musia existovať až do konca nášho vesmíru... 

Kapitola 33
Nové štátne zriadenie

Roku 2015 som vydal knihu ZOZaV, kde som prvý-krát zverejnil túto moju teóriu
o nutnosti nadvlády ducha nad hmotou – teória o vytvorení Rady starších – teda
duchovne nadradených. Táto teória je tak zásadná, že som musel nad ňou premýšľať
viac ako 2 roky, kým som dospel v roku 2015 k presvedčeniu, že je to tak a „nastal
čas“, aby som ju zverejnil... Ale pre súčasných „demokratických“ ľudí (90 – 99 % po-
pulácie) je to žiaľ pre nich z dôvodu neschopnosti myslenia bláznovstvo!? Uplynuli
ďalšie 3 roky a pri vydaní tejto knihy som dospel k presvedčeniu, že sa nemýlim!!
A preto v roku 2018 v tejto knihe opakujem túto ZÁSADNÚ kapitolu z knihy ZOZaV.
Túto moju teóriu z knihy ZOZaV o „jedinom pravdivom systéme moci v štáte“ zve-
rejňujem skoro bez zmien opäť. Som presvedčený, že hlavné je, kto sa dostane
k moci. Zločinci, alebo spravodliví?! 

Dokázal som, že demokracia je degeneratívny systém štátneho zriadenia,
v ktorom sa vždy dostanú k moci zločinci. Demokracia je ideálny systém
štátneho zriadenia na koristenie a vyčíňanie bezkoncepčnosti moci zloči-
neckých skupín. Demokratický systém je vláda súčasnosti a nedokáže z pod-
staty vzniku moci a obmedzenej doby trvania danej moci myslieť, ani konať,
koncepčne a s dlhodobou perspektívou. Demokracia je jednoducho naj-
horší systém štátneho zriadenia, ktorý tu na Zemi zatiaľ bol! V súčasnosti
už mnohí začínajú chápať problémy demokracie, ale bez pochopenia filo-
zofickej podstaty tohto omylu, obracajú sa mylne naspäť k monarchii. 

Trochu som čítal históriu monarchii starého Egypta, Číny, stredovekej
Európy, ... všade vládnuca skupina, rodina nakoniec zdegenerovala... Prvý
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monarcha novej vládnej dynastie bol zvyčajne najschopnejší a ďalší dediči
boli stále neschopnejší. Až nakoniec v zúfalom stave totálnej neschopnosti
a nechápajúceho realitu posledného dediča danej rodiny prišiel niekto
nový, ktorého si vynútili okolnosti krachujúceho štátu. Prípadne ani nikto
neprišiel a štát zanikol a bol obsadený susedom, iným monarchom mo-
mentálne schopným v stave nového zrodu novej dynastie. Teda tieto štáty
– monarchie – prechádzali neustále cyklami. Príchod nového schopného
vládcu, postupný úpadok a v stave krachu príchod opäť nového schopného
vládcu. Alebo v prípade Ruska príchod aj nového štátneho systému. 

Ako vyriešiť nedostatok monarchie – teda úpadok schopnosti a chápania
reality moci a využiť jej prednosti, teda koncepčnosti a objektívnej snahy
o dlhodobé konanie? Demokracia dokonale umožňuje, aby schopný a bez-
charakterný zločinec sa ľahko dostal na pozície moci. V demokracii sa
nedá zabrániť, aby zločinci neovládli pozície moci! To u monarchií, zvyčajne
boli rôznorodé, podľa schopností vládcu, to nebolo pre zločincov také jed-
noduché. V monarchiách vládli dlhodobo rodiny a klany, ktoré však z dô-
vodu obmedzenia duchovnej konkurencie na pozíciách moci, preto po-
stupne všetky degenerovali. Avšak ja chcem dosiahnuť to, aby sa k moci
VŽDY dostali najschopnejší a najcharakternejší jedinci bez ohľadu na ich
pôvod, rodinu, predkov, zdedený majetok ... 

V demokratických štátoch je štátna moc zložená z:
• výkonná – vláda a predseda vlády (alebo prezident u prezidentského sys-

tému),
• zákonodarná – parlament,
• súdna – súdny systém.

Takže ak niekto vyhrá voľby, tak výkonná zložka si robí, čo chce, pretože
ju nikto nekontroluje. Kontrola opozície nemôže byť efektívna, ak víťaz
volieb má možnosti si urobiť v podstate čo chce. Víťaz volieb si dosadzuje
na dôležité mocenské posty v súdnom systéme bežne svojich sudcov?! Je
to celé jednoznačne mafiánsky Satanský systém moci. 

Aby sa k moci dostali VŽDY najschopnejší a najcharakternejší ľudia,
navrhujem takúto novú architektúru štátneho zriadenia:
• Rada starších – určujúca moc – je za všetko zodpovedná – rozhoduje

koncepčne.
• Prezident, predseda vlády a ministerstvá – výkonná moc.
• Parlament – zákonodarná moc. 
• Štátne a súkromné súdy – súdna moc. 

Teda štátna moc bude zložená zo 4 elementov. Na vrchole moci bude
„Rada starších“ (ďalej aj RS). Táto rada bude principiálne rozhodovať o všet-
kom podstatnom. V Rade starších budú len muži!! Rada starších bude
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mať vrcholové vedenie: „Najvyššia rada starších“ (ďalej aj NRS). Počet
členov RS navrhujem 44. Počet členov NRS navrhujem 8. Rada starších si
sama vo verejnom hlasovaní volí medzi seba nových členov a taktiež od-
voláva z RS členov, o ktorých sa domnieva, že by mali dať možnosť novým
členom. Raz do roka bude prebiehať voľba nových členov RS aj odvolanie
toho istého počtu starých členov, takže počet členov RS bude stále rovnaký.
Navrhujem, že sa budú meniť každý rok 4 členovia. (V prípade vylúčenia ne-
jakého muža z RS, bude tento muž do konca života brať dôchodok v takej výške, aby
ďalej už nepracoval a mal možnosť na nižšej úrovni sa venovať aktivitám v prospech
štátu podľa jeho vlastného rozhodnutia. Nevylučuje sa však, že vylúčený člen
môže byť opätovne prijatý, ak sa tak RS rozhodne.) Rada starších sa preto
neustále bude zaujímať o potenciálnych mužov, ktorí by v budúcnosti mohli
byť zvolení za členov Rady. Za členov NRS spomedzi všetkých členov RS
budú volení všetkými členmi vo verejnom hlasovaní. Každý rok bude 1
člen NRS menený za nového člena. NRS bude mať aj profesiou vojaka,
ktorý bude aj veliteľom armády. Spomedzi členov NRS si RS zvolí najvyš-
šieho predstaviteľa. Raz do roka budú členovia Rady starších hlasovať
o tom, či zvolia nového najvyššieho predstaviteľa alebo ponechajú stávajú-
ceho aj na ďalší rok. (Z bezpečnostných dôvodov členovia NRS nesmú
opustiť územie štátu. Výnimka je len dôležité medzištátne rokovanie so
zabezbečením ochrany zo strany štátu.) Za člena Rady starších v žiadnom
prípade nemôže byť zvolená žena!!

Zvolení muži musia spĺňať tieto kritériá: Musia mať viac ako 55 rokov – sú fyzicky
zdraví, vo veľmi dobrej fyzickej kondícií (vzhľadom na ich vek), sú duševne a psychicky
silní, nevadí im ani nosiť zbraň – veria v existenciu Boha aj v reinkarnáciu duše –
musia mať celoživotné kladné pracovné výsledky – musia mať min. 1 dieťa a 1 ženu,
lepšie ak majú viac detí aj žien – ich deti nesmú byť nízke reinraknácie, teda zlé
a menej schopné – musia mať veľmi dobré znalosti v oblasti filozofie, psychológie,
náboženstva, matematickej logike a matematike, fyzike, chémii, biológie, botanike,
politike, ekonomike – musia mať veľmi dobré znalosti rôznych národností a štátov zo
svojho praktického pracovného pôsobenia počas života a profesionálneho zamerania
– vedia hrať aspoň slabo na nejaký hudobný nástroj alebo dobre spievajú a určite
musia vedieť tancovať a musia pravidelne rekreačne športovať. Teda sú z poľa B!!

Členom RS nesmie byť ten, kto neprejde dôkladným „mačacím testom“,
alebo iným testom, ktorým sa určí, že dotyčný je duchovne v poli B. Zloženie
RS by malo zodpovedať štruktúre ľudskej spoločnosti a dôležitosti jedno-
tlivých profesií. Navrhujem približne takéto zloženie Rady starších:
• 2 členovia z oblasti práva,
• 2 členovia z oblasti ekonomiky,
• 2 členovia z oblasti bankovníctva,
• 2 členovia z oblasti zdravotníctva,
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• 2 členovia z oblasti psychológie a filozofie,
• 2 členovia z oblasti vedy a výskumu
• 2 členovia z oblasti zahraničného obchodu,
• 4 členovia z oblasti armády, obrany, tajných služieb.

Všetci ostatní z výroby a poľnohospodárstva – navrhujem min. 25 %
poľnohospodárstvo 

Ak sa vylúči člen z danej oblasti, musí sa prijať nový člen z tej istej oblasti,
aby RS mala neustálu komplexnosť vedomostí pre jej zásadné rozhodnutia.

RS robí všetky najdôležitejšie koncepčné rozhodnutia ako: definitívne
schvaľuje nové zákony, vymenováva aj odvoláva ministrov aj prezidenta,
velí armáde, ... má neobmedzenú moc. RS aj NRS rozhoduje neverejne
a v utajení medzi sebou. Doklady o rozhodnutiach sa archivujú a sú tajné
pre verejnosť, ale voľne prístupné pre všetkých aktuálnych členov RS a aj
minulých odvolaných členov NRS.

Prezident má funkciu reprezentanta pre zahraničie a podpisuje medzi-
národné zmluvy a dokumenty, ktoré schváli RS. 

Predseda vlády koordinuje a riadi činnosti všetkých ministerstiev a na-
vrhuje Rade starších zmeny a riešenia.

Jednotliví ministri a ich ministerstvá riadia svoj odbor podľa koncepcií
z RS, zodpovedajú sa len RS. Ministri aj prezident sú volení Radou starších
na 4 ročné obdobie, ale môžu byť odvolaní, kedykoľvek sa RS rozhodne.
Prezidenta určí RS. Ministrov vyberá (vyhľadáva) aj neustále hodnotí RS
a parlament. 

Ministri aj prezident nesmú mať viac ako 55 rokov. Ministri aj prezident
sú výkonní pracovníci a preto musia byť mladí, aby dokázali dostatočne
intenzívne pracovať. Je to vytvorenie duálneho systému: múdri sú starí
a teda rozhodujú – mladí sú plní sily a teda vykonávajú, pracujú. Súčasne
hierarchický systém: najschopnejší vládnu a nepodliehajú svojmu okoliu,
určujú si pravidlá sami medzi sebou a menej schopní počúvajú a snažia sa
učiť od svojich vzorov. Každý odchádzajúci prezident, predseda vlády, mi-
nister po dobu minimálne ďalších 8 rokov má pozíciu ako poradca pre no-
vého prezidenta, predsedu vlády a ministra, aby neustále bola kontinuita
vo vedomostiach a skúsenostiach.

Parlament je volený vo verejných voľbách a pri svojej činnosti sa riadi
inštrukciami RS. Pretože sa práva parlamentu výrazne zmenšia, musí sa aj
počet poslancov v parlamente výrazne zmenšiť. 

O komunálnej správe miest a obcí bude rozhodovať samostatné minis-
terstvo, ktoré bude určovať manažérskym spôsobom, kto bude starosta.
Starostovia budú menovaní natrvalo a budú odvolávaní len z objektívnych
alebo subjektívnych dôvodov týmto ministerstvom, alebo Radou starších.
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Toto komunálne ministerstvo musí mať vypracovaný systém, ako vyhľadávať
schopných a morálnych starostov a primátorov. Systém musí produkovať
potenciálnych nástupcov súčasného starostu, ktorí budú fungovať aj ako
určitá kontrola činnosti stávajúcich starostov. Títo potenciálni kandidáti
na starostu musia vykonávať funkciu poslancov obecného zastupiteľstva
a budú spolurozhodovať tak, ako doteraz. Minimálna veľkosť spravovanej
obce jedným starostom bude 10 000 obyvateľov. Ak majú obce menej oby-
vateľov, musia sa spojiť do zväzku obcí.

Dokiaľ nebude objavený prístroj na neomylné meranie duchovnej energie
(„Tači svetiel“), bude na začiatku náročné určiť správnych členov Rady
starších. Preto „mačací test“ bude absolútne základ duchovného výberu.
Je jasné, že zločinci budú chcieť obchádzať tento test rôznymi spôsobmi
a klamať. Potom, keď v RS bude väčšina mužov z poľa B, už sa tam človek
z poľa A nedostane a ak náhodou, tak sa zdrží len krátky čas! Skrátka,
potom už bude RS fungovať nekompromisne a nebude možné zásadne
znížiť jej vysokú schopnosť a morálnosť. Jedine ak náhlym vyvraždením
väčšiny jej členov. Prvá RS by sa mala formovať v prechodnom období
dlhom aspoň 5 až 10 rokov. Ak bude obsahovať skutočne aspoň 80 %
svojich členov z poľa B, tak medzi seba členovia tejto Rady už nepustia ni-
koho, kto tam nepatrí a aj nepatriacich postupne a isto spomedzi seba vy-
lúčia. Pretože aj ak by sa tam náhodou dostal, kto tam nepatrí, tak dotyčného
nepochybne do niekoľkých mesiacoch ostatní odhalia... Duchovná nízkosť
a menšia „dostatočnosť“ sa nedokáže dlhšie zatajovať... To nie je možné
z podstaty tohto vesmíru! 

Ako zahájiť budovanie RS? Navrhujem, aby sa spojili medzi sebou skupiny
„aktívnych“ ľudí na princípe – regiónu, oboru činností – ktorí sú už tak
znechutení, že sa rozhodnú budovať moc na princípoch rešpektovania zá-
konov tohto vesmíru. „Aktívni“ musia pochopiť, že demokracia je „smrť“
ich detí. Len ak sa im podarí „vyselektovať“ spomedzi národa duchovne
schopných, tak môžu zachrániť seba a aj svoje deti! Teda títo prvopočiatoční
„aktívni“ musia počítať s tým, že asi 95 % spomedzi nich nebude patriť
medzi tých nových vládcov. 

Je veľmi potrebné, aby vzniklo v jednom štáte na začiatku viac RS. Prečo?
Viac hláv, viac rozumu – väčší výber. Ale hlavne zločinecká demokratická
moc nebude vedieť, koho likvidovať a koho nie. Ak bude veľa RS, budú
bezradní! Po ich určitej konsolidácii sa RS zjednotia na princípoch uvede-
ných v tejto knihe. A dôkladne sa prešetrí duchovná úroveň „mačacím“
testom!! Tá nejaká, regionálna, oborová ... RS, ktorá sa odmietne zjednotiť
do jedného celku, bude ostatnými vylúčená. Členovia všetkých ostatných
RS, ktorí sa nestanú členmi prvej ustanovujúcej RS, budú ako „kádrová“

259



rezerva ďalej podporovaní novo vzniknutou celoštátnou RS. Však odkiaľ
by sa mali brať nové kádre, ak nie z týchto „prvých statočných“? 

Prvé zjednotenie však bude možné až v čase, keď začne prebiehať proti-
demokratická revolúcia más ľudí. Skôr nie, dovtedy sa všetci pripravujte.
Keď prebehne „demokratická kontrarevolúcia“, tak moc v štáte prevezme
táto novo vzniknutá RS. Neverím v dobrovoľné vzdanie sa moci demokra-
tických zločincov tejto novej RS. Preto revolúcia bude nevyhnutná! De-
mokratickí zločinci sa dobrovoľne nevzdajú svojej moci! Nikdy! Boj so Sa-
tanom bude nevyhnutný! Zbabelci a slabosi nemajú čo robiť v RS! Aj preto
treba začať vytvárať RS čo najskôr, aby bol čas na vývoj schopných ľudí.
Nemusíte si RS nazvať Rada starších. Nazývajte sa rôznymi názvami, ako
klub, zduženie, spolok ... Aby ste klamali súčasnú zločineckú demokratickú
policajnú mašinériu. Hoci je samozrejme jasné, že do RS potrebujeme aj
policajtov, aj vojakov, ak členov tajnej služby a kontrarozviedky... ha, ha.
Upozorňujem, že na začiatku bude veľa mužov „nevyhranených“. Ale časom
pod vplyvom slovanských ideálov, myslenia, vzdelávania sa – doslova „Slo-
vanskej obrody“ sa mnohí stanú úplne „iní ľudia“. A to chceme. Chceme
schopných a silných mužov, aby bolo veľký výber, kto bude v RS.

Dobrovoľne moc odovzdá na novo vytvorenú RS len „osvietený“ mo-
narcha, ktorý vo vyššom veku (keď mu budú ubúdať fyzické sily) pochopí,
že jeho dediči nie sú schopní a monarchia má veľké nedostatky. Preto v de-
mokratických štátoch navrhujem zakladať neformálne (tajné) RS a potom
vo vhodnom okamihu zorganizovať revolúciu a takto prevziať moc. Bez
revolúcie a teda bez násilia proti zločincom, nedá sa prevziať moc od týchto
zločineckých mafií! Zločinci rozumejú len sile! Som si istý, že medzi aktív-
nymi aj bývalými členmi tajných služieb v každom demokratickom štáte je
veľké množstvo ľudí, ktorí takýto prevrat podporia. A teda podporia aj
vznik RS – vo vlastnom záujme.

V prípade dobrovoľného prevodu moci od monarchu na RS na začiatku treba do
ústavy zabudovať tento nový dôležitý element štátnej moci len ako poradného orgánu.
V prechodnom období asi 10 rokov, kedy sa bude formovať RS je potrebné zakotviť
v stanovách tejto Rady, že ak sa členovia Rady rozhodnú väčšinou hlasov, môžu
vylúčiť akéhokoľvek člena na základe aj týchto kritérií:
1. Tento člen Rady má strach. Je jedno, či sa bojí o svoj majetok, alebo sa bojí smrti,

alebo sa bojí možnej vojny... nikto, kto má strach, nemôže byť skutočne múdry.
Slabochov sa Rada musí zbaviť.

2. Tento člen Rady je silne emocionálny. Kladné aj záporné emócie znamenajú vždy
slabosť, labilnosť, neistotu a nemúdrosť.
Pri takto koncepčnom vytváraní RS bude nakoniec isté, že v RS budú vysoko

schopní ľudia v danom štáte a v danom čase. 
Dôležité rozhodnutia bude RS prijímať 2/3 väčšinovými kolektívnymi
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neverejnými rozhodovaniami. Myslím si, že z hľadiska bezpečnosti štátu,
členovia NRS by vôbec nemali počas svojho členstva v tejto Rade opúšťať
územie svojho štátu. Počet členov RS 44 bude dobré asi len pre štáty do 50
miliónov obyvateľov. Pre štáty od 50 do 200 mil. navrhujem počet členov
88 a každý rok sa bude meniť 2 krát viac členov.

V prípade, že dôjde k úmrtiu nejakého člena Rady alebo zavraždeniu
člena Rady, alebo vážnej dlhodobej chorobe (2 – 4 mesiace), má Rada čo
najskôr zvoliť k sebe, zo sledovaných kandidátov, nového člena. V prípade,
že by došlo k hromadnej úkladnej vražde (alebo jednoducho len k smrti)
za 1 rok viac ako 4 (8) členov Rady, je to pravdepodobne signál útoku du-
chovne nízkych. 

Samozrejme RS bude hlavne aj najvyššia náboženská-duchovná inštancia
v každom štáte. Preto členom RS nemôže byť človek, ktorý neverí v existen -
ciu ducha v našom duálnom vesmíre a je len jednoduchý materialista.

Podobné „Rady starých otcov“ treba založiť aj na komunálnej úrovni moci, v kaž-
dom meste a obci. Ich funkcia však bude diametrálne odlišná! Tu sa už bude prihliadať
hlavne na praktické vedomosti a znalosti obce, ľudí v obci a okolia. Členovia Rady
starých otcov (RSO) by mali mať viac ako 60 rokov. Táto RSO má poskytovať dôležité
informácie a ich názory pre mladšie vedenie obcí, aby vedenie malo čo najviac infor-
mácii pre správne rozhodovanie. Členmi tejto RSO budú ľudia, ktorých si zvolí vedenie
obce. Navrhujem predbežne asi takto: V obci do 2000 obyvateľov bude počet členov
RSO len 4 – v obci 2000 až 10000 obyvateľov bude počet 4 až 8 členov – v obci 10 000
až 100 000 obyvateľov navrhujem počet 8 až 12 – v obci 100 000 až 1 000 000
obyvateľov navrhujem počet 12 až 24. Starí múdri muži majú vedomosti, ktoré je
treba využívať aj na komunálnej úrovni. 

Na komunálnej úrovni treba zriadiť aj „Klub matiek“, ktorý bude slúžiť
ako poradný orgán pre Radu starých otcov. V tomto Klube matiek, by mali
byť ženy staršie ako 60 rokov, ktoré porodili viac ako 2 detí a majú vysoké
morálne hodnoty a aj všeobecné vedomosti. Rada starých otcov ľahko vy-
berie ženy, ktoré by mali byť v tomto „Klube matiek“ a ktorý bude slúžiť
ako poradný orgán pre RSO.

A dôležité... Všetci, ktorí budú mať významnú moc na komunálnej aj
štátnej úrovni však musia byť duchovne v poli B. V prípade, že sa neobjaví
iný spoľahlivý systém merania kvantity tejto „živej a večnej energie“, tak sa
musia šľachtiť mačky pre tieto vrcholne dôležité štátne merania, zisťovania
– viď Kap. 5. Koho duchovne nepotvrdia „zlé“ šľachtené mačky v poli B
(dokiaľ sa neobjaví iná lepšia metóda merania energie „Tači svetlá“), ten
nebude môcť zastávať danú mocenskú pozíciu! Žiadny zločinec, alebo du-
ševne chorý psychopat (medzi „veľkými vlastníkmi“ sú psychopati možno
všetci) neprejde cez tento duchovný test! 

Len tí, ktorí budú potvrdení, že sú v poli B, budú mať právo sa uchádzať
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o významné mocenské pozície. Teda len tí, ktorí okrem odborných schop-
ností a vedomostí preukážu aj vysokú hodnotu „živej a večnej energie“ –
pole B, len tí môžu zastávať dôležité pozície moci v štáte, regióne, meste.

Kapitola 34
Nové zákony a princípy

Zákony nebudú platiť na všetkých rovnako. Taktiež tresty pri porušení
zákonov budú rozdielne pre nízke duše a pre vysoké duše s vysokou du-
chovnou energiou „Tači svetlá“. Čím nižšia duša, tým tvrdšie fyzické tresty.
Čím vyššia duša, tým miernejšie fyzické tresty, ale trestanie bude viac psy-
chologické, ako napr. budú zverejňovaní v rodisku, odkiaľ pochádzajú, kde
žili dlhšiu dobu a kde žijú v čase previnenia a trestania a iné psychologické
tresty. 

Navrhujem zaviesť verejný negatívny register, kde osoby, ktoré budú mať
vysokú energiu „Tači svetlá“ – budú patriť do poľa B – budú môcť bez aké-
hokoľvek postihu, písať (zverejňovať) akékoľvek negatívne informácie o aký-
chkoľvek fyzických aj právnických osobách. Kritizovaný subjekt v tomto
registri sa môže súdne očistiť a dosiahnuť vymazanie len za podmienky, že
dokáže svoju nevinu a teda omyl kritizujúcej osoby, ináč bude odsúdený
podľa princípov uvedených vyššie.

Teda ľudia z poľa B budú mať privilégiá a výsady, ktoré nikto iný nebude
mať. Žiadna rovnoprávnosť a rovnosť pred zákonom. 

Rovnosť pred zákonom je základná rímska západná zločinecká teória,
ako ohlúpiť a zničiť priemerných ľudí. Počúva sa to pekne, že pred zákonom
sú si všetci rovní. Ale hovno... ! Tí, ktorí majú peniaze ako bankári, finanč-
níci, alebo tí, ktorí sú členmi tajných západných zločineckých organizácii
a majú moc policajnú, tajných služieb štátu, ovládajú súdnictvo, ha, ha,
nemajú žiadne problémy sa vykrútiť z akejkoľvek zákonnej zodpovednosti
somárskych demokratických zákonov. Len totálny debil verí v nejakú „de-
mokratickú rovnosť“ pred zákonmi! Toto je len ďalší zjavný prejav zločin-
nosti súčasného západného „demokratického systému“. Tento systém je
demokratický. Nikto nemôže povedať, že nie je demokratický. Však v de-
mokracii majú všetci pri voľbách jeden hlas a na všetkých sa zákony vzťahujú
rovnako?? Ha, ha. Takže, ak niekto demokraticky zapálený hovorí, že toto
nie je demokracia, tak vôbec nevie, čo hovorí! Je to demokracia!! Ale ten
dotyčný nechápe, že demokracia je tuposť! 
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Zavedie sa princíp „Zásadných“ privilégií a  výsad pre ľudí z poľa B
a ďalšie právne systémy, ktoré budú jasne rozlišovať medzi ľuďmi, ktorí
majú „vyššiu cenu“ ako iní. Žiadne rovnostárstvo! Hierarchický duchovný
systém. Zákony budú platiť na každého ináč!

Bude zrušená akákoľvek sloboda jednania a prejavu pre ľudí, ktorí nie sú
v poli B. Bude zavedené neprekročiteľné základné duchovné kastovníctvo
na 2 skupiny ľudí – tí čo patria do poľa A a tí čo patria do poľa B. Ľudia
z poľa B budú mať neobmedzenú slobodu jednania, verejného vystupovania,
... môžu si dovoliť povedať, čo chcú ... Urobiť „skoro“ čo chcú. Oni sa budú
zodpovedať len pred ľuďmi ich „kastovej“ úrovne. Ale ľudia z poľa A nebudú
mať žiadnu slobodu verejného prejavu, aby neklamali, nezavádzali, neohlu-
povali nepravdami ostatných ľudí, aj keď by to mysleli skutočne poctivo? Ja
im verím!, že to budú myslieť poctivo, ale oni sa žiaľ jednoducho s veľkou
pravdepodobnosťou budú mýliť a tým spôsobia problémy nielen sebe svojou
autosugesciou, ale hlavne ostatným, ktorí ich budú počúvať a čítať!!

Mierka hodnôt sa musí zmeniť. Hodnotím nárast duchovných kvalít
u človeka vyššie, ako jeho zdravie aj život! Toto je dôležitý rozdiel oproti
západnému degenerovanému mysleniu.

Musí sa zmeniť súčasný sebazničujúci trend západnej civilizácie – už asi
celého technogénneho ľudstva – že ľudia degenerujú a s každým ďalším
narodeným človekom sa znižuje kvalita reinkarnovaných duší, ktorí pri-
chádzajú zo záhrobia na Zem. Tento proces znižovania kvality ľudí sa musí
otočiť. Ak sa tak nestane, tak ľudstvo bude „sebazničené“. Masové média,
verejné predstavenia, internet, iné – budú cenzurované, aby sa nepresa-
dzovali omyly a duševné choroby.

Bude sa podporovať polygamia ako podstatne lepší systém spolužitia
muža a ženy než monogamia. Bude sa podporovať kolektivizmus a ... všetko
ostatné „Božské“ uvedené aj v tejto knihe.

Najvyššia materiálna hodnota pre človeka je život a zdravie. Na druhom mieste
sú peniaze. A ostatné je kopa hnoja ... Preto krádež peňazí a majetku sa bude veľmi
prísno posudzovať. Hierarchia trestných činov by mala byť asi takáto: 

Úmyselná a pripravená vražda človeka bez vplyvu omamných látok – Krádež ma-
jetku väčšieho ako je cena tohto zlodeja (podľa Kap. „Cena človeka“) – Vražda človeka
pod vplyvom alkoholu alebo drog – Náhodné zabitie človeka nedodržaním bezpeč-
nostných predpisov – Krádež majetku menšieho, ako je cena zlodeja – Opakované
krádeže – Krádeže menšieho majetku – Úmyselné klamanie a zavádzanie všeobecnými
dezinformáciami (nie ekonomickými) alebo nedopovedaním (nezverejnením) celej
informácie.

Nad tým však bude závažnejšie hodnotená trestná činnosť: organizovaná politická
dezinformácia proti duchovnému hierarchickému systému. Organizátori – trest
smrti, hlupáci – nútené práce min. 10 rokov. Rozhodovať budú sudcovia z poľa B,
takže nebude možná vážnejšia chyba pri určení, kto bude zabitý.
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Vieme už, že slobodná konkurencia nikdy neexistovala, neexistuje a ani
existovať nebude. Každá súťaž je určitým spôsobom deštrukčná – silne
motivuje súťažiacich z poľa A podvádzať. Preto, ak je v spoločnosti súťaž,
ako kritérium výberu, tak ten, kto prehrá, v akejkoľvek súťaži, je odsunutý
za víťazov. Ak je niekto duchovne vyšší, tak ten nižší sa žiadnymi víťazstvami
nad vyšším nepovýši a nemôže sa dostať nad neho. Potom výsledok súťaže,
kde vyhrá nižší nad vyšším má deštrukčné účinky na všeobecnú morálku.
Taktiež prehnané súperenie medzi spolužiakmi, kamarátmi, súrodencami
a prehnané podporovanie tejto súťaživosti je samozrejme deštrukčné. 

V USA všetci súťažia proti všetkým a kde sa dostali? Do duchovného
bahna!! Každého v USA zaujíma len víťaz čohokoľvek... Súperením a súťa-
žením sa nikto nič neučí. Súťaženie len vytvára psychický tlak na účastníkov,
aby boli motivovaní vyhrať. Teda nakoniec sa súťaž vždy dostane až do
fázy, kde chcú súťažiaci vyhrať za každú cenu... bez ohľadu na morálku.
Neregulované súťaženie zákonite vedie ku kriminalite. Pre nižších je občasná
súťaž potrebná, aby mali nastavené zrkadlo, aké sú ich súčasné schopnosti.
Pre tých z poľa B je však súťaženie nezmysel. Prečo majú súťažiť tí, ktorí
majú vládnuť? A s kým majú vládnuci súťažiť? Medzi sebou? A načo, keď
už vedia tak veľa, že sú schopní sa sami vnútorne motivovať a už nie sú
ovládaní zvieracími živočíšnymi energiami? Súťaženie sa dá pochopiť, ak
sa na akúkoľvek súťaž pozriete z pohľadu vlády Satana, ktorý samozrejme
podporuje všetky súťaženia a vládu hmotnej sily v tomto vesmíre.

Vedecko-technický pokrok v slobodnej tržnej ekonomike v oblasti zá-
kladného výskumu by bol trvale prakticky nulový, ak by sa mal spoliehať
len na slobodne súťažiacich vlastníkov kapitálu, teda na súkromné firmy.
Všeobecne sa vie, že základný výskum bol vždy financovaný vládami štátov
a súkromný kapitál, ktorý súťaží medzi sebou, nemá na to ani síl (sú vysilení
od neustáleho súťaženia s ostatnými), ani motiváciu, pretože vedia, že ak
niečo vyvinú, tak ostatní súťažiaci sa bez škrupúľ zmocnia novej technológie
a to bez vynaloženia nákladov a teda v skutočnosti sa vynálezca sám vážne
ohrozí stratou z vynaloženia týchto nákladov. Preto základný výskum robia
asi len štáty a v celej histórii aj v súčasnosti hlavne tak, že investujú do
zbrojenia. Súťaž, ako základ Darwinovej hlúposti, nefunguje ani tu. Preto
sa súťaž musí duálne doplňovať a vyvažovať s hierarchickým určením, kto
koľko majetku môže mať a kto nie. 

Ten, kto je len z poľa A, bude so svojim majetkom nakladať len podľa
svojich nízkych duchovných možností. Ten z poľa B bez problémov bude in-
vestovať aj do vývoja a výskumu nových technológii, hoci bude stratový.
Preto sa musí centrálne duchovne rozhodovať podľa toho, kto s akými schop-
nosťami a motiváciami má získať štátne peniaze a teda zákazky a kto nie.
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Ostatní nech aj hospodársky súťažia medzi sebou, ale pod kontrolou ľudí
z poľa B. To isté platí aj pre šport. Dualita a vyváženie medzi profesionálnym
športom pre peniaze a pasivitu a masovým športom pre zdravie a aktivitu.

Nehľadiac na to, že každý človek má iné vrodené telesné, mozgové a du-
chovné predpoklady. Preto súťaž je vždy nespravodlivá voči tým, ktorí
majú napríklad menej kvalitné mozgové závity, alebo kratšie ruky a slabšie
nohy, menej odolné svaly...!! Každý podľa potrieb a každý podľa svojich
možností, ale pod kontrolou a mocou len tých z poľa B. A pole B asi nie je
konečné pole. Je tam asi ďalšia úroveň „C“. Preto všetci sa učia vzájomne
od seba tu na Zemi. Tu na Zemi sme všetci na labilnej pôde, aby sme
neboli zvedení lákadlami mamonu, moci, alebo len hlúpymi duchovnými
ideológiami, náboženstvami... Všetci, ktorí dostali príležitosť narodiť sa na
tejto planéte, dostali túto príležitosť len dočasne. Takže tak k tomu musíme
veľmi zodpovedne pristupovať mi, budúci vládnuci Zeme z poľa B (až C).

V súčasnosti ľudstvo na Zemi žije na princípe zločinnosti. Je len málo
talentov, ktorí premýšľaním objavujú nové veci. Ľudia, ktorí dokážu mysle-
ním nájsť lepšie riešenia, sú ostatnými využívaní. Tým duchovne najschop-
nejším sa priemerní smejú a ich doslova nenávidia – prečo sa tak snažia?,
ak my vládneme?! Títo duchovní, ktorí sa vážne zaoberajú myslením, ukazujú
im nechtiac, akí sú oni priemerní duchovne nižší. To je strašná provokácia!!
Mysliaci vyvíjajú nové stroje a technológie, objavujú nové, nepoznané psy-
chologické a filozofické zákonitosti... Skrátka premýšľajú. 

Všetci ostatní výsledky ťažkej práce týchto talentovaných ľudí používajú
skoro zadarmo a nezaplatia ich skutočnú cenu. Systém patentovej ochrany
je smiešny. Ja osobne som podal asi 20 patentov alebo priemyslových vzorov
a nikdy mi nikto nič nezaplatil. Surovo to každý využil, čo som zverejnil
a použil pre seba bezplatne. To nie je len nemorálne chovanie sa človeka, ale
nemorálne chovanie sa celého ľudstva. Ak takto jednajú veľké národy, prečo
by tak nejednali jednotlivci a firmy? Samozrejme, ryba smrdí od hlavy. 

Nič nie je zadarmo. Aj ja som musel zaplatiť vysokú duchovnú cenu (aj
cenu za moje zdravie) za to, čo som objavil a píšem v mojich knihách a že
som dokázal vôbec napísať tieto knihy...! A to je správne. Pretože nikto ne-
smie dostať nič bez toho, aby za to nezaplatil. Nič nesmie byť zadarmo
a cena musí odpovedať zisku. Zisku nielen materiálneho a finančného, ale
aj zisku duchovného. 

Zaplatil som vysokú cenu a tuším, že platiť budem možno podstatne
viac po vydaní mojich kníh, keď ma budú chcieť zlikvidovať. No čo urobím?
Serem na nich!!!!

Morálka je pre nechápajúcich ľudí vedľajšia a nepodstatná záležitosť.
Ale to je smrteľný omyl Vás a aj ľudstva. Nemorálne chovajúci sa človek je
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doslova duševne chorý. Tento západný „nízky“ živočích nechápe, že ak
teraz podvedie niekoho, tak len zákonite vyvolá ešte ostrejšiu reakciu zo
strany podvedeného. A podvod a agresivita sa stupňuje... Je isté, že taká
veľká západná tuposť a obmedzenosť musí byť duševná choroba. Predsa
len duševne chorý, chce zomrieť vo vojne.

Ak sa ľudstvo absolútne nezmení, bude zničené. Načo sú vám moderné
technológie, keď sa nakoniec vyvraždíte medzi sebou? Dokonca čím mo-
dernejšie zbrane budete mať, tým účinnejšie sa aj vyvraždíte. Takže potom
bude asi najlepšie, aby svetová atómová vojna bola čo najrýchlejšie, aby sa
tá duševne chorá čvarga vyvraždila čo najskôr, aby vzniknuté škody na
prírode a tejto planéte boli čo najmenšie. Možno v prípade skorej atómovej
vojny prežije dostatočne veľká skupina ľudí, ktorí vytvoria novú civilizáciu
nadčloveka – podľa nemeckého Slovana (určite duchovne a s veľkou prav-
depodobnosťou bol aj geneticky Slovan) F. Nietzscheho.

Kapitola 35
Nová ekonomika a priemysel

Dospel som k veľmi depresívnemu poznaniu. Naša planéta je dopredu
naprogramovaná na zničenie. Alebo asi presnejšie, ľudstvo je dopredu
naprogramované na sebazničenie sa na tejto planéte. Vysvetlím. Základom
činnosti človeka na Zemi je jeho ekonomická činnosť. Človek pracuje, aby
zarobil peniaze a za tie si kúpil od iného, čo potrebuje. A teda tržná ekono-
mika podporuje medzi ekonomickými subjektmi vzájomnú konkurenciu,
aby vyrábali, aj predávali za čo najnižšie ceny. Teda, aby kupujúci kupoval
čo najlacnejšie. Myslíte si určite všetci, že je to správne? Už určite cítite, že
som na niečo prišiel, čo vás všetkých vyvedie z rovnováhy... 

Myslíte si, že tento základný zákon tržnej ekonomiky je správny? Správne
je, že je slobodná neobmedzovaná konkurencia výrobcov? Údajne tým, že
si konkurujú, tak z toho ťaží kupujúci, pretože ceny sa pod vplyvom neob-
medzovanej konkurencie znižujú a teda kupujúci môžu kupovať lacnejšie!
No fakt si myslíte, že toto je správne??!!, že tento princíp tržnej ekonomiky,
„slobodná“ konkurencia (slobodná konkurencia aj tak neexistuje!!) je
správy princíp?! Teda hovorme jediný správny a základný princíp?! 

Ak chce niekto dosiahnuť nízku, teda konkurenčnú, cenu na trhu (v trž -
nej ekonomike), musí znižovať náklady, aby dosiahol nejaký zisk. Teda
v globálnom tržnom systéme je obrovský tlak na znižovanie nákladov!
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Firmy, ktoré nedokážu v dobe globalizácie znižovať náklady, „sa zmenšujú“,
znižuje sa im odbyt, aj zisky. Tieto firmy sú zákonite a nevyhnutne na
ústupe. Ak neznižujete náklady, tak ostatní vás predbehnú a vy „starý
brontosaurus“ ukotvený na malom regionálnom trhu nakoniec skrachujete.
Aj keď ten „brontosaurus“ mal dobré a kvalitné výrobky, ale za podstatne
vyššie ceny, ako tie nové, hoci aj keď šmejdy (nielen z Číny). 

Takže konkurenti znižujú náklady za každú cenu – nezaplatia poško-
dzovanie životného prostredia, bežne veľké spoločnosti podvádzajú svojich
malých a slabých subdodávateľov (ktorí častokrát krachujú), prevádzajú
výrobu z jedného štátu do druhého za účelom získať maximum a nezaplatiť
nič (teda jednoducho dopredu plánujú a realizujú podvody nielen proti
zamestnancom a občanom, ale aj proti štátom), uzatvárajú zmluvy za úče-
lom budúceho podvodu... skrátka znižujú náklady za každú cenu!! 

Tržná ekonomika doslova motivuje všetkých „primitívov“ (živočíchov)
z poľa A, aby sa tak chovali!! Hovoríte, že nie? Tak ste asi námesačný. Nikto
logicky uvažujúci nemôže poprieť toto zásadné zistenie o tržnej ekonomike.
Teda nielen o tržnej ekonomike – ale o skutočnom materiálnom chovaní
sa ľudí na Zemi. Predsa každý si kúpi to lacnejšie a pritom rovnako kvalitné,
nie? Len UFO-n si kúpi na tejto planéte rovnako kvalitné za vyššiu cenu.
Nehovorím pravdu? 

Takže celé ľudstvo na Zemi je ekonomicky motivované klamať, znížiť
svoje náklady nejakým klamstvom a tým znížiť cenu svojich výrobkov, do-
dávok, alebo služieb – aby boli konkurenční a zarobili a neskrachovali!
Celé ľudstvo je materiálne motivované drancovať za účelom zisku a ne-
ohliadať sa za seba na spálenište, čo po nich zostáva!!

Je jasné, že táto materiálna tržná funkcia tohto celého vesmíru vedie k tomu
istému výsledku všade v našom vesmíre. Takže, čím väčšia planéta s mysliacim oby-
vateľstvom v našom vesmíre, tým ďalej sa dostane v realizácii „primitívnej“ tržnej
ekonomiky. Tým viac a dlhšie dokážu koristiť a ničiť svoju planétu a ich obyvateľov.
Preto materiálna technická úroveň (rozvoj vedy a techniky) týchto civilizácii je
priamo úmerná veľkosti ich planéty, ak predpokladáme, že životné podmienky sú
rovnako priaznivé ako na Zemi a kvalita mozgov týchto civilizácii je rovnaká ako tu. 

Myslenie ľudí z poľa A vedie k tomuto seba zničujúcemu chovaniu sa.
Preto je jasné, že ľudstvo má spočítané svoje dni. Ak ľudstvo nezavedie
systém vlády duchovnej hierarchie!! 

Jedine vláda ľudí z poľa B dokáže odvrátiť istý kolaps a nakoniec koniec
tohto ľudstva. Ale viete, neverím tomu, že to ľudstvo dokáže. Viem, že
zbytočne píšem túto moju štvrtú knihu a snažím sa o to. Pre tých z poľa
A je to „fantasmagória“ a radšej sa budú teda zabíjať medzi sebou a tržne
a slobodne sa hrať na najdokonalejšie – momentálne západné kresťanské
systémy a demokraciu a slobodnú a globálnu tržnú ekonomiku. Ten istý
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omyl bude ale aj v prípade vlády islamu, alebo akéhokoľvek iného súčasného
náboženstva – ideológie. Je isté (za súčasných podmienok), že zabíjanie sa
bude rýchlo zvyšovať – je nás už na Zemi príliš veľa – teda je vás z poľa
A už tu príliš veľa, ha, ha... musíte sa vykynožiť medzi sebou, ako šváby...
tak to tí mocnári finanční, ale len úbohej úrovni poľa A – organizujú!

Myslím si, že len my Slovania máme duchovné schopnosti, zničenie tejto
planéty odvrátiť. Ale len, ak sa zjednotíme!! 

Myslím si, že duchovné bytosti, ktoré vytvorili život na Zemi a vytvorili
telo človeka aj jednotlivé rasy, dopredu naplánovali samozničenie sa tohto
ich „nepodarku“. Ak mám pravdu, tak konečný výsledok je istý. Ale pretože
tento vesmír je nedokonalý, zámerne klamlivý, tak v čase musia títo „bo-
hovia“ vstupovať do regulácie a korigovať chod tak, aby sled udalostí išiel
podľa ich plánu – teda podľa ich predpokladu, že tak nízka genetika sa ne-
dokáže vyhrabať zo svojej nízkosti – hoci im dávajú šancu?, ale vedia, že
pravdepodobnosť úspechu sa rovná skoro nule. 

Uvedomte si, že ak je 60 % islamskej populácie genetický vážne poškodenej, tak
vyliečenie tohto defektu bude trvať 10 generácii?, alebo 30 generácii? A to len v prí-
pade, že sa zásadne zmení myslenie ľudí islamu!! Ako sa to má zrealizovať? To nie je
možné, ak je islam pod mocou Satana! A ako sa má dosiahnuť systémový nárast ge-
netiky a teda aj myslenia, ak je celé ľudstvo pod vplyvom falošných ostatných nábo-
ženstiev a ideológií? To nie je možné. Reálne asi bude prebiehať len neustály boj
o holú existenciu a v priebehu tohto boja „vyrastú“ výnimoční ľudia – ich duše – aby
sa títo nakoniec odpútali od hmotnosti a stali sa nesmrteľní, ako ich učitelia bohovia
zo záhrobia. 

Je mi ľúto, ak to tak skončí. Ja sa však všetkými silami (mojimi knihami)
snažím, aby sa ľudstvo vyvinulo do „nadčloveka“ (podľa F. Nietzscheho –
dušou Slovana).

Mimozemšťania, ktorí sú neustále prítomní na Zemi, nás ľudí majú za
duševných bláznov. Aj C. G.Jung hovorí, že ste všetci šialenci a blázni.
Čítali ste dielo Švajčiarskeho psychiatra C. G. Junga? Jeho teóriu ako funguje
ľudská psyché? Ľudstvo na Zemi má nejako zdeformovaný mozog, aj DNK.
Možno, že deformáciu DNK spôsobili mimozemšťania zámerne. Potom to
urobili určite „zlí mimozemšťania“... na časti ľudskej populácii! Západ aj
Východ, aj ... neustále chcú bojovať a mať viac žien, pôdy, oviec, majetkov,
pracovníkov ... Títo pozemskí „duchovne degenerovaní“ ľudia sú posad-
nutí... Je obrovský rozdiel medzi duchovnými vyspelými mimozemšťanmi
a duševne chorým ľudstvom. Táto planéta je predurčená touto duševne
šialenou populáciou na zničenie. Táto planéta bude zničená týmito bláz-
nami, tržne slobodne a globálne sa chovajúcimi. Ak nedôjde k zmene my-
slenia a teda zmene moci a následne ekonomiky, zrušeniu kresťanstva,
islamu ... aj demokracie, ľudských práv ... všetkých omylov!
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Takže prvotný Satanov princíp samozničenia mysliacich civilizácii je
slobodná tržná ekonomika.

Druhý typ ľudskej degenerácie – geneticky zakódovanej sebazničujúcej
materiálnej degenerácie života na tejto planéte popísal, odhalil experiment
Dr. Calhouna zo 60. rokov. Urobil experiment s bielymi myšami. Vytvoril
myšiam dokonalé, ale uzatvorené prostredie, kde myši mali dostatok vody
aj potravy. Myši sa úspešne rozmnožovali a asi každých 60 dní sa zdvojná-
sobil ich počet. Avšak pri počte asi 2000 (aj keď počet obydlí bolo pre 3000
myší) sa nárast populácie zastavil a to len z dôvodu celkového nedostatku
životného priestoru. Opakujem, vody aj potravín mali dosť. Hygienu aj
zdravotnú starostlivosť. 

Náhle sa začala prejavovať degenerácia. Samičky začali odmietať sa páriť
so samcami. V dôsledku toho začali byť samce agresívni medzi sebou a po-
tom aj proti samiciam. Medzi nimi vznikala skupina myší, ktorí sa nezau-
jímali o nič a len sa snažili upravovať si srsť, čistiť sa – boli to krásne myši
na pohľad, ale ako Dr. Calhoun písal, boli zjavne najhlúpejšie. Takto jednali
hlavne samce, ktorí sa stávali neschopní plodenia a akoby boli homosexu-
álni. Nebojovali s ostatnými samcami, správali sa ako samice. Počet hose-
moxuálnych, alebo asexuálnych myší narastal geometrickou radou. Stag-
nácia v rozmnožovaní pokračovala krátku dobu, súčasne narastala agresivita
ostatných myší medzi sebou. To stále pri dostatku potravy, vody a aj prí-
bytkov pre všetky myši. Až odrazu sa začala rýchle znižovať početnosť
myší a veľmi rýchle – doslova skokovo – vymrela celá kolónia myší. Ne-
zostala ani jedna myš... Myšia kolónia sa z toho už nespamätala – zdege-
nerovala totálne a nebola schopná sa vôbec rozmnožovať! Táto hmotná
genetická degenerácia je geneticky zakódovaná do mozgov nielen zvierat,
ale aj ľudí! Nič sa s tým nedá urobiť na úrovni hmotnej. Inteligencia a vzde-
lanie v tom nehrá žiadnu rolu. 

Ak sa rozbehne táto autodeštrukcia na úrovni DNK, tak sa už nedá za-
staviť. Západ je pravdepodobne pred genetickým kolapsom jeho genomu.
Pozrite sa na ich filmy, propagovanie homosexuality, rodovej rovnosti,
emancipácie žien ... Západní muži sú už zženštilí, slabosi, nie sú schopní
agresívne hájiť svoje mužské práva proti ženám. Tvrdím, že sa už nepodarí
zastaviť genetickú degeneráciu Západnej civilizácie – ich súčasných bielych
obyvateľov – tým, že tam navozia Afričanov a Arabov. Oni si myslia, že af-
rickí muži budú s bielymi ženami plodiť nových ľudí, odolných tejto gene-
tickej degenerácii. Omyl, to sa nepodarí. Nech skúsia znova tento experi-
ment s myšami a nech v čase úbytku populácie myší im do myšej kolónie
dajú nové „divoké“ myši – samcov. Zistia ľahko, aký bude výsledok – koľko
nových „divých myších samcov“ musí byť...!!??
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Takýto experiment údajne urobili aj s potkanmi (ak si dobre pamätám) a s tým
istým výsledkom. Títo „výskumníci“ sa však zásadne mýlia. Oni majú človeka za
zviera. Je ale dosť možné, že na Západe už to tak je?! Majú pravdu, pokiaľ ide
o väčšinu ľudí z poľa A, ľudí na duchovnej úrovni zvierat. Ale ľudia z poľa B už nie
sú zvieratá. Na nich toto neplatí. Jediná šanca ako sa ubrániť tejto naprogramovanej
genetickej degenerácii akejkoľvek civilizácie je vychovať maximálny počet ľudí v poli
B, teda totálne zmeniť myslenie a tým aj spôsob života a tak aj genetiku celej civili-
zácie!! Teda, ak by v kolónii myší, bolo aspoň 1 % myší s kvalitou myslenia na úrovni
poľa B, tak myšia kolónia by nevymrela!! Takýto stav už na Zemi ale vznikol na Veľ-
konočných ostrovoch. Aj tu sa ľudia premnožili, ale dokázali sa zachrániť a nevymreli
podľa princípu myšej kolónie... Avšak na Západe je už asi ľudí z poľa B len minimum,
teda ostatní sú ľudia-zvieratá, ktorí majú strach o svoj „zvierací“ zánik?

Aj toto je vynikajúca kontrola mimozemšťanov nad životom ľudstva na
tejto planéte – ak by ľudstvo nebolo schopné existovať tak, aby nezničili
život okolo seba, teda boli by duchovne na úrovni zvierat, tak spontánne
skokovo zdegenerujú a jednoducho „vykapú“.

Mám už dlhšie v hlave matematické dokázanie vysokej pravdepodobnosti
sebazničenia ľudstva. Matematika bol môj najobľúbenejší predmet v škole.
Mám matematický „pocit“ – ešte nie dôkaz – že ak sa zakomponuje do
matematických iterácii „vývoja“ ľudstva čo i len jediný faktor degenerácie
a samozničenia, tak matematický model nedokáže vyriešiť tento problém
a výsledok bude vždy sebazničenie a zánik – teda z pohľadu matematiky.
(Mimochodom u demokracie sa to dá veľmi ľahko matematicky dokázať,
že demokracia zničí sama seba.) Teda matematické „samozničenie“ sa
môže zmeniť len zvyšovaním schopnosti myslenia, nadvládou duchovne
nadradenej kasty ľudí z poľa B. Ak do toho istého matematického modelu
okrem faktorov degenerácie zavediete aj tieto faktory „nárastu myslenia“
a hlavne mocenskú nadvládu „duchovných“ ľudí z poľa B, tak výsledok
bude presne opačný.

Rozdeľujem túto kapitolu ďalej na dve časti:

Prechodné obdobie 
Prechodné obdobie musí asi začať žiaľ asi najskôr len u nás Slovanov. Slo-

vanské štáty – Slovania – musia vyvíjať snahy najskôr o duchovnú obrodu
a poznanie myslenia našich slovanských predkov a následne podporovať
vzájomnú ekonomickú aj všestrannú Slovanskú spoluprácu. Je potrebné psy-
chologicky, filozoficky aj ekonomicky presviedčať Maďarov a Rumunov, aby
sa intenzívne začali učiť slovenský jazyk, aby sa v budúcnosti mohli Slovensko,
Maďarsko a Rumunsko spojiť do spoločného štátu Uhorsko. Uhry boli naši
spoloční Slovanskí predkovia!! Ekonomika je absolútne závislá od myslenia
a teda od duchovných hodnôt! Ekonomika je taká, akí sú ľudia.
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Konečný stav
Na základe princípu duality musí byť vytvorená aj nová ekonomika.

Tržná ekonomika tvorí len jeden pól. K tržnej ekonomike treba vytvoriť
protipól, opak tržnej ekonomiky. Musí sa vytvoriť rovnováha medzi tržnými
princípmi a netržnými princípy. Táto rovnováha sa musí citlivo udržiavať
a neustále korigovať. To však nie je ako keď v demokratickom štáte sa
hádajú politici ľavica proti pravici. Alebo ekonómovia tvrdia, že pravicová
ekonomická koncepcia je lepšia než ľavicová? To je absolútne o inej úrovni. 

V súčasnosti ak vyhrá pravicová ekonomická koncepcia, tak všetci sa
naháňajú za ziskom a ľudia sú uštvaní prácou a ... nikto sa nezaoberá tými,
ktorí jednoducho nestačia ostatným a postupne sa stávajú bezdomovcami
alebo aspoň opustení svojimi kamarátmi aj rodinnými príslušníkmi. Pravica
hlása, kto je schopný, nech má svoje peniaze. Rovnaké dane pre každého
a pod. Však to všetci poznáme.

Ak naopak sa presadí ľavicová ekonomická koncepcia, tak je to možno
ešte horšie, pretože sa berú peniaze tým subjektom a v tých oblastiach, kde
sa vyrobia a rozdávajú sa zadarmo iným, ktorí tým, že dostanú niečo za-
darmo, následne nevyhnutne degenerujú. Tiež úplný nezmysel. To sa po
nejakom čase zistí, že všetko prežrali a rozhajdákali a už nemajú z čoho
brať a preto sa v degenerujúcej demokracii preskočí zasa na pravicovú
koncepciu?! Ha, ha. Z jedného extrému do druhého. Nie, ja mám na mysli
trvale vyvážený duálny systém ekonomický. Vyváženosť duálna v ekono-
mike musí byť vo všetkých jej ekonomických atribútoch ako:
• tržná ekonomika – netržná ekonomika,
• globálna ekonomika – regionálna ekonomika,
• súkromná firma – štátna firma,
• nadnárodná veľká firma – malá domáca firma,
• ekonomika orientovaná na vývoz – ekonomika orientovaná na domácu

spotrebu,
• zisk – nezisk (žiadny zisk),
• strata – nestrata (žiadna strata),
• zisk – strata.

Určite ste si všimli, že nepíšem rovno protiklad zisku – stratu. Ale som to
„odľahčil“. Navrhujem ekonomiku rozdeliť na 2 časti – duálne protikladné:
• ekonomika, ktorá bude orientovaná na zisk
• ekonomika, ktorá bude orientovaná na nezisk

Celá ekonomika bude riadená cez peniaze, ako doteraz. Avšak centrálna
štátna banka (nikdy nie súkromná banka) bude zásadne rozdeľovať celú
ekonomiku a všetko ekonomické dianie do 2 navzájom sa vyvažujúcich
protipólov:
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som to „odľahčil“. Navrhujem ekonomiku rozdeliť na 2 ekonomiky –
duálne protikladné:
k ôli ý h  i dk !!!!!!



A) Zisková časť ekonomiky:
Bude do určitej miery slobodná. Môže tvoriť zisk aj stratu. Subjekty

môžu výrazne rásť, ale aj sa výrazne zmenšovať až skrachovať. Bude sa
správať podľa tržných princípov, princípov konkurencie či už tržnej, alebo
netržnej (regulácie rôznych štátov a regiónov) – tajné služby budú dohliadať
nad morálkou „tržne sa chovajúcich“! Tých veľkých majiteľov, ktorých Cena
(Kap. 17) sa dostane do záporných hodnôt, bude potrebné zabiť! 

Tí nízki neuveria duchovnej moci a jej sily, dokiaľ ich táto duchovná štátna moc
nezačne zabíjať! Zločinca nepresvedčíte argumentmi a presviedčaním a ... zločinci
okamžite pochopia, keď niektorých z tých „sluhov Satana“ zabijete. ... ha, ha. Oni
inému nerozumejú??!! Pochopte vy chuji „milujúci aj svojich nepriateľov“. 

B) Nezisková časť ekonomiky :
Bude úplne neslobodná a nebude mať žiadne práva samostatnosti. Ne-

bude tvoriť ani stratu a ani zisk. Subjekt nemôže skrachovať, len sa bude
meniť jeho miera majetku a finančný príjem podľa nastavených kritérií,
ktoré sa budú upravovať podľa vznikajúcej okolitej reality. Bude to štátna
ekonomika. V tejto ekonomike budú pracovať všetci tí, ktorí:
• nedokážu sa v konkurencii uplatniť v ziskovej časti ekonomiky,
• budú štátom motivovaní, aby manažovali, riadili túto časť ekonomiky.

Majetok fyzických osôb bude rozdelený do neziskovej časti a ziskovej
časti. O neziskovú časť nemôžu nikdy prísť. Ak však stratia svoju časť ma-
jetku ziskovú, už nemôžu pracovať pre zisk. Nezisková časť majetku nebude
podliehať tlakom tržných princípov. Neziskový majetok, o ktorý žiadny
človek nebude môcť prísť bude napr. pre Slovensko :
• bývanie – určité metre štvorcové bytu, rodinného domu na 1 osobu (na-

vrhujem 15 m2 u bytu a 20 m2 u domu na 1 osobu) a základný nábytok,
• oblečenie, obutie – základné, nutné,
• minimálne dodávky el. energie, tepla pre zimné obdobie, pitnej vody, 
• základné predmety pre život človeka, ako pračka, televízor, rádio, bicykel,

... (nie napr. auto).
V každom štáte budú štandardy iné, podľa úrovne bohatstva v danom

štáte. Dané štandardy sa budú meniť podľa toho, ako sa bude meniť bohatstvo
v danom štáte. Teda môže rásť, ale môže sa okamžite aj výrazne znížiť na-
príklad v prípade nejakej prírodnej katastrofy. Alebo sa môže postupne zni-
žovať v prípade ekonomickej krízy, nepriaznivých klimatických zmien a pod.

Podrobnejšie jednotlivé zásadne rozdielne segmenty ekonomiky.
Zisková časť ekonomiky :
Vlastníci ziskových subjektov budú fyzické osoby, ziskové podnikateľské

subjekty a štát.
Činnosť súkromných vlastníkov bude kontrolovaná samostatným úra-
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dom – špionáž, detektívne metódy – či dodržujú zásady poctivej tržnej sú-
ťaže a nepodvádzajú podplácaním a inými zločineckými spôsobmi, čo sa
v súčasnosti bežne deje vo všetkých veľkých tržných firmách!! Ten, kto sa
chová kriminálne, aj je kriminálnik a treba sa k nemu takto aj chovať. Mu-
síme si uvedomiť, že v súčasnosti prakticky všetky väčšie firmy sú krimi-
nálne organizácie, ktoré používajú všetky metódy banditizmu, ktoré oby-
čajných priemerných ľudí doslova vydesia, ak by ich poznali! Tak toto
nebude tržná ekonomika budúcnosti. Ak sa v súčasnosti tomuto hovorí
slobodná tržná ekonomika, tak na to v budúcnosti definitívne zabudnite!!!!
Budúca tržná ekonomika sa musí očistiť a „trvale čistiť“ od zločincov. 

Zisková časť ekonomiky bude mať za úlohu maximalizovať zisk a nárast
bohatstva. Ten, kto bude schopný pracovať v tomto segmente ekonomiky,
bude zarábať podstatne viac než v neziskovom segmente ekonomiky, ale
súčasne bude vedieť, že sa po ňom bude požadovať podstatne viac! Ale aj
v tomto segmente budú mať všetci čisté svedomie a budú môcť dobre spať.
Nebude totiž problém, ak sa firma a jej zamestnanci dostanú do straty
a následne do krachu. Firmy nebudú musieť úplne zaniknúť takzvane
úplným krachom – zatvorením a zrušením firmy, že sa výrobné stroje
a prostriedky odstránia a budovy sa rozoberú. Bude určená základná časť
majetku aj ziskových firiem, ktorá nebude podliehať krachu a likvidácii.
Štát (RS) po vyhlásení krachu sa rozhodne, či bude zvyšok majetku ďalej
prevádzkovať ako svoju štátnu firmu v neziskovej oblasti, alebo tento ma-
jetok rozpredá a tieto financie jednoducho využije na iné štátne účely. So
zvyškom majetku bude môcť pokračovať v segmente neziskovej ekonomiky
aj manažment a vlastníci tejto firmy, ak o ňu nebude mať nikto záujem
a pre štát bude výhodné ju prevádzkovať. Budú vypracované všeobecné
podmienky, za akých by sa takáto firma po zotavení mohla zasa presunúť
do ziskovej ekonomiky a zasa teda produkovať zisk pre svojich majiteľov –
tom však už rozhodne RS. 

Ak sa v nejakom štáte postaví súkromná fabrika, financovaná z globálnych
zdrojov – ktorá potlačí domácu konkurenciu, zavedie novú technológiu – bude
automaticky prechádzať určitá časť jej majetku do neziskovej časti. Takže
ak potom by táto firma chcela odísť z daného štátu a previesť výrobu niekde
inde, bude môcť demontovať a odniesť len časť svojho majetku nielen hmot-
ného, ale aj nehmotného tak, aby daná výroba v obmedzenom rozsahu
mohla ďalej pokračovať v danom štáte aspoň v takom rozsahu, aby sa mohla
ďalej samostatne rozvíjať. Navrhujem na kapacitnej úrovni aspoň 40 % stavu
pred krachom – v poslednom roku zisku. Musí sa „globálnym lúpežníkom“
obmedziť ich drancovanie národných a lokálnych ekonomík. Je potrebné,
aby sa v každom štáte rozvíjala technika, technológia a aj vedomosti v čo
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najširšom spektre činností. Čím viac komplexne vzdelaných ľudí a národov,
tým väčšia pravdepodobnosť, že viac ľudí sa dostane do poľa B.

Zisk a tržná ekonomika spôsobuje:
• individualizmus a rozpad dobrých medziľudských vzťahov,
• dôraz na majetok a racionálnosť riešení – jednoduchosť riešení oriento-

vaných len na majetok a zisk,
• zvyšovanie výkonu, pracovného nasadenia, agresivity až vysoko nad hra-

nicu „vesmírnej vyváženosti“ – to ak chcete podľa Budhu,
• orientáciu len na krátku dobu – ak sa nevidí zisk do 5 – 10 rokov (no

max. 15 rokov), je taký projekt pre ziskovú ekonomiku nezaujímavý –
hlavne v malých štátoch a regiónoch.
Nezisková časť ekonomiky :
Nezisková ekonomika je presný opak a teda duálne vyváženie nedostatkov

ziskovej ekonomiky. Nezisková ekonomika je :
• výrazne kolektivistická a podporuje rozvoj dobrých a priateľských medzi -

ľudských vzťahov,
• kladie sa dôraz na ľudskú prácu, manuálnu prácu, je proti automatizácii

(aj keď manuálna práca niekde prináša súčasné vyššie náklady – budúcnosť
môže byť opačná),

• pracovný výkon je určený tarifami a môže sa znížiť alebo upraviť podľa
osobných dispozícií daného pracovníka – tomu sa upraví aj jeho plat,

• platy pracovníkov v neziskovej ekonomike budú významne nižšie, ako
u ziskovej ekonomiky, aby sa tým odlíšili tieto ekonomiky (podiel podľa
bohatstva jednotlivých štátov – čím chudobnejší štát, tým väčší rozdiel),

• je orientovaná hlavne na poľnohospodárstvo, lesníctvo, stavebníctvo,
vodné hospodárstvo, turizmus, maloobchod, ochranu prírody, základnú
štátnu administratívu, masový šport a masovú kultúru, komunálne hos-
podárstvo, iné jednoduché a regionálne a miestne činnosti.
Vo všetkých oblastiach ekonomiky sa vytvorí vyvážený duálny stav, stav

duálnej kompenzácie. A tento stav vo všetkých oblastiach sú schopní „efek-
tívne“ nastoľovať len ľudia z poľa B. 

Len orientačne uvádzam niektoré ekonomické elementy, ktoré by sa mali takto
duálne vyvažovať:
• bankovníctvo – súkromné, štátne,
• vlastníctvo – súkromné, štátne,
• školstvo a vzdelanie, poľnohospodárstvo a lesníctvo a rybárstvo, priemysel, výroba

a distribúcia energie, vodné hospodárstvo a odpadové hospodárstvo, ťažba surovín,
ďalej napr. služby, obchod, kultúra a umenie – všetko súkromné aj štátne,

• globálna ekonomika – regionálna ekonomika,
• kolektivizmus – individualizmus, sloboda – nesloboda, manuálna práca – duševná

práca, 
• ženská práca – mužská práca...
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Všetky obory musia byť duálne vyvážené zvieracími inštinktmi aj du-
chovným vedením. Všetky obory musia byť kompenzačne duálne neustále
vyvažované podľa meniacich sa podmienok racionálnych aj iracionálnych.
Riadenie tohto vyvažovania dokážu len ľudia z poľa B. Nikto iný to nedokáže
a nikto iný nesmie byť pripustený k takejto pozícii moci. Preto nad ekono-
mikou a nad všetkou ľudskou činnosťou musia vládnuť títo ľudia, ktorí
budú chápať – budú v poli B. Navrhujem tento duálny stav v rôznych ob-
lastiach.

Bankovníctvo:
Centrálna banka môže byť len štátna a teda nezisková! Budú nielen sú-

kromné, ale aj štátne banky. Súkromné banky budú financovať len ziskový
sektor a štátne banky hlavne neziskový sektor. Všetky vklady klientov sú-
kromných bánk budú automaticky prevádzané v pomere napr. 50 % (možno
viac) na štátnu banku. Výška sa môže meniť podľa toho, aký bude pomer
výkonov medzi ziskovým a neziskovým sektorom. Takže štátna banka bude
mať zaistenú mieru vkladov. Tiež, ak skrachujú súkromné (západné) banky,
tak dotyčnému subjektu na Slovensku zostane 50 % jeho peňažných úspor!
Pre neziskovú ekonomiku budú poskytovať úvery len štátne banky a to za
podmienok, že sa nebude účtovať žiadny úrok.

Klienti súkromnej banky tak môžu prísť v prípade krachu banky max.
o 50 % svojho vkladu. Súkromné banky nemôžu presúvať svoje financie
z jedného štátu do druhého bez povolenia centrálnej banky štátu, odkiaľ
by mali financie odísť. Čím chudobnejší štát, tým viac musí blokovať odliv
ich majetku (bol vyprodukovaný v týchto štátoch ich občanmi) do zahra-
ničia. To nie je len okrádanie súkromného kapitálu, ale aj ochrana štátu
pred rozkrádaním zločincami a prevencia proti globálnym ekonomickým
krízam. 

Stavebníctvo, poľnohospodárstvo, lesníctvo, rybné hospodárstvo, komu-
nálna sféra...

Na všetkých stavbách, financovaných zo štátnych peňazí, musí byť za-
stúpená určeným podielom vo výkonoch vždy nezisková ekonomika. Podiel
bude určovaný podľa výkonovej kapacity neziskovej ekonomiky v danom
obore, čase a v štáte. Nesmie byť nikto bez práce a musí každý pracovať tak
intenzívne, aby stačil, ale súčasne, aby ho práca motivovala, dostať sa pra-
covať do ziskovej ekonomiky. Teda všetci práce schopní musia byť nútení
pracovať. Vo všeobecnosti platí pre celú oblasť neziskovej ekonomiky, kto
nebude chcieť pracovať, pôjde do väzenia!! 

Obchod:
Obchodný rabat v slobodnej tržnej ekonomike je výrazne prehnaný tým,

že na trhu pôsobí zbytočne veľké množstvo obchodných subjektov, ktoré pre-
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dávajú to isté. Preto, aby sa všetci uživili, boli donútení výrazne zvýšiť svoje
obchodné rabaty. Takže je bežné, že rabaty sú aj viac ako 100 %. Pre chudob-
ného človeka je to nehoráznosť, ak on si kúpi chlieb za 1 EUR a obchodník
má z toho rabat 0,6 EUR?! Preto v obchodnej činnosti s bežným tovarom
bude zaujímavé sledovať, ako sa tržná zisková ekonomika nebude schopná
vysporiadať s neziskovými obchodmi, ktoré nebudú produkovať zisk a tak
dokážu predávať to isté ako ziskové obchody, ale len s rabatom napr. 20 %?!
Som si istý, že do „neziskových“ obchodov budú chodiť nakupovať základné
kvalitné štátne produkty aj väčšina ľudí zo „ziskovej“ populácie... ha, ha.

Cieľom sa musí stať duálne vyvážený systém, ktorý sa nedá vyvažovať
spontánne, živelne, samovoľne... slobodne! Toto musia vyvažovať len ľudia
z poľa B. Nijak ináč sa to nedá dosiahnuť. 

Ostatné priemyselné obory:
Regulovať cenu práce v neziskovej ekonomike tak, aby sa zaistila trvalá

100 % zamestnanosť a každý musel pracovať, kto nie je chorý fyzicky, alebo
duševne. 

Pracovať musia aj všetci väzni. Väzňov treba využívať tak, ako sa to robilo za so-
cializmu – na veľkých stavbách, v lesných prácach, vo veľkých priemyselných závo-
doch... 

Avšak pre obidve vetvy ekonomiky bude platiť základná zásada: „To, čo
je kvalitnejšie, je drahšie a to čo je menej kvalitné je lacnejšie.“ Teda žiadna
súčasná tržná ekonomika klamstva a podvodu. 

Poviem jednoduchý príklad. Pijem víno biele aj červené. Myslím si, že sa v kvalite
vína dobre vyznám. Predajné ceny v hypermarketoch vlastnených zahraničným ka-
pitálom na Slovensku sú absolútne nezodpovedajúce kvalite. Slovenské kvalitné vína
sa predávajú asi za 50 % a možno aj lacnejšie ako francúzske, alebo talianske, čílske,
a iné ... To podľa mňa nie je nič iné ako podvod. A to platí vo všetkých oblastiach
ľudskej činnosti spojenej s ekonomikou, výrobou a obchodom. Je to skrátka „slobodná
tržná ekonomika“. V novej ekonomike musia byť konkrétni ľudia – odborníci – hod-
notitelia, najlepšie skupina 2, alebo 4 osôb (v žiadnom prípade nie nepárny počet)
na všetky druhy tovarov. Oni určia poradie kvality konkrétnej produkcie a len v urče -
nom hierarchickom rebríčku kvality môžu byť stanovené aj ceny. Nikto nebude môcť
predávať nižšiu kvalitu napr. vína, za cenu priemerného vína!! Hodnotiace skupiny
ľudí na jednotlivé výrobky budú zodpovedné za svoje rozhodnutia. Ak sa preukáže,
že boli ovplyvnení korupciou, musí nasledovať adekvátny trest podľa spôsobenej
škody kupujúcim, možno aj trest smrti (určí sa podľa Kap. 17).

Je jasné, že okamžite sa ceny v hypermarketoch na Slovensku tak dramaticky
zmenia, že ľudia len potom pochopia, ako boli klamaní „demokratickými slobodnými
tržnými princípmi“. Ale aj bohatí ľudia boli klamaní a nevedeli, že prispôsobením sa
napr. „tržným hodnotám kvality potravín“ si výrazne skrátili svoj fyzický život! A sa-
mozrejme, ak kŕmili aj svoje deti tým svinstvom (píšem inde), tak nevedome zabíjali
aj svoje deti, nielen seba.
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Ako sa začne vytvárať duálna ekonomika, musia sa zistiť majetky bohatých rodín.
Tieto rodiny a skupiny a ich majetky budú zverejnené a budú teda pod kontrolou, čo
títo ľudia robia. Hranicu zverejnenia navrhujem 100 miliónov EUR. Kto – akýkoľvek
subjekt, aj kolektívny (hoci zložený z 10 000 a viac osôb) dosiahne takýto majetok,
musí sa verejne priznať k jeho vlastníctvu a toto aj zverejniť. Ak sa neprizná a dotyč-
nému „subjektu“ sa dokáže, že klamal... tak musí byť súdený podľa jeho Ceny!! Nie
je podstatné, že je to ich rodinná firma a ich spoločné majetky), že musel aspoň
tušiť, že uvedený majetok už skoro dosiahne, bude fyzicky zlikvidovaný a jeho
majetok prepadne do vlastníctva štátov, kde sa majetok nachádzal. Preto sa tieto
subjekty budú priznávať už podstatne skôr, ako daný majetok dosiahnu, aby si boli
istí, že nebudú zabití. Tento postup je nevyhnutný, aby sa jasne vedelo, kto má aký fi-
nančný vplyv. Keď sa povraždí prvých 50 kriminálnikov, veľmi rýchlo ostatní zarea-
gujú. Nie som absolútne proti majetku, majetok je dobrý, ak sa využíva kladne v pro-
spech aj majiteľa a aj tých, ktorí mu zvyšujú jeho majetok. Majetok však tiež, ako
všetko na Zemi a v našom vesmíre sa chová duálne. Môže vytvárať a môže ničiť.
Môže mať kladný vplyv a môže mať záporný vplyv. Alebo vytvára nové a staré ničí.
Ide však o to, aby nové bolo lepšie (teda duchovne vyššie) ako to staré. Pretože ma-
teriálne hodnoty sú jeden pól základu duality (hmota – duch), musíme byť všetci
veľmi opatrní, aby sme neustále dokázali balancovať a vyrovnávať energiu duality
práve u majetku. Toto prinesie veľké šťastie práve aj týmto veľmi bohatým ľuďom.
Však na nich platí zákon duality rovnako ako na všetkých. Každý štát určí týmto bo-
háčom určité finančné povinnosti, ako napr. podporovať štátne náboženstvo v danom
štáte ... 

Súčasnú bankovo – finančnú – politickú mafiu ja nechcem rovno zlikvi-
dovať – vyvraždením a znárodnením ich majetkov, ako sa píše v mnohých
článkoch, ktoré kolujú po internete. NIE, v žiadnom prípade. Sú to všetko
schopní ľudia, aj keď sú skoro všetci „zlodeji“, ha, ha. Ale k zlodejstvu boli
donútení existujúcimi okolnosťami a ak by nekradli oni, tak by ich okradli
iní! To je tento Satanský vesmír: kresťanská demokracia a slobodná tržná
globálna ekonomika, náboženstvá ... Je to nastavené! Ale aj oni to tak na-
stavili! Sú za to zodpovední!

Dualita hovorí, silní – slabí. Všetci silní nemôžu byť, musia byť aj slabí.
Všetci bohatí nemôžu byť, musia byť aj chudobní. Systém musí byť vyvážený
a bez bohatých a veľmi bohatých je duálny systém tiež nevyvážený. Nezá-
viďme tým veľmi bohatým, oni sa starajú a budú starať o prosperitu nielen
svoju, ale aj tých chudobných. Však hlavne oni vytvárajú nové pracovné
príležitosti, pretože sú schopní, talentovaní, majú vzdelanie a pracujú pod-
statne viac než priemerní ľudia. Všetci musia mať príležitosti sa realizovať.
Všetci sú súčasťou systému!

Preto títo boháči v danom štáte musia otvorene preberať na seba svoj
podiel nielen skrytej moci v danom štáte, ale aj svoju verejnú zodpovednosť.
A to je duálne správne. Preto volení štátni úradníci a ich vláda budú len
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štátni manažéri. Skutočne vládnuť budú len duchovní vodcovia z poľa B,
ktorí si budú vyberať svojich vodcov sami medzi sebou a musia sa ale vždy
a významne radiť aj s tými najbohatšími – hoci aj budú „bezbožní mate-
rialisti“. 

Najhoršia je nevyváženosť a zaslepenosť. Treba mať obavu, aby pri pre-
chode zo slobodnej tržnej ekonomiky na vyváženú ekonomiku sa nekriticky
nepreletelo do druhého extrému a teda netržného – orientovaného na du-
chovné hodnoty!!

Prirodzene správna motivácia a život ľudí je aj zvyšovanie majetku a pe-
ňazí, ale aj zvyšovanie úrovne svojej duše tu na Zemi. C. G. Jung tomu ho-
vorí zaokrúhľovanie psyché človeka. Preto bohatým ľuďom (ktorí sú pod
tlakom jednostrannosti) treba pomôcť a kontrolovať ich majetok a teda
sledovať ich život, ako nakladajú so svojim majetkom, či žijú v súlade s ves-
mírnymi zákonmi. Pretože nie je nič istejšie ako to, že ak človek s dušou
z poľa A ľahko a rýchlo zarába veľa peňazí, musí zákonite skĺznuť do dege-
nerácie a jednostrannosti – stáva sa napr. workholik alebo jednoducho la-
komec... Takíto ľudia, ak majú veľký majetok, sú nebezpeční nielen pre
svoje okolie, ale aj pre seba. 

Preto ľudí s veľkým majetkom treba kontrolovať, nech sa ukážu, aby bol
na nich duchovný tlak. Je potrebné, aby práve ľudia s veľkým majetkom sa
dostali do poľa B!!!! To je dobré pre ich duševné zdravie (podľa C.G.Junga).
Je to stále to isté, človek nie je len hmota, ale aj duša ... a duševne chorý ná-
boženský fanatik, alebo ináč materiálne a duchovne a duševne nedostatočný,
nevyvinutý človek s nedokonale zaokrúhlenou psyché podľa C.G.Junga
(podľa mňa vždy len človek z poľa A), musí byť donútený, aby rástol nielen
materiálne, ale hlavne duchovne... Správne je len vyvážené – správne na-
pnutá struna – to podľa Budhu.

Ako bude vyzerať napríklad zadávanie verejných zákaziek, ktoré sú fi-
nancované zo štátnych zdrojov s použitím vyššie uvedených zásad – 50 %
tržná ekonomika a 50 % netržná ekonomika? Jednoducho, každá verejná
súťaž sa vyhodnotí po stránke ekonomickej, kto dosiahne najnižšiu cenu
pri splnení všetkých požadovaných kritérií a potom na základe netržných
kritérií, ktoré vyhodnotí skupina vládnucej vrstvy ľudí z poľa B. Čím dôle-
žitejší tender, tým duchovne vyšší vládnuci z poľa B budú daný tender vy-
hodnocovať. A štátnu zákazku pridelia tomu, komu sa rozhodnú. A roz-
hodovať budú nezávisle od akýchkoľvek dopredu určených kritérií, pretože
morálka je „nekonečne“ dôležitejšia ako ekonomika. Ak sa má určiť z po-
hľadu hierarchie, čo je z týchto dvoch protikladov hierarchicky na vyššej
úrovni, tak to musí byť morálka, pretože tá je duchovnej povahy a duch je
na vyššej úrovni než hmota. 
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Je preto jasné, že budú prideľovať zákazky tak, aby všetci pracovali, aby
každý žil a nikto nemohol neodôvodnene príliš hromadiť svoj majetok
a zdroje, ak nie je podstatne schopnejší a prípadne toto nie je potrebné pre
daný štát a národ. Najlepšia kombinácia aj v ekonomike je vždy taká, ktorá
zahrňuje všetky atribúty. Nevidím žiadny problém, prečo by vládnuci ľudia
z poľa B (tí duchovne najschopnejší) nevedeli správne vyhodnotiť, ktoré
odvetvia a ktoré firmy a za akých podmienok majú podporovať a ktoré
nie. Určite to títo ľudia dokážu „nebotyčne“ lepšie ako slobodná (krimi-
nálna) tržná ekonomika a ich nemorálni, zločinecky sa chovajúci demo-
kratickí politici!!!

Prechod k novému duchovnému hierarchickému systému bude musieť byť dras-
tický. Uvediem len základné konkrétne princípy tohto prechodu, ktoré mi teraz pri
písaní prídu na um. Avšak mnohé ďalšie musia byť v súlade so zákonmi vysvetľova-
nými v mojich knihách. Teda uvažujem :
• Zrušia sa zločinecké úroky z úverov a aj časť úverov za účelom zisku západných

bohatých štátov, ktoré musia platiť rozvojové štáty – umožní sa im skutočný eko-
nomický rozvoj a skutočná pomoc.

• Všetci prisťahovalci do akéhokoľvek štátu a aj ich potomkovia (ak jeden z rodičov
nebude domorodec) za posledných 80 rokov (od roku 1938) dostanú štatút cudzinca
a nebudú mať rovnaké práva ako domáce obyvateľstvo – určite nebudú mať volebné
právo. Bude vytváraný tlak, aby sa vrátili do svojho pôvodného štátu a tu riešili
problémy ich národa, ktoré súčasné obyvateľstvo daného štátu nedokáže riešiť.

• Žiadny rozvojový štát nedostane žiadnu pomoc – ani humanitárnu. Je potrebné,
aby lokálne preľudnené národy a štáty riešili tento problém sami, bez cudzej pomoci
a bez cudzieho zasahovania do ich duchovného vývoja a rastu – teda aj za cenu zo-
mierania a utrpenia. Je možné, že u veľmi mylných národov bude musieť 50 až
80% populácie vymrieť!? Neviem. Všetky národy a štáty budú mať prístup k vedo-
mostiam nás „spojených“ Slovanov, ale sami musia zaviesť logické štátne náboženstvá
a zakázať ich súčasné mylné staré náboženstvá. Nikto iný to za ne nesmie robiť!
A nech „sa vysmažia vo vlastnej šťave“.

• Ekonomicky – teda daňami – sa podporí pôrodnosť žien pôvodného obyvateľstva
tam, kde je to potrebné – teda určite pre bielu rasu v Európe a Rusku v Ázii.
Obmedzí sa pôrodnosť žien národov, ktoré sú preľudnené a/alebo vzdelanostne
(mozgovo) zaostalé. Ak toto nebudú plniť tieto národy, nechajú sa vymrieť od hla-
domorov a chorôb – pretože tieto národy skryte vedú (biologickú) vojnu proti
bielej rase – teda proti nám Slovanom.

Samostatný problém je vlastníctvo zbrojárskeho priemyslu. V prípade, že firmu,
ktorá vyrába zbrane a strelivo, vlastní súkromný subjekt, tak je samozrejme tento
subjekt motivovaný, aby sa bojovalo čo najviac a aby teda zvyšoval svoj zisk. Súkromní
majitelia zbrojoviek, doslova sú spoločne motivovaní vyvolávať vojny, aby vyrábali
a predávali čo najviac a tak maximalizovali svoje zisky. Táto vrstva vlastníkov sa
účinne medzi sebou spája, aby spoločne zarábali. Toto je najnemorálnejšia vrstva
ľudí, podnikateľov na tejto planéte – samozrejme psychopati! Preto zbrojovky v kaž-
dom štáte musí vlastniť štát. Tam, kde zbrojovky nebude vlastniť štát, tak tento štát
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je nepriateľský voči všetkým ostatným štátom a takto sa na tento štát ostatní musia
pozerať. Preto všetky zbrojovky sa musia znárodniť!

Dedenie veľkých majetkov je duchovný omyl. 
Môže sa ľahko stať, že deti duchovne vysokých rodičov, budú naopak

duchovne len priemerní. Dokonca viem dokázať, že toto je vysoko pravde-
podobné!! Preto dediči majetkov – následní potomkovia po mnoho gene-
rácii – s pôvodne duchovne spravodlivými a vysoko morálnymi rodičmi
už nemajú nič spoločné. Potomkovia sa tak stanú postupne presný opak
svojich predkov. K tomuto procesu stačí len 2 – 4 generácie potomkov, ak
rodičia nepochopili silu Satana. 

Preto sa musí najskôr u Slovanov zaviesť systém, že ak bude hodnota
dedených majetkov vyššia ako napr. 100 miliónov EUR, tak zvyšný majetok
sa zoštátni. (Ak niekto bude falšovať svoj majetok tak, aby bol nižší, tak im
bude zoštátnený všetok majetok a organizátori tohto podvodu budú zabití!
(Takýto falšovateľ majetku, ktorý podľahne moci Satana, musí byť zabitý).
Ale statoční ľudia a ich rodiny, ktorí priniesli štátu tento majetok naviac,
budú verejne chválení a štát sa bude zaoberať verejne tým, ako sa týmto
schopným ľuďom toto podarilo a tým sa bude učiť nová generácia! Nemá
duchovný význam pre priemerného človeka, aby vlastnil neadekvátne veľký
majetok. Je to pre neho veľký „balvan na duši“. U väčšiny boháčov je to do-
slova utrpenie...

Takto sa zásadne duchovne pomôže týmto nešťastným ľuďom, ktorí zde-
dia „príliš veľký“ majetok. Majetok je hmotného charakteru. Čím viac máte
majetku, tým viac na Vás pôsobí energia hmoty, teda energia Satana. Len
výnimočne duchovne silní ľudia dokážu trvale odolávať tejto energii Satana
a byť od nej nezávislí. 

Preto mnohí súčasní najbohatší ľudia – potomkovia dávnych pracovitých
a morálne statočných predkov – sú skoro isto pod vplyvom Satana a nedokážu
sa mu už brániť. Preto mnohí títo najbohatší ľudia sú schopní urobiť čokoľvek,
akékoľvek nemorálne veci, len aby si udržali, alebo zvýšili svoje majetky.
Títo ľudia sú žiaľ priamymi služobníkmi Satana. Preto my noví „predkres-
ťanskí“ Slovania – potomkovia našich tisíce rokov starých predkov – zave-
dieme násilné vzdelávanie sa všetkých. Navrhujem dobu pre toto „násilné“
vzdelávanie 20 rokov. Potom sa to už zákonite stane zvykom... Ak to my Slo-
vania neurobíme, ak to iný „významný“ národ neurobí, tak táto ľudská – du-
ševne chorá – civilizácia nemá žiadnu šancu na existenciu!! Skapeme všetci!

Citujem z knihy „A jde se na to“, nemecký autor Michael Morris: 
Jedným z alternatívnych príkladov, je zabezpečený obeh peňazí. Podstatou tejto

myšlienky je skutočnosť, že tovar sa časom opotrebováva a stráca na hodnote, zatiaľčo
peniaze majú rovnakú hodnotu (nie sú znehodnotené infláciou). No áno, pri výmene
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peňazí za tovar je tu nerovnosť – tí, ktorí hromadia množstvo peňazí, nemajú žiadne
straty, zatiaľčo tí, ktorí investujú, na tom tratia. To zvádza k hromadeniu peňazí a ku
stagnácii. Peniaze plnia najefektívnejšie svoju funkciu, keď kolujú a neustále striedajú
svojich majiteľov. Nie tým, že sa hromadia.

Plynulého obehu peňazí sa dá dosiahnuť tak, že im vymedzíme dobu používania.
V rokoch 1150 až 1450 nášho letopočtu, niektoré európske kniežatstvá vydávali mince,
ktoré mali na jednej strane vyrazenú hodnotu a na druhej letopočet. Mince platili len
v danom roku a ďalší sa museli vymeniť. Za 100 starých ste napríklad dostali 80
nových. Táto takzvaná demuráž (=mínusový úrok, alebo zrážka) bola jediným príjmom
štátu. Nemalo teda zmysel peniaze hromadiť, pretože boli pravidelne znehodnocované,
a ľudia tak boli nútení investovať. Vďaka tomu mohli vzniknúť všetky tie úžasné stre-
doveké chrámy a mestá. Nikto nešetril a kto mal postavený dom, daroval svoje prebytočné
peniaze inštitúciám, ako je cirkev. Pretože ani cirkev skoro nevedela, čo s finančnými
prostriedkami urobiť, začala za ne stavať veľké dómy. Príkladom je katedrála v Kolíne
nad Rýnom, alebo Chrám svätého Štefana vo Viedni. Bez zabezpečeného obehu peňazí
by všetka tá nádhera a luxus stredoveku nikdy nevznikla. 

Obežné peniaze tak podliehajú inflácii. Inflácia (=zníženie kúpnej sily peňazí) tu
však nie je vytváraná – ako je tomu v prípade súčasného peňažného systému – tajne
a nekontrolovateľne súkromnými bankami, ale nariaďuje ju štát a každý si ju môže do-
predu vypočítať.

Táto informácia musí byť pre každý tvorivý duch okamžite impulzom
pre tvorbu nových ekonomických koncepcií. Ten, kto je prízemný a nemá
fantáziu, toho ani keď tresnete kyjom po hlave, aj tak z neho nevypadne
nič, aj keď má všetky akademické tituly. Moje okamžité nápady :

Daň zo zisku vymysleli na Západe, aby nás ostatných dokonale okrádali.
Pretože ako dokážete komu jeho zisk, keď si všetci zisk znižujú „oprávne-
nými“ nákladmi na Západe (a v ich daňových rajoch)??!! Preto navrhujem
daň z obratu. Ak sa predpokladá, že priemerný zisk je asi 10 % z obratu
a teda ak potom daň zo zisku je 20 %, tak daň z obratu bude 10 . 0,2 = 2 %.
Teda štát sa nebude zaujímať, aké má kto náklady – dramaticky sa zjedno-
duší účtovníctvo – ale len, koľko peňazí daný subjekt dostal na svoj účet,
plus koľko mu jeho zákazníci zaplatili v hotovosti. A z toho zaplatí daň
z obratu vo výške 2 %. Daň sa bude platiť len zo skutočne prijatých financií
a nie z faktúr, ktoré neboli uhradené. Aké jednoduché a geniálne. 

Samozrejme, že obchodné reťazce ako TESCO, BILLA ... a iné západné
firmy „svine“ budú nešťastné... ha, ha. Pretože ak teraz na Slovensku neplatia
skoro žiadne dane, tak toto už nebude. Je jasné, že štát bude mať okamžite
pravdepodobne asi 2 až 3-krát vyššie výnosy z daní z obratu, ako teraz pri
dani zo zisku. 

Preto múdry štát významne zníži dane a dokonca rozdelí dane z obratu napr. asi
takto: 
• Daň z obratu z obchodu nadnárodných spoločností – 5 %
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• Daň z obratu z obchodu ostatných firiem – 3 %
• Daň z obratu z poľnohospodárskej prvovýroby – 0,5 %
• Daň z obratu z priemyselnej výroby – 1 %
• Daň z obratu za predaj liekov – 6 %
• Daň z obratu za predaj liečivých rastlín – 0,1 %
• Daň z obratu z dodávok do zahraničia 0,2 %
• Daň z obratu z predaja alkoholu, cigariet, nafty, plynu – 4 %
• Daň z obratu za vnútroštátne služby – 2 %
• Daň z obratu za zahraničné služby – 0,2 %

Ak sa chce štát podporiť napr. automobilku, alebo inú zahraničnú firmu, tak jej
štát dá napríklad na 5 rokov daň z obratu 0,5 %, alebo len 0,1 %... Skrátka jasné a vy-
počítateľné a teda plánovateľné pre všetky strany.

Tu je hlavné to, že akákoľvek firma bude riešiť nejakú dodávku, vždy
bude jasne dopredu vedieť, aká je daň z obratu z tejto činnosti. Nemusí sa
na nič registrovať a každý jasne vie, čo podľa zmluvy a faktúry realizoval
daný subjekt a teda aká je daň z obratu za danú činnosť. Nikto neunikne
do žiadnych daňových rajov a teda všetky činnosti budú spravodlivo zda-
nené na území daného štátu, kde sa realizovali!! Princíp dane zo zisku je
len zločinecký spôsob, ako niekto nezaplatí nič a iný je likvidovaný daňo-
vým úradom, pretože nie je súčasťou „zločineckých spojení“. Vy chuji de-
mokratickí... 

Iný nápad. V štáte sa zavedú dve meny. Jedná bude konvertibilná (dá sa
vymeniť za akékoľvek medzinárodné meny podľa aktuálneho kurzu – ako
teraz) a druhá bude nekonvertibilná a bude platná len pre vnútroštátny
obeh. Nekonvertibilná mena sa nebude môcť zameniť za konvertibilnú
menu. Všetky štátne zákazky sa budú platiť nominálne 50 % konvertibilná
a 50 % nekonvertibilná. Taktiež všetky platy zamestnancov v danom štáte
budú sa deliť na 50 % a 50 % medzi konvertibilnú a nekonvertibilnú menu.
Takže na začiatku po tomto západnom globálnom drancovaní nášho štátu
bude prebytok domácej meny a nedostatok domáceho tovaru, služieb.
Takto sa dramaticky rozprúdi domáca výroba u subjektov, ktorí nie sú
schopní konkurencie na medzinárodnom trhu. Však ale my potrebujeme,
aby pracovali a vzdelávali sa aj Cigáni a súčasní „demokratickí“ bezdomovci. 

Mám v hlave množstvo nápadov, ale rozsah tejto knihy mi neumožňuje ich uvádzať.
Súčasní zadubení, Západom ovplyvnení, akademici a intelektuáli, to už prakticky
skoro vôbec nedokážu!! 

Určite treba zaviesť daň z luxusu. Prehnaný luxus môže byť služba Satanovi.
Človek, ktorého cieľom je luxus, sa asi nezaujíma o svoju duchovnú stránku a teda
duálnu súčasť svojej existencie. Určite však mať 4 ženy (4 mužov) a 10 detí nebude
luxus. 
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Kapitola 36
Nové súdnictvo

Kresťanské súdy vychádzajú zo schizofrenického stavu celej kresťanskej
spoločnosti. Súdy súdia na základe dôkazov a preukázaných činov. Hovorí
sa, že tomu, komu nie je preukázaná vina, ten je nevinný? Viem, že ste
nikdy nad tým nerozmýšľali, že to nie je správne! 

Ak je niekto obvinený, tak teda bol obvinený niekým konkrétnym. Ak
prokurátor obviní niekoho, tak vesmírne-spravodlivo už nie je možné,
aby pri súde bola možnosť, že sa všetci rozídu a nič sa nevyrieši, nikto ne-
bude potrestaný...?! To je presne kresťanská Západná svinská morálka.
Predsa „morálne“ ak niekto krivo obvinil iného, tak musí pykať za svoje
obvinenie žalobca! Morálne je len to, že pri obvinení nesmie súd skončiť
tak, aby nikto nebol potrestaný, či už žalovaný alebo žalobca. 

Súčasný svet rímskeho kresťanského súdnictva je pokrytectvo, klamstvo,
podvod, duševná stoka a odpad – doslova kriminálne jednanie! Samé súdy
a čoraz zložitejšie súdy aj práva a ... duchovné bahno a podvod!!

Súčasné rímske kresťanské súdnictvo je vo svojej vnútornej podstate
podvod. Podľa rímskeho práva vás môže ktokoľvek obviniť z čohokoľvek
a vy sa musíte v súdnom procese očistiť. Takže tí, ktorí majú peniaze, vás
namočia a obžalujú z čohokoľvek a tak vás bezpečne zničia a zlikvidujú...
ha, ha. Tento právny systém je dokonalý zločinecký systém a vymysleli ho
zločinci a udržujú ho pri existencii samozrejme tiež len zločinci. Nie je
problém komukoľvek inštalovať do bytu 1 kg marihuany a potom na druhý
deň do bytu príde polícia a tento darček u vás nájde. Ako sa obhájite? Špe-
cialista otvorí v súčasnosti akýkoľvek bezpečnostný zámok do 15 minút!

Spravodlivý systém súdu môže byť len taký, že ak niekto niekoho obviní,
a tento nedokáže vinu obvinenému, tak tento žalobca pôjde do väzenia.
A dĺžka väzenia bude presne taká, akú požadoval žalovanému. Jeden čitateľ
mi napísal, že v starej Číne platilo, že ak sudca odsúdil niekoho nespra-
vodlivo, tak bez milosti mu bol uložený taký istý trest, akým nespravodlivo
odsúdil – aj najvyšší, teda trest smrti. Neviem, či je to pravda. Ale s tým ja
absolútne súhlasím. „Rímsky západný zločinecký právny systém“ umožňuje
beztrestne zlikvidovať kohokoľvek. Akýkoľvek politický protivník sa na
Slovensku týmto súdnym systémom dá zlikvidovať za pár 100 tisíc EUR. 

Naši slovanskí predkovia na Slovensku mali neskonale spravodlivejší
právny systém, ako nám tu priniesli Západ a Vatikán. Nikto z nás Slovanov
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nemal motiváciu klamať, pretože vedel, že sa mu to nevyplatí. Súčasný zá-
padný (rímsky) súdny systém je pod vládou peňazí a politickej moci. Ten,
kto má peniaze a  politickú moc, zničí bez problémov akéhokoľvek vý-
znamne slabšieho. Preto my Slovania musíme začať uvažovať a diskutovať
o tomto „zločineckom rímskom“ právnom systéme a čo najrýchlejšie sa
dištancovať od západného individualistického myslenia, aj spôsobu života.
Skutočne sa nedivím, že kresťanský Západ sa bude „pasovať“ s islamom.
My Slovania sa dištancujme od týchto západných degenerácii. 

Treba zahájiť verejnú diskusiu, čo je to ten rímsky právny systém za
žumpu a odpad. Po tejto úspešnej verejnej diskusii (pretože iný výsledok
ja neočakávam) zahájiť postupnú prestavbu právneho systému na Slovensku.
Pretože slovenský právny systém bude zásadne odlišný od Západného
systému, my na Slovensku nebudeme uznávať žiadne zahraničné súdy!!!
(Je jasné, že budeme musieť mať na území Slovenska ruské obranné systémy
S-300 a S-400 a iné... každá obec a mesto musí byť v plnej zbroji ... pretože
ináč tie svine západné nás „humanitárne zbombardujú“ a ... chápete vy
chuji demokratickí a kresťanskí??)

Morálne súdy (duchovne vyspelý sudcovia z poľa B) budú rozhodovať
„nekompromisne“ a žalobca musí mať dostatok dôkazov, ináč bude po-
trestaný on. Nič iné nie je morálne a spravodlivé. Aký trest požadoval ža-
lobca proti žalovanému, taký trest dostane žalobca, ak nedokáže vinu ža-
lovanému! Je jasné, že potom len málo „zločincov“ budú skúšať zničiť
súdnou cestou svojich konkurentov!! Preto po zavedení tohto „reaktívneho
súdneho systému“ bude veľa zločincov, ktorí budú nedosiahnuteľní pre
„primitívne verejné žaloby“. Po zavedení tohto nového súdneho systému
(ale je to možné už predtým) navrhujem viesť evidenciu „poznačených“,
v ktorej budú ľudia z poľa B (len oni) informovať o iných subjektoch, aké
trestné činy konajú, ale ich neobviňujú, pretože nemajú dosť dôkazov, aby
to dokázali. Potom „teoreticky, pravdepodobný“ evidovaný vinník musí
pred súdom preukázať, že to neurobil, ak sa chce úplne očistiť. To tiež ne-
bude mať také ľahké, aby neodišiel od súdu s trestom za to, ak nedokázal
svoju nevinu. Ak to nedokáže, tak je vinný, aj keď ho nikto nežaloval a bude
odsúdený súdom preto, že nedokázal súdu svoju nevinu. Len málo „evi-
dovaných“ a teda verejne známych vinníkov sa budú chcieť očistiť, ak si
nebudú svojou nevinou istí?! ... teda všetci budú vedieť, že ten, kto nebude
obhajovať svoju nevinu, ... je asi skutočne vinný?

Takže súdnych sporov bude málo, pretože nebude ľahké dokázať vinu,
alebo nevinu. Ale evidovaných podvodov zverejnených o rôznych subjek-
toch či už fyzických osobách, alebo firmách, bude veľa. Každý krivák, bude
mať veľmi rýchlo na svojom konte množstvo záznamov. To bude morálka,
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ktorá bude zodpovedať reálnemu Bohu a jeho zákonom v našom vesmíre.
Reálny Boh – teda vlastne jeho odvodená energia – vie o všetkom! Záznamy
do takejto verejnej evidencie však budú môcť vkladať slobodne a neobme-
dzene len ľudia z poľa B, nie priemerní ľudia, teda z poľa A.

Ten sudca čo sklame, nedokáže správne súdiť, pôjde hierarchicky na
nižšie pozície a ten, kto bude súdiť správnejšie, postúpi na vyššiu funkciu.
Súdy nesmú byť kolektívne, ale za každým rozhodnutím musí byť konkrétna
osoba sudcu, ktorý bude zodpovedný už tu na Zemi, nielen po smrti v zá-
hrobí. Verejný záujem u duševne zdravej spoločnosti ľudí je nad záujmom
jednotlivcov, individuálnym záujmom, záujmom súkromných firiem. Spo-
lupatričnosť je nad individualizmom. Kolektívnosť je nad sebectvom. Du-
chovnosť je nad majetkom. 

Preto práva obcí a miest musia byť hierarchicky nadradené právam sú-
kromných firiem a súkromných subjektov. Práva štátu musia byť nadradené
aj nad právami obcí, avšak musia akceptovať práva obcí proti súkromným
subjektom. Podľa takýchto hierarchických ideí a téz musia súdy rozhodovať.
V prípade ekonomických, ekologických, zdravotných a iných duchovných
sporoch musí byť Okresný súd nadradený štátnemu súdu v prípade nejas-
nosti alebo rozdielnemu záujmu, pretože Okresný súd je bližšie záujmom
organického a duchovne spriazneného regiónu a jeho kolektívnej vízie roz-
voja. Nič, nikto z vonka, cudzí, zahraničný, nechápe záujmy ľudí z regiónu
a ani ich to nezaujíma, majú svoje sebecké záujmy...! Čím vzdialenejší súd,
tým viac zameraný proti domácim a teda slúžiaci sebectvu a zločineckým
finančným a mocenským skupinám. (O súdnictve by som mal asi napísať
samostatnú detailnú knihu...)

Kapitola 37
elitné duchovné školy

Základ dlhodobej existencie silnej slovanskej civilizácie je mladá generácia.
Musí sa zaistiť, aby nebola možná postupná degenerácia našich nových ge-
nerácii. Preto navrhujem vytvoriť špeciálne školy pre deti, ktoré budú vy-
chovávané štátnym slovanským systémom, aby absolventi týchto škôl pre-
sadzovali duchovné videnie sveta podľa najlepších slovanských duchovných
vedomostí v danom čase. Nástup detí do týchto škôl musí byť od 6 do 7 ro-
koch. Musia to byť internátne školy, kde deti budú v škole 30 dní a s rodičmi
max. 2 – 4 dni. Musíme vedieť, že rodičia sú bežne len duchovne priemerní
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a preto deti týchto škôl musia mať minimálne kontakty so svojimi rodičmi.
Navrhujem vyučovacie stupne a základné vyučovacie predmety takto: 
1. Základná škola: Vyučovacie predmety zo 70 % asi ako v súčasnej zá-

kladnej škole. Ale k tomu 20 % vyučovacích hodín telesná, fyzická prí-
prava, 10 % bojové umenia. 20 % vyučovacieho času zachádzanie so
zbraňami a učenie, ako zabiť nepriateľa. Naviac ďalších 20 % duchovné
vyučovanie. Teda títo žiaci budú o 40 % viac času tráviť cielenému vy-
učovanie a rozvíjaniu ich schopností.

2. Stredná škola: Vyučovacie predmety ako na matematickom a prírodnom
gymnáziu a plus tak, ako vyššie. Sila ducha – duchovnosť a bojová prí-
prava je nad ostatné. Absolventi sa budú dôkladne pripravovať na boj
a možnú smrť v boji!

3. Vysoká škola: Po absolvovaní strednej školy, môžu ísť študenti do vojen-
skej školy, civilnej školy, alebo pokračovať na vysokú školu tohto cyklu.
Prijímacie skúšky však budú môcť absolvovať aj študenti iných škôl.
Bude rozhodujúce pre príjem na túto vrcholovú školu duchovných elít
len výsledky prijímacích skúšok. Základ pre prijatie bude: sila ducha,
schopnosť myslenia, schopnosť bojovať aj v prípade možnej smrti – 70%,
vedomosti matematicky, fyziky, chémie, biológie, jazykov – 30% hodno-
tiaceho kritéria.
Do základnej školy bude prijímaných 50 % dievčat a 50 % chlapcov. Do

tohto prvého stupňa je potrebné prijať min. 4 % všetkých detí v danom
veku. Do strednej školy by malo postúpiť min. 3,5 % všetkých detí a v po-
mere približne 50 % chlapcov a 50 % dievčat. Na vysokú školu nesmie po-
stúpiť viac, ako 2 % všetkých detí – to bude kvalitatívne kritérium a už sa
vôbec nebude prihliadať na pohlavie! Pre dlhodobú bezpečnosť štátu a ná-
roda by to malo byť však min. 1 %.

Najschopnejší ľudia sú skoro výhradne tí, ktorí mali ťažké detstvo a ťažký
aj celý život – ale pritom mali aj genetické a duchovné predpoklady. V prí-
pade, že bohatý rodič dáva svojmu synovi alebo dcére, čo oni chcú, tieto
jeho deti sa nakoniec stanú myslením, silou, schopnosťou bojovať, nemať
strach pred smrťou – len priemernými ľuďmi. Preto ja predpokladám, že
mnohí aj bohatí rodičia toto pochopia a dajú niektoré svoje deti do tejto
„Sparťanskej Slovanskej výchovy“, učiť sa bojovať za sebazáchranu duchovnú
jedinca, aj národa a civilizácie. Toto bude strategická liaheň ľudí z poľa B.
Tu sa zaistí budúcnosť Slovanov!
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Kapitola 38
Vojenská príprava

Žiadny národ a ani štát neprežije, ak muži sú zbabelí. Preto Slovania
musia systémovo dbať o svojich mužov, pretože ženy nikdy nevyhrali
žiadnu vojnu. Požadujem zaviesť povinnú vojenskú prípravu ale na iných
princípoch, ako bolo doteraz. Navrhujem takto :

Povinná vojenská služba bude trvať 1,5 roka a budú sa jej účastniť chlapci – muži
od 19 rokov do 25 rokov. Výnimky budú len vážne fyzické zdravotné problémy, absol-
vovanie „Elitných duchovných škôl“ podľa vyššie uvedenej kapitoly, výnimočne schopný
jedinec (ktorý dostane inú rolu v spoločnosti od vedenia štátu), duševne chorý človek.
Prvý rok sa budú „učiť a trénovať“ a pol roka popri ďalšom výcviku už budú slúžiť ako
okamžitá vojenská záloha v prípade vojny. 

Navrhujem absolventov rozdeliť na 4 „duchovné“ skupiny, podľa ich „ mozgových“
schopností v čase testovania takto: 4. úroveň – tí, ktorý budú mať IQ od 80 do 90,
3.úroveň – od 91 do 100, 2. úroveň – od 101 do 115, 1.úroveň – nad 115. U tých, kde
nebude jasná klasifikácia, sa zaradia do vyššej skupiny – je potrebné dať šancu, nech
ukážu, či zvládnu vyššie požiadavky. Po 3 mesiacoch tí, ktorí nebudú zvládať nastavené
požiadavky sa preradia do nižšej skupiny a naopak z nižšej skupiny budú vytipovaní
schopnejší jedinci, ktorí sa v počte 30 % znížených preradia vyššie. Velitelia budú tí
z vyšších skupín – sa však musia testovať velením aj tých najnižších. Tu sa ukáže, aká
je „duchovná“ schopnosť týchto potenciálnych veliteľov v praxi. Väčšina „knižných“
teoretikov sú v skutočnosti totálne neschopní reálneho života a toto ich odhalí.
Takíto naivní teoretici sa totiž vždy mýlia. 

Pri prvom roku výcviku bude v pracovné dni od pondelka do piatku nasledujúci
režim: budíček o 6:00 hod., výcvik do 17:00 hod, od 18:00 hod. bude neobmedzene
voľný čas, povinný spánok v kasárňach od 22:00. V pracovné dni bude aktívny čas
výučby rozdelený asi takto: povinná fyzická, športová príprava 25 % času, teória vo-
jenstva 20 % a praktické nacvičovanie bojových schopností v teréne a so zbraňami
zvyšok. Ale na 1. úrovni podľa tejto kapitoly, bude teória vojenstva významne nadra-
dená na úkor praktických schopností v teréne. Je to logické. Preto aj pre úrovne 1., 2.
navrhujem: V sobotu bude doobeda od 7:00 hod do 13:00 hod. výučba psychológie,
filozofie, ekonomiky, zdravotníctva. Po obede od 15:00 bude voľno až do 22:00 hod.
V sobotu bude posunutý čas spánku až od 23:00 hod. V nedeľu budú doobeda od
10:00 hod. do 13:00 hod. športové súťaže. Od 15:00 hod. bude voľno až do 20:00 hod. 

Základné fyzické schopnosti vojakov sú: Vytrvalosť, koordinácia, sila, rýchlosť
reakcie. Preto pre tréning vojakov navrhujem hierarchicky od najdôležitejších postupne
tieto športy: stolný tenis, beh na 200 m, beh na 1000 m, beh na 5 km, bojové športy
ako karate..., gymnastika, plávanie na 500 m, beh na 15 km... a až potom futbal, ba-
sketbal, hádzaná...
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Úspešný absolvent 1. úrovne musí zvládať tieto veci: Je fyzicky dostatočne zdatný,
má dôkladné vedomosti o vojenských stratégiách a súčasných zbraňových systémoch
aj nepriateľov, rozumie psychológii a filozofii-ideológiam, je morálne nadpriemerný
a teda bude mať rešpekt od podriadených priemerných. Ich počet nesmie byť viac
ako 1 – 2 % všetkých vojensky vycvičených!! Len v prípade, že daný národ má
zásadne väčší počet mužov s IQ = nad 115, ich môže byť viac. Ale ja tomu neverím
– určite znížia požiadavky na hodnotenie IQ, aby tam zasa „demokraticky“ mohli
zaradiť aj priemerných. 

Kapitola 39
Ako začať

Som si istý, že ináč, ako revolúciou, ktorá bude všetko duševne degene-
rované ničiť a meniť na duševne prirodzené – teda „pôvodné“ Slovanské,
sa nedá zmeniť súčasný degeneratívny stav, ktorý smeruje k zničeniu ľud-
stva! Je isté, že v tomto procese, ak sa my „genetickí“ Slovania nevrátime
k duchovným hodnotám našich predkresťanských predkov, budeme prví
zničení. Slovania sú pravdepodobne duchovne najvyspelejší, ale hlavne
najurputnejšie odmietajú „komplexnú“ Západnú duševnú chorobu a moc
„majiteľov“. A preto duchovne nízki musia zničiť najskôr tých im duchovne
nadradených, teda Slovanov. 

Neverte, že „evolučne“ sa dosiahnu potrebné zmeny. To sú nezmysly.
Skutočne si myslíte, že „evolučne“ sa raz rozhodnú „majitelia“ bánk, ne-
hnuteľností, akcií, pozemkov a ... všetkého, čo títo „vlastnícki degeni“ vlast-
nia, že sa „jedného šťastného dňa“ pre planétu Zem rozhodnú zbaviť svojich
majetkov v prospech štátu a národa – rozdať svoje majetky? Hlúposť! Títo
psychopati nedajú nikomu nič zadarmo. Nikto z materialistických duchovne
nízkych tvorov „nedokáže“ pomáhať iným! Sú to egoisti a individualisti,
myslia len na seba a svoju rodinu. Pomáhať je proti ich Satanskej priro-
dzenosti. Psychopatov (medzi majiteľmi) treba identifikovať a potom ich
donútiť k duchovnosti. 

Stačí, ak vznikne „informovaná“ skupina obyvateľstva v množstve max. 2
% (možno len 0,5 %) populácie, aby došlo k zásadnej revolúcii podľa úrovne
myslenia tejto maličkej skupiny! Pochopili ste, ako ovce vo Veľkej Británii
začali prechádzať cez rotujúce valce? Chápete, aké sú tu netušené duchovné
možnosti? Zmena myslenia je ako viróza... a už sa nedá tak ľahko zastaviť!! 

Naša Slovanská revolúcia musí byť koordinovaná. Členovia organizačných
a veliacich výborov „revolúcie za obrodu a následne zjednotenie Slovanov“
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– teda proti „bezcharakterným majiteľom“, musia byť dopredu trénovaní
a pripravení na príležitosť, ktorá príde. Začať sa musí tak, že duchovne vy-
spelí, ktorí ste dokázali prečítať celú túto knihu, začnete zakladať neformálne
(neinštitualizované) spolky, združenia, hnutia... V každej dedine, na každom
sídlisku, v každom športovom klube, umeleckom klube, fan klube nejakého
subjektu, ... na pracoviskách závodov a firiem, v odborových organizáciách
... zakladajte skupiny, kde medzi sebou budete viesť politické, filozofické
a náboženské diskusie ako reakcie aj na moje knihy. 

Zakladajte takéto kluby a diskutujte. Najschopnejších medzi sebou ob-
javíte – a nezáviďte im ich schopnosť! Hoci Slovania sa vždy rozhodovali
kolektívne, pretože viac hláv – viac rozumu!! Všetko podľa princípov aj
Kap. – Nové štátne zriadenie. Odmietnite kresťanské „pred Bohom sme si
všetci rovní“ – je to omyl. 

Druhý front musí byť komunálna sféra. Čím menšia obec, tým bezpeč-
nejšie vystupovať za to, aby komunálni činitelia mohli mať svoje vlastné
názory a vo vhodnom čase odmietali počúvať ich politické vedenia z centra
z hlavného mesta. Pretože tieto centrá v demokracii sú vždy obsadené zlo-
čincami. Oni z hlavného mesta majú ostatných za „vidiečanov“ a pozerajú
sa z výšky na ten „hmyz“, ktorý ich veľkých a dôležitých obťažujú... ! Iní,
ako zločinci, sa tam k moci v demokratických systémoch nikdy nedostanú.
Preto Vy na komunálnej úrovni využite svoje pozície a pripravujte sa na
odpor a revolúciu „zdola“ tiež. Klamú Vám z centra, klamte aj Vy! 

Ak nás budú stovky a tisíce takto hierarchicky neformálne organizova-
ných skupín a spolkov, veľká časť komunálneho vidieckeho vedenia začne
sledovať a rozmýšľať, tak policajná donucovacia moc „majiteľov“ nebude
schopná zasiahnuť. Oni jednoducho nebudú vedieť, proti komu zasiahnuť
a proti komu nie. Nedokážu vyhodnotiť, kto je hlavný, vedúci budúcej „re-
volúcie“ a kto je vedľajší. Proti všetkým nedokážu urobiť nič... 

Hlavné je, že musíte šíriť informácie a aj túto knihu okolo seba. Nesnažte
sa „silou – mocou“. Je to zbytočné. Stačí, ak budete rozdávať a šíriť túto
knihu a iné podobné knihy. 

Je pravdepodobné, že internet už bude zakrátko úplne cenzurovaný a cez
internet neprejde potom nič. Naopak, výraznou aktivitou na internete bu-
dete riskovať záujem demokraticko-fašistickej mafie. Tlačte články a state,
alebo rozdávajte celú moju knihu v tlačenej forme. Nemusíte sa maskovať
a zatajovať svoje myslenie, budete pre nich „malá ryba“. Naopak, otvorene
organizujte a spolčujte sa v týchto neformálnych duchovných spolkoch 5,
10, 20 ... ľudí, ktorí rozmýšľate podobne.

Je jasné, že do väčších spolkov a hnutí vám „majitelia“ pretlačia svojich
agentov, členov tajných služieb štátu a aj zahraničných špiónov, ktorí sú
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proti nám Slovanom. Nie je to žiadny problém. Odhalíte ich ľahko. Nechajte
ich medzi sebou, nech počúvajú vaše názory (je to ideologická diverzia
medzi nepriateľom), ale nedovoľte im presadzovať mylné názory. Ak sa
„odhalia“ a začnú s protislovanskou rétorikou, za tržnú ekonomiku, za
multikulturalizmus ... iné kokotiny, okamžite ich „legálne“ odstráňte“
z vášho spolku. V prípade „masívnej indokrinácie“ vášho spolku „votrel-
cami“, všetci „praví Slovania“ opustite tento starý „infikovaný“ spolok a za-
ložte svoj nový ... 

Nesnažte sa o nejakú politickú aktivitu! Diskutujte medzi sebou a zvyšujte ko-
lektívne svoje vedomosti a duchovnú silu a zakladajte nové „mysliace bunky“. Buďte
kolektivistickí. Pomáhajte si v rámci možnosti – len s mierou, a nie nasilu, aby to
niekomu neprinášalo neadekvátne náklady a námahu. Ten, kto si nezaslúži pomoc,
pretože nie je sám aktívny, tomu nemá význam pomáhať. Ľahko budete vedieť, kto
z členov vašej skupiny, spolku ... si zaslúži väčšiu pomoc a kto ešte „duchovne nedo-
rástol“, kto musí pracovať na sebe viac. Slabí členovia sa budú snažiť materiálne
využiť toto členstvo a preto tí, ktorí sú schopnejší nesmú podľahnúť „hlúpej kresťanskej
dobročinnosti“. My nie sme Vatikánski chumaji, my ideme zmeniť celý systém a my
ideme odstrániť Vatikán, demokraciu, slobodnú tržnú ekonomiku ... celý Západ.
Preto my nebudeme podporovať tých, ktorí by sa chceli len priživiť!

Som si istý, že takéto skupiny budú spontánne vznikať aj v súčasných politických
stranách, kde si členovia danej strany dajú medzi sebou čítať túto moju knihu. Sa-
mozrejme, že len vtedy, ak sa nám podarí (hlavne s pomocou aktívnych ľudí) túto
knihu masovo rozmnožiť a distribuovať. Hlavne členovia všetkých súčasných poli-
tických strán musia vedieť, že zisky z politickej účasti v demokratickej vláde majú
skoro výhradne len ľudia z hlavného mesta! Chápete vy nechápajúci z „vidieku“, ako
ste pre nich len pracujúci somári vo vašich regiónoch, na ich zisky?!

Veľmi dôležité je kolektívne oduševnenie! Pocit kolektívnej slovanskej
spolupatričnosti. Preto navrhujem zaviesť tento duchovný pozdrav. Ten
kto prvý pozdraví, osloví pozdravom ostatných, povie: „Na predkov“. Od-
poveď bude: „ Za obrodu“. Prípadne niekto môže cítiť ináč a povie: „Za
zjednotenie“ (skratka Za-zje). Bude len prirodzené, ak vzájomne sa po-
zdravujúci to prejavia aj nejakým osobitým viditeľným gestom ruky, ktorý
si vytvorí daná „podzemná“ organizovaná skupina. Nech si každý vymyslí
svoj prejav. A potom už nemusia ani nič hovoriť a poznajú sa medzi sebou.

V správny čas potom „vy pripravení“ budete vedieť reagovať na de-
štrukčnú moc „majiteľov“. Čas príde ... Budete vedieť, ako „novou revolú-
ciou“ ovládnuť a zničiť moc „majiteľov“. Objavia sa vodcovia revolúcie,
o ktorých nikto ani nechyroval a tajná polícia o nich nemala žiadne záznamy,
ha, ha. Dokážeme zjednotiť Slovanov. Som si tým istý!!! A možno takáto
revolučná zmena sa podarí aj parlamentným spôsobom. Však aj Hitler vy-
hral tak, že využil parlamentný degenerovaný systém. Ale viac pravdepo-
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dobné je iné. Ak vznikne časom decentralizovaná masa „vediacich“ mužov,
duchovne decentralizovane organizovaných podľa aj tejto knihy, v množstve
minimálne 0,5 % aktívnej populácie, tak pri vhodnej príležitosti títo „vedúci“
a „nemajúci strach“ vyvolajú revolúciu a silou prevezmú moc! Na to sa
všetci „duchom múdry“ pripravujme. 

Každému dávam právo tlačiť a distribuovať túto knihu bez zisku. Ne-
chcem žiadnu odmenu od toho, kto bude rozdávať túto knihu kompletnú
bez zmien a krátení kdekoľvek na tejto planéte bez zisku. Ten, kto bude
knihu falšovať, kto bude vedieť, že je kniha falšovaná a bude zámerne šíriť
falšovanú knihu, nech zomrie!

Ten, kto zakáže predaj a distribúciu tejto knihy, nech zomrie. Ten, ktorý
sa vedome aktívne zúčastní na procese zakázania predaja a distribúcie tejto
knihy, nech zomrie. Ten, kto sa zúčastní na poškodení a/alebo likvidácii
mojej osoby, mojich blízkych, kamarátov, akýmkoľvek vedomým spôsobom
(teda myslením vedel, čo robí) kvôli mojim knihám, nech zomrie...!!!!
Ten, kto urobí „toto zlo“ proti mne a mojej rodine a kamarátom nevedome,
nech vážne ochorie on, alebo jeho blízki v rodine, nech majú všetci do
konca ich životov vážne problémy, nech trpia do konca životov všetci z tejto
rodiny. Nikto nesmie konať násilie a pritom sa tváriť, že on za to nemôže,
pretože on to nevedel... 

Západná civilizácia zaviedla „zločinecké Rímske“ pravidlo „neznalosť
zákona neospravedlňuje“. Tak na princípe „ako sa do lesa volá, tak sa z neho
ozýva“, ja vznášam svoju kliatbu aj na všetkých tých, „ktorí nevedeli, že
slúžili zlu“. To sú moje kliatby proti tým, ktorí budú škodiť a usilovať o môj
život. Ha, ha, som zvedavý, či vás všivákov Satan teraz dokáže ochrániť!!
Moja kliatba na tých, ktorí ma budú chcieť zničiť, je týmto nekonečná ...
Nemám strach zo smrti a som odhodlaný zabiť akýchkoľvek mojich ne-
priateľov, ktorí budú chcieť zabiť mňa!! A vyzývam mojich duchovných
partnerov zo záhrobia, zabiť dopredu tých, ktorí budú pripravovať moju
smrť!! Chápete?, že kašlem na Vaše kresťanské a iné náboženské nereálnosti
a omyly??!! 
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NáVRH PRVýcH KROKOV OBRODy 
A zJeDNOTeNiA SLOVANSKeJ 
ciViLizácie

Kapitola 40
Náboženstvo

Detailne som sa vyjadril k náboženstvu v knihe ZOZaV. V tejto knihe
nie je priestor, aby som sa tomu podrobnejšie venoval. Platí však to, že
kresťanstvo je mylné náboženstvo a že nové Slovanské náboženstvo musí
odstrániť tieto Vatikánske Západné a ostatné „kresťanské“ a iné „nábo-
ženské“ omyly. Ja som si istý, že Boh aj Satan existujú... Teda doslova fyzicky
v našom vesmíre sú dvaja hlavní bohovia. Hierarchicky jeden hlavný
a druhý vedľajší, aj keď duálne nesmierne mocný!!

Preto sa mylné západné Rímske kresťanské náboženstvo musí zakázať!!
Dôkladnú argumentáciu, prečo sa toto mylné náboženstvo musí zakázať
a ako právne s využitím súčasného „rímskeho práva“ sa dá zakázať, som
urobil v knihe ZOZaV. Súčasne so zákazom kresťanského náboženstva sa
musí okamžite zakázať aj islam. Aj islam je mylné náboženstvo! Ak sa ne-
zakáže kresťanstvo a aj islam, tak kresťania aj s islamistami sa budú trvale
vraždiť medzi sebou. (Dôvody sú uvedené aj tu, ale dôkladnejšie v knihe
ZOZaV.) Takže dokiaľ bude existovať na tom istom území, v tom istom
štáte veriaci v kresťanstvo a aj islam, nikdy sa nebude dať dosiahnuť žiadny
zmier medzi týmito mylnými ideológiami. Preto navrhujem takýto postup:
• Najskôr sa zrušia akékoľvek štátne dotácie pre súčasné cirkvi.
• Potom sa začne zavádzať štátne – nezaujaté – náboženstvo – slovanský

svetonázor, vychádzajúce z pravdy, skutočnosti, výskumov, overovania
vznikajúcich filozofických názorov... a starých Slovanských a Árijských
Véd. Študujte Védy našich slovanských Árijských predkov. Je to už aj na
internete.

• Potom sa zoštátnia všetky súčasné kresťanské a iné „náboženské“ objekty
všetkých súčasných náboženstiev (bez výnimky) a majetky (preukáže sa
im ich zločinecká podstata – ako som dôkladne analyzoval a dokázal aj
v knihe ZOZaV), ktoré sa poskytnú pre užívanie novým hlásateľom ducha
a iným „filozofickým“ vodcom v danej obci, alebo meste. 
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• A nakoniec po určitom prechodnom období hľadania pravdy medzi du-
chom a hmotou sa ustanovia duchovné pravidlá existencie ľudstva a aj
pravidlá hľadania pravdy v neustále prebiehajúcich materiálnych zmenách
– pretože duchovné zmeny v tomto vesmíre neexistujú!! – základné zá-
kony existencie tohto vesmíru sú nemenné a večné – menia sa neustále
len hmotné reálie nášho materiálneho sveta – nič iné!! Chápem, že mnohí
nechápete!
Páčilo sa mi v knihe „Bystvor“, autor Svetozár, na str. 32: „Naši predkovia oslavovali

svojich Svetlých Bohov. Je už dávno načase, aby sa ruský národ vrátil k viere svojich
praotcov a zabudol na židovského boha Jehovu. Vergílius mal pravdu: Vyberajúc si
bohov vyberáme si osud... ďalej Svetozár: Ten, kto zostane s kresťanstvom, odsudzuje
sa na večné pokánie a utrpenie. Ten, kto oslavuje svojich Svetlých bohov a zachováva si
rusko-árijský svetonázor, volí si cestu spoznávania a tvorby, získava aktivitu a uvedo-
menie si svojho života.“

Kapitola 41
Nové Slovanské zdravotníctvo a genetika

Kresťanskí demokratickí lekári „Západu“ liečia a za liečenie si berú pe-
niaze. Princíp je taký, že keď človek ochorie, ide k lekárovi a ten mu dá
lieky a on sa lieči. Za takúto prácu lekára pacient zaplatí. Myslíte si, že je to
tak správne? Žiaľ určite omyl...!! Lekár na prvom mieste sa má starať o zdra-
vého, aby nebol chorý a až potom má liečiť! Ten lekár, ktorý je zlý lekár,
má veľa chorých a preto ich musí liečiť. Ten lekár, ktorý je dobrý, má všet-
kých zdravých, alebo len málo chorých! Súčasný schizofrenický západný
kapitalistický systém zdravotníctva preto programovo vyrába chorých.
Lekári sú totiž platení za to, koľko chorých liečia a teda koľko liekov pred-
píšu, koľko ľudí rozrežú na operačných stoloch ... Lekári sú doslova moti-
vovaní, aby si vyrábali chorých. A tak to skutočne aj veselo robia, ha, ha?!
Vy chumaji demokratickí a tržne sa chovajúci!

Duševne choré je zdravotníctvo vo všetkých kresťanských demokratic-
kých štátoch, ktoré organizujú zdravotníctvo ako slobodnú tržnú ekono-
miku. Teda drancovanie za každú cenu, aj zdravie a životy občanov. Toto
zdravotníctvo programovo ničí ľudí. Načo je nám náš „POKROK“, dokonca
demokratický a vedecko-technická revolúcia, keď sme dopredu určení na
„rezanie a pitvanie“ našimi lekármi?! 

Východisko z tohto podvodu je len jedno. Zabudnúť na slobodnú tržnú
ekonomiku tam, kde to je proti zdravému sedliackemu rozumu. Zdravot-
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níctvo sa nemôže riadiť tržnými princípmi. Moje návrhy na reorganizáciu
„duševne chorého“ zdravotníctva od základov uvádzam ďalej.

Štát musí vytvoriť preventívny systém, ktorý bude nútiť obyvateľov
k zdravému spôsobu života. Najdôležitejšie kritérium, ktoré môže človek
ovplyvniť, je zdravá a striedma strava a bez obžerstva. Nezdravé „chemické
otraviny“ potraviny sa zaťažia zdravotníckou daňou a to podľa toho, ako
škodia zdraviu človeka. Peniaze utŕžené z tejto dane pôjdu do zdravotníctva.
Čím bude potrebné viac peňazí, tým viac sa zdvihne daňová sadzba z ne-
zdravej stravy, a to pomerne podľa škodlivosti jednotlivých potravín. Tiež,
čím budú ľudia tučnejší a ich fyzický výkon bude nižší, tým viac sa zvýšia
dane za ich fyzický stav! 

Môj stručný návrh zdravotníckych daní pre Slovensko v roku 2018 sú tieto:
• Mliečne kravské výrobky – 50 % daň
• Mozgy zvierat – 500 % daň
• Hovädzie mäso – 50 % daň
• Biela pšeničná múka bez otrúb – 30 % daň
• Vnútornosti zvierat – 50 % daň
• Bravčové mäso – 20 % daň
• Akékoľvek výrobky konzervované a chemicky upravované a farbené a pod. – 100 %

daň.
• Potraviny, kde je umelé sladidlo Astratam – 500 % daň, alebo min. taká, aby bol

o 200 % drahší ako cukor.
• Hospodárske zvieratá chované na mäso, ktorým sa do potravy dávajú antibiotiká

a rastové hormóny – plus 150 % daň (to sú teraz asi všetky?).
• Hospodárske zvieratá chované na mäso, ktoré sa kŕmia krmivom, ktoré nie je ich

prirodzené žrádlo, ale je umelého charakteru, napr. sliepky sa kŕmia rybou múčkou,
alebo kostnou múčkou (zo zdochlín?) a pod. – 100 % daň (to sú teraz asi všetky).

• Geneticky modifikované potraviny nie prirodzeného charakteru – 500 % daň.
• Farbené limonády – 100 %
• Ostrý alkohol – 50 %
• Pivo vyrábané chemickou EU metódou – 100 %
• Pivo vyrábané prírodnou metódou – 10 %
• Repný cukor – 50 %
• Ovocie a zelenina, ktoré sú dovážané na Slovensko zo zahraničia a sú zberané

z polí ešte nezrelé a/alebo prípadne aj chemicky konzervované po dobu dopravy
a skladovania. Toto ovocie a zelenina je silne karcinogénne a všeobecne toxické
pre človeka. Preto daň 200 %. 

Toto je len môj amatérsky návrh a lekári pod budúcou vládou „Rady
starších“ určite stanovia podstatne lepšie toto zdanenie. Ďalej, aké potraviny
sú zdravé až liečivé: Ryby, hydina (ktorá je chovaná prirodzeným spôso-
bom), baranie mäso, čierny (ražný, nie farbený) chlieb, zelenina a ovocie,
(ktoré dozreje na strome a je bez chemikálii pri doprave), vajcia, červené
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víno, biele víno, ovocné vína, ryža, zemiaky, semená, oriešky, kvasená ze-
lenina, kvasená kapusta, klíčené semená, strukoviny (hrach, šošovica, fa-
zuľa), pohanka, krúpy, ovsené vločky, kakao, trstinový cukor (trstinová
melasa)... Dokonalý návrh zdravých a škodlivých potravín aj určenie ich
miery škodlivosti vypracuje ľahko veľa lekárov a aj napr. pani MUDr. (Dr.)
Augustínová, rodáčka z Michaloviec. Pani Augustínová dlhé roky žije a pra-
cuje v Egypte a mnoho Slovákov ju pozná. Kontakty aj informácie sú na jej
vebe http://www.dr-eva-therapy.sk/.

Mal som pred časom skúsenosť so svojim škrečkom. Dávali sme mu vždy jabĺčko
zo záhrady rodičov. Raz sme mu ale dali jablko kúpené v Tesco. Nežral to vôbec.
Preto sme mu vedľa toho jablka z TESCO dali to zo záhrady od rodičov. To zo
záhrady zožral celé a to z hypermarketu zasa len očuchával a to bolo všetko. Vyskúšal
som to niekoľkokrát. Vždy bezpečne spoznal jablko z TESCO. Čo za svinstvá sú
v tých potravinách (otravinách) z hypermarketov?? Keď som to povedal jednému
kamarátovi, tak porozprával, že má podobnú skúsenosť so svojou mačkou, ktorá ne-
žerie tiež niektoré potraviny z hypermarketov. 

Takže majiteľom domácich zvierat doporučujem, ak chcete niečo jesť,
najskôr to nechajte vašej mačke, alebo psovi. Ak to oni nežerú, tak to „ne-
žerte“ ani vy!! A takto nám hlupákom Slovákom v televíznej reklame
Západ hovorí, aké to ich chemické mlieko a jogurty a ... sú zdravé?? Kon-
zervačná látka funguje tak, že zabíja mikroorganizmy a teda zaistí, aby
tieto mikroorganizmy sa nemohli rozmnožovať. Teda konzervačná látka
je toxická pre mikroorganizmy, zabíja ich. Je preto jasné, že konzervačná
látka musí byť toxická aj pre človeka!! Chápete? Za socializmu vydržal
jogurt asi 5 dní. Teraz má záručnú dobu 6 mesiacov?! Chápete, aké je to
toxické svinstvo a vy to dávate vašim deťom? Ste totálni somári. Pozrite sa
na vaše deti, aké sú už zdravotne poškodené a už im ani nefunguje mo-
zog, ako nám starým? Všade počujem optimistické hlúposti, že sa rodia
nejaké „indigové deti“? Asi na mesiaci, pretože v Západnom svete, teda už
aj na Slovensku, sa začali rodiť degenerované deti – hlúpe a hlavne kvôli
stravovaniu majú poškodené zdravie a teda aj genetiku!!

Musí sa regulovať používanie liekov tam, kde to nie je potrebné a kde
sú dostatočne účinné prírodné spôsoby liečby. Ako napr. na chrípku je
vždy podstatne účinnejšia obyčajná cibuľa, žuť ju v ústach, než všetky tie
chemické svinstvá lekárske. Použitím cibule, alebo zázvoru sa ja vyliečim
z chrípky, alebo virózy, za 24 – 48 hodín. Žujem malý kúsok cibule (zázvoru)
každých asi 2 – 3 minúty a udržujem chuť cibule alebo zázvoru v ústach.
Cibuľa aj zázvor v žalúdku nemajú žiadny efekt, musia byť v ústach a nie
v žalúdku – to je návod na vyliečenie sa z chrípky za 2 dni, ha, ha. Koľko sa
vy liečite s liekmi od „demokratických lekárov? Bol som 30 rokov dosť
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silný alergik. Použitím doslova primitívnych prírodných liečebných po-
stupov – každé ráno vypijem šťavu z jedného citróna – som už asi 15 rokov
úplne zdravý! Chápete, ako ste klamaní?!

Lekári nesmú mať platy podľa počtu pacientov, ale fixný, podľa kvalifikácie,
odpracovaných hodín a výška prémií bude od počtu chorých oproti zdravým.
Čím viac chorých, tým menšie prémie. Lekári musia mať záujem na zdraví
svojich pacientov. Taktiež hodnotenie chorý-zdravý bude podľa toho, koľko
liekov daný lekár predpíše a v akej cene pre svojich pacientov! Čím viac
liekov a vyššia cena, tým menšie prémie. Musí sa však zohľadniť aj priemerný
vek pacientov daného lekára. Samozrejme vzniká problém u „slobodnej
tržnej deformácie ľudstva“, že lekári nebudú predpisovať žiadne lieky, ak
budú hodnotení podľa ceny liekov, a nechajú pacientov zomierať... 

Štát musí centrálne vyvíjať činnosti, ktoré prospievajú zdraviu obyvateľ-
stva, ako napr. masový šport. Stanovia sa štandardy pre mužov a ženy
a podľa veku na fyzickú kondíciu a fyzickú „normálnosť“ ako: vytrvalosť,
sila, koordinácia, pružnosť šliach a ohybnosť kĺbov ... U toho, komu sa
preukáže nedostatočná fyzická kondícia, bude zaťažený špeciálnou daňou.
Musí sa odstrániť degeneratívna, „západom podporovaná“, tučnota z našej
populácie. Človek, ktorý sa nestará o fyzickú schopnosť svojho tela, ktorý
nedodrží štandardy fyzickej kondície, zaplatí daň vo výške 20 % až 200 %. 

Navrhujem len minimálne zdravotnícke dane, asi vo výške max. 20 %
súčasných daní. Ale úhrada tejto dane pôjde každému občanovi, po celý
jeho život na jeho osobný účet. Každý človek má iný príjem a teda aj iný
výnos z tejto dane. Peniaze však by nikto nemohol vybrať, ale z týchto pro-
striedkov by sa financovali nadštandardné zdravotnícke úkony daného
človeka. A prípadne aj iných ľudí – komu by plátca tejto dane potvrdil
výšku finančnej podpory zo svoja účtu! V prípade, že po smrti tohto platcu
by vznikol prebytok na jeho účte, tak ten by bol dedením rozdelený podľa
dedičského vyrovnania. 

Navrhujem, že zdravotnícka starostlivosť sa rozdelí na dve úrovne. V pr-
vej úrovni bude všetko hradené z daní z potravín. Tu bude určené presne,
čo sa dá hradiť, aké lekárske úkony, z týchto daní. Všetko ostatné, bude hra-
dené pacientom. Kto bude mať dosť financií na svojom účte, bude si to
hradiť z týchto rezerv. Kto nebude mať peniaze na svojom účte, už si všetko
minul, musí si to uhradiť v hotovosti. Kto nebude mať potrebné financie,
nedostane žiadnu nadštandardnú starostlivosť, aj keď to bude znamenať
otázku jeho života alebo smrti... A nikto nebude preto vydierať ostatných,
že by mohol žiť, keby mu iní pomohli. Nie!! Nech nežije. Ak je dotyčný
nízka reinkarnácia a nebude si šetriť a rýchlo minie všetky svoje peniaze,
v bankách bude mať samé pôžičky, dom, v ktorom žije, má na hypotéku ...
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a nikto mu nedá svoje peniaze, pretože bude vedieť, že ich už nikdy neuvidí,
nech zomrie! Je jasné, že v „degeneratívnych socialistických demokratických“
štátoch bude odrazu výrazný nadbytok „neschopných“ lekárov. 

Je množstvo veľmi efektívnych prírodných liečebných metód s minimál-
nymi nákladmi a úmerne nákladom s maximálnym efektom. Ale súčasná
západná farmaceutická a už aj mnohá domáca slovenská lekárska loby,
všetko zatajujú a falšujú!

Zdravie nie je oblasť pre „slobodné“ tržné sebecké, egoistické, ekonomické
pôsobenie!!

Od vstupu Slovenska do EU sa dramaticky zhoršila kvalita potravín, vý-
razne sa znížila fyzická aktivita detí, zdravotníctvo systémovo produkuje
choroby pre naše deti (nemyslím tým len toxické lieky, ale hlavne samotný
princíp tržného zdravotníctva). My starší sme mali ešte kvalitné socialistické
– komunistické – potraviny. Ale naše deti?! 

Deti do 12 – 15 rokov musia mať minimálne 2 – 4 hodiny denne inten-
zívnej fyzickej aktivity, ako beh, cvičenie, plávanie, loptové hry, stolný
tenis... Stolný tenis je jasný indikátor do akej miery je Vaše dieťa „mozgovo
retardované“. Dajte svojmu dieťaťu raketu a loptičku a povedzte mu, aby si
hopkalo s loptičkou, pri tom otáčalo raketu na obidve strany a prešlo tak
okolo stola v obývačke. Za socializmu to urobili bez problémov všetci
chlapci už vo veku 8 – 10 rokov. Teraz na Slovensku?... Je vedecky už aspoň
30 rokov dokázané, že šport je pre deti do 12 rokoch hlavný, aby sa im
dobre vyvinul mozog. V Izraeli to dobre vedia a podľa toho majú aj program
ich školstva. A čo teda táto „západná“ demokracia urobila z našich detí?!
Je isté, že naše nové generácie budú zdravotne na tom stále horšie. Je to
plán Západu, ako nás Slovanov zničiť. Každá ďalšia generácia Slovákov
takto bude zdravotne postihnutá stále viac. Preto navrhujem toto:

Partneri, ktorí budú chcieť mať deti, musia písomne informovať svojho
partnera o chorobách svojich a aj svojich rodičov. Táto písomná informácia
sa uloží v štátnom archíve. Lekár genetik – so štátnou akreditáciou pre
túto činnosť – na základe tejto informácie dá písomné vyjadrenie tomuto
páru, aké možné genetické vady môže získať ich dieťa. Ak lekár neodporučí
tomuto páru dieťa z vážnych zdravotných dôvodov, budú znášať náklady
na budúce liečenie zdravotne postihnutého dieťa títo rodičia a nie štát. Ak
niektorí z partnerov neuvedie pravdivé údaje – bude klamať svojmu milo-
vanému (milovanej) a narodí sa dieťa s postihnutím telesným a/alebo du-
ševným v dôsledku klamlivých údajov, bude znášať náklady na celoživotné
liečenie aj opateru ten partner, ktorý klamal. 

Ja si myslím, že v súčasnosti je na Slovensku už viac ako 5 – 10 % detí do
15 rokov viditeľne zdravotne poškodených – hlavne v mestách a u rodičov,
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ktorí majú nadpriemerný finančný príjem. Práve bohatí rodičia sú v de-
mokracii (svojou hlúposťou) „smrteľní“ pre svoje deti... To znamená, že
štatisticky až 10 – 20 % týchto rodičov bude mať následne zdravotne „už
vážne“ poškodené svoje deti. Je to logické. Ja už Západu neverím NIČ. Sa-
mozrejme, že sa môžem mýliť, že moje pesimistické názory nie sú pravdivé.
Samozrejme, že je to možné.

Preto navrhujem vytvoriť ekonomické, morálne, duchovné, štátne stimuly
na riešenie genetického poškodenia národov. Musí sa rodiť čo najviac detí
od rodičov, ktorí majú vysoké IQ, dobré zdravie, dobrú fyzickú kondíciu,
majú špeciálne schopnosti duševné a/alebo fyzické, prípadne sú aj z poľa
B. Naopak, musí sa minimalizovať rodenie detí od rodičov, ktorí sú duševne
zaostalí – nízke IQ, majú geneticky poškodené zdravie (rôzne chronické
choroby), nadváhu a malú fyzickú kondíciu, rodičia sú zločinci alebo len
usvedčení psychopati – neschopní súcitenia s inými.

Každý vie, prečo sa šľachtia rasy psov, alebo koní, sliepok, kráv ... –
zvierat. Každý vie, že šľachtením pšenice, jabĺk, sliviek, hrušiek – rastlín –
sa dosahujú vyššie úžitkové hodnoty týchto rastlín. Šľachtením zvierat sa
dosahujú zvýšené špecializované schopnosti týchto zvierat. Tak nechápem,
prečo nikto nechce šľachtiť a zlepšovať ľudskú rasu...! Alebo zvieratá a rast-
liny sú duchovne nadradené nad ľuďmi? Však je to diskriminačné pre
ľudský rod, ak zvieratá sa môžu šľachtiť, ale ľudia nie?! Kto za debila toto
tak rozhodol?! Musí sa vypracovať – teda vedecky – systém na šľachtenie
ľudí a ľudstva – nie genetické manipulácie, na to ešte nie je technológia.
Ten, kto toto zakáže, je úhlavný Satanský nepriateľ ľudstva! Takže, schopní
muži musia mať deti s desiatimi ženami a schopné ženy musia mať aspoň
5 – 8 detí! A naopak chorí a menej schopní len jedno-dve deti.

Samozrejme, že odmietam vraždenie mrzákov, duševne chorých, málo schopných,
ako to robil Hitler. Ale ľudstvo musí akceptovať zákon hierarchie, ak nechce byť „sa-
mozničené“ – teda spáchať samovraždu. Zapamätajte si, mimozemšťania sa nikdy
nebudú kontaktovať so súčasným duševne chorým ľudstvom, „chorým“ (zločineckým)
mocenským systémom. A ak by náhodou ľudstvo malo získať nejaké dôležité tech-
nológie, ktoré by im umožnili šíriť sa mimo túto planétu a slnečnú sústavu, tak mi-
mozemšťania zničia súčasné ľudstvo – týchto bláznov a psychopatov. Však títo „de-
mokratickí chuji, liberálni blázni, náboženskí chudáci, ekonomickí zločinci“ kdekoľvek
by prišli, tak všetko by tam zasa len zničili!! Pán Pjakin hovoril na videu na internete,
že je dokázané, že na Zemi v PredPotopnej dobe bolo 6 civilizácii, ktoré boli doteraz
všetky zničené. Je jasné, že ak bude pokračovať vývoj súčasnej 7. civilizácie tak, ako
doteraz, tak bude zničená tiež. A ja s tým budem súhlasiť.
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Kapitola 42
Na začiatku – návrhy pre Slovensko –
ako vzor pre ostatných Slovanov

Je to pre túto knihu vedľajšie, nepodstatné a len ukazujem (pre mysliacich) týmito
návrhmi, aký je systém moci a myslenia už aj na Slovensku „západne“ zdegenero-
vaný:

Väznice 
Väznice na Slovensku, ktoré sa prispôsobili Západu sú totálny duchovný odpad.

Väzenie má predsa hlavne učiť a meniť charakter trestaného a nie ho zničiť! Väzenie
má byť hlavne prevýchova a až potom trest. Trest sa vždy minie účinku, ak trestanému
sa nevysvetlí, čo urobil zle a prečo je toto jeho zlo omyl. To však Západná ideológia
absolútne nechápe – sú duchovne retardovaní!

Vo väzniciach sa musí vytvoriť systém vzdelávania a práce. Všetci väzni budú
pracovať a vzdelávať sa, aj keď nebudú chcieť. Ten, kto sa nebude vzdelávať a pracovať,
bude fyzicky trestaný. Lapidárne povedané, bude mlátený a bitý palicami, alebo hoci
aj korbáčmi! Nízka duchovná reinkarnácia nepochopí, čo mu hovoríte, ak on nechce.
Len ak ho zmlátite, tak okamžite sa mu rozsvieti!!

Západná ideológia o zákaze fyzického trestania detí, aj väzňov ... je omyl – alebo
zámer zničiť normálnosť. Navrhujem: duševne jednoduchší väzni budú denne 8
hodín pracovať a potom sa budú 4 hodiny vzdelávať a duchovne vyšší väzni budú
denne 6 hodín pracovať a vzdelávať sa budú 6 hodín. 

Práca a vzdelávanie pre jednoduchších väzňov bude: Murár, tesár, obkladač, strojný
technik, mechanik strojov, drevorubač, lesník, chemický robotník, poľnohospodársky
robotník, rybár, ... všetko iné praktické. Pre duchovne vyšších väzňov bude vzdelanie
na úrovni vysokej školy: Statika a vypracovanie projektovej dokumentácie – Hydraulika
a všeobecné výpočty – Strojárstvo a konkrétne oblasti strojárstva – Chémia, chemická
výroba a biológia – Poľnohospodárstvo a lesníctvo – Ekológia a manažment ekologický
– Ekonomika, účtovníctvo a výpomoc firmám – Obchod a zahraničné jednania –
Zdravotníctvo a prírodné liečiteľstvo – Psychológia, filozofia, náboženstvo. K tomu
bude v každej väznici knižnica s dostatočnou kvantitou aj kvalitou literatúry.

To bude škola, na ktorú budú mať všetci väzni dostatok času a budú musieť ju ab-
solvovať. Bude záležať len od „mozgových“ schopností jednotlivých väzňov, akú úro-
veň školy „ukončia“! 

Polícia na Slovensku
Polícia je sluha vládnej moci. To je všade. Ale na Slovensku polícia slúži aj na

okrádanie občanov. Štatisticky je počet nehôd pod vplyvom alkoholu len asi 8 % zo
všetkých a v dôsledku prekročenia rýchlosti asi 12 %. Najviac nehôd je pri „nepris-
pôsobení jazdy povrchu vozovky“, „nedanie prednosti“ a „závažné porušenie do-
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pravných predpisov“. Som si istý, že vážne dopravné nehody, ktoré vznikli pod vply-
vom alkoholu, boli skoro výhradne len tie, pri ktorých vodič mal v krvi viac ako 1,5
promile alkoholu. Na Slovensku však polícia pokutuje skoro výhradne len za alkohol
a prekročenie rýchlosti. Teda 95 % pokút je za len cca 20 % prípadov porušenia
predpisov cestnej premávky. Policajti prakticky nič iné nekontrolujú! Pričom pokuty
za alkohol sú bežne aj vyššie ako je minimálny mesačný plat! Teda je jasné, že taká
závratná výška týchto pokút je len preto, aby štát okrádal svojich občanov a ich
rodiny!

Preto navrhujem, že štát musí za posledných 10 rokov vrátiť všetkým pokutovaným
za alkohol a rýchlosť cca 80 % výšky pokuty a iných úžerníckych štátnych sankcií
tým, ktorí nespôsobili pri prekročení limitov žiadnu dopravnú nehodu. Naviac sú tu
obrovské škody pre pokutovaných za alkohol, ktorým odobratím vodičského preukazu
štát ďalej spôsobil škody obmedzením pri ich práci. 

Hlavné však je, že pasívne opatrenia a sankcie vôbec zásadne neriešia bezpečnosť
cestnej premávky. Som si stý, že za posledných 10 rokov, keď vznikol systém veľkých
pokút, sa neznížil počet nehôd, ale naopak, sa výrazne zvýšil! 

Ďalej. V rôznych štátoch EU sú rôzne povolené limity obsahu alkoholu, pri ktorých
ešte nie je žiadna sankcia zo strany štátu. Údajne v Nemecku je táto hranica 0,5
promile a vraj vo Fínsku až 0,8 promile. Takže, ja Slovák som menejcenný v porovnaní
s Nemcom? Ako je možné, že Nemec môže a ja nie? Jednoznačne som diskriminovaný
touto EU vládou na Slovensku. Alebo je to šovinizmus a rasizmus proti Slovákom?

Efektívny systém bezpečnosti cestnej premávky nie je len represívny a teda len
pasívny! Systém sa musí doplniť o aktívnu časť, aby systém zodpovedal základným
zákonom tohto vesmíru a to dualite a hierarchii. Teda ... 

Za niekoľko posledných rokoch sa musia analyzovať nehody a vyhodnotiť štatisticky
napr. tieto údaje: Množstvo alkoholu v krvi (do 0,5 – 0,5 až 0,8 – 0,8 až 1,0 – 1,0 až
1,5, viac ako 1,5 promile), vek šoféra (do 25 – 25 až 30, 30 až 40, 40 až 50, 50 až 60,
60 až 70, viac ako 70 rokov), pohlavie, koľko km vodič najazdí ročne (do 5000 –
5000 až 20 000 – 20000 až 50 000 – 50 000 až 100 000, viac ako 100 000 km), koľko
rokov už má vodičský preukaz, v aute bol sám, alebo bolo viac osôb, výkon motora
auta (do 50 kW, 50 až 80 kW, 80 až 100 kW, 100 až 150 kW, viac ako 150 kW), aké
bolo počasie (slnečno – zamračené, ale nepršalo – pršalo – padal sneh), viditeľnosť
(cez deň, podvečer, skoro ráno, v noci), povrch vozovky (zlý, priemerný, dobrý, v zá-
krute opačne klopený), šírka cesty, predpokladaná rýchlosť jazdy (do 50, 50 až 70
km, 70 až 90, 90 až 120, 120 až 150, viac ako 150 km/h), a potom podrobne aspoň 50
kritérií, aká typická nehoda sa stala. 

Analyzovaním všetkých nehôd napr. za posledné 3 roky sa zistí, aké sú kritické
momenty. Na kritické objektívne situácie a subjektívne schopnosti rôznych vodičov
sa z vyhodnoteného štatistického súboru vytvorí nový koncepčný systém o nebez-
pečných okolnostiach a hierarchia schopností bezpečne šoférovať u rôznych ľudí.
Na základe toho sa vypracuje učebný systém a zaháji sa verejné učenie vodičov. V te-
levízii sa systematicky 3 krát za týždeň (v ten istý vysielací čas vo všetkých TV) bude
vysielať ten istý pol hodinový program, ako daná krízová situácia vzniká a prečo si
vodiči musia dať pozor na túto typickú nebezpečnú nehodovú situáciu a aké typy
ľudí majú väčšiu pravdepodobnosť, že danú nehodu spáchajú. 
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Skrátka, verejnosť sa musí učiť. Na základe štatistiky sa aj zmenia pasívne para-
metre, teda sankcie a značenie ciest a dopravné značky a povolená rýchlosť. Pre au-
toškoly sa vydá učebnica typických nehodových udalostí, ktorá sa bude predávať len
za symbolické ceny, napr. aj cez obecné úrady. Určite pre slovenské podmienky je
rýchlosť 60 km/h v obci lepšia, ako súčasná 50 km/h. Z 50 na 60 km/h sa skráti čas
dopravy o 20 % a teda zmenší sa počet áut na cestách o 20 %.

Mimochodom mám osobné veľmi záporné skúsenosti s policajtami na Slovensku.
Väčšina z tých policajtov, ktorí ma zastavili a pokutovali za porušenie predpisov
cestnej premávky boli agresívni, arogantní a neuveriteľne domýšľaví na svoju moc
nado mnou, že si môžu urobiť teraz so mnou čo chcú... Je dosť možné, že je to
úmysel tohto demokratického zločineckého systému – zastrašovať občanov a takto
aj inštruujú policajtov. Neviem. V každom prípade zastrašia takto len slabých a tí aj
tak nikdy o ničom nerozhodujú. Je ale možné aj to, že vedenie polície nevie, ako sa
spávajú ich radoví členovia. Z pohľadu psychológie takto sa správajúci človek, ktorý
neurvalým spôsobom využíva svoju „okamžitú“ mocenskú pozícu nad občanom,
bude mať asi výrazne nízke IQ? Je dokázané, že človek s nízkym IQ má aj nízku mo-
rálku a správa sa nadradene a agresívne v situáciach, keď môže ukázať „čo je on a čo
som ja“. Má Ministerstvo vnútra SR „zmapované“ IQ policajtov a svojich zamest-
nancov? Samozrejme, že neviem, aké je IQ slovenských policajtov. Alebo slovenská
polícia nevie, že musí vychovávať, aby ich členovia slúžili a nie terorizovali? Ale
možno je to úmysel, ako zmeniť politickú orientáciu Slovenska proti Západu? V tom
prípade je to dobrá stratégia... ha,ha. Policajti v Čechách sú na podstatne vyššej
úrovni.

Bezdomovci, ochrana proti exekútorskej mafii
Ten štát a politické zriadenie, ktorý ničí svojich obyvateľov tak, že na území tohto

štátu sú bezdomovci, tak takýto svinský skurvený systém treba okamžite zlikvidovať.
Ten národ, ktorý podporuje takýto zločinecký štátny systém, v ktorom sú bezdomovci,
je zdegenerovaný národ! Všimol som si, že viac ako 90 % bezdomovcov na Slovensku
sú muži?! Jasne – demokratická emancipácia žien! Som presvedčený, že u všetkých
mužov, ktorí sa stali bezdomovci za to môžu z 90 % ženy – či už matky týchto mužov,
alebo následne ďalšie ženy v živote týchto mužov. Ale hlavne štát je zodpovedný za to,
že umožňuje „legálne“ okrádať tých, ktorí nemajú tú „morálku“ a schopnosti brániť
sa proti sviňam, ktorí im to spôsobili. To je nie zvierací systém, pretože zvieratá
poznajú mieru, toto je systém „dementný“, ovládaný najhoršími zločincami, ktorí by
v „božskom“ systéme boli popravení a ich majetky zabavené! Jasné, že títo zničení
bezdomovci, sú určení systémom na rýchlu smrť. Ak niekto mňa chce „zabiť“ tak lo-
gicky sa budem brániť. Teda mám ja zabiť tých, ktorí chcú moju smrť? Majú bezdo-
movci zabíjať „slušných“ ľudí? Je morálne „Oko za oko“, teda „Smrť za smrť“?

Zločinecký demokratický systém samozrejme vyprodukoval zločincov, ktorí sa
združujú v rôznych „spolkoch“ a kamarátskych vzťahoch, za účelom maximalizácie
ich ziskov... Je to logické, pretože to isté robia aj banky a všetok finančný kapitál...
A konečným výsledkom tohto systému je okradnutie väčšiny obyvateľov. Preto na-
vrhujem, čo najskôr opraviť vzniknuté škody na Slovensku zo zavedenia „západných
skurvených“ hodnôt takto:
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1. Schváliť zákonom a potom to zaviesť aj do ústavy, presný zoznam majetku a jeho
tržnej ceny, o ktorý nemôže prísť žiadny občan Slovenska a žiadna exekúcia tento
majetok nemôže občanov odobrať. Okamžitý návrh : Minimálna plocha bytu na 1
trvale bývajúceho 15 m2 – minimálna úžitková plocha rodinného domu na 1 bývajú-
ceho 25 m2 – minimálny ďalší úžitkový pozemok k rodinnému domu 100 m2 na jed-
ného trvale bývajúceho - základné zariadenie obydlia ako nábytok, elektrospotrebiče,
počítač a pod. v „tržnej“ hodnote v danom čase vo výške 3000 EUR na jedného trvale
bývajúceho, osobné auto pre rodinu (alebo samostatne žijúceho) v tržnej hodnote
3000 EUR, oblečenie a obuv na jednu osobu v „tržnej“ hodnote 3000 EUR ... peniaze
na účte, ako rezerva pre jednú osobu vo výške 3 min. platov a pod. ... Jasné, že banky,
exekútori a rôzni úžerníci budú besniť, až im pena bude padať z papulí, ha, ha.
Nepôjdu tým sviňam peniaze od chudákov zo Slovenska na Západ!

2. Na základe vyššie uvedených minimálnych kritérii, požadujem okamžite zahájiť
odškodňovanie a štátne „ospravedlnenie“ sa všetkým bezdomovcom, ktorých tento skur-
vený systém štátnej moci okradol a zničil. Teda len tým bezdomovcom, ktorí mali bývanie,
pracovali, mali rodinu a ... ale systém ich najskôr duševne zničil a potom aj okradol. Tým
nemyslím tých, ktorí nikdy nepracovali a len využívali tento zločinecký demokratický
systém. Je to jedna banda – nízki zločinci a vysokí zločinci – rovnaké myslenie.

Trest smrti
Navrhujem zaviesť trest smrti. Trest smrti bude pre tieto prípady:

• Dokáže sa, že daný človek dlží takú čiastku, že aj keď sa mu znárodní a odoberie
všetok jeho súčasný majetok a odhadne sa jeho možný príjem za jeho život až do
veku jeho dôchodku ... aj tak nebude schopný splatiť svoje dlhy – bude odsúdený
na trest smrti. Tu myslím hlavne na rôznych oligarchov, bankárov, podnikateľov,
politikov a na podobný „duchovný odpad“. Určite sa budú prešetrovať všetky veľké
privatizácie socialistického majetku a aj majetkové pomery od roku 1989.

• Ak nejaký človek spáchal vraždu z dôvodu psychickej poruchy – má nízke IQ,
alebo je celoživotný sadista, iné ... bude odsúdený na trest smrti.

Tresty smrti sa zrealizujú do 6 mesiacov. Ak sa neskôr dokáže, že nejaký sudca,
alebo svedok, alebo iný sfalšoval dôkazy proti tomu, kto bol popravený, bude popra-
vený aj daný sudca, svedok, iný. To bude sranda... Ten, kto falšoval, klamal, sudca
nesprávne rozhodol ... bude popravený tiež. Sudcovia, ktorí budú mať „strach“ zo
zodpovednosti, nesmú zastávať takéto pozície moci!

Školstvo
Viete, že od socializmu (1989) klesla úroveň technických vysokých škôl na Slo-

vensku v priemere asi o 30 až 40 %? Sú to v mnohých prípadoch teraz len také lepšie
stredné školy! Ako je možné, že socializmus produkoval podstatne vyššiu kvalitu
technického, aj všeobecného vzdelania, ako súčasný demokratický systém?! Alebo
socializmus bol lepší systém ako demokracia? Ja som si tým istý, že socializmus na
Slovensku bol lepší ako demokracia na Slovensku... V súčasnosti absolventi mnohých
slovenských univerzít a študijných špecializácii nie sú schopní získať prácu. Tak
prečo chodia vaše deti do takýchto neužitočných demokratických škôl?! Slovenské
školy produkujú neschopných a málo užitočných ľudí. A kto za to môže? Samozrejme,
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že všetky doterajšie demokratické vlády a demokratické politické strany, ktoré sa
dostali do parlamentu! Však kto iný by mal byť za to zodpovedný?! Len oni a s ich
západnými hodnotami a filozofiou Západu! Ale ak si myslíte, že v Anglicku Vaše
deti získajú podstatne lepšie vzdelanie...?? ha, ha, tak ste totálni hlupáci! Úroveň
štátnych a aj mnohých súkromných škôl vo Veľkej Británii je podstatne nižšia, ako
na Slovensku!!! Chápete?, aká degenerácia vzdelávania prišla k nám zo Západu?!

Školstvo sa musí vrátiť k nášmu socialistickému slovanskému „totalitnému“ sys-
tému školstva. Z demokratického školstva sa nedá prevziať NIČ! My Slováci, sme
mali na Slovensku (asi od r. 1970 do 1990) špičkové školstvo a nemá význam, aby
sme preberali nejaké retardované západné vzory. Naše bývalé československé školstvo
bolo špičkovej úrovne a len dúfajme, že dosiahneme raz tú technickú vzdelanostnú
úroveň, ktorá tu bola za socializmu. 

Školstvo sa musí rozdeliť na súkromné a štátne. Štátne školy budú bezplatné, ale
študenti budú prijímaní a budú môcť ukončiť danú školu len tak, ak splnia požado-
vanú kvantitu a kvalitu vedomostí. Súkromná škola bude existovať len z platieb za
svojich žiakov a nedostane žiadne dotácie!!!! Preboha, prečo dávať štátne peniaze
a zisky z nich súkromníkom a individualistom?! Však je to nezmysel. Tá štátna uni-
verzita, stredná škola, základná škola, ktoré nedodržia stanovenú štátnu úroveň,
budú zrušené, alebo personálne a ináč reorganizované. Samozrejme, že pre zaostá-
vajúce deti, najviac z prostredia Cigánskych rodín, budú vytvorené špeciálne základné
školy, ktorých cieľom bude naopak len 100 % dochádzka detí a maximalizácia rozvoja
vzdelania týchto zaostávajúcich detí.

Nastavená úroveň štátnych vysokých škôl musí  byť taká, že štandardne kvalitnú
„štátnu“ vysokú školu bude schopných ukončiť maximálne 5 – 10 % populácie. Taká
bola úroveň aj za socializmu na Slovensku. Tak sa oddelí kvalita od priemernosti! 

Súkromná škola nemá záujem na kvalite vzdelania ich absolventov, ale ich konečný
záujem je len ich zisk! Súkromné školy preto treba významne redukovať a obmedzovať
tým, že budú mať financie len z poplatkov ich študentov – teda ich rodičov. Ak rodič
chce zaplatiť vzdelanie svojho dieťaťa v súkromnej škole bez toho, aby si zistil kvalitu
absolventov končiacich túto školu, tak je to problém toho somára. Možnosť študovať
na štátnej vysokej aj strednej škole bude len na základe dosahovania požadovanej
kvality a kvantity vedomostí. Ktorý študent nesplní kritéria, bude zo štátnej – bezplatnej
– školy vylúčený. To bude kvalita, ako za socializmu!! Samozrejme, že bohatí rodičia
môžu svojim „hlúpym a lenivým“ deťom zaplatiť nekvalitnú súkromnú školu... Ale
možno bude najlepšie regulovať počty súkromných škôl aj tak, že sa bude zisťovať
kvalita končiacich študentov a ich uplatnenie v praxi. Ak sa do jedného roka neza-
mestná vo vyštudovanom obore min. 80 % absolventov, tak sa overí kvalita ich vzde-
lania a ak táto kvalita bude významne nižšia ako u štátnych škôl, tak sa škola zruší.

Ak kvalifikovaný človek, ktorý vyštuduje v kvalitnej štátnej škole zadarmo, nebude
pracovať na Slovensku, tak Slovensku vzniknú obrovské škody. Nadpriemerné ekono-
mické efekty pre štát produkujú nadpriemerne schopní a tiež aj vzdelaní ľudia. (Hoci
výška odborného vzdelania v mnohých prípadoch nie je úmerná výške schopnosti.)
Preto ak zo Slovenska odchádzajú schopní vzdelaní ľudia, je to obrovská ekonomická
škoda pre štát. Preto človek, ktorý na Slovensku vyštuduje zadarmo základnú školu,
prípadne aj strednú školu, nehovoriac o vysokej škole a odíde zo Slovenska, nebude
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pracovať na Slovensku ...musí štátu zaplatiť náklady za jeho štúdium! Navrhujem cenu
za štúdium rozložiť na 10 rokov a ak sa medzi tým absolvent vráti pracovať na Slovensko,
tak určitá významná časť zaplatenej časti „ceny školného“ sa u vráti. Táto „cena školného“
je samozrejme smiešna!, oproti tomu, čo Slovensko stratí z toho, že tento schopný
človek odíde do zahraničia a platí dane tam! Západ získava zadarmo našich schopných
Slovákov... Ste somári? Chápu rodičia, že ak ich potomkovia pracujú v zahraničí na
cudzích dôchodcov, tak nepracujú na svojich, ktorí ich vychovali?

Musí sa vytvoriť hierarchický systém na základných školách! Na základných
školách musia byť špecializované krúžky, ktoré budú môcť navštevovať deti, ktoré
budú nadpriemerne schopné. V združení niekoľkých geograficky blízkych základných
škôl sa musia vytvoriť špecializované výučby vyššej úrovne matematiky, fyziky,
chémie, biológie ... Deti sa musia učiť vzťahu k prírode (a predkresťanskému Slovan-
stvu). Preto na všetkých ZŠ sa musia povinne zriadiť školské záhrady a deti do 5.
triedy musia pestovať zeleninu, ktorá sa potom bude používať v školskej jedálni. Na-
vrhujem, aby rozloha záhrady na 1 žiaka od 1. triedy až do 5. triedy bola povinne as-
poň 0,2 m2. Bolo by dobré, aby sa chovali aj nejaké nenáročné hospodárske zvieratá
ako sliepky, husi, ovce... Treba deti aj učiť, ako pestovať ovocné stromy. Ak škola ne-
dokáže zaistiť dostatočne veľké záhrady vo svojom areáli, tak školám musia prenajať
vhodné pozemky obce, družstvá a farmy v okolí mesta. 

Učitelia mi hovoria, že po každej reforme školstva je výsledok vždy horší. Teda
každá reforma školstva zhoršuje úroveň vzdelávania našich detí! Učiteľka na gymnáziu
mi ukazovala, aké mali učebnice pred 20 rokmi a aké majú teraz – akoby pre retardov...
Kto chce znižovať vzdelanie našich detí?! Som si istý, že Západ zámerne a systematicky
znižuje úroveň školstva na Slovensku, aby sme zostali debilní, aby naše deti boli hlúpe...

My máme byť len otroci Západu. Nesmieme mať schopné deti. Nesmieme mať bu-
dúcnosť!! Naše deti majú byť neschopné samostatnosti a veriť nezmyslom ako femi-
nizmus, homosexualita, multikultúrna spoločnosť, humanizmus, ľudské práva, práva
zvierat, tolerantnosť ... demokracia ... rovnoprávnosť a slobodná tržná ekonomika...

Musíme nastaviť úroveň školstva, aká bola za socializmu – za éry Ruska (So-
vietskeho zväzu) na Slovensku! V súčasnosti Západ cez slovenské prostitútky Západu
na úrovni predsedu vlády, ministerstiev a prezidenta rušia špeciálne školy pre zaostalé
deti a prideľujú ich do bežných základných škôl. Takto zámerne chcú znížiť úroveň
vzdelania masy slovenskej mladej generácie a chcú zo Slovákov urobiť debilov. Je
jasné, že ak v triede bude z 25 žiakov 5 zaostalých, tak ak učiteľ bude chcieť naučiť
niečo aj týchto „mozgovo“ menej vyvinutých žiakov, tak musí sa výrazne znížiť
úroveň výučby! Budeme už skoro ministra školstva, predsedu vlády, prezidenta ...
súdiť za vlastizradu!

Mozog človeka sa rozvíja intenzívne asi do 8 – 15 rokov a potom dobre asi do 20
rokov. 

Keď mala moja dcéra asi 8 rokov, zistil som, že je „mozgovo retardovaná“. Nebola
schopná „koordinovane“ preskočiť po kameňoch cez potok. Keď som to videl, tak som
okamžite dal vinu za dcérinu „mozgovú“ nedostatočnosť svojej žene. Ale potom som
pochopil, že ja otec, ako dôležitejší pri výchove detí, ako je matka, som pod vplyvom
degenerovanej demokracie (a duševne chorej kresťanskej emancipácie žien) sklamal
svoje dieťa. Ja, ako otec, som mal určiť hodnoty pre rodinu a teda aj pre ženu a dcéru!
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Začal som s dcérou trénovať tenis a potom aj ping-pong. Asi 2 krát za týždeň tenis.
Neskôr však hlavne stolný tenis sa ukázal, ako účinná liečba „mozgovej zaostalosti“.
Moja dcéra po 7 rokoch hry tenisu a stolného tenisu má už mozog normálny. Skáče
cez potoky a korene stromov v lese ako srna... Je to logické, pretože loptička v stolnom
tenise lieta veľkou rýchlosťou a mozog na to musí reagovať a teda sa vyvíjať!

Stolný tenis je doslova „mozgový šport“. Ľudia, ktorí zostanú „mozgovo, teda ma-
teriálne“ nevyvinutí, budú mať vo vyššom veku depresie... a jednoducho budú hlúpejší,
než by boli, keby hrali v detstve loptové hry! Požadujem, aby sa na všetkých základ-
ných školách na Slovensku hral povinne stolný tenis. Deti, ktoré budú hrať túto
hru, min. raz za týždeň a min. 5 rokov, tak sa im dramaticky lepšie vyvinie ich
mozog, ako deťom, ktoré túto „mozgovú“ hru nebudú pestovať vôbec. Navrhujem,
že raz za týždeň sa v školskej telocvični rozostaví 15 stolnotenisových stolov (najlepšie
v piatok) a za ten jeden deň sa v telocvični „povinne“ vystriedajú všetci žiaci základnej
školy. Samozrejme, že športové krúžky stolného tenisu pre záujemcov môžu pokra-
čovať aj v sobou a nedeľu. Dokonca pre všetkých športovcov „predpisujem“ tréning
stolného tenisu trvale. Navrhujem, aby sa vytvorila štátna firma, ktorá bude vyrábať
všetky základné výrobky od stolov až po loptičky pre štátne školy, aby sa minimali-
zovala ich cena a maximalizoval účinok tohto masového „mozgového“ športu. S ras-
tom veku dieťaťa sa už postupne znižuje účinok športov na mozog. Preto najinten-
zívnejšie majú športovať deti vo veku 4 až 8 – 10 rokov.

A zásadne dôležité nakoniec. Citujem z videa od ruského vedca a pe-
dagóga V.F. Bazarnyjho „O oddelenom vzdelávaní“: 

„Prečítal som deťom v zmiešanej triede rozprávku, kde boli chlapci aj diev-
čatá spolu. Ale chlapci si zapamätali jedno a dievčatá úplne iné. Dievčatá
oslovuje jedno a chlapcov úplne iné. A začal som sa zamýšľať nad tým, ako
pracovať s triedou, ako zaujať deti. To čo zaujíma dievčatá, nezaujíma chlap-
cov. To čo zaujíma chlapcov, nezaujíma dievčatá. Za týchto podmienok sa
učiteľ nachádza v móde výuky orientovanej na vzbudenie záujmu, v móde
nátlaku, nútenia ... dračej hlavy. Poslušnosť, disciplína a trestanie. A to je
všetko. A to sú základy tejto školy. Učiteľ nemôže zaujať v zmiešanej triede,
kde sú chlapci aj dievčatá. To je zákon. Nemusí sa vám to páčiť. Mnohým
sufražetkám – feministkám sa to nepáči. Mnohým ľuďom a mamičkám sa to
nepáči. Ale to je zákon. Dievčatá zaujímajú určité obrazy, význami, city.
Chlapcov úplne iné. Takzvané archetypy. A teraz dám otázku všetkým riadi-
teľom základných škôl, ktorí 1. septembra posudzujú škloskú zrelosť a dávajú
chlapcov a dievčatá do jednej triedy podľa veku, keď dievčatá sú o 2 roky vý-
vojovo dopredu. Duchovne aj geneticky. Taká je príroda. Chlaci zaostávajú
o 2 roky... Žena učiteľka zameriava emócie, témy, informácie na dievčatá.
Dostáva od dievčat spätnú reakciu a chlapci zostávajú mimo. A chlapcov ne-
zaujíma to, čo zaujíma dievčatá. Hlavný dnešný problém v pedagogike – na
prvom mieste sú to chlapci. A ďalšia otázka: Chlapci potrebujú 4x až 6x viac
pohybu ako dievčatá. A opäť na základe čoho? Chlapci a dievčatá sú psycho-
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logicky nekompatibilní. Pred týmito jednoduchými vecami sa zatvárajú oči
a uši a samoľúbo sa to ignoruje. Urobili sme experiment v jednej základnej
škole. Zašli sme do triedy a poslali všetkých chlapcov preč a pýsali sme sa ako
sa cítia v triede bez chlapcov. Potom sme to isté urobili naopak a pýtali sme
sa chlapcov, ako sa teraz cítia bez dievčat v triede. Tak toto je treba zapísať.
Ako chlapci hovoria, ako ich dievčatá potláčajú. Tak 15 bodov sme za-
znamenali, to je snáď lepšie nepublikovať. Proste urážky dievčat. Proste
chlapci to vnímajú ako na nich páchané násilie. Potlačená vôľa, sloboda.
Po chlapcoch sa chce, aby boli ako dievčatá – prispôsobiví, poslušní, chce
sa po nich, aby boli ako dievčatá. Tu dochádza k zlomu v začiatku muža.
Som proti oddelenej výučbe, keď niekde na západe sa v jednej škole učia
chlapci a v druhej dievčatá. Na Západe je oddelené vzdelávanie pre elitu,
aby boli vychované osobnosti, ktoré potom môžu pásť ostatné ľudské stádo...
Všetky prestižné univerzity majú oddelené vzdelávanie. Osobnosť vychováte
len pri oddelenej výučbe. My sme to ale urobili jednoduchšie, máme paralelné
triedy. A akonáhle sme triedy rozdelili, uvideli sme zázrak. Deti prestali byť
tak nemocné, chlapci aj dievčatá. Chlapci začali rozkvitať, začali sa otvárať,
neboli potlačení, zovretí, nikto sa im nesmeje pri tabuli. Pretože chlapci diev-
čatám nestačia, pretože dievčatá sú viac vyspelé, zrelé. Mám už 10 alebo 12
absolventských ročníkov – nevyskytujú sa rozvody. Pred rozdelením výučby,
bolo chlapcov s vynikajúcim prospechom okolo 3 % – a po rozdelení tried sa
počet premiantov zvýšil 8x až 10x. V oddelených triedach môže učiť muž aj
žena, ideálne je to 50 na 50. Žiadna segregácia. Chlapcom len muži a diev-
čatám len ženy, to by nebolo správne. Overovali sme to, sledovali sme to.
V Rusku je teraz asi 700 škôl, kde je oddelené vyučovanie. Je to málo. Väčšinou
nie sú odporcovia učitelia, ale rodičia, ktorí majú dievčatá. To je nejaký ne-
vedomý hlbinný pocit – oni si myslia, že dievča vládne. Svet je naopak. A to
je už od narodenia. Dievča prichádza na svet s 2 ženskými chromozómami
a chlapec s jedným mužským a druhým ženským – napol chlapec a napol
dievča. X a Y. A tak chlapcom je predurčené prekonať v sebe ženský začiatok.
Neistotu, strach, nekľud atď. Prekonať to v sebe. Ak sa to chlapcovi nepodarí
v sebe prekonať, tak na celý život zostane žene podobným mužom.

Súčasné „západné“ školstvo ničí mužov, produkuje duševne choré feministky
a títo zničení systémom sa potom nenávidia a bojujú proti sebe. Muž a žena vypro-
dukovaná Západným školstvo sú bez psychických defektov len výnimočne. Ja si my-
slím tiež, že zmiešané vzdelávanie chlacov a dievčat v jednej triede významne
stimuluje homosexuálny vývoj psychiky dieťaťa. Treba urobiť seriózny výskum na
Slovensku, pretože na Západe to už nie je možné. Na Západe chcú islam a súčasne
podporujú aj homosexualitu, TGBT agendu, pritom sa však tieto dve veci zásadne
vylučujú – islam je podstatne nenávistnejší k homosexuálom a lesbičkám, ako kres-
ťanstvo ... Je jasné, Západ je duševne chorý, však tí blázni vôbec nevedia, čo chcú.
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Ochrana spoločnosti proti západnej feminizácii 
Západ nám na Slovensku zaviedol „právny poriadok“, ktorý nekriticky výrazne

zvýhodnil ženu a zásadne znevýhodnil muža v manželstve. Zákon o hierarchii do-
kazuje, že je to omyl. Navrhujem zaviesť zákonný princíp, že pri rozvodoch bude
mužom celkovo prideľované toľko detí, ako ženám. Teda u každého sudcu sa bude
sledovať, koľko detí pridelil na výchovu u rozvedených manželstiev ženám a koľko
mužom. Za 1 rok sa toto musí približne rovnať. Teda 50 % ženám a 50 % mužom.
Muži určite nie sú horší ako ženy a preto treba tak aj prakticky realizovať rozvody.
(Dokonca islam tvrdí, že muži sú lepší ako ženy a preto muži majú biele oblečenie
a ženy čierne.) Treba zvlášť sledovať ženy sudkyne, pretože medzi nimi je veľa duševne
chorých (pravdepodobne aj sexuálne frigidných) feministiek. Ten sudca, ktorý toto
nesplní, bude odvolaný a na základe jeho odvolania, budú zrušené všetky jeho minulé
sudcovské verdikty a budú dané prípady znova posudzované novým sudcom!!

Po zavedení tohto zákona sa určite dramaticky zníži počet rozvodov. Je už šta-
tisticky psychologicky doložené, že deti, ktoré boli vychovávané matkami bez otcov,
sú podstatne viac duševne „nekomplexné“, ako deti, ktoré boli vychovávané len
otcami. Teda je jasne dokázané, že muži dokážu vychovať deti podstatne lepšie
než ženy! Prečo sa verejnosť o tomto neinformuje? Ďalej. 

Majetok sa bude deliť medzi manželmi (ak nemajú platnú manželskú zmluvu)
buď na princípe „rovnosti“, alebo na princípe „skutočnosti“, teda podľa toho, kto
priniesol do rodiny koľko financií. Prínos ženy sa bude považovať po dobu materstva
vo výške 1,1 násobku minimálnej mzdy. Ten, kto podá žiadosť o rozvod bude mate-
riálne znevýhodnený a teda majetok sa bude deliť tak, aby bolo toto delenie pre
neho nevýhodné. Teda ak napr. podá žiadosť o rozvod muž a on priniesol do rodiny
viac financií ako žena, bude sa majetok deliť na princípe „rovnosti“. Ale ak napr.
podá žiadosť o rozvod žena a muž priniesol do rodiny viac financií, bude sa majetok
deliť podľa princípu „skutočnosti“. Takto sa tiež výrazne zníži rozvodovosť a ochráni
sa výchova detí v rodinách, aby dieťa malo aj matku a aj otca. Keď dosiahne najmladšie
dieťa 19 rokov, prestane platiť toto pravidlo a takáto ochrana detí. 

Súčasne sa upraví zákon o domácom násilí tak, že ak sa preukáže, že žena psychicky
dráždila a teda týrala muža, tak si bitku zaslúžila a muž nebude trestne stíhaný,
naopak žena bude potrestaná.

Homosexualita
Je dokázané, že homosexualita je duševná choroba, ktorá sa dá a má liečiť – odka-

zujem na C. G. Junga. Samozrejme je mi ich ľúto, poznám niekoľkých, ale musíme
ich liečiť a nie nič! Je to tiež organizovaný rozvrat národa a štátu. Preto navrhujem
v uzákoniť tresty väzením pre ľudí, ktorí budú vedome propagovať zničenie národa
touto deviáciou. Ja nechcem vraždiť duševne chorých, ako to robil Hitler. Ale nie je
možné propagovať a šíriť duševné choroby! Títo šíritelia choroby však musia niesť
následky svojich protiľudských činov – chcú zabiť, tak budú zabití!

Médiá – televízia, rozhlas, noviny, internet
Médiá musia slúžiť cieľom duchovného zlepšovania človeka, aj jeho života. Teda

nie tupá zábava, ale vzdelávanie. Média, ktorým bude dokázané, že nevzdelávajú,
budú zlikvidované! Preto navrhujem tento systém regulácie:
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Televízia: Vysielací čas na Slovensku bude rozdelený na:
• Hlavný vysielací čas (HVC) – od 18:00 do 23:30 hod
• Nočný vysielací čas (NVC) – od 23:30 do 5:00 hod
• Ranný vysielací čas (RVC) – od 5:00 do 14:00 hod
• Ostatný vysielací čas (OVC) – od 14:00 do 18:00 hod 

Programy budú rozdelené na tieto kategórie:
• Vzdelávacie a inštruktážne (VaI)
• Zábavné slovenské (ZS)
• Športové prenosy (ŠP)
• Domáca slovenská filmová aj divadelná tvorba (SFT)
• Filmy a relácie slovanských národov (okrem českých) (FSN)
• České firmy a relácie (ČF)
• Svetová kinematografia (okrem tu vyššie uvedených) (SK)
• Správy zo sveta (SZS)
• Správy z domova SZD)

V HVC, RVC a OVC bude povinný obsah všetkých televíznych kanálov na Slo-
vensku takýto: VaI – 20 %, ZS – 10 %, ŠP – 10 %, SFT – 10 %, FSN – 10 %, ČF – 10%,
SK – 15 %, SZS – 8 %, SZD – 7 %

V NVC bude vysielanie relatívne voľné, môžu sa vysielať aj vraždy a násilie, sex,
porno ... bez obmedzenia.

V HVC, RVC, OVC bude povinný obsah tento: VaI – 55 %, ŠP – 20 %, SFT – 5 %,
FSN – 10 %, ČF – 10 %

Okrem toho navrhujem základnú podmienku pre HVC, RVC a OVC túto :
• 50 % programov bude slovenských, českých, ruských, poľských, ukrajinských, bul-

harských a iných slovanských štátov,
• 20 % programov bude z produkcie iných európskych štátov,
• 30 % z produkcie ostatného sveta (požadujem z USA max. 15 %).

Noviny a časopisy: Zakáže sa bulvár a primitivizmus – ako za socializmu!
Rozhlas a rádia: Požadujem vysielať 50 % slovenskej hudby, 30 % ostatnej Slovanskej

hudby a len 20 % degenerovanej západnej a inej hudby. V médiách sa nesmú propa-
govať omyly a duševné choroby, ako homosexualita, feminizmus, demokratická
emancipácia žien, mylné náboženstvá ... Vlastnícky podiel u všetkých médií musí
byť aspoň 67 % občanov Slovenska, ktorí nemajú žiadne cudzie občianstvo a žijú
trvale len na Slovensku.

Hazardné hry
Hazardné hry sú len na okradnutie hrajúcich. Na celom území Slovenska sa zakážu

všetky hazardné hry. 

Prevencia proti islamu, podpora rodenia detí u domáceho obyvateľstva
Multikultúrna spoločnosť definitívne zlyháva. Vždy bolo jasné, že je to totálny

nezmysel. Islam totiž nie je iná kultúra, ale iný svetonázor. Preto zákonite musí do-
chádzať k rozdeleniu obyvateľstva a potom aj štátu na dva systémy. Pre Slovensko
navrhujem toto: Nepovoliť stavbu žiadnej mešity. Nedať občianstvo žiadnej osobe,
ktorá vyznáva islam. V prípade, že osoba vyznávajúca islam uzavrie manželstvo
s kresťanom, dostane len dlhodobý pobyt.
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Ako to dopadne s islamom na Západe, bude zrejmé za 10 – 30 rokov. Ja tvrdím, že
v štátoch západnej EU budú občianske vojny. Píše sa, že ľudstvo je na našej planéte
premnožené a treba znížiť počet ľudí na Zemi. Tak ale potom nechápem, prečo úrad-
níci v Bruseli chcú zvyšovať počty ľudí v EU z Afriky... Ale teda dobre. 

Chcete dramaticky zvýšiť pôrodnosť slovenských kresťanských žien? Aby Slovensko
malo plno nových detí? Jednoduchá vec!! Urobte to tak, ako to robili na Slovensku
za socializmu. Výrazne daňovo zvýhodnite rodičov – rodiny, ktorí majú deti. Na-
vrhujem motivácie takto:
• Ľudia do 28 rokov ak nebudú mať deti, budú platiť základné dane.
• Muži, ktorí po 28 rokov nebudú mať deti, budú platiť dane zvýšené o 20 % a po 35

rokov zvýšené o 40 %.
• Manželia (partneri), ktorí budú mať 1 dieťa, budú mať zľavu 5 % na týchto daniach

po dobu školskej dochádzky dieťaťa, maximálne do jeho veku 25 rokov.
• Manželia (partneri), ktorí budú mať 2 deti, budú mať zľavu 25 % na daniach po

dobu školskej dochádzky 2 detí, maximálne do ich veku 25 rokov.
• Manželia (partneri), ktorí budú mať 3 a viac detí, budú mať zľavu 60 % na daniach

po dobu školskej dochádzky min. 3 detí, maximálne do ich veku 25 rokov.
• Tie manželstvá, ktoré sa (počas školskej dochádzky detí) rozvedú, budú mať zníženie

odpustených daní vo výške 50 %. Tak sa tiež zníži rozvodovosť. 
• Ženy, ktoré nebudú mať do 28 rokov aspoň 1 dieťa (ak nemajú zdravotné problémy)

– hoci aj mimomanželské – budú platiť dane o 40 % vyššie, ako základné najvyššie.
Ak chceme mať veľa detí na Slovensku, tak musíte materialisticky motivovať hlavne
ženy, potenciálne rodičky.

Zákon, ktorý sa schváli, bude mať platnosť až do ukončenia školskej dochádzky
týchto detí, alebo veku 25 rokov týchto narodených detí. Teda nebude možnosť
novou vládou obmedziť, alebo zrušiť tieto záväzky predchádzajúcej vlády!! Ak sa
uzákoní na Slovensku tento plán, tak do 2-3 rokov sa začne rodiť minimálne 2 krát
viac detí, ako teraz. Všetci budú chcieť mať deti a platiť štátu nižšie dane! Tak načo
sú nám tu teda Afričania a Araby? Nech si znížia pôrodnosť v Afrike, ak majú veľa
detí!, ako to urobili aj v Číne.

Je jasné, že na dôchodcov pracujú ich deti a potom aj vnúčatá. Teda, ak nejakí
rodičia vychovali viac pracujúcich detí (dôležité, že tieto ich deti pracujú a nie sú
príživníci), tak ich to stálo aj viac námahy a peňazí a preto menej ušetrili počas
svojho života. Preto tí rodičia, ktorí nevychovajú žiadne dieťa, budú mať znížený dô-
chodok napr. o 40 % – tí, ktorí vychovajú 1 dieťa, budú mať znížený dôchodok o 20
% – tí ktorí vychovajú 2 deti, znížený dôchodok o 5 % – tí, ktorí 3 detí, zvýšený dô-
chodok o 20 % – tí ktorí 4 deti, zvýšený dôchodok o 35 % a za každé ďalšie dieťa zvý-
šenie dôchodku o 10 %. Teda toto len u detí, ktoré trvale pracujú a hlavne odvádzajú
dane na Slovensku!! 

Toto je objektívna motivácia pre rodičov mať viac detí a ich aj vychovať tak, aby
poctivo pracovali – teda v starobe pracovali aj na svojich rodičov. Deti rodičov, ktoré
nepracujú, sú príživníci. Preto naopak ich rodičia musia mať znížený dôchodok. Za
každé dieťa rodiča, ktoré nepracuje viac ako 12 mesiacov, navrhujem znížiť dôchodok
rodičov o 10 %. Teda ak majú rodičia 10 detí, ktoré nepracujú, tak nebudú mať žiadny
dôchodok. Ak sa zistí, že kradnú, tak treba zistiť ich cenu a ak ich cena bude nižšia ako
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cena života, treba ich dať na „doživotné nútené práce“!! Deti, ktoré pracujú v zahraničí,
nech platia ich rodičom na dôchodok... Je možné, že veľa detí v zahraničí „sa vysere“
na svojich rodičov a tak títo rodičia nebudú mať žiadne zvýšené dôchodky! Toto je
spravodlivé. Nech sa deti starajú o svojich rodičov... je pravdepodobné, že niektoré deti
za týchto podmienok aj zabijú svojich rodičov, aby sa o nich nemuseli starať... ha, ha.
To bude len dobre – nech sa nízke duchovné kasty vyvraždia medzi sebou.

Zahraniční Slováci
Veľa Slovákov odišlo do zahraničia. Slovensko potrebuje nadaných a schopných

ľudí. Najlepšie slovenskej národnosti. Pretože Slovák je pre nás podstatne lepší investor,
ako ktokoľvek iný. Preto treba motivovať takýchto zahraničných Slovákov pre návrat
do vlasti. Navrhujem napríklad takúto motiváciu pre schopných Slovákov:
1. Ten, kto pracoval v zahraničí dlhšie ako 10 rokov a získal v zahraničí nárok na bu-

dúci dôchodok, ak sa vráti trvale žiť a pracovať na Slovensku, bude mať znížený
odvod do dôchodkového systému o 20 % oproti bežnej sadzbe.

2. Ten, kto pracoval v zahraničí dlhšie ako 10 rokov a kto založí na Slovensku firmu
a bude zamestnávať viac ako 5 pracovníkov po dobu 5 rokov, bude mať ďalších 10
rokov zľavu na dani zo zisku vo výške 20 % oproti bežnej sadzbe.

3. Ten, kto pracoval v zahraničí dlhšie ako 10 rokov a kto založí na Slovensku firmu
a bude zamestnávať viac ako 20 pracovníkov po dobu 5 rokov, bude mať ďalších
10 rokov zľavu na dani zo zisku vo výške 40 % oproti bežnej sadzbe.

4. Ten, kto pracoval v zahraničí dlhšie ako 10 rokov a kto založí na Slovensku firmu
a bude zamestnávať viac ako 50 pracovníkov po dobu 5 rokov, bude mať ďalších
10 rokov zľavu na dani zo zisku vo výške 60 % oproti bežnej sadzbe.
Viem, že je to diskriminačné proti Slovákom trvale žijúcim na Slovensku. Ale je

to „asi“ (neviem) stále podstatne lepšie zvýhodniť Slováka, ako cudzinca...?

Verejné zákazky
Verejné zákazky budú môcť získať len firmy, ktorých majitelia aj konatelia, nebudú

mať deti na školách v zahraničí. Ak niekto poslal svoje deti do školy do zahraničia,
tak to je jasný dôkaz, že :
• Sere na školský systém na Slovensku a teda aj na celé Slovensko a hovorí svojim

deťom , že Západ je úžasný a my na Slovensku sme somári.
• Je to nepriateľ Slovenska. Pretože otvorene, aj skryte, propaguje Západ proti Slo-

vensku. Je to duchovný „poturčenec“, ktorý je náš úhlavný nepriateľ!!
Nepriatelia Slovenska (poturčenci) nesmú mať žiadne verejné peniaze z našich

slovenských daní!! Mor ho!! ... a za Slovanov.

Slovenská ekonomika a ochrana proti podvodom 
Súčasné daňové zákony dusia technický rozvoj Slovenska. Treba podporiť domácu

výrobu, technickú zdatnosť, vedecký výskum, inovácie. Významne treba podporiť
vývoz. Navrhujeme preto okamžite upraviť dane takto:
1. Vzdelávanie, vydávanie vzdelávacích kníh ... – daň zo zisku len 5 %.
2. Zábava, hudba, profesionálny šport, televízia, ostatné médiá, reklama... – daň zo

zisku 50 %.
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3. Masový šport detí aj dospelých ... – žiadna daň.
4. Domáci obchod, sprostredkovanie... daň zo zisku 30 %.
5. Služby... daň zo zisku 20 %
6. Výroba priemyselná aj poľnohospodárska ... daň zo zisku 10 %.
7. Dodávka do zahraničia (výrobkov, služieb, všetko, aj obchod ) ... daň zo zisku 7%.
8. Vývoj a výskum ... daň zo zisku z predaja výsledkov výskumu a vývoja v zahraničí

... daň zo zisku 3 %.
9. Ostatné ... daň zo zisku 20 %
10. Zaviesť daň z luxusu. Ten, kto bude vlastniť čokoľvek luxusné, bude platiť výrazne

vysokú daň za takýto luxus – navrhujem 75 % z ceny tovaru, alebo služby. Urobí
sa podrobný zoznam vecí a služieb a ich cien – čo je luxus.

11. Zaviesť daň z extrémneho luxusu – 200 % z cien aj služieb. Určí sa presne, podľa
ceny daného tovaru alebo služby, čo je snobizmus a čo nie je.

12. Zaviesť daň z poškodzovania životného prostredia. 
V prípade bodov 10. až 12. Ak si niekto kúpi luxusný tovar v zahraničí, musí ho

priznať a zdaniť na Slovensku. V prípade, že tak neurobí a daňový úrad to zistí,
dostane naviac pokutu vo výške 500 % ceny tovaru s daňou.

Dňa 4.11.2018 som si v Kauflande kúpil dve čierne pivá. Jedno GUINNESS za 1,7
EUR a druhé Steiger za 0,75 EUR. Čakal som, že to slovenské bude podstatne horšie...
Opak bola pravda, Staiger bolo lepšie než to chemické pivo GUINNESS bez chuti.
Takto Západ podvádza aj v cenách. Navrhujem všetky tovary hodnotiť a len najlepšie
pivo/tovar určí svoju cenu a všetky ostatné musia mať ceny maximálne podľa ceny
najlepšieho. Hodnotiteľská komisia bude pozostávať z 50 % zástupcov štátu a 50 % zá-
stupcov výrobcov. Ak obrat predaja daného typu výrobku bude viac ako 5 miliónov
EUR za rok, už bude musieť mať hodnotenie. Hodnotenie všetkých tovarov sa bude
robiť raz za 2 roky až za pol roka, podľa celkovej sumy predajov. Veľké predaje častejšie
hodnotenia. Počet členov komisie bude min. 4 a max. 10. Slovensko zriadi samostatné
oddelenie pri ministerstve obchodu, ktoré sa bude špecializovať na hodnotenie tovarov.
Výrobcovia si založia komory, ktoré budú pre každý tovar delegovať hodnotiteľov.
U tovarov, ktoré majú veľký predaj bude ako najkvalitnejších možné uviesť aj viac ako
1 výrobok, avšak všetci musia mať ceny, ako stanoví ten s najnižšou cenou. A niekto
bude chceť predávať svoj výrobok za vyššiu cenu, bude platiť špeciálnu daň z obratu vo
výške 50 % z ceny takéhoto výrobku, ha, ha. U liekov sa stanoví hodnotenie podľa
účinnosti na danú chorobu, alebo súbor chorôb. Platnosť hodnotenia u liekov bude na
2 roky a počet členov komisie bude 15, kde štát bude mať 10 členov a výrobcovia 5.

Štátna správa
V demokracii z princípu jej podstaty vládne zločinnosť, odborná nekompetentnosť

– doslova hlúposť, rodinkárstvo... Z princípu slobodnej (neregulovanej) tržnej eko-
nomiky je u finančne silných subjektov „zločinecké“ presadzovanie svojich ľudí
podľa princípu „spolčovania sa“, uvedené v tejto knihe. Preto navrhujem zaviesť
štátnu správu všetkých vecí verejných na princípe „všeobecnej schopnosti“ zodpo-
vedných riadiacich pracovníkov štátnej správy. 

Navrhujem zrušiť obecné aj mestské úrady a zriadiť Ministerstvo komunálnych
vecí (MKV). Toto MKV bude riadiť všetky obce aj mestá a bude vyberať pracovníkov
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a dosadzovať ich do každej obce a mesta a bude koncepčne riadiť celú komunálnu
sféru. Zástupcovia obcí budú navrhovať a rozhodovať o tom, čo obec potrebuje, ale
realizáciu daných cieľov bude riešiť toto MKV. Pozície v riadiacej hierarchii MKV sa
budú obsadzovať podľa princípov:
• Referencie a výsledky z predchádzajúcej činnosti v riadiacej oblasti.
• Zistenia majetkových pomerov tajnej služby o danom subjektu.

Navrhujem váhu výberu: 40 % výsledky z minulosti a 60 % „negatívne“ hodnotenie
majetkových pomerov v porovnaní s daňami, ktoré uhradili!! Morálka je dôležitejšia
ako schopnosť – kradnúť. Samozrejme, že ak sa zistí, že dotyčný, ktorý sa prihlásil na
takúto pozíciu, má veľkú disproporciu medzi majetkom jeho a jeho rodiny a overi-
teľným príjmom, bude dôkladne vyšetrený. Treba schváliť zákon, ako sa budú odoberať
majetky osobám – rodinám, ktorí majú podstatne vyšší majetok, ako zaplatili dane
za posledných 30 rokov!! Ak bude viac záujemcov na danú pozíciu, ktorí prejdú
vyššie uvedeným sitom, tak ďalšie kritéria navrhujem v zostupnom poradí tieto ve-
domosti: technika a matematika – filozofia – psychológia – právo – zdravotníctvo.

Založiť Slovenskú štátnu banku
Táto banka bude slúžiť len ako úložisko peňazí pre Slovenských aj zahraničných

subjektov (firmy aj osoby). Nebude realizovať žiadnu podnikateľskú činnosť. Bude
skladovať financie v hotovosti a prípadne neskôr aj drahé kovy a cennosti vo svojich
trezoroch. Za to budú vkladatelia platiť poplatky. Teda táto štátna banka nebude po-
skytovať žiadne úroky, ale bude ako „ochrana a pokladnička“ pre vkladateľov. Banka
musí zaistiť maximálnu bezpečnosť týchto vkladov. Personál banky bude zodpovedný
svojimi životmi za ochranu týchto vkladov!!

Založením tejto štátnej banky sa zruší záväzok štátu za vklady v súkromných ban-
kách. Ak skrachuje akákoľvek súkromná banka, je to problém týchto vlastníkov
účtov a štát nezodpovedá za nič. Bude to asi jediná slovenská banka, medzi všetkými
ostatnými cudzími bankami. V blízkej budúcnosti je veľmi pravdepodobné, že mnohé
západné banky skrachujú a vaše peniaze sa stratia.

Dane zahraničných firiem
Zahraničné firmy bežne na Slovensku neplatia skoro žiadne dane. Ak má niekto

zisk 0,5 % z obratu 500 miliónov EUR, tak je jasné, že prevádza svoje zisky do daňo-
vých rajov. Slovensko poskytlo svoje územie, kapacity, infraštruktúru, ... poctivému
podnikaniu a nie kriminálnemu chovaniu sa. Tým, ktorým sa preukáže, že dlhodobo
neplatili dane na Slovensku, ale odvádzali dane inde, spočíta sa ich škoda za celú
existenciu na území Slovenska a subjekt bude musieť uhradiť tieto škody aj s pokutou,
ktorá sa vypočíta podľa platných Slovenských daňových zákonov. V prípade, že tak
neurobí do 3 mesiacov od súdneho rozhodnutia, znárodni sa jeho majetok na území
SR. Na prvom mieste sa treba okamžite začať zaoberať obchodnými reťazcami ako
TESCO, BILLA, LIDL... Po znárodnení týchto reťazcov určite nebude mať štátna
firma problémy s prevádzkovaním týchto obchodných reťazcov.

Možno po dočasnú dobu, dokiaľ sa neprešetrí, ako tieto firmy okrádajú Slovensko,
bude dobré zaviesť paušálnu daň pre všetky obchody (aby nebol nikto diskriminovaný)
vo výške napr. 4 % z obchodného obratu.
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Navrhujem vytvoriť „Finančnú vyšetrovaciu skupinu“, ktorá bude zložená z pra-
covníkov daňových úradov, polície, tajných služieb, bánk, obchodníkov – samozrejme
oddaných Slovanstvu!! Táto skupina zistí, aké mali byť skutočné dane týchto subjektov.
A teda o koľko konkrétne obchodné reťazce okradli Slovensko.

Takto treba preveriť všetky väčšie firmy, ktoré neplatia dane adekvátne ich výko-
nom. Pretože ináč daňový úrad nemá morálne právo vymáhať dane od malých slo-
venských firiem a živnostníkov, ak ich nevymáha od veľkých zahraničných nadná-
rodných spoločností.

Ochrana detí a podpora rodín s deťmi
S nástupom demokracie na Slovensku sa stále viac rozmáha týranie detí. Za so-

cializmu mali všetky deti zaistené približne rovnaké podmienky pre vzdelávanie
a celkový psychický aj telesný rozvoj. V súčasnosti – v dobe demokratického du-
chovného temna – to už nie je. Veľké množstvo detí sú doslova týrané: Nemajú za-
bezpečené dostatočné možnosti pre vzdelávanie, venovanie sa športu, kultúre. Ďalej
nie sú rodičmi vedené k zodpovednosti a pracovitosti. Presne naopak. Tieto deti,
keď vyrastú budú pre poctivých občanov veľkou príťažou. Väčšinou nebudú schopní
a ochotní pracovať, budú kriminálnici. Prečo naši psychiatri, psychológovia mlčia
a nič nerobia? Pretože sú to úradnícke prostitútky, ktorí žijú zo štátnych peňazí
a v demokracii za nič nie sú zodpovední! Navrhujem principiálne tieto duchovne
pravdivé riešenia.

Všetci rodičia musia zaistiť pre svoje deti určitý štandard bývania, oblečenia, mož-
nosti vzdelania, stravovania... Vypracujú sa konkrétne štandardy podľa veľmi skrom-
ných podmienok Slovenska. Tie rodiny, ktoré nebudú schopné zabezpečiť dané štan-
dardy pre svoje deti, tým sa ich deti odoberú do štátnej starostlivosti. Na to sa zriadia
„centrá“ pre tieto deti. Rodičia budú môcť svoje deti navštevovať raz do týždňa. Ak
títo rodičia preukážu, že už dosahujú daný štandard napr. pre dve deti, tak si môžu
z tohto „centra“ odobrať 2 najstaršie deti a napr. ďalšie 3 mladšie tam zostanú.

Založí sa štátna firma, ktorá bude trvale zamestnávať nezamestnaných v súkrom-
ných firmách. Každý musí pracovať!! Ak niekto nebude pracovať, tak sa mu odoberú
prídavky na deti, sociálne dávky a čokoľvek, čo dostávajú zadarmo od štátu! Ten, kto
nepracuje a neplatí dane podľa zákonov, pôjde do väzenia, kde sa bude prevychovávať.
Navrhujem, že ak dotyčný kumulatívne bude dlžný viac ako 6 mesačných splátok
jeho všetkej dane a záväzkom, tak okamžite pôjde do pracovného väzenia na 2 roky.
Je potrebné aspoň 2 roky, aby si zvykol na iný spôsob myslenia a života a vo väzení
si zvykol na prácu a povinnosti. Preto bude potrebné zriadiť tieto štátne inštitúcie:
• Štátna zamestnávateľská firma, ktorá bude zamestnávať neschopných zamestnania

v súkromných firmách.
• Štátny ústav pre východu a vzdelávanie odobratých detí.
• Väzenia, kde sa budú prevychovávať a vzdelávať psychicky nechápajúci tento svet.

Rodina, ktorá nie je schopná sa ekonomicky postarať o svoje deti a ich výchovu
a vzdelanie, nemôže sa ďalej rozmnožovať a plodiť deti, o ktoré sa potom musia
starať ostatní a platiť za ich výchovu poctiví daňoví poplatníci, ktorí sú tým okrádaní. 

Je nepochopiteľné, že demokratické štáty sa úpenlivo starajú o práva zvierat a tý-
ranie zvierat, ale vôbec ich nezaujíma, že deti nezodpovedných rodičov sú týrané
tým, že nemajú adekvátne možnosti vzdelávania a celkového rozvoja ich osobnosti.
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Ja sa nečudujem, že v západnej EU má byť v roku 2020 asi 30 % populácie duševne
narušených... Demokracia je duševná choroba!

Ak matka bude mať 2 deti, o ktoré sa nebude schopná ekonomicky postarať, bude
zodpovedná za úmyselné finančné okrádanie daňových poplatníkov, ktorí budú mu-
sieť hradiť zo svojich peňazí ich výchovu. Preto táto žena bude nútene pracovať v ur-
čených pracovných zariadeniach, aby zaplatila svoje dlhy. Ak bude mať žena viac
ako 2 deti, o ktoré sa nebude schopná postarať ekonomicky, bude naviac sterilizovaná,
aby už nemohla mať deti, ako nebezpečná pre spoločnosť zodpovedných, pretože
týra svoje deti tým, že im neumožní základné práva dieťaťa na život. A týranie detí
je horšie ako týranie zvierat!! No nie?? Snáď nechcú demokratické inštitúcie povedať,
že týranie detí je na rovnakej úrovni, ako týranie zvierat? Základné práva detí, za
ktoré zodpovedá spoločne otec a matka, ak žijú v spoločnej domácnosti, alebo sa-
mostatne matka alebo otec, podľa toho u koho dieťa žije, navrhujem takto:
• Celoročné oblečenie zodpovedajúce počasiu – vypracujú sa minimálne štandardy.
• Bývanie zodpovedajúce počtu ubytovaných – minimálne 10 m2 obytnej plochy na

1 bývajúceho a kúrenie v zime na teplotu min. +17°C a pitná voda a ... 
• Strava, ktorá zabezpečí, že dieťa nie je podvyživené – určí lekár.
• Dieťa musí ukončiť základnú školu a aj strednú školu a získať nejakú pracovnú

kvalifikáciu. Dieťa nesmie mať zábrany zo strany rodičov – neospravedlnených
hodín výučby (nie rodičom) musí byť menej ako 2 %.

• V prípade, že sa preukáže kriminalita u viac ako 20 % detí z rodiny vo veku do 18
rokov, sú za to zodpovední obidvaja rodičia, alebo len jeden z nich, u koho deti
žijú – tak zodpovední rodičia pôjdu do väzenia a deti sa odoberú do štátnej výchovy,
alebo sa odovzdajú do výchovy druhému rodičovi, ktorý nežil v spoločnej domác-
nosti s odsúdeným rodičom.

Štátna zamestnávateľská firma bude pôsobiť pri využití týchto „mozgovo zaosta-
lých“ pracovníkov hlavne v týchto oblastiach: Lesníctvo, rybárstvo a poľnohospo-
dárstvo – Komunálna sféra – Oblasť stavebníctva na veľké stavebné projekty, ako
stavba diaľnic a podobne, kde sa vo verejnom tendry dopredu určí, aké stavebné
práce bude víťazná firma realizovať cez štátnu organizáciu, ktorá bude zamestnávať
týchto menej schopných ľudí.

Organizácia všetkého musí byť centrálna, štátna. Peniaze, ktoré doteraz dostávali
nezamestnaní zadarmo, dostanú len, ak budú pracovať, ináč nedostanú nič. Kto však
„povinný“, ale nebude pracovať v týchto pracovných zariadeniach a organizáciách
pre „neprispôsobivých“, pôjde do väzenia. Kto nepracuje, musí kradnúť a teda okráda
nás pracujúcich daňových poplatníkov a nemôže počítať s tým, že vláda zločinnosti
(demokratickej) bude pokračovať!!

Dôležitá je aj výchova a liečenie duševne narušených ľudí, ktorí týrajú svoje deti.
Pre recidivistov, ktorí budú „imúnni“ aj takýmto donucovacím prostriedkom, na-
vrhujem vo väzniciach fyzické tresty. Silne „zadubené a primitívne“ duše a karmy
s malým množstvom „duchovnej energie“ jednoducho potrebujú silné prostriedky,
aby pochopili, že sa všetci dobrosrdeční snažia o ich prospech a nemôžu ich nečin-
nosťou podporovať v klamstve o živote a Bohu. Tvrdím, že fyzické tresty nielen pre
deti, ale aj pre dospelých, sú lepšie než väzenie. Je to totiž oveľa lacnejšie a oveľa
účinnejšie. 
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A tým demokratickým štátom v EU, ktoré nebudú súhlasiť s ochranou týraných
detí, treba im tieto rodiny aj s ich deťmi poslať do ich štátu!

Počul som pred časom, ako jeden starosta pomohol deťom, ktoré boli týrané ich
rodičmi. Títo rodičia ničili domy, ktoré im boli pridelené na bývanie, kradli a ... On
urobil toto. Dal týmto rodinám s deťmi, ktoré nemali kde bývať, materiál na stavbu
rodinných domov zadarmo. Ale dotyční si museli dom postaviť sami. Dom zvyčajne
stavali aj 3 roky a pomáhali viaceré neprispôsobivé rodiny. Po postavení splácajú
cenu za materiál vo výške cca 30 EUR za mesiac a bez úročenia. Tento starosta pri-
rodzene vycítil, že židovsko-kresťanské úroky vo výške 4 až 5 % ročne, by týchto ne-
prispôsobivých odrovnali! Je jasné, že materiál na stavbu rodinného domu budú
splácať ešte ich deti. Ale to nie je rozhodujúce. Rozhodujúce je, čo sa stalo. Rodičia
týrajúci svoje deti, ktorí si takto ťažko postavili svojimi vlastnými rukami svoj dom,
majú k nemu hlboký citový vzťah a tak sa zmenil aj ich vzťah k svojim deťom. Radi-
kálne sa zmenil ich vzťah nielen k svojmu obydliu, ale aj k deťom a prostrediu okolo
nich. Všetci títo rodičia sa starajú, aby ich deti chodili do školy a učili sa... Len asi za
3 roky došlo k zmene postoja týchto rodičov k svojim deťom. Starosta to vymyslel
duchovne veľmi dobre. Doporučujem túto „stavebnú“ metódu a myslím si, že takto
sa dá mierumilovne vyriešiť týranie detí u viac ako 50 % prípadov.

Štátne firmy
Navrhujem založiť štátne firmy, ktoré budú riešiť chýbajúce činnosti a úlohy v spo-

ločnosti, ktoré nedokážu realizovať súkromné firmy – teda hlavne zamestnávať ľudí,
ktorých nezamestnajú súkromné firmy a tak produkovať tovary a služby bez zisku
a teda za nižšie ceny než súkromné firmy pre potreby práve týchto menej majetných.
Bude zriadené samostatné ministerstvo pre štátne firmy, ktoré bude všetko riadiť.
Štátnej firmy budú mať tieto ciele a idey:
• 100 % zamestnanosť.
• Maximalizácia trvalého vzdelávania, športovania, ekológie, zdravého života más.
• Minimalizácia cien výstupných produktov.
• Minimalizovať závislosť vo výrobe potravín od zahraničia.

Organizácia pre spoluprácu západných Slovanov
Navrhujem založiť „Organizáciu pre spoluprácu západných Slovanov“. Táto organizácia

bude vyvíjať aktivity, aby spojila nás západných Slovanov do spoločného zväzku. Medzi
západných Slovanov nepovažujem Poliakov, patria mentálne k Rusom, len „omylom“
majú Vatikánsku vieru a nie pravoslávnu. Naopak k nám západným Slovanom patrí
Halič, teda Karpatská Ukrajina a napr. aj východné Rakúsko, Bavorsko a bývalé NDR,
Maďarsko, Rumunsko... Ale prechodne v tejto organizácii prijmime asi aj Poliakov...

Rada starých otcov
Propagovať a zakladať obecné, mestské pomocné orgány „Radu starých otcov“,

ktorí majú veľké praktické vedomosti o obciach, ktoré treba využívať. Navrhujem ta-
kéto zloženie miestnych Rád:
• V obci do 2000 obyvateľov bude počet členov Rady starých otcov len 4 až 8.
• V obci 2000 až 10000 obyvateľov bude počet 8 až 14 členov.
• V obci 10 000 až 100 000 obyvateľov navrhujem počet 14 až 20.
• V obci 100 000 až 1 000 000 obyvateľov navrhujem počet 20 až 40. 
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Utajená ekologická katastrofa na Slovensku
V skutočnosti treba povedať, že táto všeobecne a dôkladne utajená obrovská eko-

logická katastrofa nie je len na Slovensku, ale v celej EU. O čo teda ide? 
Určite si šoféri dobre pamätajú, ako ešte pred nedávnom boli na benzínových sta-

niciach všade študentky, ktoré v lete všetkým čistili predné sklá aut od nalepeného
lietajúceho hmyzu. Hmyzu bolo toľko, že na ceste zo Žiliny do Bratislavy som sa na
spiatočnej ceste musel zastaviť na „benzínke“ a očistiť si predné sklo, pretože som už
cez to množstvo nalepeného hmyzu nevidel!

V roku 2010 sa však všetko dramaticky zmenilo. Hmyz sa stratil. Ale stratil sa
z roka na rok okamžite a vtedy úplne. V tom roku stáli študentky, brigádničky ako
každý rok na benzínových staniciach a doslova nemali čo robiť. V auguste už brigád-
ničky neboli na žiadnej benzínovej pumpe – a nakoniec načo? Keď predné sklá áut
boli „čisté“? Všetci si to museli všimnúť a nikto nič nepovedal! Nikde žiadna infor-
mácia, všetci mlčia. Len v roku 2016 sa na začiatku júla objavilo viac hmyzu na
mojom prednom skle, ale to trvalo len asi 2 týždne a potom – zasa čisté predné sklo.

Demokratickí politici neriešia – naopak zatajujú – túto obrovskú ekologickú ka-
tastrofu?! Vyhubenie lietajúceho hmyzu (je pravdepodobné, že došlo k vyhubeniu aj
iného hmyzu) je veľká ekologická katastrofa, ktorá tu na Slovensku ešte nikdy ne-
bola. Ale toto nevzniklo zo dňa na deň, aj keď hmyz doslova zmizol z roka na rok.
Toto ničenie prírody demokratickým priemyslom a demokratickými zákonmi a de-
mokratickým sebeckým západným EU správaním sa k prírode a k našim deťom je
dlhodobé a systematické.

Pred rokom 1989 (za socializmu), keď som vošiel do lesa, tak všade bolo počuť
množstvo vtákov. Les bol doslova plný hluku a zvukov. U nás na záhrade na stromoch
v dedine bolo neustále viac ako 10 vtáčikov. Teraz keď prídem do lesa, je tam ticho...
Občas nejaký posledný prežívajúci vtáčik sa ozve, ale ináč... ticho... Ako pred smrťou...!!
U nás na tej iste záhrade, v tej istej dedine, za celý deň sa tam teraz občas objaví 1
vtáčik ... Všade je mŕtvo. Myslím si, že od socializmu sa o 90 % znížil počet vtákov na
Slovensku. Pred rokom 2010 bolo plno žiab. Všade boli žaby, aj mloky, slepúchy...
Teraz žaby postihla totálna pohroma. Tvrdím, že vyhynulo 99 % všetkých žiab na
území Slovenska. Logicky, však žaby sa živia hlavne hmyzom, ktorý už nie je... 

Čo robia tí všetci ekológovia a ich organizácie, že si toto nevšimli? Sú somári?
Alebo sú neschopní a nechápu, že ak sa stratí hmyz, dôležitá súčasť prírody a jej eko-
lógie, tak je to vážna ekologická katastrofa? Hmyz vyhynul na nejaké toxické látky
v prostredí. Je teda jasné, že tieto toxické látky pôsobia aj na ľudí a hlavne na deti.
Údajne sa mnohonásobne zvýšil počet rakoviny a alergie u detí a mladých ľudí.
Mám tieto informácie od lekára, ktorý nechce byť menovaný... Je to pravda? Neklamal
mi? Neviem, ale je to logické. Veľmi sa rozmnožili slimáky, ktoré všetko žerú. Alebo
kliešte, ktoré roznášajú rôzne choroby. Stratili sa ich prirodzení nepriatelia a preto sa
títo živočíchovia tak škodlivo rozmnožili. A čo sa stalo všetko ostatné stalo? Som
zhnusený zo všetkých ekologických organizácii na Slovensku, že:

Nič nezistili, tak sú to neuveriteľne nekompetentní somári.
Ak náhodou zistili a neprotestovali, tak sú to „svine“ bez chrbtovej kosti a bez cti

a morálky.
Na Slovensku okrem ekologických organizácii je hlavné Ministerstvo životného

316



prostredia. Asi v tomto ministerstve pracujú absolútne nekompetentní ľudia. Ja neviem,
aké aktivity v súvislosti s touto ekologickou tragédiou realizuje minister ŽP? Ale vý-
sledky nie sú žiadne. Po 6 – 8 rokoch, v roku 2018, je stále pokles lietajúceho hmyzu
o viac ako 90 % oproti pôvodnému stavu! Tak teda minister nerobí nič! Je jasné, že
demokratické somárske ekologické organizácie sú absolútne nefunkčné, ako aj iné
neadresné a nezodpovedajúce organizácie za akékoľvek ich činnosti. Ten, kto nezod-
povedá finančne a trestne za svoje činy, nesmie mať žiadne práva a právomoci!! 

Umieranie prírody okolo nás znamená, že už skoro začnú umierať naše deti!! De-
mokracia nám zo západu síce priniesla viac peňazí, ako sme mali za socializmu z vý-
chodu, ale naše deti z tej chémie (aj v potravinách) zomrú asi skôr, než my rodičia.
Tak, ako sme zabili hmyz, tak samozrejme zabíjame aj naše deti! Za socializmu
bola čokoláda kvalitná, ale teraz to svinstvo západné?! Asi vo všetkých západných
a demokratických potravinách sú už chemikálie a toxické látky. Tí, ktorí toto nevedia
a majú peniaze a kupujú drahé potraviny, tak zabíjajú svoje deti viac, ako tí, ktorí ste
chudobní a dávate svojim deťom menej západných „(p)otravín“. 

Jednoznačne na Slovensku vznikla táto ekologická katastrofa až potom, ako Slo-
vensko vstúpilo do EU. Teda túto ekologickú katastrofu na Slovensku spôsobila EU.
Je úplne vedľajšie či v spolupráci so slovenskými prostitútkami Západu, alebo bez
nich. Zavedením zákonov a legislatívy EU na Slovensku nám EU spôsobila na Slo-
vensku tieto obrovské ekologické škody a poškodenie zdravia a genetiky obyvateľstva.
Tak si myslím. Jednoznačne treba žalovať EU za tieto škody a vymáhať finančné
kompenzácie! EU úradníci a celá táto „západná“ organizácia-zberba-hovno a odpad,
ktorá nechce zodpovedať za nič, ale chce určovať všetko – musí platiť!!! A ak EU ne-
bude platiť škody, ktoré spôsobí??, tak treba EU zrušiť!! 

Potraviny
Absolútny základ zdravia sú kvalitné potraviny. Preto navrhujem, že ak sa preukáže,

že na Slovensku sa budú ďalej predávať toxické alebo geneticky modifikované potra-
viny, ktoré spôsobia dokázateľné zdravotné problémy občanom – hlavne našim deťom
– tak títo štátni úradníci budú popravení. Teda zabití. Ak niekto hromadne zabíja
naše deti, chemickým svinstvom zo Západu, tak podľa Biblického „oko za oko“ musí
byť zabitý tiež!! Alebo vy rodičia súhlasíte s tým, že síce máte lepšie a drahšie auto,
novú chladničku, novú kuchyňu..., ale vaše deti vám za 15 rokov zomrú na rakovinu,
nebudú schopné mať svoje deti, alebo sa vám narodia „defektné a celkovo nemocné“
vnúčatá, pretože ste svoje deti otrávili chemickým svinstvom zo Západu?? Ak pravi-
delne konzumujete lacné občerstvenie, ako imitácie hamburgerov, kebaby, alebo sa
stravujete v lacnej reštaurácii, tak musíte vedieť, že sú lacné preto, pretože nakupované
suroviny sú tiež lacné... ha,ha. Takže bežne sú po záruke, alebo sú to chemické
kurčatá z USA, Poľska a pod. Tí, ktorí sa takto stravujete, tak si po 10 rokoch takéhoto
stravovania urobte pečeňové testy. Ak ich máte zvýšené, tak viete, čo „žerete“. Bežne
títo ľudia, ktorí konzumujú toto svinstvo, jedia rôzne konzervované jedlá, kupujú
polotovary a pod. Už som to písal inde, ale zopakujem to. Tak, čo je to konzervačná
látka? To je látka, ktorá zabije baktérie a iné mikroorganizmy, ktoré by ináč spôsobili
pokazenie jedla. Teda konzervačná látka je toxická na tieto baktérie! Je jasné, že
musí byť preto toxická aj pre človeka! Dávate vašim deťom veľa konzervovaných
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jedál a jedál vyrobených z polotovarov? Jedia vaše deti v školách lacné jedlá vyrobené
z lacných surovín? Tak sa nečudujte, keď vaše deti budú mať rôzne, aj vážnejšie,
zdravotné problémy – je to logické!

Nový slovanský prechodný volebný systém 
Medzi súčasným stavom demokratického podvodu a múdrej hierarchickej vláde

môže byť aj medzistupeň. Navrhujem ako medzistupeň voľby s rôznym počtom
hlasov voličov. Pre prechodné obdobie navrhujem napríklad takýto systém prideľo-
vania hlasov pri voľbách. Rozdielne sa budú prideľovať hlasy pre mužov a pre ženy.
Pre mužov navrhujem toto:

A) Muži:
• muž len so vzdelaním základnej školy, alebo bez vzdelania – jeden hlas,
• muž so stredoškolským, aj učňovským vzdelaním mladší ako 40 rokov – 4 hlasy,
• muž so vzdelaním vyšším ako základným, starší ako 40 rokov – 6 hlasov,
• muž so vzdelaním vyšším ako základným, starší ako 55 rokov – 7 hlasov.

Navyše jedna z týchto možností:
• muž s vysokou školou ďalších 5 hlasov,
• muž s akademickým – vedeckým vzdelaním ďalších 10 hlasov,
• muž, ktorý sa preukáže komplexnými technickými aj humanitnými znalosťami

(určia sa náročné štandardy v oboroch na úrovni vysokoškolského vzdelania, ktoré
splní max. 0,01 % mužov) a je starší ako 45 rokov – ďalších 500 hlasov.

Navyše: muž, ktorý má majetok väčší ako 10 mil. eur, ďalších 100 hlasov.
Ale muž neaktívny, na dôchodku, len 1 hlas. Avšak z toho budú vyčlenení muži,

v dôchodkovom veku, ktorí dosiahli významné výsledky vo svojom živote, navrhujem,
že na 10 000 obyvateľov bude možné klasifikovať na túto voličskú pozíciu len 2 adep-
tov! Oni získajú ďalších 500 hlasov. 

B) Ženy: 
žena, ktorá má menej ako 3 deti, 1 hlas
Navyše jedna z týchto možností:

• ak má žena viac ako 3 deti, ďalší 1 hlas
• ak má žena viac ako 3 deti a vysokoškolské vzdelanie, ďalších 5 hlasov 

Ale žena neaktívna – na dôchodku – žiadny hlas. Nutne však treba postupne
úplne zakázať ženám volebné právo. Rola ženy je iná ako rola muža. Moc a vláda je
mužská vec!! Ženy sa politikou vôbec nezaoberajú, ich to nezaujíma, oni tomu vôbec
nerozumejú!! V súčasnom svete vládne násilie a emócie a podľa mojej teórie o vláde
Satana v tomto vesmíre, to tak aj na večné veky v tomto vesmíre bude aj ďalej a len
muži sa vedia vláde násilia postaviť proti aj silou, nie ženy. 

Však milé ženy, ak presvedčíte svojho muža, tak on bude voliť „VÁŠHO politika“.
Ak ste schopná, presvedčte svojho muža! Posledný štát v Európe, ktorý zaviedol vo-
lebné právo žien, bolo Švajčiarsko. Bolo to v roku 1971. Som si istý, že si teraz všetci
múdri a schopní muži v tomto štáte trieskajú hlavu o múr, čo za hlúposť to urobili.

Právo a súdy
Musí sa na Slovensku schváliť ústavný zákon, že ak sa preukáže, že pri predaji

štátneho majetku vlastneného socialistickým štátom, bol tento majetok predaný pod
cenou tak, že zodpovedný pracovník štátnej správy bol kupujúcim skorumpovaný,
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tak tento predaj je neplatný a majetok bude odobratý súčasnému majiteľovi. Bez
ohľadu na to, aj ak bol daný majetok medzitým viackrát predaný iným subjektom.
Nech si predávajúci medzi sebou vybavia svoje problémy...! Samozrejme v tom čase
už musí byť ozbrojená a vycvičená domobrana... A Slovensko musí byť pripravené
na vojnu so sviňami zo Západu.

Dôchodkový systém
Tvrdím, že SK dôchodkový liberálny, kapitalistický, systém bude rozkradnutý a sú-

časní „naivne-detskí slovenskí“ dôchodcovia budú okradnutí! Navrhujem schváliť
zákon, že ak sa tak stane (som si istý, že to v EU tak bude), tak budú všetci vrcholoví
manažéri popravení (teda zabití) a bude znárodnený majetok ich rodín, ktorí boli
„pracovne-postavením“ zodpovední za škodu viac ako 1 milión EUR. Ja predpokladám,
že bude vyvraždených 1000 vrcholových manažérov a ďalších 10 000 rodinným prí-
slušníkom bude znárodnený ich majetok... ha, ha. Ináč vy „naivné deti slovenské do-
spelé“ – pozeráte všetci detské rozprávky o dobru a zlu?... ha,ha – budete určite okrad-
nutí. Ale ak sa táto kniha viac rozšíri, tak Vás nič nechápajúcich toto možno ochráni... 

Zabezpečenie Slovenska proti Západu
Nič z vyššie uvedeného sa nebude dať zrealizovať, ak sa zásadne neposilní slovenská

armáda, nevytvorí sa organizovaná vojenská domobrana na úrovni každej obce (kaž-
dej rieky a hory) a nevznikne silná ruská vojenská základňa na Slovensku. Ja na-
vrhujem, že všetky prevádzkové náklady (aj mzdy vojakov) na fungovanie tejto ruskej
vojenskej základne bude platiť Slovensko. Ale Rusko dodá na túto základňu dostatočne
silné obranné zbraňové systémy. 

Domobrana je nevyhnutná aj vzhľadom na exponenciálne urýchľujúce sa riziká ko-
lapsu Západu. Navrhujem takto. Obec, ktorá má 2000 obyvateľov, musí mať minimálne
80 občanov obce vycvičených a ozbrojených samopalmi a inými silnými zbraňami.
Teda, ak má obec 20 000 obyvateľov, tak vycvičených a vyzbrojených domobrancov
bude min. 800! Pripravujme sa na vojnu a tak sa možno ochránime pred vojnou!!

Kapitola 43
Rozvoj genetiky, nové uhorsko, 
premena Nemcov na Slovanov

Na Západe prebieha už asi 100 rokov „urýchlená“ všeobecná masová degenerácia
bielej rasy. Na Slovensku táto degenerácia prebieha až od konca socializmu, teda asi
od roku 1995. Všetci starší, schopní myslenia, vidia čo nám tu začína chodiť po uli-
ciach – už keď sa tým mladým pozriete do očí, vidíte, ... nič. A určite vidíte, že
mnohí začínajú byť tuční, nepohybliví... 

Ako zastaviť všeobecnú degradáciu? Jednoducho. Budú sa zvýhodnene – teda
ekonomicky – rozmnožovať hlavne tí, ktorí sú zdravotne a mozgovo, teda aj duševne
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schopnejší než ostatní! Navrhujem testovať a hodnotiť potenciálnych rodičov vo
veku 20 rokov. Ak je niekto rodičom skôr, tak nebude mať nikdy nárok na finančnú
podporu podľa tohto systému. U všetkých sa bude testovať fyzická kondícia – či
netrpí nadváhou, zdravie – či netrpí nejakými genetickými alebo chronickými cho-
robami a ich IQ. U bielej rasy si myslím, že kritéria zdravie a fyzická kondícia je dô-
ležitejšie ako IQ. Naopak u iných rás si myslím, že kritérium IQ bude dôležitejšie.
Teda, ja tvrdím, že biela rasa má vyššie IQ ako iné rasy. Treba zistiť vedecky, či mám
pravdu, alebo sa mýlim. Preto u bielej rasy – teda v princípe u Slovanov (Árijcov) je
hlavné zdravie a od zdravých rodičov sa rodia schopné deti aj duševne, teda s vysokým
IQ, hoci rodičia mali aj IQ nižšie. IQ je totiž len nejaká hodnota, ktorá absolútne ne-
odráža komplexné schopnosti mozgu daného človeka. Avšak genetická degradácia
mladej populácie spôsobená chemickými EU (p)otravinami je už vážna. Preto hod-
notenie bude 2-stupňové: fyzické a zdravotné dispozície a potom IQ. Prvý stupeň:
a) Fyzické: Muž preukáže tieto fyzické výkony: Zabehne 5000 m za... minút, zabehne

200 m za..., prepláva 100 m za..., urobí 50 klikov, urobí 10 zhybov na hrazde,
urobí 50 sklápačiek, ... a iné. U žien bude limit znížený o 50 %. Skúšajúci musí
splniť aspoň 80 % stanovených hodnotení.

b) Zdravotné: Človek nesmie mať žiadne chronické ochorenie, žiadne alergie a exémy,
žiadne vážne genetické choroby od rodičov. Lekári vystavia komplexné zdravotné
hodnotenie.
Len u tých potenciálnych rodičov, ktorí budú vyhovovať 1. stupňu hodnotenia,

môžu postúpiť do druhého stupňa hodnotenia a teda môžu mať štátnu podporu pre
ich deti. Teda obidvaja rodičia u prvého stupňa hodnotenia musia splniť fyzické aj
zdravotné požiadavky. 

Druhý stupeň hodnotenia je IQ rodičov. Pre IQ navrhujem stanoviť týchto 5
skupín testovaných potenciálnych rodičov: a) IQ = 135 a viac, b) IQ = 120 a viac, c)
IQ = 110 a viac, d) IQ = 100 a viac e) IQ=90 a viac. Geneticky sa na deti prenáša asi
50 % genetických dispozícii od muža a 50 % od ženy. Nech si ženy hľadajú lepších
geneticky predisponovaných otcov ich detí! A u mužov to isté!! Preto, ak sú „zdraví“
rodičia schopní porodiť – splodiť – „potenciálne“ schopnejšie dieťa, tak dostanú
vyššiu podporu zo štátu, než deti menej potenciálne schopné... Logické! 

Uvažujme takto: IQ prvého rodiča je 130 = 1,3. IQ druhého rodiča je 85. Potom
IQ potomka bude „pravdepodobne“ 1,3 . 0,85 = 1,105. Alebo ak IQ rodičov sú 1
a 0,85, tak výsledok bude okolo 0,92. Tu nie je zásadné, či skutočne toto ich dieťa
bude mať také IQ, alebo menšie, alebo väčšie. Tu sa jedná o motiváciu rodičov, aby
sa vzdelávali a viedli zdravý životný štýl. Pretože naša mladá generácia – deti nášho
národa – je závislá hlavne od rodiny, ich rodičov, či to nie sú chuji... Navrhujem
takúto mesačnú podporu štátu na každé zdravé – geneticky nepoškodené – dieťa:
• Vypočítané IQ od rodičov viac ako 135 – podpora 4 x minimálna mzda.
• Vypočítané IQ od rodičov viac ako 120 – podpora 1 x minimálna mzda.
• Vypočítané IQ od rodičov viac ako 110 – podpora 0,5 x minimálna mzda.
• Vypočítané IQ od rodičov viac ako 100 – podpora 0,3 x minimálna mzda.
• Vypočítané IQ od rodičov viac ako 90 – podpora 0,2 x minimálna mzda.

Avšak v prípade, že deti, ktoré získali podporu a nebudú žiť a pracovať na Slovensku,
budú žiť v zahraničí, tak budú musieť v priebehu 10 až 20 rokov vrátiť celú podporu od
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štátu na ich výchovu – samozrejme v reálnych cenách očistené od inflácie. Samozrejme,
že výdavky štátu na ich školné sú ďalšie náklady. Západné svine získavajú našich naj-
schopnejších – školsky vzdelaných za štátne slovenské náklady – zadarmo! No hovno!

Ruský historik a filozof „Svetozár“ v knihe „Bystvor“ rozdeľuje ľudí do týchto zá-
kladných rás: biela, žltá, sivá, červená a čierna. Svetoráz tvrdí, že starí Árijci a Rusi –
biela rasa – keď sa začali krížiť so sivou a žltou rasou, tak postupne degradovali
a znižovali sa ich schopnosti nielen duchovné, ale aj fyzické. Ak má pán Svetozár
pravdu, tak sa pre Slovanov nedoporučuje krížiť sa geneticky s nižšími rasami, pretože
ich deti budú mať nižšie IQ – schopnosti, ako biely rodič. Neviem, či je to tak. Nežil
som pred 3000 rokmi na Sibíri medzi Árijcami a Rusmi. Ale za posledných asi 10 ro-
kov som videl asi 5 bielych žien-matiek s ich synmi, u ktorých bolo jasné, že otec je
černoch. Videl som na očiach týchto matiek, aké sú nešťastné, akého „zlého syna“
oni splodili. A na očiach ich synov som videl, ako „srali“ na svoje „biele“ matky – až
sa za ne hanbili, že majú bielu matku. Títo synovia „parchanti“ zničia svoje matky, to
je isté. (Aj dcéry, duchovne podstatne nižšie, ako ich „vyšší“ rodič, zničia tohto
rodiča, ak ten bude „slabý“ – védicky-slovansky nevzdelaný.) To čaká biele mladé
ženy, ak im rodičia nevysvetlia, aké sú rozdiely medzi rasami. 

To je samozrejme možné len vtedy, ak títo rodičia to vôbec vedia??!! Na Slovensku
je masa „naivných a dobrosrdečných“ debilov! Ale je opäť možné, že sa mýlim! Že
som sa náhodne dostal k 5 ženám, ktoré mali problémy so svojimi synmi a v skutoč-
nosti je to iné? Ja neviem. Ale urobí konečne niekto na Slovensku (Západným sviňam
neverím nič) seriózny výskum?! Opakujem sa dookola, moje výsledky dlhoročných
filozoficko-psychologických výskumov nemusia byť pravdivé! Chcem overovať vý-
sledky mojich výskumov! Ale s kým?, keď nikto nemá o to záujem?

Citujem z listu, ktorý som 4.12.2016 zaslal na viac ako 100 významných mužov
na Slovensku v pozíciách politika, právo, ekonomika: Generálna prokurátorka USA
prehlásila asi 3 mesiace pred voľbami v USA v r. 2016, že dokiaľ bude ona živá, tak
Trump nebude americkým prezidentom. Jeden deň pred voľbami „skapala“ ... ha, ha.
Takže voľby v USA boli sfalšované pre Trumpa? Do toho však už zapadajú všetky
ďalšie súvislosti. Brexit bol organizovaný dopredu a bol sfalšovaný pre výstup Británie
z EU. Prečo VB vystupuje z EU? No pretože sa niečo chystá!! Čo sa chystá? Neviete
analytici? A čo robíte na svojich miestach? Viete, že sa pripravuje likvidácia EU?
Tvrdím, že Nemecko sa rozpadne na 3 štáty. Presnejšie by malo byť povedané, Nemecko
bude rozdelené na 3 štáty. Nové (bývalé) NDR a Bavorsko – budú přičlenené „pod
správu“ Ruska a ostatné Nemecko… pod správu USA.

Ste obklopení poradcami a analytikmi, ktorí nie sú schopní myslenia! Viete to, chuji
demokratickí? Slovensko aj všetky súčasné slovanské štáty sa dostanú pod vplyv Ruska.
Od Poľska až po Bulharsko a Grécko. O Pobaltí nemá význam hovoriť. Však Trump
povedal, že Estónsko je predmestie Peterburgu! (Estónsko má asi 2 milióny obyvateľov
a mesto Sankt Peterburg asi 6 miliónov...) Pod mocou Ruska vznikne nový Slovanský
blok a v ňom bude aj nová NDR, Bavorsko... aj Rakúsko. 

A viete prečo to tak bude?, aké nesmierne sily to presadia? Prečo sa tak musí stať?
Aj ak by „všetci Západní chuji nechceli“? Fakt neviete? A načo platíte tých debilných
analytikov a poradcov okolo seba? Prečo nerozumiete, že to tak musí byť a nie je iná
možnosť?! Nie je žiadna možnosť tento scenár zmeniť. Tak sa musí stať, ináč ... Vy ne-
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viete, že ak sa tak nestane, čo podstatne horšie nastane?! Ľudia, ktorí sú zabehaní
v nejakom systéme, sú akoby s klapkami na očiach. Nevidia, hoci sa pozerajú. Nero-
zumejú, hoci počujú.

Ja odhadujem, že asi 70 % populácie NDR a Bavorska sú geneticky Slovania. Preto
navrhujem, že Nemci na tomto území sa musia naučiť jazyk svojich predkov – naj-
lepšie slovenčinu!! 

Súčasné Západné „zverejňované“ prieskumy verejnej mienky sú všetky sfalšované!!
Však tá sviňa anglická (Winston Churchill) povedal jasne: „Verím len tým prieskumom,
ktoré si sám sfalšujem“. Ak sa oficiálne uvádza na internete, že v týchto častiach Ne-
mecka je asi 30 % populácie geneticky Slovanov, tak musíme vedieť, že skutočnosť je
iná a oni zasa len „primitívne“ falšujú dôkazy a doklady. Západ a Vatikán má stáročné
skúsenosti vo falšovaní dokladov a dôkazov... Pretože Nemci v Bavorsku aj NDR sú
možno až zo 70 % geneticky Slovania, musia sa naučiť slovanský jazyk. Navrhujem
slovenčinu preto, že je „esperantom“ všetkých slovanských jazykov, ale aj preto, že
títo „ponemčení Slovania“ v Bavorsku sú hlavne Uhry, teda Slováci. Ich predkovia
odišli z Uhorska... !! Preto pre nich „požadujem“ slovenčinu. Nakoniec aj preto, že
Slovensko ako najmenší slovanský štát nebude mať žiadne mocenské záujmy u iných
„geodetických Slovanov“, ktorí sa naučia spoločný „materinský“ slovenský jazyk. 

Máte okolo seba ľudí, ktorí Vám pochlebujú, nepovedia Vám pravdu, aj keď vedia,
že určitá nepríjemná pravda je pre Vás veľmi dôležitá? Ten, kto Vám zamlčí pravdu,
teda klame, je preto Váš úhlavný nepriateľ! Chápete? Preto, Ty slovenský „prozápadný“
demokratický „liberálny“ politik si hlupák. Len hlupák sa obklopuje (výhradne) ľuďmi,
ktorí súhlasia s jeho názormi! (Preto moje knihy sú netušeným zdrojom informácii
pre tých, ktorí sa pokúšajú myslieť.) 

„Maďari sú naši bratia slovenskí.“ My sme boli „Horniaci“ a oni „Dolniaci“ –
Uhry. Slováci aj Maďari sme Uhry – Slovania!! Je to nezvratne geneticky dokázané
už aspoň 15 rokov! Maďarčina je umelo vytvorený jazyk z tureckého nárečia židov-
skými obchodníkmi, keď bolo Turecko vytlačené z Uhorska. Toto rozdelenie Uhor-
ského národa slovanského bolo organizované Vatikánom a Západom. Oni sú hlavní
nepriatelia Uhrov – teda Slovákov aj Maďarov!!

Ako ťažko súčasný maďarský národ (umelo vytvorený jazykový národ), naši slovenskí
bratia – trpia, môže byť zrejmé žiaľ aj z počtu samovrážd. Údajne najviac samovrážd
na Svete v 20. storočí na počet obyvateľov bolo v Maďarsku. Strata jazyka a duchovného
kontaktu s predkami zákonite vyústilo v celoživotný smútok súčasného Maďarského
národa, našich bratov Dolniakov Uhrov. Naši uhorskí bratia, keď stratili spojenie so
svojimi predkami, tak u nich vznikli veľmi žalostné a melancholické „ľudové“ piesne.
Počúvali ste maďarské ľudové piesne? Veľmi smutné... A prečo sú smutní, keď majú
také dobré prírodné a klimatické podmienky pre život?... Len preto, že stratili „svoje
korene slovenské“. Táto strata spojenia s predkami je ich večný bôľ a žiaľ... 

Keď som v Maďarsku a hovorím s Maďarom trochu dlhšie, či už zle rusky alebo
anglicky ..., vidím mu v očiach, že je rád, že sa so mnou „Slovákom“ stretol... Vidím
na ňom, že je Uhor-Slovák, aj keď nešťastným osudom teraz rozpráva maďarsky ...
Zo 100 Maďarov minimálne 95 je duchovne vnútorne šťastných, keď sa dlhšie roz-
právajú so mnou Slovákom – taká je moja skúsenosť za posledných 10-15 rokov, ako
chodím do Maďarska. 
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Otvorene prehlasujem, že mám Maďarov rád! Maďari sú duševne a duchovne výrazne
„slovanskí“! V Maďarsku majú fantastický guláš, halásle ... a biely chlieb. Ale som šoko-
vaný, ako sú Maďari medzi sebou zlí. Slovák to nepochopí, čo Maďari zlé robia sami
medzi sebou. „Zlá myseľ“ v Maďarsku je ťažko predstaviteľná pre Slovákov. Trochu to
vidíme na južnom Slovensku, ale v Maďarsku je to násobne horšie. Maďar Maďarovi
neverí nič. Ale ja už viem, že Maďari sú v hĺbke duše dobrí ľudia – sú Uhry...! Je to len
nešťastné obdobie... boli oklamaní!! Všetci ich oklamali – Vatikán, Západ, Židia ... Je to
vesmírna duálna reakcia – podvod za podvod. My Slováci musíme pomôcť našim Ma-
ďarom – Uhrom. Musíme našich bratov „vyrvať“ z pazúrov západného Satana. Hovorme
im otvorene, že pravda je taká, že oni sú Uhry-Slováci. Je jasné, že toto budú zásadne až
agresívne odmietať... je to bežná reakcia oklamaných! Nebudú nám Slovákom-Uhrom
na začiatku veriť!! Ale nepoľavme, pretože my Slováci máme pravdu!

My Uhry – Slováci musíme chápať strašný duševný bôľ našich bratov Maďarov-
Slovákov. My Uhry sme boli najviac ničení Vatikánom a Západom. Oni – južní
Uhry-Dolniaci -boli podstatne viac vraždení Turkami a islamom ako my Slováci-
Horniaci. My všetci Slováci musíme chápať strašné duševné rozpoloženie každého
človeka v Maďarsku – južnom Uhorsku. A aj celého národa Maďarov – dolniakov
Uhrov... Boli oklamaní ... A ďalej im klamú... Nemajú budúcnosť... Nie!! Majú bu-
dúcnosť! My spolu Maďari aj Slováci, teda Uhry, máme budúcnosť. Teda my Uhry
(Slováci aj Maďari) máme budúcnosť, ale musíme sa spojiť! Čítal som na internete,
že budapeštiansky filozof a spisovateľ Arthur Koesler vyslovil kedysi nadčasovú my-
šlienku: „Byť Maďarom je kolektívna neuróza“. 

Som hlboko duševne presvedčený, že my Uhry sa musíme opäť spojiť, aby sme
dokázali spoločne prežiť. Maďari nie sú ani Ugrofíni, ani Turci, ani žiadny turkický
národ (ako som čítal novú verziu klamstva „imperiálnych“ protiUhorských kruhov
„Západu a Vatikánu“ na internete v septembri 2018). Maďari sú Uhry – teda Slováci.
Preto Maďari sa musia čo najskôr opäť naučiť hovoriť po slovensky. Keď sa Maďari
naučia slovensky, tak sa potom určite obnoví spoločný historický štát Uhorsko. Na-
vrhujem, že hlavné mesto bude novo vybudované v oblasti súčasného Lučenca na
Slovensku, alebo v Maďarsku! 

Slovenčina je akési „esperanto“ pre Slovanov? Slovenčina je najzrozumiteľnejší
a najbližší jazyk pre všetky ostatné slovanské jazyky! Chápete? Slovenčina a Slovenský
(pôvodne Uhorský) národ je ten prapôvodný zdroj myslenia a aj vzniku. Naši všetci
potomkovia Uhry: Slováci, Maďari aj Rumuni, sa musíme vrátiť k odkazu našich
predkresťanských predkov... Po 2. svetovej vojne sa posunuli hranice Poľska na Západ
(na úkor Nemecka) a asi 30 % súčasného Poľska sa stali obyvatelia bývalého Nemecka.
A títo Nemci sa všetci naučili poľsky za 5 až 10 rokov... Preto, ak sa v Maďarsku
uzákoní slovenčina – jazyk predkov – ako druhý paralelný jazyk, tak naši bratia
Uhry Dolniaci v Maďarsku sa naučia po slovensky najneskôr do 10 – 15 rokov!! 

Pán Orbán v r. 2018 je skutočný Uhorský hrdina, ktorého filozofia a život pripo-
mína dávne Uhorské slovanské kniežatstvá, ktoré rozvrátili a zničili „svetovú západnú“
Rímsku ríšu v 5. storočí n.l. Žiadne sťahovanie národov nikdy neexistovalo – všetko
západné a vatikánske podvody.

Ale aj súčasní Rumuni sú naši slovenskí bratia. Rumunskí Valasi, ktorí prišli v 15.
až 17. storočí z Rumunska (ktoré v tom čase neexistovalo!) na stredné Slovensko,
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boli Slovania. Z jazyka Valachov z Rumunska – na strednom Slovensku 19. storočia
– vznikla spisovná slovenčina... Štúr... spisovná slovenčina bola vytvorená zo slovan-
ského valaského nárečia Rumunov na strednom Slovensku...!! Chápete vy somári?
Chápete, ako nás Vatikán a Západ podviedol a oklamal? Ešte na začiatku 18. storočia
všetci Rumuni rozprávali len „slovensky“!! Preto aj Rumuni sa musia opäť naučiť
jazyk svojich predkov a teda aj Rumuni budú s nami v spoločnom štáte „Uhorsko“.

Upozorňujem, že Ukrajina ako štát dlhodobo nebude fungovať. „Ukrajinci“ sú
v oblasti Karpát geneticky mentalitou Uhry. Vo zvyšku Ukrajiny sú to ale Rusi. Preto
sa musí Ukrajina rozdeliť na dve časti. Karpatská časť si vytvorí nový štát a ostatná
Ukrajina od Rovna, cez Kyjev ... sa pričlení k Rusku – sú to geneticky a mentálne
Rusi. Karpatský ukrajinský štát po zániku Ukrajiny sa bude po určitom čase integrovať
do nového „Karpatského“ Uhorska. Určite Karpatskí „Ukrajinci“ sa nedokážu zjednotiť
s Poľskom, pretože Poliaci sú mentálne Rusi! Aj keď sú teraz zhlúpnutí z Vatikánkeho
náboženstva.

S určitým oneskorením prebehla jazyková asimilácia i v strednej a východnej Eu-
rópe, konkrétne v Macedónsku, Rumunsku a v Uhorsku.

V Rumunsku sa ešte do 18. storočia používal slovanský jazyk ako jazyk liturgický.
Po roku 1815 novozavedená latinská abeceda postupne v Moldavsku a Valašsku na-
hrádzala cyriliku a do konca 19. storočia ju úplne vytlačila. Cyrilika sa v Rumunsku
používala do roku 1860.

Územie Valašska a Moldavska bolo predmetom mocenského súperenia Ruska
a Turecka v 18. a 19. storočí. Nekonečné vojny ukončila až Parížska mierová zmluva
v roku 1856. V roku 1858 sa uskutočnila Parížska mierová konferencia európskych
štátov, kde sa delegáti dohodli, že obe kniežatstvá (Moldavsko a Valašsko) budú spo-
jené do jednej provincie, a rok na to bol na čelo oboch knižactiev zvolený bojar Ale-
xander Ion Cuzu. Následne v roku 1861 obe kniežatstvá utvorili jeden štát – Ru-
munsko, pričom naďalej každoročne platili Osmanskej ríši stanovenú daň.

Od polovice 19. storočia sa vytvárala nová konštrukcia jazyka, pri ktorej došlo
k očisteniu od francúzskeho a talianského vzoru. Nový jazyk však napriek všetkému
zdedil zhruba 20 percent slovnej zásoby z pôvodného „slovanského“ jazyka. Vo Va-
lašsku i v Moldavsku dlho pretrvávali dva národné jazyky, jeden umelý (novovznik-
nutý) spisovný a literárny a ten druhý bol tradičný ľudový (slovänský) jazyk. Počas
19. storočia sa „literárny“ (novovzniknutý) jazyk postupne presadil ako jazyk štátny
a tak v duchu Herderovskej filozofie, počnúc rokom 1861, vzniká nový národ, národ
rumunský.

Po porážke Rakúsko-Uhorska a Nemecka v prvej svetovej vojne, sa vo februári
1919 rumunská armáda zmocnila Sedmohradska a Bukoviny, následne bola obsadená
Budapešť, kde rumunskí vojaci zotrvali štyri mesiace. Podľa ustanovení trojice zmlúv
z rokov 1919 – 1920 (Saint-Germainská, Neuillyská a Trianonská mierová zmluva)
Rumunsko získalo Sedmohradsko, Bukovinu, východný Banát a Južnú Dobružu,
pričom na týchto novozískaných územiach bol automaticky zavedený novovytvorený
úradný jazyk rumunský.

V Uhorsku sa ako úradná reč používala latinčina až do roku 1786, kedy Jozef II.
dekrétom vyhlásil za úradný jazyk rakúskej monarchie nemčinu. Vo všeobecnosti to
spôsobilo nevôľu a odštartovalo v Uhorsku nárast maďarského nacionalizmu. Po ra-
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kúsko-uhorskom vyrovnaní v roku 1867 sa rovnako ako v iných krajinách, i v Uhorsku
šíril maďarský jazyk centrálne z hlavného mesta. Ešte citujem od O. Cvengroscha :
K tomuto možno dodať, že meno Rumunsko je termín novodobý – 19. storočie a jeho
pôvod pravdepodobne pramení v pojme „Rumelia“, čo bolo pomenovanie pre celý
Balkán. Rumelia pravdepodobne pramení v pojme „Roma“ – „Rim“, čo bolo, ako z his-
tórie všetci vieme, meno „Rímskej ríše“, ktorá sa nachádzala na Balkáne a v Anatólii
s centrom v Carihrade. Tzv. západorímska ríša nikdy nejestvovala. Ta vznikla až keď
„západ“ zboril Carihrad...

Na termín Rumun som zatiaľ nenarazil ani ako etnikum Uhorska. Všade sa spomí-
najú Valasi, pričom je pravdou, že nikomu nie je jasné, kto tí Valasi vlastne boli. Je
zjavné, ze Valasi boli slovenske etnikum (nie slovanske) vzhľadom na ich jazykovú vý-
bavu. Štúr zaviedol spisovnú slovenčinu podla nárečí z oblastí, ktoré boli a sú osídlené
prevažne Valaským obyvateľstvom. Toponymické názvy Valaska, ako aj Sedmohradska
sú toho dostatočným dôkazom…

Do 20. storočia „Rumuni“ v Uhorsku o rumunčine s najväčšou pravdepodobnosťou
ani len nechyrovali. Používali ešte zo zotrvačnosti v úradnom styku latinčinu, pretože
„madarčina“ im, tak ako nám, vôbec „nevoňala“. Samotná Rumunčina má údajne
blízko k francúzštine, lenže francúzština je vidiecka latinčina, a práve latinčina je ten
spoločný základ, na základe ktorého panuje presvedčenie o spoločnom pôvode fran-
cúzštiny a rumunčiny ... To sú ďalšie tragikomické uzávery modernej lingvistiky.
Detailne som sa Rumunskom a Rumunmi nezaoberal, je tu priestor pre seriózny
výskum, a som presvedčený, že každý, kto sa do toho zavŕta v hrubých rysoch potvrdí
nasledovné:
• Rumuni nie su „románsky“ národ, z etnického a genetického hľadiska sú zmesou slo-

vanských a slovenských kmeňov,
• historickí Dáci, od ktorých odvíjajú Rumuni svoj póvod nikdy neboli národom, jednalo

sa o slobodné slovanské kniežatstvá – vojvodstvá,
• Rumunsko je novodobý názov pre zjednotené Valasko, Moldavsko a „v 20. storočí ur-

vatú časť Uhorska,“
• uhorskí Rumuni zvaní Valasi do 1. pol. 20 storočia nevedeli po rumnsky ani zaťať,

tzv. Valasi boli slovensky hovoriace etnikum.

Kapitola 44
Rusko a Slovanský svet

V Európe sú teraz dve vetvy Slovanskej civilizácie. (V Ázii sú údajne aj starí
Sibírski Slovania – potomkovia Árijcov a Rusov – teda štátov Rassénie a Dárie , ktorí
asi majú nielen duchovnú, ale aj špecifickú genetickú predispozíciu.) Sú to západní
Slovania a východní Slovania. 

Východní Slovania sú Rusi, Bielorusi, Litovci, Lotyši, Ukrajinci asi na 80 % územia
Ukrajiny, veľká časť Kazachstanu, Kirgizsko ... a Poliaci. 
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Západní Slovania sú Slováci, Macedónci, Maďari, Karpatskí Ukrajinci, Rumuni,
Srbi, Slovinci, Čiernohorci, Česi (Moraváci sú geneticky-duchovne Slováci), Chorváti
(vo vnútrozemí a na severe, nie pri mori), Bulhari, Bavori (v Nemecku), Lužickí Srbi
(v Nemecku, bývalá NDR), sever Grécka, aj časť Albánska a aj veľká časť nížinného
Rakúska. 

Postupnosť národov som duchovno-geneticky hierarchicky dôkladne zvážil! Du-
chovne najvyšší národ (podľa mňa) medzi západnými Slovanmi je historicky asi
„predkresťanský náboženský Slovenský“. A tie duchovne nižšie národy radím hie-
rarchicky za sebou.

Rusko, ako jediný Slovanský štát, doteraz nezničený a neobsadený Západom (aj
východom) je „zodpovedný“ za Slovanský svet a prežitie aj západných Slovanov a to
v jeho vlastnom Ruskom „slovanskom“ záujme. Rusko – využi duchovnú energiu
od Slovanov zo západu, od svojich bratov, ktorí sú Ti veľa dlžní!! Rusi musia zjednotiť
Slovanov pod svojou „slovanskou“ vládou, ale musia akceptovať vysokú genetiku
(oproti Západu) aj západných Slovanov!! Navrhujem Rusku, aby duchovne hierar-
chicky začalo organizovať obrodu Slovanov od tých, ktorí sú najviac duchovne Slo-
vanskí – teda hlavne aj od Slovákov. 

Západní Slovania sú Rusku, východným Slovanom, bratia od otca – geneticky.
Jazyk je toho dôkazom. Rusko musí podporovať konkrétne subjekty a snahy o Slo-
vanstvo vo svojom vlastnom „existenčnom“ záujme, s cieľom vytvoriť spoločnú ge-
netickú ideologicko-ekonomickú Slovanskú, „vojensko-ekonomickú obrannú“ kon-
federáciu. Súčasné náboženstvá u Slovanov sa musia zrušiť!, pretože sú mylné! Musí
sa zaviesť nové štátne Slovanské náboženstvo, ktoré bude vychádzať z predkresťan-
ského Védickeho Slovanského svetonázoru. A to aj „politickým“ násilím!! Blázon sa
nevzdá svojej duševnej choroby dobrovoľne! Stalin bol génius. Ale aj tak ho zavraždili
– údajne židia.

Rusko zostalo posledný slovanský štát, ktorý je schopný odolávať západnej všeo-
becnej degenerácii. My všetci rodom Slovania musíme maximálne podporovať slo-
vanské Rusko v obrode tiež jeho Slovanstva a Árijstva aj v Rusku, pretože aj v Rusku
v súčasnosti vládnu „Satanské“ skupiny, ktoré sú proti Slovanské. A na Ukrajine je to
to isté – nepriateľské myslenie tam vládne a Rusko pod mocou „Satana“ nemá záujem
zmeniť režim na Ukrajine, pretože protiSlovanskej vláde v Rusku tento stav na Ukra-
jine vyhovuje! 

My Uhry teraz konečne musíme vrátiť náš dlh našim východným bratom Slovanov.
Musíme ideologicky vzkriesiť Slovanstvo aj v Rusku, ktoré sa nám „na obzore stráca
a vzďaľuje „. Zlo ovládlo už nielen Uhorsko, ale aj Rusko a Ukrajinu a ... Ale my du-
chom Slovania nemôžeme prehrať... .!! 

Na predkov – Za obrodu!
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záverom poviem:

V nových časoch sa nebudú dať použiť vyskúšané riešenia z minulosti.
Mnohé minulé a súčasné pravdy sa stanú omylmi, pretože oni vždy boli
omylmi, ale mylné minulé a aj súčasné falošné filozofie a náboženstvá
a „hlavne zločinecké vlády“ tieto omyly pretvárali na dočasné pravdy. Preto
nepodceňujte moje (asi veľmi „neortodoxné“) myslenie, aj keď samozrejme
vôbec nemôžem vylúčiť, že sa mýlim. Ja skutočne neustále pochybujem
o mojich „proti EU a Západu“ myšlienkach. Nemýlim sa? Však všetci okolo
mňa myslia ináč ... Nemýlim sa? Aj keď takto „strašne“ pochybujem o sebe,
aj tak som odhodlaný povedať, aké výsledky som dosiahol pri mojich psy-
chologicko-filozofických výskumoch o ľudstve a tejto existencie...

Berte moje knihy ako intelektuálne úvahy pre tých, ktorí sú schopní taký-
chto duševných (mozgových) činností. A pre tých, ktorí teraz toho nie sú
schopní, sú moje knihy ich príležitosť „na ožitie“ zo stavu umŕtvenia. Táto
moja posledná kniha je asi/určite duchovne nadradená Biblii aj Koránu (a to
sa cítim duchovne nízky pred „vysokými“). Pretože je asi/určite pravdivejšia!
Je pravda, že neustále pochybujem, či sa nemýlim! Ale som hlboko duchovne
presvedčený, že Biblia aj Korán sú zámerne mylné a falšované, aby ľudia boli
z tých omylov mylní, teda hlúpi tiež.

Myslím si, že prežitie ľudstva je možné len za podmienky zásadného
zvýšenia jeho duchovnej a genetickej úrovne. Technika, technológia, eko-
nomika, sloboda... ideológia sú absolútne vedľajšie. Slovania ešte nechápu,
že sú duchovne a teda aj geneticky predisponovaní na vládnutie na planéte,
ale len ak sa duchovne obrodia a zjednotia. Ak to ale nedokážu, tak za-
niknú a neštekne po nich ani pes. 

Poézia je syntéza psychológie a filozofie. Tak si myslím. Teda duchovne
„vnímavá“ poézia, nie hlúposti. Prečítajte si napr. od Jána Kostru báseň
„Každý deň stretnúť človeka“. Táto báseň je duchovná informácia, ktorá
presahuje tisícky rokov súčasnosti nielen Slovenska a Slovanov! Prečo v de-
mokracii poézia „hynie“ a nie je absolútne o ňu záujem? Pretože demokracia
je degenerácia a v demokracii všetko duchovné degeneruje! 

Západná civilizácia vytvorila systém dedičnej moci a dedičstva majetkov.
Majetok ale nie je hlavné v živote človeka. Dedičstvo a hromadenie majetkov
po generáciách je duchovný omyl. 

Slovania musia obmedziť veľkosť majetkov na celej planéte, ktoré sa
budú dediť. Teda mocensky musia zasiahnuť všade! Časť majetku, prevy-
šujúca určenú hodnotu, bude po smrti vlastníka prevedená do štátneho
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vlastníctva, aby slúžil tento majetok aj priemerným a menej schopným.
Nikto nesmie byť nezamestnaný a všetci musia pracovať, aj ak by nechceli!
Každý musí duchovne rásť! A ak nie, tak ten „lenivec“musí byť donútený! 

Musíte si uvedomiť, že čím zložitejšie a sofistikovanejšie technológie budete mať
k dispozícii, tým väčšie problémy vznikajú s obsluhou týchto zložitejších technológii.
Ak bude súčasný vedecký pokrok a západná duchovná a duševná degenerácia po-
kračovať tak ako doteraz, tak Západ – jeho obyvateľstvo duševne aj duchovne tupé –
sa dopracuje k spoločenskému kolapsu a všeobecnej občianskej vojne a sebazničeniu
asi najneskôr v roku 2030 až 2060. Ale ak sa k tomu masívne „pridajú ľudia Koránu
z Afriky aj EU“, tak to môže byť už aj v rokoch 2025 až 2035. Čas neviem, ale konečný
výsledok pri súčasnom vývoji je istý!

Pretože v našom vesmíre vládne Satan (aj keď nad Satanom je Boh),
tak ten, ktorý je duchovne nižší a bezcitnejší, tak ten sa krátkodobo presadí
a bude vládnuť. Slovania, ako duchovne vyšší, boli satanským Západom
plánovite ničení. Toto logicky (matematicky) platí aj opačne. Asimilácia
Slovanov a zničenie ich štátov je jasným dôkazom toho, že Slovania sú na
vyššej duchovnej úrovni ako Západ. 

Duchovne vyšší musí v naivnom rovnocennom zápase s nižším zaniknúť.
Duchovne vyšší sa nemôže brániť nižšiemu použitím tých istý „demagogic-
kých“ prostriedkov. Duchovne vyšší sa snaží nechať existovať aj nižšie du-
chovné životy, ako napríklad zvieratá... kresťanov, islam, demokratov... Chce
nechať vyvíjať sa aj duchovne nízkych. Súčasný duchovne „vysoký“ ochraňuje
zvieratá, ako aj duchovne nízkych ľudí – veriacich v omyly, demokratov...
iných duševne postihnutých. (To je ale zásadný omyl. Toto sa musí zmeniť!) 

Duchovne „nízky“ však jedná presne naopak. Má strach z toho vyššieho,
podlieha emóciám strachu a nenávisti, pretože duchovne vyššiemu skutočne
nerozumie! Nedokáže to. Nie je to v duchovných možnostiach toho du-
chovne nízkeho. Preto duchovne nízky sa snaží trvale likvidovať vyššieho!
(Skutočne nelogicky proti svojmu vlastnému záujmu, pretože vyšší chráni
aj jeho.) Má z „vyššieho“ strach, však je „nižší“ – bojí sa o svoju moc a peniaze,
ha, ha – je to primitív. Nízky nechápe, že sa nejedná o konkurenciu – pri-
mitívnu predstavu duality – ale duálne vyvažovanie neagresívneho charak-
teru (a nastolenie vlády ducha). Duálna kompenzácia je pre existenciu du-
chovne nízkeho zásadne dôležitá. Zánikom duchovne vyššieho – nemožnosť
duálnej kompenzácie – musí zákonite skončiť veľkými vojnami a zánikom
tohto geneticky-mysliteľsky poškodeného ľudského rodu. Len celoplanetárna
vláda duchovne najvyšších zabezpečí trvalé odstránenie globálnych vojen! 

My žijeme vo vesmíre vytvorenom a aj ovládanom Satanom, ktorý vy-
užíva energiu od Boha (v tomto je ale zapojených mnoho iných bohov –
teda večných z pohľadu človeka!). My Slovania to musíme vedieť a tomu
sa aj prispôsobiť. Nie je problém zabiť v sebaobrane duchovne nízkeho, ak
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ohrozuje toho vysokého na existencii, ale duchovne vysoký to musí urobiť
bez emócii nenávisti a s neutrálnou ľútosťou, že tak musí urobiť...!! Toto
však dokáže pochopiť a tak jednať len človek z poľa B. Preto vy ostatní
Slovania sa plne spoľahnite na svoje budúce duchovné Rady starších. 

My musíme zabiť zvieratá, aby sme ich mohli „zjesť“ a tak mohli žiť na našej ge-
netickej úrovni. A táto genetická úroveň sa nedá ľahko zmeniť, aj keď s duchovným
úprimným snažením, asi skôr ako za 100 – 500 rokov? Neviem. A preto budeme
ďalej toto „požieranie“ zvierat robiť len s nutnou mierou a teda každé prejavy
luxusu a nemiernosti je služba Satanovi. Tučnota a/alebo slabá fyzická kondícia je
obrovský satanský problém pre daného človeka! 

Pretože v našom vesmíre vládne Satan, tak v boji medzi duchovne vyšším a nižším
má ten nižší veľké výhody. Vyšší vyhrá len vtedy, keď pristúpi k svojmu nepriateľovi
z pozície duchovnosti. Teda pre vyššieho nebude žiadny problém vyvraždiť aj celé
národy, ak to bude nevyhnutné na zachovanie vyššej duchovnosti (aj genetiky) pred
nižšou a sebazáchovou seba samého! Ale bez emócii a osláv víťazstva, ale s hlbokým
smútkom, že to bolo tak potrebné urobiť... Nechápete? Viete, ja nie som duševne
chorý kresťanský milujúci aj svojich nepriateľov.

V súčasnosti je zlá situácia v štátoch bývalého Sovietskeho zväzu, teda našich slo-
vanských bratských štátoch: v Rusku, Bielorusku a na Ukrajine. A tiež v Poľsku.
Rusko podporuje pravoslávnu cirkev a islam a Poľsko Vatikánsku cirkev. Rusko ne-
chápe, že základ ruského problému, aj všetkých Slovanov, sú nepravdivé klamárske
náboženstvá – kresťanstvo a v Rusku aj islam. Rusi omylom prevzali (ako aj my Slo-
váci) falošné kresťanstvo. A Poliaci to už absolútne nechápu? Dajte im všetkým aj
túto moju knihu, aby sa „preBoha“ zobudili zo strašného „spánku“. 

Ale kto v Rusku povie, že pravoslávna cirkev vedie Rusko do záhuby?!
A kto Poliakom povie, že ich Vatikánske náboženstvo je Satanské? Možno
len jeden z 10 000 Poliakov prečítal a dôkladne preštudoval Bibliu, ktorá
mala aspoň 2000 strán! Urobte kontrolu a skúšku vedomostí Biblie! Bibliu
dokáže prečítať len duševne normálny ale so sebazaprením „hľadajúceho“
– a potom tento už nikdy nevstúpi do kostola! Som si tým istý. Biblia je pre
mysliaceho človeka „nepochopiteľná“ hlúposť... (dôkladne som analyzoval
Bibliu v moje knihe KCjeO.) Korán je však v mnohých častiach ešte „väčšia
zločinnosť a nevedomosť“ a extrémnejšia verzia Satanovej mysle.

Len duševne chorí Rusi môžu milovať aj svojho nepriateľa – podľa kres-
ťanských hodnôt z Biblie – teda Hitlera. Však vy Rusi, milujte Hitlera, aj
keď vás vraždil a chcel vás všetkých vyvraždiť. Asi ste málo bohabojní kres-
ťania Biblickí, ak nemilujete Hitlera. Predsa, kto do vás kameňom, vy do
neho chlebom... ha,ha. „To je pre debilov...!!“ 

A tiež milujte islam a Korán, ktorý Vás chcú vyvraždiť... ha, ha. No
milujte ich... (somári) a určite Vás vyvraždia, ako Islam aj vyvraždil v Indii
Budhistov. To boli tiež takí istí obrazne optimistickí a humanistickí „retardi“
duševní, ako súčasní kresťania s ich „duševným otroctvom“ Satanovým.
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A ľudia Koránu ich v Indii zabíjali ako kurčatá a oni sa vôbec nebránili...
To boli „jatky“, ktoré si neviete predstaviť. Vyvraždili celé spoločenstvá –
určite to bola v tom čase globálna genocída islamu proti budhizmu ... a bud-
hizmus bol definitívne zničený. Je pravda, že mnoho „finančných skupín“
Západu chce vzkriesiť toto duševne choré náboženstvo – Budhizmus – ktoré
nedokáže bojovať a brániť sa Satanovi a sú to objetívne – „duševne chorí
blázni“ – však len blázon sa nechá zavraždiť a nebráni sa? Alebo sa mýlim?
Možno sa mýlim a teda aj ja sa musím „nebrániť“, ak ma niekto bude chcieť
okradnúť, ... zabiť! Ale je samozrejme možné, že sa mýlim... skutočne aj tu
treba urobiť seriózny vedecký výskum, či sú vyznavači budhizmu duševne
zmýlení ich náboženstvom a nechápu realitu a podstatu... Ja osobne som si
istý, že všetky súčasné náboženstvá sú v detailoch ich vier totálne somariny
– okrem základu, že napr. duša sa reinkarnuje, zlo bude karmicky potrestané,
dobro je duchovné oslobodenie sa od tohto „satanovho systému“... atď.
Z historických kníh, ktoré „sa ku mne dostali“, je jasne vidieť, ako sa bud-
hizmus vyvíjal 1000 rokov predtým, ako bol Islámom zničený a ich vyznávači
totálne vyvraždení – masová genocída celej civilizácie. Rôzni budhistickí
intelektuáli si dopisovali a vymýšľali svoje zložité konštrukcie a nechápajúce
obyvateľstvo „pýtali o peniaze“ za ich „duchovné služby“. Boli to cudzopas-
nícki založení prefíkanci a nič iné... Títo „duchovne a teda zákonite aj gene-
ticky“ menej schopní ľudia totálne zmenili pôvodný Árijsko-Ruský sveto-
názor v Indii v tom čase a je to platné až do súčasnosti. 

My Slovania – potomkovia našich slovanských predkov – musíme od-
mietnuť mylné západné a iné Satanské náboženstvá!! Ako môžu Slovania
milovať kresťanské náboženstvo, ktoré ich duševne systematicky mrzačí?
Však si musíme, my nepostihnutí, uvedomiť, že „oni – západné a Vatikánske
svine“ nikdy neprestali a nikdy určite neprestanú! Však tí kresťanskí „zá-
padní“ vládcovia aj na Slovensku z tých veriacich duševných chudákov
majú peniaze a majetky a pozemky a... už viac ako 1000 rokov! Chcete
niečo s nimi urobiť – vy aj so mnou, ktorí sa netrasiete od strachu z neve-
domostí kresťanských o Božom hneve!? Je jasné, že zakrútiť krkom tejto
1500 ročnej „krvavej-skurvenej“ HYDRE dokážu len neveriaci alebo „osvie-
tení veriaci“ Slovania. My Slovania sa musíme vrátiť k chápaniu nášho
predkresťaského duálneho Boha a Árijský svetonázor a odmietnuť všetky
súčasné náboženstvá, ktoré sú všetky mylné! Duchovní Slovania sa veľmi
ľahko preorientujú od mylnej Biblie, Koránu (hlavne v Rusku) k pravdi-
vému „vedeniu o Bohu“ a svetu. 

Kresťanské západné tradície, dedičstvo majetkov, kultúra, filozofia, okrem
výnimiek, ako napr. Friedrich Nietzsche, C. G. Jung ... všetko bude žiaľ
úplne revidované a nič nezostane ako bolo, „duchovne ani kameň na ka-
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meni“. Nerobte si z toho žiadne duševné problémy. Ja hovorím, že sú len 2
dôležité veci: život a peniaze. A potom už len kopa hnoja a nič mi nestojí
ani za tú kopu hnoja. Život je však fyzický aj duchovný a teda zdravie je fy-
zické aj duchovné. Jasné, že blázon je duševne chorý. A pretože ste skoro
všetci duševne chorí z chorej filozofie, chorých všeobecných hodnôt, cho-
rých medziľudských vzťahov, chorých vzťahov medzi mužom a ženou,
chorého spôsobu života a myslenia, ... však všetko vám robí problémy v ob-
lasti duševného zdravia, tak neserte sa, odstráňte to, čo vám škodí! A aj
keď to hneď nedokážete, tak neustále sa o to snažte až do konca života.

Bola nejaká anglická rocková hudobná skupina, ktorá vydala album „Stena“. Už si
spomínam, volali sa Pink Floid. Keď som počul hudbu a videl hypnotizovaných ka-
marátov na internáte okolo roku 1983, vtedy som nechápal, prečo ich tak hypnotizuje
táto hudba a príbeh v tej hudbe. Teraz chápem. Všetci cítili, že sú duchovne obmedzovaní
z okolia, ktorému nedokážu odolať a musia zbúrať ten múr... Určite aj anglickí hudobníci
to cítili, ináč by to nevymysleli – teda samozrejme títo hudobníci boli (a asi aj ďalej sú)
duchovne nevedomí! Trpia... a preto musia zbúrať ten múr. Ale koľko múrov v sebe
všetci máte? Vy nešťastníci nevediaci kresťanskí... budhistickí, islamskí?! 

My Slovania – potomkovia našich Slovanských predkov po otcovi – sa
musíme oddeliť od ostatných duchovne zaostalých západných aj iných
národov a vytvoriť novú, duchovne a aj mocensky, pravdivejšiu civilizáciu.
Preto najskôr musíme objaviť duchovné vedomosti našich slovanských
predkresťanských predkov a tak sa duchovne obrodiť a následne zjednotiť. 

Viem, že niečo musím robiť, aby som nič nerobením nezostal v tom ma-
razme a odpade, v tom hnuse, ako písal Friedrich Nietzsche. Nietzchemu
sa nakoniec úplne vyjasnilo až na konci jeho života, z čoho vznikol všetok
ten hnus, ktorý ho obklopoval celý život a ktorého sa nedokázal zbaviť, až
dokiaľ nenapísal knihu Antikrist. Tento hnus je kresťanská viera a kres-
ťanské náboženstvo, teda celá západná kresťanská civilizácia. Všetko je
to hnus. Všetko, čo nie je prirodzené a teda pravdivé, je hnus. 

Tento hnus Západný však cíti len človek s vysokou karmou – teda
schopnosťou myslieť. Len málo ľudí počas svojho života precitnú a budú
cítiť všade okolo seba tento „hnus“. Dokáže to len človek, ktorý má talent,
má vedomosti, má životné skúsenosti (a je teda starší) a posledný 4. element
je, že mal ťažký život a bol donútený premýšľať. Deti bohatých rodičov, aj
keď boli akokoľvek talentované, ak im rodičia dávali, čo potrebovali, to na-
koniec nikdy nedokázali a nedokážu!... 

Túto knihu môže v súčasnosti na Slovensku bezpečne dočítať len málo
ľudí. Pretože všetci ostatní majú rôzne problémy s ich myslením. Je jasné, že
homosexuáli sú určite duševne chorí a ostatné obyvateľstvo nesmie pripustiť
ich rovnocenné zatriedenie sa do ľudskej spoločnosti! Určite nesmú vychovávať
deti! Všetci, ktorí podporujú homosexualitu sú buď zločinci, alebo blázni.
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Homosexualita je duševná choroba, ktorú treba liečiť a nie rozširovať. Však
idol Západu C. G. Jung jasne dokázal, že homosexualita je duševná choroba!

Takže ľudia Západu a Vatikánu a iní, ktorí túto knihu odhodia do kúta, do koša,
spália v peci s výrazom nesmierneho „hnusu“ a odporu na tvári a v „duši“, viete vy
ostatní, čo to znamená. Je posadnutý, teda „šialený“ podľa C. G. Junga. Niet inej
obrany, ako sa od neho strániť a oddeľovať. Je nakazený a je schopný čohokoľvek vo
svojej vyšinutosti. S takým sa ani nestýkajte vy, ktorí ste prirodzení. Stráňte sa od
týchto, ako len môžete. Súčasne im to však aj povedzte, že nechcete mať nič spoločné
s ich spôsobom života a názormi. Nech si žijú svoj život utrpenia a bolesti, však majú
to, čo chcú podľa Biblie a ich kňazov?! Tak čo sa sťažujú? Chcú trpieť a mať nádej
a veriť a milovať aj svojho nepriateľa? Nech teda trpia a veria a milujú aj Vás, ha, ha...

Neveriacim slovanským „kresťanom“, ktorých bohom je teraz demokracia, eman-
cipácia žien, tržná ekonomika a globalizácia, vedecký pokrok ... všeobecné nemorálne
a egoistické chovanie sa a myslenie – samozrejme nepomôže ani nádej. Len mysliaci,
schopní zniesť kritiku, majú šancu napr. aj v mojich 4 knihách. Len z nich nerobte
„bibliu“,... ha, ha. A samozrejme, že sa môžem aj mýliť. Dokonca si myslím, že je
skoro isté, že sa mýlim v tomto satanskom klamárskom vesmíre!?

Páči sa mi citát od E. Hemigwaya o ľuďoch okolo seba: „Inteligentný
človek sa musí občas opiť, aby prežil s bláznami naokolo“. Som presvedčený,
že Hemingway to myslel doslovne. 

Duchovnej nevedomosti uniknú len ľudia, ktorí sú vysokou reinkarnáciou.
Častokrát mnohí z nich nečítali knihy, alebo dokonca mali nízke vzdelanie,
pretože súčasné vzdelanie a 99 % kníh je len vsugerovávanie názorov neve-
diacich spisovateľov, alebo „chorých“ učiteľov. Preto ten priemerný, kto číta
tieto somariny (knihy), je podstatne viac ohrozený na svojom duševnom
zdraví ako ten, kto nečíta žiadnu literatúru. Práca a zarábanie peňazí a staranie
sa o rodinu, kamarátov, svoje okolie, rozmýšľanie o pravde – pre priemerných
ľudí, je najistejší učiteľ v tejto „dobe duchovného temna“! Čo robiť, keď je
zúfalý nedostatok pravdivých informácii? Myslite... a vzdelávajte sa!

Zaujímavé, prečo sa cirkev (a iné náboženstvá) v EU zaistila trestným
právom o hanobení viery a presvedčenia, keď však majú podľa Biblie milovať
aj svojich nepriateľov?! Tak potom sa nechovajú podľa svojej Biblie, nemilujú
svojich nepriateľov, ale sú odhodlaní ich zničiť a dostať do väzenia!!, ha,
ha... Je to logické, že nemôžu milovať svojich nepriateľov, ak ich chcú dostať
do väzenia. Je to skrátka duchovný demokratický xindel, chamraď, lúza,
duchovný odpad, ktorý treba upratať a odstrániť z našej Zeme. My Slovania
sa musíme duchovne obrodiť a následne zjednotiť a definitívne zbaviť
tohto západného kresťanského demokratického duchovného odpadu a hnusu
(blíži sa už aj islamský omyl) a vrátiť sa k duchovnej hierarchii a dualite
a objaviť pravdivého predkresťanského slovanského boha (bohov).

Jeden z čitateľov knihy ZOZaV mi asi 1,5 roka po vydaní poslal tento mail, citujem:
LONDÝN – Kontroverzný biblický učenec Joseph Atwill tvrdí, že kresťanstvo je nepodložené
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náboženstvo, ktoré bolo vytvorené rímskym impériom na ospravedlnenie otroctva a upoko-
jenie občanov. Príbeh Ježiša Krista je podľa neho rímsky podvod určený na ovládanie ľudí.
Pravda o dôkaze zo života Ježiša, ktorý mal zatriasť celou cirkvou: Odborníci poznajú
verdikt! V blogu na svojich internetových stránkach Atwill napísal: „Kresťanstvo môže byť
považované za náboženstvo, ale bolo vlastne vyvinuté a použité ako systém kontroly mysle
na produkovanie otrokov, ktorí veria, že ich otroctvo nariadil Boh“. Učenec tvrdí, že v tom
čase, židovská sekta v Palestíne očakávala príchod „Mesiáša-bojovníka“, čo sa pre Rímske
impérium stávalo stále väčším problémom, ktorý nedokázalo vyriešiť tradičnými prostried-
kami. Preto sa uchýlilo k psychologickej vojne, ktoré mala dať občanom to, čo chcú a zároveň
zabezpečiť, že budú poslúchať ich pravidlá. „Domnievali sa, že spôsob, ako zastaviť šírenie
horlivej židovskej misijnej činnosti je vytvoriť konkurenčný systém viery,“ dodal Atwill
s tým, že preto vymysleli príbeh o „mierumilovnom Mesiášovi“, ktorý vyzýva nastaviť druhú
tvár a povzbudzuje židov, aby dali Cézarovi, čo je Cézarove, teda platili dane Rímu. Infor-
moval portál express.co.uk. Kontroverzný biblický učenec varuje: „Hoci kresťanstvo môže
byť útechou pre niektorých, môže byť tiež veľmi škodlivé a represívne, zákerná forma
kontroly mysle, ktorá viedla k slepému prijímaniu nevoľníctva, chudoby a vojny neprieč
históriou,“ uviedol učenec. Atwill si dokonca myslí, že najmä v Spojených štátoch sa v sú-
časnosti používa na vytváranie podpory pre vojnu na Strednom východe. Na toto odhalenie
prišiel potom, čo si uvedomil, že Ježiš je jediná románová postava v literatúre, ktorej celý ži-
votný príbeh možno vysledovať k iným zdrojom. Pri porovnaní Nového zákona a „Židovskej
vojny“, ktorú napísal historik Josephus, našiel mnohé paralely. Podľa neho učencom uniklo,
že sled udalostí a miest, kde sa Ježiš objavil, je viac-menej rovnaký ako sled udalostí a umiest-
nenie vojenskej kampane (cisára) Titusa Flavia, ako ich popísal Josephus. „To je jasný dôkaz
o zámerne vybudovanom modeli. Biografia Ježiša je vlastne postavená na predchádzajúcich
príbehoch, ale predovšetkým na životopise rímskeho cisára,“ dodal Atwill.

Musíte si uvedomiť, že len tie národy a štáty, ktoré v budúcnosti presadia
pravdivé náboženstva a zavedú si najvyšší post moci na duchovnom princípe
„Radu starších“, budú spoľahliví. Ostatní budú ďalej nevedomí a teda „veľmi
problematickí“ – absolútne nedôveryhodní. Západné a ďalšie elity „otrokárov“
(islam, Čína...) sa nevzdajú a sú Satansky nesmierne schopní. Nesmieme ich
my Slovania absolútne podceňovať. Však výsledok boja Západu (aj Východu)
proti Slovanom za posledných 1500 rokov jednoznačne ukazuje, že my Slo-
vania prehrávame tento boj so Satanom (aj zo západu) na všetkých „frontoch“! 

V máji roku 2017 mi jeden premýšľavý čitateľ mojich kníh zaslal z internetu knihu:
„Tajemství Amenti 1“. Je to údajne „konšpiračný“ text o Atlanťanoch, Lemuriánoch –
teda geneticky ľuďoch a mimozemšťanoch a fungovaní vesmíru a Boha. Veľmi zaují-
mavé. Avšak v knihe sa objavuje asi v 5 % textu výzvy na osobné zvýšenie duchovnosti
cez svetlo a vnímanie svetla ... a pod. Doslovne sa píše, nezaoberajte sa ostatnými
okolo seba, zlepšujte sami seba, keď zlepšíte seba, tak tým pomôžete aj ostatným. Len
sami sa zaoberajte sami sebou a nehľaďte na ostatných... Totálne sebectvo!!!! Je možné,
že táto kniha obsahuje až 95 % pravdivých informácii – neviem, ale len 5 % „identifi-
kovaných“ klamstiev spôsobí otroctvo ducha... Takto Satanské rody a skupiny likvidujú
myslenie aj tých najschopnejších, ktorí sa dostanú napr. aj k tejto knihe a iným zásad-
ným informáciám. Satan – a jeho ľudskí sluhovia (asi jaštery) sú veľmi schopní!! 
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V knihe je možno až 95 % pravdy (neviem) a vsunuli tam len skromných
max. 5 % sebectva – teda Satanských ideí – a tak človek, ktorý bude „chcieť
ísť k sebeckému svetlu“ sa určite dostane do zajatia Satana! Chápete, aký
je náš nepriateľ schopný a nebezpečný?! Musíte rozumieť podstate. Nie
sebecky pre seba (a svoju rodinu... ) – hoci aj len vedomosti a vzdelanie,
duchovnú úroveň ... Ale len kolektivistické myslenie aj konanie! Nikdy
nemyslite len na svoje osobné, rodinné, „lokálne“ sebecké duchovné zlep-
šovanie sa a materiálne výhody, ale aj na spoločné kolektívne duchovné
zlepšovanie a rast. Každý individualista a sebec je sluha Satana!! 

Preto sa neberte veľmi vážne a neverte všeobecne prijímaným pravdám.
Satan sa s vami hrá a ste len jeho otrok, ak nemáte veľkú duchovnú silu
„vzdorovať“, ako ja. 

Od augusta 2017 som neustále na „konšpiračných“ weboch čítal o umelej
inteligencii a jej budúcej vláde na tejto planéte a ... Samé hlúposti. Vždy
v tomto duálnom vesmíre sa jedná o ducha a hmotu – aj ak je to len počítačová
hra. A u hmoty sú dôležité len prevádzkové náklady a cena. Cena „úžasného“
robota bude závratne vyššia ako cena „bezduchého“ človeka – teda z poľa
A. Prevádzkové náklady na „život“ robota budú tiež závratne vyššie ako za
biologického otroka – človeka. Anorganická štruktúra sa svojou zložitosťou
a komplexnosťou nemôže rovnať biologickej štruktúre. Teda anorganický
mozog robota nikdy nebude schopný výkonov organického mozgu! Samo-
zrejme, že ak vytvoria biologický počítač – teda robota s biologickým počí-
tačom – mozgom, tak sa stane zasa len človekom – skôr myslím „nadčlove-
kom“ alebo iným „mimozemšťanom“, ktorý bude mať väčšie množstvo „Tači
svetiel“, teda vedomia a zasa začne prirodzene odporovať Satanovi. Princíp
sa bude opakovať. Satan – Matrix (je jedno, ako si to nazveme) v princípe
nemá žiadnu šancu presadiť svoj plán. Toto bude trvať len dočasne, pretože
som jasne dokázal, že princípy degenerácie vložené do existencie tohto ves-
míru neumožňujú materiálne uniknúť. Únik je možný len duchovný a teda
myslením a duchom zmeniť aj hmotu a existenciu. To je však opak myslenia
Satana... To je zásadný paradox. Satan chce existovať, ale jeho existenciu
musí trvalo podporovať „vedomie“ alebo božia „živá a večná energia“. A načo
by Boh trvalo podporoval Satana, ak ho už nebude potrebovať? 

Ďalšia nebetyčná hlúposť sú autá na elektrický pohon. Hovoria, že všetky
autá budú na elektro motor a teda už nebudú „neekologické“ spaľovacie mo-
tory. Somarina. Predstavme si, že na Slovensku budú všetky osobné autá
a dodávky do 3,5 t na elektrický pohon a s batériami. Predpokladajme, že:
na Slovensku je cca 2,5 milióna takýchto áut, každé auto najazdí priemerne
za rok 15 000 km, priemerný príkon je 15 kW, priemerná rýchlosť je 70
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km/h. Potom ročná spotreba el. energie bude 2500000 . 15 . (15000/70) =
8 035 714 286 kWh/rok. Teda je potrebný výkon elektrárne 8035714286/(24 h
365 dní) = 917 318 kW, teda orientačne 1000 MW. Ale pretože sa budú
dobíjať autá hlavne z večera do rána, tak odhadujem, treba postaviť 3 nové
atómové reaktory, ako sú v Mochovciach. Okrem toho treba nové elektrické
vedenie na vyššie výkony. Ďalej vzhľadom na to, že autá sa dobíjajú min. pol
hodiny, tak treba postaviť 3 krát viac nových dobíjacích elektrických staníc,
ako je súčasný počet benzínových čerpačiek, životnosť batérii je malá a autá
sú drahé... A na záver, efektívnosť využitia energie od výroby elektrickej
energie, až po jazdenie elektrickým autom je podstatne horšia, straty sú
vyššie, ako u dízlového motora... ha, ha. V západnej Európe, ktorá nechce
atómovú energiu..? tak čo, budú im voziť drevo zo Sibíru?

Začal som asi pred rokom občas čítať na internete súčasné ruské teórie
„Koncepciu spoločnej bezpečnosti“ a „Dostatočne všeobecnú teóriu ria-
denia“, propagovanú aj na Slovensku ruským asi spoluautorom V. Pjakinom.
Obidve teórie sú založené na princípe existencie 3 atribútov tohto vesmíru:
„Informácia-matéria-miera“. Je to dôkladne prepracovaná teória o fungo-
vaní ľudstva. Ale ja si myslím, že táto teória je len podmnožina mojej teórie
jednoty duality- hierarchie v kvalite a kvantite, ako ju rozoberám aj v tejto
knihe. Teória „Informácia-matéria-miera“ je zložitá... Ale hlave ani znalosť
tejto teórie nezaručí, že na pozície moci sa nedostanú zločinci – dobre
znalí napr. aj tejto teórie. Chýba v tejto teórii rozdelenie ľudí – znalých
tejto teórie – na pole A a B!! Bez ohľadu na to, dôsledky a vývody z nej sú
mnohé pravdivé, novátorské až revolučné! Chápem zlosť Slovanských duší
proti Západu a iných „niktošov“ na tejto planéte Satana – alebo bojového
poľa Boha a Satan. Ale my Slovania musíme hľadať pravdu, pretože ak to
neurobíme my Slovania, tak nikto iný to už nedokáže!! V. Pjakin propaguje
túto teóriu aj pre vzdelávanie „ľudových vrstiev“. 

Podľa mňa omyl. Priemerný človek do konca svojho života nepochopí
túto teóriu, aj keď sa to bude učiť 3 krát do týždňa a 30 rokov! Musíme
chápať, že priemerný človek je preto priemerný, že iný je podstatne
schopnejší?! A ten podstatne schopnejší vždy oklame a okradne toho prie-
merného, ak bude chcieť!! A bude chcieť vždy, ak bude z poľa A a nebude
chcieť nikdy, ak bude z poľa B!! Jasné?! Zločinci majú zvyčajne podstatne
lepšie vyvinuté myslenie, ako spravodliví. Je to ako u zvierat, aj dravci majú
lepšie fungujúci mozog ako ich obete bylinožravci. Je to logické, ak by boli
bylinožravce schopnejšie, tak dravce by vyhynuli! Preto logicky – najschop-
nejší si vytvárajú najzložitejšie teórie, aby potom ostatní nechápali to čo
oni... Takže učiť priemerných ľudí zložité veci je hlúposť. Samozrejme je
nutné donútiť aj priemerných ľudí, aby sa vzdelávali. Ale od nich sa nesmie
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žiadať ich názor, pretože oni nie sú schopní mať svoj názor! Oni vždy budú
mať len názor tých, ktorým budú veriť... 

Priemerní ľudia bez vonkajšieho donútenia a násilia nie sú schopní sa
vzdelávať – sú ako zvieratá. Je to ich psychologická výhoda, pretože nemajú
problém so svojou hlavou – sú jednoduchí. A teraz si nemyslite, že priemerní
ľudia sú s priemerným vzdelaním? Vzdelanie školské a dokonca súčasné
demokratické s tým nemá nič spoločné. Viac ako 80 – 90 % súčasných „de-
mokratických“ absolventov UNIVERZÍT sú hlúpi ako bagandže. Vôbec ne-
rozumejú životu. A naopak množstvo stredoškolákov, ktorí pracovali a popri
práci sa vzdelávali, sú podstatne múdrejší ako tí „nafúkanci univerzitní“. 

V lete roku 2016 som poslal 950 mojich kníh „ZOZaV“ aj so sprievodným dopisom
na všetky slovenské Univerzity, kde som uznal ich kompetentnosť vyjadriť sa k tejto
knihe. Žiadal som ich, aby mi napísali svoj názor a či sa nemýlim. Odpovedali mi
len asi piati? Títo statoční síce chválili, ale žiaľ asi sa báli odbornej diskusie so mnou
(okrem jedného). A načo teda tí „chumaji univerzitní“ tu vôbec existujú? Však nič
nevedia a sú to hlavne aj zbabelci. Načo Slovensko platí tých chujov akademických,
ak nie sú schopní mať „osobnú odvahu“ na svoj odborný názor? 

Teda jednoznačne treba vymeniť 90 % prednášajúcich na všetkých univerzitných
odboroch, kde som poslal moju knihu a odkiaľ neprišla žiadna reakcia – boli to psy-
chológia, filozofia, sociológia, politológia, ekonómia ... a ďalšie obory... Zoznam
mám. Však títo prednášajúci asi ani neveria svojich teóriám, ktoré hlásajú našim de-
ťom. Ako teda môžeme my rodičia a platitelia daní, dovoliť učiť naše deti somarinám,
ktorým neveria ani ich učitelia?! Je jasné, že im ide len o ich mzdy a na ostatné
„serú“! Totálna duchovná spodina.

Ale to som odbočil od Pjakina a ich ruskej teórie. Matéria-Informácia je
duálny protiklad Hmoty a Ducha. To je v poriadku. Ale miera je veľmi ne-
jasná. To je ako socializmus? Alebo stav náboženského osvietenia rovnosti a miery?
Všetci sú si rovní? Kritizuje sa davo-elitársky systém západnej moci a štátneho
systému, kde niekto sú vládcovia a ostatní otroci. Ale žiaľ tento systém je
hierarchický a teda podľa mňa (Kap. 1) zodpovedá druhému základnému
zákonu tohto vesmíru. Tu len treba zmeniť špičku pyramídy na duchovnú
a odstrániť materiálnu. Duchovné elity musia vládnuť (nie majitelia –
materialisti) a/ale celý systém musí byť hierarchický!! 

Ak nebude hierarchický, tak bude chaotický! Opak hierarchie je chaos.
Žiadny politický systém nebude mať vysoké ekonomické aj duchovné výkony,
ktorý nebude hierarchický a súčasne duálny. Preto „miera“ je omyl. Mierou
sa možno myslí aj striedmosť, umiernenosť, možno až rovnosť?, schopnosť
uvedomenia si spoluexistencie ... ochrana diverzity, iných rás ... Ak budete
príliš chrániť ostatných, ktorí sú duchovne nižší, tak tí vás nakoniec určite
zničia! Miera mi zaváňa skoro rovnosťou. Nikto z priemerných nie je schopný
miery. To len tí z poľa B. A len oni musia vládnuť v duchovnom hierarchickom
štátnom, mocenskom systéme. 
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Odmietanie – neuvedomovanie si – hierarchie, ako základného zákona
v tomto vesmíre, je smrteľný omyl!! V princípe teória „Koncepcia spoločnej
bezpečnosti“ hovorí o tom, že všetci –kresťania, moslimovia, hinduisti, ... ho-
mosexuáli – budú zjednotení poznaním tejto „koncepcie“. Totálna hlúposť.
Ale ja mám pocit, že je to zasa len ten istý systém, povedať 95 % pravdy,
zaviesť 5 % klamstva, aby tak oklamali najschopnejších Slovanov. Táto teória
je „strategický omyl“ bez zásadného hierarchického duchovného rozdelenia
ľudí na tých, ktorí sú schopní vládnuť a mať moc a tých ostatných, ktorí musia
slúžiť!! My silní duchom, pripravujme sa na smrteľný boj, pretože bez tohto
boja to nepôjde!A keď tento boj prehráme, tak život na Zemi zanikne! Ha, ha.

V decembri r. 2018 som čítal na známom českom vebe, že do r. 2060 sa zvýši
aktivita slnka o 50 % a preto rovníková časť planéty bude neobývateľná, zvýši sa
podmorská vulkanická činnosť sopiek, čo spôsobí kyslosť oceánov a tak planktón
vyprodukuje podstatne menej kyslíka, ľudia sa začnú dusiť ... tada za 50 rokov začne
život na Zemi hynúť a koniec je blízky... Hovno! Je dokázané, že v stredoveku bola
priemerná teplota v Európe možno aj o 5°C vyššia ako teraz. Údajne v južnom
Švédsku sa pestoval vinič... Sú obrazy v Rusku napr. zo Sankt Peterburgu, kde sú
palmy! Je jasne dokázané, že priemerná teplota bola výrazne vyššia ako teraz. V Pe-
terburgu v tom čase neboli vôbec inštalované kachle na vykurovanie v zime. Boli
dodatočne inštalované a robené zateplenie budov až od asi 17. storočia, keď došlo
k výraznému ochladeniu! Neverte tým sviňam nič! 

Ale hlavne...!! Život na tejto planéte vytvorili, určujú ho, regulujú, alebo
aj zničia mimozemšťania. Ich technológie sú také, že zvýšia výkon Slnka,
alebo ho znížia, ako sa rozhodnú. A to nie sú bohovia! Ale možno sa roz-
hodli tú „čvargu ľudskú“ vykynožiť, ha, ha. Tak tomu aj tak neunikneme!
Opakujem, naša šanca všetkých na tejto planéte je už asi len v duchovnom
obrodení Slovanov (ľudí slovanskej-árijskej genetiky), ktoré však ide len
cez myslenie a vzdelávanie! 

Údajne strašná vec „singularita“, že vedomie človeka prejde z biologického mozgu
na hmotu stroja-robota. Hlúposť, ale totálna! Človek je v súčasnosti milióny krát
zložitejší ako najdokonalejšie počítače a roboti. Najbližších 1000 rokov táto pri-
mitívna ľudská technológia nemá žiadne šance „napodobniť“ technológiu mi-
mozemšťanov, ktorí vytvorili človeka!! Myslenie súčasných „vemírnych banditov“
na Zemi, majiteľov a finančníkov, nebude podporované a bude určite zničené! Ak
nechápete prečo, tak si znova prečítajte celú knihu a dôkladne premýšľajte. 

Ešte ma napadlo, že bežne nikto nevie, že ženy majú nižšie IQ od mužov. A je
jedno, či sú to černosi, ktorí majú priemerné IQ v Afrike, aj v USA údajne cca 75 –
80, alebo biela rasa v 100, alebo žltá údajne 105 – 110. U každej rasy majú ženy
nižšie IQ a muži vyššie. A je to zasa len logické!

Myslím, že to bolo v roku 1998, som bol pracovne na Ukrajine v meste Rovno. Ako
vlastník firmy som jednal s riaditeľom tamojšieho mestského vodokanalu (vodárne
a kanalizácie). Môj ruský partner mi pred jednaním hovoril asi toto: „Je to starý Žid,
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prefíkaný, musíš si dobre dávať pozor, čo budeš hovoriť. Nesmieš nič pokaziť... Všetci
ma na neho upozorňovali. Dobre si všetko premýšľaj...“ Pozeral som sa prekvapene na
neho, čo mi to hovorí?! Na čo si mám dávať pozor? ... Ja nemám dôvod si na niečo dávať
pozor!! ... Pri jednaní sme chodili s týmto riaditeľom po ich komunálnej čistiarni odpa-
dových vôd (pre ktorú som ponúkal vypracovať projekt na rekonštrukciu) s jeho asi 4
pracovníkmi a pritom sa ma pýtal na množstvo vecí. Chodili sme po stavbe asi 2 – 3
hodiny ... Pýtal sa ma nakoniec na všetko možné, či som ženatý, ako som sa rozviedol,
koľko mám detí ... A ja som mu odpovedal na všetko. Kľudne... na všetko. Aj som mu
vysvetlil, prečo som sa musel rozviesť so svojou prvou ženou... Ja nemám potrebu nič
zatajovať... a načo? Nakoniec sme prišli do jeho kancelárie. Bol tam dlhý zasadací stôl
a pred týmto stolom naprieč jeho pracovný stôl. Na stole bol telefón a malý obrázok
v ráme. Na ľavej strane kancelárie – z jeho pozície za stolom – bola dlhá obývacia stena
s otvorenými poličkami alebo zasklenými poličkami a v dolnej časti boli všetky skrinky
uzatvorené. V hornej otvorenej časti bolo len asi 10 – 15 kníh, všetky v rovnakej väzbe
a nič iné. V podstate tam nebolo skoro nič... Riaditeľ sa v zjavnom duševnom rozrušení
posadil za stôl. Bol chvíľu ticho a potom povedal: „Za celý život sa mi nikdy nestalo, že
by niekto hovoril len pravdu a nič nezatajoval a neklamal. Ja budem pracovať len s vami
a s nikým iným. Robíte aj iné veci okrem komunálnych ČOV? ... Musím vám niečo
dať.“ Pozrel na svoj obrázok: „Dávam vám tento obrázok stromu z jantáru. Je to môj na-
jobľúbenejší obrázok, vždy som ho niekomu chcel dať a teraz viem, že ho musím dať
vám.“ Najskôr som nechcel prijať jeho dar, ... ale pochopil som, že ho musím!! prijať...
Keď sme odišli, kolega obdivne hovoril, ako som dokázal „previesť“ takého lišiaka, ako
bol tento „starý Žid“. Povedal som mu, že som nikoho nedobehol, pretože ja nemám
záujem nikoho oklamať. Ako aj jemu, ja stále hovorím pravdu a som strašne „lenivý“,
aby som sa namáhal klamať... Tento starý riaditeľ žiaľ asi za 5 mesiacov – vo veku asi 65
rokov – dostal infarkt a zomrel, takže sme spolu neurobili žiadny obchod... Ale cítim sa
ďalej – po celý môj ďalší život – duchovne na jeho úrovni, kde on mňa k sebe zaradil... 

Nielen schopní, ale aj obyčajní ľudia budú rozumieť, ak sa im hovorí pravda.
Nič iné nemá význam, len jednoduchá a jasná pravda, ktorú treba jasne –
ale nemilosrdne – oddeliť od omylu a klamstva. Drasticky treba priemerným
ľuďom vysvetľovať, čo je pravda a čo omyl a čo spôsobí daný omyl! Priemerným
ľuďom nemôžete vysvetľovať zložitú pravdu. Oni tomu vôbec nebudú rozumieť.
Jednoduchý človek ale pochopí, že musí poslúchať tých, ktorí sú schopnejší
a určite ich bude aj podporovať, ak budú aj morálne a duchovne „spravodliví“.
Preto tieto teórie, propagované na Slovensku V. Pjakinom, sa musia doplniť
a upraviť o moju teóriu, že podstata existencie tohto vesmíru je dualita a hie-
rarchia. A pritom je to tak jednoduché... Ako je možné, že tak jednoduchú
a jasnú vec – všetkým je to na očiach – nikto nevidí?! 

Táto kniha nemôže byť dokonalá, pretože v našom vesmíre nie je nič
dokonalé, ako som dokázal vyššie. Preto sa nerozčuľujte, že v mnohých ve-
ciach podľa Vás nemám pravdu. To nie je dôležité. Dôležité je, že rozmý-
šľate a nemáte strach. A preberajte svoje nové myšlienky navodené touto
knihou aj s kamarátmi, spolupracovníkmi a „bez strachu“. Nebojte sa, aj
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keď viem, že mnohí máte strach. Zdvihnite hlavu a povzbudzujte sa medzi
sebou, ktorí ste čítali moje knihy „nepoznajúce strach“. Neverte svojim
schopnostiam, buďte skromní duchom aj materiálnou spotrebou, ale buďte
bojovník na život a smrť proti nemysleniu – myslite – nikdy sa nevzdávajte.
Tak zmeníte život svoj aj životy ľudí okolo vás! Znova opakujem, že tento
vesmír je svojim stvoriteľom stvorený ako nedokonalý a doslova klamársky
vesmír. Je to realita, ktorá sa nedá v tomto vesmíre (Matrixe) zmeniť.

My Slovania sa musíme definitívne odvrátiť od Západu a kresťanstva
a vrátiť sa k našej predkresťanskej slovanskej (aj sibírskej Árijskej) duchov-
nosti a múdrosti! Musíme znova objaviť „nekonečne“ pravdivejšie myslenie
našich predkov. Študujme vedomosti našich slovanských predkresťanských
predkov, učme sa od nich a vytvárajme naše nové obrodené a zjednotené
slovanské náboženstvo, vedomosti, ideológiu, svetonázor... Zjednoťme sa
do spoločnej konfederácie, a/alebo neskôr aj štátu!! (V tom prípade na-
vrhujem dva štátne jazyky zjednotených Slovanov: ruštinu a slovenčinu.)
Definitívne sa oddeľme od Západu a aj ostatného sveta, ktorí sa mýlia... Je
však jasné, že zjednotenie môže byť reálne až po všeobecnej duchovnej
obrode Slovanov a pravých slovanských hodnôt v jednotlivých národoch
a štátoch!! A možno sa mýlim? Neverím! 

Asi pred 5 – 8 rokmi sa ku mne dostalo písomné vyjadrenie jedného čitateľa
mojej prvej knihy DjePO. Citujem: „Kniha rozdeľuje. Podľa mňa práve o to išlo au-
torovi tejto knihy – rozdeliť čitateľov na dve skupiny: Prví, čo ju vychvália – druhí,
čo ju zakopú pod čiernu zem – nie je žiadny stred, že priemerná kniha. Proste a jed-
noducho je to kniha, v ktorej je uvedených veľa vecí pravdivých, ale pravda väčšinou
nie je to, čo chcú ľudia vidieť a počuť.“ 

Výstižná charakteristika všetkých mojich kníh. Aj táto kniha bude rozdeľovať ľudí
na dve nezmieriteľné skupiny. A žiadny stred. Je to preto, že ... „Hranica smrti“. Tí,
ktorí ste dokázali prečítať túto „strašnú“ knihu, dávajte ju čítať svojim rodinným prí-
slušníkom, kamarátom, spolupracovníkom ... Paradoxne všetkým pomôžete v ich
myslení, aj keď ich rozdelíte: na spojencov (budú spoľahliví) a na sabotérov (budú
vám klamať). Na tých, ktorí sú psychicky slabí – nedokázali knihu prečítať, nebavila
ich,...mali z nej depresie. (Je pravdepodobné, že na mnohých z týchto ľudí sa nemôžete
spoľahnúť v ťažkých časoch.) A na tých, ktorí ju prečítajú a vedia o nej diskutovať!
(Títo môžu byť Vaši partneri a sú určite podstatne spoľahlivejší!)

Musíte si ale všetci zapamätať na celý svoj život toto. Sú len dva spôsoby
myslenia: Satanský, alebo blízky Bohu. Ten, kto má myseľ Satanovú, tak
absolútne nedokáže vnímať, chápať, uvažovať, myslieť o tom, čo mu hovorí
človek s mysľou blízkou Bohu. Sú to absolútne opačné spôsoby myslenia.
Satanová myseľ ľahko oklame naivného „detského“ Slovana! A priemerný
súčasný Slovan nechápe, že jeho snaha o rozvoj a mnohosť názorov je omyl,
pretože Satan preferuje mnohosť idei, ale len preto, aby vytvoril chaos v hod-
notách pravdy a pravdivého myslenia. Slovania sú duchovne, asi aj geneticky
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najvyššia rasa, aj preto, že sa spontánne snažia ako deti učiť od okolia „iné
idei“, ale ako deti – myslením blízkym Bohu – nechápu, že Satanové myslenie
ich chce zničiť. A určite ich aj zničí, ak sa nespamätajú a neodhalia Satana
aj v Židovsko-Arabskej rase. Pretože si myslím, že aj židia a aj araby majú tú
istú, podobne duchovne nízku, Satanovú myseľ. (V kni he Bystvor autor
píše, že je to šedá rasa. Preto sa tak strašne nenávidia, vidia do seba! Sú tí
istí.) Sú si duchovne rovní. Satanová myseľ je klamstvo a omyl. 

Preto, ak niekto tvrdohlavo presadzuje svoju mylnú predstavu o svete
a živote, tak musíme vedieť, že nemá absolútne žiadny význam presvedčovať
tohto nevediaceho a dokonca s ním diskutovať – však ak diskutujete so zlo-
čincom a/alebo debilom, tak sa znižujete na jeho úroveň a ešte ho podporujte
v jeho presvedčení tým, že s ním hovoríte.

Mal som obrovské šťastie, že celý život som mal nešťastie. Od prvej triedy základnej
školy som bojoval o svoju duchovnú a v dospelosti aj o materiálnu existenciu. Skoro
všetci ma oklamali a sklamali, ha, ha. Aj teraz, keď sa zdá, že všetko už „ide z kopca“ a je
to ako „lavína“, ktorá sa už nedá zastaviť..., som rozhodnutý odporovať. Osud sa naplní
až vtedy, keď zomrieme. Som optimista! Aj keď je to „počítačová hra“ Satana s nami.

Je množtvo teórií a autorov hovoriacich o živote a čo je pravda a čo
omyl, klamstvo. Ak nejaká teória odporuje základným zákonom tohto ves-
míru – dualite a hierarchii – a z toho plynúcich skutočnosti, tak je to
hlúposť a nemá význam, aby ste sa takýmito hlúposťami zaoberali.

Ak vypukne atómová vojna, na mňa nehľaďte, mňa určite zabijú tiež, ha,ha...
Smejem sa preto, pretože smrť mne už nemôže ublížiť. Naopak budem šťastný, že
sa dostanem z tejto bláznivej planéty „nevediacich a zbabelcov“. Dúfam, že moja
duša sa už nikdy nebude reinkarnovať na túto planétu. Tí v záhrobí ma tu, na „planétu
bláznov“, poslali asi za trest. A uvidíme, koľko bláznov z EU bude presvedčených, že
ja som blázon! A hlavne, aké budú hodnotiace kritéria, kto je blázon? Však niekto
tu musí byť blázon!! Ha, ha... 

Všetko v tejto knihe (aj predchádzajúcich mojich knihách, kde som bol
tiež skeptický na moje možnosti) sú názory a úvahy. Ja vôbec neviem, či sa
nemýlim. U vážnych ľudských problémov ako rasy, náboženstvá, sex, po-
lygamia-monogamia, zločinnosť tržnej ekonomiky, degenerácia ľudstva...
nie je v súčasnosti možné realizovať objektívny vedecký výskum. Ľudstvo
je tak duševne choré, že reagujú všetci agresívne a bezmyšlienkovite. Súčasné
ľudstvo sú „mutanti“ a blázni, ako napísala nejaká austrálska spisovateľka,
už som zabudol jej meno aj názov knihy (KCjeO). 

Ale nemýlim sa? Aj keď som si teraz istý, keď dokončujem túto ďalšiu
moju knihu, že píšem pravdu, aj tak v hĺbke svojej duše pochybujem a ne-
verím ani sám sebe. Čo ak sa mýlim a je to všetko ináč?! Ak niekde v knihe
píšem sebavedomo, že je to tak a onak... tak je to len moje okamžité pre-
svedčenie, ale ja sám tomu môjmu presvedčeniu neverím!! Neustále po-



chybujem, či sa nemýlim. Nikto nesmie brať moje tu písané názory, že je
to tak – hoci ja som si istý?! 

Berte moje názory hlavne ako „duchovnú provokáciu“ pre tých, ktorí
boli schopní prečítať túto knihu, aby ich to motivovalo ku kritike a teda
k mysleniu. (Všetky moje knihy sú filozoficko-psychologické štúdie, teda
len nejasná a možno mylná teória pre premýšľanie. Však čo je zmyslom ži-
vota človeka? ... existencia, existencia ... a trvalej existencii sa domôže len
ten, kto chápe... Tak jednoduché...ha,ha.) Na Slovensku sa hovorí: „Viac
hláv, viac rozumu.“ Geniálne ... Dúfam, že touto knihou vyprovokujem
„viac hláv“ k mysleniu a aktivite v týchto časoch duchovného temna. 

Je teda možné, že „viac schopných hláv“, ako som bol len ja sám (so sebou)
pri písaní mojich úvah, dospeje k výsledku, že som sa v mnohých veciach
zmýlil.

To nie je pre mňa žiadny problém, pretože nie som demokratický politik a ani ve-
riaci v nejaké mylné náboženstvo, ktorý sa mláti hlavou o stenu a „do krvi“ presadzuje
svoje názory a pohľad na Svet. Ale žiaľ si myslím, že toto ľudstvo je už tak „duchovne
degenerované“, že budúcnosť ľudí je len utrpenie a nevyhnutný zánik a zničenie ich
ducha. Teda zničené budú len tie duše, ktoré budú „kolaborovať“ s týmto Satanským
systémom. Len tie duše, ktoré budú „bojovať aj za cenu svoje fyzickej smrti“ s týmto
Satanom, budú mať možnosť sa stať „nesmrteľnými“. Pretože prešli „peklom“ tu na
Zemi. Chápete vôbec, že život na tejto planéte je ako v pekle?

Problém je „nemyslieť, nebyť ochotný/schopný myslenia“ a hlavne strach
tých niekoľkých mysliacich z prejavovania svojich schopností pred ostat-
nými ľuďmi. Čoho sa bojíte? Nebojte sa... Nič sa vám nestane, pretože
„oni“ sú vystrašení podstatne viac!

P.S.:
Tí, ktorí ste prečítali celú knihu, ste určite nadpriemerne schopní. Občianske

združenie (ďalej OZ) „Obroda Slovanov“, ktoré je vydavateľ tejto knihy, má v programe
„obrodu Slovanov“ a teda bude programovo šíriť túto knihu a tieto myšlienky. Preto
ale potrebujeme investorov, ktorí nám poskytnú peniaze a aktívnych ľudí, ktorí budú
„pracovať“ pre tieto myšlienky. Bez peňazí však asi urobíme len málo... ha, ha. Aj
„aktívni“ pomocníci vydržia pracovať len krátku dobu, ak nebudú cítiť podporu aj
tých, ktorí máte peniaze! Nezaplatíte si, budete mať to, čo si „lakomci“ aj zaslúžite –
a ja sa takto dištancujem od Vás...! Kontakty pre investorov sú v tiráži. Dôležité, aby
hlavne „slovenskí“ investori – majitelia finančných zdrojov, prejavili aj „osobnú“ an-
gažovanosť a odhodlanie nepodľahnúť súčasnosti „temna“! Neviem, či je táto moja
požiadavka na „súčasných slovenských“ bohatých ľudí reálna...

V prípade, že sa za rok-dva vyzbiera viac ako 1 milión EUR, tak založíme politickú
stranu s rovnomenným názvom aj programom. (A v tom prípade budem potrebovať
ľudí z poľa B pre vedenie tejto strany. Ja, Kysucký, ľahko určím adeptov, ktorí sú
v poli B, teda vhodní vodcovia pre túto stranu). V prípade, že sa získa 200 000 až
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1 milión EUR, preložíme knihu do jazykov okolitých slovanských štátov, teda poľština,
srbčina, maďarčina, ruština ... a ponúkneme knihu na predaj vydavateľstvám v týchto
štátoch a budeme vyvíjať „vzdelávacie aktivity“ v týchto štátoch. V prípade, že získame
menej ako 200 000 EUR, budeme sa zaoberať činnosťou len na Slovensku. A v prípade,
že nezískame nič, tak nebudeme robiť nič... ha, ha. Je to logické... nie?

Rodičia sa musia starať o svoje deti. Ak vaše deti budú neschopné (študovali
nejakú „debilnú“ školu na Slovensku alebo na Západe – najdebilnejšie školy sú vo
Veľkej Británii a v USA), zhlúpnuté omylmi Západu,Vatikánu-Koránu ..., tak zákonite
vaše deti nebudú schopné sa postarať o vás rodičov. Dokonca ak vaše deti vyštudujú
nejakú Západnú školu, kde ich „podprahovo“ učia, že rodičia sú „odpad a príťaž“,
tak sa Vás ako odpadu v starobe aj zbavia. 

Viete vy „nevediaci“ rodičia na Slovensku, čo sa učia Vaše deti deti v škole a na
Západe? Ak to neviete, tak ste skutočne totálni chuji... ak za to ešte platíte! Takže, ak
budete mať hlúpe deti, budete mať veľmi ťažkú starobu! Logické. Hlúposťou je hlavne
sebaľútosť, zlosť, klamanie, závisť. Myslíte si, Vy bohatí rodičia, že Vaše deti sa o Vás
postarajú, aj vtedy ak budú hlúpe? Omyl, budete: „nemoderný, zaostalý, nechápajúci
... a starý – nie pekný, určite zlí a obmedzujúci rozvoj ich – vašich detí“. Pri rozporoch
v názoroch medzi Vami rodičmi a Vašimi deťmi, Vaše deti určite definitívne pochopia,
čo sa naučili na Západe a tak sa s Vami aj porátajú! 

Chcete sa dožiť duševne normálnej staroby a normálneho vzťahu s vašimi deťmi?
Tak sa musíte aktívne snažiť, aby vaše deti mali vzdelanie, morálku a duchovnosť
Slovanskú a neboli hlúpe ako retardovaní Západní chuji! 

Ten, kto bude chcieť využiť vedomosti z tejto knihy „skoro zadarmo“ len pre seba,
ale je bohatý, je preto zlý človek a je preto zlý aj pre svoje deti! Prospech národa za-
bezpečuje nielen prospech jednotlivcov a väčšiny, ale hlavne rozvoj myslenia a vzde-
lania všetkých našich detí! Ľutujem, ale zlým rodičom nebude umožnené vo vyššom
veku „duchovné šťastné spolužitie“ s ich deťmi!! 

Určite sa „nesiľte“ do nejakej aktivity a finančnej podpory nášho OZ, ak to necítite.
Akékoľvek „násilie na psyché“ sa prejaví tak, že budete ľutovať, že ste poslali 5 EUR
a nemáte z toho nič?! (Lakomci!) A čo, ak ste poslali 5000 EUR a nič? Musíte vedieť,
že posielate peniaze a na 100 % nebudete mať z toho nič, teda žiadny finančný pro-
spech!! Chápete? Ja... rozhodnem o tom, čo urobíme v OZ s Vašimi peniazmi!!!!
A Vy sa musíte podriadiť mojim rozhodnutiam. Neveríte mi, že využijeme vaše pe-
niaze maximálne efektívne pre program OZ? A v čo teda veríte, ak ani mne – autorovi
tejto „duševnej spovedi“, neveríte? Však potom nemôžete veriť ani svojej žene, ani
svojim bratom a sestrám, ani svojim rodičom... ak sú „logicky“ podstatne nižší
schopnosťami myslenia, ako som ja?! 

Vznášam kliatbu sám proti sebe: „Ak sklamem sám seba a teda aj tých, ktorí mi
predĺžili život po ... úvode..., tak nech okamžite skapem!“ Nemám žiadne zľutovanie
ani so sebou!! Viem, že karmické čísla menšie ako 8 určite vôbec nechápu, čo som to
teraz urobil... Kliatba človeka, ktorý ovláda neutrálnu energiu, je smrteľná a nedá sa
odvolať nikým, kto neovláda túto neutrálnu energiu. Ak sa neodvolá takáto „smrteľná“
kliatba, tak daný človek zomrie a nepomôžu mu žiadni lekári, ani žiadne tajné služby,
armáda... ha, ha. Vy chumaji demokratickí a materialistickí.

P. P. Kysucký
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mBR mitsubishi a klimatické zmeny

V súčasnosti je už jasné, že dochádza ku klimatickým zmenám aj na Slovensku.
Jednoducho prší už dlhodobo podstatne menej ako pred 40 rokmi. Sú v zásade len
dve možnosti, ako minimalizovať škody vznikajúce z týchto zmien:
1. Robiť opatrenia, ktoré zvýšia zachytávanie vody v krajine a minimalizovať rýchle

„stratové“ odtoky dažďovej vody.
2. Zvýšiť významne účinnosť komunálnych čistiarní odpadových vôd a tak mini-

malizovať škody na životnom prostredí a zdraví obyvateľstva pri nízkych vodných
stavoch v riekach.
V čase vydania tejto knihy nebol vypracovaný žiadny dlhodobý celoštátny plán,

reagujúci na prebiehajúce nepriaznivé klimatické zmeny. Žiadne technické usmer-
nenia, návody ... ako zachytávať vodu v krajine. Preto Vy na komunálnej úrovni
musíte prevziať iniciatívu pri riešení týchto problémov.

Doporučujeme toto video: https://youtu.be/oFOqiVyOzUw.
K druhému bodu – hlavné prednosti technológie MBR Mitsubishi oproti kon-

venčným technológiám sú: 
• Celkové investičné náklady pre kapacity viac ako 2000 EO sú rovnaké alebo až

o 20 % nižšie.
• Kvalita vyčistenej vody je asi 3 krát lepšia.
• Zastavaná plocha pozemku ČOV je asi o 50 % menšia.
• Z prevádzkovania týchto ČOV už vieme, že prevádzkové náklady sú približne

rovnaké.
Preto si myslím, že v súčasnosti by sa mali realizovať za štátne aj EU dotácie

hlavne technológie, ktoré zabezpečia pri porovnateľných nákladoch až 3 krát vyšší
účinnosť čistenia, ako staré technológie. Nechápem, prečo sa realizujú tieto staré
technológie a nie je vytváraná systémová motivácia investorov pre realizáciu pod-
statne ekologickejších technológii? Je jasné, že lídri politických strán z BL a brati-
slavskí úradníci sa nezaujímajú moc o problémy „na vidieku“. 

Avšak v žiadnom prípade nie je možné zamieňať kvalitu membrán Mitsubishi
a projektového riešenia ALVEST MONT za iné – membránové! Investor sa môže
dostať do veľkých problémov, ak pod vplyvom pozitívnych informácii o MBR Mit-
subishi zrealizuje napr. MBR z Nemecka...!!, alebo iné nekvalitné riešenia! ALVEST
MONT sa dištancuje od „napodobňovateľov“ a šmejdových plagiátorov!

Vyčistená voda odtekajúca z MBR Mitsubishi obsahuje min. o 95 až 99 % menej
baktérií ako u klasických starých ČOV (teda účinnosť odstránenia baktérii je min.
20 až 100 krát vyššia). Je jasné, že pri nízkych vodných stavoch nielenže hynú ryby,
ale je aj zvýšená pravdepodobnosť hygienických a zdravotných problémov u ľudí aj
od týchto baktérií odtekajúcich zo zastaraných ČOV!! Prečo sa toto neodrazí v legi-
slatíve? Prečo sa nikto nezaujíma o nové technológie? EU kolabuje? Ak nie je iniciatíva
z centra, tak musíte prevziať zodpovednosť na seba Vy, na komunálnej úrovni! Ale je
možné, že sa mýlim a že úrady, úradníci a politici v Bratislave pracujú pre „vidiek“...

INZERCIA
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eBARA – ponorné kalové čepradlá

Spoločnosť ALVEST MONT je pre SK a CZ výhradným dodávateľom ponorných
kalových čerpadiel a ponorných miešadiel japonskej firmy EBARA. Viac na www.al-
vestmont.sk. Čerpadla aj miešadlá sa vyrábajú v Japonsku a v Taliansku je sklad
výrobkov, odkiaľ sa dodávajú do celej Európy. Bežne sú všetky nami ponúkané po-
norné kalové čerpadlá na sklade, takže je možný veľmi krátky dodací termín.

Pomer medzi kvalitou a cenou je výrazne priaznivý v porovnaní s inými konku-
renčnými výrobkami. EBARA patrí medzi najvýznamnejších svetových výrobcov
čerpadiel. EBARA len potvrdzuje všeobecnú vysokú kvalitu japonskej produkcie.
Z ponúkaných ponorných kalových čerpadiel pre porovnanie s inými čerpadlami
vyberáme :
• 1-fázové ponorné kalové čerpadlo s plavákom 65DMLF51.1M, N=1,1 kW, priec-

hodnosť 40 mm, DN65, účinnosť 60 %.
• Ponorné kalové čerpadlo 80DML52.2, N=2,2 kW, priechodnosť 76 mm, prečerpáva

bez problémov plastové utierky, DN 80, účinnosť 57 %.
• Ponorné kalové čerpadlo 100DML53.7, N=3,7 kW, priechodnosť 76 mm, prečer-

páva bez problémov plastové utierky, DN80, účinnosť 66 %.
• Ponorné kalové čerpadlo 100DML522, N=22 kW, priechodnosť 76 mm, prečerpáva

bez problémov plastové utierky, efektívna dopravná výška až 35 m.
• Ponorné kalové čerpadlo 150DML515, N=15 kW, priechodnosť 76 mm, prečerpáva

bez problémov plastové utierky, účinnosť 74 %.
• Ponorné kalové čerpadlo 250DL511, N=11 kW, priechodnosť 79 mm, prečerpáva

bez problémov plastové utierky, účinnosť 70 %.
• Ponorné kalové čerpadlo 250DL530, N=30 kW, priechodnosť 76 mm, prečerpáva

bez problémov plastové utierky, účinnosť 80 %.
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